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 ההווה
 

 הקדמה
 

 1:8אני האלפא והאומגה, ההתחלה והסוף, מה שקיים, מה שהיה ומה שיהיה. חזון יוחנן 
 

  הציטוט מתאר ״חיים״, לא איש זקן בשמיים, או אל שנראה כמו אדם.
 

 7:13אתם הורסים את המילה של אלוהים עם המסורות שלכם שהעברתם דור לדור. מרק 
 

אחרות; התנ״ך אומר שדתות מסורתיות הורסות את האמת של אלוהים. הברית החדשה היא מרכזית במילים 
 לדת הנוצרית, אבל הם לא רואים מה היא אומרת.

 
 מה אם התנ״ך וספרים דתיים אחרים מפורשים לא נכון?

 
הזה  מה אם האמת היא נמצאת בתוך התנ״ך והרבה ספרי דת אחרים, אבל אף אחד לא רואה מהי? הספר

משתמש במדע, פילוסופיה, דת, אומנות והשראה כדי לגלות את האמת החבויה. הוא מראה שרוב הנביאים 
 הגדולים, הפילוסופים, ומשוררים אומרים את אותו הדבר, אבל כמעט אף אחד לא יודע מהו.

 
 ישו אומר משהו לגמרי שונה ממה שנוצרים חושבים.

 
י מורל כפי שהרבה אנשים מאמינים. האמת היא בתוכם; הדתות פשוט ספרי דת לא רק מלאים במיתוסים וסיפור

 האינטרפרטציה החדשה תהיה הדבר הכי טוב שקרה אי פעם לדת. מפרשות אותם לא נכון.
 

הדתות יהיו הגיוניות, ואנשים יוכלו להבין אותם בפעם הראשונה. זה יגרום לדתות להיות הרבה יותר פופולריות 
  תות מסורתיות לא ישתנו; אנשים פשוט יראו את האמת בתוכן.ד ממה שהן היו אי פעם.

 
דתות בלי האמת זה כמו מנורה בלי חשמל. עם האמת, הדתות יוולדו מחדש, ויהיה פיצוץ בצמיחה רוחנית. דתות 

  כבר לא יהיו מבוססות רק על אמונה עיוורת.
 

לדת, וחלק מהאנשים אולי מעדיפים את רק האמת: ניתן להסביר את האמת לגבי החיים והמוות בלי שום אזכור 
זה, אבל יותר ממחצית המין האנושי מעורבים בדתות. לכן, על מנת להיות ההסבר האולטימטיבי של האמת, 

 זו הדרך היחידה לאחד את כולנו. חייבים לכלול בתוכו את הדת, את כל הדתות.
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למדע ולדת יש חתיכות שונות לפאזל  מיסטיקנים.ניוטון, איינשטיין, וטסלה היו המדענים הכי גדולים והם היו 

של החיים, ואנשים צריכים את שניהם כדי ללמוד את האמת האולטימטיבית של החיים. הספר הזה מאחד אותם 
  בפעם הראשונה.

 
 המדע ללא דת צולע; הדת ללא מדע היא עיוורת. אלברט איינשטיין

 
אתה חייב להיות רציונלי, להיות כנה, ולדעת כמה דברים אתה לא חייב להיות חכם כדי לדעת את האמת, אבל 

 שלא היה ניתן לדעת עד עכשיו.
 

 המשמעות של המילה ״אפוקליפסה״ היא לחשוף, לא סוף העולם.
 

המשמעות של האפוקליפסה היא ההפך ממה שרוב האנשים חושבים. זה לא סוף העולם; המשמעות היא 
 האפוקליפסה מתחילה עכשיו. עדן על כדור הארץ.החשיפה של סודות חבויים ותחילתו של גן 



 
הרבה דברים הם ההפך, תמונה מראה של מה שאנשים חושבים. לדוגמא, אנשים חושבים שזה ההקשר מסביב 
לאמירה שמגלה את המשמעות של האמירה, וזה נכון לגבי ספרים רגילים. בתנ״ך, ההפך נכון. ההקשר מחביא 

  הרבה מהאבן לפני שאתה מוצא פיסות זהב שנמצאות בתוך האבן. את המשמעות. אתה חייב לחפור דרך
 

 ישו אמר, ״כשהחוץ יהפוך להיות כמו הבפנים, והלמטה יהיה כמו מה שלמעלה, אז העולם ימצא שלום.״
 

״אלא אם כן תהפוך את הדברים של יד ימין להיות כמו אלה של יד שמאל, ואלה של יד שמאל כמו אלה של 
כמו אלה שלמטה, ואלה שמאחורה כמו אלה שמקדימה, לא יהיה לך ידע על הממלכה.״  ימין, ואלה שלמעלה

 XXXVIIIמעשי פיטר 
 

  לפיטר ניתנו המפתחות לממלכה; הציטוט למעלה הוא המפתח.
 

הספר הזה מכיל פרשנות חדשה ושונה של התנ״ך, אבל הוא לא רק מדבר על דת. הוא על האמת, סוג האמת 
ראש פתוח הוא  חדש, הכל נכון, והוא מגלה את החדשות הכי טובות שאפשר לגלות. שאתה יכול לבדוק. הכל

 נדרש.
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לא קל לקבל גילויים חדשים ושונים. אל תתנו לדברים שאתם לא מסכימים איתם לעצור אתכם מלקרוא הלאה. 
  מאוחר בספר.הרבה מהדברים שאתם לא מסכימים איתם או מבינים אותם בקריאה ראשונה יהיו מובנים יותר 

 
לפעמים אנשים מחזיקים באמונת ליבה שהיא מאוד חזקה. כשמציגים להם עדויות שסותרות את האמונה הזו, לא 
ניתן לקבל את העדויות החדשות. זה יצור הרגשה מאוד לא נוחה, שקוראים לה דיסוננס קוגניטיבי. ומפני שכל כך 

 תירוצים, יתעלמו ואפילו יכחישו כל דבר שלא תואם לאמונת הליבה.חשוב להגן על אמונת הליבה, הם ינסו למצוא 
 פרנץ פנון

 
תכירו את שני המילים האלה. זהו האויב הבלתי נראה של המין האנושי. הוא תורם יותר  דיסוננס קוגניטיבי:

ים ליצירת מלחמות, פשע, וסבל יותר מכל דבר אחר, כי הוא מונע מאנשים ללמוד ולהשתנות. אם אתם מוכנ
 להתגבר על הדיסוננס הקוגניטיבי שלכם וללמוד את אמת החיים, תמשיכו לקרוא.

 
חשוב להבין שאנחנו לא רוצים לפגוע באף אחד או בשום דבר. אנחנו רוצים לרפא אנשים  להציל את כולם:

שכולם ומוסדות שהם פגומים, שהם חולים ונגועים בבולשיט. לנו פשוט יש את התרופה, הריפוי. אנחנו רוצים 
ישתפרו, במיוחד ה״אנשים הרעים״. אנחנו לא אויבים של אף אחד; אנחנו רוצים ליצור אהבה, לא מלחמה. 

כשהאנשים שחיים בעולם ה״כלב אוכל כלב״ החייתי, שמשחקים במשחק הכוח, משחק ה״להתעשר ולהתפרסם״, 
, כי זה יהיה האינטרס האישי הכי הכי גדול של עצמם. הם ישתנו יראו את האמת של החיים, הם יבינו שהם האויב

טוב שלהם להשתנות. הם ישתנו בגלל סיבות אנוכיות, וזה בסדר כל עוד הם יראו את האמת של החיים ויעלו על 
 הדרך שמובילה לגן עדן על כדור הארץ.

 
״ היא ״לפספס את המטרה״. אין לה שום קשר לשבירת חוקים דתיים או מורליים. חטאהמשמעות של המילה ״

דבר היחיד שאתה יכול לעשות נגד אלוהים/החיים הוא לחסום החוצה את האמת והחיים, וכמעט כולם עושים את ה
זה כרגע. לחסום את האמת והחיים זו הדרך היחידה שאתה יכול לפספס את המטרה, הדרך היחידה שאתה יכול 

  לחטוא.
 

ה יכול. האמת והחיים חייבים להיות אלוהים, החטא הגדול ביותר חייב להיות לא ללמוד את אמת החיים כל עוד את
לכן אנשים שמתעלמים מהאמת או נותנים עדיפות לדברים אחרים אומרים לפי המעשים שלהם והרצונות שלהם 

 שהם לא רוצים להכיר את אלוהים. זה חייב להיות החטא הכי גדול. אמת או שקר?
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 2חלק 

 

 מבוא

 
 בקיצור היא זאת:הפרשנות המקובלת, אך שגויה של התנ״ך 

 
אל שנראה כמו אדם יצר את כדור הארץ ואת שאר היקום בשישה ימים, לפני פחות מעשרת אלפים שנים. הוא נח 
ביום השביעי. אז הוא יצר גבר ואישה )אדם וחווה(, והם חיו בעושר בגן העדן. הבעיה הייתה שהוא גם יצר מלאך 

ה לשכנע את אדם לאכול פרי שאלוהים אמר להם לא שהתהפך עליו. המלאך, שהתחפש לנחש, שכנע את חוו
כולל  לאכול. אדם נגס בפרי, לכן אלוהים גירש אותם מגן העדן והטיל קללה עליהם ועל כל הצאצאים שלהם,

 אותנו.
 

לפני בערך ארבעת אלפים חמש מאות שנים, נמאס לאלוהים מבני האדם והוא הטביע את כל חיות האדמה, חוץ 
מכל חיית אדמה על כדור הארץ )מה לגבי הצמחים?(, והעמיס את כולם על סירה אחת  ממשפחה אחת ושתיים

 שהם בנו. הצאצאים שלהם איכלסו מחדש את כדור הארץ, אבל בני האדם עדיין היו מקוללים.
 
הברית החדשה של התנ״ך אומרת שאלוהים שלח את בנו היחיד שהוא הוליד )ישו( שהיה גם הוא אלוהים, לכדור 

להופיע בפני בני האדם ולהראות להם את הדרך. אחרי שעשה כמה ניסים והטיף למשך שלוש שנים, הוא הארץ, 
מצא שניים עשר אנשים. אז הוא הקריב את עצמו לאבא שלו כדי להציל אותנו מהקללה שהוא שם עלינו בגלל מה 

 שאדם וחווה עשו, אבל עדיין היינו מקוללים.
 

  כדי להסיר את הקללה שהוא הטיל עלינו.אלוהים הקריב את עצמו, לעצמו, 
 

לאחר שלושה ימים, ישו יצא מהקבר שלו, הלך לאכול משהו, אמר לכמה מהעוקבים שלו שהוא הולך לגן עדן, 
  והלך.

 
למרות שהתנ״ך אומר שישו מת בשביל החטאים שלנו, עדיין איכשהו יש לנו אותם. הדרך היחידה להיחלץ 

יא להאמין שהסיפור למעלה הוא נכון ולסגוד לאלוהים הזה. אם לא, נשרף מהקללה הזאת )החטא המקורי( ה
 לנצח בתוך שריפה.

 
חלק מהאנשים אומרים שהתנ״ך הוא מטאפורי ולא האמת המילולית. הם צודקים לגבי חלקים ממנו, : מטאפורי

  אבל הם לא יודעים מה המשמעות של המטאפורות.
 

הוא פשוט אומר שרוב הסיפור למעלה הוא לא נכון ולא על מה  ;הספר הזה אומר שהאמת נמצאת בתוך התנ״ך
  שהתנ״ך באמת מדבר. התנ״ך מגלה את האמת והוא הגיוני לגמרי כשהוא מפורש נכון.
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בעבר, נביאים וחוזים של האמת ניסו להגיד לאנשים מהי האמת, אבל האנשים שהם אמרו להם לא הבינו אותם. 

דתות שהסתירו את האמת שהן אמורות לגלות. הדברים שהנביאים אמרו הובנו לא התוצאה הייתה ההיווצרות של 
 נכון, עוותו, ונהפכו למיתוסים.

 
ישו אמר, ״אני אומר לך את האמת כשאני אומר שאפילו אלו שעוקבים אחרי הנביאים לא מבינים אותם, כי 

 הם מדברים על דברי הרוח, שלא יכולים להיתפס על ידי המוח הפיזי.״
 

מה דברים שהנביאים אמרו שרדו את העוקבים שלהם ומגלים את האמת. הבעיה היא, כמעט אף אחד לא יודע כ
 מהי האמת. אנשים מאמינים במיתוסים ולא רואים את האמת שהם מכילים.

 



  מה הנביאים באמת אמרו, ואנחנו חייבים להם ולנו, לתקן את הפרשנויות המוטעות. עכשיו אנחנו יכולים לדעת
 ם הראשונה, אנחנו יכולים לדעת מה הם באמת אמרו והתכוונו.בפע

 
 הספר הזה הוא הפירוש הנכון, שהתעכב הרבה להגיע, אבל שתמיד מצפים לו.

 
רוב התנ״ך וספרים דתיים ישנים אחרים הם הפרשנויות, הדעות, וההטיות של הרבה אנשים שונים חסרי השראה, 

 באמת אמרו או התכוונו.ולא מה שישו ונביאים בעלי השראה אחרים 
 

שהם שלטו בהם יצרו את התנ״ך הרשמי. הוא נוצר כדי  המושחתות הקיסרים הברוטליים של רומא והמועצות
לספירה עם קונסטנטין והמועצה של ניקאה. הוא נוצר  325לשרת את האג׳נדה הפוליטית שלהם שהתחילה בשנת 
יסו להרוס את הדת. מיליארדי אנשים מאמינים בספר על ידי האויבים של הנצרות, האנשים שהרגו את ישו ונ

שנוצר על ידי אנשים מושחתים. הוא לא נוצר בשביל להאיר אנשים; הוא נוצר בשביל לשלוט על אנשים. זו הנקודה 
 האמת הייתה מוחבאת. שבה הנצרות מכרה את נשמתה.

 
ר בזמנים עתיקים קרו לפני שהם רוב הפרשנויות המוטעות והעיוותים של הדברים שנביא אמ לדעת את האמת:

נכתבו על נייר. מה שהם אמרו נמסר מפה לפה, מאדם לאדם. הדרך הזו של להעביר אמרות וסיפורים תמיד 
תשנה אותם, לפעמים לגמרי. זה במיוחד נכון לגבי אנשים פרימיטיביים בזמנים עתיקים. בזמנים אז, אנשים לא 

ר נהפכו למיתוסים בזמן שהם נמסרו מאדם לאדם. אפילו אחרי שהם יכלו להבין את האמת, אז הדברים שנביא אמ
רוב מה שישו אמר  נכתבו, המשיכו לפרש אותם לא נכון ולעוות אותם כשתרגמו אותם משפה אחת לאחרת.

  מעולם לא נכתב אפילו בשפה שהוא דיבר.
 

עת את האמת. בעבר, הפרשנים המוקדמים לא ידעו את האמת. כדי לפרש משהו שנביא אומר, אתה חייב לד
המין האנושי התקדם מספיק סוף סוף . כמעט אף אחד לא יכל לדעת את האמת. עכשיו, כמעט כולם יכולים לדעת

  כדי לראות את האמת בצורה ברורה.
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  ישו אמר, ״כל מי שמוצא את הפרשנות הנכונה של מה שאני אומר ימצא חיים נצחיים״.
 

אומר, הם גם יוכלו לראות מה כל שאר הפילוסופים, נביאים ומשוררים אחרים כשאנשים יראו את מה שישו באמת 
  באמת אומרים.

 
או כל  6או  5=  2+  2-זה לא שווה לשום דבר אחר. האמת היא, שיש רק אמת אחת. להאמין ש: 4=  2+  2

 בה אחת נכונה.מספר אחר, לא גורם לזה להיות נכון. יש מספר אינסופי של תשובות לא נכונות, אבל רק תשו
 

 אמת היא מה שעומדת במבחן הניסיון.
 אלברט איינשטיין

 
הוא כתם הדיו הזה שפסיכולוגים מראים לאנשים, ושואלים אותם מה הם רואים.  מבחן כתמי הדיו של רורשאך

  כל אחד יראה משהו שונה לפי מה שהדמיון שלהם מעלה. האמת היא, זה כתם דיו; זו התשובה הנכונה היחידה.
 

 אדם צריך לחפש את מה שקיים ולא את מה שהוא חושב שצריך להיות. אלברט איינשטיין
 

אני לא מעמיד פנים בחיים האמיתיים, אבל מיליארדי אנשים מבוגרים עושים את זה ואומרים שזו  להעמיד פנים:

יות המוכרות האמת. אני כבר לא מאמין בסנטה קלאוס והמיתוסים האחרים, האגדות, וסיפורי המעשיות שהעדו
  אומרות שהם לא נכונים.

 
האמת היא הדבר היחיד שיכול לאחד את כל בני האדם. היא מה שיש לכולנו במשותף, וזה אף  מכנה משותף:

 פעם לא ישתנה. יש רק שמיים אחד לכולנו. כולם אוכלים, נושמים, נולדים ומתים וכו׳. האמת האולטימטיבית היא



אנחנו חייבים לראות את  הדבר בשביל כולם, בכל מקום, והיא תמיד הייתה ותהיה.היא אותו  אמת אוניברסלית;
  התמונה הגדולה של החיים.

 
אם כולם היו מסתכלים על התמונה הגדולה של החיים, היינו רואים את אותו הדבר. הדבר הפשוט הזה היה 

  מאחד את בני האדם והיינו חיים בגן עדן.
 

שום דבר לא יכול להיות יותר פשוט. אם אכפת לך מספיק מהאמת כדי  הוא לבדוק.ההבדל בין לדעת ולא לדעת 
לבדוק מהי, אתה תדע את האמת של החיים. האמת העצובה היא, לרוב האנשים לא אכפת, והמין האנושי והעולם 

  שלנו נחרבים כתוצאה. אם אכפת לך, עכשיו זה הזמן להוכיח את זה.
 

  ות ולהפוך את העולם לגן העדן שהוא יכול להיות.רק האמת יכולה לעצור את המלחמ
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אנחנו יכולים היום להשתמש ביכולת שלנו לרציונליות, הגיון דדוקטיבי, ואקסטרפולציה של העדויות : הגיון
המוכרות כדי לדעת ולהבין דברים שהעדויות לא מגלות בצורה ישירה, כמו חיים אחרי המוות. התקדמנו מספיק 

  ן את האמת הבסיסית של החיים. זה ישנה אותנו ואת העולם שלנו.כדי לדעת ולהבי
 

אני לא סופר טוב או אדם מלומד, כמו ששמתם לב, אבל רוב הנביאים לא היו סופרים טובים או מלומדים.  מלומד:

הספר הזה לא יהיה מספיק מתוחכם בשביל הרבה אינטלקטואלים, אבל רוב האנשים הם לא אינטלקטואלים. 
להסביר את האמת בצורה פשוטה, ולא מתוחכמת, או שילדים ורוב האנשים לא יבינו אותה. האמת היא חייבים 

  בשביל כולם, לא רק אינטלקטואלים.
 

  יש לקטלג ספרים על פי גודל ופאר הנושאים שלהם.
 הנרי דיוויד ת׳ורו

 
פר הזה הרבה יותר קל לקרוא אני דיסלקטי ועושה כמה טעויות בדקדוק, אבל התוכן הוא נכון. עם זאת, את הס

  מרוב הספרים על הנושא הזה.
 

ישו אמר, ״אבל אבוי לכם, לבלרים ופרושים, צבועים! כי אתם סוגרים את ממלכת גן העדן בפני אנשים; כי 
 אתם לא נכנסים בעצמכם, ואתם לא מאפשרים לאלה שנכנסים פנימה להיכנס.״

 
ים. הפרושים היו המנהיגים הדתיים. הם האמינו בדוגמה שהפכה הלבלרים היו הסופרים והמלומדים בזמנים עתיק

  אותם לצרי ראש.
 
רוב המלומדים הדתיים והפילוסופיים היו אנשים חסרי השראה. הם פשוט לקחו את ההשראות של אנשים אחרים 

הערות שוליים  וכתבו עליהן בצורה מלומדת. מה שהם לא הבינו, הם עיוותו או פירשו לא נכון. כל המילים הגדולות,
ודקדוק מושלם גרמו להם להיראות כמו מביני עניין רשמיים של הנושא שהם כתבו עליו. מלומדים לא ידעו על מה 

  הם מדברים; לכן, הם היו והם כיום כוח נגד האמת.
 

יך, רוב המנהיגים הדתיים הם בעלי כוונות טובות. הם הולכים בתלם ונלחמים בכל שינוי בסטטוס קוו, אבל בתהל
  הם מנציחים את הפרשנויות הלא נכונות.

 
מלומדים הם של המוח. נביאים ואנשים אחרים בעלי השראה הם מתעסקים עם משהו מעבר למוח, מה שאומר 

שהם רואים את החיים בצורות שונות לגמרי. מלומדים הם לא אנשים רעים, אבל הם לא רואים את העולם שנביא 
  רואה.
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 את האבן שהבונים דחו. האבן הזו היא אבן הפינה.״ ישו אמר, ״תראה לי

 
  במילים אחרות, האמת הדחויה או הלא נראית היא האמת האמיתית.

 
  נשמות גדולות תמיד מנוגדות על ידי מוחות בינוניים.

 אלברט איינשטיין
 

  כל האמיתות הגדולות מתחילות בתור חילול השם.
 ג׳ורג׳ ברנרד שו

 
מהמיתוסים המקובלים של הדת הוא מקוטלג בתור מחולל השם. ישו היה מחולל השם  כל מי שאומר משהו שונה

 בזמן שהוא חי והוא הוצא להורג בגלל שהיה מחולל השם.
 
כל אמת עוברת שלושה שלבים. לראשונה, צוחקים עליה. שנית, מתנגדים אליה באלימות. שלישית, מקבלים 

  אותה כדבר ברור מאליו.
  ארתור שופנהאואר

 
אתם תשימו לב שאני חוזר על הרבה דברים בספר הזה. אם חוזרים על משהו, זה יוצר רושם יותר גדול : חזרתיות

ומשנה את המוח שלך יותר, משנה את הסביבה הפנימית שלך יותר. לכן, כמה שיותר חזרות, יותר טוב. זו הסיבה 
 בה דרכים שונות.שאני חוזר על דברים מסוימים הרבה פעמים ואומר את אותו הדבר בהר

 
כפי שצעד יחיד לא יצור שביל על האדמה, גם מחשבה יחידה לא תיצור שביל בתוך המוח. כדי ליצור שביל פיזי 

עמוק, אנו הולכים שוב ושוב. כדי ליצור שביל מנטלי עמוק, אנו חייבים לחשוב שוב ושוב את סוג המחשבות 
  שאנחנו רוצים שישלטו לנו על החיים.

 ת׳ורוהנרי דיוויד 
 

אני נותן לך את זה באותה הדרך שזה ניתן לי. האמת האולטימטיבית היא כמו קומבינציה למנעול; היא חייבת 
  להיות בסדר מסוים, ואתה צריך את כולה כדי לפתוח את השער לחיים האמיתיים.

 
 הבעיה היא, אנשים לא רואים ברור. האמת היא בדיוק איך שהיא נראית;

 
 יעה שלא אדבר אליכם באמרות כהות, אלא אספר לכם בפשטות על אלוהים.״ישו אמר, ״השעה מג

 
ישו אמר, ״האדם ששותה מפי יהפוך להיות איך שאני ואני אהפוך להיות הוא והדברים הנסתרים יתגלו 

 אליו.״
 

 הדברים הבאים הם הפרשנויות הנכונות והדברים הנסתרים: דברים נסתרים:
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  שיהיו לכם חיים ושיהיו לכם אותם בשפע.״ישו אמר, ״אני הגעתי כדי 
 

אתה מקבל טעימה קטנה מהם כשאתה רואה מפל יפהפה, שקיעה, חובט חבטת גולף מעולה,  חיים שופעים:
רוכב על רכבת הרים, נשיקה ראשונה, וכו׳. רגעי שיא בחייך מרגישים טוב, כי אתה מקבל אחוז גדול יותר של מה 

  שכל רגע בחיים באמת מכיל.
 

  יים שופעים = חיים אמיתייםח
 



 דת אמיתית היא חיים אמיתיים. אלברט איינשטיין
 

אנשים בעבר לא הבינו למה ישו התכוון כשהוא אמר ״חיים שופעים״, אז הם הפכו את המשמעות המילולית של 
ולהיות הצמד מילים, ופירשו אותם כ״חיים של שפע״. הרבה מטיפים משתמשים בזה בתור תירוץ להיות עשירים 

 בעלים של רכוש בשפע. פרשנויות מוטעות מובילות אנשים בכיוון הלא נכון.
 
המוח שלך הוא כמו השוער של שער החיים. לפעמים הוא נותן לקצת חיים אמיתיים להיכנס פנימה, אבל רוב הזמן 

  הוא לא. אתה רק יכול לראות את האמת כשהוא נותן לכל החיים להיכנס פנימה.
 

 בספר המקורי( 9עמוד  תמונה חיצים)
 

  התמונה הראשונה מראה איך בני אדם כרגע תופסים את החיים. התמונה השנייה מראה את החיים האמיתיים.

 
החיצים מראים את החיים מגיעים אליך מכל הכיוונים. הקווים המקווקווים מראים איך המוח שלך חוסם את רוב 

ה מקבל את כל החיים, חיים שופעים, חיים אמיתיים, ומשקף החיים שמגיעים אליך. בלי החסימה של המוח, את
  את הכל חזרה החוצה.

 
זו הסיבה שיש לקדושים ונביאים בציורים הילות. היא ממחישה את הזוהר שלהם; הם קרנו עם חיים כמו  הילות:

  של הציור. 2שאפשר לראות בתמונה 
 

ה זה רגע שיא בשביל רוב האנשים. למה זה גורם לראות את מפלי הניאגרה או את הגראנד קניון בפעם הראשונ
לך להרגיש כל כך חי? שום דבר לא באמת קורה לך. למה זה לא מרגיש טוב באותה הרמה בפעם השנייה שאתה 

  רואה אותם? הסיבה היא, המוח שלך נפתח כשמשהו חדש או מיוחד.
 

 זה לא מה שאתה מסתכל עליו שמשנה; זה מה שאתה רואה. ת׳ורו
 

היא, כל רגע בחיים הוא מיוחד, ואתה יכול להיות לגמרי פתוח אל החיים רוב הזמן. אתה חייב לראות את האמת 
 …זוהי האמת האמת כדי לראות את החיים האמיתיים.
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 האמת האולטימטיבית 

 
 התנ״ך אומר: ״המתנה של אלוהים היא חיים נצחיים״.

 
 לא בהכרה.״״זה בלתי אפשרי להיות בהכרה לכך שאתה  אלמותיות:

 



אתה קורא את הספר הזה, אז אתה נמצא בהכרה )חי(. זה אומר שאתה תמיד היית בהכרה ותמיד תהיה, כי זה 
בלתי אפשרי בשבילך להיות מודע לכך שאתה מת )לא בהכרה(. אתה לא יכול להיות מודע לכך שאתה לא מודע, 

בחצי הכרה )שינה/קומה(, אבל לא לגמרי  אתה לא יכול להיות בהכרה לכך שאתה לא בהכרה. אתה יכול להיות
היו יכולות לעבור, ולא היית יודע מזה. אתה לא  בחוסר הכרה, כי הזמן היה עומד במקום בשבילך. מיליארד שנים

 יכול להיות מודע לרווחים בחיים; הם נמשכים ולא נגמרים מנקודת המבט שלך.
 

  תי.אתה אלמותי; כי זה בלתי אפשרי בשבילך לא להיות אלמו
 

 (146:4; פס׳ 9:5לא מתרחשת שום ידיעה של הזמן שחולף אחרי שאדם נהיה לא מודע במוות. )קהלת 
 
האם חווית משהו חוץ מהחיים? לא חווית, כי אתה לא יכול לחוות משהו אחר; כל דבר שאתה חווה הוא החיים. לא 

אתה לא יכול  היא משנה צורה. ה הסיבה.ניתן ליצור או להשמיד אנרגיה, ולא ניתן ליצור או להשמיד תודעה מאות

ליצור כלום ממשהו. אם אתה מודע לחיים עכשיו, אתה משהו. הגוף שלך הוא פשוט מיכל מאוד זמני בשביל 
  התודעה האלמותית שלך.

 
ההגיון הדדוקטיבי למעלה מגלה שאנחנו לא הגופים שלנו. אנחנו יודעים שהגופים שלנו מתים, ואנחנו יודעים 

התנ״ך קורא לה  א יכולה למות, לכן התודעה שלנו )שהיא מה שאנחנו( לא יכולה להיות הגוף שלנו.שתודעה ל
  הנשמה או רוח שלנו.

 
אתה תמות פיזית, אבל תיוולד מחדש; להיוולד זה משהו שקורה, אם לא, לא היית פה עכשיו. אתה נולדת אל 

 אין שום עדויות שמשהו אחר קורה. חי.החיים האלו. זה מה שאנחנו יודעים שקורה בוודאות לכל מי ש
 

למה שנחשוב שמשהו אחר קורה או אפילו יכול לקרות? אנשים מעמידים פנים. אנחנו מתעסקים עם זמן וחלל 
שלא נגמרים. אם נולדנו פעם אחת, זה יקרה שוב; דברים חוזרים על עצמם בטבע. השאלה היחידה היא איפה, 

  יכולים לדעת את זה גם. מתי, ובתור מה תיוולד מחדש, ואנחנו
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  אנשים מנסים להבין את היקום ללא תלות בתודעה )חיים(, והיא הגורם הכי חשוב במשוואה.: תודעה
 

פיזיקה מתה מאז איינשטיין. אפילו אם האנשים שמעורבים במדע של הפיזיקה יכלו להבין את היקום ללא תלות 
ין האנושי בצורה פונדמנטלית, וזה הדבר היחיד שיעשה הבדל בחיים, זה לא היה משנה, כי זה לא ישנה את המ

  אמיתי.
 

אנשים מבזבזים מיליארדי דולרים על פיזיקה תאורטית, וזה לא הולך לשנות שום דבר בצורה פונדמנטלית למין 
 האנושי. יש להם תקוות גדולות בשביל מכשיר חדש של מאיץ חלקיקים שיעלה מיליארדי דולרים. הם אולי ילמדו
 משהו, אבל זה לא ישנה את המין האנושי. החיים חייבים להיות במשוואה כדי לדעת את האמת האולטימטיבית.

 
אפשר היום להבין את היקום, איך שהוא מתקשר לחיים מודעים. זו האמת האולטימטיבית, האמת שתשנה 

  את את המין האנושי ואת העולם.
 

  ח חושב ורציונלי.חיות הן מודעות/נמצאות בהכרה עם או בלי מו
 

הרבה אנשים חושבים שבני אדם הם החיה היחידה שהיא מודעת. האם כלב או חתול מודעים אל החיים? איפה 
אתה מותח את הגבול? האם ציפור מודעת? האמת היא שכל החיות הן מודעות ונמצאות בהכרה בדיוק כמונו. 

מוח שיכול לחשוב ולהשתמש בהגיון ברמה הדבר היחיד שמבדיל את בני האדם משאר החיות הוא שיש לנו 
  מספיק גבוהה כדי לדעת את האמת של החיים, ואלה שיודעים מתעלים מעל חיות.

 
  עיצוב תבוני ואבולוציה קרו ביחד.



 
בני האדם )הומו סאפיינס( התפתחנו מחיות  אנחנוהראיות החותכות אומרות ש ההיסטוריה האמיתית שלנו:

קטן בינינו לחיות אחרות. יש לנו דם, עצמות, לבבות, מוחות, עור ודנ״א במשותף.  אחרות. יש הבדל פיזי מאוד
  אנחנו התנהגנו כמוהם עד לאחרונה, וחלק מהאנשים עדיין מתנהגים כמוהם.

 
בנוסף לעדויות שאנחנו חפרנו מסביב לכל העולם, ההבנה החדשה שלנו של הקוד הגנטי מאפשרת לנו לראות 

 עכשיו. חוליה חסרה יפה היא נמצאת כרגע על הסולם האבולוציוני. אין שוםמאיפה הגיעה כל חיה וא
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אבולוציה היא כבר לא רק תאוריה; הוכיחו שהיא נכונה מעבר לכל ספק. הבעיה היא, אפילו אנשים  כתר הבריאה:

יים שמאמינים שאבולוציה היא אמיתית, מנתקים את עצמם מהתהליך. הם איכשהו דילגו מעל כל צורות הח
הנמוכות של החיות ופשוט התחילו ישר בתור ״כתר הבריאה״ בפסגת הסולם האבולוציוני. העדויות אומרות 

  שאנחנו התפתחנו ככל שהחיים התפתחו.
 

הייתם חייבים להיות חיות נמוכות יותר כדי להיות אדם  …במילים אחרות, היית חיידק, חרק, דג, דינוזאור, קוף

  להיות תינוק כדי להיות מבוגר עכשיו. עכשיו, כפי שהייתם צריכים
 

מישהו חייב להיות כל שאר סוגי החיות. תודעה )נשמה( היא נמצאת בתוך חיות אחרות. חיות אחרות הן 
  בהכרה בדיוק כמוך, ואתם יודעים את זה.

 
הרבה אנשים אומרים שהם לא מאמינים בגלגול נשמות; הם מאמינים  תאוריית ״אתה חי רק פעם אחת״:

אתה מת, אתה מת. מה לגבי דגים, צדפות, סוסים, דובים, יתושים? אנשים שאומרים שאתה חי רק פעם אחת כש
אומרים שחלק מהנשמות מקבלות רק גלגול חיים אחד בתור תולעת, וזה הכל לכל הנצחים. אנשים אחרים 

 מאמינים שאתה נשפט על ידי אל אחרי שאתה מת. האם התולעת נשפטת?
 

 לראות ולקבל את האמת שהעדויות תומכות בה.הגיע הזמן 
 
אין שום פואנטה בלהכחיש את האמת; היא לא נעלמת. האמת היא האמת. כשיש עדויות גורפות שמשהו קרה או 

 לא קרה, זו האמת מעבר לכל ספק לאנשים כנים ורציונליים.
 

 לאמת לא יהיו אלים לפניה.
 פרידריך ניטשה

 
ם מהעדויות כמו שדתות עושות, היינו עדיין חיים בג'ונגל. אם רופאים ובתי אם בתי המשפט שלנו היו מתעלמי

  חולים היו עושים את זה, לא היינו הולכים לבית חולים.
 

  העדויות = האמת. דתות אומרות שהאמת היא הדרך, אבל מתעלמים ממנה.
 

ותם להורג על בסיס העדויות. אנחנו מרשיעים אנשים בפשעים, דנים אותם לחיים בבית כלא, ואפילו מוציאים א
אנחנו מכירים בכך שהעדויות מגלות את האמת בכל תחום של החיים חוץ מהדת. האפוקליפסה הולכת לשנות את 

  זה.
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זו האמת שגורמת למערכת החוק ולטיפול התרופתי לעבוד. כדי שדתות יעבדו בדרך שהן מבטיחות לעבוד, 

 על האמת. זו הסיבה שישו השתמש במילה ״אמת״ יותר מכל מילה אחרת.הן גם חייבות להיות מבוססות 
 

ישו אמר, ״באתי לעולם, כדי לשאת עדות לאמת. כל מי שהוא עם האמת, שמע את קולי.״ הבשורה על פי 
 18:37יוחנן 

 
התנ״ך אומר שהדת חייבת להיות מיוסדת על אבן. זו מטאפורה לכך שדתות חייבות להיות מבוססות על 

 האמת, כי היא יציבה ומוצקת כמו אבן.
 

למה שמישהו אחר יצטרך להיות כל החיות האחרות ולא אנחנו? למה שאנחנו פשוט נצוץ על כדור הארץ עכשיו 
למעלה כשהחיים טובים? אתם באמת חושבים שמישהו אחר היה צריך לחיות את כל הזמנים הקשים של העבר 

  יש בזה הגיון? כדי שפשוט נופיע ונהנה מהפירות בסוף?
 

אם אתה מאמין שמה שכתוב בתנ״ך נכון, אתה לא יכול להאמין שפשוט הופענו. התנ״ך אומר שאלוהים  יהירות:
הוא הוגן, אז או שהעבר לא קרה, או שהתפתחנו. הוא אומר לא להיות יהיר, שגאווה מגיעה לפני נפילה, ולהאמין 

 שאנחנו נפרדים משאר הבריאה זו יהירות טהורה.
 

 גיע הזמן לראות ולקבל את האמת שהעדויות תומכות בה.ה
 
עברנו דרך מאוד, מאוד ארוכה, אבל עדיין יש לנו עוד קצת ללכת. הצעד הבא והאחרון באבולוציה שלנו הוא ללמוד 

 ישו אמר, ״האמת הופכת אותך לחופשי.״ ולקבל את אמת החיים, וזה כולל להכיר בעבר האמיתי שלנו.
 

  ת משחררת אותנו מעולם החיות שכולנו התפתחנו ממנו.האמת האולטימטיבי
 

 FAB = -FBA׳לכל פעולה, יש תגובה שווה והפוכה.׳ 
 

 אנשים לא מבינים מה המשמעות האמיתית של חוק התנועה השלישי של אייזיק ניוטון.
 

שמקביל לכך.  כל דבר פיזי )חומר/אנרגיה( נע קדימה ואחורה במעגלים מאוזנים, מחזורים, או מה הכל מאוזן.

איטי, -סוף, מהיר-עני, התחלה-למטה, עשיר-הפסקה, למעלה-חלש, התחלה-קטן, חזק-צעיר, גדול-מוות, זקן-לידה
מפולג, -כישלון, מאוחד-בחוץ, הצלחה-נמוך, בפנים-ריק, גבוה-לילה, מלא-להפסיד, יום-עונג, לנצח-קר, כאב-חם

 וכו׳., שלילי-חיובי מכובה,-הרס, מודלק-לקבל, יצירה-לתת
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 כוחות חיוביים ושליליים שנעים באיזון הם היקום הפיזי.
 

כל דבר פיזי )חומר/אנרגיה( נע קדימה ואחורה במעגלים מאוזנים, מחזורים, או המקביל לכך. אפילו אור וצורות 
  אנרגיה אחרות שנראות כאילו הן נעות בכיוון ישר החוצה, למעשה נעות למעלה ולמטה בגלים מאוזנים.

 
  היקום הפיזי חייב לנוע באיזון מושלם כדי להתקיים.

 
מזל טוב ורע הם הביטוי של האיזון והדרך בה האיזון משפיע הכי הרבה על החיים שלנו. מזל מתממש  מזל:

יומי, מדברים קטנים כמו להשיג חניה טובה או רעה, לדברים גדולים, כמו לנצח -בהרבה רמות. יש את המזל היום
אם נולדת עם יופי, כסף, בריאות, בלוטו או לגלות שיש לך סרטן. ואז יש את המזל של הטווח הארוך. יש לך מזל 



כישרון ובלי אינטליגנציה. רוב האנשים -כישרון ואינטליגנציה. אין לך מזל אם נולדת מכוער, עני, חולה, חסר
נמצאים בין הקיצונים, אבל זה לא משנה, כי אנחנו אלמותיים, והכל יתאזן. המזל ינוע קדימה ואחורה; כולם יקבלו 

 ורע.כמויות שוות של מזל טוב 
 

 הגלגל מסתובב לו. כולם מקבלים את התור שלהם.
 

האיזון הוא התוצאה של התזוזה הרנדומלית של הכל. דוגמא: אם תיקח צנצנת מלאה בגרגרי  המיקסר הנצחי:
חול לבנים ושחורים ותתחיל לנער אותה, היא תהפוך לאפורה ותתערבב באופן מושלם, ולא משנה כמה זמן תנער 

הלבנים והשחורים תמיד יישארו מעורבבים באופן שווה. זמן ותנועה רנדומלית תמיד ייצרו איזון אותה, גרגרי החול 
  מושלם של כל הדברים הפיזיים. זה וודאי כמו יום ולילה, והסיבה שיש לנו יום ולילה.

 
ועים אם תטיל מטבע אלף פעמים, הוא יצא עץ בערך חצי מהפעמים ופלי בערך חצי מהפעמים. הסיכויים של איר

אקראיים הם צפויים; זו הסיבה שלאס וגאס תמיד עושה רווח על הימורים שנה אחר שנה. אפשר לראות את 
האמת אם מסתכלים על התמונה הגדולה. אתם תראו שאירועים רנדומליים הם ניתנים לחיזוי כי הם מתאזנים. 

 זוהי אמת בסיסית של החיים שכולם יודעים, אך מתעלמים ממנה.
 

אנשים ייהרגו בתאונות דרכים, ובכל שנה בתאריך הזה,  162שברביעי ליולי בארצות הברית, בערך זו הסיבה 
בערך אותה כמות של אנשים נהרגים. ממוצע של שתים עשרה תאונות דרכים קורות כל דקה; בערך ששת אלפים 

כים על ידי כלבים כל מתבגרים נהרגים בתאונות דרכים כל שנה בארצות הברית. בערך ארבעה מיליון אנשים ננש
 שנה.

 
 למה המספר בערך אותו דבר כל שנה?
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הכל קבוע מראש, ההתחלה וגם הסוף, על ידי כוחות שאין לנו שליטה עליהם. זה קבוע בשביל חרקים וגם 

אלברט  לכוכבים. בני אדם, ירקות, או אבק קוסמי; כולנו רוקדים למנגינה מסתורית, המנוגנת מהמרחקים.
 ןאיינשטיי

 
לא יודע את העתיד; את העתיד אי  לא להיות בשליטה זה לא אומר שהעתיד שלנו הוא נגזר מראש. אף אחד גורל:

 אפשר לדעת. כל דבר יכול לקרות. הדבר היחיד שאנחנו יכולים להיות בטוחים בו הוא שהעתיד יהיה מאוזן.
 

הרעות הן, גם כל הדברים הכי  החדשות הטובות הן, כל הדברים הכי טובים הולכים לקרות לך; החדשות
  נוראיים יקרו לך, אם לא תלמד את האמת.

 
אם אתה נולד עם יתרונות, יכולים להיות לך יותר זמנים טובים מזמנים רעים בחייך,  המוות הוא המאזן הגדול:

וך, לאף אבל כשתמות, תיוולד מחדש עם חסרונות, ויהיו לך יותר זמנים רעים מזמנים טובים ולהפך. בטווח האר
אחד אין חיים יותר טובים או רעים ממישהו אחר, כי החיים תמיד יתאזנו בסופו של דבר. זה הטבע של היקום 

 שאנחנו חלק ממנו, היקום שאנחנו יכולים לראות. ספרים דתיים אומרים שהחיים הוגנים, וזו האמת.
 

 הרוחנית. אבולוציונים מפספסים את האינטליגנציה מאחורי האבולוציה, את ההשפעה
 

אתם אולי חושבים שאני מדבר על משהו שנשמע כמו בודהיזם או הינדואיזם. חלקים מהאמת  דתות המזרח:
מצויים בכל הדתות, כולל בודהיזם ודתות מזרחיות אחרות, אבל הן עוותו, פורשו לא נכון, ולא הובנו נכון, בדיוק 

טוב מדתות ופילוסופיות מהמערב בלגלות את האמת ך. דתות ופילוסופיות מהמזרח לא עובדות יותר "כמו התנ
האולטימטיבית. האמת בתוכן גם לא נראתה עדיין על ידי המין האנושי, אבל היא תיראה עכשיו על ידי אלו 

 שמוכנים לראות אותה.
 

כי אלוהים נותן את אור השמש שלו גם לרשעים וגם לטובים, והוא שולח את הגשם על הצדיקים והחוטאים 
 5:45שווה. הבשורה על פי מתי באופן 



 
אנשים אולי חושבים, אם הכל מאוזן, אז זה לא משנה מה תעשה. זה נכון, אם אתה רוצה להמשיך  השלכות:

לחיות בעולם החיות הברברי. אם אתה רוצה להתפתח מעבר לעולם החיות, לעולם שבו אין פחד, כאב או מוות, 
אתה חייב לחיות כיצור רוחני. אם תחיה כמו חיה, אתה תמשיך אתה חייב ללמוד ולהפיץ את האמת של החיים. 

 להיות חיה.
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לאמת לא יהיו אלים לפניה. האמונה באמת מתחילה בספק של כל האמיתות שאדם פעם האמין בהם. 
 פרידריך ניטשה

 
יפוט הטוב יותר הרבה נוצרים כל כך רוצים להאמין, עד שהם יתעלמו מעדויות מדעיות, הגיון פשוט, רציונליות והש

ההגדרה של המילון וובסטר למטה מסבירה את ". אמת" של עצמם. דתות עיוותו את המשמעות של המילה
 המשמעות של המילה:

 
 להיות בהתאמה עם עובדה או המציאות. אמת:

 
הרבה דברים שאנשים דתיים אומרים הם לא בהתאמה עם העובדות או המציאות. הם מיתוסים, אמונות טפלות, 
מסורת, תקווה, לא האמת. להגיד שהם האמת זה שקר. הם שוברים את אחת מעשרת הדיברות, כשהם צבועים 

 לא ישרים. הם רמאים, ועושים את עבודתו של השטן. זה צריך להשתנות. אמת או שקר?
 

טן, הם חושבים שהם עושים את רצונו של אלוהים, אבל באמת, הם עושים את רצונו של האויב של אלוהים, הש
  ך בתור הרמאי הגדול, מלך כל השקרים."שמוגדר בתנ

 
  ך בתור השד, השטן."רמאי מוגדר בתנ

 
ישו בא כדי לגלות את האמת לעולם. לכן, כדי להיות נוצרי אמיתי )חסיד של ישו(, אתה חייב לדעת ולספר את 

 האמת.
 

ופרסום כשזה תמיד מסתיים במוות. זה לא רק הדת שעושה את רצונו של השטן; זה לרדוף אחרי כסף, כוח 
אנשים עוזבים עם אותו המוח החייתי שהם נכנסו לחיים האלה איתו, אבל הם לא מסוגלים לראות את זה עד 

בכנות, כל המלכים, הדיקטטורים, והאנשים העשירים והמפורסמים שחיו  הדקות האחרונות של החיים שלהם.
   את האמת האמיתית? מה יש להם עכשיו? אתם מסוגלים לראות -ומתו

 
אם כאב קיצוני ומוות לא היו אמיתיים, האמת האמיתית לא הייתה משנה, אבל הם כן אמיתיים, ואי אפשר 

 להתגבר עליהם בלי האמת האמיתית.
 

 אתם הולכים למות! אולי היום. הספר הזה עושה אתכם מוכנים לזה.
 

היו עם המין האנושי הרבה זמן. הן לא שינו את המין הדתות המרכזיות של העולם  האמת היא לחלוטין הכרחית:

האנושי או את העולם כמו שהן אמורות לעשות ומבטיחות לעשות. אנשים צריכים לראות את האמת החבויה 
 אין שום דרך אחרת. בתוכם כדי שהן יעשו את מה שהן אמורות לעשות.
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לב שלהם רחוק ממני. הם סוגדים לי לשווא, אנשים מכבדים אותי עם השפתיים שלהם, אבל ה" ישו אמר,

 "בזמן שהם מלמדים את המצוות ועקרונות של בני האדם.
 



החסידים של דתות המזרח עושים את אותו הדבר שהחסידים של דתות המערב עושים. הם מאמינים במיתוסים, 
 ים בתוך כל הדתות.פולחנים ומסורות, והם עיוורים לאמת שהם מכילים. חלקים מהאמת האולטימטיבית נמצא

 
הספר הזה מתמקד בעיקר באמת החבויה בדתות מערביות, בעיקר הנצרות, אבל כשתהיו מסוגלים  נצרות:

לראות את האמת בנצרות, אתם תהיו מסוגלים לראות את האמת בכל הדתות ובכל מקום אחר בחיים. האמת 
 דתיים.נמצאת בליבם של הרבה מיתוסים ואגדות, במיוחד כשמדובר במיתוסים 

 
אמריקה ורוב העולם המערבי הם נוצריים; יהיו חייבים לראות את האמת בנצרות לפני  רק למערב יש מספיק כוח:

   שהעולם יוכל להשתנות.
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כמו שאפשר לראות מהגרף בדף הקודם, רוב העולם מאמין בדת, והנצרות היא הכי גדולה. הנצרות נמצאת בעולם 

העושר החומרי וכוח. זו הסיבה שהספר הזה מתמקד בנצרות. חייבים לראות את  המערבי, לכן יש לה את רוב
  האמת בנצרות, אם לא אין תקווה למין האנושי.

 
 המובן מאליו הוא מה שאף פעם לא נראה עד שמישהו מבטא אותו בפשטות. קהליל גיברן

 
 "זה שחבוי מהחכמים והמושכלים התגלה בפני פתוחי המוח." ישו אמר,

 
אנשים מושכלים אין ראש פתוח, וזו הסיבה שהם לא יכולים לראות את האמת באותה קלות כמו אנשים  להרבה

  שהם פחות מושכלים, אבל עם ראש יותר פתוח.
 



  הדבר היחיד שמפריע ללמידה שלי הוא החינוך שלי.
 אלברט איינשטיין

 
 נה.האמת לגבי החיים היא למעשה מאוד פשוטה; פשוט קשה לראות בפעם הראשו

 
  כשהפתרון פשוט, אלוהים עונה.

 אלברט איינשטיין
 

זה הכל מסתכם לאיך אתה מרגיש מרגע לרגע, כמה מהזמן אתה מרגיש טוב וכמה מהזמן אתה מרגיש  החיים:
רע, וזה יהיה מאוזן כמו כל דבר אחר פיזי. העבר האינסופי שלך היה מאוזן, והעתיד האינסופי שלך יהיה מאוזן 

תשתנה מיצור פיזי ליצור רוחני. כדי להשתנות ליצור רוחני, אתה פשוט צריך לדעת את האמת. זה גם, אלא אם כן 
משנה לך את נקודת המבט ואת הפרספקטיבה שלך של החיים כדי שתוכל להתחיל לחיות את חייך בתור יצור 

 רוחני.
 

העולם הפיזי, כי העצמי הרוחני כמו  50-50החיים שלנו לא חייבים להיות רק  לדעת את זה כדי לעשות את זה:
שלנו, העצמי האלמותי שלנו, הוא לא פיזי, והוא לא צריך להתאזן כדי להתקיים. הסביבה הפיזית שלנו לא יכולה 

 אתה פשוט צריך לדעת את זה כדי לעשות את זה. להשתנות באופן בסיסי, אבל אנחנו כן יכולים להשתנות.
 

י בחיים שלך חוץ מלהפריד את עצמך מהעולם הפיזי המאוזן. זה ישנה שום דבר לא הולך לעשות שינוי משמעות
  אתה מפריד את עצמך מהאיזון של החיים הפיזיים כשאתה רואה את האמת. את הכל.
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אנחנו רק רוצים את החיובי בלי השלילי. זה כל כך ברור; אין שום מטרה אמיתית אפשרית אחרת שתעשה 

  הבדל אמיתי.
 

ם לא צריכים לחוות את הרע כדי שיהיה לכם את הטוב. הרע עדיין יקרה, אבל אתם תתפסו האמת מגלה שאת
אותו אחרת. הנשמה היא הדבר היחיד ביקום שלא צריכה להתאזן. הידע על האיזון משנה אותך. הוא מוביל לשינוי 

  שלך ליצור רוחני.
 

 ההפך נכון; אתה אחראי. הידע של האיזון לא מסיר את כל ההשלכות של התנהגות. השלכות:
 

 ".כשתהפכו את השניים לאחד, את תיקראו בנים של האדם" ישו אמר,
 

אחת הדרכים להפוך את השניים לאחד היא הבאה: אתם לוקחים את שני הצדדים של החיים, הצד הטוב  טוב/רע:
ן. המשמעות והצד הרע ורואים אותם כשלם אחד. אתם עושים את זה כשאתם מבינים את המשמעות של האיזו

היא שכל הזמנים הרעים יעברו ויפוצו על ידי כמות שווה של זמנים טובים. זה גם אומר שכל הזמנים הטובים יעברו 
 וישולמו על ידי כמות שווה של זמנים רעים.

 
כשאתם יודעים את האמת, אתם תהנו מהזמנים הטובים יותר ועדיין תנסו להימנע מחוויה רעה כשתוכלו, אבל 

לו, הידע של האיזון עוזר לכם לעבור את הזמנים הרעים. זה מפני שאתם יודעים שככל שיותר רע, ככה כשלא תוכ
יהיה יותר טוב; זה הופך את הזמנים הרעים לכמעט מהנים. יותר חשוב, זה מרכז לך את הפרספקטיבה של 

 חיים שלמים. החיים. אתה רואה את שני הצדדים של החיים,
 

 קדושיםחיים שלמים = חיים 
 
הידע של האיזון לוקח לך את הסיבות להיות כועס, עצוב, לשנוא, לדאוג, לקנא או להיות מאוכזב. הוא מסיר את כל 

  הרגשות והתחושות השליליות.
 



  המוח מתחיל להיעלם, והחיים האמיתיים מתחילים להופיע.
 

וח נעלם לגמרי, התפיסה שלך של ככל שהמוח קטן, החיים גדלים. ככל שהמוח מתכווץ, החיים מתרחבים. כשהמ
החיים הופכת לצלולה. בסופו של דבר, אתם תחשבו רק כשתהיו חייבים, שזה לא ממש לעיתים קרובות. אתם 

  הנצחי." עכשיו"תתחילו לחיות בהווה, ה
 

אלוהים הוא מטאפורה למה שמתעלה מעל כל רמות המחשבה האינטלקטואלית. זה כזה פשוט. ג'וזף 
  קמפבל
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ל שחיים יותר בהווה, החיים נהיים יותר מספקים. הזמן יאט. אתם תראו את הקסם ואת הפלא של החיים ככ

  שראיתם בתור ילדים, ותחוו אותו בלי הבורות וכל הרגשות השליליים של הילדות.
 

 ישו אמר שאדם חייב לראות את החיים כמו ילד כדי להיכנס לגן עדן.
 

לתפיסה, וזו הסיבה שהוא זז יותר לאט בשביל ילדים. אתם זוכרים כמה ארוך הקיץ הזמן הוא נתון  זמן של ילד:
היה פעם? הקיץ למעשה כן ארוך יותר מנקודת מבטו של ילד. ככל שיותר מודעים, הזמן נע לאט יותר, כי כל רגע 

ר מהר מנקודת מכיל יותר חיים. ככל שמתבגרים, המוח נהיה יותר חזק, אתם מקבלים פחות חיים, והזמן נע יות
המבט והחוויה שלכם. ילד מקבל יותר חיים, כי המוח עוד לא לגמרי השתלט על החיים שלו עדיין. העולם שראיתם 

נהייתם  אתם השתניתם. בתור ילדים עדיין כאן; אתם פשוט לא יכולים לראות אותו יותר. העולם לא השתנה;
  וקות.פחות מודעים. ילדים עדיין רואים אותו. הוא נגלה לתינ

 
  אתם חיים יותר מהלידה עד גיל עשר מאשר גיל עשר עד מאה.

 
כשאתם יודעים את האמת, אתם נהיים מודעים שוב, ותראו את החיים כמו שראיתם אז. בקרוב, תוכלו לראות את 

החיים יותר טוב מאיך שילד רואה אותם או כל חיה אי פעם ראתה אותם. אתם תראו את העולם האמיתי, עולם 
 ם.קסו

 
 כל הילדים מראים את הדרך." ילד יראה את הדרך." ך אומר,"התנ

 
היא שגויה. ההפך הוא הנכון. אתם יותר בהכרה, " אני חושב לכן אני קיים," האמירה המפורסמת של דסקרטס,

יותר מודעים אל החיים, יותר חיים, ויותר העצמי האמיתי שלכם כשאתה לא חושבים. כשאתם חושבים, אתם 
  העצמי האמיתי שלכם. שלכם. כשאתם לא חושבים, אתם העצמי הרוחני שלכם, העצמי האלמותי שלכם,המוח 

 
רוב האנשים לא מודעים לעובדה שיש להם שני עצמיים שונים. יש לך מוח ונשמה, ולמרות שהם נראים כמו דבר 

  נוצרות על ידי המוח שלך.אחד, הם נפרדים. הדרך להבין שזה נכון היא להבין שמשהו חייב להקשיב למחשבות ש
 

  מה זה שמקשיב למחשבות שלך?
 

יש את החלק שלך שחושב, והחלק ששומע את המחשבות. החלק החושב הוא המוח שלך;  שני העצמיים שלך:

החלק ששומע את המחשבות הוא העצמי הרוחני שלך. אתם לא באמת שומעים את המחשבות דרך האוזניים 
בתוך הראש שלכם. הנקודה היא שהעצמי הרוחני שלך מקבל את הדברים  שלכם, כי המוח שלכם כבר נמצא

  שהמוח מייצר בצורה דומה לשמיעה.
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זה העצמי  פשוט תשאלו את עצמכם, מה זה ששומע את המחשבות שאתם חושבים כרגע? תבדקו את זה:
 ברים?מה זה ששומע את הקול שלכם כשאתם מד הרוחני שלך, אותו הדבר שמקבל את כל החיים.

 
. כדי 9מה זה שמקבל את כל החיים? העצמי הרוחני שלך הוא מיוצג על ידי העיגול הפנימי שמוצג בציורים בדף 

  להכיר את העצמי האמיתי שלך, העצמי האלמותי, הרוחני שלך, חייבים להתגבר על המוח החייתי.
 

 אתם חייבים לדעת חיים אמיתיים כדי לדעת את העצמי האמיתי שלכם.
 

המוח שלהם, וכתוצאה, לא מכירים את העצמי -שאפשר לראות בציור, המין האנושי כרגע חיים בתור עצמיכפי 
  כפי שסוקרטס אמר.", דעו את עצמכם" הרוחני שלהם.

 
 "כל מי שמכיר את עצמו הוא גבוה מהעולם." ישו אמר,

 
כלב ובן אדם, ילד ומבוגר,  אותו העולם נתפס אחרת על ידי צפרדע וחתול, חתול וכלב, פרספקטיבה ותפיסה:

  אישה וגבר, אתם רואים משהו שונה לגמרי ממה שישו ראה.
 

 אנחנו לא רואים דברים איך שהם באמת; אנחנו רואים דברים איך שאנחנו באמת.
 
אנשים רואים וחווים את החיים דרך המוח והחושים שלהם, מהפרספקטיבה הייחודית ורמת המודעות שלהם. ישו 

  ם בצורה שונה מרוב האנשים היום, כי הוא ראה חיים אמיתיים, חיים אלוהיים.ראה את העול
 

 המוח לא יכול לייצר חיים; הוא רק יכול לעשות מניפולציה למה שכבר קיים.
 

העולם הפיזי לעולם לא ישתנה; הוא לא יכול להשתנות ועדיין להתקיים, אבל הדרך שאתם תופסים אותו יכולה 
יות מסופקים ושמחים כל הזמן. תפיסה ופרספקטיבה קובעות כמה אתם רואים את החיים להשתנות. זה הסוד לה

בבירור ובצורה אמיתית, וכמה מספקים או לא מספקים החיים בשבילך. האמת מאפשרת לך לראות את החיים 
  בצלילות.

 
 זה לא מה שאתם מסתכלים עליו שמשנה; זה מה שאתם רואים.

 הנרי דיוויד ת'ורו
 

חוץ מהאדם חיות בהווה והן יותר מסופקות כי יש להן פחות מוח שחוסם את החיים, אבל הן תקועות עם  כל החיות
 הפרספקטיבה והתפיסה שהן נולדו איתן. אנחנו יכולים מאוד לשפר את שלנו על ידי למידת האמת.

 
  אתם לא יכולים לשלוט על החיים, אבל אתם יכולים לשנות את הדרך שאתם רואים את החיים.
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 כל הבעיות שיש לנו נובעות מכך שאנשים לא יודעים את האמת האולטימטיבית. 

 
אנשים מסתכלים מסביב וחושבים; למה יש כל כך הרבה אנשים לא שמחים? התקדמנו כל כך רחוק,  לא שמחים:

העולם לא לשנות את  אבל עדיין אנשים לא שמחים. למה העולם הזה לא המקום הנפלא שהוא יכול להיות?
  משנה אותנו.

 
זה לא משנה כמה נתקדם מבחינה חומרית; זה לא ישנה שום דבר. רק למידה וראייה של האמת ישנו אותנו, ובכך 

  ישנו את הכל.
 

 האמת משנה אדם בן תמותה ליצור רוחני אלמותי ואלוהי.
 



שה את אותו הדבר לאיך היא עושה את זה בכך שהיא מראה לכם מה אתם באמת, וזה משנה את הכל. האמת עו
שאנחנו רואים את העולם, ומאותה סיבה. היא מראה לך את החיים בצלילות; היא מראה לך את החיים האמיתיים 

  בפעם הראשונה.
 

זה רק  אתם יכולים לראות ולחוות חיים מושלמים, כי החיים הם באמת ככה. החיים האמיתיים הם מושלמים:
  המוחות שלנו שמקלקלים אותם.

 
ה קשה להאמין מהפרספקטיבה הנוכחית ורמת המודעות שלך, אבל זה נכון. זה המוח שלך שגורם לחיים להיות ז

לא מושלמים. היקום חייב להיות מושלם כדי להתקיים. היקום היה מתפרק ולא מתקיים להרבה זמן אם הוא לא 
  היה מושלם.

 
   אתם לא צריכים להאמין לזה; אתם יכולים לדעת את זה.

 
(. ההווה הוא המתנה האולטימטיבית; זו the presentבאנגלית )" מתנה"נקרא ה" עכשיו"-זה מעניין שה ווה:הה

 המתנה של אמת וחיים. ההווה ניתן לכם בכל שנייה, ואתם תקבלו אותו לנצח. אלוהים נותן לכם את ההווה/מתנה;
מודעים אליו. החיים שלכם הם רצף  ההווה הוא הדבר היחיד שקיים, הדבר היחיד שאתם אי פעם תקבלו אותה.

  של הווים שזזים לאורך הזמן. העתיד לא קיים עד שהוא הופך להיות ההווה.
 

  החיים הם הווה אחד נצחי.
 

שנייה. דברים אולי -שנייה למיקרו-הגוף שלך, המוח, והעולם מסביבם נוצרים ממיקרו הבריאה קורית עכשיו:
נה כל הזמן ונוצר מחדש. אלוהים/החיים/הטבע יוצרים את החיים שלנו נראים אותו דבר, אבל הם לא; הכל משת

  ואת העולם שלנו מרגע לרגע. החיים וכל מה שבתוכם תמיד חדשים.
 

  "ראו, אני הופך את כל הדברים לחדשים." ך אומר,"התנ
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היעד. יעדים הם תמיד הרבה נביאים אמרו שצריך להנות מהמסע ולהיות מסופקים מהמסע. זה מפני שהמסע הוא 
  סופם של מסע אחד ותחילתו של מסע אחר. החיים הם מסע שלא נגמר ויעד שלא נגמר. זה מעגל שאין לו סוף.

  חי באמצע מעגל החיים כי הוא רואה את כל החיים. יצור רוחני
 

  כשנהיים מודעים לבריאה, נהיים מודעים לבורא.
 

ההווה הוא החיים  ההווה, אתם בצרה אמיתית, כי אין משהו אחר.אם אתם לא יכולים להיות מסופקים על ידי 
 רוב האנשים חושבים שהם לא נראים מספיק טוב, צעירים מספיק, רזים מספיק, עשירים מספיק, וכו'. שלך, כולם.

 
  ההווה חייב להיות המטרה שלנו, כי הוא הדבר היחיד שקיים.

 
האמת, וכתוצאה, הם מפספסים את רוב החיים שלהם. הם רוב האנשים בצרה אמיתית, כי הם לא יודעים את 

 חיים בקצה של המעגל ופשוט הולכים סביב וסביב לנצח, אבודים באשליות של המוחות שלהם.
 

הרעיון של עבר ועתיד ותפיסה מעוותת של ההווה משאירה אנשים במצב תמידי של רדיפה אחרי  דשא ירוק יותר:

  ר. האנשים האלה מפספסים את ההווה בתהליך.הדשא הירוק יותר בצד השני של הגד
 

זה כמו לרוץ אחרי האופק; כמה שתרוצו יותר מהר, הוא יתרחק ממכם יותר מהר. יום אחד  לרדוף אחרי האופק:

 אתם מבינים שאתם עומדים עליו. מה שרצתם אחריו הוא איפה שאתם כבר נמצאים, ותמיד תהיו.
 



כל המקומות שגרת ונשארת בהם, הבתים, מלונות, מוטלים, אתרי  בכל מקום שהיית בו, להיות איפה שאתם:
נופש, בתי עסק, מישהו נמצא שם עכשיו. מישהו נמצא על כל רחוב וכביש מהיר, בכל נהר, הר ואגם. מישהו 

מסתכל על פסל החירות עכשיו. אנשים אוכלים בכל המסעדות. אנשים נוסעים בסירות, מטוסים, מכוניות, משאיות, 
סים עכשיו. אנשים עושים סקס. אנשים נלחמים ונרצחים. אנשים נמצאים בכל מקום שהולכים אליו, ועושים אוטובו

את כל מה שהם יכולים לעשות ברגע הזה. להיות במקום אחד, לעשות דבר אחד, זה אומר שאתם מפספסים את 
ד זה לפספס משהו כל שאר המקומות והדברים. זה טיפשי לחשוב שאתם מפספסים משהו. לעשות משהו אח

אחר. הדרך היחידה לפספס משהו היא לפספס את ההווה. ההבנה הזו חשובה, כי בעיה גדולה היא שאנשים 
 שזה בלתי אפשרי. רוצים להיות במקום אחר חוץ מאיפה שהם נמצאים, ולעשות משהו חוץ ממה שהם עושים,
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קום חוץ מאיפה שאתם נמצאים, לא משנה איפה זה טיפשי לחשוב שאתם מפספסים משהו או לרצות להיות בכל מ

למה למען השם ", "Instant Karma" זה או מה אתם עושים. מה שסובב לכולם, מגיע לכולם. ג'ון לנון אמר בשיר
 "אתה שם, כשאתה בכל מקום, הולך לקבל את המנה שלך!

 
אף פעם לא פתחו את כל מה שאנשים רוצים זה מה שנמצא בהווה, אבל הם לא יודעים את זה, כי הם 

 ההווה/מתנה. כמעט אף אחד לא יודעים מהו ההווה באמת.
 

המוח שלך יפתח חלקית כל כמה זמן כדי לתת לך טעימה של חיים אמיתיים, ואז יקח אותם ממך.  הטיז הגדול:
 הוא יקשר את הרגעים הפתוחים לדברים שקשה לעשות כל הזמן, כמו דברים שעולים הרבה כסף, או שהם קשים
או מסוכנים, או שהוא מחשיב לחדשים או מיוחדים. המוח שלך מכריח אותך לשלם על חיים בדרך אחת או אחרת 

  ואף פעם לא יאפשר לך לקבל חיים אמיתיים בחינם.
 

 האמת היא סיפוק מלא, היא תמיד בחינם ותמיד זמינה.
 

בחיים. " מלאים" ים; אנחנו נהייםזה איך שאנחנו מרגישים כשהמוחות שלנו פתוחים לגמרי אל החי מסופקים:

  להיות מלאים בחיים זה גורם לנו להרגיש איך שאנחנו רוצים להרגיש כל הזמן. זו שמחה אמיתית.
 

  דוקטורים אומרים שאנחנו מרגישים טוב או שמחים בגלל שחרור הכימיקלים
אדרנלין, סרוטונין, ודופמין גורמים לך במוחות שלנו שגורמים לנו להרגיש טוב, וזה נכון. כימיקלים כמו אנדורפינים, 

  להרגיש טוב, אבל הם עושים את זה כי הם נותנים לך להרגיש קצת חיים אמיתיים.
 

כמו כל הסמים, האפקט הוא זמני ויש לו צד שלילי מאזן. האמת האולטימטיבית היא לא זמנית ואין לה צד שלילי. 
  אין צורך בשום סמים.

 
מכיל את כל הצבעים של הקשת, אבל אנחנו רק רואים אותו כאור לבן. החיים מכילים את אור  החיים הם כמו אור:

כל מה שאתם יכולים לחוש בכל רגע, אבל המוח שלך רק נותן לך לחוש דברים מסוימים, ורק כשדברים מסוימים 
ים ביחד יוצרים קורים. כשרואים את כל החיים ביחד, זה כמו לראות את כל הצבעים ביחד. בדיוק כמו שכל הצבע

 משהו לגמרי שונה )אור לבן(, כשמקבלים את כל החיים ביחד זה יוצר משהו לגמרי שונה ולא צפוי.
 

אם מערבבים את שלושת צבעי היסוד, כחול, צהוב ואדום, לא מקבלים לבן, אבל כן מקבלים לבן כשזה מגיע 
ם תקבלו את כולם ביחד, זה יהיה עומס בצורה של אור. זה אותו הדבר עם חלקים של החיים. הייתם מצפים שא

 חושי, אבל ההפך קורה. אתם מקבלים את החוויה הכי טהורה וצלולה שאפשר לקבל.
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החושים שלך הם יותר מסכום החלקים שלהם. ביחד, כשהם פתוחים לגמרי, הם פותחים דלת לעולם חדש  5

  חבוי מהעין; הם מגלים את החיים האמיתיים.
 



כשהמוח כבר לא מפריע ואתם יכולים לקבל את כל החיים, זה מתבטא בתור ההנאה  ר:לראות את האו
  האולטימטיבית. זו הנאה אלוהית, והיא מעל כל עונג אפשרי של בני תמותה.

ך אומר; רואים את החיים האמיתיים. זה הרבה יותר מהנאה; "כשיודעים את האמת, רואים את האור כמו שהתנ
 זה היא אושר עילאי. הדרך הכי טובה לתאר את

 
אתם לא תסתובבו ותחייכו ותצחקו כל הזמן. אתם לא תיראו כל כך שונים לאנשים אחרים, אבל תראו הכל 

  אחרת.
 

 כשאתה יודע את האמת, אתה חי במצב תמידי של חסד.
 

שאתם יודעים  בעולם החיות, כאב פיזי ועונג יגיעו ויעזבו, אבל תוכלו תמיד להיות מלאים בחיים )מסופקים( ברגע
 את האמת, כי אתם יודעים שהכל זה אלוהים.

 
 "באתי כדי שתהיו מלאים במלואתו של אלוהים." ישו אמר,

 
אם תקשרו את הסיפוק שלכם לדברים שקורים בסביבה שלכם, אתם תהיו נתונים לחסדי הסביבה שתמיד  חופש:

 או תקבלו את מה שאתם רוצים. משתנית. רק תקבלו טעם של סיפוק כשדברים יקרו לטובתכם, כשתנצחו
 

אנשים רוחניים הם מסופקים כשהם מפסידים. אם אתם לא מקשרים את הסיפוק שלכם למה שקורה בסביבה 
שלכם, תוכלו להיות מסופקים כל הזמן. זה מנטאלי, ואתם יכולים לשלוט בעצמי המנטאלי שלכם, אבל אתם לא 

להיות מסוגלים להיות מסופקים ללא קשר למה שקורה בסביבה. יכולים לשלוט בסביבה שלכם. חופש אמיתי הוא 
  רק האמת תשחרר אותך. כמעט אף אחד על כדור הארץ לא חופשי עכשיו.

 
 זה לא משנה על מה אתה מסתכל; זה מה שאתה רואה שמשנה. הנרי דיוויד ת'ורו
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ו כל הזמן; אנחנו פשוט צריכים לתת למה לשים תנאים על להרגיש טוב? חיים אמיתיים ניתנים לנ סיפוק מיידי:

 להם להיכנס כל הזמן.
 

 זה סיפוק מיידי ומלא שעולה כלום.
 

או שדברים יקרו כדי להיות שמחים )להיות מסופקים(, אבל רוב " דברים" רוב האנשים יודעים שלא צריך הסוד:

שות שליליות, אותו הדבר האנשים לא יודעים איך זה עובד. הסוד הוא לפתוח את המוח שלך. בלי מחשבה ותחו
  קורה כמו כשאתם מקבלים את מה שאתם חושבים שאתם רוצים.

 
 אתם נהיים הכי חושניים שאתה יכולים להיות; אתם הופכים לחושים שלכם.

 
אתם יכולים להרגיש יותר טוב מאשר שהייתם פשוט זוכים בלוטו כל יום. למה לא? זה רק מצב רוח של המוח או 

וח. אלה החיים שלכם; פשוט קחו את מה שמגיע לכם. אתם יכולים להיות מסופקים מתי שבא מצב רוח של שום מ
 זה מגיע לכם. לכם.

 
שהוא דיבר עליהם. לכל מה שהוא אומר יש מטרה אחת, והיא  החיים השופעים זה מה שישו רצה שיהיה לנו; אלה

  לגלות לנו את החיים האמיתיים.
 

 הזמן, זו המטרה האמיתית של המין האנושי.להיות מסופקים, מלאים בחיים כל 
 
כל מה שאנשים עושים ישירות או בעקיפין, טוב ורע, זה בשביל להיות מסופקים על ידי החיים. ברגע שיודעים את 

  האמת, אתם יכולים לדלג על כל הדברים, ופשוט להיות מסופקים.



 
את מה שאתם רוצים כל הזמן, כי אתם  אתם יכולים להרגיש כאילו אתם מקבלים לקבל את מה שאתם רוצים:

  באמת כן, אתם פשוט לא יודעים את זה עדיין.
 

 כשיודעים את האמת, רואים את האלוהי בהכל; רואים את החיים.
 

זה איך שיודעים אם אתם יודעים את האמת. אם אתם מסופקים, אתם יודעים אותה. אם  לדעת שאתם יודעים:

ודעים או מבינים אותה, אז אתם צריכים להמשיך ללמוד ולהפיץ את האמת עד אתם לא לגמרי מסופקים, אתם לא י
 שתדעו את האמת והחיים.
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לכן אני אומר שאם אדם הוא מאוחד, הוא יהיה מלא באור, אבל אם הוא מפולג, הוא יהיה מלא " ישו אמר,
 "בחשכה.

 
א אומר שאם אתם מאוחדים עם זו דוגמה טובה שישו משתמש במילה אור כמטאפורה לחיים אמיתיים. הו

  אלוהים/החיים, אתם מסופקים. אם לא, אתם ריקים.
 

 "כשתהפכו את השניים לאחד, אתם תיקראו בנים של בני האדם." ישו אמר,
 

להוציא את המוח מהדרך ולאחד את הנשמה שלך עם הנשמה של אלוהים זו דרך נוספת להפוך את השניים 
 דולה.לאחד. יש הרבה דרכים, אבל זו הג

 
כשיודעים את האמת, המוח שלכם נכבה, ואתם מסופקים לא משנה מה קורה בסביבה שלכם, אפילו כשאתם 

חווים כאב פיזי. ישו היה יותר מסופק ברגעים הכי נוראיים שלו על הצלב מאשר המין האנושי ברגעים הכי טובים 
  של החיים שלהם.

 
 אם אתם יודעים את האמת.אנשים רוצים את הכל, ואתם יכולים לקבל את הכל 

 
 "אני עני, אבל יש לי הכל." ישו אמר,

 
המוחות השתלטניים שלנו הם כמו מחלה. כמו הרבה מחלות, הם גורמים לנו להרגיש רע. המוח, בכך  מחלת מוח:

שהוא מפריד אותנו מהחיים האמיתיים, לא נותן לנו להרגיש טוב אפילו קרוב לרמה שאנחנו אמורים להרגיש. 
  מונע מאיתנו להיות מאוחדים עם החיים.המוח 

 
אנחנו פשוט צריכים מנה גדולה של האמת כדי לרפא אותו ולסלק אותו לנצח מכדור הארץ, אבל אנחנו עושים את 

 ההפך, ואנחנו עושים דברים שפשוט הופכים אותנו ליותר חולים.
 

ר להפוך אנשים מחיות לא הספר הזה לא אמור להיות מבדר, קריאה מהנה כמו רוב הספרים. הוא אמו
תמותה ליצורים רוחניים לגמרי מסופקים ואלמותיים. הוא הופך את כל החיים למבדרים -מסופקות, בנות

 לנצח.
 

  הטעם של תרופה לא משנה; זה מה שהיא עושה שמציל את החיים שלך.
 

ין לה טעם טוב כמו למין האנושי יש צורה מאוד מדבקת של מחלת שינה. האמת היא התרופה, אבל בהתחלה, א
  לפנטזיה, אז אף אחד לא לוקח אותה.

 
  לציבור יש סקרנות שאינה יודעת שובע לדעת הכל, חוץ ממה ששווה לדעת. אוסקר ווילד
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 בני אנוש לא יכולים לשאת הרבה מאוד מציאות. טי אס אליוט
 

ם טלוויזיה, אבל יש גם סרטים, המוח מנסה להחליף את המציאות עם פנטזיה. בעיקר ע פנטזיה נגד מציאות:

משחקי וידאו, האינטרנט, וכו'. הספר הזה מתחרה עם כל הדברים למעלה. האמת בצורה כתובה היא לא כל כך 
 מבדרת.

 
הסיבה היחידה שפנטזיה כל כך מצליחה היא שכמעט אף אחד לא יודע מהי המציאות. לאנשים אין מושג כמה 

יתיים הם באמת. אנשים חיים בחלום בהקיץ תמידי שחוסם את החיים נפלאים, מרתקים, וקסומים החיים האמ
  האמיתיים.

 
 "באתי כדי שיהיו לכם חיים, כי הדרך של בני התמותה היא מוות מהלכת." ישו אמר,

 
ישו אומר שהמין האנושי הוא מת מבחינה רוחנית. אנשים מתים למציאות/חיים האמיתיים, וככל שהם נכנסים יותר 

נהיים יותר מתים. אם לא נסובב את זה בקרוב מאוד, אנשים יחיו את רוב החיים הקצרים שלהם  לפנטזיה, הם
  בעולם פנטזיה שבני אדם בנו.

 
הטיעון המרכזי למציאות הוא שהיא אמיתית. היא גם הרבה יותר מספקת מכל פנטזיה שיש או יכולה להיות, אבל 

 רק כשיכולים לראות אותה בבירור.
 

 ממש מתים. תר טובה? זה להיות ממש חיים נגד להיותכמה המציאות יו
 

מימדית. פנטזיה לעולם לא -לחיים האמיתיים יש גובה, רוחב ועומק אמיתיים. טלוויזיה היא רק דו תלת מימד:

תוכל להתחרות עם החיים האמיתיים ברגע שיראו את החיים האמיתיים כפי שהם באמת. המציאות היא 
אינסוף יותר מכל דבר אחר. אתם באמת חיים ובאמת מתים רק בעולם האמיתי. יש  אינסופית; היא הכל. היא פי

 טוב, נהדר, ואמיתי.
 

  העולם שלנו הרבה יותר קסום ומרגש מכל עולם פנטזיה.
 

 הבעיה היא שפנטזיה היא יותר טובה מהחיים שאנשים כרגע חיים, אז פנטזיה נהיית יותר ויותר פופולרית.
 

ה, פנטזיה היא יותר טובה. אם אתם חיים בהווה, פנטזיה היא אפילו לא קרובה. דתות, איך אם אתם לא חיים בהוו
   שמפרשים אותן כרגע, הן פשוט עוד פנטזיה שאנשים אומרים שהיא נכונה.

 
 כולם יודעים את אותה האמת; מה שמבדיל בינינו זה איך אנחנו בוחרים לעוות אותה. וודי אלן
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מפחדים מהמוות יותר מכל חיה אחרת. זה מפני שאנחנו יודעים שזה הולך לקרות, וחיות  בני אדם פחד מהמוות:

צדדית, קללה וברכה. זה דבר מאוד טוב, כי הידע שהמוות -אחרות לא. הידע הזה שרק לבני אדם יש הוא חרב דו
המוות גם גורם הולך לקרות הופך אותנו לחיה היחידה שיש לה סיכוי להתגבר על המוות. למרות זאת, הפחד מ

  לאנשים לנסות לברוח מהמציאות )שזה בלתי אפשרי( ולהיכנס לפנטזיות ומיתוסים.
 

אנשים עושים את ההפך ממה שהם אמורים לעשות. במקום לנסות לברוח מהחיים, אנחנו צריכים להיכנס לתוך 
ם לתוך החיים לגמרי, החיים לגמרי. זו הדרך היחידה להתגבר על הפחד מהמוות והמוות עצמו. אם אתם נכנסי

 אתם הופכים לחיים נצחיים. אתם לומדים את האמת ומתעלים על פחד ומוות.
 

 "אני בתוך כל הדברים, אך אני מעבר לכל הדברים." ישו אמר,



 
  אתם הופכים לכל הדברים, אך תהיו מעבר לכל הדברים.

 
 אותו הדבר גם בשבילך. זה יכול להיות" אני בתוך העולם הזה, אבל לא מהעולם הזה." ישו אמר,

 
אתם הופכים לכל הדברים, כי אתם חיים לגמרי בהווה, אבל אתם מעבר לכל הדברים, כי באותו הזמן אתם גם 

חיים באלמותיות ואינסופיות. אתם חיים בגוף הזמני שלכם, אבל יודעים שאתם אלמותיים. אתם חיים במנעד של 
  שהכל אינסופי. מה שאתם יכולים לראות ולחוש, אבל מודעים לכך

 
  הפחד מהמוות בא מהפחד מהחיים. אדם שחי במלאות מוכן למות בכל זמן. מארק טוויין

  
משמע הם -החיים מושלמים ובטוחים ומספקים לחלוטין בעצמם. אנשים לא יודעים מה הם מפסידים. תרתי

  מפספסים את הכל בשביל כלום.
 

פך את זה לבלתי אפשרי לדעת את המציאות )חיים אמיתיים( , המוח הו9כפי שאפשר לראות בציור בדף  ריקים:
ולהיות מסופקים. ההווה עם המוח שחוסם ומעוות אותו הוא לא מספק. זה משאיר אותך ריק ומלא ברצון למשהו 

שימלא את הריקנות. הדברים שהמוח עושה כדי לנסות למלא את החלל רק חוסמים את החיים יותר. ככל שאנשים 
את מה שהם חושבים שהם רוצים, הם יותר מפספסים אותו. מה שהם חושבים שהוא הפתרון רצים יותר לקר

  לבעיה הוא הגורם של הבעיה.
 

 חסר. החיים הנשגבים שלהם שניתנים מאלוהים חסרים. כן אנשים מרגישים שמשהו חסר, כי משהו משהו חסר:
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 14:6עובר דרכי. ישו, יוחנן  אני הדרך, האמת והחיים. אף אחד לא מגיע אל האב אם הוא לא
 

הוא לא אומר שהוא אדם או אלוהים; הוא אומר שהוא האמת . הוא תרתי משמע אומר שהוא האמת והחיים

 והחיים. איך זה יכול להיות יותר ברור או ישיר?
 

 ישו אומר: אם אתה יודעים את האמת והחיים, אתם יודעים אותו.
 

 זו הדרך.לדעת את האמת והחיים האמיתיים )ישו( 
 

ישו גם אומר שחייבים לעבור דרכו כדי להגיע לאלוהים/גן עדן. במילים אחרות, חייבים לדעת את האמת ואת 
  החיים לפני שאפשר לדעת את אלוהים.

 
 האמת + החיים = אלוהים

 
  "אתם תדעו את האמת, והאמת תהפוך אתכם לחופשיים." ישו אמר,

 
ישו " אני גברתי על העולם." שלכם, העצמי השקרי שלכם. ישו אמר,ישו אומר שהאמת תשחרר אותכם מהמוח 

  אומר שהאמת תגבור על הונאה, המוח של העולם.
 

 "המוחות שלכם חייבים להתנקות מהשקרים של העולם הזה אם אתם רוצים ללמוד אמת נצחית." ישו אמר,
 

ימותו הולכים להתאכזב. הישו הזה, נוצרים שמאמינים שאיש עם זקן, לבוש בסדין וסנדלים יקבל אותם כשהם 
 האדם ישו, כבר לא קיים, אבל האמת והחיים, הישו הרוחני, כן קיים.

 



העולם לא יראה אותי יותר, אבל אתם תראו אותי, כי אני חי, אתם תחיו גם, אתם בתוכי ואני " ישו אמר,
 "בתוככם.

 
 טין.שוב, מה שהוא אומר ברור לחלו "אני בתוך הרוח ואמת." ישו אמר,

 
 ך אומר: אתם תהיו כמו ישו, כי אתם תראו אותו כפי שהוא."התנ

 
אנשים שלא יודעים את האמת והחיים לא יכולים לקרוא לעצמם נוצרים. ישו אומר שחייבים לדעת  נוצרים שקריים:

 ך אומר תרתי משמע; זה לא פרשנות."זה מה שהתנ את האמת והחיים כדי לדעת אותו, להיות כמוהו.
 

 שסוגדים לתמונה של אדם מת לא יודעים את האמת והחיים.אנשים 
 

אנשים מכבדים אותי עם השפתיים שלהם, אבל הלב שלהם רחוק ממני. הם סוגדים לי לשווא, " ישו אמר,
 "בזמן שהם מלמדים את המצוות ועקרונות של בני האדם.
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האדם, ישמעו את זה מאלוהים אחרי ך אומר שהאנשים שסגדו לו לפי התורות, המצוות והעקרונות של "התנ

 "אף פעם לא ידעתי אותך; עזוב אותי." שהם ימותו:
 

האמרה למעלה היא מטאפורית ולא באמת תקרה, אבל היא אומרת שאנשים שמאמינים שהם  להגיע לגן עדן:

 יודעים את ישו ואלוהים עכשיו לא באמת יודעים אותם.
 

 לוהים עכשיו כדי להגיע לגן עדן אחרי שתמותו.היא אומרת שאתם יכולים וצריכים לדעת את א
 

  "שימו לב לאחד החי כל עוד אתם בחיים, פן תמותו ותחפשו לראותו ולא תהיו מסוגלים יותר." ישו אמר,
 
איך אתם יכולים לקרוא לעצמכם נוצרים אם אתם לא יודעים את מה שישו אומר שהוא? אנשים סוגדים לישו המת 

  החי, האחד החי. כי הם לא מכירים את ישו
 

  ישו = האמת והחיים
 עכשיו-האמת והחיים = ההווה, ה

 
אתם מנתחים את המראה של השמיים וכדור " הם אמרו לישו: תגיד לנו מי אתה, כדי שנוכל להאמין לך. ישו ענה:

  "הארץ, אבל אתם לא מזהים את מה שישר מולכם; אתם לא יודעים את הטבע של הרגע הנוכחי.
 

 הוא מבהיר לנו שהוא ההווה, האמת והחיים.שוב פעם, 
 
ישו עכשיו נמצא עם כולם. הוא תמיד היה ותמיד יהיה. אם אתם רוצים לפגוש את ישו )אמת/חיים(, פשוט תפתחו 

 את הראש שלכם, תפתחו את ההווה/מתנה שלכם.
 

  "ראו, אני עומד בדלתכם ודופק; פתחו את הדלת ואני אבוא אליכם." ישו אמר,
 

המוח שלכם הוא כמו דלת, והיא כרגע סגורה. אתם צריכים מוח באמת פתוח כדי ללמוד את האמת ולחוות  הדלת:

את החיים )ההווה(. רוב האנשים, אפילו חוקרי המקרא, ילמדו את מה שישו אומר בפעם הראשונה כשהם יקראו 
ו לראות את אלוהים רק אחרי את הספר הזה. הם הולכו שולל על ידי השטן/מוח. הרבה אנשים מאמינים שהם יוכל

 הוא ההווה. שהם ימותו. זה מפני שהמוחות שלהם לא מאפשרים להם לראות שאלוהים נמצא בהווה,
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  "מי ששותה מפי יהפוך להיות כמו שאני ואני אהפוך להיות הוא והדברים הנסתרים יתגלו בפניו." ישו אמר,

 
 לוהים והחיים האמיתיים יתגלו בפניכם. זו עובדה.במילים אחרות, ברגע שתבינו את מה שישו אומר, א

 
 "אלוהים הוא האלפא והאומגה, ההתחלה והסוף, מה שהיה, מה שקיים עכשיו, ומה שיהיה." ך אומר,"התנ

 
איך  המילים למעלה הן דוגמא לאמרה שהיא נכונה תרתי משמע. ך הן האמת המילולית:"הרבה אמרות בתנ

 היא יכולה להיות יותר ברורה?
 

הוא תרתי משמע אומר שאלוהים הוא החיים וכל מה  ך אומר שאלוהים נוכח בכל מקום, כל הזמן."התנ
  שבתוכם.

 
 "אני באתי, כדי שתוכלו להיות מלאים במלאות של אלוהים." ישו אמר,

 
 במילים אחרות, הוא אומר שהוא בא כדי שנוכל להיות מלאים בחיים נשגבים.

 
 כאן עכשיו. אומרת שאלוהים הוא האמרה הזו אני איתך, אומר ה'.

 
יש אלוהים שיוצר ושולט בהכל; אלוהים מתגשם בתור החיים עצמם. אלוהים הוא החיים; החיים הם  אלוהים/חיים:

  הדבר היחיד שנמצאים בכל מקום.
 

 7:13-14ך אומר שהשביל להרס הוא רחב, וצר הוא השער שמוביל אל החיים. מתיו "התנ
 

 ".חיים" הוא אומר "?הוא השער לגן עדן או אלוהיםצר " למה הוא לא אומר
 

כדי לתאר את הכוח האולטימטיבי הזה של היקום. ככה, אף אחד לא " אלוהים/חיים" אני מרבה להשתמש במונח
יחשוב שאני מתכוון לאיש הזקן בשמיים, או כל סמל אחר מיושן, מטעה, שגוי או תמונה חצובה שאנשים מדמיינים 

 בתור אלוהים.
 

זו לא רק דרך טובה להסתכל על החיים; זו הדרך היחידה לראות את החיים  ך טובה להסתכל על החיים:דר
אנשים דתיים אומרים שיש אלוהים, ואתאיסטים אומרים  זו הדרך. באמת איך שהם ולחיות את החיים באמת.

  ר שהוא.שאין אלוהים, אבל שניהם מפספסים את האמת והחיים. שניהם מפספסים את מה שישו אומ
 

  "גן עדן פזור על פני כדור הארץ ובני אדם לא רואים אותו." ישו אמר,
 

מודע, אפילו בעבר -נמצא ברוב הדתות העתיקות. הוא אפשרי, ותמיד ידענו את זה ברמת התת גן עדןיש סיבה ש

לראות מהו הרחוק. פשוט היינו צריכים להתקדם לנקודה שאנחנו מגיעים אליה עכשיו לפני שהיינו מסוגלים 
 .המפתח לגן עדן הוא האמת האולטימטיבית למעשה גן עדן, ואיך הוא באמת עובד.
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 ישו אמר שאתם חייבים להיוולד מחדש כדי לראות את גן עדן.

 
 ישו אמר שאתם חייבים להיוולד מהרוח כדי להגיע לגן עדן.

 
  רוחני.כשאתם יודעים את האמת של החיים, אתם נולדים לתוך עולם חדש 

 



זו סוג האמת שברגע שהיא מתגלה, הופכת להיות ברורה מאליו כמו האדמה  אמת שאתם יכולים לבדוק:
 ושימושית כמו אוכל. זוהי סוג האמת שיכולה לגרום לשנאה ומלחמה להיות מיותרים כמו בורות. זו האמת

 היחידה." האמיתית"
 

 ודע את האמת והחיים.אני לא מאמין באלוהים או ישו. אני יודע אותם. אני י
 
אני לא מאמין בישו או מה שישו אומר; אני לא צריך. עשיתי את שיעורי הבית שלי ובדקתי את מה שהוא אמר. אני 
יודע שהדברים שהוא אמר הם נכונים. בשביל דברים שאני לא יכול לבדוק ישירות בעצמי, כמו חיים אחרי המוות, 

ים/החיים נתנו לי כדי לדעת. אתם רק צריכים להאמין במשהו שאתם לא אני משתמש בכלים )לוגיקה/הגיון( שאלוה
 אתם חייבים לדעת את אלוהים. יודעים. להאמין זו לא המטרה; לדעת זו המטרה.

 
  לא אני המיתוס והחיים.", אני האמת והחיים" ישו אמר,

 
 "באתי לעולם כדי לשאת עדות לאמת." ישו אמר,

 
אם אתם מאמינים במיתוס, כי אתם לא יודעים את האמת, וכמו שישו אומר, אתם אתם לא יכולים להגיע לגן עדן 

 חייבים לדעת את האמת כדי להגיע לגן עדן.
 

 ".זה שקיים" היא" אמת" המשמעות המילולית של המילה זה שקיים:
 

 האמת החיה = זה שקיים
 זה שקיים = ההווה

 זה שקיים = אלוהים.
 

  ".זה שקיים" אלוהים הוא". זה שקיים" היא" אלוהים" המשמעות של המילה העתיקה
 

 האמת של העבר = זה שהיה קיים. האמת של העתיד = זה שיהיה קיים.
כי זה הדבר היחיד שקיים. העבר הוא זיכרון או סיפור. העתיד הוא ", זה שקיים" אתם רק יכולים באמת לדעת את

זה " יתי ומה העתיד האמיתי יהיה אם אתם יודעים אתפשוט ניחוש מושכל. אתם רק יכולים לדעת את העבר האמ
 אם אתם יודעים איך החיים עובדים, איך אלוהים עובד, אתם יודעים הכל.". שאפשרי
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לדעת את האמת של החיים. לדעת את החוקים הבסיסיים והנצחיים של  זה הגדרה של אמת אולטימטיבית:

 או אלוהים.", זה שקיים" ומחביא אותו. זו הבנה מדויקת ומלאה שלהטבע )אלוהים(, והטבע של המוח שמעוות 
 כשיודעים את זה שקיים, אתם יודעים את אלוהים.

 
אתם לא יודעים ולא יכולים לדעת כל פרט של החיים ולא צריכים לדעת. אתם פשוט צריכים להבין את 

 התמונה הגדולה, הטבע הבסיסי של החיים.
 

לעולם לא יכול להשתנות. הוא לא יכול להשתנות ולהתקיים. " זה שקיים" כיהאמת הזו לעולם לא משתנה, 
  כשאתם יודעים את החיים לגמרי, אתם הופכים לחיים לגמרי.

 
 זה ברור.". אני כפי שאני" ך אומר שאלוהים מתאר את עצמו כך:"התנ

 
 אלוהים הוא החיים עצמם.". זה שקיים" במילים אחרות, אלוהים אומר שהוא

 
 צריך לחפש את מה שקיים ולא את מה שהוא חושב שצריך להיות. אלברט איינשטייןאדם 

 



ך, למה שתחשבו שאתם צריכים לחכות עד אחרי המוות כדי לראות את "אם אתם מאמינים בתנ נוכח בכל מקום:
ך, או שלא באמת קראתם "ך אומר שאלוהים נמצא בכל מקום. או שאתם לא באמת מאמינים בתנ"אלוהים? התנ

 את מה שכתוב בו.
 

ך באמת "ך הם באמת לא. אתה חייב להאמין במה שהתנ"מיליוני האנשים שאומרים שהם מאמינים בתנ
 ך."אומר כדי להאמין בתנ

 
היא בתוך כל מי שיודע  "הממלכה של אלוהים היא בתוך כולם." מהבשורה על פי לוקס בברית החדשה, כתוב

חיים, אבל לא אנשים שלא יודעים את האמת האולטימטיבית והם את האמת האולטימטיבית ופתוח אל אלוהים/ה
 סגורים בפני אלוהים/החיים.

 
ך אומר שאלוהים הוא כאן עכשיו, וכשאתם באמת כאן עכשיו, אתם עם אלוהים. זה פשוט. אלוהים הוא כאן "התנ

 עכשיו; זה המין האנושי שלא כאן עכשיו.
 

 זה אומר את הכל. "יבך.גן עדן נמצא בתוכך וכל מקום מסב" ישו אמר,
 

אנשים שמתעלמים מהאמת, מכחישים את האמת, הם מתעלמים  להכחיש את ישו, להכחיש את אלוהים:
 נכון או לא? ומכחישים את ישו ואלוהים. ישו אומר שהוא האמת.

 
כשאתם מכחישים את האמת, אתם מכחישים את אלוהים, כי אלוהים הוא האמת. לעשות את  החטא הכי גדול:

בכוונה כשאתם יודעים יותר טוב, זה החטא הכי גדול שיכול להיות, ובכל זאת הדתות ובערך כל שאר האנשים  זה
 בעולם כרגע עושים את זה.
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 "האמת חבויה עד שיש לך עיניים שיראו ואוזניים שישמעו." ישו אמר,

 
 היא" חטא" המשמעות של המילהך. דוגמא: "אנשים אפילו לא יודעים את המשמעות של המילים בתנ חטא:

המילה מגיעה מיוונית עתיקה, והיא מתייחסת לחץ שמפספס את המטרה. אין לה שום ". לפספס את המטרה"
היא להיות כמו ישו, לא רק לשבח ולסגוד לתמונה " נוצרי" קשר להפרת חוקים דתיים או מוסריים. המשמעות של

ך אומר לא לעשות את ". זו עבודת אלילים של דמות חקוקה, והתנשל איך שישו אולי היה נראה לפני אלפיים שנים
  זה.

 
הערכה(. הדרך הכי טובה להראות כמה " )worth-ship" סגידה( היא" )worship" המשמעות של המילה האנגלית

אתם מעריכים את אלוהים היא פשוט לקבל את ההווה שאלוהים/החיים יוצרים ומנסים לתת לך. פשוט קבלו את 
  המתנה, קבלו את האמת והחיים שנמצאים בכל רגע.

 
 "שכר החטא הוא מוות." ך אומר,"התנ

 
המוח החוטא של האדם הוא מוות, אבל המוח הנשלט על ידי הרוח הוא חיים ושלום. האיגרת אל הרומאים 
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 זה נכון, כשמפספסים את המטרה, מפספסים את ההווה, אתם מתים לחיים האמיתיים.
 

 היא ההווה. אין משהו שקל יותר לדעת מהאמת, כי היא החיים עצמם. היא לא יותר ולא פחות. יו:מאל-ברור
 

  ההוויה היא המסבירה הגדולה.
 הנרי דיוויד ת'ורו

 



האמת היא פשוט כל מה שיש, כל מה שבאמת קיים. אם זה לא באמת קיים, זה לא האמת; אם זה כן  הכל נכון:
זה הכל חוץ מההטעיות המיוצרות על ידי המוח, והן אמיתיות בשבילכם רק  "זה שקיים" קיים, זה כן האמת.

    כשאתם מאפשרים להם להיות. האמת היא החיים, אז הכל זה האמת; הכל אמת.
 

האמת היא בלתי ניתנת לשינוי; זדון עלול לתקוף אותה, הבורות עלולה ללעוג לה, אבל בסוף, הנה היא. 
  ווינסטון צ'רצ'יל

 
לא היה מחביא את האמת, כולם היו יודעים אותה מיד. האמת היא בתוכך ובכל מקום מסביבך, בדיוק אם המוח 

  כמו שישו אמר.
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 ך אומר שאתם חייבים"אם אתם כן, אמונה לא תהיה מספיקה בשבילכם, והתנ ישו אמר לאהוב את האמת.
 לעולם לא.זה עכשיו או  את אלוהים כדי להיות עם אלוהים עכשיו." לדעת"

 
 אמונה; לא לרצות לדעת מה נכון.

 פרידריך ניטשה
 

הוא צודק לגבי זה לאנשים מסוימים. אמונה היא גם בשביל אנשים שלא יודעים את האמת, אבל רוצים לדעת. 
 אתם לא יכולים לאהוב את האמת כשאתם לא יודעים אותה.

 
 ה במיתוס.ך אומר, אבל לא אמונ"אתם חייבים להתחיל עם אמונה כמו שהתנ

 
ך מדבר עליה היא האמונה שאתם תלמדו את האמת והחיים. אם יש לכם אמונה שתדעו "האמונה שהתנ אמונה:

אותם, אתם תדעו אותם בקרוב. אם יש לכם אמונה באמת והחיים, יש לכם אמונה בישו, כי הוא אומר שהוא 
  האמת והחיים.

 
  ה לכם אמונה בישו.אתם צריכים שיהיה לכם אמונה באמת והחיים כדי שיהי

 
אמונה במיתוס לא תעזור לכם והיא תפגע בכם, כי היא הופכת אותכם לפחות פתוחים ללמוד את האמת. זה 

  הדבר הרע ביותר שאתם יכולים לעשות.
 

למה שהוא יאמר את " כל מי שמוצא את הפרשנות הנכונה של מה שאני אומר ימצא חיים נצחיים." ישו אמר,

  אותו לא נכון?זה, אם לא פירשו 
 

אתם חייבים שיהיה לכם אמונה באמת האמיתית, האמת שהיא הגיונית, האמת שאתם יכולים לבדוק בעצמכם 
 בעולם האמיתי, בעולם של אלוהים, בהווה.

 
 מה שנהדר באדם זה שהוא גשר ולא המטרה. פרידריך ניטשה

 
זמן, כי תדעו אותם בקרוב. אמונה היא כשיש לכם אמונה באמת והחיים, אתם לא צריכים אותה להרבה  הגשר:

  לא אמורה להיות דרך חיים קבועה. אמונה היא רק גשר לידיעה של האמת והחיים.
 

  אני לא צריך שיהיה לי אמונה; יש לי ניסיון. ג'וזף קאמפבל
 

. ברגע שאתם יודעים את האמת והחיים, אתם כבר לא צריכים אמונה, כי יש לכם את מה שהיה לכם אמונה בו
  אתם נמצאים איפה שאתם רוצים להיות, ותמיד תהיו.
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היא הכרחית כדי להעביר אותכם דרך מבחנים או תלאות שייתכן שתצטרכו לעבור כשאתם עושים  אמונה באמת

 את השינוי ליצור רוחני.
 

   ך אומר, לאלה שמאמינים בישו יהיו חיים נצחיים."התנ
 

אלו המילים שלו,  והחיים יקבלו את האמת והחיים. ישו = האמת והחיים.במילים אחרות, אלו שמאמינים באמת 
  ישו אומר שאתם חייבים להאמין בחיים והאמת כדי לקבל חיים נצחיים. לא שלי.

 
את האמת והחיים. אם יש לכם אמונה שתדעו, אתם תדעו;  יודעים אמונה באמת והחיים היא הכרחית עד שאתם

זה לא נכון רק כי ישו אמר את זה; זה נכון כי זה חייב  אותם בחיים הבאים.אם לא בחיים האלה, אתם תדעו 
 להיות נכון. האמת והחיים הם הדרך היחידה, כי שום דבר אחר לא באמת קיים.

 
זו תמונה  ותמונה של איך שאתם חושבים שהוא נראה לפני אלפיים שנה זו לא הדרך." ישו" אמונה רק בשם

אומרת לא לסגוד לתמונה חצובה, אז למה אנשים שקוראים לעצמם נוצרים  ואחת מעשרת הדיברות חצובה,
 ך עושים את זה?"ואומרים שהם מאמינים בתנ

 
אני " זו פשוט פנטזיה שמיוצרת על ידי המוח. אתם חייבים לראות את ישו איך שהוא אומר שהוא עכשיו. ישו אמר,

מה שישו אומר שהוא, יש לכם את האמונה שתביא אם יש לכם אמונה ב" אני האמת והחיים." "בתוך רוח ואמת,
 אותכם לגן עדן.

 
לחלק מהאנשים המוח יהיה חזק מדי מכדי להתגבר על השליטה של המוח החייתי שלהם לפני  אמונה עכשיו:

זו  שהגוף שיש להם עכשיו ימות או ייהרג, לכן אמונה בדבר האמיתי, לא מיתוס, היא הכרחית שתהיה לכם עכשיו.
 הדרך.

 
מונה באמת והחיים זה כל מה שבאמת יהיה לרוב האנשים בעולם הזה בגלל ההשפעה של מוחות אחרים, אבל א

 כפי שישו אמר, אמונה בו היא כל מה שאתם צריכים כדי להגיע לגן עדן בחיים הבאים.
 

כל מה שאתם צריכים לעשות הוא לנסות את מיטבכם )לעזור לאמת( ולהאמין שהאמת והחיים היא הדרך 
 להגיע לגן עדן כשתמותו, בדיוק כמו שישו אומר.

 
הדרך שאתם מבטאים את האמונה שלכם היא לחפש את האמת והחיים כל הזמן. אתם עוקבים  ללכת אחרי ישו:

אחרי ישו בכך שאתם מנסים כמיטב יכולתכם להפיץ את האמת והחיים, אפילו אם כל מה שיש לכם זו אמונה, זו 
תכם. אתם פשוט צריכים אמונה באמת והחיים בחיים האלה כדי להגיע לגן עדן בחיים הדרך, ואף אחד לא מבין או

 הבאים, וזה יגיע מהר יותר ממה שאנשים חושבים.
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  יש לכם אמונה אמיתית עכשיו אם יש לכם אמונה באמת והחיים.
 

לא מתחילים עם האמת  להאמין ולקוות שמשהו נכון או יהיה נכון לא הופך אותו לנכון אם אתם תקווה/אמונה:

 האמיתית. זו האמת, או שזו לא האמת. אין שום דרך להפוך משהו שהוא לא אמיתי, לאמיתי.
 

  תקווה היא חלום ער. אריסטוטל
 

תקווה, אמונה, משאלות, קסמי מזל טוב, שרידים קדושים, סמלים, חשיבה חיובית, כוונות טובות,  אמונה באמונה:

ים, מגדי עתידות, מדיומים, וכו' לא עושים שום דבר חוץ מלגרום לאנשים להרגיש שיש תפילה, קללות, וודו, כישופ
  הם רק אסטרטגיות התמודדות. להם קצת שליטה על החיים.

 



  אם אתם מאמינים שסיפור מעשייה או מיתוס הוא אמיתי, אתם לא תחיו באושר ועושר לנצח.
 

הם המרומים, ואם הם יעבירו את זה הלאה,  ת והחיים.אנשים שכרגע יש להם אמונה במיתוס הם כוח נגד האמ
  הם הרמאים.

 
האנשים שחושבים שהם הכי קרובים לאלוהים ועושים את עבודתו של אלוהים הם למעשה הכי רחוקים, והם 

 עושים את עבודתו של השטן, הרמאי.
 

הם ייסלחו על כך שהם השלו בעבר, רוב האנשים לא יכלו לדעת את האמת, אז כל מה שהם יכלו לקבל זו אמונה. 
אנשים אם הם ישתנו עכשיו. האמונה של אנשים במיתוסים הייתה הכרחית כדי להביא אותנו לאיפה שאנחנו 

 אמונה היא רק גשר לידיעה. נמצאים עכשיו, אבל עכשיו שהאמת התגלתה,
 

עדות שקר, וזה נגד להגיד שאתה רואים דברים שלא קיימים זה חטא, החטא הכי נורא שיש. זו נתינה של 
  אחת מעשרת הדיברות.

 
היא לא מפלגת אותם. היא הגיונית, והיא תקפה לכולם, בכל מקום, כל הזמן.  האמת האמיתית מאחדת אנשים;

היא יוצרת בהירות, לא בלבול. האמת מובילה לשיוויון, חופש, שלום, אהבה והבנה אמיתיים. האמת האמיתית רק 
 יכולים לבדוק בעצמכם.  אתםמבקשת ממכם להאמין במשהו ש

 
כל מי שאכפת לו מהאמת מספיק כדי לבדוק מהי ידע את האמת. אלו שלא אכפת להם מספיק לא ילמדו את 

 האמת ויהיו אבודים ויגיע להם להיות אבודים.
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 אתם לא צריכים לסמוך על מילה של מישהו אחר לגבי משהו חשוב ורציני כמו האמת להאמין במה שסיפרו לך:

לגבי החיים והמוות. אנשים משקרים, מבינים לא נכון, מעוותים, מפרשים לא נכון ומגזימים. אנשים יכולים פשוט 
 לטעות, או להיות סכיזופרניים ולשמוע קולות שהם מאמינים שמגיעים מאלוהים.

 
מקבלים  רוב האנשים פשוט אומרים לאנשים דברים שאמרו להם שהם האמת. הם פשוט קוף רואה, קוף עושה:

את הדברים שאחרים אומרים שהם האמת, במיוחד אם זה מה שאנשים קיבלו בתור האמת במשך אלפי שנים. זה 
 קוף רואה, קוף עושה.

 
הוא נגמר " ללכת בעקבות המנהיג"שנייה בלי לבדוק אותה בעצמך. עידן ה-לא צריך להאמין או לקבל אמת יד

עה בבית משפט, והיא לא מתקבלת מסיבה חשובה; היא הוכחה שנייה עדות מפי השמו-עכשיו. קוראים לאמת יד
  בתור מקור לא מהימן של האמת.

 
מה יכול להיות יותר לא אחראי מלהגיד שמשהו נכון בלי לדעת מעבר לכל ספק הגיוני שהוא נכון? מיליארדי אנשים 

ון, כי החיים הנוכחיים שלך עושים את זה. דת היא חיים ומוות, וזה אפילו יותר חשוב להיות בטוחים שמשהו נכ
 מבוססים על זה, והחיים הנצחיים שלך תלויים בזה.

 
אל תאמינו לשום דבר שמישהו אומר, כולל אני; תבדקו את הדברים בעצמכם. אתם חייבים לראות את האמת 

 בעצמכם בחיים עצמם כדי לדעת אותה.
 

לכם עכשיו את ההזדמנות להשלים את אתם נמצאים במה שיכול להיות סופו של מסע מאוד ארוך וקשה. יש 
  המסע ולעזוב את עולם החיות לנצח.

 
ההבדל האמיתי היחידי בין המין האנושי לשאר החיות הוא היכולת שלנו לחשוב ולהשתמש בהגיון. לכן, הגיון חייב 

משאר להיות מה שאנחנו צריכים להשתמש בו כדי להתפתח הלאה. אנחנו חייבים להשתמש במה שמייחד אותנו 
  החיות.



 
של האמת והחיים. יש רק חמישה דברים בסיסיים שאתם צריכים " האמת" אתם עכשיו יודעים את חלק האמת:

 לדעת והם:
 

 
 העבר האמיתי שלנו .1
 אתם אלמותיים .2
 הכל יתאזן .3
 אתם יצורים רוחניים .4
 ההווה )החיים( הוא אלוהים .5
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הפיזית. אם תסתכלו על הדברים הכי גדולים ביקום, האמת של האיזון היא הכי ברורה בקצוות של המציאות 
הכוכבים וכוכבי הלכת, תראו שהם כולם נעים בעיגולים מאוזנים )מקיפים( אחד סביב השני. אם מסתכלים על 
הדברים הכי קטנים שמרכיבים את כל החומר ואטומים, רואים את אותו הדבר; אלקטרונים נעים סביב גרעין. 

  הכל מסתובב במעגלים. ת הטבע הבסיסי של המציאות שלנו.הקצוות מגלים בבירור א
 

ככל שתיעשו יותר מודעים, תתחילו לראות שכל הדברים הפיזיים, בין הדברים הגדולים ביותר לקטנים ביותר, 
  עושים את אותו הדבר בדרך כזאת או אחרת. בקרוב זה יהיה לכם ברור כמו יום ולילה, ותדעו את הטבע של הכל.

 
ר בספר הזה זה לא רק תאוריה; זה מה שהעדויות אומרות. זו אמת שאתם יכולים לבדוק, וזה הופך מה שנאמ

  אותה לאמת האמיתית והאמת היחידה.
 
אתם פשוט צריכים לבדוק אותה בעצמכם כדי שתדעו שאתם יודעים אותה ולזכור אותה עד שהיא תישקע פנימה. 

תם צריכים לראות את האמת בכל רגע בלי לחשוב עליה; אתם מודע שלך. א-היא צריכה להיכנס עמוק לתוך התת
  צריכים לדעת אותה אינטואיטיבית.

 
מיליון השנים שלנו על הכדור הזה,  700-בפעם הראשונה בהיסטוריה, הפעם הראשונה ב המתנה הכי גדולה:

חייבים לנצל את  אנחנו יכולים לדעת את החיים, לדעת מה אנחנו, מאיפה באנו, ולאן אנחנו הולכים. אנחנו
ההזדמנות הקצרה הזאת. לקח לה המון המון זמן להגיע והיא תיעלם להמון המון זמן. הספר הזה יתן לכם את 
הכוח לשנות את המסלול הנוכחי שלנו למסלול שמוביל למקום בלי כאב, פחד או סבל, מקום שדתות מערביות 

  קוראות לו גן עדן.
 

 חיים יודעים חיים זו הדרך

 
  יבים לדעת את האמת האולטימטיבית לפני שתוכלו לדעת את החיים האולטימטיביים.אתם חי

 
אמת המפתח היא הידע על ההפכים המתאזנים, כי אתם יכולים לראות את האמת הזו בפעולה בכל מקום 

ן שתסתכלו. כשרואים אותה בבירור, אתם יודעים אותה. לדעת את האיזון האלוהי זה המפתח, כי המוח שלכם יבי
שאין בו ממש צורך, שהוא לא יכול ליצור הבדל משמעותי בחיים חוץ מלהיפתח. כשהמוח נפתח, החלק האחר של 

  האמת האולטימטיבית הופך להיות ברור מאליו.
 

 ".האמת" עכשיו סופרה לך
 

 ".החיים" עכשיו כל מה שאתם צריכים לדעת זה את
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 4.1ההווה: פרק  -התמונה הגדולה  - 4חלק 
 

  תמצאו את האמת
    

האמת החיה היא לא במילים, כתובה או מדוברת, כמו אמת המוח. האמת החיה היא מובנית רק כשהמוח  החיים:
 הם ההווה בלי המוח." החיים" לא בהווה איתך.

 
  יש שני סוגי אמת: אמת שיודעים, ואמת שחווים.

 
להתקיים ביחד, לכן אתם חייבים להקריב אחת אמת המוח היא ההפך מהאמת החיה או האמיתית. הן לא יכולות 

בשביל השנייה. המין האנושי כרגע מקריב את החיים בשביל המוח. אנחנו פשוט צריכים לעשות את ההפך. אנחנו 
ולהפסיק לחשוב כל הזמן. אנחנו פשוט צריכים להעיף את המוחות שלנו " זה שקיים"חייבים להתחיל לחיות ב

  האמיתיים. המוח הופך את זה בלתי אפשרי לראות ולדעת את אלוהים. מהדרך; הם חוסמים את החיים
 

 כשתוכלו להיות מודעים לגמרי לכל מה שמגיע אליכם דרך חושי החיים שלכם, אתם תחוו את האמת והחיים:

 תדעו את מה שישו אומר שהוא, ותהפכו למה שהוא עכשיו." האמת והחיים," אז אתם תדעו את". החיים"
 

ך. אם "ך וישו אומרים תרתי משמע. זו אחת מהאמיתות החבויות הכי חשובות שנמצאות בתנ"זה מה שהתנ
  אתם יודעים אותה, אתם הולכים לגן עדן.

 
ככל שתראו יותר את האמת, ככה תראו יותר את החיים. ככל שתראו יותר את החיים,  אמת = חיים, חיים = אמת.

ייה, והידע שלכם עליהם יגדל עד שתדעו את החיים לגמרי ככה תראו יותר את האמת. הם ייבנו אחד על השנ
  ותהפכו לחיים.

 
 האמת מראה שהיוצר והיצירה הם ביחד בהווה.

 
 6:33חפשו )לדעת( את הממלכה של אלוהים קודם, וכל הדברים יינתנו לכם. מתיו 

 
יודעים את האמת, וכתוצאה אנשים רואים את זה הפוך. הם רוצים את החיים האמיתיים לפני שהם  האמת קודם:

אף פעם לא מקבלים את האמת או חיים. אנשים יכולים להגיע קרוב ולהיראות כאילו יש להם הכל, במיוחד 
הכוכבים הגדולים בעסקי הבידור. הם נראים כאילו הם מלאים בחיים וכולם רוצים להיות כמוהם, אבל אין להם את 

הכל כדי לקחת את הצעד הבא באבולוציה ולהפוך ליצור רוחני. זה לא הכל. אתם צריכים את  99%הכל. אפילו 
איך אתם יכולים לחיות לגמרי את מה שאתם לא יודעים לגמרי? כשאתם יודעים את החיים לגמרי, אתם מתחילים 

  לחיות אותם לגמרי.
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ליהנות מהחיים איך אתם יכולים ליהנות מהחיים לפני שאתם יודעים איך הם עובדים? אף אחד לא יכול 
לגמרי עד שהם יודעים למה דברים קורים ולאן החיים שלהם יובילו. כסף, סקס, הצלחה, כוח, פרסום, לא 

  יעבדו. האמת היא הדרך היחידה.
 
הרבה מורים רוחניים שטוענים להיות מוארים אומרים שאתם צריכים לחוות את החיים קודם, דרך מדיטציה, וכו'. 

את האמת היא דרך החוויה של החיים. הם אומרים את זה כי הם לא יודעים את  הם אומרים שהדרך לדעת
האמת, לא את כולה, אז הם לא יכולים להגיד מהי האמת. הם אומרים לחוות את החיים כדי לדעת את האמת, כי 
זה נדמה שאפשר לעשות את זה, אבל באמת זה לא אפשרי. כשאנשים לא יודעים את האמת המלאה, זה אומר 

 הם אף פעם לא חוו את החיים במלואם, אם כן הם היו יודעים את האמת האולטימטיבית.ש
 



איך מישהו יכול להיות מואר ולא לדעת את האמת? לדעת את האמת זה דבר שחייב להגיע עם ההארה, או 
 שאתם לא באמת מוארים. נכון או לא?

 
ידעו, לכן אף אחד לא באמת היה מואר. היו הרבה  יש גילויים בספר הזה שאף גורו, נביא, או כל מאסטר רוחני לא

שחשבו שהם כן ושכנעו אחרים שהם כן, אבל הם לא ידעו את כל האמת של החיים, וזו עובדה שאתם יכולים 
לבדוק. רבים ידעו חלקים של הפאזל של האמת של החיים. הספר הזה בפעם הראשונה מוסיף את החלקים 

גדולים של העבר ידעו שהזמן לא נכון, והם עשו מה שהם יכלו לעשות עד האחרונים לפאזל. הרבה מהנביאים ה
שהזמן הנכון יגיע. הזמן הזה הוא עכשיו. אני לא אומר שהנביאים הגדולים והמנהיגים הרוחניים של העבר לא 

הפכו למאסטרים מוארים. הם כן, אבל לא מתי ואיך שהאנשים הלא מוארים של העולם הזה חושבים. הנביאים 
רואים של העבר הביאו גילויים חדשים ובנו על ההבנה של אחד השני, אבל האמת האולטימטיבית לא יכלה וה

  להתגלות במלואה עד עכשיו.
 

  עכשיו אתם יכולים לדעת את האמת של החיים המלאה בפעם הראשונה בהיסטוריה.
 

תינה, שזה צעד קדימה בכיוון הרבה אנשים חיים עכשיו חיים מוסריים, של אהבה ונ טוב זה לא מספיק טוב:

הנכון. זה אולי יהיה מספיק כדי לחזור שוב כבן אדם, אבל זה לא יהיה מספיק כדי להגיע לגן עדן. אתם חייבים 
לדעת לפחות את החלק של המוח של האמת האולטימטיבית, ושתהיה לכם אמונה שתדעו את החיים האמיתיים 

  לגן עדן בטוח.בעתיד הקרוב. ישו אומר שאם כן, אתם תלכו 
 

  "אלוהים הוא מת."
 1844-1900פרידריך ניטשה 

 
אלוהים הוא מת בשביל כל מי שלא יודע את האמת האולטימטיבית. ניטשה צדק במובן הזה, למרות שאולי הוא לא 

  ידע את זה כשהוא אמר את זה.
 

 אלוהים לא מת, המין האנושי מת. אלוהים לא יכול למות; אלוהים הוא החיים.
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אתם מאמינים במה  "אני באתי כדי שיהיו לכם חיים, כי הדרך של בני התמותה היא מוות מהלכת." ישו אמר,
  הוא אומר שאתם מתים. שישו אומר?

 
אני מצטט את ניטשה יותר מארבעים פעמים, כי יש לו הרבה תובנות קצרות, מלאות בהשראה שנוגעות לאמת, 

אמר נכון או שהוא היה בנאדם ממש מיוחד. כמה דברים טובים עברו דרכו. לא בגלל שאני חושב שכל מה שהוא 
גם אותו פירשו לא נכון ולא הבינו אותו. הספר הזה מראה שהמילים שלו אומרות משהו שונה לגמרי ממה שרוב 

 האנשים חושבים.
 

 אדם.אני אלמד בני אדם את חוש הקיום שלהם, שהוא אדם העל, הברק שיוצא מהענן השחור שהוא ה
 פרידריך ניטשה

 
דוגמא: רוב האנשים חושבים שהאזכור שלו לאדם העל מתכוון לאדם הנעלה כמו שתיארו בגרמניה הנאצית. אדם 

העל או האדם העליון שניטשה מדבר עליו הוא בעצם אותו הדבר כמו הבן של האדם שישו מדבר עליו. 
למוח החייתי. היטלר בהחלט לא ראה " מעבר"אלא כ ",נעלה" כאל" על"אדם על/עליון( לא מתכוון ל" )אוברמנץ'"ה

את זה ככה. האמת פשוט עוברת דרך אנשים, והרבה פעמים, האנשים הראשונים שדרכם היא עוברת לא מבינים 
 אותה, והם מפרשים אותה לא נכון בעצמם בנוסף לאנשים אחרים שמעוותים אותה.

 
לצטט מישהו בספר הזה זה לא אומר שאני מסכים עם כל מה שהנביא או פילוסוף אמר. אני רק  כתב ויתור:

מצטט דברים שהם אמרו שעוזרים לגלות את האמת. ניטשה אמר הרבה דברים שהיו בהשראת הזמנים והמקום 
גם לכל נביא שהוא חי בהם. אני לא מסכים עם הרבה מהדברים האלה, ולא כולל או תומך בהם. אותו הדבר נוגע 



או פילוסוף אחר שאני מצטט. נביאים ופילוסופים של העבר לא יכלו לדעת את מה שאנחנו יכולים לדעת עכשיו, לכן 
 הם יכולים לטעות, והם אמרו דברים שלא הגיוניים בכלל עכשיו.

 
אבל שום אני מצטט את ישו הכי הרבה, כי כל מה שהוא אמר נכון. אני מצאתי הרבה פרשנויות לא נכונות, 

  דבר שהוא באמת אמר שלא היה נכון.
 

להרבה נביאים, פילוסופים, משוררים, ורואים אחרים של האמת היו כמה הפרעות מנטליות.  הפרעות מנטליות:
ההפרעות המנטליות הן מה שנתנו להם פרספקטיבה שונה על החיים. לרוע המזל, הן גם גורמות לחלק מהם 

כולים להשתמש בהם כדי לזלזל בהם או אפילו להשמיץ אותם. כתוצאה, הרבה להגיד דברים משוגעים שאנשים י
רואים של האמת נראו על ידי אנשים כטיפשים או משוגעים בזמן חייהם. רק אחרי שהם מתו אנשים גילו שהם 

אמרו משהו חשוב ונכון, אבל אנשים היום עוד לא הבינו את מה שהם אמרו באמת. הרבה אנשים קרובים להבין, 
 אבל מפספסים את האמת.
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  ך אומר שאנשים נופלים קצר מהאמת, וזו עובדה."התנ

 
רק מפני שהם אומרים משהו לא נכון או משוגע, אתם לא צריכים לפסול  לזרוק את התינוק יחד עם מי האמבטיה:

 את כל מה שהם אומרים, כי זה צפוי. אל תזרקו את התינוק יחד עם מי האמבטיה, כמו שאומרים.
 

ך וספרי דת אחרים יש הרבה דברים שהם לא נכונים, כמו סיפור השיטפון הגדול, אבל הם גם "בתנ אמת ושקר:
מכילים את האמת האולטימטיבית. ברוב הספרים הישנים על דת ופילוסופיה יש גם וגם. אם תשפטו אותם על פי 

ל על כל המקורות הישנים של הדברים הלא נכונים, תפספסו גם את האמת שהם מגלים. אתם צריכים להסתכ
האמת עם עין בוחנת כדי למצוא את פיסות האמת. אתם צריכים לחפור אותם. אני רק לקחתי את הדברים שהם 
אומרים שמגלים את האמת, וחיברתי את כולם יחד. אני עושה את זה כדי לתמוך בדברים החדשים שאני אומר, 

לים אומרים במהות את אותו הדבר. הם נחשבים לגדולים והם ומראה שכל הנביאים, פילוסופים, ומשוררים הגדו
פופולריים בגלל שהאמת נמצאת במה שהם אומרים, ורוב האנשים יודעים את זה. אם לא במודע, הם יודעים את 

 מודע.-זה ברמת התת
 

  שירה אמיתית יכולה לתקשר לפני שהיא מובנית. טי אס אליוט
 

משקפת את המציאות, שהיא אותו הדבר לכולם, ואף פעם לא משתנה האמת היא האמת; היא  האמת הישרה:

באופן בסיסי. האמת פשוט מבוטאת בדרכים שונות שמשקפות את המוח הייחודי של הרואה והזמן והמקום 
שהנביא, פילוסוף או משורר חיו בהם, אבל האמת תמיד נמצאת בלב הדברים שהם מנסים לבטא. אני חיברתי את 

   כם את זה ישר בפעם הראשונה.הכל יחד ונותן ל
 

הודאית ובלתי מעורערת של " מילה"ך הוא ה"לכאורה נמצאים תחת הרושם שהתנ" נוצרים" הרבה מאמינים
אלוהים. לטעון שהבורא של היקום האינסופי לקח זכויות יוצרים על מילים של אנשים שלא היו נביאים בעלי 

  השראה זה הדבר הכי יהיר שיכול להיות.
 

  1:1בהתחלה הייתה המילה. המילה הייתה עם אלוהים, והמילה הייתה אלוהים. ג'ון 
 

היא מוח/כוונה/רצון " לוגוס" המשמעות של". לוגוס" כדי להחליף את המונח" מילה"-בתרגום לאנגלית השתמשו ב
גדים למחשבות של אלוהים, אבל אנשים פירשו את זה לא נכון וחשבו שהכוונה היא למילים של המוח. אנשים סו

ומילים של המין האנושי. אמת מגיעה מהרוח והחיים עצמם. המוח לא יכול לתפוס את האמת החיה, אבל הוא יכול 
 לדעת את אמת המוח, שמאפשרת לנו לראות את המוח הנשגב, הרצון של אלוהים.

 
44 

 
 "זו הרוח שנותנת חיים; הבשר לא עוזר בכלל." ישו אמר,



 
 , אמת וחיים, לא נוצרים על ידי המוח של המין האנושי.במילים אחרות, אלוהים

 
 6:63המילים שדיברתי אליכם הן רוח והן חיים. ג'ון 

 
  אנשים דתיים שמחפשים אמת מחפשים אותה הפוך.

 
ך נכון, מפרשים אותו לא נכון, ומנסים למצוא את זה "הם לוקחים כמובן מאליו שמה שנאמר בתנ אמונה עיוורת:
כשהם לא מוצאים את זה, הם חייבים להגיד שאתם צריכים אמונה עיוורת, אפילו מול עדויות  בעולם האמיתי.

ך ושל הדת. אמונה עיוורת "נחרצות להיפך. זה פשוט גורם להם להראות כמו טיפשים, וזה פוגע באמינות של התנ
החיים צריכים  ך."נתנו למתים לקבור את המתים, כפי שכתוב בת היא דבר מת שמתורגל על ידי אנשים מתים.

לנסות להחיות אותם )להקים את המתים(. אם אנשים פשוט יעשו את ההפך ויקחו כמובן מאליו שמה שבחיים 
  ך, הם ימצאו את האמת האולטימטיבית."האמיתיים זה אמיתי, ויחפשו את זה בתנ

 
דבר. היא נראית מעצמה אני יודע כי אני יכול לראות את האמת האולטימטיבית בכל  איך אני יודע את האמת?

עבורי, והיא גם תהיה עבורכם אחרי שתקראו את הספר הזה. כשהאמת נהיית מובנית לכם, זה כאילו העולם כולו 
נפתח, ואתם יכולים לראות ולהבין את הכל. אתם תראו דברים איך שישו ויצורים רוחניים מוארים אחרים ראו את 

 אתם הופכים למוארים. העולם.
 

 2:5פיליפיאנס " ה להיות בתוכך, שהיה גם בתוך ישותן למוח הז"
 

  אתם משיגים ומגלמים את תודעתו של ישו, או הארה. ישו גם אומר את זה באמרה הבאה:
 

 "מי ששותה מפי יהפוך להיות כמוני, ואני יהיה הוא, והדברים הנסתרים יתגלו בפניו." ישו אמר,
 

שהוא אומר ותבינו את המשמעות האמיתית, תהפכו להיות כמוהו, במילים אחרות, הוא אומר שאם תקראו את מה 
ותראו את החיים איך שהוא ראה אותם. אני מבין את המילים שלו, לכן אני רואה את מה שהוא ראה בדיוק כמו 
שהוא אמר שאני אראה. הספר הזה פשוט מסביר איך העולם האמיתי הוא באמת לאנשים שלא יכולים לראות 

 אותו עדיין.
 

חרי שתסיימו לקרוא את הספר הזה ותעשו כמה דברים, אתם גם תראו את החיים בדרך חדשה. אתם תראו א
  את החיים כמו שישו וכל היצורים הרוחניים רואים אותם.
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אנשים תמיד אומרים לי שאני מצטט את ישו ואת הנביאים האחרים מחוץ להקשר, והם צודקים; זה  הקשר:

מה שנביא מנסה להגיד נמצא בדרך כלל רק בכמה משפטים. שאר הפיסקה או  ההקשר שמחביא את האמת.
ך וספרים דתיים אחרים "הסיפור הם רק מילוי כדי להוסיף בשר למיתוס שאיזה מלומד האמין בו. זו הסיבה שהתנ

  מחביאים את האמת. האמת מוקפת על ידי מיתוסים שנכתבו על ידי מלומדים מוטעים.
 

  בים להפריד את החיטה מהמוץ.ישו אמר שאנחנו חיי
 

ך. המוץ מחביא את "במילים אחרות, אנחנו חייבים להפריד את האמת מהאשליות בכל דבר בחיים, כולל התנ
החיטה, בדיוק כמו שהמיתוסים מחביאים את האמת. כשתתעוררו, אתם תוכלו להבחין בהבדל, ותהיו מסוגלים 

ך תבלוט החוצה מההטעיות. אתם תראו "ך. האמת בתנ"תנלהפריד את האמת מהאשליות בכל הדברים, כולל ה
  ך."את הקסם האמיתי של התנ

 
אנשים רציונליים מאמינים בדברים שאין בהם הגיון רציונלי? האם יכול להיות שהם יודעים  למה מיליארדי

  אינטואיטיבית שהאמת נמצאת בספרי הדת שלהם?



 
מודע; הגיע הזמן שאנשים ידעו -ודעים את האמת ברמת התתמודע. כולם י-הם כן; אנשים יודעים את האמת בתת

אותה באופן מודע. הספר הזה פשוט מסנן החוצה את כל הפרשנויות המטעות ולא נכונות של הנביאים מהעבר. 
 אז, הוא ממלא את החלקים החסרים, מוסיף את האמת החדשה שגולתה, ונותן לכם את זה ישר בפעם הראשונה.
 

כמו למצוא זהב. כדי להשיג קרטוב אחד של זהב, אתם חייבים לנפות דרך טונות של עפרה  זה לחפור את האמת:

ך וכתבי דת אחרים. אני עשיתי את רוב "שמחביאה אותו והופכת אותו לקשה להשגה. זה אותו הדבר גם בתנ
 הזה.פשוט שלפתי את החתיכות הכי גדולות בשביל הספר  הניפוי בשבילכם, אבל יש עוד מה למצוא. אני

 
  למצוא את האמת האולטימטיבית של החיים והמוות זו המשימה האמיתית של המין האנושי.

 
אולי שמתם לב שאמרות ורעיונות מסוימים חוזרים על עצמם לאורך הספר. חזרה היא הכרחית כדי לחדור  חזרה:

חזרה על דברים זה  הכרחית.למוחות של אנשים, אז אל תתנו לזה להפריע לכם. חייב להיווצר רושם, וחזרה היא 
 לא כיף לקרוא, אבל הכרחית כדי לשנות אנשים.

 
כפי שצעד יחיד לא יצור שביל על האדמה, גם מחשבה יחידה לא תיצור שביל במוח. כדי ליצור שביל פיזי עמוק, 

שישלטו על אנו הולכים שוב ושוב. כדי ליצור שביל מנטלי עמוק, עלינו לחשוב שוב ושוב את סוג המחשבות שנרצה 
 חיינו.

 הנרי דיוויד ת'ורו
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אל תתנו לדברים שאתם לא מבינים או לא מסכימים איתם להפחית מהדברים שאתם כן מתחברים אליהם. אתם 

פשוט קחו מה  תראו שהרבה מהדברים שאתם לא מסכימים איתם בקריאה הראשונה יהיו לכם הגיוניים אחר כך.
  שאתם יכולים ותמשיכו הלאה.

 
  ם רואים את האמת, הכל נהיה ברור ונראה מעצמו.כשאת

 
  השאלה היא, למה זה כזה קשה לראות ולבטא את האמת בצורה ברורה עכשיו?

 
  חייב להיות משהו שמחביא את האמת והחיים ומחביא את עצמו.

 
למה יש למה כל כך קשה לנו לראות את הטבע האמיתי של החיים שלנו? זה אמור להיות הדבר הכי ברור שיש. 

לאנשים כל כך הרבה דעות ואמונות שונות לגבי האמת של החיים, כשזה אמור להיות משהו ברור מאליו ונראה 
  מעצמו?

 
האמת היא בדיוק איך שהיא נראית. הבעיה היא,  כולנו חיים באותו עולם; למה כולם רואים אותו אחרת?

  שאנשים לא רואים ברור.
 

הפנימית שלך מהעור שלך ופנימה, מהחושים שלך ופנימה. זו הסביבה זו הסביבה  הסביבה הפנימית שלך:

  שהמוח שלך גר בה. הוא בין החיים והעצמי הרוחני שלך. המוח הוא הדבר הכי קרוב אליך.
 

המוח כל כך קרוב לנשמה שלך, עד שרוב האנשים לא מבינים שהם שני דברים נפרדים. המוח יוצר את 
  האשליה שהוא הנשמה.

 
לאנשים כן יש חוש שישי; המוח שלהם. יש לך את חוש הראייה, שמיעה, ריח, מגע, טעם ומוח. המוח  שישי:חוש 

שלך הוא כמו חוש, כי הנשמה שלך, או העצמי הרוחני שלך, חשה/חווה את המחשבות, רגשות, ותחושות של 
 המוח באותה דרך שהיא חשה אור, צלילים, סנסציות, ניחוחים וטעמים.

 



 את מה שאלוהים יוצר עם מה שהוא יוצר. המוח חוסם
 

אתם מקבלים אינפורמציה מהמוח שלכם באותה דרך שאתם מקבלים אינפורמציה מחמשת חושי החיים שלכם, 
  אבל מה שהמוח מייצר זה לא אמיתי; זה לא העולם של אלוהים.

 
דברים שלא מגיעים חמשת חושי החיים שלכם חשים את החיים. המוח שלכם מייצר ושלח לכם  מילה/חיים:

מהחיים; הוא שולח לכם דברים שהוא מייצר בעצמו. הוא מייצר ושולח לכם רגשות, תשוקות, מחשבות, אשמה, 
 פחדים ודאגות.

 
המוח שלך חוסם את רוב החיים שמגיעים אליך, ומה שהוא לא חוסם, הוא ממיר למילים, הקוד המנטלי לחיים. 

תמונות מנטליות, מחשבות מופשטות, או פיסות מידע. דוגמא: חוש  המוח מנסה לצמצם את כל החיים למילים,
ואז המוח ". ורד" הראייה שלך רואה ורד. במקום שהורד יגיע אליך ישירות ככל מה שהוא באמת, הוא נהפך למילה

 שלך מתעלם ממנו או מתייק אותו איפשהו בתור זיכרון בלי לתת לך לחוות אותו.
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ראית משהו בעבר, המוח שלך לא מחשיב אותו כמשהו שחשוב לראות עוד פעם, ולא אם  עורך את החיים שלך:

נותן לך לראות אותו; המוח עורך את החיים שלך. כשאתם רואים ורד דרך המוח, אתם לא רואים אותו כפי שהוא 
צום באמת. המוח עושה את זה עם הכל, אלא אם הוא מחשיב משהו כדבר חדש, מיוחד, או מסוכן. באמצעות צמ
של דברים אמיתיים למילים או מחשבות, הם יכולים להיקלט לתוך המוח שלכם. דבר אמיתי לא יכול. אנחנו 

  משלמים מחיר גבוה בשביל זה; אנחנו משלמים עם החיים שלנו.
 

זה היה הכרחי בעבר לעבד את החיים ככה כדי לעזור לנו להשיג שליטה על עולם לא מוכר ומסוכן. זה כבר לא 
  לעשות את זה רוב הזמן, אבל אנשים עדיין עושים את זה כל הזמן בכל מקרה. זה כמו הרגל רע.הכרחי 

 
כל זה קורה בין העצמי הרוחני שלך והחיים. זו הסיבה שאנשים לא יכולים לראות את האמת ולחוות את 

  החיים האמיתיים.
 

פסיק לתת את כל החיים שלנו למוח שלנו. שילמנו מחיר גבוה להגיע לאיפה שאנחנו נמצאים עכשיו. הגיע הזמן לה
כדי לעשות את זה, אתם פשוט צריכים לראות דברים כאילו אתם רואים אותם בפעם הראשונה. זה כזה פשוט, 

 אבל אתם חייבים לדעת את האמת כדי לעשות את זה.
 

 דת אמיתית היא לחיות באמת. אלברט איינשטיין
 

מספיק עכשיו ויש לנו מספיק שליטה על העולם. אנחנו כבר לא צריכים אנחנו יודעים  להשתלט על המוחות שלנו:
לפספס את רוב החיים שלנו. אנחנו צריכים לראות את כל החיים עכשיו כדי לראות את האיומים האמיתיים 

להישרדות שלנו ולהפוך ליצורים רוחניים. הגיע הזמן להתחיל לקחת שליטה על המוחות שלנו. הפרספקטיבות 
 וחוסר המודעות שלנו הן הסכנות הכי גדולות לנו.המוטעות 

 
 הסכנה הגדולה ביותר למין האנושי עכשיו היא המין האנושי.

 
המוח של בני האדם הפך לחזק מדי ומסוכן מדי מכדי לצאת מכלל שליטה. הדבר שהכי עזר להישרדות שלנו יהיה 

  מה שישמיד אותנו אם לא נשתלט עליו בקרוב.
 

בלי האמת האולטימטיבית, אף אחד לא יודע באמת מה לעשות או למה לעשות משהו. זה נהיה  נכון ולא נכון:

מאוד מסוכן, וזה יהרוג את כולנו בקרוב. זה ידוע שיש בערך עשר מדינות שיש להן נשקים גרעיניים, ומעריכים 
נשים שלא יודעים עדיין שלפחות שלושים ושתיים מדינות מנסות להשיג אותם. יש גם נשקים ביולוגיים וכימיים וא

מה נכון ומה לא נכון. טכנולוגיית נשקים מתפתחת יותר מהר מאיתנו. הטכנולוגיה עוזרת לפחות ופחות אנשים 
  לעשות נזק יותר ויותר גדול. בקרוב מאוד, אדם אחד עם נשק ביולוגי יהיה מסוגל להרוג את כולם.



 
48 

 
 שר לדעת מה נכון לעשות ומה לא נכון לעשות.בלי האמת האמיתית, אין מוסריות אמיתית, אי אפ

 
היא דבר טוב עד מידה מסוימת, אבל אנשים הרבה יותר מדי בטוחים שהכל יסתדר לטובה. זה לא מה  אופטימיות

שהעדויות אומרות. בלי האמת, אין שום תקווה להישרדות של המין האנושי אפילו לעוד עשרים שנה, אולי הרבה 
  רחי שאנשים ילמדו את האמת עכשיו.פחות. זו הסיבה שזה הכ

 
לעשות בלי לדעת מה אמת ומה לא אמת. כוח אדיר בלי הבנה אדירה ישמיד  נכון ולא נכון אי אפשר לדעת מה

  אותנו בקרוב מאוד.
 

 אנחנו נוסעים על כביש הררי מסוכן עם כיסוי על העיניים.
 

נאה ואת כל שאר הרגשות השליליים המנטליים המוח מייצר פחד, דאגה, אשמה, חרטה, עצב, קנאה, חמדנות, ש
שאתם מקבלים. הרגשות הבלתי נשלטים האלה הם יוצרים את כל האומללות בעולם. אתם פשוט צריכים להבין 

 שהם לא אמיתיים, והם ייעלמו. למה לחיות עם הכאב וסבל שמיוצרים על ידי המוח?
 

חייבים לחשוב מחשבות שאתם לא רוצים לחשוב, אתם בדיוק כמו שאתם לא  למה לתת למוח שלך לפגוע בך?

  לא חייבים להרגיש את הדברים שהמוח מייצר.
 

 אם המוח מייצר משהו, הוא יכול להפסיק לייצר אותו.
 
אם אתם יודעים את האמת, אתם לא חייבים לחיות עם שום דבר שהוא לא אמיתי. אתם פשוט צריכים לחיות מאה 

  א תשאירו שום מקום בחיים שלכם לשום דבר שהוא לא אמיתי.אחוז עם מה שאמיתי, ואתם ל
 

לחיות( מאוייתת הפוך. רשע זה פשוט ההפך מהחיים, לכן " )live" רשע( היא" )evil" זה מעניין שהמילה
 החיים האמיתיים הם הכי רחוק שאתם יכולים להיות מרשע.

 
 "מבורכים הם אלו שסבלו ומצאו חיים." ישו אמר,

 
למצוא את החיים האמיתיים, חיים שופעים, כמו שישו אמר. רוב האנשים צריכים לסבול הרבה  זה הכל בשביל

  לפני שהם באמת מתחילים לחפש, אבל זה לא הכרחי.
 

 "אני באתי, כדי שתוכלו להיות מלאים במלאותו של אלוהים." ישו אמר,
 

 מסופקים, מלאים.במילים אחרות, מלאים בחיים. כשאתם מלאים באלוהים/חיים, אתם 
 

אנחנו סבלנו מספיק; הגיע הזמן למצוא . רוב הסבל בחיים שלך מיוצר על ידי המוח, ורוב הצרות של העולם גם כן
חיים. כל מה שאנחנו צריכים לעשות זה לקחת שליטה על המוחות שלנו כדי לעשות את זה. עידן המוח מגיע 

 האמת היא המפתח לשליטה על המוח שלך. לקיצו.
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 4.2הווה: פרק  -תמונה הגדולה  - 4חלק 
 

 המיינד-עצמי

 



המיינד הוא דבר טוב, אם הוא משרת את הנשמה. הבעיה היא שכרגע, ההפך נכון. המיינד היה כל  המיינד:-עצמי
  כך שימושי להישרדות שלנו, עד שנתנו לו שליטה מלאה על החיים שלנו.

 
  שם את המיינד שלנו בשליטה עלינו. התחלנו להאמין שאנחנו המיינד שלנו. השקר הזה

 
אנחנו לא יכולים להיות המיינד שלנו, כי המיינד שלנו נגמר בזמן המוות ואנחנו לא. אנחנו לא יכולים, כי אנחנו 

אלקטורני של הגוף -כימי וביו-אלמותיים, והמיינד או מוח שלנו הם לא. המיינד שלך )העצמי הנוכחי( הוא חלק ביו
וך המוח, והוא נהרס כששאר הגוף שלך נהרס בזמן המוות, בדיוק כמו שהמידע שנמצא על שלך. הוא קיים בת

מחשב נהרס כשההארד דרייב של המחשב נהרס. המיינד שלך יכול להרס אפילו לפני המוות על ידי פציעות 
  מוחיות, מחלות כמו אלצהיימר, ומחלות מנטליות אחרות.

 
נד שלכם, כי אם הוא לא היה פה, אתם עדיין הייתם פה. אתם עדיין אתם יכולים להיות בטוחים שאתם לא המיי

הייתם מודעים לחיים. למעשה תהיו יותר מודעים לחיים, לגמרי מודעים לחיים. המיינד לא נותן לנו חיים; אנחנו 
 נותנים למיינד חיים.

 
ולעבד או להבין את המיינד הוא כמו מחשב מתוחכם; התפקיד שלו הוא ללמוד, לזכור,  המטלה של המיינד:

  החיים ואת הדברים בתוכם.
 

  במילים אחרות, אל תתנו לו להפריע לכם." הניחו את הנטל שלכם." ישו אמר,
 

הדבר האולטימטיבי שהמיינד יכול ללמוד ולהבין הוא הטבע של החיים, העבר האמיתי שלנו, העתיד האמיתי, 
, העבודה האולטימטיבית של המיינד נגמרה. הסיבה והטבע של עצמו. ברגע שיודעים את האמת האולטימטיבית

 שהוא התפתח הושלמה. לכן, התכלית לקיום שלו נעלמת, אז הוא יכול להיעלם. אתם יכולים להניח אותו.
 

ברגע שיודעים את אמת המיינד, או האמת האינטלקטואלית, המיינד שלכם לא יכול לקחת אתכם  מאסטר/משרת:

ולהפוך להיות רק יועץ טכני. הוא צריך להפוך למשרת שלך ולהפסיק להיות  עוד קדימה. הוא צריך להירגע
 המאסטר שלך.

 
 המוח הוא האיבר הכי מוערך יתר על המידה בגוף. הדברים החשובים נכנסים בדרך אחרת. וודי אלן

 
שים יש המיינד היה חלק כל כך גדול של העולם שלנו, עד שהתפתחה דת עולמית של המיינד. לאנ עידן המיינד:

אמונה במיינד. אנשים חושבים שהמיינד הוא המפתח להצלחה בהכל. האמונה הזו נתנה למיינד יותר מדי שליטה 
  על החיים שלנו.
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 המוח הפך להיות אלוהים על פני כדור הארץ.

 
המוח הוא המלך של העולם הזה. בערך כל המוסדות, בתי ספר, עסקים וממשלות מקדמים  יותר ממוחות:

ותומכים במוח. זה בסדר גמור כל עוד אנחנו יודעים שאנחנו יותר מהמוחות שלנו, שהמוחות שלנו הם רק חלק 
  מאוד קטן וזמני מאיתנו.

 
ששמו עצמי. בגופך הוא שוכן. יש  -מאחורי המחשבות והרגשות שלך, אחי, עומד שליט אדיר. חכם לא מוכר 

 . פרידריך ניטשהיותר הגיון בגופך מאשר בחומתכך הגדולה ביותר
 

הגיע הזמן להפסיק לזנוח את הנשמה שלנו, העצמי האמיתי שלנו. אפילו כשהמוחות שלנו פעילים, אנחנו פחות 
 אחוז נשמה. אנשים פשוט לא יודעים את זה. 99-מאחוז אחד המוח שלנו ויותר מ

 



בדרכה. הוא מכתים את הגוף שלנו לא עומד בדרכה של הנשמה; הוא מגביר אותה, אבל המוח שלנו כן עומד 
 האמת והחיים.

 
 האמת והחיים הם החזית האחרונה.

 
  השימוש במוח היה המפתח להצלחה שלנו בעבר, אבל לא יהיה המפתח בעתיד. ההפך נכון עכשיו.

 
 המפתח להצלחה יהיה לעבור את המוח.

 
 "לאלו שיתגברו, אני אתן כתר של חיים." ישו אמר,

 
  להתגבר על המוח הדומיננטי שלכם, הוא יתן לכם חיים.הוא אומר שאם אתם יכולים 

 
המוח עדיין יהיה המפתח לצעד הבא באבולוציה, אבל לא בדרך שהוא עשה בעבר. הוא צריך להשתנות כדי 

  שאנחנו נשתנה.
 

  אנחנו עשינו עד עכשיו את רצונו של המוח, ואנחנו צריכים לעשות את רצונו של אלוהים.
 

 מוד זה איך לחשוב כמו שאלוהים חושב.כל מה שאני רוצה לל
 אלברט איינשטיין

 
 "כל מי שעושה את רצונו של אלוהים ישכון בגן עדן לנצח." ך אומר,"התנ

 
 6:10ממלכתך מגיעה, רצונך ייעשה על פני כדור הארץ. מתיו 

 
בנו. היא החלק אנחנו צריכים עידן של הנשמה עכשיו. הנשמה שלנו צריכה להיראות בתור החלק היותר חשוב 

האמיתי, החלק הנצחי, מה שתמיד היינו ותמיד נהיה; היא האנחנו האמיתיים. כשאנחנו לא חושבים, אנחנו נשמה 
 טהורה.
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 אלוהים הוא מטאפורה לזה שמתעלה על כל רמות המחשבה האינטלקטואלית. ג'וזף קאמפבל

 
 כולם מחכים למושיע, כשלמעשה אתם צריכים להושיע את עצמכם.

 
הרוחני הנצחי שלך, יוכל לקחת -המוח צריך לקחת צעד למטה, כדי שהעצמי האמיתי שלך, העצמי צעד למעלה:

 צעד למעלה. זה הצעד הבא והאחרון באבולוציה שלך.
 

 כדי לעשות את רצונו של אלוהים, אתה חייב לדעת את האמת והחיים, להפוך אליהם.
 

ד את האמת הרוחנית, האמת החיה, האמת האמיתית, האמת המוח שלכם צריך לזוז מהדרך כדי שתוכלו ללמו
  שהיא מעבר למוח.

 
 הדבר היחיד ביניכם לאלוהים הוא זה שאתם חושבים שהוא אתם: המוח שלכם.

 
הוא רק כלי שצריך להשתמש בו רק כשצריכים אותו. משתמשים בפטיש כשצריך לדפוק על מסמר. כשלא  המוח:

המוח תמיד שם כשצריכים אותו. משתמשים בכיסא כשצריך לשבת, אבל לא צריכים אותו, מניחים אותו בצד. 
 סוחבים אותו כל הזמן לכל מקום. זה היה מכביד עליכם.

 



 "חבר, אתה הולך לסחוב את המשקולת הזאת הרבה זמן." כמו שהשיר האחרון של הביטלס אמר:
 

נעדר, אתם נוכחים עם אדוניי כשהמוח " להיעדר מהגוף זה להיות נוכח עם אלוהים." ך אומר,"התנ
  )אלוהים/חיים(.

 
אתם לא צריכים לדאוג לגבי לא לחשוב מספיק כדי לטפל בעניינים. הבעיה היחידה שתהיה לכם  לטפל בעניינים:

 היא הבעיה שתמיד הייתה לכם; לחשוב יותר מדי מכדי לחיות בהווה, לחיות באמת והחיים.
 

 על כדור הארץ. חיה כל רגע, כאילו הוא ריקודך האחרון
 קרלוס קסטנדה

 
המוח הנשלט הוא כמו כלב מחמד שישן הרבה. עכשיו הוא רץ סביבך ונובח כל הזמן. הוא יצא  המוח המחונך:

 משליטה והורס לך את החיים. כשתופסים עליו שליטה, הוא הופך להיות כמו חיית מחמד מאולפת.
 

  כשהמוח ישן, אתה ער.

 כשהמוח ער, אתה ישן.
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ביי. הוא תמיד -אתם רוצים להיות ערים לגמרי, אתם צריכים להרדים את המיינד שלכם, לשים אותו על סטנד אם
שם בכל רגע שתצטרכו אותו. הוא יזהיר אותך מסכנה ויגן עליך. המיינד שלך תמיד מוכן ומחכה לקפוץ לתוך 

חורי הקלעים. הוא מטפל בפרטים החיים שלך מכל סיבה. כשהוא עובד נכון, הוא כמו טייס אוטומטי שעובד מא
  הטכניים של החיים כדי שתהיו חופשיים פשוט לחיות.

 
אתם בטוחים בכל פעולה שלכם; הכל במכוון ונעשה על ידי המיינד שלכם בשביל הנשמה שלכם בתוך הרגע, בתוך 

אתם לא יכולים  אמת, בלי מחשבה או דאגה לגבי השלכות, כי אתם לגמרי מודעים ותמיד עושים את הדבר הנכון.
  לעשות שום דבר שהוא לא נכון ביקום שאתם יודעים, ואתם יודעים את זה.

 
תנו למכונות לעשות את החשיבה. המטרה שלנו היא לא לחשוב, אלא לחיות, ואף פעם לא נצטרך  מחשבים:

 יותר.לדאוג שמכונות לא יעשו את זה יותר טוב. מפתחים מחשבים כדי שנוכל לחשוב פחות ולחיות 
 

המוח, כי אתם כבר לא הולכים לחיות -עם הידע של האמת האולטימטיבית, אתם כבר לא המין האנושי או מין
בתור מוח; אתם ישות חדשה. אתם הולכים לחיות בתור נשמה אלמותית. אתם עוברים מטמורפוזה כמו זחל 

  פעם הראשונה.הרוחני שלכם ב-שהופך לפרפר; אתם הופכים לישות רוחנית ומגלים את העצמי
 

 זה רק כשאנחנו שוכחים את כל הלימודים שלנו שאנחנו מתחילים לדעת. הנרי דיוויד ת'ורו
 

להשתמש במוח שלכם פחות זה לא אומר שאתם לא משתמשים בפוטנציאל המלא  הפוטנציאל המלא של המוח:

 .של המוח שלכם; פחות זה יותר. כמה שפחות תחסמו את החיים, ככה תדעו אותם יותר
 

כשהמוח נמצא על מצב כוננות, הוא עדיין בתוך המשחק; הוא לגמרי מודע לעולם יחד איתך. הוא  לדעת הכל:

 רואה ויודע את הכל בפעם הראשונה, הרבה יותר מיודע מאשר לפני שלקחתם שליטה.
 

  המקור היחיד לידע הוא ניסיון.
 אלברט איינשטיין

 
אתם תחשבו פחות, אבל תדעו הרבה יותר, כי אתם תחוו הרבה יותר, ומה שתחוו יהיה אמיתי, לא אשליה או 
הטעיה. אתם תשתמשו במוח הרבה פחות, אבל כשתצטרכו אותו, הוא יעבוד הרבה יותר טוב. כשמשתמשים 

תמשים במוח פחות, אתם עושים את מה שהמוח נועד לעשות, את מה שהוא התפתח לעשות. אתם מש



בפוטנציאל המלא לגמרי של המוח שלכם אם אתם משתמשים בו בשביל להתגבר על עצמו כדי לדעת את האמת 
 "אלו שיתגברו יהיו עמודים בממלכה של גן עדן." ישו אמר, והחיים.

 
 הוא אומר שאלו שיתגברו על ההונאות שהמוח שלהם מייצר יתמכו בגן עדן על כדור הארץ.
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 "תם תדעו את מה שאי אפשר לדעת.א" ך אומר,"התנ

 
זה מתייחס לחיים אמיתיים, שאי אפשר לדעת אותם כשהמוח חוסם את האמת והחיים. ברגע שהמוח זז מהדרך, 

 אתם תדעו את תעלומות החיים.
 

אל תהיו מותאמים לעולם הזה, אלא תשתנו על ידי החידוש של המוח שלכם, כדי שתוכלו " ך אומר,"התנ
 "לדעת את אלוהים.

 
 "אם אתה לא איתי, אתה נגדי." ישו אמר,

 
המוח יכול להיות האויב הכי גדול שלכם או החבר הכי טוב שלכם. אם אתם משתמשים בו כדי  חבר או אויב:

להתגבר או להתעלות מעבר לעצמו ולהבין את האמת והחיים, הוא החבר הכי טוב שלכם. אם לא, הוא האויב הכי 
  ה מסיח ומונע אותך מלראות את האמת והחיים בדרך אחת או אחרת.גדול שלכם. כל מה שהמוח עוש

 
 "אל תנסה לפתות אותי שטן, כי זה כתוב שאתה תשרת את הנשמה." ישו אמר,

 
אנחנו צריכים לשנות אותו " לשנות את המוח שלך." היא" repent" המשמעות של המילה לחזור בתשובה:

ך אומר שאתם הופכים לישות "נשמה, ואז למוח של ישו. התנמהמשרת של החיה, מהשטן, למלאך, למשרת של ה
 "אתם חייבים לחדש את המוח שלכם." ך אומר"התנ חדשה בתוך ישו.

 
 2:5פיל. " תנו למוח הזה להיות בתוככם, שהיה גם בתוך ישו."

 
 המטרה היא שיהיה לכם את המוח של ישו, את המוח של ישות רוחנית.

 
התכוון לאנשים, אלא למוח השטן, המוח החייתי, החיה בתוך כל המין האנושי ישו לא  תאהבו את אויבכם:

 שחייבים להתגבר עליה עם האמת.
 

קודם עליכם לדחות את אהבתכם לשקר, הדרך השגויה של החיים שילדי מישור הקיום הזה הולכים " ישו אמר,
ת זה שפעם שנאתם. אז אוכל בה, ולהמיר את עצמכם, להשתנות כך שתשנאו את זה שפעם אהבתם, ותאהבו א

 "להראות לכם את כל הדברים, כי אין דבר מוסתר שלא יוגשם כשתשימו עליכם את מוח האמת.
 

אתם חייבים לאהוב את האויב שלכם, לתת תשומת לב למוח החייתי, ". לתת תשומת לב" לאהוב זה אומר
 להתגבר עליו כך שלא יהיה לו יותר כוח על החיים שלכם.

 
זה לא קרב בין טוב לרע. אם נלחמים במשהו, זה נותן לו חיים. הדרך היא פשוט לרצות את  בראש שלכם,

האמת והחיים. כשאתם רוצים אותם עם כל הלב, המוח הרשע, היריב שלכם פשוט מפסיק להתקיים בחיים 
  שלכם.

 
 אפילו בלבול נראה כצורה של אהבה אחרי שיודעים את האמת.
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 4.3ההווה: פרק  -תמונה גדולה  - 4חלק 
 

 להתעורר אל החיים

 
אתם רק מקבלים אחוז מאוד קטן של כל האור שנכנס לעיניים שלכם, הרעשים שנכנסים לאוזניים  חיים אמיתיים:

שלכם, הסנסציות שמגיעות מבפנים ומחוץ לגוף שלכם, כל הריחות באוויר וטעמים באוכל. המוח שלכם מעוות, 
ם, כפי שאפשר לראות בציור. הפעם הראשונה שתחוו את החיים לגמרי, זה מפלטר, מפרש וחוסם את רוב החיי

ידהים אתכם. זה הדבר הכי טוב שיש או יכול להיות, וזה נמצא כאן כל הזמן בכל רגע בחיים שלכם, רק מחכה 
תם לגמרי חיים. א-שתתנו לו להיכנס. זו האמת והחיים כמו שישו אומר שהוא; זו אהבה עילאית, אלוהים, ואתם ה

 תהיו באמת חיים בפעם הראשונה.
 

  אתם קמתם מהמתים, המוות היחידי שיש.
 

 ישו ממש לא פורש נכון בכל מה שקשור למוות. מתים אל החיים:
 

הוא לא מדבר על מוות פיזי. כולם חייבים לטעום מוות " אתם לא תטעמו את המוות," כשהוא אומר דברים כמו
 התכוון לזה. הוא מדבר על מוות רוחני. הוא אומר שאנחנו מתים לחיים.פיזי, אפילו הוא, אז אין מצב שהוא 

 
המת שלנו כדי -סיפור הקימה לתחייה הוא מטאפורה שמראה שכולנו צריכים לקום מהעצמי הקימה לתחייה:

 לדעת את האמת והחיים.
 

 הבעיה היא שאנשים הם מתים מדי לחיים מכדי לדעת שהם מתים לחיים.
 

  חסרי הכרה מכדי לדעת שהם חסרי הכרה.אנשים יותר מדי 
 

  ראש.-ראש מכדי לדעת שהם צרי-הם יותר מדי צרי
 

 הם יותר מדי עמוקים בשינה מכדי לדעת שהם עמוקים בשינה.
 

 הנס המפורסם של ישו שהקים את לזרוס מהמתים הוא דוגמא טובה של אמרה שעוותה לגמרי ופורשה לא נכון.
 

 11:11ג'ון " לשינה, אבל אני הולך, כדי שאוכל להעיר אותו משנתו. חברינו לזרוס נפל" ישו אמר,
 

ך אומר. הוא אומר שלזרוס פשוט נרדם. אם הוא היה מת וישו הלך להחזיר אותו חזרה אל החיים, "זה מה שהתנ
 הוא לא היה אומר את זה.

 
 למה שישו יאמר שלזרוס רק נרדם אם הוא בעצם היה מת?

 
 הוא התכוון מת לחיים, לא מת פיזית. ישו אמר אחר כך שהוא מת;
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האמרה הזו היא המפתח להבין למה ישו באמת מתכוון.  "כל מי שמאמין בי, אבל הוא מת, יחיה שוב." ישו אמר,

לא יכול להיות שהוא מדבר על מישהו שבאמת מת, כי הוא לא יכול היה להאמין בו. רק מישהו שהוא רק מת לחיים 
 רואה למה אני מתכוון?היה יכול להאמין בו. 

 
  "הייתי מת, אבל עכשיו אני חי." ישו אמר,

 



ך, והוא לא מתכוון למוות הפיזי שלו, כי הוא אמר את זה לפני "זה האזכור היחיד של ישו לגבי הקימה לתחייה בתנ
 שהוא מת.

 
נכון את מה שהוא באמת המיתוס שלזרוס היה מת פיזית ושישו החזיר אותו לחיים נוצר על ידי אנשים שפירשו לא 

 אמר והתכוון.
 

זה לא נראה כמו נס כזה גדול פשוט להעיר מישהו משינה. הפרשן לא הבין על מה ישו מדבר.  השינה הגדולה:
 הוא לא הבין שאנשים חיים במצב של שינה ערה, מוות מהלך.

 
ישו אומר בבירור שהמין  "אני באתי כדי שיהיו לכם חיים, כי דרך בני התמותה היא מוות מהלך." ישו אמר,

 האנושי מתים רוחנית.
 

אף אחד לא חזר באמת מהמתים; זה בלתי אפשרי, אבל להתעורר ממצב של שינה ערה זה אפשרי. אתם פשוט 
 צריכים את האמת האולטימטיבית בשביל זה.

 
  ך, אתם ישנים."אם אתם מאמינים בפירוש המקובל של התנ

 
לאיך שישו יכול להגיד משהו עמוק ונכון, אבל יכולים לעוות אותו לגמרי ולהפוך הסיפור של לזרוס הוא דוגמא טובה 

אותו למיתוס של נס. זה אותו הדבר עם הנס של החזרת הראייה לעיוורים. זו מטאפורה לאנשים שעיוורים לאמת 
 והחיים. הוא לא באמת החזיר את הראייה לעיוורים.

 
 "שניהם יפלו לבור. אם אדם עיוור יוביל אדם עיוור," ישו אמר,

 
ברגע שהמילים של ישו יפורשו נכון, אנשים יוכלו לראות את האמת והחיים שהם היו עיוורים מדי  העיוורים יראו:

 לראות.
 

 כשאנשים יתעוררו לאמת, הם יראו על מה ישו באמת דיבר, ויראו מה הוא באמת ניסה לעשות.
 

 "אני יכול לראות.פעם הייתי עיוור ועכשיו " ,9ך אומר, בג'ון "התנ
 
כשתבינו, זה יהיה כמו אדם שהיה עיוור פיזית כל החיים שרואה את החיים בפעם הראשונה. זו מטאפורה טובה, 

 כי כשרואים את החיים האמיתיים בפעם הראשונה, זה מפתיע ומדהים באותה מידה.
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הצבעוני הקסום והמופלא של עוז. זה כמו דורותי מהקוסם מארץ עוז שעברה מהעולם שלה השחור ולבן לעולם 
כמו שאדם שהיה עיוור מלידה לא יכול לדמיין איך החיים באמת נראים, אדם שחי במוח שלו לא יכול לדמיין איך 

 החיים האמיתיים באמת נראים. זו הפתעה.
 

הבעיה תודעה, שינה ערה. -המין האנושי מהופנט. להיות מהופנט זה אומר ששמו אותך במצב של חצי היפנוזה:

עצמית שמיוצרת על ידי המוחות שלנו -היא שהיפנטו אותנו לא לדעת שאנחנו מהופנטים. זו צורה של היפנוזה
 והמוחות של אחרים.

 
זה כאילו אנחנו תחת כישוף שהרדים אותנו. אנחנו צריכים את נשיקת האמת כדי להתעורר  תחת כישוף:

 מהכישוף הזה.
 

  מרפא את מחלת השינה שלהם. ישו יכול לרפא את החולים; המסר שלו
 



ישו לא בא כדי להיות רופא גדול ולרפא את אלו שחולים פיזית; הוא בא כדי לרפא את החולים רוחנית. להפוך 
מישהו לנורמלי פיזית זה לא כזה עניין גדול. לא משנה כמה הם יחלימו פיזית, הם עדיין מתים רוחנית. הם לא 

 ית לא משנה מה.מסופקים, והם יחלו שוב וימותו פיז
 

ישו ניסה לתת לאנשים את האמת והחיים, להעיר אותם, לתת להם משהו באמת חשוב, משהו שמספק אותם 
 אתם לא יכולים ללכת בשינה ולהגיע לגן עדן. ושיהיה להם לנצח, אבל אנשים פספסו את זה. המסר שלו הוא:

 
  את זה עכשיו.אנשים אולי פספסו את זה בעבר, אבל אנחנו לא צריכים לפספס 

 
המוח שלך מתרכז או ממקד את תשומת הלב שלך בעיקר על חוש הראייה והמחשבה. זה מפני  פוקוס קטלני:

שהחושים האלה עזרו להישרדות שלנו הכי הרבה בעבר. בניסיון להציל את חיינו, אנחנו מתמקדים רק על חלק 
  ת החיים האמיתיים שלנו.מהחיים, ובכך, אנחנו לא מקבלים את השלם; אנחנו לא מקבלים א

 
 "אם תנסו להציל את חייכם, תאבדו אותם." כמו שישו אמר,

 
יש זמנים שצריך להתמקד על חלק מהחיים, בשביל עבודה, ללמוד דברים, בסיטואציות מסוכנות, אבל שאר הזמן, 

 אתם לא צריכים. תשומת לבה של ישות רוחנית מתמקדת ומתרחבת לפי הסיטואציה.
 

צריך להתמקד על חלק קטן מהחיים, ואדם רוחני נהיה ממוקד לגמרי ומסיים את העבודה, אבל הוא כדי לעבוד 
 עושה את זה רק כשהוא עובד או לומד.
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דוגמא: אתם חייבים להתמקד כדי לקרוא את הספר הזה, אבל כשאתם מפסיקים לקרוא אותו, אתם יכולים 

חייבים להשתמש במוח שלכם, אז אתם לא יכולים להיות להיפתח שוב. כדי לקרוא וללמוד משהו חדש, אתם 
מודעים ליותר מדי דברים אחרים בזמן שאתם עושים את זה, אבל זה הכרחי. אתם חייבים להתמקד כשאתם 

נוהגים באוטו או סביב דברים מסוכנים, אבל כשאתם לא, אתם יכולים להיפתח לגמרי כל הדרך. אתם תדעו איפה 
 שוט צריכים לוודא להיפתח בכל זמן שאתם יכולים.ומתי לא להיפתח; אתם פ

 
אתם מתמקדים לגמרי כשאתם צריכים, ואז אתם נפתחים לגמרי. תפסיקו לעשות דברים רק חצי מהדרך. 

 .100%תתחילו לעשות דברים עד הסוף, 
 

אחר, אתם חייבים לתכנת מחדש את המוח שלכם שיפסיק לשפוט את ערכו של רגע אחד על פני רגע  לא תשפוט:

או חוש אחד על פני חוש אחר, עד שהם יפלו לאיזון וימסו ביחד. במקום להתמקד על חלק מהחיים, אתם 
  מתמקדים על כל החיים. עושים את זה כשלא מתמקדים בכלל.

 
המוח שלכם עושה את המיקוד, אז כל מה שאתם צריכים לעשות זה לפתוח אותו. העיניים שלכם עדיין יתמקדו 

המוח, אבל על שדה הראייה הכי רחב שאפשרי. אתם תדעו מתי המוח שלכם פתוח, כי הכל הופך  רפלקסיבית בלי
  לחדש.

 
  "אתם תתעלו לחידוש של החיים." ך אומר,"התנ

 
ך אומר שאלוהים יוצר את כל הדברים מחדש. אנחנו פשוט צריכים להתחיל לראות את הדברים כפי שהם, "התנ

  כפי שהם באמת ניתנים לנו.
 

  המרדף אחר אמת ויופי הוא עולם של פעילות שבו אנו מקבלים רשות להישאר ילדים כל חיינו.
 אלברט איינשטיין

 



אנשים מרגישים שאם המוח שלהם לא יפעל בכל הזמנים, החיים שלהם יצאו משליטה. הם מרגישים ככה  רשלני:
לחיות בלי המוח, זה לא אומר שתצאו  כי המוח שלהם גורם להם להרגיש ככה, אבל זה לא נכון. לחיות בהווה,

זהירות. ההפך הוא הנכון; אתם תהיו יותר בשליטה. אתם תהיו בשליטה -משליטה ותחיו בצורה רשלנית או חסרת
 אמיתית על איך שאתם חיים את חייכם בפעם הראשונה.

 
אגות, אבל לא תחיו ד-ברגע שהאמת שוקעת פנימה, לא יהיו לכם שום דאגות, אז טכנית אתם תהיו חסרי לשחרר:

  בצורה לא אחראית.
 
אתם תהיו חופשיים מדאגות, אבל לא רשלניים. כמו ילדים, אבל לא ילדותיים. תמימים, אבל לא בורים. יהיה 

 לכם את הכל, אבל לא תצטרכו כלום.
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כשמשחררים את אתם תחיו בכוונה ועם יותר מודעות לכל פעולה שלכם, אז אתם לא צריכים לדאוג לגבי לשחרר. 
מה שמחוץ לשליטה, אתם מקבלים שליטה. כשמשחררים כלום, מקבלים את הכל. כשמשחררים את האשליה, 

 אפשר לראות את המציאות בפעם הראשונה.
 

אני בתוך כל הדברים, אך מעבר לכל הדברים. לא דרך חיפושים תמצאו אותי, אלא דרך שלוות " ישו אמר,
 "נפש.

 
לא תמיד עובד כשזה קשור לאנשים " ה שאתה מנסה לקבל כשאתה מפסיק לנסותאתה מקבל את מ" הפתגם,

  ודברים, אבל זה תמיד עובד כשזה קשור לחיים. אתם מקבלים אותם כשאתם לא מנסים לקבל אותם.
 

 אתם לא יכולים לחשוב את דרככם אל החיים האמיתיים. לא לחשוב זו הדרך.
 

לא עובד. אתם צריכים לעשות את ההיפך ופשוט לתת לחיים להיכנס אתם לא מנסים לפתוח את הראש שלכם; זה 
 לגמרי. אתם לא משאירים שום מקום למוח.

 
 יותר חיים = פחות מוח, פחות מוח = יותר חיים.

 
זה כמו להטעין את הבטריות שלך; כל פיסת חיים בהווה שאתם מכניסים פנימה מעירה  להטעין את הבטריות:

פשוט ממשיכים להפוך ליותר טובים. ככל שתקבלו יותר, ככה תוכלו לקבל עוד יותר. זה  אותכם קצת יותר, והחיים
 כמו כדור שלג.

 
 "כל מי שיש לו הרבה יקבל עוד, וכל מי שיש לו קצת יקבל אפילו פחות." ישו אמר,

 
לכם יותר  שהעשירים יתעשרו יותר, או אמונה, שככל שיש", דברים" עד עכשיו, רוב האנשים חשבו שישו דיבר על

ככל שתקבלו יותר חיים, תוכלו לקבל עוד יותר ". חיים"אמונה, כך תוכלו לקבל יותר. האמת היא, שהוא התכוון ל
 חיים.

 
כשאתם חיים בהווה, אתם מתחברים למקור החיים שלכם. בני אדם כרגע חיים עם תקע רופף. הגיע  מחוברים:

  הזמן להתחבר לגמרי.
 

ם לחוות את החיים; דרך המוח או לא דרך המוח. יש לכם שתי אפשרויות בכל רגע יש רק שתי דרכי שתי דרכים:
 הבחירה שלכם. בחיים; להיות עם המוח שלכם, או להיות עם אלוהים/החיים.

 
תאטו כל דבר שאתם עושים רק באחוז אחד, ואתם תקבלו מאה אחוז יותר חיים. שנה אחת תהיה כמו אלף 

 ך אומר."שנים, כמו שהתנ
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כשאני אומר להאט, זה לא אומר שלא תוכלו לעשות את כל מה שאתם עושים; אתם פשוט תעשו את הכל 
במודעות. אתם נכנסים לתוך כל תזוזה שלכם, מודעים לכל תזוזה שאתם עושים. אם כן, אתם למעשה תעשו יותר 

 בלי לנסות בכלל.
 

בפעם הראשונה? היה נראה כאילו היום הזה  אתם זוכרים שהייתם ילדים ונסעתם לדיסנילנד לנסוע לדיסנילנד:
נמשך לנצח. הוא כן כי היית מאוד בתוך ההווה. הכל היה חדש ומעניין, אז סחטת כל פיסת חיים מכל רגע. 

כשמתעוררים לאמת והחיים, כל יום יהיה בדיוק כמו היום הזה בדיסנילנד. הזמן יאט בשבילכם, כי אתם תקבלו 
 יותר חיים מכל רגע.

 
אנשים מתעוררים, הם רואים רובוט של אברהם לינקולן כדבר יותר מעניין מאדם חי. האמת היא, שישים לפני ש

  טריליון תאים שעובדים להנפיש גוף חי זה הרבה יותר מעניין מכמה מאות חלקים שמנפישים רובוט.
 

  ישו אמר שאתם חייבים להיוולד מחדש כדי לראות את הממלכה של אלוהים.
 

חמשת חושי החיים שלכם הם הרבה יותר מסכום החלקים שלהם. ביחד, לגמרי פתוחים, הם מגלים  נולד מחדש:

חיים אמיתיים, אלוהים/חיים. אתם מתעוררים מתרדמת ארוכה ואתם נולדים מחדש בגוף שאתם נמצאים בו 
 עכשיו.

 
חירשים ועיוורים  אתם לא צריכים את כל חמשת החושים כדי לדעת את החיים האמיתיים. אתם יכולים להיות

ועדיין לחוות אותם. זה פשוט עניין של להזיז את המוח שלך מהדרך. זה פשוט שינוי של פרספקטיבה, 
  מלהיות אדם/נשמה לנשמה/אדם.

 
אתם מתחילים בלהכיר רק חוש אחד כל פעם. תתחילו עם אלו שהזנחתם, כמו  תחילת המסע לחיים אמיתיים:

מתים -שתמשתם בהם בפוטנציאל המלא שלהם יקח זמן להעיר; הם היו חציחוש הריח שלכם. את החושים שלא ה
  הרבה זמן.

 
ככל שתתמקדו על החושים שלכם ותנסו לפתוח ולאזן אותם, תהפכו למודעים לנוכחותו של המיינד  בעיית המיינד:

את תשומת  שלכם. אתם תתחילו לראות איך הוא מונע ממכם לקבל את החיים לגמרי ובטבעיות. הוא תמיד ימקד
  לבכם על חלק ממה שאתם מקבלים, אף פעם לא על השלם.

 
 אלוהים/החיים הם הכל חוץ מהמיינד.
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המיינד לא יכול לפתור את הבעיה הזו כמו שהוא בדרך כלל פותר בעיות, כי הוא הבעיה והוא  המיינד הוא הבעיה:

המודעות הזו שבהדרגה נותנת לך את היכולת לא ידע את זה עד עכשיו. עצם נוכחותו חוסמת את החיים. זו 
לשנות את הטבע של המוח שלך, להיפתח ולהישאר פתוח. זה לוקח קצת אימונים לפני שמצליחים לעשות את זה, 

  אבל אתם תקלטו את זה עם הזמן.
 

יים עדיין יש לך מוח שמפלטר את המידע שמגיע מהחיים. הוא לא נותן להכל להיכנס; הוא נותן לחיים העילא
להיכנס )חיים מושלמים(, אבל חיים עילאיים הם לא מורכבים מכל מה שמגיע אליך. המוח שלך חייב להיות בוחן, 

אחרת לחיים לא היו הגדרה. זה פשוט יהיה שיטפון של סנסציות, וזה יהיה יותר מדי; יותר מדי ממשהו טוב. המוח 
הכי טובה שיש להיכנס, חיים אמיתיים. זה יותר  שיודע את אמת החיים נותן לכל מה שמרכיב את חווית החיים

  ממה שהמוח של בני האדם מכניס, אבל זה לא הכל.
 

המוח האלוהי פועל כמו אקוולייזר של סאונד ששולט על העוצמות השונות של הכלים בלהקה, כדי לגרום להם 
אבל הוא כן מווסת את  להישמע הכי טוב שאפשר. הוא מאוד מעודן, ולא חוסם את החיים כמו המוח החייתי,

  המידע שהוא מקבל.



 
  עשה מה שאתה יכול, עם מה שיש לך, איפה שאתה נמצא.

 תיאודור רוזוולט
 

אתם לא צריכים ללכת למערה ולשיר. פשוט תתחילו לפתוח את החושים שלכם בכל מקום שאתם נמצאים, מתי 
  שאתם יכולים.

 
  זי.החושים שלנו נותנים לנשמה שלנו חלון ליקום הפי

 
לגופים שלנו יש רק מטרה אחת, והיא לתמוך בחושים שלנו. הגופים שלנו הם פשוט מערכת תמיכה פיזית 

  לחושים שלנו.
 
זה מפני שהחושים שלנו הם אלו שפותחים את עולם החיים הפיזיים אלינו. הגוף שלנו פשוט מגן ומזיז את החושים 

ם סיבה אחרת להיות קיימים. אנחנו צריכים להפוך לנוכחים בתוך שלנו בשבילנו. לגוף ולחיים הפיזיים שלנו אין שו
 החושים שלנו.

 
אתם פשוט צריכים לזכור שהמטרה של החיים שלכם היא להיות יותר מודעים אליהם. איך זה לא יכול להיות 

 הדבר הכי חשוב ומשתלם לעשות?
 

. בדרך כלל אתם לא הייתם רוצים אתם צריכים לדעת שלחיות כמה שיותר פתוח, כמה שאפשר יותר, זו הדרך
  לנסות להרגיש, לראות, לשמוע, להריח ולטעום את כל מה שבהווה כמה שאפשר. עכשיו אתם כן תרצו.

 
 רוב האנשים לא יודעים שפשוט לחיות בהווה זו המטרה של החיים.
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כלל, אתם לא שומעים אתם לא מרגישים את הרצפה כשאתם הולכים; עכשיו אתם כן תרגישו. בדרך  בדרך כלל,

כל צליל קטן, אבל עכשיו אתם כן תשמעו. בדרך כלל אתם לא הייתם מנסים להריח כל ניחוח באוויר, אבל עכשיו 
אתם כן תריחו. כשאתם רוצים את הכל, אתם תקבלו את הכל בסופו של דבר. זה פשוט עניין של זמן ברגע 

  שיודעים את האמת ומתחילים את המסע.
 

  דעת שאתם כמו מיצג א' בתמונה; המטרה היא להיות מיצג ב'.אתם צריכים ל
 

יכול להיות שיקח לכם זמן להיפתח לגמרי, אבל פשוט להרגיש את הרצפה מתחת לרגליים שלכם יותר ולהיות 
מודעים לדברים אחרים שאתם בדרך כלל לא הייתם מודעים אליהם הופך את החיים להרבה יותר עשירים. זה 

 ת הרוחניות שלכם, והחיים פשוט נהיים יותר ויותר טובים ככל שנפתחים להווה.מטעין את הבטריו
 

אני לא מאמין שאנשים מחפשים את משמעות החיים באותה מידה שהם מחפשים את החוויה של להיות 
 חיים.

 ג'וזף קמפבל
 

וב מאיך שזה בהתחלה, אתם פשוט שומעים, מרגישים, רואים ומריחים קצת יותר מבדרך כלל, אבל זה יותר ט
היה קודם, כי אתם מקבלים יותר מהחיים. כל פיסה קטנה עוזרת. החיים נבנים על החיים, החיים ניזונים מהחיים. 

  ככל שתשיגו יותר חיים, ככה תקבלו יותר חיים.
 

ל תזכרו שישו אמר שאלו שיש להם יותר יקבלו יותר, ואלו שאין להם הרבה יקבלו אפילו פחות. במילים אחרות, ככ
שתשיגו יותר חיים, ככה תקבלו יותר חיים, וככל שתכניסו פנימה או תשיגו פחות חיים, ככה תקבלו פחות. אז תנו 

  להכל להיכנס פנימה ותגדלו בתוך החיים. כמו שבוב דילן אמר, אתם עסוקים בלחיות או עסוקים בלמות.
 



  אנחנו לא רואים דברים כפי שהם; אנחנו רואים דברים כפי שאנחנו.
 

הדברים שאתם מקבלים דרך החושים שלכם הם החיים שלכם; לא יותר, ולא פחות. זה הכל; אין שום דבר חוץ 
 מהחיים.

 
 ליהנות מההווה, בלי תלות חרדתית בעתיד. לושייס אנאוס סנקה… שמחה אמיתית היא

 
אתם מתחילים אתם מתחילים להיכנס לתוך המסע, ההווה, וזה הופך את החיים שלכם ליותר טובים ברגע ש

לעשות את זה. אתם אוהבים את זה, ואתם מתחילים לעשות את זה יותר ויותר עד שתוכלו להיות לגמרי פתוחים 
  ולהישאר ככה רוב הזמן.

 
 "תמצאו את ממלכתו של אלוהים קודם, כל השאר יבוא בעקבות זאת." ישו אמר,

 
לכם, וזה מה שחשוב. אם תחיו אפילו רק כפול המסע, ההווה, יהפוך להיות הדבר הכי חשוב  משימה היחידה:

פעמיים יותר ממה שאתם חיים עכשיו, אתם תכפילו את החיים שאתם חיים במחזור החיים הנוכחי שלכם. אם 
תשלשו אותם, אתם תחיו פי שלוש יותר חיים, וכו'. אם אתם חיים בהווה, אתם באמת חיים יותר ממה שהייתם 

   ך אומר.", בדיוק כפי שהתנחיים באלף שנים דרך המוח שלכם
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 אברהם לינקולן זה לא השנים בחייך; אלה החיים בשנים שלך שמשנים.
 

אתם עכשיו יודעים שהמשימה היחידה שלכם היא לחיות, ולהשיג כמה שיותר מהחיים כמה שיותר מהזמן 
 שאפשר; כל השאר יבוא בעקבות זאת.

 
  הדבר היחיד שקיים.כדאי לכם להקדיש את חייכם לחייכם, כי זה 

 
 אנחנו מדברים על נושא לא קטן, על איך שאנו צריכים לחיות. סוקרטס

 
כדי לקחת את הצעד הבא באבולוציה, אתם צריכים לעשות את הדבר הטוב ביותר המוחלט  הכי טוב שלך:

יות באמת שאפשר לעשות בחיים האלה עם מה שיש לכם לעבוד איתו. הדבר הטוב ביותר המוחלט הוא ללמוד ולח
 והחיים. זה כל מה שאתם צריכים לעשות כדי לנצח את המשחק.

 
חפשו את אלוהים קודם, וכל הדברים האלה יתווספו אליכם. אל תהיו חרדים לגבי מחר; מחר " ישו אמר,

 "יטפל בעצמו.
 

 במילים אחרות, תקדישו את חייכם לחייכם.
 

  כל רגע בהווה הוא מושלם ושלם כשלעצמו.
 

לי משמעות. אתם מביאים את המשמעות אליהם. המשמעות של החיים היא כל דבר שאתם החיים הם ב
 מייחסים אליהם. להיות חי זו המשמעות. ג'וזף קמפבל

 
הערה: צריך לזכור שהאמת האולטימטיבית חייבת להיכנס עמוק לתוך המודעות שלכם ולהפוך לחלק מהמוח 

יבים לקרוא ולהבין את הספר הזה קודם. אתם צריכים שלכם לפני שתוכלו להתעורר אל החיים, אז אתם חי
 לדעת את האמת גם באופן מודע וגם אינטואיטיבית לפני שתוכלו לדעת את החיים.

 
זה פשוט כל דבר אמיתי שהוא בהווה. החיים נמשכים לנצח, כי זה בלתי אפשרי שהם לא  מה הם החיים?

  ולגמרי הוגנים בשביל כל דבר חי.מנקודת המבט שלך. אנחנו גם יודעים שהחיים מאוזנים 



 
אנחנו גם יודעים איך להתגבר על האיזון עם האמת של החיים )פרספקטיבה(, ובכך אנחנו בתהליך של  להתגבר:

 להתגבר על כאב וכל התחושות השליליות ורגשות, כדי שנוכל להיות מסופקים על ידי החיים לנצח.
 

איך אנשים יכולים פשוט לקחת את זה כמובן מאליו? איך אתם האם משהו יכול להיות יותר מדהים או נפלא? 
 יכולים להיות עצובים לאור הסיטואציה האמיתית?

 
האולטימטיבית וסראונד סאונד. אתם יכולים אפילו להריח  HDהחיים הם הסרט הכי מציאותי שיש; הוא באיכות 

 איך אפשר לנצח את זה? את הסרט, ואנחנו הכוכבים שלו לנצח.
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 4.4פרק  -הווה  -תמונה גדולה  - 4לק ח
 

 החיים הם המטרה

 
ך אומר שהשביל להרס הוא רחב, וצר הוא השער שמוביל לחיים. למה הוא לא אומר מוביל לגן עדן או "התנ

 ".חיים" אלוהים? הוא אומר
 

בפשטות  ך אומר"התנ" כל מי שמוצא את הפרשנות הנכונה של מה שאני אומר ימצא חיים נצחיים." ישו אמר,

 בהרבה מקומות שהחיים הם המטרה.
 

 "אני באתי כדי שיהיו לכם חיים, כי דרך בני התמותה היא מוות מהלך." ישו אמר,
 

 החיים זה מה שקורה לך כשאתה עסוק בליצור תוכניות אחרות. ג'ון לנון
 

לכם סיכוי הרבה  באופן טבעי, יש לכם מטרות אחרות חוץ מלמצוא את האמת והחיים, אבל יהיה מטרות חיים:

יותר טוב להשיג אותם אם המטרה העיקרית שלכם היא ההווה. כמו שישו אומר, תמצאו את הממלכה קודם, והכל 
 יבוא בעקבות זאת.

 
 איך הוא לא יכול להיות המטרה? ההווה הוא הדבר היחיד שבאמת קיים;

 
לגבול מסוים. אתם צריכים שיהיו לכם המוח והחברה שנשלטת על ידי המוח הם מכוונים לפי מטרות, וזה טוב עד 

  מטרות ותוכניות, אבל אתם לא צריכים לחשוב עליהם כל הזמן כמו שאנשים עושים היום.
 

אתם פשוט מניחים אותם בתור קווים מנחים לחיים שלכם, ואז אתם חיים בהווה בזמן שאתם עובדים לקראתם. 
לא חשוב כמו ההווה, פשוט מפני שהוא לא באמת  המטרה האולטימטיבית שלכם היא תמיד ההווה. העתיד הוא

 קיים. תשאירו את העיניים על הפרס, חיים אמיתיים. לאנשים היום יש סדרי עדיפויות הפוכים.
 

  ישו אמר שאתם חייבים להיוולד מחדש כדי לראות את גן עדן.
 

 ישו אמר שאתם חייבים להיוולד מהרוח כדי להגיע לגן עדן.
 

מצליחים לפתוח את ההווה לגמרי בפעם הראשונה, אתה סוג של מרגישים כמו  כשאתם אהבה אמיתית:

הראשונה. אתם מתחילים לשים לב לכל הדברים הקטנים, הציפורות ששרות,   שהרגשתם כשהתאהבתם בפעם
  וכו'. אתם אוהבים את זה מאוד; אתם מרגישים כאילו נולדתם מחדש, כי אתם נולדים מחדש לחיים האמיתיים.

 
 "אלוהים הוא אהבה." ך אומר,"התנ
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אתם מתאהבים עם החיים עצמם. החיים אף פעם לא יעזבו אותכם או יפסיקו לתת את עצמם אליכם לגמרי. אתם 

פשוט צריכים לתת להם להיכנס ולאהוב אותם חזרה. לדעת את אלוהים זה לאהוב את אלוהים. אלוהים הוא 
 ך אומר."אהבה, כמו שהתנ

 
ניכם והאמת והחיים. זו אהבה אמיתית; אהבה שתימשך לנצח. אהבה שהיא תמיד חדשה, זה רומן אהבה בי

 אהבה שאף פעם לא מתה.
 

  כשאתם רואים את החיים האמיתיים, כל מה שאתם מרגישים זה תדהמה ופלא; זה נשגב.
 

הטוטלית אם תתחייבו לאהבה הזאת, אתם תהפכו למסופקים לגמרי. היא דורשת את ההתחייבות  התחייבות:
 משמע.-שלכם, אבל זה לא לבקש הרבה כשאתם מקבלים חזרה את הכל תרתי

 
כשאתם מתחייבים לאמת והחיים, אתם למעשה מחייבים את עצמכם להכל בחיים. כל חלק מחייכם  הכל:

  החדשים, מהעבודה שלכם עד למשפחה, ירוויחו מזה.
 

מתחייבים לגמרי להכל בחיים שלכם באותו הזמן. באמצעות התחייבות טוטלית לרק דבר אחד, אתם  להתחייב:

איך זה יכול להיות קל יותר? זה משהו שאתם יכולים להתחיל היום. אין שום זמן כמו ההווה, ואין שום זמן חוץ 
 מההווה.

 
כשאתם באמת רואים את ההפכים כשלם, הם נעלמים, והמוח נעלם גם. אין אתה והחיים, אין אתה : 2=  0

  את/ה הכל והכל זה את/ה. ניים, אפילו לא אחד.ואלוהים, אין ש
 

 אני לא מדבר על רק שלווה ושביעות רצון; אני מדבר על אושר עילאי אמיתי.
 
ידע על ההפכים המתאזנים גורם למוח להיעלם, כי המוח יודע שלא צריך אותו, שהחיים הם בטוחים, הוגנים, והם 

 על טייס אוטומטי.
 

 ר בטוח וודאי מהחיים שלכם כשאתם יודעים את האמת.שום דבר לא יכול להיות יות
 
האמת היא ההפך הגמור ממה שאנשים חושבים, כי הם חושבים ברמה הפיזית. ברמה הפיזית, שום דבר לא יותר 

 שום דבר לא יותר ודאי מהחיים. ודאי מהמוות. ברמה הרוחנית, ההפך נכון;
 

באמת ומה באמת קורה כל הזמן. היא מראה לך  זו הסיבה שהאמת כל כך חשובה; היא מראה לך מה אתה
  שהחיים מושלמים כל הזמן.
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אתם וכל שאר היצורים החיים תחיו חיים  אלוהים/החיים הם בשליטה אבסולוטית והכל יהיה הוגן ומושלם.

 מאוזנים לא משנה מה תעשו או לא תעשו.
 

 מחיים מאוזנים?השאלה היחידה היא: האם אתם רוצים לחיות חיים יותר טובים 
 

אף אחד לא חי יותר טוב או פחות טוב ממישהו אחר. חלק מהאנשים עכשיו בעלייה בעולם החומרי, וחלק 
מהאנשים בירידה בעולם החומרי, אבל זה מעגל, וכולם מקבלים את אותה הכמות של טוב ורע. זה לא היה הוגן 

  בשום דרך אחרת, נכון או לא?
 

 מקבלים את השלם, לא רק חצי וחצי. כשרואים את השלם של החיים,



 
 כל עונג שתקבלו בלי חיים אמיתיים יאוזן, אז למה לחפש אותו?

 
העונג היחידי שאתם באמת רוצים הוא האושר העילאי שמגיע מלדעת את האמת והחיים ולחיות בהווה. זה הדבר 

  היחיד שיש לו ערך אמיתי.
 

שמחפשים עונג לעולם לא ימצאו את האמת והחיים, ויהיו המוח מחפש עונג; הנשמה מחפשת אמת. אלו 
  אבודים בעולם החיות לנצח.

 
  ך אומר שישו שובר את המחיצה, שובר את החומות."התנ

 
במילים אחרות, האמת והחיים שוברים את המוח שמפריד אותנו מאלוהים ואחד מהשני; ההפכים מתאחדים. ישו 

  מאחד אותנו עם הכל.
 

מהדרך של עצמכם ותתנו לחיים לקרות, אתם תקבלו את מה שאתם באמת רוצים. אתם תקבלו אם פשוט תזוזו 
את כל מה שיש וכל מה שאי פעם יהיה. זה באמת כזה פשוט. לדעת את זה ולעשות את זה הם שני דברים שונים, 

 אבל לדעת את זה זו ההתחלה.
 

 תם. אתם לא יכולים להפסיד.הדבר השני הכי טוב אחרי למצוא את אלוהים/החיים הוא לחפש או
 

המוח השולט שלכם יתחיל לדעת שהוא לא יכול לעזור לכם באותה מידה כשהוא פועל מאשר כשהוא  להתעורר:

 לא פועל. הוא יתחיל להבין מה הוא צריך לעשות כדי לעשות התקדמות נוספת.
 

תוח את עצמו כשלא צריך כשהמוח שלכם מבין, הוא יעזור לכם לדעת את החיים האמיתיים. הוא יתחיל לפ
  אותו. הוא ישתנה משטן למלאך.

 
הוא פשוט ייעלם אל הרקע. הוא יהיה איתכם תוך שבריר שנייה אם תצטרכו אותו, אבל כשלא תצטרכו אותו, הוא 

 נעלם או מורד למטה כמה שאפשר לפי הסיטואציה. הוא יעשה את זה באופן אוטומטי, רפלקסיבי, וטבעי.
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זה לא קרב בין טוב ורע. אם אתם נלחמים במשהו זה נותן לזה חיים. הדרך היא פשוט לרצות בראש שלך, 
את האמת והחיים. כשאתם רוצים אותם עם כל הלב, המוח הרשע, היריב שלכם פשוט מפסיק להתקיים 

  בחיים שלכם.
 

אותו הרבה, וכשכן, הוא כשאתם הופכים ליצור רוחני, המוח שלכם יפעל רק כשתצטרכו אותו, אבל לא תצטרכו 
בקושי יוכל להיות ער רוב הזמן. כשתשלימו את הטרנספורמציה שלכם, המוח שלכם יתוכנת מחדש לפעול ברמה 

 המינימלית כשצריך ולכבות את עצמו כשלא צריך אותו. הוא לעולם לא יפעיל רגשות שליליים או תחושות רעות.
 

שום דבר בעצמו. הוא צריך מוח כפרטנר כדי לעשות דברים,  הרוחני שלך לא יכול לעשות-העצמי פרטנר נצחי:

  כמו לפתוח את עצמו כשלא צריך אותו. לפני שהמוח יוכל לעזור לך, הוא קודם צריך להבין שהוא הבעיה.
 

זה לא קל בשביל המוח שלך להבין שהוא הבעיה, כי הוא תמיד היה רק הפתרון לבעיות עד  הפתרון הוא הבעיה:

 עכשיו.
 

מוח שלך זמן להתרגל להבנה שהוא הבעיה ולתכנת את עצמו מחדש, אבל הוא יעשה את זה. המטרה יקח ל
 האמיתית של המוח היא לשרת את הנשמה.

 
 "אל תנסה לפתות אותי שטן, כי זה כתוב שאתה תשרת את הנשמה." תזכרו, ישו אמר,



 
ו גלים באגם שמעוותים את המוח שלך הוא כמו אבק על המראה של הנשמה שלך, א פרספקטיבה אמיתית:

ך אומר "ההשתקפות שלו. זה מה שגורם לך לראות את החיים דרך הזכוכית באופן מטושטש וכהה, כמו שהתנ
)בקושי לראות את החיים(. המוח שלך לא מאפשר לך לראות את החיים האמיתיים, והוא גם לא מאפשר לראות 

קטיבה הנוכחית שלכם ורמת המודעות, כי אתם את עצמו. אתם לא יכולים לראות את המוח שלכם מהפרספ
מסתכלים על המוח דרך המוח. המוח מנסה לראות את עצמו דרך עצמו. זו הסיבה שהפרספקטיבה שלכם צריכה 

 להשתנות לפני שתוכלו לראות אותו ברור.
 

  "אנחנו לא נלחמים עם בשר ודם, אלא נגד אורחים בלתי נראים של רשע." ך אומר,"התנ
 

צריכים להסתכל מהנשמה שלכם, העצמי האמיתי שלכם כדי לראות את אותו. רק אז תוכלו לראות את המוח אתם 
 איך שהוא באמת ואיך שהוא היריב של האמת והחיים.
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 4.5ההווה : פרק  -התמונה הגדולה  - 4חלק 

 

 שטן

 
 "השטן הוא נסיך הכוח של כדור הארץ." ך אומר,"התנ

 
 5:19של האחד הרשע. ג'ון העולם כולו תחת כוחו 

 
 ".יריב" היא" שטן" המילה המשמעות של שטן:

 
יש רק דבר אחד שמשלה אותנו, דבר אחד שמסתיר את " זה שמשלה את העולם."-ך מתאר את השטן כ"התנ

 האמת והחיים מאיתנו, אבל הוא קרוב מדי בשביל רוב האנשים לראות אותו.
 

חי, משהו עם קרניים וזנב מחודד, פושע קוסמי. הוא למעשה מטאפורה חלק מהאנשים חושבים שהשטן הוא יצור 
  למוחות החייתיים שלנו.

 
  השטן זה פשוט שם לכוח ההשליה בכל חיינו. היריב של אלוהים, האנטיכרייסט, כו', הוא המוח, החיה שבפנים.

 
  כולו. והדרקון הגדול גורש החוצה, הנחש הזקן הזה, שנקרא השטן והשד, שמשלה את העולם

 12:9התגלות 
 

יש רק משלה אחד. זה כל מה שמונע מאיתנו לראות את האמת והחיים, לראות את החיים  החיה שבפנים:
  האמיתיים, להיות עם אלוהים.

 
  הדרקון הוא חיה אגדית שלא באמת קיימת.

 
הם המוח החייתי ך "ך לא יכול להיות טוב יותר. השטן או הדרקון המדוברים בתנ"התיאור המטאפורי של התנ

  שלנו, החיה הבלתי נראית שבתוכנו.
 

 ך אומר שישו יהרוג את האנטיכרייסט עם האמת."התנ
 

כשאנשים לומדים את האמת והחיים, יהיה להם את המוח של ישו והם ישתמשו באמת נגד כוחות ההשליה כדי 
 לשלוט בשטן, לשנות את השטן.

 



 "הדרך! לך מאחוריי שטן! אתה חוסם לי את" ישו אמר,
 

 ישו לא נפטר מהשטן )המוח(; הוא פשוט משתלט עליו ושם אותו במקומו ברקע, מאחורי החיים. מלאך שומר:
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  השטן יהפוך למלאך של אור.
 

ברגע שהמוח מבין שהוא הבעיה, ". מביא אור, או מביא השחר" המשמעות של המילה לוציפר היא מביא האור:

ללוציפר. הסיפור הוא על מלאכים רעים וטובים. כל המלאכים מייצגים את המוח, מוח הוא יתחיל להפוך מהשטן 
רע ומוח טוב, ואפילו אלה הטובים הם עדיין מוח, משהו שחוסם את האמת והחיים. המלאכים הטובים מייצגים את 

א המוח שטוב שעוזר לך לראות את האמת והחיים, מלאך שומר שנלחם במצבים הרעים של המוח. הם ל
  אמיתיים, רק מטאפורות כדי לייצג הלכי רוח שונים של המוח.

 
ך אומר שהשטן הוא מלאך שנפל, המלאך הכי גבוה שהפך לשטן, אויבו של אלוהים. הוא רק צריך לעשות "התנ

 את ההפך ולהפוך מהשטן חזרה לעוזרו של אלוהים שוב, ואתם תהפכו להיות יצור רוחני אלוהי.
 

 י הנשמה שלכם, והוא צריך להיות מאחוריכם.המוח שלכם עכשיו מלפנ
 

עד שהמוח שלכם יהפוך להיות העוזר שלכם, השומר שלכם, המוח הוא אויבכם המושבע, האויב של האמת 
 ך קורא לו השטן והשד, היריב שלך."והחיים והאויב של אלוהים. המוח הוא מה שהתנ

 
 פשוט ההיפך מהחיים האמיתיים.מאויתת הפוך. למעשה רשע זה " Live" היא" Evil" המילה

 
ספרים דתיים הם מעוותים לגמרי ומלאים בסתירות. לוציפר נראה בתור רע וגם טוב, ויש כל מיני סוגים של 

מלאכים ושדים אחרים, אבל אתם יכולים למיין דרך כל הסתירות ולראות שהאמת היא למעשה מוחבאת שם. אם 
ת השונות והמיתוסים, אתם תיפלו לתוך מלכודת, ותבלו את זמנכם תבלו את זמנכם בניסיון ללמוד את הפרשנויו

  בתוך המוח במקום לחיות בתוך אלוהים/החיים. זה מה שרוב המלומדים הדתיים עושים, וזו טעות גורלית.
 

אין אנשים טובים או רעים; יש רק את אלה שיודעים את האמת ואלה שלא. הקרב בין טוב ורע הוא  אמת/אשליה:

 אמת לאשליה, לא יותר ולא פחות.קרב בין 
 

ולפי הגדרה, זה אומר שהשטן חייב להיות המוח שלך. כל מה ", משלה"ך מתאר את השטן בתור ה"התנ
אז השטן חייב להיות המוח המשלה. יש את החיים ", האמת" שיש, זה המוח והחיים, והחיים לפי הגדרה הם

 ואת הדמיון; אין שום דבר אחר. נכון או לא?
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ך; זו המטאפורה המושלמת בשביל השטן/המוח. הוא יחליק "המוח הוא ערמומי כמו הנחש בתנ הנחש המדבר:
לתוך הראש שלכם ולחיים שלכם בלי שאפילו תשימו לב לזה. זו מחשבה, שפיטה, אמונה, רעיון, אשמה, קנאה, 

ווה אם אתם לא שמים לב שנאה, פחד, דאגה, או אחת מההתגשמויות האחרות של המוח. זה מוציא אותכם מהה
 לזה ומזהים את זה בתור מה שזה באמת.

 
המוח השולט הוא לא חבר שלך. הוא חבר שלך בערך כמו שהנחש בסיפור של גן העדן היה חבר של אדם וחווה. 

  הוא יפתה, יסיח את דעתך, ישלה ויוליך אותך שולל. הוא מפריד בינך לאלוהים/החיים וגן עדן.
 

המיתולוגי של גן העדן, העץ שאדם וחווה אכלו ממנו והמין האנושי ממשיך לאכול ממנו הוא עץ בסיפור  עץ הדעת:

הדעת. הוא מתואר בתור הידע של טוב ורע. זה הידע של שפיטה, של השוואה, נכון ולא נכון, הצלחה וכישלון, 
 לידה ומוות, עבר ועתיד, ההפכים של החיים.



 
ל האיזון של ההפכים, אז הדשא התחיל להיראות יותר ירוק בצד השני של אדם וחווה למדו על ההפכים, אבל לא ע

הגן. הם ראו את הגוף שלהם והרגישו ערומים בפעם הראשונה. הם ראו את המוות והתחילו לדאוג. הידע גרם 
ת לבני אדם להתחיל לחשוב ולדאוג לגבי החיים במקום לחיות אותם. הם עזבו את ההווה, כי הם כבר לא יכלו לראו

אותו; הם כבר לא יכלו לחוות את גן עדן. הם לא יכלו לראות את השלמות של החיים. בני אדם הפכו למוח. מין 
למחצה. לא היינו מספיק טובים, אז התחלנו -המוח נוצר. כתוצאה, הגענו לארץ נוד. ארץ נוד היא עולם של שינה

קום בסיפור מיתולוגי, קיבלה משמעות של שינה, (, מnodזה מעניין שהמילה נוד ). נרדמנו לחיות בעולם חלומות;
  או לא להיות ער לאמת והחיים. רק צירוף מקרים?

 
עם ידיעה של הזמן, שעכשיו זה זמן השיא להתעורר משינה, כי עכשיו הגאולה שלנו היא קרובה יותר ממה 

 13:11שהאמנו. רומנס 
 

 15:51קור.  1אנחנו לא נישן כולנו, אלא כולנו נשתנה. 
 

 5:14א אמר, העיר את אלו שישנים וקומו מהמתים, וישו יתן לכם אור. אפ הו
 

ך אומר בהרבה מקומות שהמין האנושי רק ישן ורק צריך להתעורר. הבעיה היא שאנחנו עמוקים מדי בשינה "התנ
 כדי לדעת שאנחנו ישנים.
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ך קורא לו עץ החיים. ברגע "ממנו. התננוסף בסיפור של גן העדן שהמין האנושי עומד לאכול  יש עץ עץ החיים:

שנדע את האמת האולטימטיבית, נתעורר לחיים אלוהיים; אנחנו נתחיל לאכול מטאפורית מעץ החיים. אנחנו 
  נולדים מחדש כיצורים רוחניים. יצור רוחני אוכל מטאפורית משני העצים.

 
ו פן הוא יושיט קדימה את ידו ויקח תראו האדם הפך לאחד משלנו כדי לדעת טוב ורע, עכשי" ך אומר,"התנ

 3:22בראשית " גם מעץ החיים ויאכל ויחיה לנצח.
 
כשתאכלו מעץ החיים, אתם תדעו גם את אמת המוח )עץ הדעת( וגם את האמת החיה )עץ החיים(. אז אתם תדעו 

  את האמת והחיים )ישו(. עוד צירוף מקרים?
 

לא רק להתקיים לנצח. אתם יכולים ", יחיה" . מילת המפתח היאך הזה אמור לייצג את קולו של אלוהים"פסוק התנ
  לחיות בתוך אלוהים/החיים לנצח, בגן עדן לנצח.

 
הם לא מתו פיזית, " אם תאכלו את פרי עץ הדעת, אתם תמותו בטוח." ך אומר שאלוהים אומר לאדם וחווה:"התנ

 וגן העדן נאבד. אבל הם כן מתו רוחנית. הם מתו לחיים האמיתיים; הם מתו להווה,
 

הפך לאחד " ך אומר בפשטות שאם נאכל מעץ החיים אחרי שנאכל מעץ הדעת, נהיה כמו אלים,"פסוק התנ
זה אומר שאנחנו נהיה יותר ממה שאדם וחווה היו. אדם וחווה לא היו כמו אלים לפני שהם אכלו את ". משלנו

מה שהם היו צריכים לעשות כדי להגיע לגן עדן. הגן התפוח. אנחנו לא רוצים לחזור חזרה לגן. אדם וחווה עשו את 
של אדם וחווה לא היה מושלם, גן העדן האמיתי הוא כן. כדי לגלות את גן העדן האמיתי, אתם חייבים לדעת את 

 האמת והחיים; אתם חייבים לאכול מטאפורית משני העצים.
 

א טוב; ההפך זו האמת. הם הקריבו את גן אנשים פירשו לא נכון את הסיפור. אנשים מאמינים שהם עשו משהו ל
עדן בשביל ידע. הנחש עשה להם את הטובה האולטימטיבית בטווח הארוך. היינו צריכים את המוח כדי ללמוד את 

  האמת, והיינו צריכים את האמת כדי לדעת את החיים האמיתיים/האלוהיים, כדי לדעת את אלוהים וגן עדן.
 

 "הפוך את המוחות שלנו למוחות של מלאך.אנחנו צריכים ל" ך אומר,"התנ
 



בתוך הסיפור של אדם וחווה יש הרבה דברים נסתרים, אבל המסר הכולל הוא איך המוחות שלנו נוצרו. הוא 
  מתאר איך הצטרפנו אל השטן/המוח, ואיך אנחנו יכולים להפוך את השטן/המוח חזרה למלאך.

 
 2:7גן העדן של אלוהים. התגלויות לזה שיתגבר אני אתן לאכול מעץ החיים, שנמצא ב

 
במילים אחרות, כשתתגברו על האשליות של המוח, תוכלו לראות את החיים כפי שהם באמת, והם יספקו אותכם. 

המטאפורה של החיים בתור פרי או אוכל אומרת שהחיים, כשרואים אותם כפי שהם באמת, יזינו אותכם. ישו 
 אמר, האדם לא חי רק על לחם.
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כי על אדם וחווה הוא מיתוס/מטאפורה ולא האמת המילולית, אבל הוא מסביר את "הסיפור התנ מטאפורה:/אמת

 האמת המילולית בדיוק. צירוף מקרים?
 

הסיפור מסביר מטאפורית את המעבר של בני אדם למין האנושי בצורה מושלמת. הוא גם מראה לנו את הצעד 
מודע -רוף מקרים הם פשוט יותר מדי נמוכים. הסיפור הזה הגיע מהלאהבא באבולוציה שלנו. הסיכויים שזה רק צי

  הקולקטיבי שלנו, או הרוח הקדושה, אם אתם מעדיפים את המינוח הדתי.
 

 ספר ההתגלות מדבר על תחילת הדת הנוצרית; ספר בראשית הוא על עכשיו.
 

אנשים חושבים שספר בראשית  ך הוא הפוך, מאחורה קדימה ומלמטה למעלה."כמו רוב הדברים הדתיים, התנ
הסוף; הוא על מה שקורה עכשיו. אנשים מסתכלים בספר  הוא רק על תחילת המין האנושי, והוא למעשה יותר על

היה נרו,  666ההתגלות וחושבים שהוא תקף לעכשיו או לעתיד, כשלמעשה הוא בעיקר על תחילת הנצרות. 
 הקיסר של רומא.

 
פירושים לא נכונים או דברים שהיו מכוונים לאנשים שחיו בעבר. לנסות למצוא  ך הם"רוב שני הספרים ושאר התנ

אמת איפה שהיא לא קיימת זה פשוט אשליה של המוח להסיט את דעתם של אנשים מהאמת האמיתית 
  שהספרים מכילים.

 
  ך היא מעורבבת לגמרי; הדברים לא נמצאים בסדר של האירועים."האמת בתוך התנ

 
לגבי הכל זה על עכשיו, כי שום דבר אחר לא קיים. אף פעם אל תחפשו את האמת בעבר או  הכל על עכשיו:

 עכשיו. בעתיד; זה הכל על
 

עכשיו(, -לקח לנו עשרת אלפים שנים להגיע לעמדה לראות ולהבין את הידע ולהיות מסוגלים לאכול מעץ החיים )ה
קל כמו לקחת ביס מתפוח. זה ידרוש לקחת  אבל עדיף מאוחר מאשר לעולם לא. לאכול מעץ החיים לא יהיה

 שליטה על המוח החייתי שלנו ולשים אותו מאחורי הנשמה שלנו.
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כמו שהסיפור של אדם וחווה מעיד, אתם צריכים ללמוד את האמת לפני שתקבלו את החיים. זה  אמת קודם:

החיים קודם, אבל זה לא יעבוד. בסדר הזה, לא ההפך. דתות מהמזרח, דרך מדיטציה וטקסים, מנסים לדעת את 
אתם צריכים ללמוד את האמת של העולם הזה, את כולה, לפני שתוכלו לקחת את הצעד הבא באבולוציה ולדעת 

את החיים האמיתיים. איך זה יכול להיות אחרת? אם אתם לא מבינים איך העולם עובד, איך אתם יכולים להתגבר 
ם לא יודעים. זהו עץ הידע, ואז עץ החיים בסיפור של אדם וחווה, וישו עליו? אתם לא יכולים להתגבר על מה שאת

  אומר שהוא האמת והחיים.
 

  המוח הוא לא חי אלא אם תתנו לו לגנוב לכם את החיים.
 



המוח הוא לא יצור חי, אבל הוא יתנגד לוותר על השליטה שלו כל עוד תתנו לו לקחת את החיים שלכם. אם תתנו 
צור חי. הוא יהיה אתה וינסה לשרוד כמו כל היצורים החיים. כשהאמת האולטימטיבית תיראה, לו, הוא יהפוך לי

 הוא יפסיק להתקיים.
 

עם אות נוספת כדי להפוך מצב לדבר. הדבר הזה הוא המוח שלך. הנוכחות שלו עובדת " evil" זה" Devil" המילה
האמיתיים. המוח שלכם ישתמש בשליטה שלו על כדי להפריד אותכם ולהשאיר אותכם מופרדים מהאמת והחיים 

הברז שמדליק ומכבה את מי החיים כדי להישאר תחת שליטה ולהשיג עוד שליטה. לכן, אתם צריכים ממש לתת 
    תשומת לב כדי להתגבר עליו, אבל כמו שישו אמר, אלו שיתגברו יקבלו חיים נצחיים.

 
המוח -מכם. אתם צריכים לדעת את הטבע גם של עצמיאתם צריכים לקחת את הזמן כדי באמת להכיר את עצ

 הרוחני שלכם כדי לדעת את האמת האולטימטיבית.-שלכם וגם העצמי
 

המוח לא אוהב לעשות דברים טיפשיים, ולעבוד על עצמו זה הכי טיפשי שיש. ככל שתיעשו יותר מודעים, ככה 
בעיה, ככה תהיו יותר מודעים. זה מוביל המוח שלכם יראה את הבעיה יותר טוב; ככל שהוא יראה יותר את ה

 לצלילות מוחלטת.
 

 "המוחות שלכם צריכים להתנקות מהשקרים של העולם הזה אם אתם הולכים ללמוד אמת נצחית." ישו אמר,
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 4.6ההווה : פרק  -תמונה גדולה  - 4חלק 
 

 מרכז היקום

 
אתם הופכים  חווים חיים טבעיים, חיים אמיתיים. כשחווים את החיים באופן שווה מכל הכיוונים, מרכז היקום:

למרכז היקום, כי זה מה שאתם באמת. היקום הוא אינסופי מכל הכיוונים. לא משנה לאן תזוזו, אתם תמיד 
  תישארו במרכז.

 
אתם אולי אומרים שזו דרך טובה להסתכל על זה, אבל זה יותר מזה, כי זו האמת. זו הדרך האמיתית היחידה 

על התמונה הגדולה של החיים. כשאני הולך, אני לא רק הולך על הרחוב. אני הולך דרך מרכז היקום להסתכל 
  האישי שלי, ואני לא מפספס הרבה ממה שמגיע אליי.

 
ך צדק; אנחנו נמצאים במרכז היקום. גלילאו, קפלר וקופרניקוס גם צדקו מהפרספקטיבה של המוח, אבל "התנ

ה היחידה שבאמת משנה לך, אתם נמצאים במרכז היקום, וזה המקום היחיד מהפרספקטיבה שלך, הפרספקטיב
 שאתם יכולים להיות בו ביקום אינסופי.

 
כשאתם מבינים שאתם במרכז היקום האינסופי ותמיד תהיו, אתם מבינים כמה אתם מיוחדים  צעד ראשון:

אלוהים. כל החיים שמגיעים למרכז לאלוהים/החיים. אתם תמיד במרכז המדויק של החיים, מרכז תשומת לבו של 
שלכם הם רק בשבילכם ולא בשביל אף אחד אחר. אתם חיים ביקום הייחודי שלכם; כל דבר ביקום האינסופי הוא 

 רק בשבילכם.
 

לחיות עם המודעות שאתם המרכז של הכל זה הצעד הראשון שאנשים לוקחים כדי להפוך ליצור רוחני. זה מפני 
. אתם יכולים לעשות את זה עם המוח שלכם איך שהוא עכשיו ועם עוד אנשים סביבכם. שזה הדבר הכי קל לעשות

  רוב האנשים יכולים לעשות את זה ישר. תנסו את זה עכשיו ואתם תראו למה אני מתכוון.
 

אתם תראו שאתם באמת המרכז של היקום. אתם תראו שהחיים באמת מגיעים מכל כיוון, ולא משנה מה תעשו, 
לא משתנה. תישארו מודעים שאתם המרכז. אל תתנו לאף אחד או שום דבר להוציא אותכם מהמרכז. זה לעולם 

  במקום, תמשכו אותם פנימה יחד עם כל שאר הדברים.
 



כשנולדתם לראשונה, המרכז שלכם היה בטבור, כי משם הגיעו החיים הפיזיים דרך חבל הטבור. בתוך  הרחם:
 פן שווה סביבכם, הראש שלכם לא היה שונה מהרגליים שלכם.הרחם של אמא הרגשתם את החיים באו

 
ברגע שנולדתם, התחלתם לנשום ופתחתם את העיניים; התודעה שלכם התחילה לנוע למעלה לעבר הראש 

שלכם. תוך כמה שנים, החיים שלכם היו בעיקר בראש שלכם. כשהופכים ליצור רוחני, אתם מתחילים לנוע בכיוון 
זרה אל הגוף שלכם וחוזרים להיות בקשר עם כל החיים שוב. תשעה החודשים שביליתם השני; אתם חוזרים ח

 ברחם של אמא שלכם היו הכי קרובים לגן עדן שאי פעם הייתם בגוף הנוכחי שלכם.
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 אני תמיד התחרטתי שאני לא חכם כמו ביום שנולדתי. הנרי דיוויד ת'ורו
 

הזה, אתם נהייתם יותר לא מאוזנים ופחות ופחות מודעים לחיים. החיים זה יורד מהרגע שאתם נולדים, כי מהזמן 
טובים עד שאתם מגיעים בערך לגיל עשר, אז המוח באמת מתחיל להשתלט על החיים שלכם. אתם -הם חצי

 מתחילים לדעת יותר על האמת, אבל פחות על החיים. המטרה של החיים היא לחזור לאיזון עם האמת והחיים.
 

 יותר מהלידה לגיל עשר מאשר גיל עשר למאה.אתם חיים 
 

ככל שנהיים יותר מבוגרים, יוצאים יותר מאיזון. אתם אף פעם לא קרובים לאיזון אלוהי שוב עד שאתם מתים 
ונמצאים שוב ברחם, או עד שנהיים יצור רוחני וחיים ברחם של אלוהים. זה איזון יותר טוב, כי אתם גם יודעים את 

 ים ללמוד. זה האיזון של יצור רוחני.האמת שהייתם צריכ
 

יצור רוחני חווה את החיים האמיתיים, אפילו יותר טהורים מאשר כשהייתם ברחם של אמא  רחם של אלוהים:
 שלכם, וזה נמשך לנצח. זו המטרה של כל החיים.

 
ם. כל ך. הלב מתייחס למרכז החיים, לא הלב שלכם שמפמפם ד"אתם נהיים טהורים מהלב כמו שכתוב בתנ

היקום הוא הרחם של אלוהים, ואתם תמיד נמצאים בדיוק באמצע שלו. ברגע שאתם נהיים מודעים לעובדה 
שאתם המרכז של היקום, התודעה/נשמה שלכם מתחילה למשוך למטה מחוץ לראש שלך. ככל שהיא עושה את 

 זה יותר, זה נעשה יותר קל לחיות מחוץ למוח שלך.
 

שליטה עליך מחוץ לראש שלך. פשוט תישארו במרכז של הכל, והכל יתחיל להגיע  למוח שלך אין בכלל את אותה
 . קחו את הצעד הראשון, וקחו חזרו את העמדה האמיתית שלכם בחיים.9אליכם כמו שרואים בתמונה בדף 

 
  "אחד שיודע את הכל חוץ מאת עצמו, יודע כלום." ישו אמר,

 
את עצמכם ולהיות עצמכם. כשאתם יודעים את העצמי האמיתי הצעד הבא הוא להפוך למה שאתם באמת, להכיר 
 שלכם, אתם תדעו את אלוהים/החיים באותו הזמן.

 
אותו המוח שאפשר לנו להגיע למפתן של גן עדן הוא עכשיו הדבר היחידי שמונע מאיתנו לקחת  מחסום המוח:

חיה להיות נראית. זה דיוקן עצמי, את הצעד האחרון, הצעד הסופי באבולוציה האנושית. הציור בדף תשע גורם ל
 תמונה של לפני ואחרי.

 
אני אתן לכם מה שאף עין לא ראתה ואף אוזן לא שמעה ומה שאף יד לא נגעה בו ומה שאף פעם " ישו אמר,

 "לא נחשב על ידי המוח האנושי.
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 4.7ההווה: פרק  -תמונה גדולה  - 4חלק 
 



 המפתח הוא אמת

 
האולטימטיבית היא המפתח לגן עדן שישו מטאפורית נתן לפיטר הקדוש, המקים של הכנסייה; האמת  המפתח:

 הוא נתן לו את תעלומות הממלכה.
 
הכנסייה הקתולית, הכנסייה הנוצרית המקורית, הוקמה על ידי פיטר, אבל רוב הקתולים אפילו לא טורחים לקרוא 

המקים שלהם אמר. המילים האחרונות של פיטר אומרות את מה שהוא אמר. אלו שכן מפרשים לא נכון את מה ש
שיצור רוחני הוא בדיוק ההפך הגמור מאיך שאנשים הם עכשיו. הוא ביקש שיצליבו אותו הפוך כדי להראות שהמין 

 האנושי ראה דברים הפוך. הידע הזה שפיטר נתן לכנסייה הוא המפתח לממלכה של אלוהים. תראו:
Acts of Peter, XXXVIII 

 
נסייה צריכה לעשות את מה שישו והמקים שלה פיטר אומרים לעשות. כשזה יקרה, הכנסייה תממש את הכ

 התכלית שלה ותיצור גן עדן על כדור הארץ.
 

כשהמעלה יהפוך למטה והמטה למעלה, " עד עכשיו, אף אחד לא יכל להבין למה פיטר התכוון כשהוא אמר,
עכשיו אנחנו יכולים לדעת על " חנו נראה את הממלכה של אלוהים.כשהפנים יהפוך לחוץ והחוץ יהפוך לפנים, אנ

 מה הוא דיבר. זה לא היה הגיוני עד עכשיו.
 

 "כשהחוץ יהפוך כמו הפנים, והמטה יהפוך כמו המעלה, אז העולם ימצא שלום." ישו אמר,
 

הרוחני האלמותי שלהם, אנשים חיים בתור עצמי המוח השגוי והמורטלי שלהם, והם צריכים לחיות בתור העצמי 
בדיוק ההפך הגמור מאיך שהם חיים עכשיו. המוח שלכם הוא כמו דלת או שער, והאמת היא המפתח לדלת 

הזאת. האמת גורמת למוח להתחיל לשנות את הקשר שלו איתך. האמת משנה את המוח מהשטן, האויב הכי 
הוא שומר השער המטאפורי של גן עדן, או  נורא שלך, למלאך, החבר הכי טוב שלך. זה לא צירוף מקרים שפיטר

 של הציור בתחילת הספר הזה. 2נראה כמו תמונה " סעודת האדון" שסמל המזבח של
 

המוח שלך הוא כבר לא את/ה; הוא רק חלק קטן ממכם. הוא כבר לא המאסטר שלכם; הוא המשרת שלכם. הוא 
לוט(. זו הסיבה שצריך את האמת וקצת חייב לעשות בדיוק את ההפך הגמור ממה שהוא התפתח לעשות )לש

  מאמץ כדי להשתחרר ממנו.
 

  זה יותר קל לשנות את הטבע של פלוטוניום מאשר לשנות את הטבע של הרוע מהנשמה של האדם.
   אלברט איינשטיין
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כשישו מדבר על נשמות לא טהורות, הוא מתכוון לנשמה שהיא מוכתמת על ידי המוח. כדי  נשמה לא טהורה:

 שתהיה לכם נשמה טהורה, תצטרכו להתגבר על המוח החייתי שלכם.
 

כשישו מדבר על לב טהור, הוא מתכוון להיות טהור בנשמה, שהנשמה שלכם לא תהיה מזוהמת על ידי  לב טהור:

 המחשבות והרגשות שלכם.
 

כם, לפתוח את הרוחני שלכם למוח של-אתם צריכים פשוט שיהיה לכם רווח קטן בין העצמי לפתוח את החיים:

  הרווח. אתם פשוט צריכים לזהות מה מגיע מהחיים/אלוהים ומה רק מיוצר במוח שלכם.
 

הוא אומר להפריד את הנשמה שלכם מהמוח שלכם.  "אתם חייבים להפריד את החיטה מהמוץ." ישו אמר,

  להפריד את האמת מהבולשיט.
 

ות אלא אם אתם נותנים להן חיים. אתם פשוט כל המחשבות, רגשות ותחושות מגיעות מהמוח, והן לא אמיתי
 צריכים לזהות אותן בתור מה שהן, והן ייעלמו, והחיים האמיתיים יופיעו.



 
תן לנו לטהר את עצמנו מכל מה שמזהם את הגוף והנשמה, לדייק ולשפר את הקדושה מתוך אהבתנו 

 7:1 קורינתיאנס 2לאלוהים. 
 

הרוחני שלך זה החלק הכי קשה. הם היו ביחד כל כך הרבה זמן.  רק לראות את ההבדל בין המוח שלך והעצמי
כשבאמת תראו את ההבדל, הנשמה והמוח שלכם יתחילו להיפרד זה מזה. ברגע שיהיה לכם את הרווח הקטן 

 הזה, הוא יתחיל להיפתח. אתם פשוט צריכים לטפח אותו, והרווח יגדל.
 

 אמיתי.אם זה נוצר על ידי המוח, זה לא אמיתי; כל השאר 
 

הוא הופך אותה ללא טהורה, ואלוהים הוא נשמה טהורה. האמת האולטימטיבית  המוח מזהם את הנשמה.

מסירה את הזיהום, ואתם מתחברים או נהיים אחד עם אלוהים. אתם עוברים טרנספורמציה, ואתם עוברים מחיים 
ות פשוט יותר או עם תועלת גדולה לא מספקים של בני תמותה, לחיים רוחניים מספקים ונצחיים. מה יכול להי

 יותר?
 

זו הסיבה שישו אומר שהאמת משחררת אותך. האמת משנה אותכם כי  אמת אולטימטיבית = טרנספורמציה.

 היא מראה לכם מה אתם כבר באמת.
 
ככה אנחנו יכולים לדעת שדתות מסורתיות לא אומרות את האמת, לפחות לא בדרך שאנשים יכולים להבין אותה. 

אחד לא עובר טרנספורמציה על ידי מה שהן מלמדות. כשמיליוני אנשים ניסו משהו במשך אלפי שנים ללא אף 
הצלחה, אדם אינטליגנטי היה מתחיל לקלוט שזה לא עובד. דתות צריכות למצוא מה חסר. כל המלחמות שאי 

  פעם לחמו ואלו שלוחמים עכשיו ובעתיד יילחמו בגלל שאנשים לא יודעים את האמת.
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זה לא רק הדת שלא עובדת; זה לרדוף אחרי כסף, כוח ופרסום, כשזה תמיד נגמר במוות. אנשים עוזבים רק 
עם המוח החייתי שאיתו הם נכנסו לחיים האלה, אבל הם לא יכולים לראות את זה עד הדקות האחרונות של 

 החיים שלהם.
 

רגילים אל החיים האמיתיים. המוח מדבר אליך; בני אדם רגילים אל המוח ולא  אין אומץ אין תהילה:

אלוהים/החיים לא. המוח גורם לך להרגיש כאילו אתה לא לבד, אבל עם אלוהים/החיים אתה לא לבד, למרות שזה 
 מרגיש ככה בהתחלה. העולם של המוח הוא קטן ונוח; העולם של אלוהים/החיים הוא אינסופי.

 
וזה יקח להם זמן להתרגל לחיים האמיתיים. בהתחלה, יהיה לכם הרבה  אנשים רגילים לחיות חיים לא אמיתיים,

יותר נוח לחיות במוח מאשר לחיות בחיים. אנשים מרגישים בטוחים במוכר ולא בטוחים במה שלא מוכר, אז אתם 
תצטרכו להתחיל להכיר את החיים האמיתיים קצת כל פעם. זה כמו להיכנס למים חמים או קרים. אתם חייבים 

רגל לחיים האמיתיים לפני שתוכלו להיכנס אליהם לגמרי. זה יקרה אם אתם יודעים את האמת וממש רוצים להת
 לדעת את החיים. זה יקרה באופן טבעי; זה פשוט ידרוש את התשומת לב ותרגול שלכם.

 
 לחיות במוח זה אולי מרגיש טבעי, אבל לחיות באשליה זה לא לחיות.

 
את החיים האמיתיים, אתם תאהבו אותם יותר. ככל שתאהבו אותם יותר, תהיו  כשתתחילו לחוות נקודת מפנה:

יותר במגע איתם, וככל שתהיו יותר במגע איתם, אתם תאהבו אותם יותר. עכשיו, אתם אוהבים להיות במוח יותר 
והי משאתם אוהבים להיות בחיים האמיתיים. בקרוב אתם תאהבו להיות בחיים האמיתיים יותר, הרבה יותר. ז

  חזור, נקודת המהפך שלך ליצור רוחני.-נקודת המפנה, נקודת האל
 

אתם צריכים לעשות רק דבר אחד, וזה ללמוד לזהות מה אמיתי )אלוהים/החיים( ומה לא אמיתי )מוח(. ואז  הדרך:

ל תנו את החיים שלכם רק למה שאמיתי. אם תעשו את זה, הדברים הלא אמיתיים שהמוח מייצר כבר לא ישלטו ע
החיים שלכם; אתם תהיו חופשיים. תחשבו על זה עד שתבינו את האמת לגמרי, ואז פשוט תעשו את מה שהאמת 

 מכתיבה.



 
  זה באמת כזה פשוט, אבל רוב האנשים לא יכולים לראות את האמת עכשיו.

 
 ואלו שנראו רוקדים נחשבו למשוגעים על ידי אלו שלא יכלו לשמוע את המוזיקה. פרידריך ניטשה

 
הרבה אנשים שיקראו את הספר הזה לא יבינו מה אני אומר ויחשבו שאני משוגע. זו התגובה הראשונה  שיגעון:

זו הדרך " הוא איבד את המוח שלו" של המוח לכל דבר שהוא שונה ממה שרוב האנשים מאמינים. האמרה
להם; יש להם מוח פגום. שאנשים מתארים אנשים משוגעים. אנשים מטורפים או משוגעים לא איבדו את המוח ש

 הם חיים במוח יותר מכל אחד אחר, אבל הם חיים במוח פגום.
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זה הדבר הכי גרוע שיכול לקרות למישהו, כי יהיה לו יותר קשה ללמוד את האמת והחיים. אם הוא יכול ללמוד 
עה על החיים שלו. עם אותם, הם יכולים לרפא אותו, כי הוא ידע שהוא לא המוח שלו ולא יתן למוח להשפיע לר

  תרופות והאמת, נהיה מסוגלים לרפא את רוב המחלות המנטליות.
 

 שפיות, הם חושבים שזה נורמלי ושכל מי ששונה הוא לא שפוי.-כשלרוב האנשים יש את אותה האי
 

בדרך למעשה רוב האנשים הם חצי שפויים אבל לא יודעים את זה, כי הם יכולים לתפקד עם אחרים.  שפוי:-חצי

 כלל האנשים שהם מסתדרים איתם הם משוגעים באותה רמה כמוהם, וזו הסיבה שהם מסתדרים.
 
להסתדר עם אחרים או להיות פופולרי זה לא אומר שאתם שפויים; זה אומר שאתם כמוהם, וכולכם יכולים להיות 

והבים לשחק, והם חצי שפויים. אנשים פופולריים פשוט יודעים איך לשחק את המשחק של המוח שאחרים א
 עושים את זה טוב.

 
ההגדרה שלי של אי שפיות היא כל אדם שחי באשליה, כל אדם שלא יודע מהם חיים  שפיות:-הגדרה של אי

שפויים טובים, כי הם יכולים ללמוד את האמת -שפויים, אבל לא-אמיתיים. אז אני רואה כמעט את כולם בתור לא
 פר להם מה קורה.והחיים, והרוב ילמדו ברגע שמישהו יס

 
שפיות אמיתית. אלה אנשים עם מוח שבור, נכות פיזית. אולי אין להם את הכלים ללמוד -שפיות רעה היא אי-אי

 את האמת והחיים בגלגול החיים הנוכחי שלהם, אבל הם יהיו סוג של גאונים בגלגול הבא שלהם. הכל יתאזן.
 

יכול לגרום לכם להרגיש כאילו אתם משתגעים או  כשאתם מתחילים לכבות את המוח, המוח להפוך לשפוי:

 הולכים למות. זה מנגנון הגנה שבנוי לתוך המוח שמיועד להשאיר את המוח בשליטה.
 

 שפויים; אתם נהיים שפויים.-אתם לא נהיים לא
 

האמת היא, אתם פשוט מכבים את המוח או מורידים לו את העוצמה כמה שאתם יכולים כדי שתוכלו לראות 
בריינר, תרתי -ות כמה מהחיים שאפשר. אין שום דבר משוגע בזה נכון? לקבל את המקסימום מהחיים זה נוולחו

  משמע.
 

המחפש לא צריך להפסיק עד שהוא מוצא. כשהוא כן ימצא, הוא יהיה מוטרד. אחרי שהוא יהיה " ישו אמר,
 "מוטרד, הוא יהיה בתדהמה. אז הוא ימלוך מעל הכל.
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ולהיפתח לחיים האמיתיים אולי יגרום לכם להרגיש כאילו אתם משתגעים, אבל אתם לא, ואם  לכבות את המוח

אתם עושים את זה נכון, אף אחד לא יודע בכלל שאתם עושים את זה. בהתחלה, אתם חייבים להיות לבד 



ם בעצמכם או לא לתקשר עם אנשים )מוחות( כשאתם עושים את זה. כשאתם עם אנשים אחרים, אתם חייבי
 לשחק משחקי מוח, אלא אם אתם עם אנשים אחרים שנמצאים במעבר או שיכולים לחיות בלי המוח.

 
 המוח הוא יותר חזק מהנשמה בעולם הזה.

 
 המוח תמיד יזהם אדם שחי בלי המוח. המוח הוא כוח דומיננטי:

 
שחי בתוך המוח יכול יצור רוחני לא יכול לגרום לאדם שחי בתוך המוח להפסיק לחיות בתוך המוח, אבל אדם 

  להפעיל את המוח של יצור רוחני. המוח הוא סוג של אנרגיה; הנשמה היא כמו ריק.
 

 ך אומר שלשטן יש את הכוח בעולם הזה."התנ
 

למוח יש את היד העליונה בעולם הזה. ככה זה, אז אתם חייבים להיות לבד או עם אנשים אחרים שיודעים את 
ן, זה יהיה יותר קל לחיות בלי המוח בעולם הזה ככל שיותר אנשים ילמדו את האמת כדי לחיות בלי המוח. לכ

 האמת.
 

העבודה  המוח שלך ומוחות אחרים יעשו הכל כדי להשאיר אותכם מחוץ להווה ולהוריד אותכם מהדרך שלכם.
זה יהיה ולראות אותו בתור מה שהוא, והוא בהדרגה ייחלש.  שלכם היא פשוט לתת לו לעשות את זה, לצפות בו

 יותר קל להישאר על הדרך.
 

הרבה נביאים עשו ואמרו דברים משוגעים מפעם לפעם. זה צפוי לקרות מאלו שצריכים להתמודד עם עולם מלא 
 ביצורים שרואים עולם שונה לגמרי )עולם שקרי(.

 
ככה  תדמיינו שאתם האדם המודרני היחידי בעולם מלא באנשי מערות. לחיות עם אנשים פחות מפותחים:

  יצורים רוחניים מרגישים שהם חיים עם המין האנושי.
 

הייתם מנסים להסביר להם על חשמל, והם היו חושבים שאתם משוגעים. אם הייתם מכינים להם פטיש, הם היו 
משתמשים בו כדי לגרד את התחת שלהם או להרוג אחד את השני, לא בשביל לבנות בית. אחרי שתתגברו על 

מין האנושי זה מאתגר. זה היה הופך כל אחד לקצת משוגע. ישו היה בעמדה הזו, ורוב המוח, לחיות עם ה
 האנשים חשבו שהוא היה משוגע. מי באמת היה משוגע?

 
הרבה נביאים עשו ואמרו דברים שאחרים תפסו כמשוגעים; זה צפוי לקרות. תדמיינו שכל מי שהייתם מכירים היה 

ם משוגעים, והם חושבים שאתם משוגעים. זה יהיה הרבה יותר טוב מתנהג כמו קוף. אתם הייתם חושבים שה
 כשכולם יתפתחו.
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יש הרבה נביאי שקר. נביא אמיתי הוא פשוט מישהו שרואה את הדברים איך שהם באמת,  הנביא המודרני:

רוב  מישהו שיודע את האמת והחיים. נביא שקר לא יודע, אבל מסתובב ואומר לאנשים שהוא יודע את האמת.
הזמן, אנשים שבאמת יודעים את האמת והחיים לא יאמרו לאנשים מסביבם שום דבר. הם יחיו ויתנו לחיות בזמן 

 שהם מפיצים את האמת באופן אנונימי באינטרנט.
 
נביא אמיתי לא מבקש מאף אחד להאמין בשום דבר. הם יעשו את ההפך ויאמרו לאנשים שהאמת היא לא אמונה. 

מת היא החיים, האמת היא בתוך ההווה, ואו שאתם יודעים אותה, או שאתם לא יודעים הם יאמרו להם שהא
 אותה. נביא אמיתי יספר לכם את האמת, כמו שישו עשה.

 
 "אלוהים הוא בתוכך ומסביבך בכל מקום." ישו אמר,

 



כדי שנביא יהיה היצור הרוחני של ההווה יכול וצריך ללמוד מהנביאים של העבר ולא לעשות את אותן הטעויות. 
הכי אפקטיבי, הם חייבים להתאים ולהסתדר עם אנשים אחרים. זה לא משרת את האמת להרגיז אנשים או לגרום 

להם לחשוב שאתם משוגעים או איום בשבילם. אתם רוצים לעשות את ההיפך. המטרה צריכה להיות להתאים 
יכים לראות באדם רוחני הוא שהם יותר בטוחים ולהסתדר עם כולם ולהיות פופולריים. ההבדל היחידי שאנשים צר

 פחד, פתוחים ואוהבים יותר מרוב האנשים האחרים.-בעצמם, עצמאיים, מוכלים על ידי עצמם, חסרי
 

 יצור רוחני יודע שהכל מתאזן, אז הם חיים כל רגע בחיים לא משנה מה קורה. הם פשוט זורמים עם זה.
 

שום דבר לא יכול להרגיז אותם להרבה זמן אם בכלל. יש להם אופי  אנשים רוחניים הם תמיד במצב רוח טוב;
ויושר, יחד עם איכויות של כיף ואהבה דומה לילדים, וחוכמה פשוטה של הגיון כללי. הם פשוט אנשים שאתם 

 אוהבים להיות לידם.
 

ונותנים את " זה שקיים" יצורים רוחניים לא מאמינים בשום דבר. הם רואים רק את לא מאמינים בשום דבר:
תשומת הלב המלאה שלהם לכולם ולהכל. יש להם נוכחות גדולה יותר מאנשים אחרים, כי הם חיים בהווה והם 

 יותר חיים. הרבה נכנסים לשואו ביזנס בדרך כזו או אחרת.
  

ם אנשים רוחניים אוהבים להיות עם אנשים, אבל הם גם מתבודדים, כי הם תמיד יאהבו את החברה של עצמ לבד:

הכי הרבה. כשיצורים רוחניים הם לבד, הם יכולים לחיות לגמרי בלי המוח ופשוט להיות עם אלוהים/החיים. יש 
  הבדל גדול בין להיות לבד ולהיות בודד. יצור רוחני הוא אף פעם לא בודד, כי יצור רוחני הוא תמיד עם אלוהים.

 
ת בלי המוח לגמרי רק כשהוא לבד, אלא אם הוא נמצא אפילו אדם שיודע את האמת והחיים, אדם רוחני, יכול לחיו

 עם אחרים שיודעים את האמת והחיים. זו הסיבה שהם אולי נראים כמו מתבודדים.
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 4.8הווה: פרק  -תמונה גדולה  - 4חלק 
 

 אינפקציית מוח

 
 המוסד. האנשים הכי משוגעים מנהלים את

 
מעגלים חברתיים, דתות, ומפלגות פוליטיות הם כולם מוחות  בתי ספר, משפחה, עבודה, מוחות מולידים מוחות:

 שיוצרים מוחות אחרים בצלם
  שלהם.

 
מוחות אחרים הם כמו מחלה מדבקת; כמה שמתקרבים אליהם יותר, ככה הם יותר מדביקים את המוח שלך. זה 

גבוהות   ואנשים בדרגותמתחיל עם האנשים מסביבך שהכי קרובים והכי משפיעים עליך, כמו חברים, משפחה, 
 ממך בעבודה או בית ספר.

 
למשפחה שלך יש הכי הרבה כוח להפעיל את המוח שלך, במיוחד הורים ואחים ואחיות, כי הם היו שם כשהייתם 
מאוד צעירים והמוח שלכם התפתח. זה מאוד קשה להימנע מלהגיב לדברים שהמשפחה שלך אומרת ועושה בלי 

ם להם. אתם לא צריכים להתרחק ממשפחה וחברים קרובים; אתם פשוט צריכים להגיב להם כמו שתמיד הגבת
איתם, אבל לא בלתי אפשרי. אתם צריכים   לדעת למה לצפות כשאתם מבלים איתם. זה יותר קשה להיות פתוחים

 לנסות יותר חזק ולהסתכל על המוח שלכם יותר מקרוב כשאתם נמצאים איתם.
 

ובה לאימרה של ישו שמפורשת לא נכון היא האמירה שמשייכים לישו דוגמא ט לשנוא את המשפחה שלך:

שאומרת שאתם צריכים לשנוא את המשפחה שלכם. הוא לא אמר את זה; הוא אמר שאתם צריכים לאהוב אותו 
)האמת והחיים( אפילו יותר מאת המשפחה שלכם. אם אתם אוהבים את האמת והחיים, אתם אוהבים הכל, כולל 

  המשפחה שלכם.



 
ך, כי זה מבהיר שיש פירושים לא נכונים. אפילו המאמינים הכבדים שעכשיו "זה חשוב שזה בתנ זה סימן:

ך הוא האמת המילולית יבינו שאדם של אהבה כמו ישו לעולם לא היה אומר לשנוא אף אחד, "מאמינים שכל התנ
 במיוחד לא את המשפחה שלך.

 
לך. אם אנשים יכולים להבין שיש בטוח לפחות פירוש אחד לא ישו הוא הבחור שאומר לאהוב אפילו את האויב ש

 נכון, זה פותח את הדלת להבין שחייבים להיות הרבה תרגומים לא טובים ופירושים לא נכונים.
 

הגילוי האחד הזה יגרום לאנשים להיות פתוחים יותר למה שישו באמת אומר. זה יכול להיות המפתח ללמוד את 
ך נכון. אתם חייבים להיות פתוחים לאמת כדי "שים שמאמינים שכל מה שכתוב בתנהאמת האמיתית בשביל אנ

  לראות את האמת בחיים.
 

 "כל מי שמוצא את הפירוש הנכון של מה שאני אומר ימצא חיים נצחיים." ישו אמר,
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יבינו את מה הוא לא היה אומר את זה אם הוא לא היה יודע שבעתיד יהיו פירושים מוטעים ושרוב האנשים לא 
 שהוא אמר.

 
כשתהפכו לשה האלוהים, אתם תהיו כמו שה או טלה, לא אריה. לשה אין כוח והוא לא תוקפני.  שה האלוהים:

  אנשים פירשו לא נכון את המטאפורה הזו וחושבים שהמשמעות שלה היא שה להקרבה.
 

לעומת אנשים שחיים במוח של השה הוא מטאפורה שישו משתמש בה כדי להראות את החולשה של יצור רוחני 
 החיה. החיה היא כמו אריה, טורף כוחני. השה הוא חיית טרף חלשה.

 
החיה תנצח בתחרות פיזית של כוח, כי הם יותר חזקים פיזית, וזה בטבע שלהם להילחם ולנסות לשלוט על 

ריה צריך לאכול טלאים החיים. זה הטבע של יצור רוחני לקבל ולזרום עם החיים כמו שה בלי לפגוע באף אחד. א
 כדי לשרוד; שה לא צריך להרוג אחרים כדי לשרוד.

 
 החיה אולי תנצח ברמת התמותה, אבל היא תמיד תפסיד ברמה האלמותית. לא יכול להפסיד:

 
יצור רוחני אף פעם לא יכול באמת להפסיד והוא יודע את זה. החיה אף פעם לא תוכל באמת לנצח והיא לא 

 יודעת את זה.
 

יצור רוחני הוא גרוע בהריגה, אבל מעולה בלחיות. האדם, שהוא חיה טורפת, היה חייב להיות טוב בהריגה, כמו 
כל החיות הטורפות. היינו חייבים להרוג; זה היה הכרחי בשביל לשרוד ולהגיע לאן שאנחנו נמצאים עכשיו. חוזקה 

יסטוריה שלנו, ההפך נכון. עכשיו אנחנו צריכים הייתה נכונה, ואפילו אם היא לא, היא עבדה. בפעם הראשונה בה
עכשיו אנחנו צריכים  להיות מעולים בלחיות כדי לשרוד ולהתקדם. אנחנו שינינו את הטבע של העולם מספיק;

  לשנות את הטבע של עצמנו.
 

נו עכשיו, חוזקה היא לא הדרך הנכונה. היוצא מן הכלל היחיד הוא כשמשתמשים בה בשביל הגנה עצמית. אנח
  חייבים להגן על עצמנו מהחיות המסוכנות בעולם שלנו.

 
אתמול צייתנו רק למלכים וכופפנו את הצווארים שלנו בפני קיסרים. אבל היום אנחנו כורעים רק לאמת, 

 עוקבים רק אחרי יופי, ומצייתים רק לאהבה.
 קהליל גיברן

 



ו )הטיבו לנו( בעבר, הם לא יעבדו )יטיבו לנו( אפילו שחוזקה, עוצמה וכוח פיזי עבד חוזקה היא כבר לא נכונה:
בעתיד, חוץ מאשר בהגנה עצמית. כמו שאני אומר אחר כך בספר, אנחנו עוד לא מחוץ ליער, אבל אנחנו נהיה 

 בקרוב.
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 ".הכנועים ירשו את הארץ" ישו אמר, 
 

כנוע לגבי ישו. אנשים רוחניים  ירשו את הארץ. לא היה שום דבר" החלשים"זה פירוש לא נכון. ישו למעשה אמר ש
לא יראו או יתנהגו כנועים. אנחנו מכבדים, אבל לא כנועים. אנחנו נהיה חלשים בכוח חומרי בהשוואה לחיה, אבל 

ך אומר. אלוהים חי דרך יצור רוחני; "אנחנו נהיה חזקים ברוח וחסרי פחד. יהיה לנו את מגן האמת, כמו שהתנ
  מזה.אתה לא יכול להיות יותר חזק 

 
 "אלו שיתגברו לא ייפגעו על ידי המוות השני." ישו אמר,

 
המוות הראשון הוא כשהמוח השתלט על החיים שלנו. ישו אומר שאם תתגברו עליו, אתם לא תפגעו על ידי המוות 

  השני שלכם )כשתמותו פיזית(.
 

 "שום דבר לא יכול לפגוע בנו." ישו אמר,
 

 הנרי דיוויד ת'ורו להיות בכלל?איך אדם יכול להיות חלש שמעז 
 

אם אתם באמת רוצים כוח, אתם צריכים לתת לאלוהים לחיות דרככם, כי אתם הופכים לכוח האולטימטיבי  כוח:
ביקום. אתם לא יכולים להיות יותר חזקים מזה. אלוהים/החיים הם הכוח היחידי ביקום, כי הם עצמם היקום; כל 

  המוח. השאר זה רק אשליה שמיוצרת על ידי
 

איפה היטלר, סטלין, או כל אדם חזק אחר שחי בעבר עכשיו? איזה כוח באמת  אנשים חזקים הם פלוצים ברוח.

  היה להם? זו רק אשליה מאוד קצרה ומסוכנת שיכולה לעלות לך בנשמה שלך, ובדרך כלל היא כן.
 

 הניסיון לשלב חוכמה עם כוח הצליח רק לעיתים נדירות ואז רק לזמן קצר.
 אלברט איינשטיין

 
המסע לכוח חומרי בחיים הקצרים שלנו הוא לא כל כך הגיוני. אנשים משקרים, מרמים, ומוכרים את  לשקר ולמות:

הנשמות שלהם בשביל כוח, ובמקרה הכי טוב, יש להם כמה שנים של כוח על אנשים אחרים, ואז הם מאבדים את 
  י בזבוז זמן, לא?זה ו/או מזדקנים ומתים לגמרי בלי כוח. זה הכל ד

 
 "זה מטיב לאדם להשיג את העולם ולאבד את נשמתו?" ישו אמר,

 
ישו מעלה נקודה טובה. מי היה רוצה עושר חומרי אם זה עולה לך בעתיד הנצחי שלך בגן עדן? אתם מוותרים על 

 נצח בשביל כמה שנים קצרות. הכל מתאזן בכל מקרה. כוח יהיה מאוזן על ידי חולשה.
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 "התהילות של העולם הזה נשארות רק לרגע; התהילות של העולם השמימי נשארות לנצח." אמר, ישו
 

 העולם הוא לא מספיק. ג'יימס בונד
 

הסיבה היחידה האפשרית שאנשים יעשו  החיים האלה קצרים. זו עסקה לא טובה, לא משנה איך מסתכלים עליה.

 את העסקה הזאת היא שהם לא יודעים את האמת.



 
 זה היכולת לחוות את החיים במלואם. הנרי דיוויד ת'ורו עושר

 
כשאנשים יתחילו לראות את האמת, אף אחד לא יהיה מעוניין בכוח חומרי. לא רק שזה לא שווה את המאמץ 

והמחיר שאתם צריכים לשלם בשביל זה, זה גם מגיע עם הרבה אחריות, לחץ, קונפליקט, אכזבה, סטרס, וחברים 
 להיות עשיר, מפורסם ועם כוח זה לא טוב כמו שזה נראה. זו אשליה שמיוצרת על ידי המוח.מזויפים, וכו'. 

 
 אני חושב שסלבריטאים הם האנשים הכי פחות שמחים בעולם. גלן בק

 
תסתכלו על בריטניה ספירס; יש לה פרסום, עושר, נעורים ויופי פיזי, והיא פחות שמחה מאנשים מסוימים שיש 

את מה שרוב הבנות הקטנות חושבות שהן רוצות, כי הן לא רואות את המציאות של זה, אפילו להם סרטן. יש לה 
שזה בחדשות. קבוצות הבנות הסלבריטאיות האלה שאף אחד לא חושב שהן צריכות להיות בחדשות מלמדות 

נראה הרבה שיעור מעולה באמת, אבל אף אחד לא קולט אותו. זה אפילו יותר גרוע עם גברים בעמדות כוח. זה 
יותר טוב ממה שזה באמת במציאות. כשמישהו צריך עושר חומרי וכוח זה מראה על חולשה באופי של הבן אדם, 

משהו שאנשים חסרי ביטחון שואפים אליו. להשיג כוח לא הופך את האנשים האלה לפחות חסרי ביטחון, כי הם 
א כזה מדהים, ארמון עשוי מחול. אם אתם תמיד דואגים ומפחדים לאבד את הכוח הזה. בסופו של דבר, זה ל

הכוח היחידי  היא האמת חולפת. רוצים כוח זה פשוט אומר שאתם לא יודעים את האמת. כוח זה פשוט אשליה
 האמיתי.

 
כי זו אשליה לאנשים שיש להם כוח ומחפשים כוח, ואשליה לאנשים שרואים כוח ", אשליה" אני משתמש במונח

  משהו ששווה לשאוף אליו. זה רק משחק מוח שעולה לך הכל.אצל אחרים ומאמינים שזה 
 

  כשהכוח של האהבה יגבור על האהבה של כוח, העולם ידע שלום.
 ג'ימי הנדריקס

 
אני לא מוריד אף אחד או אומר שאנשים עם כוח או שצריכים כוח הם רעים; הם פשוט מוטעים כמו רוב האנשים. 

 עדן כמו שכל אחד יכול, והרבה מהם יעשו את זה. הם יכולים ללמוד את האמת ולהגיע לגן
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יופי היא אמת, אמת יופי, זה כל מה שאתם יודעים בכדור הארץ וכל מה " המשורר ג'ון קיטס פעם אמר:
 "שאתם צריכים לדעת.

 
 יצורים רוחניים הם אמת בצורת אדם. לכן, הם הכי יפים שאפשרי להיות. יופי הוא בעינו של המתבונן, יופי:

ואנשים רוחניים רואים את היופי של החיים. אנחנו ניראה יותר טוב מהחיה, במיוחד אחד לשני, בפעם הראשונה 
בהיסטוריה. בעבר, החיה נראתה יותר טוב, כי אנשים לא ידעו שהחיה היא לוזרית. לחיה יש יופי אמיתי, אבל היא 

דברים שהם עושים הם מכוערים. כמו כל החיות מסתירה כיעור אמיתי. אין משהו יותר יפה מנחש או זאב, אבל ה
 הטורפות הפראיות, הם תופסים, הורגים, ואוכלים חיות אחרות.

 
רק בגלל שזה הטבע זה לא הופך את זה לדבר טוב. זה טבע החיות; אנחנו יכולים לקבל משהו יותר טוב 

 מטבע החיות. אנחנו יכולים לקבל את הטבע הרוחני בפעם הראשונה.
 

לי כוח נראים חזקים וכמו מצליחנים. יש להם כסף, כוח ונשים, ובעבר, נביאים נראו כמו לוזרים חלשים אנשים בע
בהשוואה אליהם. בעתיד הקרוב, ההיפך יהיה נכון. לנשמה יש יופי אמיתי ואין לה שום כיעור בכלל. כשאנשים יראו 

 את האמת, הנביאים יראו הכי יפים מכולם.
 

לגברים שמחפשים את האמת במקום הילדים הרעים וכל שאר השוטים והמזויפים, כשנשים יתנו את אהבתן 
   תתעוררו בנות. העולם ישתנה מהר.

 



ללא המשיכה של גברים לנשים, היינו עדיין חיים במערות. גברים בנו את העולם הזה כדי לספק  הכוח של נשים:
קה שלגברים יש לנשים. כשנשים יראו את מתורבת שיש לנו היום הוא בגלל המשיכה החז-נשים. העולם החצי

האמת, הן כבר לא יימשכו לשוטים ומזויפים. כשהן יתעוררו לאמת, הן רק יימשכו לגברים שיתנו להן ולילדים שלהן 
אמת וחיים, בטחון אמיתי. זה ישנה גברים וישנה את העולם יותר מהר מכל דבר אחר. במובן הזה, זה הופך את 

 והגאולה שלנו. אם הן לא יתעוררו, כולנו נמות.הנשים למפתח ההישרדות 
 
הגוף של נשים נוצר כדי לשרת רבייה, להיות מושך ולייצר תינוקות. כדי לשרת רבייה הכי טוב, הן צריכות להשאיר 

את הגברים ברמה של החיה. הן צריכות שגברים יהיו מחוברים לסקס כדי לרצות להזדווג. הבעיה היא שזו חרב 
הטוב הוא אהבה, סקס, ותינוקות. הצד הרע, הצד השני של אותו מטבע, הוא אלימות ומלחמה.  צדדית. הצד-דו

גברים בשליטה. אם הן היו יודעות לאן זה יוביל, הן לא היו  נשים משאירות את החיה האינסטינקטיבית בתוך
הזיווג. יש יוצאות מן  עושות את זה, אבל הן לא יכולות לראות את זה, כי זו הפונקציה הביולוגית שלהן, משחק

 הכלל, אבל רוב הבנות משחקות את המשחק הזה עכשיו.
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זה מקודם בסרטים ותרבות פופולרית אחרת. הבחור החייתי הקשוח הוא מגניב ומקבל את הבחורה. בנות 
, מחזקות התנהגות רגשית רעה כשהן אוהבות אותה ומעודדות אותה. אלא אם נשים יכולות לשנות את זה בעצמן

  אין הרבה תקווה למין האנושי.
 

גבר רוחני צריך לדעת שאישה מוקירה את האמת והחיים יותר ממשיכה בשרית, מוקירה את אלוהים  אדם חדש:

יותר מהחיה שבגבר. גבר רוחני יודע את הסכנה של אהבה בשרית ואיך הפיתוי של זה יכול לעלות להם בהכל. 
 ל גבר.נשים בורות לאמת אכן גורמות לנפילתו ש

 
אין להתבלבל ולחשוב שאדם רוחני הוא אדם דתי. אחד יודע את האמת והחיים, יודע הכל; השני יודע מיתוסים. 

האדם הרוחני הוא צורת חיים חדשה שהולידה את עצמה. הוא בנו של האדם שישו מדבר עליו, האדם העליון או 
וא טיפש ומשעמם. האדם הרוחני הוא הדבר הסופרמן שפרידריך ניטשה מדבר עליו. האדם שמאמין במיתוסים ה

האמיתי, האדם האולטימטיבי, אלמותי וכל דבר חוץ ממשעמם. הוא לא צריך שום דבר חוץ ממה שיש לו, ויש לו 
אחד מראה את הדרך לגן עדן, השני לגיהינום. אחד הוא האדם הכי טוב שיש, והשני  הוא נותן לנשים הכל. הכל.

  ים הם מאוד נדירים, אבל זה יכול והולך להשתנות עם האפוקליפסה שקורית עכשיו.הכי גרוע שיש. גברים אמיתי
 

נשים כרגע נמשכות לגברים מסיבות חייתיות. הן נמשכות למראה טוב, אישיות טובה, ביטחון עצמי, כימיה  חיות:
חרקים עושים וכוח; אותן הסיבות שחיות נמשכות אחת לשנייה. נשים עושות את מה שהן עושות מאותה סיבה ש

מה שהם עושים כדי להזדווג ולהתרבות. כשיראו את האמת, נשים יבינו שאנחנו לא כאן כדי רק להתרבות כמו 
חיות אחרות. היינו שם ועשינו את זה מיליוני פעמים. הפעם דברים שונים, או כדאי שאומר, יכולים להיות שונים. 

וכל מי שילמד את האמת יהיה. אנחנו יכולים ונמשיך להזדווג אנחנו יכולים לעשות ולהיות משהו הרבה יותר מחיה, 
ולהתרבות. אנחנו לא צריכים לוותר על שום התנהגות חייתית חיובית ומהנה, אבל אנחנו צריכים להתעלות מעל 

הרמה החייתית ולעשות את מה שאנחנו עושים ברמה הרוחנית. זה הופך את הדברים החייתיים להרבה יותר 
 ך ולמשפחה שלך גן עדן לנצח. כל הגברים והנשים יעלו על הדרך הרוחנית ברגע שהם יראו אותה.טובים ונותן ל

 
כשנשים יראו את האמת ויתעוררו, הן יהפכו ליצורים חדשים בתוך ישו )אמת וחיים(, והן לא יחליפו אושר עילאי 

 אם ורק אם כל הדברים האלה ויותר נצחי בגן עדן בכמה צחוקים, ריגושים, כימיה חייתית וכוח זמני. הן יקבלו את

הן יתנו את אהבתן לגבר שיודע את האמת. זה המרכיב ההכרחי למערכת יחסית מוצלחת באמת, מערכת יחסים 
 שהיא יותר רומנטית ומספקת מכל פנטזיה שאפשר לדמיין. יהיה להם הכל, ויהיה להם את זה לנצח.
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הוא מטאפורה לגבר שנוצץ עם אמת וחיים. הרומנטיקה שנשים תמיד חלמו עליה היא עכשיו  האביר בשריון הנוצץ

אפשרית אם הן יראו את האמת. נשים רוצות את הכל והן יכולות לקבל את הכל אם הן יוכלו למצוא גבר שיודע את 
זה חשוב שנשים הכל. האהבה של נשים תהיה המוטיבציה הכי חזקה לגברים ללמוד את האמת. זו הסיבה שזה כ



ילמדו את האמת. כמה שהן ילמדו אותה יותר מהר, ככה גברים ילמדו אותה יותר מהר, וככה העולם הזה יהפוך 
 לגן עדן יותר מהר.

 
הגוף של בן אדם הוא כמו מכונית שהנשמה נוסעת בה. ישות אינטליגנטית לא שופטת בן אדם על פי 

 המכונית שהם נוסעים בה באופן זמני.
 

זה קשה להאמין בשביל מישהו שחי בתוך המוח, אבל מראה לא משנה לאדם רוחני, וגיל גם לא משנה.  מראה:
  כשישות רוחנית מסתכלת על ישות רוחנית אחרת, כל מה ששניהן רואות זה יופי.

 
 זה לא אומר שבנות הן לא יותר מושכות כשהן צעירות ובשיא הפיזי של החיים. התקופה הזו יכולה להיות קצרה,

אז נשים לא רוצות לבזבז את הזמן הזה על מישהו מזויף. בגן עדן, רומן כזה יכול להימשך לנצח, אבל בעולם הזה, 
יש מגבלת זמן. אחרי שהתקופה עוברת, זוג רוחני עובר לשלב שונה, אבל מספק באותה מידה של החיים. מראה 

דע ומי שהוא. זה פשוט ככה בעולם הזה, וגיל לא משנה עם גברים, כי מה שהופך גבר למושך זה מה שהוא יו
 והאמת היא האמת.

 
הגבר אחראי על האמת; האישה אחראית על החיים. הטבע תומך בתפקידים השונים האלה. הטבע  תפקידים:

הוא אלוהים, אז אלוהים תומך בתפקידים השונים האלה בשביל גברים ונשים, לכן זה חטא לא ללכת איתם. 
יה בתוך האמת, הוא נותן לאישה את הביטחון לחיות בחופשיות בתוך החיים כשהגבר שומר שהמשפחה תח

משמעיים, אבל נמסים יחד כשגברים ונשים חיים שניהם -ולהביא עוד חיים לתוך המשפחה. התפקידים הם חד
  בתוך האמת והחיים.

 
 האנשים הכי מגניבים לא חושבים הרבה. הם מתעסקים עם האמיתי.

 
רוצים להיות מגניבים. אנשים שמבינים את האמת והחיים יהיו הנוצרים המגניבים אנשים צעירים  מגניב:

הראשונים בכדור הארץ. למעשה, הם יהיו הנוצרים הראשונים מאז ישו, נקודה. הם רק יתעסקו עם האמיתי, 
 .וימנעו מכל השאר. אנשים רוחניים לא יתנהגו או ידברו כמו דתיים; הם פשוט יחיו את החיים האמיתיים

 
 דת אמיתית היא חיים אמיתיים. אלברט איינשטיין

 
ה״נוצרים״ לכאורה של היום הם לא מגניבים, כי רובם צבועים ומטיפים על הזעם של אלוהים ודברים  לא מגניבים:

אחרים שהם לא מבינים. רוב האנשים שעושים את זה היו לא מגניבים כל החיים שלהם והם פשוט משתמשים 
 הם כמה חברים מזויפים שיסבלו אותם.בדת בשביל שיהיה ל
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ישויות רוחניות יכולות להיות כל אחד; רוב הזמן הם לא ידברו על מה נכון ומה לא נכון. הם יחיו את האמת וילכו 

את ההליכה. הדבר היחיד שאנשים יבחינו הוא שלישויות רוחניות יש נוכחות של כוכבי סרטים והם כיפיים ומעניין 
 לידם, שהם האנשים הכי מגניבים.להיות 

 
אנשים רוחניים לא אוהבים להילחם; זה כבר לא בטבע שלנו, אבל נעשה את זה כשזה הכרחי )הגנה  להילחם:

עצמית(. אנשים שנשלטים על ידי החיה יעשו את זה כשזה לא הכרחי, וזו הסיבה שהם ניצחו בעבר. ההגנה הכי 
חד וחוסר בטחון, והיא תקדיש את חייה להשיג ולהגן על כוח חומרי. טובה היא בדרך כלל התקפה. החיה חיה בפ

אנשים שנשלטים על ידי החיה חושבים על זה הרבה והם כל הזמן דואגים ומתכוננים לגרוע מכל או לסוג של 
 כיבוש. ישויות רוחניות חיות באהבה ואף פעם לא דואגות לגבי שום דבר.

 
ם ולא חושבים על להילחם וכוח או כל דבר אחר הרבה מהזמן. זה הופך אנשים רוחניים מקדישים את חייהם לחיי

  אותם לחלשים יותר במובן פיזי.
 

  הביטחון האמיתי היחיד הוא לדעת את האמת והחיים )ישו(.



 
  האמת היא הקרקע הבטוח היחיד לעמוד עליו.

 אליזבת׳ סטנטון
 

יודעים שזה יקרה לכולם, ושאין שום דבר בכלל שמישהו אנשים רוחניים לא דואגים שהרע מכל יקרה, כי אנחנו 
יכול לעשות לגבי זה. כולם הולכים למות. ישויות רוחניות יודעות את האמת ולא חיות בהכחשה של האמת. אנחנו 

מצפים לרע מכל ואנחנו הולכים לחיות כל רגע בחיים עד שזה יקרה. אז ניוולד מחדש בגן עדן ונעשה את אותו 
 תר טוב.הדבר, רק יו

 
חוץ מבזירה או בסרטים. ללכת מכות זה מכוער ומסוכן בחיים האמיתיים. חיות אנושיות  ללכת מכות זה לא מגניב

הן לא מגניבות. אנשים אלימים ופרועים הם חיות אנוש והם כוח נגד האמת והחיים. אדם רוחני יכול להנות מהחיה 
 ד, סרטים, הזירה, וכו׳.רק בסיטואציה שהיא תחת שליטה, כמו מוסיקת מטאל כב

 
  ללכת מכות זה מכניס אותך להווה, אבל יש דרך יותר טובה עכשיו.

 
89 

 
הסיבה האמיתית שאנשים נלחמים היא לא מה שהם חושבים. הם חושבים שזה למען  למה אנשים נלחמים:

שירות או לא מטרה, לתקן עוול, אבל למעשה זה בשביל להיכנס להווה. אנשים עושים כל מה שהם עושים, י
ישירות, כדי להיכנס להווה, ואנשים ימשיכו להילחם עד שהאמת האולטימטיבית תהיה ידועה ואנשים יוכלו לחיות 
בהווה כל הזמן. להילחם כדי להיכנס להווה זו הדרך הכי גרועה לעשות את זה, כי זה נותן יותר כוח לחיה מאשר 

הללים מלחמה ואלימות הם שקרנים וטיפשים. בדרך כלל כל דבר אחר. אנשים שמשתכרים ומספרים סיפורים שמ
אותם האנשים האלה משתכרים בשביל אומץ ואז נהיים פרועים ואלימים. בעתיד הקרוב, אנשים יתרחקו מהם 

  במחאה על ההתנהגות שלהם.
 

וט הם משתמשים באיום של אלימות כדי להשיג תשומת לב. הם חושבים שזה כבוד, אבל זה פש גברים קשוחים:

 סימן של חוסר בגרות ובורות. הם שוטים.
 

אנשים ששורדים קרב תמיד מרגישים כאילו משהו חסר, כי ההווה חסר. הפחד והאינטנסיביות של הקרב  לחימה:
 מכניסים אנשים לתוך ההווה, גורמים להם להרגיש יותר חיים וערניים. כשהם חוזרים לחיים הרגילים, זה חסר.

 
אחורה וחושבים שזה היה מדהים. זו הסיבה שאנשים נכנסים לענפי ספורט מסוכנים; זו הסיבה שהם מסתכלים 

סכנה יכולה לעזור לך להיכנס להווה, אבל זו לא הדרך. היא מקרבת אותך, אבל לעולם לא תכניס אותך כל הדרך 
להיות יותר פנימה. היופי הוא שאתם לא צריכים להיכנס לקרב או סיטואציות מסוכנות כדי להיכנס להווה או 

  מודעים לחיים. אתם פשוט צריכים ללמוד את האמת האולטימטיבית.
 

 הטריק הוא להיות מסוגלים להיכנס להווה בלי סכנה או אלימות.
 

האמת היא, דברים מסוכנים פשוט נותנים לך טעימה של ההווה. הם לא נותנים לך את הכל, כי פחד, אדרנלין, 
ח מונעים ממכם להיות פתוחים לגמרי. הדרך היחידה באמת להיכנס להווה אנדורפינים וכימיקלים אחרים מהמו

 היא להיות מסוגלים לעשות את זה כשלא מסוכן.
 

 אם אנשים לא יכולים להיכנס להווה עם האמת, הם ילחמו ויעשו דברים טיפשיים אחרים כדי לעשות את זה.
 

המוח של בני אדם זכרים תוכנת לשכוח את מציאות במשך מיליוני שנים ואין ספור קרבות,  מתוכנתים למלחמה:

הקרב. גברים שוכחים כמה הרגליים שלהם וכל חלק אחר בגוף שלהם כאב. הם שוכחים שהם היו רעבים, עייפים 
למות, מלוכלכים, מפוחדים, חולים, חמים או קרים, הרגישו מאוד לא נוח ונאכלו על ידי חרקים. אתה סוחב הרבה 

ניים כדי שתוכל להרוג אדם אחר, חייל אחר בדיוק כמוך, באלפית שנייה מהרגע שאתה משקל וחמוש עד השי
רואה אותו. אם הוא הבר מזל, הוא רואה אותך ראשון והורג אותך. זה כמו להרוג את התאום שלך, כי חיילים הם 

  כולם אותו הדבר.
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 כל הערכים שלכם נעלמים ואתם פשוט מנסים לשרוד.

 
ות גרוע יותר, אבל האבולוציה תיכנתה אותנו לשכוח, כדי שנהיה מוכנים לצאת למלחמה שוב. זה זה לא יכול להי

היה הכרחי בעבר להיות ככה כדי לשרוד, אבל סוף סוף הגענו, ועכשיו מלחמה היא לא רק לא הכרחית, זה חיוני 
ים שמתנהגים באלימות רק שנשנה את דרכינו. אנחנו חייבים לראות את האמת ולהשתנות כדי לשרוד עכשיו. אנש

יראו טוב בסרטים או בזירה עכשיו. כשאנשים יתעוררו, אנשים שנוהגים באלימות בחיים האמיתיים יהיו לא 
 פופולאריים וכולם יראו אותם בתור עלובי החיים שהם, במיוחד החברים שלהם.

 
ינו בעולם של ״כלב אוכל כלב״ עד עכשיו, זה היה הכרחי להלל אלימות ולעודד התנהגות פרועה ואלימה, כי חי

והיינו צריכים להכין גברים צעירים למלחמה. הזמנים משתנים עכשיו, וכל מי שינסה להיאחז בעבר הפראי יראה 
כמו הטיפש שהוא באמת וינודה חברתית עד שהוא ישנה את דרכיו. רק האמת יכולה לעצור את הלחימה בין 

  אנשים.
 

אנשים לשמחים ובטוחים. רק אנשים לא שמחים, לא בטוחים או מפוחדים האמת הופכת  האמת עוצרת אלימות:

 נלחמים. כשהאמת והחיים יתגלו לכולם, כולם יהיו שמחים ובטוחים, וזה יעצור את כל הקונפליקט בעולם.
 

בעבר, היה יותר טוב להיות לא שמחים, לא מסופקים, כי אם הייתם שמחים, לא הייתם  עצבות הייתה טובה:

חומרית באותה מידה. בעבר, אנשים לא שמחים שהתקדמו יותר היו תוקפים אותך והורגים אותך. זה  מתקדמים
הכריח את כולם לחיות במצב של חוסר שמחה כדי לשרוד. זו אחת הסיבות שכולנו צריכים לשמוע את האמת 

 בערך באותו הזמן ולהפוך לשמחים ביחד.
 

בין אירופאים לתרבויות ילידים. הילידים היו שמחים עם החיים דוגמא טובה היא הקונפליקט  להשמיד ילידים:

שלהם. האירופאים לא היו שמחים, אז הנשקים שלהם התפתחו יותר מהר, מה שנתן להם כוח להשמיד את 
 הילידים.

 
  נשמות גדולות תמיד מנוגדות על ידי מוחות בינוניים.

 אלברט איינשטיין
 

91 
 

 4.9ק הווה: פר -תמונה גדולה  - 4חלק 
 

 הלא מודע הקולקטיבי

 
התקווה היחידה של האמת היא שהיא תישמע על ידי אחוז גדול של המין האנושי בערך באותו הזמן. טכנולוגיית 

תקשורת סוף סוף התפתחה לנקודה שהאמת יכולה להגיע לרוב המין האנושי בזמן קצר. ברגע שהאמת 
באופן מיידי, במצמוץ של עין כמו שכתוב בתנ״ך. בעבר,  האולטימטיבית מוגדרת, אפשר להפיץ אותה לכולם כמעט

האמת לא יכלה לצאת החוצה ולשרוד, כי רק אחוז מאוד קטן של המין האנושי יכל לשמוע את האמת. הרוב של 
  האנשים שלא הבין אותה או האמין במיתוס היו מכים את הנביאים, והאמת מצאה את עצמה מוסתרת במיתוסים.

 
לא יכלו לנצח בעבר, אבל הזמנים משתנים, והודות לתקשורת עולמית, אנשים רוחניים יכולים יצורים רוחניים 

  לנצח עכשיו.
 

בדורות האחרונים, גילינו שני כוחות בלתי נראים: חשמל וגלים אלקטרומגנטיים )רדיו(.  הלא מודע הקולקטיבי:
אנחנו הולכים לגלות כוח בלתי נראה חדש אף אחד לא האמין שהם היו קיימים לפני כמה מאות שנים. בדור הזה, 



שאני קורא לו המוח הלא מודע הקולקטיבי. זהו הכוח, או חלק מהכוח, שנותן לנו המשכיות מגלגול חיים אחד 
 לשני. בלעדיו, לא יכולה להיות שום אבולוציה.

 
יל את כל מה התנ״ך קורא לזה הרוח הקדושה וספר החיים. בדיוק כמו שהתנ״ך אומר, הוא מכ רוח קדושה:

 שאנחנו עושים ושולט באבולוציה שלנו.
 

כוח מנחה משאיר אותנו על המסלול. זה החלק היחידי במוח שלנו שלא נהרס כשהגוף שלנו מת, והוא  התהוות:
  יכול לעבור דרך מוות פיזי איתנו. הוא מחוץ לגוף שלנו ובלתי תלוי בגוף שלנו.

 
בוצה של דגים או ציפורים זזים כמו אורגניזם אחד גדול. זו הסיבה זו הסיבה שנמלים, דבורים, וק אקס פקטור:

שבסביבה הנכונה, דנ״א וחיים ייווצרו מהתנועה האקראית של מולקולות דוממות. יש אינטליגנציה עדינה. למה זה 
 מרגיש שהכל מונחה על ידי אל או סוג של אינטליגנציה אוניברסלית שנוכחת בכל מקום? מדע ה״התהוות״ חוקר
את התופעה. את רוב הדברים אפשר להסביר על ידי כוחות ידועים, לא הכל. הסיבה שלא גילינו את הכוח הזה 

עדיין היא בגלל שהוא מאוד עדין ומתוחכם, למרות שהוא נותן סדר למעשה להכל. זה יהיה בלתי אפשרי לזהות או 
אבל אנחנו יכולים לראות מה הוא עושה. למדוד עם המכשירים שיש לנו עכשיו. אנחנו לא יכולים לראות אותו, 

אנחנו יודעים שהוא קיים כי אנחנו יכולים לראות את ההשפעות שלו. האקס פקטור הזה, יחד עם צ׳אנס אקראי 
וההישרדות של החזקים, יצרו את האבולוציה של החיים. הלא מודע הקולקטיבי הוא האקס פקטור הזה, או לפחות 

  ברמת התת מודע עם המוחות של כל שאר היצורים החיים.מתקשר איתו. הוא מחבר אותנו 
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מדענים אומרים שיותר מתשעים אחוז מהיקום הידוע עשוי ממשהו שהם קוראים לו חומר אפל  אנרגיה אפלה:

ואנרגיה אפלה. הם יודעים שזה שם בגלל השפעות כוח הכבידה שלה על דברים שהם יכולים לראות, אבל זה כל 
על זה. הם בעצם אומרים שהם לא יודעים מה נמצא בתשעים אחוז מהיקום. האנרגיה האפלה מה שהם יודעים 

הזו זה איפה שיכול להיות שנמצא את הלא מודע הקולקטיבי. אנחנו יודעים שהלא מודע הקולקטיבי קיים מאותן 
יכולים לדעת הסיבות; אנחנו יכולים לראות את ההשפעות שלו על החיים. בזמן הזה, הדרך היחידה שאנחנו 

שהמוח הלא מודע הקולקטיבי קיים היא שהוא חייב להיות קיים. היינו צריכים עזרה כדי להגיע לאן שאנחנו 
  נמצאים עכשיו.

 
זה יהיה קל לדמיין שהעוזר הוא אל שנראה כמונו )הדמות שלנו(, אבל אין שום עדויות לכך. זה  אדם זקן בשמיים:

בלתי נראית מאוד עדינה ומתוחכמת, כמו כוח הכבידה ו/או גלים חייב להיות יותר כמו צורת אנרגיה 
  אלקטרומגנטיים, או משהו שלא גילינו עדיין שהוא כמוהם, בכך שהוא משפיע על החיים.

 
לשים את הכוח ששולט על החיים בגוף של אדם עבד בעבר העתיק, כי אנשים פרימיטיביים לא ידעו על צורות 

א ידועים של הטבע הוסברו אז כך שהם אמרו שאל עשה את זה. מאז, הידע שלנו אנרגיה בלתי נראות. כוחות ל
  התפתח והתקדם. עכשיו אנחנו יודעים על כוחות בלתי נראים. אנחנו יודעים שהם פשוט צורה של אנרגיה.

 
  תכנון תבוני קיים; דתות פשוט לא יודעות מהו עדיין.

 
מהמוחות שלנו, הרחבה של המוחות שלנו, לא צורת חיים  הלא מודע הקולקטיבי הוא לא חי. הוא פשוט חלק

  נפרדת. הלא מודע הקולקטיבי הוא משהו כמו כוח הכבידה שמחבר את כולנו. ישו קורא לזה הרוח הקדושה.
 

 ישו אמר, ״הרוח הקדושה תלמד אותך את כל הדברים.״
 

אר משהו הרבה יותר חזק ממה קרל ג׳אנג גם השתמש במונח ״לא מודע קולקטיבי״. אני משתמש בו כדי לת
שהוא תיאר. אני משתמש באותו המונח כי הוא מתאר הכי טוב את התופעה שאני מנסה להסביר. אנחנו לא 

 יודעים הרבה על זה עדיין. זה ישתנה בדור הזה. יש לי תאוריה:
 

או צורה דומה של בדיוק כמו שטייפ מגנטי ודיסקים מאחסנים מידע על מחשבים, כוח כבידה ו/ מוח אוניברסלי:

אנרגיה שחודרת לכל מקום יכולה לאסוף ולאחסן את המידע של כל המוחות שלנו. היא יכולה גם לעבד את המידע 



בכך שהיא תתערבב עם הלא מודע הקולקטיבי של כל שאר היצורים החיים בכדור הארץ ואפילו יצורים חיים 
מש בו כדי לתרגם מידע חזרה לאנשים בתור בעולמות אחרים. כמו מחשב, אפשר להשיג גישה אליו ולהשת

השראה, וכו׳. חלק מהאנשים יכולים להתחבר אליו ולהוריד הארה או שיר, עבודה של אומנות, או ספר כמו זה. כל 
  מה שאנחנו יכולים להיות בטוחים בו זה שזה אפשרי לתקשר עם סוג של מוח אוניברסלי.

 
93 

 
 הלא מודע למודע. פרידריך ניטשה כל הרחבה של ידע עולה מכך שהופכים את

 
במילים אחרות, כשאתם מזיזים את המוח מהדרך, אתם נהיים מודעים למה שלא הייתם מודעים מקודם. אתם 

  נהיים מודעים למשהו מעבר למוח. אתם יוצרים מגע עם המוח האוניברסלי של החיים.
 

ות, קרא לזה אינטואיציה או מה שתרצה; לאינטלקט אין הרבה מה לעשות בדרך לגילוי. מגיעה קפיצה במודע
 הפתרון מגיע אליך ואתה לא יודע איך או למה. הדבר היקר באמת הוא האינטואיציה. אלברט איינשטיין

 
המשמעות של המילה היא ״נשימה של אלוהים״. משם מגיעים רעיונות, אומנות, שירה, סרטים, מוזיקה,  השראה:

יצירתיים. היא מתגשמת בהרבה דרכים, כמו כישרון, אינטואיציה המצאות, הארות וכל הדברים החדשים ה
  ותובנה.

 
אינטואיציה והשראה באים מאותו המקום. הן שניהן התגלמויות של הלא מודע הקולקטיבי.  אינטואיציה:

כששואלים אותם מאיפה הם קיבלו את הרעיון בשביל משהו, אנשים יצירתיים יאמרו שהייתה להם השראה, הם 
ותו, זה פשוט הגיע להם בהבזק, וכו׳. כל הדברים החדשים ויצירתיים מגיעים מחוץ למוחות שלנו. לפי חלמו א

הגדרה, הם חייבים להגיע מחוץ למוח שלך כדי להיות חדשים באמת. פעם שאלו את פול מקרטני מאיפה הגיעו 
 השירים שלו. הוא ענה, ״אני לא יודע, זה נראה שהם יוצאים מהאוויר.״

 
אין לזה שום קשר  -קה אמיתית מגיעה אליי, המוזיקה של הספירות, המוזיקה שמתעלה על ההבנה כשמוזי

אלו … אליי, כי אני רק הערוץ. ההנאה היחידה בשבילי היא שהיא תינתן לי, ולהעביר אותה כמו מדיום
 הרגעים שאני חי בשבילם. ג׳ון לנון

 
לים להגיע להרבה אנשים בערך באותו הזמן. לדוגמא, חייבת להיות השפעה מבחוץ, כי רעיונות יכו העדויות:

השפה התפתחה בערך באותו הזמן בכל מקום בעולם. לדתות מזמנים ומקומות שונים יש הרבה דברים במשותף. 
  המצאות וסגנונות של מוזיקה ואומנות מגיעים לאנשים בערך באותו הזמן. זה לא רק צירוף מקרים.

 
המעולה ובעלת השראה מגיעה מהלא מודע הקולקטיבי, כי אם לא, המוסיקאים  אתם יכולים לדעת שכל המוזיקה

שכתבו את השירים הקלאסיים בעבר היו עדיין כותבים שירים קלאסיים עכשיו. חלק קטן מהם עדיין כן, אבל רובם 
  לא.
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ות את זה בעצמם. השראות גדולות מגיעות כשהן מגיעות, וכשהן מפסיקות להגיע, אין שום דרך למוסיקאים לעש

כמה שאתם מנגנים טוב זה לא קשור לזה בכלל. ככל שמוזיקאים מזדקנים, הם נהיים טובים יותר על הכלים 
  שלהם, אבל בדרך כלל יש להם את השירים הכי טובים שלהם כשהם צעירים ולא יכלו לנגן באותה רמה.

 
לל הרבה זמן, אתה מקבל מוצרט, בטהובן, זה אותו הדבר עם ספרים, אומנות והמצאות. כל כמה זמן, בדרך כ

  טסלה או איינשטיין. האנשים האלה היו פשוט יותר מחוברים ללא מודע הקולקטיבי; לכן, הם קיבלו יותר השראות.
 

המוח שלי הוא רק מקלט, ביקום יש ליבה שממנה אנחנו מקבלים ידע, כוח והשראה. אני לא חדרתי לתוך 
 י יודע שהיא קיימת. ניקולה טסלההסודות של הליבה הזו, אבל אנ

 



  למוצרט, טסלה, ואיינשטיין הייתה פשוט יותר השראה מרוב האנשים.
 

( כשהוא היה פקיד פטנטים בשנות העשרים 1905לאיינשטיין היו את כל הרעיונות המעולים שלו בשנה אחת )
לה את שארית חייו בעבודה על שלו. הוא קרא לה שנת הניסים שלו; זו הייתה שנה של השראות גדולות. הוא בי

  הרעיונות האלה, ולא היו לו יותר השראות גדולות. החיים שלו מראים בבירור שרעיונות גדולים מגיעים בהשראות.
 
זה לקח יותר משלוש שנים בשביל אנשים לראות על מה הוא דיבר ולקבל את הרעיונות שלו. כמעט כל ההשראות 

לוקח לשאר העולם הרבה זמן לקבל אותן. זה אותו הדבר עם הדברים  הגדולות הן מקדימות את זמנן, וזה
 שנאמרים בספר הזה. זה יקח זמן לרוב האנשים לקבל את מה שנאמר בתור האמת.

 
השראה טיילה למקומות ואנשים שונים בתקופות שונות בהיסטוריה. היא כרגע נמצאת באמריקה, כי אנחנו יוצרים 

לות, אבל היא הייתה בסין בזמן שהם יצרו את אבקת השריפה, המצפן וכו׳. את את כל ההמצאות החדשות המעו
היא הייתה במצרים כשהם בנו את הפירמידות, ביוון בצורה של אריסטוטל וסוקרטס. היא הייתה בספרד במהלך 
תקופת הכובשים, ברומא כשהם יצרו את ההנדסה האזרחית הכי טובה. היא הייתה במזרח התיכון בתקופה של 

ג׳זרי. היא הייתה בפירנצה במהלך הרנסנס, וינה במהלך עידן הזהב של המוסיקה הקלאסית. היא הייתה -אל
בגרמניה, כשהם המציאו מנועי סילון ורקטות. היא הייתה באנגליה כשהמציאו את מנוע הקיטור וכשהתחיל העידן 

  התעשייתי.
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יתים קרובות התבטאה בכוח צבאי ומלחמה, בעבר, התקופות האלה של השראה גדולה בקבוצה של אנשים לע
והיא הפכה את המקום או המדינה שבה היא קרתה למדינה הכי חזקה בעולם. הכוח הזה של השראה בא והולך. 
איטלקים הם לא רומאים, ואף אחד מהמקומות האחרים והאנשים שהזכרתי הם לא מה שהם היו. ההבדל היחידי 

  השראה מאנשים אחרים. הוא שלאנשים שגרים שם כבר אין יותר
 

אם תלמדו היסטוריה, תוכלו ממש לראות את ההשראה זזה בין אנשים שונים בזמנים ומקומות שונים. היא באה 
והולכת, וכוחו וגודלתו של אדם או אומה באים והולכים איתה. אמריקה תהיה המקום שההשראה תישאר בו הכי 

  הרבה זמן, כי יש שם אנשים מכל המקומות.
 

  השראה יכולה לבוא ולהישאר אם תלמדו את האמת והחיים.
 

זה לא אומר שאתם כל הזמן תיצרו המצאות גדולות או מוסיקה, כי כשאתם מבינים את האמת האולטימטיבית, 
אתם מבינים שהדברים האלה הם לא כאלה חשובים. אתם מבינים שהדבר היחיד שהוא חשוב הוא לחיות ולהפיץ 

 את האמת והחיים.
 

 התנ״ך אומר, ״מבורכים הם אלה שסבלו ומצאו חיים״.
 

הרבה אומנים מאמינים שצריך לסבול כדי לקבל השראה לגדולה, אבל זה לא הכרחי, וזה בזבוז של חיים. אתם 
פשוט צריכים לדעת את האמת והחיים. סבל יכול לערער את היציבות של המוח ולתת לקצת השראה להיכנס 

  למה לעשות את זה בדרך הקשה כשעכשיו יש דרך יותר נעימה?פנימה, אז זה עובד, אבל 
 

כמעט כל מה שאתם קוראים עכשיו יצא מהאוויר כהשראה. ההשראות שלי מגיעות כהארות של האמת. הדברים 
שהבאתי מאנשים אחרים נועדו רק לתמוך בהארות החדשות בספר הזה. לפי הגדרה, כל אמת שהיא באמת 

  ליך ושאר העולם כדי באמת להיות חדשה. אם משהו ידוע או קיים, הוא לא חדש.חדשה חייבת להגיע מחוץ א
 

  כל הדתות, אומנויות ומדעים הם ענפים של אותו העץ.
 אלברט איינשטיין

 
96 



 
בספרים שלי, אתם תראו שאני מפרש דברים )סרטים, מוזיקה, התנ״ך וכו׳( מנקודת  איך אני רואה את החיים:

זה בדרך כלל מאוד שונה מהפירוש של היוצר. אני רואה שהכל מגיע ממה שאני קורא לו המבט הייחודית שלי. 
המוח הלא מודע הקולקטיבי. דתות קוראות לו הרוח הקדושה. אני רואה שתי קטגוריות ברורות; המוח החייתי 

שלהם והחיים והמוח הרוחני )מוח אלוהי(. כל היצורים החיים, בעלי הכרה )אנשים וחיות( מקבלים את הגופים 
שלהם מאחת משתי הקטגוריות האלה, או קומבינציה של שניהן. המוחות האלה מחלחלים לכל המציאות כמו גלי 
רדיו, אבל הם לא אנרגיה כפי שאנחנו מכירים אותה. בני אדם וחיות מכוונים לתוך הגלים האלה כמו מקלטי רדיו. 

למוח החייתי. בני אדם, כלבים וחתולים מקבלים  כל החיות חוץ מבני אדם וחיות המחמד שלהם מכוונות רק
קומבינציה של השניים. חלק יותר חייתיים מרוחניים, וחלק יותר רוחניים מחייתיים. כל אדם נמצא על קומבינציה 

אחרת. אנשים שיכולים לראות את האמת של החיים יכולים להתחבר למספיק מהערוצים הרוחניים כדי להתחבר 
  )זה שיוצר את היקום(.עם המוח של אלוהים 

 
ברגע שאתם יוצרים את החיבור הזה, אתם עוזבים את עולם החיות מנטאלית, ותעזבו אותו פיזית כשתמותו 

 ותיוולדו מחדש. זו המטרה.
 

ישו אמר, ״תלמדו את המשמעות של היצירה שסובבת אותכם, ואתם תתפסו את המסתורין שנחבא לכם 
ת על כל מה שקיים. אני אומר לכם את האמת כשאני אומר שאין שום דבר מהראייה, כי אמת נצחית היא מתועד

 נסתר שלא יתגלה בפני האדם שיכול לקרוא את היצירה של אלוהים )החיים(.״
 

הספר הזה לא מושלם. כל אחד שיכול לראות את האמת לא היה מצפה ממנו להיות מושלם. הסיבה  לא מושלם:

יבי חייב לעבור דרך המוח החייתי הלא מושלם שלי. עם זאת, זה היא שהמידע שמגיע מהלא מודע הקולקט
ההסבר הכי ברור, מדויק ושלם של האמת של החיים בכדור הארץ. הוא נמצא במקום הראשון של האתר מעל 

חמש שנים. הוא יישאר בעמדה הגבוה עד שיגישו לפרויקט משהו יותר טוב. הספר הזה כל הזמן מתעדכן ומשופר, 
א אותו לעיתים תכופות. חזרה היא הכרחית כדי שהוא יכנס לתת מודע שלך וישנה את המוח שלך אז כדאי לקרו

 ואת החיים שלך.
 

זה יותר טוב לקרוא את הספר הזה שוב ושוב מאשר לקרוא ספרים אחרים שהם לא מדויקים ושלמים כמו  חזרה:

זה. לקרוא ספרים אחרים זה פשוט מסיט אנשים מהדרך הכי טובה. חשוב גם להעתיק את הספר הזה להארד 
דרייב שלכם כל כמה זמן, רק במקרה שכוחות ההונאה יסירו אותו מהאינטרנט. תראו את 

globaltruthproject.com .בשביל לינקים להורדה 
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להיות מחוברים מנטאלית על ידי כוח הכבידה ו/או השדה המגנטי של כדור הארץ או משהו כזה זה לא  מחוברים:

אלקטרונית בתוך המוח שלנו. כוח הכבידה ושדות -כזה לא סביר. המיינד שלנו הוא פשוט פעילות ביו
המוחות שלנו כל הזמן. זה היה יותר מפתיע אם הם לא היו משפיעים עלינו. כוח  אלקטרומגנטיים עוברים דרך

  הכבידה מחובר להכל ביקום האינסופי, אז המוחות שלנו יכולים להיות גם מחוברים ברמת התת מודע.
 

מדענים אומרים שהשדה המגנטי של כדור הארץ יתהפך בעתיד הקרוב. אני תוהה אם יהיה  העתיד נראה מזהיר:
לזה איזושהי השפעה על המין האנושי. כנראה שלא. אם משהו כן יקרה, זה לא חייב להיות סוף העולם או איזשהו 

  אסון. יש למעשה סיכוי יותר טוב שמשהו נפלא יקרה למין האנושי מאשר משהו נוראי.
 

נחנו היינו הגורם של זה מגיע לנו. היו הרבה יותר זמנים רעים מזמנים טובים בעשרת אלפים השנים האחרונות. א
רוב הזמנים הרעים, אבל זה לא משנה. זמן רע הוא זמן רע. הגורם שלו לא יעצור את הכוחות המאזנים מליצור 

  איזון.
 

ההיסטוריה שלנו הייתה מלאה במלחמות, שנאה, פחד, ייאוש ובלבול. מגיע לנו קצת שלום,  שלום, אהבה והבנה:

ות עשרת אלפים שנים של זמנים טובים כדי לאזן את עשרת אלפים אהבה והבנה. אנחנו אמורים לקבל לפח
ישנים; אנחנו אמורים להתעורר לפחות לעשרת -השנים האחרונות. בילינו את עשרת אלפים השנים האחרונות חצי

 אלפים השנים הבאות. במקום סוף העולם, הסיכויים הם שזו תהיה ההתחלה של גן עדן בכדור הארץ.



 
העתיד הרוחני שלכם לא תלוי בזה שהעולם הזה יהפוך לגן עדן. יש גם סיכוי טוב  ף אחד.אתם לא תלויים בא

שזה לא יקרה, או לא יקרה בגלגול החיים שלכם; יכול להיות שתמותו לפני שזה יקרה. אתם רק תלויים באמת 
  והחיים. אם אתם יודעים אותם, אתם ניצלתם; אם לא, אתם לא ניצלתם.

 
ים מסביבכם היו מתחילים לראות את האמת, וזו אמורה להיות המטרה של כל המין האנושי, זה היה עוזר אם אנש

אבל אתם רק יכולים לעשות את מה שאתם יכולים לעשות. אם הדבר היחיד שאתם יכולים לעשות זה ללמוד את 
ת בחיים האמת והחיים בעצמכם, עשיתם כל מה שאתם צריכים לעשות. אם אתם לומדים את האמת האולטימטיבי

האלה, גן עדן מובטח בחיים הבאים שלכם, לא משנה מה קורה לשאר העולם הזה. לדעת את האמת לא רק מביא 
-אותכם למקום שדתות קוראות לו גן עדן אחרי שתמותו, זה נותן לכם את החיים הכי טובים שיש כאן ועכשיו. זה ה

win-win .האולטימטיבי  
 

98 
 

 5.1פרק  -ועתיד עבר  -תמונה גדולה  - 5חלק 
 

 חיים אחרי המוות

 
  כולם מתים, אבל כמעט אף אחד לא חי באמת.

 
העדויות לא מגלות לנו ישירות מה קורה אחרי שאנחנו מתים, אבל זה לא אומר שאנחנו לא  חיים אחרי המוות:

 יכולים לדעת. אנחנו יכולים פשוט לקחת את מה שאנחנו כן יודעים ולהשליך את זה לעתיד.
 

כשהעדויות לא מגלות לנו ישירות מה יקרה, אנחנו יכולים להשתמש באקסטרפולציה ולוגיקה דדוקטיבית כדי 
לדעת מה יקרה. דוגמא: אנחנו לא יודעים בטוח שהשמש תזרח בבוקר. כל מה שאנחנו יכולים לדעת זה מה 

י לשנות אותו. שקרה בעבר ושהטבע ימשיך לעשות את מה שהוא עשה בעבר אלא אם כן משהו יקרה כד
באמצעות השיטה הזו, אנחנו יכולים לדעת מה יקרה אחרי שנמות. הדברים הבאים הם מה שהאקסטרפולציה של 

  העדויות הידועות אומרת שיקרה ולמה.
 

אנחנו יודעים שנולדנו לחיים האלה והעולם הזה לפחות פעם אחת, החיים הנוכחיים שלנו. אין שום  זה קרה בעבר:

אחר קורה או יכול לקרות. העדויות אומרות רק דבר אחד; אנחנו נולדים, חיים, מתים ואז עושים עדויות שמשהו 
  את אותו הדבר שוב. זה מראה שאנחנו מתפתחים בזמן שאנחנו עוברים את המחזורים.

 
  אתם הולכים למות! אולי היום. הספר הזה מכין אותכם לזה.

 
הסוף של החיים והגוף הפיזיים הנוכחיים שלכם, כולל המוח שלכם. זה משהו שעברנו אינספור פעמים. זה  מוות:

הדבר היחיד ששורד את המוות הפיזי שלכם חוץ מהנשמה שלכם הוא העמדה בלא מודע הקולקטיבי שהשגתם 
בגלגול החיים הזה. הוא ממקד אותכם )הנשמה שלכם( בחיים הבאים שלכם ברמת המודעות שהשגתם בגלגול 

  החיים הזה.
 

מתים עם מוח פגום; המוות קורה כתוצאה מכך שהמוח ניזוק עד לנקודה שהוא כבר לא יכול להכיל את כולם 
המודעות שלכם. בלא מודע הקולקטיבי, אתם למעשה מתים ברמה הכי גבוהה שהשגתם בחיים האלה לפני 

שיש להם פציעות  נפשית או  שהמוח שלכם נפגם, אפילו אם זה היה שנים לפני. בגלל זה, אנשים שנהיים חולים
  מוחיות שגורמות להם לאבד את הזיכרון ואת החיבור לאמת והחיים עדיין מגיעים לגן עדן.
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הלא מודע הקולקטיבי נועל אותכם פנימה כשאתם לומדים את האמת האולטימטיבית, לא בהכרח  מובטח:

גתם בחיים האלה, לא משנה כשהגוף שלכם מת פיזית. אתם לעולם לא יכולים להפסיד את רמת המודעות שהש



מה קורה אחרי שלמדתם את האמת האולטימטיבית, בגלל הלא מודע הקולקטיבי. אם הלא מודע הקולקטיבי לא 
היה עובד ככה, לא הייתה אבולוציה. כשאנשים מתים, המוחות שלהם ולכן גם המיינד שלהם נפגעים בדרך אחת 

ל פיזי, וזה כולל המוח/מיינד שלך. לכן, כולם מאבדים את או אחרת. לפי הגדרה, מוות פיזי גורם לך לאבד הכ
  האמת לפני שהם מתים.

 
המיינד המהותי שלנו, או המיינד הרוחני, חייב להיות שמור מחוץ לעצמי הפיזי שלנו ולשמר את מה שלמדנו 

ראות שיש ושאנחנו יודעים, או שלא הייתה יכולה להיות שום התפתחות אבולוציונית. מפני שאנחנו יכולים ל
התפתחות אבולוציונית, זה חייב לעבוד ככה. אפילו ישו איבד את זה לקראת הסוף כשהוא היה על הצלב. זו 

 הסיבה שהוא אמר, ״אבא, למה נטשת אותי?״ זה קורה לכולם.
 

זו ההתחלה של מעגל חיים פיזי חדש. המודעות שלך מתחילה מחדש בגוף פיזי ומוח חדש. המוח החדש  לידה:

א לוח חלק חוץ מהרמה האינסטינקטיבית של המוח אם אתם נולדים שוב ברמה של החיה. המוח החדש שלך הו
  שלכם הוא חלק לגמרי אם אתם חוזרים כיצור רוחני בגן עדן.

 
 לא פחדתם להיוולד; למה לפחד למות? זה אותו הדבר.

 
. המעבר הוא מיידי מהפרספקטיבה לידה ומוות יכולים להיראות כרק אירוע אחד, כי זה איך שאתם תתפסו את זה

 שלך.
 

המוות הוא המודעות שלך נגמרת בגוף אחד ומתחילה בגוף אחר. הלא מודע הקולקטיבי נשאר  מלאך שומר:

מודע אם אתה חוזר ברמת -איתך תמיד כמו מלאך שומר ומביא את מה שלמדת יחד איתך. הוא איתך ברמת התת
  חוזרים כיצור רוחני לגן עדן.החיה. הוא איתכם ברמה המודעת אם אתם 

 
 מוות הוא בטוח לזה שנולד, כמו שלידה היא בטוחה לזה שמת. בהגבד גיטה

 
אתם אלמותיים, לכן זה חשוב לדעת בתור מה אתם יכולים לחזור. אתם יכולים לחזור בתור הצורה  גלגול נשמות:

החיות )בקטריה(, או שאתם יכולים הגבוהה ביותר של החיות )המין האנושי(, בתור הצורה הכי נמוכה של 
  להתעלות מעל רמת החיה ולחזור כיצור רוחני.
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אם אתם מתים כחיה, אתם תיוולדו מחדש כחיה. אם אתם מתים כיצור רוחני, אתם תיוולדו מחדש כיצור 

 רוחני, לכן זה חשוב להפוך לאחד.
 

ים האלה. הלא מודע הקולקטיבי מתחבר זה הכל תלוי בפרספקטיבה שלכם ורמת המודעות שאתם משיגים בחי
איתכם ברמות שונות של מודעות. אתם מחוברים בתת מודע לנשמות אחרות שמודעות לאמת והחיים באותה 

 מידה כמוכם. ציפורים של אותה נוצה נשארות ביחד אחרי המוות.
 

נו נהיה ביחד אם המוחות איך אנחנו יכולים לדעת שנהיה ביחד עם האהובים שלנו אחרי המוות? אנח ביחד לנצח:

שלנו ביחד עכשיו, כי הם גם ביחד בלא מודע הקולקטיבי שקובע איפה ובתור מה אנחנו נולדים מחדש אחרי 
המוות. אתם תמיד תהיו עם אלה שיודעים את האמת והחיים לנצח ברגע שתלמדו אותה. זו הסיבה שאתם רוצים 

  שכל מי שאתם אוהבים ידעו אותה.
 

אחת מנקודות המכירה הגדולות של המיתוס של גן עדן היא שאתם מצטרפים מחדש  דן:המיתוס של גן ע

לאהובים שלכם שמתו בעבר או אחריכם. המיתוס אומר שאתם תראו את האהובים שלכם איך שהם נראו בחיים 
  האלה. זה לא נכון; אתם נולדים לגופים חדשים ושונים. הדבר היחיד שנשאר אותו דבר הוא הנשמה.

 
ור חזרה איך שאתם זה לא הגיוני, ואף אחד לא היה באמת רוצה שזה יהיה נכון. כשילד מת, ההורים מצפים לחז

שהם עדיין יהיו ילדים כשהם יראו אותם בגן עדן אחרי שהם ימותו. האם מישהו שמת בתור ילד חייב להישאר 
או שפיטה כשאתם מתים; אתם בגוף של ילד לנצח? האם סבתות נשארות זקנות? זה לא קורה. אין שום שופט 



תלכו לאן שצורות חיים כמוכם הולכות. אם תחיו כמו חיות, אתם תהיו חיה בחיים הבאים. אם תחיו כיצור רוחני, 
 אתם תמשיכו להיות יצור רוחני בחיים הבאים שלכם.

 
 כמו שג׳ון לנון אמר, ״זה כמו לצאת ממכונית אחת ולהיכנס לאחרת.״

 
חיות בלי גוף פיזי מסוג אחד או אחר. רוחות רפאים או נשמות בלי גוף שמדברות נשמות לא  רוחות רפאים:

 לאנשים ורודפות בתים לא קיימות. אם היו רוחות רפאים במקומות שאנשים מתים, כל בית חולים היה רדוף.
 

ת, אחרת הנשמה שלכם צריכה גוף כדי לחיות )להיות בהכרה אל החיים(. אתם צריכים עיניים שעובדות כדי לראו
עיוורים היו יכולים לראות. אתם צריכים אוזניים כדי לשמוע, מיתרי קול כדי לדבר, וכו׳. כשתמותו, מהפרספקטיבה 

שלכם, אתם מיד תיוולדו מחדש לתוך גוף אחר בתוך הרחם של האמא העתידית שלכם. כשתעזבו את הרחם, 
האלה. רמת המודעות שלכם בלא מודע אתם תהיו בסביבה חדשה שמשקפת את רמת המודעות שהשגתם בחיים 

הקולקטיבי קובעת את הטבע של הגוף והסביבה החדשה שלכם. זה מה שכל העדויות אומרות שנכון. אם תלמדו 
את האמת, אתם תיוולדו למשפחה של נשמות של אנשים שאתם קרובי משפחה שלהם ו/או אהבתם בחיים האלה 

מודעות. אתם בסופו של דבר תהיו עם כל האהובים שלכם בגן  וגלגולי חיים קודמים אם הם גם באותה רמה של
 עדן אחרי שהם ילמדו את האמת.
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אם אתם אדם בזוי, אתם תמשיכו להיות אחד בגוף אחד או אחר. אם אתם חיים במוח החייתי, הכי טוב שאתם 

בתחתית המעגל יכולים לעשות זה להיות כפי שאתם עכשיו שוב. הדבר הכי גרוע הוא להתחיל מהתחלה 
  האבולוציוני בכדור הארץ.

 
 כולנו אוגרים במעבדה של אלוהים. האנושות היא פשוט עבודה בתהליך. טנסי וויליאמס

 
אנחנו יודעים שזה יכול לקחת בערך שלוש וחצי מיליארד שנים להתפתח מחיידקי צמחים למין  המעגל של המוח:

מחים הם לא יצורים עם הכרה; רק בעלי חיים הם כן, אז עלינו האנושי, אבל אנחנו לא עשינו את כל המסע הזה. צ
  על הסולם האבולוציוני כשבעלי חיים התחילו להתפתח בערך לפני שבע מאות מיליון שנים.

 
  לצמחים אין הכרה או מוח כמו שיש לבעלי חיים.

 
חיברה את האבולוציה  כשהחיים השיגו הכרה, האבולוציה התחילה לנוע ממש מהר. ההכרה הפיצוץ הקמבריוני:
לא מודע הקולקטיבי, וזה האיץ מאוד את האבולוציה. אם תסתכלו על עדויות המאובנים, -בצורה יותר ישירה ל

אתם תראו שבערך לפני חצי מיליארד שנים, החיים התפוצצו על כדור הארץ. הם התחילו להתפתח מאוד מהר. 
  הם עשו את זה כתוצאה ישירה של ההכרה.

 
תאיות לחיות -איפה שאנחנו עכשיו יש הרבה במשותף עם הפיצוץ הקמבריוני. אז, עברנו מחיות חדל להתאחד:

תאיים התאחדו למען טובתם של -תאיות. היינו חייבים כדי לשרוד את השינויים העתידיים בכדור הארץ. החד-רב
  כולם, ואנחנו עושים את זה שוב.

 
אחד למען כולם וכולם למען אחד. האמת וטכנולוגיית בלי האמת, זה כל אדם בעד עצמו. עם האמת, זה 

 תקשורת מחברים אותנו.
 

תאיות גדולות. אנחנו לא מחוברים אחד לשני באופן מודע, ואנחנו מחוברים רק טיפה -בני אדם הם כמו חיות חד
מודע. אנחנו נמצאים בתהליך של להתחבר אחד עם השני כדי לקחת את הצעד הבא באבולוציה -ברמת התת

  לנו. אנחנו נתחבר רוחנית כשהאמת תהיה מובנית לכולם.ש
 
הגוף הוא יחידה, למרות שהוא בנוי מחלקים רבים; ולמרות שכל חלקיו הם רבים, הם יוצרים גוף אחד. כך זה 

 12:12קורינתיאנס  1גם עם העוקבים של ישו. 



 
יזם אחד גדול. זה יגרום להישרדות האמת האולטימטיבית תחבר אותנו, ואנחנו נהפוך להיות כמו אורגנ החיבור:

  של המין האנושי להיות אפשרית, והיא תהפוך אותנו לישויות רוחניות ברמה האישית.
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כרגע, אנחנו בפסגה של המעגל האבולוציוני של העולם הזה. אין שום מקום ללכת חוץ מלתחתית  שערי גן עדן:

 ליצור רוחני.ולהתחיל מחדש, לחזור שוב כבן אדם, או להתפתח 
 

הרבה אנשים חושבים שהחיים תמיד יהפכו ליותר טובים, שאנחנו תמיד מתפתחים יותר  תמיד נהיה יותר טוב:

ויותר. זו פשוט מחשבה של תקווה. העדויות לא תומכות בזה. מעגל החיים הפיזי שלנו מראה שאתה מתפתח עד 
אז החיים לא תמיד רק משתפרים, נכון? הם תמיד בערך גיל שלושים וחמש, ואז אתה פיזית מתחיל לרדת למטה, 

 משתפרים רק אם אתם יודעים את האמת.
 

 העדויות מראות שהכל הולך במעגל.
 
אתם לא יכולים לחזור לשום מקום באמצע המעגל האבולוציוני, כי דברים באופן טבעי נעים במעגל שלם. אם אתם 

לסוף. אתם תצטרכו ללכת לסוף התור, או שזה יהיה לא  לא יכולים לחזור לאמצע, זה אומר שאתם צריכים לחזור
  הוגן לחיות האחרות בתור האבולוציוני. אלוהים/החיים תמיד הוגן.

 
כל החיות עושות את אותו הדבר; מתפתחות. השאלה הגדולה היא, האם זה קו  אבולוציה, ישרה או מעגלית:

ר החיות בכדור הארץ. אם זה מעגל, אנחנו מובילים ישר או מעגל? אם זה קו ישר, אנחנו ממש מובילים על כל שא
וגם מפגרים, כי אנחנו מקדימה עכשיו, בפסגה של המעגל, אבל נתחיל מחדש בתחתית כשנמות. אנחנו חייבים 
להניח שזה מעגל, כי כל דבר אחר ביקום נמצא במעגל. אנחנו חייבים לעשות את הדבר שיש לו את הסיכוי הכי 

יות בשביל עולם יותר טוב. עולם יותר טוב הוא אפשרי, אחד שבו לא אוכלים אחד את טוב לעזוב את מעגל הח
השני ואין כאב, פחד, ומוות. חלק מהדתות קוראות לו גן עדן. הן אומרות שהאמת, ללמוד אותה ולהפיץ אותה, זו 

  הדרך להיות. הדרך. מדעים והגיון כללי אומרים את אותו הדבר, לכן ללמוד ולהפיץ את האמת של החיים זו
 

 האמת מכתיבה שיש רק שלוש דרכים ללכת כשמתים.
 

אתם יכולים ללכת לגן עדן, להתחיל מחדש בתחתית המעגל, או לחזור חזרה איפה שאתם עכשיו. האופציה הכי 
טובה משלושת האפשרויות היא להמשיך הלאה כל עוד אפשר להמשיך הלאה. אם תתחילו מחדש בתחתית 

אתם תצטרכו לחיות בעולם החיות, עולם השיניים הטורפות והצבתות, לעוד מיליוני גלגולי  המעגל האבולוציוני,
  חיים לפני שתוכלו לחזור לפוזיציה הזו שוב. מי רוצה לעשות את זה שוב?

 
 עשינו את זה לפחות פעם אחת; למה לעשות את זה שוב?
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ילים מחדש. למה שכל האבולוציה לא תעשה את החיים שאנחנו יכולים לראות אומרים שאנחנו מתים, ואז מתח

אותו הדבר? אנחנו בפסגה או בסופה של האבולוציה, אז היא תתחיל מחדש לאלו שלא ישתחררו ממנה כל עוד יש 
להם את הצ׳אנס. אם איזושהן עדויות יצוצו ויראו משהו אחר, אז אולי זה יכול להיות שונה, אבל עד אז, אנחנו 

  שאפשר לבדוק.חייבים ללכת עם האמת 
 
אתם רק צריכים לדאוג או לפחד אם תבחרו להתעלם מהאמת; אז יגיע לכם לקחת את הנפילה. אם אתם הולכים 
להתמודד עם האמת ולחיות בתוכה, אתם צריכים להיות שמחים, לא לפחד, ולחיות באהבה ויגיע לכם ללכת לגן 

 לעשות אותכם עוד יותר שמחים. נכון או לא?עדן, והמודעות שלכם לדרך שאתם נמצאים עליה צריכה אפילו 
 



אתם רק יכולים לעזוב את המעגל החייתי ולהפוך ליצור רוחני כשאתם בפוזיציה המאוד נדירה שלנו. אם תבינו את 
  הטבע האמיתי שלכם ותתחילו לחיות את החיים של יצור רוחני, אתם לא תחזרו לשום רמה חייתית שוב.

 
ההבדל האמיתי היחיד בין המין האנושי לבין כל שאר החיות הוא היכולת שלנו  זה:תשתמשו בזה או תאבדו את 

להשתמש בהיגיון ולחשוב ברמה מספיק גבוהה כדי לדעת את האמת של החיים. לכן, המוחות שלנו חייבים להיות 
אותנו הדבר שאנחנו חייבים להשתמש בו כדי להתפתח הלאה. אנחנו חייבים להשתמש במה שפיתחנו שהפריד 

  מכל שאר החיות.
 

  אנחנו צריכים להשתמש בצעד האחרון שלקחנו כדי לקחת את הצעד הבא.
 

  העבודה היחידה שלנו היא להפוך ליותר ממה שאנחנו כל עוד אנחנו מסוגלים.
 

  אם לא נשתמש ביכולת שלנו לדעת את האמת של החיים, אולי נאבד אותה, ואולי נצטרך לחזור לסוף התור.
 

מפני שאנחנו החיה היחידה עם מוח רציונלי, אנחנו חייבים להשתמש בו למטרתו  ולטימטיבית:מטרה א
האולטימטיבית. אנחנו החיה היחידה שיכולה ללמוד ולהבין את העולם שאנחנו חיים בו. שום חיה אחרת לא יודעת 

 אפילו שהיא הולכת למות.
 

 שי, והיא להתעלות או להתפתח מעבר לעולם החיות.יכולה להיות רק מטרה אולטימטיבית אחת בשביל המין האנו
 

  ישו אמר שצריך להיוולד מחדש כדי לראות את גן עדן.
 

 ישו אמר שצריך להיוולד מהרוח כדי להגיע לגן עדן.
 

אם תמותו בורים לאמת כמו חיה, אתם לא תוכלו להיות משהו יותר בחיים הבאים. אתם צריכים לשנות את 
ים. אתם צריכים להפוך ליותר מרק חיה חכמה כל עוד אתם יכולים. אתם חייבים ללמוד עצמכם כל עוד אתם יכול

  את האמת של החיים.
 

  רוב האנשים עכשיו הם פשוט קופים עם מפתחות לאוטו.
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 יודעים את האמת וחיים את החיים. כולם חיים כחיות עד שהם
 

חיות; הם פשוט חיות שמתנהגות יפה. עבריינים הם החיות אפילו אנשים שחיים חיים טובים ומוראליים הם עדיין 
 הברורות, אבל לפחות הם כנים לטבע האמיתי שלהם. הם פשוט מתנהגים איך שחיה מתנהגת.

 
עבריינים חיים כמו חיות. הכי גרוע זה הרוצח הסדרתי, התפתחות מדאיגה מהתקופה האחרונה  עבריינים:

עושים מה שבא טבעי לחיות. כל החיות הטורפות חיות כמו רוצחים  בחברה שלנו. רוצחים סדרתיים הם למעשה
  סדרתיים.

 
ידעתם שרוצחים סדרתיים ורוצחים סדומזוכיסטיים הופכים למגפה? אלה אנשים שמתחרמנים  רוצחים סדרתיים:

 מהכאב והפחד של האנשים שהם פוגעים בהם. הם מקבלים עונג משליטה, אחזקה והריגה של אנשים. זו החיה,
  הטורף/נטרף, בצורתה הכי טהורה.

 
זו הדרך הטבעית שכל החיות התחתונות חיות ותמיד חיו. הקשר של הטורף/נטרף הוא עולם  עולה להם הכל:

החייתי שלהם, כי הם לא רואים שום דרך אחרת טובה, -החיות, אז אנשים, הרבה אנשים, חוזרים חזרה לעצמי
ית בצורתה הנוכחית; אנשים לא מאמינים לה אפילו אם הם אומרים שום סיבה לא לעשות את זה. הדת היא טיפש

שכן, אז זה לא תמריץ חזק מספיק כדי להיות מוראליים וטובים לאחרים. כסף/עושר לא מביא סיפוק, אז חלק 



מהאנשים חושבים, למה לא ליהנות מסיפוק חייתי? הם חוזרים חזרה להתנהגות חייתית שלמעשה כן מספקת 
  קצרה, אבל זה עולה להם בהכל.אותם לתקופה 

 
רק האמת יכולה לתת לאנשים סיבה אמיתית ויציבה להיות טובים ומורליים. היא גם נותנת להם יותר מסיפוק 

  חייתי, אז הם יתעלו מעל החיה.
 

יש הרבה סיפוק חייתי בהתנהגות חייתית אלימה וטורפנית, וזו הסיבה שאנשים מסוימים עושים את זה. השאלה 
צריכים לשאול את עצמם היא: האם זה שווה את המחיר? כולם, אפילו אנשים טובים, חייבים לשאול את שהם 

  השאלה הזו.
 

ההימורים לא יכולים להיות גבוהים יותר; גן עדן לנצח, או מיליוני שנים ומיליוני קרבות למוות לטפס את דרככם 
מת, הם היו משנים את דרכיהם; אנחנו צריכים חזרה לפסגת שרשרת המזון. אם עבריינים היו יודעים את הא

  להגיד להם.
 

  התנ״ך אומר, חלק יינצלו על ידי אהבה וחלק יינצלו על ידי פחד.
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 5.2עבר ועתיד: פרק  -תמונה גדולה  - 5חלק 
 

 גיהנום

 
האבולוציוני דתות אומרות שהגיהנום הוא מקום של אש וגופרית. יצא ככה שהחיים בתחתית המעגל  גיהנום:

  החייתי חיים סביב הרי געש שפולטים גופרית בתחתית האוקיינוס קילומטרים מתחת לפני הים.

 
הגיהנום שמתואר בתנ״ך הוא מקום אמיתי על כדור הארץ. זו  התמונות למעלה הן תמונות של הגיהנום.

לתחתית המעגל האבולוציוני, הסביבה הכי עוינת שבה אפשר למצוא יצורים חיים בכדור הארץ. אם אתם הולכים 
 התחלת המעגל, אתם הולכים למקום כמו המקום שמתואר כגיהנום. צירוף מקרים?

 
רוב התיאורים הפופולריים של הגיהנום תוארו על ידי כותבים כמו מילטון, בלייק ודנטה, והרבה דתות אימצו חלקים 

ן לכבות, בור עמוק, חושך, תהום, קור, תולעים, מהתיאורים הפופולריים האלה. גופרית, מים )האגם(, אש שלא נית
והדברים האחרים שמתארים את הגיהנום, לא נמצאים כולם ביחד בשום סביבה אחרת שבה אפשר למצוא בעלי 

חיים. המקום בתמונות האלה הוא המקום היחיד. פתחי האוורור האלה הם גם איפה שמצאו את החיים הראשונים 
ית של המעגל האבולוציוני שלנו. הסיכויים שזה צירוף מקרים הם פשוט גבוהים של כדור הארץ, התחתית האמית

  מדי באופן בלתי אפשרי.



 
עד לאחרונה, לא ידענו שבעלי חיים יכולים לחיות במים סופר חמים קילומטרים מתחת לפני הים, בתחתית 

גופרתי( שיוצאת מהפתחים של האוקיינוס. שרשרת המזון מתחילה שם למטה עם חיידקים שאוכלים גופרית )מימן 
הרי הגעש ברצפת האוקיינוס. מדענים לאחרונה גילו שהבקטריום הזה היה החיה הראשונה בכדור הארץ, התחלת 

 .www.youtube.com/watch?v=D69hGvCsWgA המעגל האבולוציוני החייתי. סרטון:
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חמים, מלאים בגופרית. כמה צעדים -הפתחים נקראים מעשנות שחורות, כי הם פולטים מים שחורים סופר
  שום אור לא מגיע לעומק הזה של מים. מהפתחים, המים קפואים לגמרי. חשוך שם לגמרי, שחור כמו דיו.

 
ירים עוד כל מקום אחר הקוראן למעשה מתאר את הגיהנום כמקום עם מים רותחים ומים קפואים לגמרי. אתם מכ

בכדור הארץ שיש בו חיים ואת התנאים האלה בדיוק? אין שום מקום אחר כמו המקום הזה. זה הגיהנום שמתואר 
  בדתות.

 
 עשית את דרכך מתולעת לאדם, והרבה בתוכך עדיין תולעת. פרידריך ניטשה

 
י צינור ענקיות בצבע אדום כמו דם הרבה תיאורים של הגיהנום מזכירים תולעים. תולע תולעי צינור ענקיות:

אוכלות את החיידקים שחיים סביב הפתחים הוולקאניים. החיידקים למעשה חיים בבטן של התולעת, בבטן החיה, 
 במערכת סימביוטית עם התולעת.

 
מטרים ויכולות להיות מעל גיל  2.75תולעי הצינור האדומות כמו דם שאפשר לראות בתמונה למעלה גדלות לעד 

מאתיים. החיות האלה חיות בחשכה מוחלטת, קילומטרים מתחת לפני הים. אפילו הצבע הוא בדיוק הצבע של 
  השטן המיתולוגי.

 
בתחתית הסולם האבולוציוני שלנו יש צורה של חיידק שחי בתוך הבטן של התולעת. יש הרבה יותר חיידקים 

  דה.שחיים בבטנות שלהן מאשר שיש בני אדם בכדור הארץ. זו עוב
 

 Isaiah 14:11התולעת מתפרשת תחתיך, והתולעים מכסות אותך. 
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מטרים, אלפי מטרים למטה בתחתית הים השחור כמו חושך וקפוא לגמרי, ליד  3בתוך הבטן של התולעת באורך 
  פתחים רותחים זה איפה שנמצאת תחתית שרשרת המזון.

http://www.youtube.com/watch?v=D69hGvCsWgA


 
 אדם בכדור הארץ.יש טריליונים של נשמות בגיהנום יותר מאשר בני 

 
מתארים את הגיהנום גם כמקום שאוכלים אותך חיות. אם תחזרו לתחתית שרשרת המזון, מיליוני חיות יאכלו 

אותכם כשאתם עוד בחיים לפני שתתפתחו שוב להיות בני אדם. כבר עשינו את זה פעם אחת, היינו חייבים כדי 
 תפתחו ישירות מהמקום הזה.להגיע לאיפה שאנחנו עכשיו. אנחנו יודעים שבני אדם ה

 
תשעים אחוז ממרחב המחייה ורוב החיים בכדור הארץ הם בתוך הים. אם אתם לא מעוניינים ללמוד את האמת 

  האולטימטיבית, אני מקווה שאתם אוהבים את המים.
 

בדיוק יצאנו משרשרת המזון לפני עשרת אלפים שנים. לחזור חזרה לתוכה זו הטעות הכי גדולה שיכולה 
  להיות, וזה בדיוק לאן שהמין האנושי הולך.

 
את מה שהיינו צריכים לעבור כדי להגיע לאן שאנחנו נמצאים עכשיו. חיינו מיליוני שנים  אף פעם אל תשכחו

בעולם פראי. אנחנו צריכים לזכור מאיפה הגענו כדי להעריך כמה אנחנו ברי מזל להיות איפה שאנחנו עכשיו וכמה 
 רק כמה דקות. לאיפה שהיינו.קל זה יהיה לחזור 

 
  אלו שלא זוכרים את העבר נידונים לחוות אותו שוב. זו האמת.

 
אתם חייבים לדעת את הסיטואציה כדי לנצל אותה. מה שמפריד אותנו מהחיה זה שאנחנו יכולים לדעת את 

  הסיטואציה. אנחנו יכולים לדעת את האמת, לעזוב את המעגל.
 

ותה אחרי שאנחנו יודעים אותה. הבעיה היא שרוב האנשים שוכחים שהמטרה האמיתית אנחנו גם חייבים לזכור א
יום שלהם ושוכחים. אתם חייבים לחיות בתוך האמת -שלהם היא לברוח מעולם החיות. אנשים נתפסים בחיי היום

  בכל הזמנים.
 

 לשכוח את מטרתך זו הצורה הכי נפוצה של טמטום. ניטשה
  

ידקים האלה הם הכי רחוקים מהאור, גם במרחק וגם בזמן. האופן שחיידק מרגיש הוא החי הכי רחוקים מהאור:
מאוזן כמו כל חיה, אז להיות חיידק זה לא יותר טוב או רע מלהיות כל חיה אחרת. מה שהופך את זה לדבר הכי 

דקים רחוקים גרוע להיות זה שאתה הכי רחוק מאיפה שאנחנו עכשיו, הכי רחוק מאלוהים/החיים וגן עדן. החיי
 בשבע מאות מיליון שנים, מה שהופך את זה למקום הכי גרוע בכדור הארץ, הגיהנום האמיתי.

 
מישהו חייב להיות חיידק, הרבה אנשים. יש יותר חיידקים מבני אדם, הרבה יותר. למה הם איפה שהם, ולמה 

 אתם איפה שאתם?
 

עשינו כדי להגיע לאיפה שאנחנו? אנחנו לא עשינו שום מה הם עשו כדי להגיע לאיפה שהם נמצאים? מה אנחנו 
  דבר והם לא עשו שום דבר. שנינו פשוט צורות חיים במקומות שונים במעגל האבולוציוני בכדור הארץ.

 
צורת חיים יכולה לעשות רק דבר אחד שמשנה, וזה ללמוד את האמת והחיים ולהפוך ליצור רוחני. אפשר לעשות 

  ו עכשיו.את זה רק איפה שאנחנ
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 5.3פרק  -עבר ועתיד  -תמונה גדולה  - 5חלק 
 

 עבר אמיתי

 



למשך מיליוני שנים, אנחנו חיינו כחיידקים. האוקיינוסים היו כמו מרק של חיידקים עם טריליוני  אנחנו היינו במרק:
  נכון.חיידקים חיים ומתים. לקח הרבה זמן להתפתח מעבר לחיידקים. זו עובדה מדעית ידועה שזה 

 
תאיות למשך יותר משמונים אחוז מהזמן שהיינו בכדור הארץ. אם יש אדם/אלוהים -היינו חיות חד מרק קדמוני:

בשמיים שצופה בנו, אלוהים צפה רק בחיידקים במשך מיליוני שנים. תשיגו מיקרוסקופ, תסתכלו על העולם של 
 העבר שלכם, ותראו כמו זמן אתם יכולים לצפות בהם.

 
ל זה, אם היה אדם/אלוהים בשמיים שצופה בנו, הוא בילה מיליוני שנים בצפייה של חיידקים, ועוד תחשבו ע

מיליונים בצפייה של חרקים, דינוזאורים, ועוד חיות מגוונות משעממות וצפויות עד שהתפתחנו למין האנושי רק 
  לפני כמה אלפי שנים. בני אדם זו צורת חיים מאוד חדשה בשבילנו.

 
היו על כדור הארץ בערך מאתיים אלף שנים, ורק הופיעו בפני אלוהים בששת אלפים השנים האחרונות,  בני אדם

מהזמן, הוא עשה כלום. מה לגבי האנשים האלה? כשאלוהים כן  95% -לפי התנ״ך. זה אומר שלמשך יותר מ
ואלימים שחיו במזרח  הופיע סוף סוף, הוא בחר את המקום הכי גרוע בכדור הארץ, את האנשים הכי מטומטמים

התיכון. למה הוא התעלם לגמרי מהסינים היותר מתקדמים ומתורבתים? הוא התעלם מכולם חוץ מאלה במזרח 
  התיכון.

 
כשרואים את התמונה הגדולה, מבינים שאם סיפור הוא מוגבל לאזור מסויים, המציאו אותו האנשים שגרים באזור 

 מתעלם מרוב בני האדם, נכון או לא?הזה. אלוהים של כל בני האדם לא היה 
 

אם היו מצמצמים את הזמן שהחיים התפתחו בכדור הארץ ליום אחד של עשרים וארבע שעות, בני  שעון חיים:
  אדם התפתחו רק שתי שניות לפני סוף היום.

 
יודעים אנחנו לוקחים את היותנו בני אדם כמובן מאליו. איך אנחנו יכולים לעשות את זה עם מה שאנחנו 

 עכשיו?
 

  אנחנו זחלנו על כדור הארץ למשך הרבה יותר זמן מאשר שהלכנו עליו.
 

היינו בדיוק על אותו כדור הארץ שאנחנו עכשיו. הסתכלנו למעלה על אותם שמיים וראינו את אותו הירח, שמש 
  שאנחנו היינו הם. וכוכבים. ההבדל היחיד היה שחיינו בגוף מסוג אחר. אנחנו התפתחנו מהם, אז הסיכויים הם
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בדיוק כמו שאתם מסתכלים עכשיו מתוך עיניים של בן אדם, אתם הסתכלתם מהעיניים של דינוזאור. החיים נראו 

אותו הדבר; ההבדל היחיד האמיתי הוא שהסתכלתם מגוף אחר. כדאי לכם לדמיין איך זה היה לחיות בגופים 
  אחרים.

 
 ו כדינוזאורים. מבינים?כשהדינוזאורים נכחדו, אנחנו נכחדנ

 
בדיוק כמו שאי אפשר ליצור או להרוס אנרגיה, זה אותו הדבר לגבי החיים. כשצורת חיים אחת או  נדידת נשמות:

מין של חיות נכחד, אחת אחרת ממלאת את החלל, והנשמה )את/ה( הולכת מגוף אחד לאחר, מין למין, זוחלים 
 ליונקים, וכו׳.

 
ות זה כמו לצאת ממכונית אחת ולהיכנס לאחת אחרת.״ כשמודל אחד נהיה מיושן, כמו שג׳ון לנון אמר, ״מו

מחליפים אותו עם מודל שונה ויותר טוב. החיים עושים את אותו הדבר. בדיוק כמו שמכוניות התפתחו מהמודל 
י שהחיים ״טי״ למודלים של היום, החיות התפתחו מחיידקים לבני אדם, והנהגים )אנחנו( נשארו אותו הדבר. אחר

המודעים הראשונים )נשמות( הגיעו לכדור הארץ כחיידקים, העדויות אומרות שכל החיות, כולל אנחנו, התפתחו 
 מהם, אבל הנשמות הראשונות היו חייבות להגיע ממקום אחר שהוא לא כדור הארץ.

 



לפני ארבע  רוב האנשים לא רואים שיש הוכחה אבסולוטית שנשמות היגרו ממקום אחר חוץ מכדור הארץ.
  וחצי מיליארד שנים, לא היו חיים בכדור הארץ. אז כל החיים היו צריכים להגיע ממקום אחר.

 
הגירת נשמות אומרת שגלגול נשמות זה אמיתי. האלטרנטיבה, התאוריה שאתה חי רק פעם אחת, לא הגיונית. 

מטריליוני הסוגים האחרים של צורות זה היה אומר שאם היית זחל, או עכבר, היית חי רק כזחל או עכבר, או אחד 
  חיים רק פעם אחת, וזהו זה לכל הנצח.

 
כשאתם קוראים ספרים ורואים תוכניות טלוויזיה על אבולוציה, הם תמיד מדברים על החיות כאילו  הבנה גדולה:

באמת אומרות. אנחנו לא היינו הם. בעתיד הקרוב, אנשים הולכים לעשות את החיבור הזה והם יראו מה העדויות 
 להכיר בעבר האמיתי שלנו זה הצעד הגדול הבא בשביל המין האנושי.

 
כשזה יקרה, בני אדם יתחילו להפוך ליצורים רוחניים במצמוץ עין אבולוציוני, בדיוק  החוליה החסרה האמיתית:

  כמו שהתנ״ך אומר.
 

צריכים כדי להבין כמה זה חדש בשבילנו להיות רוב האנשים לא יכולים לתפוס כמה זמן חיינו כחיות פראיות, והם 
 בגוף של בן אדם.
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הפסקה, יום ולילה, שבעה ימים בשבוע, ותאמרו מספר חדש -אם תתחילו לספור ללא מיליארד זה מספר גדול:

כל שנייה, זה יקח לכם כמעט שלושים ושתיים שנה לספור עד למיליארד. חיי החיות הם כמעט בני מיליארד שנה. 
ם תהפכו את השניות האלה לשנים, יהיה לכם רעיון של כמה זמן היינו על כדור הארץ בתור חיות אחרות. מישהו א

היה חייב להיות החיות האלה, ומפני שהתפתחנו ישירות מהם, זה חייב להיות אנחנו. שום דבר אחר לא יהיה 
  הגיוני.

 
שלנו מת, המוח והזיכרונות מתים איתו, אבל עכשיו אנחנו לא יכולים להיזכר בחיים הקודמים שלנו, כי כשהגוף 

  אנחנו יודעים, וזה ישנה אותנו.
 

אנחנו אולי לא זוכרים שחיינו פעם, אבל עכשיו אנחנו יודעים שכן. אנחנו חייבים לנצל את  האמת משחררת אותך:
 מעגל החיות.המידע הזה אם אנחנו לא רוצים לעבור את המעגל האבולוציוני שוב. האמת משחררת אותך מ

 
אם הייתה לכם מכונת זמן ויכולתם לחזור אחורה מאה שנים בכל שנייה, אתם הייתם חלק מהמין  מכונת זמן:

 אנושי רק לשתי דקות בערך, ובגוף של אדם לבערך עשרים דקות.
 

השעות הבאות, אתם תהיו בגופים של קופים. אחרי בערך שבעה וחצי ימים, בקצב של מאה שנים  13.8למשך 
בכל שנייה, אתם תהיו בגוף של דינוזאור. למשך עשרים וחמש השנים הבאות כשאתם חוזרים חזרה בקצב של 
מאה שנים לשנייה, אתם תהיו בגוף של חיה מתחת לרמה של הדינוזאור. רוב הזמן, אתם תחיו מתחת למים, 

  בעיקר בתור סוג של בקטריה.
 

ה על ידי קונכיות של טריליוני יצורים שמתו בתחתית הים. האבן בפסגת הר האוורסט היא אבן גיר ימית שנוצר
 אנחנו היינו שם כשהאבן הזו נוצרה. חלק מהקונכיות האלה יכולות להיות הקונכיות שלנו.

 
סנטימטר לשנה. במהלך הזמן הזה  2.5האבן הזו זזה מתחתית הים לפסגת ההר הכי גבוה בערך בקצב של 

הכל היינו אוכל בשרשרת המזון עד הזמן האחרון. אתם נאכלתם בעודכם אנחנו התפתחנו לבני אדם. אנחנו סך 
  חיים מיליוני פעמים על ידי כל זן של טורפים שאי פעם חיו.

 
אם אתם מאמינים שאדם/אלוהים קיים, הוא כנראה הכי אהב כרישים, כי הם היו בכדור הארץ יותר  כרישים:

חוליות אחר. הג׳וק חי בלי להשתנות כבר יותר משלוש מאות -בעלמאות חמישים מיליון שנה, יותר מכל -מארבע
 מיליון שנים.
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ניאנדרטלים חיו על כדור הארץ מאתיים חמישים אלף שנים יותר מבני אדם מודרניים, ולפחות פי  אנשי מערות:

ערות ברוטליים ארבעים יותר זמן מבני אדם. אם אדם/אל יצר את כל זה, העדויות מראות שהוא ממש אהב אנשי מ
 וחייתיים. האם הוא צפה בפראיים האלה כל הזמן הזה?

 
לפני חמש עשרה מיליון שנים, חי מלך כל הכרישים. היה לו את הנגיסה הכי עוצמתית מכל חיה אחרת. קראו לו 

היו פה. מגלודון והוא היה בגודל של מטוס ג'מבו. הוא חי באוקיינוסים של העולם מיליוני שנים יותר משבני אדם 
  הם היו הטורף העליון, כמו שאנחנו עכשיו. אנחנו חיינו בעולם הזה.

 
אנחנו היינו הם והטרף שלהם, בעיקר לוויתנים. הנשמה שלנו עברה מטורף לטרף שוב ושוב למשך מיליוני 

 שנים. הנשמה שלנו קפצה הלוך חזור מטורף לטרף ומזן לזן של חיות בזמן שהתפתחנו.
 

ם האלה שאנחנו כל הזמן חופרים היו פעם חלק מגוף של מישהו שחי לפני הרבה זמן. זה לא עצמות הדינוזאורי
שונה מלחפור שלד של בן אדם שחי לפני הרבה זמן. עצמות הן הוכחה של יצור חי שחי פעם. בעוד מיליון שנים, 

שייכות למישהו שבאמת מישהו אולי יחפור את העצמות שנמצאות בגופים שלנו עכשיו. האם אנשים יבינו שהן היו 
חי? האם הם יבינו שהעצמות יכלו להיות שלהם? האם הם יבינו שיכול להיות שהם חופרים את העצמות של 

 עצמם מחיים אחרים שהם חיו?
 

 מהעדויות אומרות שזה נכון. אין שום עדויות אחרות, נקודה.% 100
 

פיזיות של האבולוציה שלנו, ואין שום עדויות יש לנו אלפי מוזיאונים של היסטוריית הטבע שמלאים עם עדויות 
 פיזיות שמשהו אחר קרה.

 
מוח רציונלי הוא הדבר היחיד שמפריד אותנו מהחיות היותר נמוכות. אם לא נשתמש בו, אנחנו לא  מוח רציונלי:

 משתמשים במה שהופך אותנו למיוחדים ונעלים על שאר החיות. אנחנו מוותרים על מה שהופך אותנו לשונים
מחיות אחרות. אם אתם לא משתמשים במוח הרציונלי, אתם לא משתמשים בדבר האחד שאתם צריכים 

להשתמש בו כדי ללמוד את האמת ולקחת את הצעד הבא באבולוציה. הגיון הוא מה שקיבלנו בצעד האחרון שלנו 
חת את הצעד הבא באבולוציה. זה מה שהופך אותנו למין האנושי. עכשיו אנחנו צריכים להשתמש בו כדי לק

 ולהפוך ליצורים רוחניים. תשתמשו בזה או תאבדו את זה.
 
כשכל העדויות, תרתי משמע, אומרות שהאבולוציה היא אמיתית, ויש אפס עדויות פיזיות לכל דבר אחר, אדם כנה 

 ורציונלי חייב לקבל את העובדה שהגענו מחיות נמוכות יותר. זה מה שמוח רציונלי היה מסיק.
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 ם אין לך מוח רציונלי, זה מה שלא נכון, לא האבולוציה.א
 

הן הדבר הכי קדוש שיש, כי הן מגלות את האמת, וזו האמת. האמת מגלה את החיים  העדויות הן קדושות:
 האמיתיים ומשחררת אותך.

 
 אלוהים הוא העדויות; העדויות הן אלוהים.

 
שאנחנו עכשיו צועדים עליה, ואנחנו יודעים את הגיל העצמות נמצאות בכדור הארץ בתוך האדמה  העדויות:

שלהם בוודאות. הגילאים שלהם מתאימים באופן מושלם לכמות הזמן שזה לוקח להתפתח מהם אלינו. הכל 
מתחבר באופן מושלם. העצמות הן של חיות בקו הגנטי הישיר שלנו. אנחנו גנטית פחות משני אחוזים שונים 

וברים לכל החיות שאי פעם חיו על כדור הארץ, כולל הבקטריות שחיות ליד הפתחים משימפנזים. אנחנו גנטית מח
 החמים האלה בתוך הים.



 
לדינוזאורים היו שתי עיניים, מוח, עמוד שדרה, לב, ריאות, בטן, דם, פה, אף, שתי אוזניים, וארבעה גפיים. היו 

ישנו, אכלו, הזדווגו, ונולדו ומתו, בדיוק כמונו להם את אותם האיברים הבסיסיים שלנו יש עכשיו כבני אדם. הם 
 עכשיו.

 
רוב האנשים עושים את אותם הדברים; מה הופך אותם לשונים? אנחנו יכולים וגם צריכים לעשות את מה  שונים:

שהם עשו, אבל אנחנו גם חייבים לעשות את מה שרק אנחנו יכולים כדי באמת להיות שונים. כשבאמת נעשה את 
  עזוב את עולם החיות.זה, באמת נ

 
שאנחנו התפתחנו מהם. אין שום עדויות שהגענו ממקום אחר. לכן, אנחנו  העדויות אומרות שאנחנו היינו הם,

  צריכים להסיק שזה נכון עד שיהיו עדויות יותר טובות שהגענו ממקום אחר.
 

  כל מה שבספר הזה פשוט אומר את מה שהעדויות אומרות, מה שאלוהים אומר.
 

ף פעם לא יהיו עדויות אחרות, כי המשמעות של זה תהיה ששתלו את העצמות רק כדי לעבוד עלינו, וזה לא א
  הגיוני בכלל. כולנו יודעים את האמת; אנחנו פשוט בהכחשה. האמת היא האמת, והיא מה שמשחרר אותך.

 
עמים יותר זמן מאשר אנחנו יודעים שהלכנו על כדור הארץ בגופים של דינוזאורים למשך שמונה מאות פ

  שהיינו בגופים של בני אדם.
 

 זה הספר הראשון על אמת פיזית ורוחנית שמבוסס על המציאות.
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יש הרבה ספרים לגבי מה נכון, אבל זה הספר הראשון שפשוט אומר את מה שהעדויות אומרות שנכון. האמת היא 

  המציאות; לא יותר ולא פחות.
 

יליון מינים של חיות בכדור הארץ. יכול להיות שיש אפילו מאה מיליון מינים. אנחנו מעריכים שיש בערך עשרה מ
  פשוט אחד מהם, לא יותר או פחות.

 
  האמת היא בדיוק כמו שהיא נראית. איך היא יכולה להיות משהו אחר?

 
  האמת היא, בני אדם הם ענף קטן וחדש בעץ האבולוציוני שלנו.

 
  הענף, היא הייתה כל עץ החיים בכדור הארץ.הנשמה שלנו לא הייתה רק 

 
 אלה חדשות חשובות לאנשים, אבל הרוב יכחישו את העבר האמיתי שלהם.

 
בני אדם הם פשוט אחד ממיליוני מינים שונים של חיות בכדור הארץ. אנחנו לא מיוחדים בעיני הבריאה. אנחנו 

האם אנחנו יצורים  עצמנו, לא את אלוהים. פשוט לגיונות במוחות של עצמנו ויצרנו מיתוסים להאדיר את
  אינטליגנטיים?

 
אנחנו מיוחדים במובן שיש לנו מוח רציונלי, אבל זה לא כזה עניין גדול, במיוחד אם אנחנו משתמשים בו לרעה 

 ומפיצים שקרים, או לא משתמשים בו בכלל.
 

 החיים של כל החיות מתחת לבני האדם הם אותו הדבר באופן בסיסי.
 



רא העדיף צורות חיים אחרות הרבה יותר מבני אדם. בקטריות הן בפער צורת החיים השולטת בכדור הארץ. הבו
זו הפלנטה שלהם באמת. חיים מיקרוביאליים היו פה הכי הרבה זמן, ויש הרבה יותר מהם מכל חיה אחרת 

  עכשיו.
 

 דש.אם המין האנושי ישמיד את עצמו, הבקטריות ישרדו והאבולוציה תתחיל מח
 

בקטריות הופכות לחסינות לכל תרופות האנטיביוטיקה שלנו ואולי יהרגו את המין האנושי בעתיד הקרוב. אנחנו 
 צריכים לשים יותר כסף לתוך הניצחון של המלחמה העתידית הזאת.

 
אנחנו לא יותר חזקים מהם. יש לנו את המוחות, אבל להם יש את המספרים. המספרים שלהם יכולים בקלות 

בור על האינטליגנציה שלנו אם לא נתחיל לשים יותר מהמשאבים שלנו לתוך המלחמה הקרבה הזו. זו תהיה לג
 תחרות אמיתית בין דוד וגוליית, והבחור הקטן ניצח בסיפור הזה.
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מחוץ לראייה זה אולי מחוץ למוח, אבל האמת היא, בקטריות נמצאות בכל מקום, חיות ומודעות לחיים, בדיוק 

נו. אם תסתכלו דרך מיקרוסקופ עליהן, תוכלו לראות בעצמכם. הן אוכלות ומעכלות אוכל, נולדות, מתות, כמו
מתרבות, ישנות, ונמנעות מגירויים אברסיביים בדיוק כמונו. אם משהו, אנחנו משתמשים במוחות שלנו כדי להיות 

  י.פחות מהם. לפחות הן חיות בהווה והן מודעות יותר לחיים מהמין האנוש
 

ההבדל היחידי האמיתי הוא שאנחנו יכולים להיות שונים אם נלמד את האמת האולטימטיבית. אנחנו שונים רק 
בידע והיכולת להבין את העולם סביבנו. אם לא נעשה עם זה כלום, אנחנו לא שונים בכלל, ואנחנו נישאר כחיות, 

  אבל לא בפסגת שרשרת המזון. גלגל החיים ממשיך להסתובב.
 

 3:10תלבש את האדם החדש, שהוא מחודש בידע אחר התמונה שלו שיצרה אותו. קולוסיאנס 
 

אנחנו שונים רק בידע והיכולת להבין את העולם סביבנו. אם לא נעשה עם זה שום דבר, אנחנו לא נהיה שונים 
 בכלל ונישאר חיות.

 
ההבדל הקטן הזה יכול לעשות את כל להיות יצורים חושבים זה רק הבדל קטן, אבל  לבזבז את היתרון שלנו:

האינטליגנציה שלנו באמונה שמיתוסים הם   ההבדל אם נשתמש בו. זו הסיבה שאנחנו לא רוצים לבזבז את
האמת. זה הופך את האינטליגנציה הגדולה יותר שלנו לחסרת תועלת והופך אותנו ללא יותר טובים מכל חיה 

  ו נמשיך להיות חיה.אחרת. אם אנחנו לא יותר טובים מחיה, אנחנ
 

אבולוציה בפעולה זה אחד הדברים הכי מפחידים שיש. הטבע הוא יפהפה, אבל הוא גם בית  לראות ברור:
שחיטה, לאכול או להיאכל. כשכולם יראו באמת את טבע החיות כפי שהוא, זה יפחיד אנשים להפוך למשהו אחר 

ע של הטבע, אבולוציה, והעבר האמיתי שלנו הופך מחיה. ידע אמיתי של הטבע יפתח אותנו החוצה מהטבע. יד
  את זה לאפשרי לעזוב את עולם החיות.

 
אתם הייתם איפה שהחיים היו בעבר. הייתם חייבים להיות שם כדי להיות איפה שאתם עכשיו;  גלגל החיים:

האבולוציוני.  אנחנו התפתחנו מהם. אתם תהיו שם שוב אלא אם כן תהפכו ליצור רוחני ותעזבו את מעגל החיות
  צורת חיים יכולה להיות בפסגה רק לכמות זמן מסוימת, כי גלגל החיים ממשיך להסתובב.

 
יש יותר בקטריות על העור שלך ובתוך הגוף שלך מאשר שיש בני אדם על כל כדור הארץ. העובדה  מזל:-נדיר/בר

  יכולים לבדוק שזה נכון בעצמכם.אתם  הזו אמורה להדגיש לך כמה זה נדיר וכמה יש לך מזל להיות בן אדם.
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אם יש אדם/אלוהים בשמיים, הוא אהב את צורות החיים האחרות שהיינו בהם יותר מצורתנו הנוכחית. 
הדינוזאורים, בעלי הניב וטופר האולטימטיביים, הלכו על אותו כדור הארץ שאנחנו הולכים עליו עכשיו לפחות 

  דם. אנחנו הלכנו, שחינו, וזחלנו להרבה יותר זמן בגופים אחרים.ארבעים אלף פעמים יותר זמן מבני א
 

  האמת היא האמת שאתם יכולים לבדוק, וזו האמת שמשחררת אותנו.
 

אם אתם מכחישים את העדויות, אתם מכחישים את האמת/אלוהים. אנשים מסויימים  להכחיש את העדויות:
הכנים ורציונליים. אנשים דתיים יאמרו כל דבר כדי להיאחז מאמינים שהעדויות הושתלו כדי לעבוד על האנשים 

במיתוסים, אפילו שהעדויות של העבר הושתלו על ידי אלוהים כדי לבחון את האמונה של אנשים בתנ״ך. אנחנו 
צריכים להילחם בשביל האמת באותה מידה שהם נלחמים בשביל המיתוסים כדי לנצח את הקרב בשביל המוחות 

  . לנו יש את העדויות לצידנו, אז אנחנו ננצח.של המין האנושי
 

 האמת היא איך שהיא נראית, וכל האנשים הכנים ורציונליים יודעים את זה.
 
האמת היא לא סיפור מהאגדות. העבר היה ארוך וברוטלי באופן בלתי נתפס והוא אמור להפחיד אתכם יותר 

  מכל דבר. התנ״ך אומר שפחד הוא ההתחלה של חוכמה.
 

התיאורים התנכיים וההיסטוריים של הגיהנום הם פשוט יותר מדי קרובים לאיך שתחתית המעגל  צירוף מקרים:
 האבולוציוני באמת נראית בשביל שזה יהיה צירוף מקרים.

 
זו חייבת להיות עבודתו של הלא מודע הקולקטיבי, וזו הוכחה שהוא קיים. הוא הצליח להכניס את האמת לספרי 

ך, לפני שלאנשים שחיו בזמן שהוא נכתב בכלל הייתה כל אפשרות לדעת את האמת. זה סימן דת, כמו התנ״
  להראות למין האנושי את האמת עכשיו לגבי הקיום של אינטליגנציה מחוץ לנו.

 
מודע הקולקטיבי קיים, ושהוא מנסה לספר לנו את האמת -זה מוכיח שהלא האמת היא בתוך התנ״ך:

  וב בספרי דת.האולטימטיבית עם מה שכת
 

  מודע בחיינו.-התנ״ך הוא הוכחה מוחשית שיש כוח תת
 

הרבה יותר פעמים משהוא מתייחס אליו   זה מעניין שהתנ״ך מתייחס לישו בתור ״הבן של האדם״ בן של האדם:

  בתור הבן של אלוהים. הסיפור המקובל של ישו הוא שהוא היה הבן של אלוהים, לא הבן של האדם.
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 אחד הוא הנכון? הבן של אלוהים או הבן של האדם?איזה 
 

למה זה בכלל בתנ״ך? זה סותר את הסיפור. זה סימן בשבילנו לגלות כשנוכל להבין את המשמעות שלו. ספרים 
  דתיים הם מלאים בסימנים.

 
  אתם הופכים לבנים של האדם אם אתם מולידים את עצמכם מחדש.

 
תרתי משמע, זו המשמעות היחידה שאפשר לקבל מזה. כשאתם נולדים אם אתם מפרשים את ״הבן של האדם״ 

מחדש בגוף הנוכחי שלכם, אתם הופכים לבן של האדם, הבן של המוח שלך, הבן של עצמך. אתם הופכים למה 
  שהתנ״ך אומר שישו היה.

 
  ישו אמר שאתם חייבים להיוולד מחדש כדי לראות את גן עדן.

 
 ד מהנשמה כדי להגיע לגן עדן.ישו אמר שאתם חייבים להיוול

 



כשאתם לומדים את האמת והחיים, אתם הופכים לצאצא או בריאה של עצמכם, של המוח שלכם. לכן, אתם תרתי 
  משמע הופכים לבנים של האדם.

 
 ישו אמר, ״רק גברים שלא נולדו מנשים יראו את גן עדן.״

 
מאיתנו כדי לדעת טוב ורע, עכשיו פן יושיט  ״תראו האדם הפך לאחד יש שני סימנים בציטוט הבא מהתנ״ך:

 את ידו ויקח גם מעץ החיים ויאכל ויחיה לנצח.״
 

למה זה בתוך התנ״ך? זה בעצם אומר שיש יותר מאל אחד, ושאנחנו יכולים גם להיות  להפוך לאחד מאיתנו:
אחד, והכי טוב אלים. זה בדיוק ההפך ממה שאנשים מאמינים שהתנ״ך אומר. הם מאמינים שיש רק אלוהים 

  שאנחנו יכולים זה לחיות בממלכה שלו.
 

 1:26״ בראשית .הרצון שלנו לפי הדמות שלנו, ניצור את האדם לפי בואו אמר, אלוהים״ו
 

 האם זה יכול להיות יותר ברור מזה? אתם יכולים לראות את מה שהתנ״ך אומר?
 

הישנה של התנ״ך והם מונותאיסטיים. הם  ומוסלמים, מאמינים בברית, כל הדתות השמיות, יהודים, נוצרים
מאמינים באל אחד, אז למה הפסוק הזה נמצא בתחילת בראשית, הספר הראשון של התנ״ך? כשמשהו נמצא 

 במקום שהוא לא אמור להיות בו, זה סימן שמראה לנו את הדרך.
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מודע הקולקטיבי -ודתו של הלאיכולה להיות רק סיבה אחת שהסימנים נמצאים שם. זו חייבת להיות עב סימנים:
להראות לנו את האמת, להראות לנו את הדרך. זו אמת נסתרת, סימן בשבילנו לראות עכשיו שהזמן נכון לראות 
אותו ולהבין אותו. סימן הוא משהו שלא אמור להיות שם, אבל בכל זאת נמצא. זה מה שגורם לו להתבלט לאלה 

  ע הקולקטיבי הוא בדיוק כמו סימן דרך שמראה לך לאן ללכת.מוד-שמספיק ערים לראות אותם. סימן מהלא
 

הסימנים שגיליתי פה הם פשוט הסימנים הכי ברורים בתנ״ך כדי להראות שיש סימנים. הם מראים  עוד הרבה:

  את הדרך לאמיתות נסתרות אחרות בתנ״ך וכתבי דת אחרים. יש אמת נסתרת לאורך כל התנ״ך.
 

ם שמאמינים בבריאה טוענים שהחיים מורכבים מדי מכדי להגיד שהם פשוט קרו, אנשי בריאה נגד אבולוציה:
והם צודקים. יש עיצוב אינטליגנטי, אבל המעצב הוא לא איש זקן שחי בשמיים. אין שום עדויות שהאינטליגנציה 

יאה. מי ברא מגיעה מיצור חי. הטיעון שהכל מורכב מדי הוא פגום, כי הבורא יהיה חייב להיות יותר מורכב מהבר
את הבורא? אם אתם רוצים להגיד שמשהו תמיד היה קיים, למה לא לקבל את זה שהבריאה תמיד הייתה קיימת? 

  יכולה קיימת.-אנחנו יודעים שהיא קיימת, אבל אין שום עדויות שאדם זקן בשמיים או שכל צורת חיים כל
 

לוציה בעדויות המאובנים, והם היו צודקים, האנשים שמאמינים בבריאה טוענים שיש כמה חוליות חסרות באבו
אבל אף אחד לא מצפה שלא יהיו כמה דברים חסרים. יש לנו מזל שיש לנו עדויות לרוב האבולוציה. אולי כן, אולי 

לא נמצא את כל העדויות, אבל זה לא משנה. כמה דברים קטנים חסרים לא משנים את העובדה שיש כמות אדירה 
 א, אין שום עדויות חסרות.-נ-התאוריה של האבולוציה היא נכונה. בעדויות הדשל עדויות שמוכיחות ש

 
אנשי הבריאה אומרים שעדויות הן חשובות, אבל להם אין שום עדויות לתמוך בתאוריות של המיתוסים שלהם. הם 

עוזרים  כנראה לא רואים כמה טיפשים הם נראים כשהם מתווכחים נגד עדויות מדעיות נחרצות ולוגיקה. הם לא
רציונליים שלהם. הם אומרים שהחלקים הבודדים של העדויות -לאינטרפרטציה שלהם לדת עם הטיעונים הלא

שחסרים מראים שהאבולוציה לא נכונה, אז הם מודים שעדויות הן חשובות, אבל אין להם שום עדויות לתמוך 
ך, אבל האנשים שכרגע מושקעים בתאוריות שלהם. הדבר המעניין הוא שהאמת היא למעשה נמצאת בתוך התנ״

 בדת לא יודעים מהי. האמת היא, גם אבולוציה וגם הבריאה קרו והם קורים עכשיו.
 

 גם המדע וגם הדת צודקים.
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 התנ״ך אומר, ״בהתחלה הייתה המילה, והמילה הייתה עם אלוהים, והמילה הייתה אלוהים.״

 
וגם מסתירה אותה ומסיטה אנשים. רוב האנשים חושבים זו דוגמא טובה לאמרה בתנ״ך שמכילה את האמת 

שהמשמעות של המשפט היא שכל מה שנאמר בתנ״ך הוא המילה של אלוהים. האמת היא, כל המילים בתנ״ך 
  מגיעות מגברים שלא היו נביאים עם חיבור להשראה, וזה היה בלתי נמנע שהם יפרשו את הנביאים לא נכון.

 
  האנושי כן הגיעה עם המילים או מילים. ההתחלה או הבריאה של המין

 
בני אדם התחילו לדבר ולחשוב במילים לפני בערך עשרת אלפים שנים, בערך באותו הזמן שהתנ״ך אומר 

 שהבריאה קרתה. צירוף מקרים?
 

במילים אחרות, המוח הפך לבשר. זה קרה כשהמוח השתלט לגמרי על  התנ״ך אומר שהמילה הפכה לבשר.

 הגופים שלנו.
 
הסיפור בתנ״ך על ההתחלה הוא למעשה הסיפור על הסוף. הוא אומר, ״המילה הייתה אלוהים״, אז זה אומר 

  שאלוהים יהפוך לבשר; זה הולך לקרות עכשיו.
 

זו הייתה ההתחלה של המין האנושי, של מין המוח. המוח של המין האנושי לא היה  ״בהתחלה הייתה המילה.״

ילים, והכי חשוב, השראה. ברגע שהמוח לומד את האמת, הוא מתמזג עם המוח קיים לפני מילים, מחשבות במ
  של אלוהים.

 
התנ״ך אומר שאלוהים יצר את האדם כשהוא נשף לתוך  המשמעות של המילה ״השראה״ היא נשימה של חיים.

דם ואפשר האף של אדם, וכך הוא נתן לו את הנשימה של החיים. במילים אחרות, אלוהים נתן אינטלקט לבני א
לבני אדם להיות מסוגלים לקבל ידע מחוץ לעצמם. זה שינה את בני האדם למין האנושי. כשבני אדם הפכו 

  לאינטליגנטיים, יצורים בעלי השראה, מין המוח נוצר.
 

התנ״ך צדק שוב; אלוהים/החיים יצרו את העולם שלנו, העולם של המין האנושי, בערך לפני עשרת אלפים שנים 
 יכון. גם בריאה וגם האבולוציה קרו; המדע והדת צדקו שניהם לגבי הבריאה של המין האנושי.במזרח הת

 
בני אדם היו על כדור הארץ למשך בערך מאתיים אלף שנים, אבל המין האנושי נוצר בערך לפני עשרת 

  אלפים שנים, כמו שהתנ״ך אומר.
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בתקרה של הקפלה הסיסטינית יש סימן נסתר שהתגלה בתמונה המפורסמת של הבריאה שמיכאלאנג׳לו צייר 
 לאחרונה.

 
התמונה מראה את אלוהים מושיט את ידו לאדם, ואנשים תמיד פירשו את זה בתור הרגע שאלוהים נתן לאדם 

 חיים.
 
עכשיו אנחנו יכולים לראות שהתמונה של אלוהים היא גם תמונה של המוח האנושי. יכולה להיות לזה רק משמעות 

 שאלוהים נותן לאדם את האינטלקט, או מוח. אחת;
 

 מיכאלאנג׳לו לא עשה את זה; הרוח הקדושה עשתה את זה בשבילנו. תבדקו את הלינק למטה:
 
http://www.thecaveonline.com/APEH/michelangelosbrain.html 

http://www.thecaveonline.com/APEH/michelangelosbrain.html


 
-אבולוציה ועיצוב אינטליגנטי שניהם קרו והם קורים עכשיו. המוח האוניברסלי שנמצא בלא: צוב אינטליגנטיעי

 מודע הקולקטיבי שלנו הוא האינטליגנציה בטבע.
 

מודע הקולקטיבי שנותן אינטליגנציה לבחירה -דרווין צדק; אנחנו התפתחנו, אבל יש את הפקטור של הלא דרווין:

ל החזקים. זה לא אדם/אלוהים חושב ואמוציונלי שמספק את האינטליגנציה, אבל יש אקראית והישרדות ש
  אינטליגנציה שעובדת בתיאום עם הכוח המאזן.

 
 הדת הוא שגוי, אבל הוא כן קיים. עיצוב אינטליגנטי איך שהוא מפורש על ידי

 
 מודע הקולקטיבי = הרוח הקדושה.-עיצוב אינטליגנטי = הלא

 
ו היא מאוד מעודנת בטבע, כמעט אי אפשר להבחין בה, חוץ מבהתקדמות של החיים לקראת האינטליגנציה הז

צורות חיים יותר אינטליגנטיות. הם מתקדמים מאוד לאט, אבל באופן אינטליגנטי, עד שהם מגיעים לפסגת מעגל 
 החיות )המין האנושי(.

 
ביולוגית. עכשיו שהוא יכול לעבוד ביצורים עיצוב אינטליגנטי עבד מאוד לאט כשהוא רק יכל להשפיע על החיים 

אינטליגנטיים )המין האנושי(, הוא עובד יותר ויותר מהר. ככל שאנחנו נהיים יותר אינטליגנטיים, אנחנו נהיים 
 מסוגלים לקבל יותר אינטליגנציה, וגם באמת מקבלים יותר אינטליגנציה.

 
עבודה מלאת השראה שיצרנו והיא התחילה לפני  קל לראות את האינטליגנציה בנו. אפשר לראות אותה בכל

  בערך עשרת אלפים שנה כשהמין האנושי התפתח.
 

מודע הקולקטיבי ברמה של המוחות המודרניים שלנו -מילים, שפה, ומחשבה התפתחו לנקודה שהתחברנו ללא
  בפעם הראשונה. זה איפשר לנו לקבל ידע דרך השראות והגיון.
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המקור הזה של ידע חדש הפך אותנו ליצורים מלאי השראה, למין האנושי. ההשראות  יצורים מלאי השראה:

איפשרו את כל ההתקדמות הטכנית שקרתה בעשרת אלפים השנים האחרונות. אנחנו לא הפכנו למין האנושי או 
 מודע הקולקטיבי או הרוח הקדושה.-מין המוח עד שהתחברנו למוח האוניברסלי; אני קורא לו הלא

 
  שזה קרה, בני אדם לא היו שונים מחיות אחרות. לפני

 
משהו קרה לפני בערך עשרת אלפים שנה ששינה את הכל. זו הייתה ההתחלה של בני אדם שחיים  הקצה:

 במקום אחד, ביישובים וערים. זו הייתה ההתחלה של ציביליזציה פרימיטיבית.
 

לקטים שבני -היה הסוף של דרך החיים של הציידים זו גם הייתה ההתחלה של חקלאות, ביות של חיות, וחוות. זה
  האדם חיו במאה ותשעים אלף השנים שבאו לפני כן. זו הייתה התחלתה של צורת חיים חדשה לגמרי.

 
לקטים לאיפה שאנחנו עכשיו -התקדמות טכנית לא התחילה עד לפני בערך עשרת אלפים שנים. עברנו מציידים

  במצמוץ עין אבולוציוני.
 

לפני בערך חמש לששת אלפים שנה, המוח הגיע למסה קריטית. מלחמה וגורמים אחרים הכריחו  ריטית:מסה ק

אנשים לעזוב כפרים קטנים יותר ולהתאגד ביחד בערים גדולות יותר, בעיקר בגלל הצורך לצבאות גדולים. זה שם 
דרטאות גדולות כמו פירמידות את ההתקדמות הטכנולוגית שלנו על הילוך גבוה. השפה התחילה להיות כתובה, אנ

  נבנו, וצבאות החלו לנדוד על הארץ.
 

 זו הייתה ההתחלה של מה שאנחנו קוראים הציביליזציה המודרנית.



 
אנחנו התפתחנו והתקדמנו יותר בעשרת אלפים השנים האחרונות מאשר בשבע מאות מיליון השנים שקדמו להן. 

  שות את זה.היינו חייבים להפוך לצורת חיים חדשה כדי לע
 

  בני אדם הפכו ביסודם לצורת חיים חדשה.
 

הפכנו לצורת חיים חדשה בתקופת זמן מאוד קצרה, ואותו הדבר קורה שוב, רק הרבה יותר מהר. המין האנושי 
  הגיע לקצה חדש, סופה של צורת חיים אחת והתחלתה של צורת חיים אחרת.

 
החיצונית שלנו לפני בערך עשרת אלפים שנה, ובמשך הזמן  קיבלנו את הכוח לשנות את הסביבה שינוי פנימי:

 הזה, שינינו אותה שתתאים לצרכים שלנו. עכשיו אנחנו צריכים לשנות את הסביבה הפנימית שלנו, המוחות שלנו.
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אנחנו צריכים להפוך לבן של האדם כפי שישו אומר, להיוולד מחדש בתור הבנים של המוחות שלנו.  בן של המוח:

שנעשה את זה, אנחנו ניקח את הצעד הבא והאחרון באבולוציה שלנו וניצור גן עדן על כדור הארץ. זה הכל נמצא כ
 בתנ״ך.

 
ישו אמר, ״אכן, אכן, אני אומר אליכם, אלא אם אדם יוולד מחדש, הוא לא יוכל לראות את הממלכה של 

  אלוהים.״
 3:3ג׳ון 

 
 3:5לא יוכל להיכנס לתוך הממלכה של אלוהים.״ ג׳ון ישו אמר, ״אלא אם אדם יוולד מהנשמה, הוא 

 
 3:6ישו אמר, ״זה שנולד מבשר הוא בשר וזה שנולד מהנשמה הוא נשמה.״ ג׳ון 

 
לפני בערך מאתיים אלף שנים, עשינו את הצעד הראשון שלנו הרחק מממלכת החיות, עולם הבשר,  צעד סופי:

-ת אלפים שנה, עשינו את הצעד השני והפכנו למין האנושי )מיןספיינס(. לפני בערך עשר-והפכנו לבני אדם )הומו
  המוח(. עכשיו, אנחנו עומדים לקחת את הצעד השלישי והסופי.

 
המין האנושי עומד להשיג את המטרה שלשמה הוא התפתח. המין האנושי הולך להשתנות  יצורים רוחניים:

ן האנושי או מין המוח למין האלוהים. אנחנו לצורת חיים אנושית חדשה בפעם השלישית. אנחנו נתפתח מהמי
  נהפוך ליצורים רוחניים.

 
  התנ״ך אומר שנהפוך ליצורים חדשים בתוך ישו.

 
אם אתם מאמינים בתנ״ך, זה מה שהוא אומר שקורה עכשיו. אם אתם לא מאמינים בתנ״ך, פשוט תאמינו לעיניים 

  שלכם; אפשר לראות את זה קורה.
 

האנשים הדתיים חושבים שהם לעולם לא יוכלו להיות כמו ישו, שהכי טוב שנוכל זה להיות רוב  מה שישו אומר:

אחד מנתיניו של אלוהים בממלכה שלו אחרי שנמות. זה לא מה שישו אומר. הוא אומר שאם תלמדו את האמת, 
 אתם תהיו בדיוק כמוהו.

 
 ברים הנסתרים יתגלו בפניו.״ישו אמר, ״זה ששותה מפי יהפוך להיות כמוני ואני אהיה הוא וכל הד

 
 10:26התנ״ך אומר, כל מה שחבוי יתגלה. מת׳יו 

 



אנשים חושבים, איך מישהו יכול להיות כל כך יהיר ולהאמין שהוא יכול להיות כמו אלוהים? ההפך זו  יהירות:
היהירות  האמת. לחשוב שלכוח האולטימטיבי ביקום אין משהו טוב יותר לעשות מאשר להקשיב לתפילות שלך זו

 האולטימטיבית.
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  5.4פרק  -עבר ועתיד  -תמונה גדולה  - 5חלק 
 

 צומת הדרכים -דת 

 
אנשי מדע לא יכולים לראות את האמת האולטימטיבית, כי הם לא באמת מחפשים אותה.  אף אחד לא מחפש:

הפשוט של החיים, התמונה הם אבודים בחלקים המורכבים האינסופיים של החיים ואפילו לא מסתכלים על השלם 
  הגדולה שחייבת לכלול תודעה.

 
 אנשים יראו רק את מה שהם מוכנים לראות. ראלף וולדו אמרסון

 
אנשי הדת לא יכולים לראות את האמת האולטימטיבית, כי הם גם לא מחפשים אותה ומבלים את רוב הזמן שלהם 

 על מיתוסים של העבר ופנטזיות על העתיד, העוגה בשמיים.
 

 אנשים דתיים שמחפשים הם מחפשים את האמת בצורה הפוכה.
 

כפי שאמרתי מקודם, אנשים לוקחים כמובן מאליו שמה שנאמר בתנ״ך זו האמת, מפרשים אותו  אמונה עיוורת:

לא נכון, ומנסים למצוא את זה בעולם האמיתי. כשהם לא מוצאים את זה, הם חייבים לומר שצריך אמונה עיוורת 
 אפילו נגד עדויות חותכות שמעידות אחרת. זו הסיבה שהדתות מתדרדרות.שזה נכון, 

 
אם אנשים פשוט יעשו את הדבר ההפוך ויקחו כמובן מאליו שמה שנמצא בחיים האמיתיים זו האמת ואז יחפשו 

 את זה בספרים הדתיים שלהם, הם ימצאו שהאמת האולטימטיבית נמצאת בתוכם.
 

 נחנו רואים אמת דרכן, אבל הן מפרידות אותנו מהאמת. קהליל גיברןהרבה דוקטרינות הן כמו שמשה. א
 

כשאנשים יראו את האמת סוף סוף, דתות המזרח והמערב יהיו הגיוניות בפעם הראשונה. זה  דתות מסורתיות:

יהפוך אותן להרבה יותר פופולאריות. אנשים שלעולם לא היה להם עניין בדתות מסורתיות יתעניינו בהם ברגע 
  יוכלו לראות את האמת האולטימטיבית בתוכן. הן יגשימו את המטרה האמיתית שלהן. שהם

 
  דתות מסורתיות יהפכו לפופולריות יותר כשיראו את האמת.

 
דתות מסורתיות לא צריכות להשתנות; הן צריכות להישאר אותו הדבר כמו שהן היו במסורת. ככה,  אבני דרך:

 המודעות הייחודית שלהם.כולם יכולים להתחבר אליהן ברמת 
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  מה שיפה זה שהאמת לא צריכה שהדתות ישתנו.
 

זה מזל בשביל כולם, כי זה היה יכול להיות מאוד קשה, אם לא בלתי אפשרי לדתות מאורגנות להשתנות בכל 
ך דרך. אם דתות היו צריכות להשתנות, האמת הייתה יוצרת קונפליקט גדול. כפי שהיא, היא תעשה את ההיפ

 האמת היא הדרך. ותגרום לדתות להתאחד ולשגשג יותר מאי פעם.
 

דתות מסורתיות הן הכרחיות בתור אבני דרך לאמת האולטימטיבית. הרבה אנשים לא יוכלו  להישאר אותו הדבר:

  לעבור מהאשליות של המוח אל האמת האולטימטיבית בלעדיהן.



 
ת. הן גורמות לאנשים שונים להגיע אל האמת בקלות. אם זו הסיבה שהדתות הן פה ויש כל כך הרבה דתות שונו

הן לא היו פה, היינו בצרות, כי לאמת לא הייתה תשתית גדולה שתתמוך בה. אני כתבתי את הספר הזה כדי 
 להראות את האמת בתוכן, כי אנחנו צריכים אותן.

 
החמיא להן, להבהיר אותן, של האמת לא אמורות להחליף את הדתות המסורתיות. הן אמורות ל הארות חדשות

ולגלות את האמת החבויה בתוכן. כדי להיות קדושים, אנשים חייבים לעקוב אחרי ישו והנביאים האחרים ולעדכן 
  את הדתות עם הארות חדשות של האמת שמתגלות לבני אדם עכשיו.

 
״בואו תעקבו אחרי, ישו אמר, ״לא באתי להרוס, באתי לממש, לא להפיל, אלא לבנות למעלה.״ הוא גם אמר 

 ותפיצו את האמת.״
 

ההארות החדשות שישו גילה לא נועדו להרוס את האמונות המסורתיות של התקופה; הן נועדו  הפאזל האלוהי:

להיבנות עליהן, להוסיף כמה חתיכות חדשות לפאזל. זה אותו הדבר עם כל ההארות החדשות של האמת. אם הן 
הן יגבירו את כל האמונות הנוכחיות, לא יחליפו אותן. האמת תיתן  באמת הארות של האמת האולטימטיבית,

  לדתות כוח מחודש.
 

 איך זה יכול להיות אחרת?
 

אם האמת לא הייתה בתוך כל הדתות, היא הייתה יוצרת קונפליקט, לא שלום. היא הייתה מפרידה אנשים, לא 
 חייבת להיות בכל הדתות.מאחדת אותם. כדי שהאמת תגרום לעולם הזה להפוך לגן עדן, היא 

 
 מודע הקולקטיבי( הייתה צריכה לגרום לכולם להיות צודקים.-האמת )הלא
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עכשיו או ההווה הם המטרה -הרבה דתות מהמזרח אמרו שהערבוביה של המוח היא הבעיה, שה מזרח ומערב:

ומרים שהאמת היא הדרך, של החיים, אבל הן לא אומרות שהאמת היא הדרך לנקות את המוח. במערב )נצרות( א
זה הספר  אבל הם לא אומרים שהערבוביה של המוח היא הבעיה, או שהאמת מטהרת את המוח, או מהי האמת.

 הראשון שעושה את זה.
 

במזרח טועים לגבי סבל ופולחנים שהם חושבים שהם מטהרים את המוח; זה הבולשיט המזרחי הסטנדרטי. 
מודע ומשנה אותך ליצור -ולעבוד להפיץ אותה עד שהיא נכנסת לתתהאמת היא, כל מה שצריך זה את האמת 

  רוחני.
 
האנשים בתקופה של ישו לא יכלו להבין על מה הוא דיבר; הזמן לא היה נכון. הוא ידע את זה, אבל הוא שתל את 
ל הזרעים של האמת בכל מקרה ושילם מחיר גבוה בשביל זה. אם לא נראה את האמת, ההקרבה שלו תהיה בשבי

  שום דבר.
 

 הדרך שפירשו את הדת בעבר הייתה הכרחית בשביל שהיא תהיה פה עכשיו.
 

פשוט פירשו אותה לא נכון. אני עדיין הולך לכנסייה קתולית )מס לטיני( כי גדלתי על  הדת היא דבר מאוד טוב:

  ייה.זה, וזה עוזר להשאיר אותי על הדרך הרוחנית. אני יכול לחיות לגמרי בהווה כשאני בכנס
 
אני אוהב את איך שכולם מתלבשים, הנשים בשמלות יפות, וכל הנרות והויטרז׳. לטקסים ומסורות הישנות יש את 

 הכוח להעיר אנשים ולהוציא את הנשמה בתוך אנשים, אם הם יודעים את האמת.
 

  לכל עם יש אלים שמתאימים לנסיבות שלו.
 הנרי דיוויד ת׳ורו



 
הייתי הולך לבית כנסת, אם הייתי מוסלמי, הייתי הולך למסגד, וכו׳. גדלתי כנוצרי, אז אני אם הייתי גדל כיהודי, 

יודע הכי הרבה על נצרות ומרגיש הכי בנוח איתה. האמת האולטימטיבית נמצאת בכל הדתות הגדולות, אז אפשר 
 לראות אותה בכל אחת מהן.

 
 .דתות יעשו מה שהן מבטיחות לעשות כשאנשים ידעו את האמת

 
כשאנשים ילמדו את האמת האולטימטיבית, רוב האנשים ידבקו עם הדת שלהם, מה שהיא לא תהיה, ויכנסו אליה 

 יותר, יוולדו מחדש בתוכה. זו תהיה מסיבה גדולה.
 

הם לא יראו דתות אחרות כדתות יותר טובות או פחות טובות או כאיום לדת שלהם. כל המלחמות וקונפליקטים 
 והעולם הזה יתחיל להשתנות לגן עדן. כשתתעוררו, מה שקרה ומה שיכול לקרות נהיה ברור.דתיים ייפסקו, 
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אני אוהב אותך כשאתה משתחווה במסגד שלך, כורע במקדש שלך, מתפלל בכנסייה שלך. כי אתה ואני 

 הבנים של דת אחת והיא הנשמה. קהליל גיברן
 

של פאזל. דתות מזרחיות הן יותר קרובות לאמת בדרכים האמת היא בתוך כל הדתות הגדולות, כמו חתיכות 
 מסוימות מדתות המערב, ובדרכים אחרות, הן רחוקות יותר. זה אותו הדבר עם דתות מערביות.

 
אם תשלבו את האמת שבתוך דתות המערב עם האמת שבתוך דתות המזרח, אתם תראו תמונה יותר שלמה, אז 

  מר.תהפכו את השניים לאחד, כפי שהתנ״ך או
 

לכן, לא תהיה דת אמיתית עד שהן יתאחדו אחת עם השנייה בתור  המשמעות של המילה ״דת״ היא ״אחדות״.
 פשוט דרכים שונות לראות את האמת האולטימטיבית.

 
מודע הקולקטיבי לא מעדיפים אף -זה דבר טוב שהאמת פרושה בין כל הדתות. זה מראה שהרוח הקדושה או הלא

 אחד.
 

לים לראות את האמת בדתות אחרות יינצלו, וזו הדרך שזה צריך להיות. אם אתם לא יכולים רק אנשים שיכו
 לראות את האמת בדתות אחרות, אתם לא יכולים לראות אותה.

 
ההבדלים שיוצרים את הקונפליקט עכשיו, דבר שלילי מאוד, יהפכו לדבר חיובי מאוד. ההבדלים יאחדו את הדתות 

 שוות, ולגיטימיות כשכולם יראו את האמת. ויהפכו את כולן להכרחיות,
 

כל דת היא נכונה בדרך אחת או אחרת. הן נכונות כשמבינים אותן מטאפורית. אבל כשהן נתקעות בתוך 
 המטאפורות של עצמן, ומפרשות אותן בתור עובדות, אז אתם בצרה. ג'וזף קמפבל

 
ונים. המטלה שלנו היא למצוא אותם ולחבר פיסות של הפאזל, או הסברים של האמת, נמצאים בהרבה מקומות ש

אותם ביחד לתמונה שלמה. דוגמא: דתות המערב לא אומרות הרבה על הידע של ההפכים המתאזנים, אבל דתות 
  מצרים העתיקה והמזרח כן, כמו טאואיזם, בודהיזם, וכו׳. התנ״ך מתעסק עם זה פשוט עם כוחות טובים ורעים.

 
בריאה, אבל האמת לא בתוכן בצורה ברורה כמו שהיא בתנ״ך; לפחות הן לא  דתות המזרח יצרו מיתוסים של

  ברורות באותה מידה מהפרספקטיבה שלי.
 
מוסלמים מתפללים חמש פעמים ביום, ולהכיר באלוהים/חיים הרבה פעמים ביום זה הכרחי לגמרי. אני קורא לזה 

אלוהים, וזה חשוב מאוד, כי תמונות מסיטות  התעמלות רוחנית. אין להם תמונות, פסלים או דמויות אחרות של
  אנשים.
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-התנ״ך לא מדבר על גלגולי נשמות, אבל בודהיזם והינדואיזם כן. לדתות כמו סיינטולוגיה, כנסיית האיחוד, ניו

אייג׳, ומורמוניזם, וכל הפילוסופים העצמאיים ומשוררים יש גם חתיכות שונות לפאזל. אתם פשוט צריכים לזכור 
שיש גם הרבה דברים שהם לא נכונים. אתם צריכים לזכור שאפילו המייסדים או הנביאים של דרכים חדשות 

לראות את החיים מפרשים לא נכון את ההארות והשראות שלהם. כשתראו בצורה ברורה, אתם תראו את הנכון 
 ולא נכון בכל הדתות.

 
ם בפילוסופיה, ספרים, סרטים, מוזיקה, שירה, רוב האמת נמצאת במדע ולא בשום מקום אחר. האמת נמצאת ג

 ואומנות הבמה, וכו׳.
 

  יש רק דת אחת, למרות שיש מאה גרסאות שלה.
 ג׳ורג׳ ברנרד שו

 
  עכשיו שאנשים יכולים לראות את האמת, צריך לפרש את הכל מחדש.

 
 האולטימטיבית. צריך לפרש מחדש עכשיו את כל הספרים הדתיים עם היכולת החדשה שלנו לראות את האמת

 אנחנו לא משנים אותם; אנחנו פשוט נראה את מה שהם באמת אומרים.
 

הבודהיסטים אומרים כשאין לכם שום חשק, אתם מוצאים את גן עדן )נירוונה(. אני אומר שאתם צריכים  ההפך:

את האמת להיות מסופקים כאן ועכשיו. זה אותו דבר; אני פשוט אומר את זה הפוך. אחת הדרכים שמצאתי 
בדתות היא שאני פשוט מסתכל על מה שהם האמינו שנכון ופשוט הסתכלתי על ההפך הגמור של זה, והרבה 

פעמים, שם הייתה האמת. המוח הופך דברים בדיוק כמו מראה. כשאתם יודעים את זה, אתם יכולים להשתמש 
שאנשים רואים דברים הפוך  בזה ככלי למצוא את האמת ברוב המיתוסים. פיטר, המייסד של הכנסייה, אמר

 ואחורנית, וזו הסיבה שצלבו אותו הפוך.
 

 ,Acts of Peterכדי להפוך ליצור רוחני, אנחנו נהיים ההפך הגמור של איך שאנשים הם עכשיו. תראו, 
XXXVIII 

 
 ישו אמר, ״כשהחוץ יהיה כמו הפנים, הנמוך כמו הגבוה, אז העולם הזה ימצא שלום.״

 
הרוחני -המוח השקרי והלא אלמותי שלהם, והם צריכים לחיות בתור העצמי-י, חיים בתור עצמיאנשים, המין האנוש

  האלמותי שלהם, ההפך הגמור מאיך שהם עכשיו.
 

כשדתות לוחמות מלחמות להרוס אחת את השנייה כפי שהן עשו בעבר וגם היום, אפשר להיות בטוחים שמשהו 
  חסר.

 
 הכי טוב או הכי גרוע בשביל האמת.דתות מאורגנות יכולות להיות הדבר 
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הצעד הראשון  טקסים ומסורת הם דברים מאוד טובים אם אתם יודעים את האמת. אם אתם לא, הם יהיו מטעים.

  הוא ראש פתוח, סובלנות, ושלווה.
 

 8:6כי לכוון את המוח על הבשר זה מוות, אבל לכוון את המוח על הנשמה זה חיים ונחת. רומנס 
 



האנשים מנסים להגן על האמונות שלהם ונלחמים בכל אידיאולוגיה שונה משלהם. לפעמים, הם אפילו חלק מ
-הורגים ומענים אנשים שלא מסכימים איתם. זה לא ממש גורם להם להיראות מוארים, אבל הם יותר מדי חסרי

  מודעות עושים את עבודתו של השטן בשם אלוהים.-מודעות כדי להבין את זה. הם בחוסר
 

כי אם תחיו לפי הבשר, זה מוות; אבל אם לפי הנשמה אתם תמיתו את המעללים של הגוף, יהיו לכם חיים. 
 8:13רומנס 

 
דתות רואות הכל הפוך. הן סוגדות לדברים של העבר, דברים מתים, אבל הן אומרות לסגוד  לסגוד למתים:

ורות להתעסק בחיים ואהבה. הן מתות והן לא לחיים, לא למוות. הרבה דתות כרגע עוסקות במוות ופחד, והן אמ
יודעות את זה. כפי שהתנ״ך אומר, תנו למתים לקבור את המתים. החיים הם בשביל מי שחי, ואם הן לא רוצות 

  זה עכשיו או לעולם לא. להתעורר, אז שיהיה.
 

נצחיים. גלייטיינס זה שזורע לבשר שלו יקצור שחיתות מהבשר, אבל מי שזורע לנשמה יקצור מהנשמה חיים 
6:8 

 
ישו אמר, ״שים לב לאחד החי כל עוד אתה חי, שמא תמות ותרצה לראות אותו ולא תהיה מסוגל לעשות 

 זאת.״
 

  האחד החי הוא כל אחד שחי בתוך האמת והחיים.
 

המשמעות של המילה היא ״מקום של שלום״, והיא בדיוק ההפך. ירושלים נחשבת המקום הכי קדוש  ירושלים:
לושת הדתות השמיות; יהדות, נצרות ואיסלאם. היא גם הייתה המקום הכי אלים בעולם. זה אמור להראות לש

  לאנשים שמשהו חסר. מה שחסר זו האמת האולטימטיבית. היא הוסתרה על ידי האמונות והמסורת שלהם.
 

 למה יש יותר קונפליקט בארץ ״הקדושה״ מאשר בכל מקום אחר?
 

אחת; האנשים שם הם הכי מוטעים. ירושלים היא המקום הכי אלים בהיסטוריה כי האנשים יכולה להיות רק סיבה 
  שנלחמים עליה היו האנשים הכי מוטעים בהיסטוריה. העבר מחביא את ההווה.
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המשמעות של המילה ישראל היא ״מאבק עם אלוהים.״ זה בדיוק מה שרוב האנשים שחיים שם עושים.  ישראל:

את האמת, הם יעשו את ההפך. אלה שמאמינים שהם הכי קרובים לאלוהים וגן עדן הם למעשה כשאנשים יראו 
הכי רחוקים. זה טרגי וכל כך לא הכרחי. הם פשוט צריכים לעשות את מה שספרי הדת שלהם באמת אומרים להם 

  לעשות.
 

 האמת האולטימטיבית היא בתוך הדת שלהם, והגיע הזמן לראות אותה.
 

קונפליקט הזה הם קרובים מדי לבעיה ויותר מדי מנטליים מכדי אי פעם ללמוד את האמת הרבה אנשים ב
  ולהשתנות.

 
 הנביאים של העבר היו מזדעזעים.

 
אנשים שנלחמים והורגים בשביל מקומות ודברים הם אבודים. הם אבודים, אבל רוב המין האנושי יכול לראות את 

לתת לאנשים המוטעים שנלחמים במזרח התיכון לגרור אותנו למטה האמת ולהשתנות. אנחנו צריכים להיזהר לא 
 איתם.

 
 האל שלי יותר טוב מהאל שלך; האל שלי יכול לכסח את האל שלך.

 



זה הכל ממש אווילי ומטופש, אבל זה קורה. זה הכי מטומטם שיכול להיות, והגיע הזמן לראות את זה בתור מה 
  ישמיד את כולנו.שזה ולהתחיל לשנות דברים לפני שזה 

 
להילחם עבור הטעיה, פירוש לא נכון, זה הבזבוז האולטימטיבי של חיים. אלימות נותנת כוח למוח וצריך 

  להשתמש בה רק בשביל הגנה עצמית.
 
האמת תגלה את עצמה לאלו שמוכנים לראות אותה. היא לעולם לא תיראה על ידי אלו שלא מוכנים לראות אותה. 

ים זה רק יחמיר דברים. אם דת לא יכולה למכור את עצמה בזכות עצמה בהשוואה לא אלימה לנסות לפגוע באחר
עם דתות אחרות, זה אומר שאנשים לא מפרשים נכון את הדת שלך, לא שאתם צריכים להתחיל להרוג אנשים 

חרים אם שלא מסכימים איתכם. העבודה שלך היא להתעורר. אתם יכולים לכתוב ספר על זה או ללמד את זה לא
 זה עוזר לכם להישאר בהווה. הדבר הכי חשוב שאתם יכולים לעשות בשביל האמת הוא פשוט לחיות בתוכה.

 
 אם האמת לא תתפשט באמצעות שיטות לא אלימות, הזמן הוא לא נכון בשבילה.

 
ידי השטן/מוח; אלה תמיד האנשים הכי בורים, הכי אמוציונליים שיוצרים את כל הצרות. הם נשלטים ומוחזקים על 

הם החיה בהתגלמותה. האנשים האלה חושבים שהם עושים את רצונו של אלוהים ושהם ילכו לגן עדן, אבל הם 
הכי רחוקים מאלוהים, האמת וגן עדן שאפשר להיות. אם הם היו יודעים את זה, הם היו משנים את דרכיהם. 

 אנחנו צריכים להאיר אותם לפני שהם יהרגו את כולנו.
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אלוהים לא צריך לוחמים אלימים עכשיו. כל המלחמות הן אח נגד אח, ועכשיו שהאמת מתגלה לאנשים, לעולם לא 

תהיה עוד מלחמה דתית מוצדקת או כל אלימות דתית. תמיד יהיו כמה מטומטמים שיצרו צרות, ואנחנו נגן על 
 עצמנו מהם עם אלימות אם צריך.

 
 ם או למות יחד כטיפשים. מרטין לותר קינג ג׳וניוראנחנו צריכים ללמוד לחיות ביחד כאחי

 
אם דת היא לא בטוחה מספיק בזכות עצמה, חייב להיות משהו חסר אצלה, וכל מה שצריך לעשות זה למצוא את 

 מה שחסר.
 

 ישו אמר, ״מי שלוקח את החרב ימות על ידי החרב.״ אתם חושבים שאפשר לגבור על רשע עם עוד רשע?
 

רור שאלימות היא לא הדרך למכור דת או להפוך ליצור רוחני. כשיראו את האמת, מלחמה וכל זה צריך להיות ב
  הסכסוכים יעצרו.

 
 לוחמים כביכול ״קדושים״ מזינים את החיה, עושים את עבודתה של החיה.

 
אין אנשים טובים או רשעים. יש פשוט את אלו שיודעים את האמת ואלו שלא. הקרב בין טוב לרע הוא 

 מנטאלי.
 

אף אחד שנלחם על אדמה או דברים אחרים מסיבות דתיות לא יודע את האמת. הנוצרים,  להילחם על דברים:

היהודים והמוסלמים הכי מוטעים נלחמים על מקום קטן שנקרא ירושלים. הם חושבים שהאל שלהם חי שם, והם 
רות שהוא כל יכול. אין בזה שום הגיון, צריכים להשיב את המקום בשבילו. האל שלהם צריך את העזרה שלהם, למ

 אבל שום דבר שהם עושים לא הגיוני. האמת היא, החיה מאכלסת את ״המקום הקדוש״ שבתוכם.
 

הקונפליקט הזה בין כמה אנשים בורים יכול להתחיל מלחמה שתהרוג מיליוני אנשים. הרבה מהם  ארמגדון:

נשים באמת מקווים להתחיל מלחמת עולם דתית שהתנ״ך מקווים שזה יקרה, שהתנ״ך אומר שזה חייב לקרות. א
  קורא לה ארמגדון. זה חולני, אבל זה קורה. זה הפירוש המוטעה הכי מסוכן.

 



אנשים שמאמינים שמלחמה קדושה שתהרוג את רוב המין האנושי חייבת לקרות הם האנשים הכי מוטעים 
  והכי מסוכנים בעולם.
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לחמים על דברים, על שרידים כביכול קדושים ומקומות קדושים, הם חיים במוח של אנשים ששמים ערך בדברים ונ

החיה. האמת היא, אלוהים הוא לא בתוך משהו אחד או אחר. אלוהים לא נמצא במקום אחד יותר מאחר. 
 אלוהים/החיים נמצאים בכל מקום באופן שווה. ישו אומר שהוא לא בדבר אחד או אחר כשהוא אומר, ״אם גן עדן

היה בשמיים הציפורים היו יותר קרובות אליו.״ פירשו את זה לא נכון, אז אני לא אצטט את הכל, אבל תחפשו את 
זה ותראו למה אני מתכוון. ישו והתנ״ך אומרים הרבה פעמים ובהרבה דרכים שאלוהים נמצא בכל מקום, אבל 

לא יכולים לקרוא את כתבי הקודש של לאף אחד לא אכפת, במיוחד אלה שאומרים שהם מאמינים. האנשים האלה 
עצמם. הם אומרים בפשטות שאלוהים נמצא בכל מקום. איזה מין אנשים יכולים לבצע אלימות בשם אלוהים 

  ולהתעלם מהספר שהם אומרים שנכתב על ידי האל שלהם? רק אנשים עיוורים יכולים לעשות את זה.
 

טורינו, התיבה האבודה, חתיכת עץ מהצלב, או דברים למה אנשים חושבים שלדברים כמו תכריכי  שרידים:

 אחרים שאולי היו או לא היו קרובים לנביא יש כוח מיסטי? זו עבודת אלילים.
 

  הגביע הקדוש הוא האמת של החיים.
 
אנשים יטוסו אלפי קילומטרים ויבזבזו אלפי דולרים כדי לראות כתם על קיר שחלק מהאנשים חושבים שהוא נראה 

הקדושים שלהם. לסגוד לאלילים, תמונות, ושרידים זה תרגול פגאני ונגד ההדרכה של ישו, אבל אנשים  כמו אחד
כביכול נוצרים עושים את זה בכל מקרה. מה הם חושבים? לחתיכת עץ או משהו שבורך על ידי מטיף מוטעה אין 

דים הוא פוגע בדת שלו והוא ערך, חוץ מלשטן/מוח. תתעוררו אנשים. האמת היא, כל מי שמעורב בסגידה לשרי
 מוטעה על ידי השטן/מוח.

 
דברים ומקומות כביכול ״קדושים״ רק נותנים לשטן/מוח משהו להילחם עליו. הם הטעיה מסוכנת. האמת היא, 

 אלוהים/החיים הם בכל מקום שאתם נמצאים כל הזמן. אין שום דבר שצריך להילחם עליו בשם אלוהים.
 

  לכן האויב של האמת והחיים הוא האויב של אלוהים. אלוהים הוא האמת והחיים;
 

הפירוש המוטעה הזה גורם לאפשרות שאדם של שלום יגיע למזרח התיכון להיות כמעט בלתי  אנטיכרייסט:

אפשרית. אותם האנשים האלה יראו אותו כאנטיכרייסט ויהרגו אותו. זו הסכנה של הטעיות דתיות ואשליות אחרות 
 מייצרים. הם האנטיכרייסטים האמיתיים.שהמוחות שלנו 

 
 אנשים שהורגים אנשים אחרים בשם אלוהים עושים את עבודתו של השטן.
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אנשים לכודים במסורת, לכודים בבורות של העבר ומעגל בלתי נגמר של נקמה. זה גורם לכל מי  נקמה:

  היא כלי של טיפש. שמעורבים להיות שוטים מסוכנים בלי שום תקווה להגיע לגן עדן. נקמה
 

  השטן/מוח משתמש בעבר כדי להרוס את ההווה והעתיד.
 

להשתמש בשם של אלוהים בשביל כיבושים אלימים או כל סוג של רווח חומרי זה הדבר הכי גרוע שאדם יכול 
ות לעשות, בין אם אנשים שעושים את זה יודעים את זה או לא. הם לא על המסלול לגן עדן, הם לא יכולים להי

 יותר אבודים.
 

 שימוש בדת כדי לעשות דברים רעים יכול לקרות רק בהיעדרה של האמת.
 



אנשים בעבר הצדיקו כמה דברים ממש רעים, כי הם חשבו שזה היה בתוך הדתות שלהם לעשות אותם. הרבה 
ביחד.  אנשים עדיין עושים את זה עכשיו. החוק יכול לעצור חלק מזה, אבל רק האמת יכולה לשים קץ להכל

כשאנשים לא יודעים את האמת, אפשר להגיד להם שכל דבר הוא האמת כדי לספק את הצרכים של המנהיגים 
שלהם המוטעים והרשעים, ואי אפשר לדעת שהם משקרים. המנהיגים האלה יכולים לשכנע אנשים שהם לא 

 יכולים להגיע לגן עדן ושהם ילכו לגיהנום אם הם לא יעשו את מה שאומרים להם.
 
רק האמת האולטימטיבית יכולה לעצור את זה. זו אחת הסיבות למה האמת היא כל כך הכרחית בשביל להשתלט 

  על עצמנו ועל החיים שלנו.
 
זה טראגי שזה קורה כבר כל כך הרבה זמן, אבל הכל קורה כשזה קורה. אנחנו צריכים פשוט לשמוח שהאמת היא 

  כאן עכשיו.
 

 אלפי אנשים ואפילו ילדים נשדדים, נאנסים, ונהרסים רוחנית בשמו של אלוהים.בנוסף לזה שאנשים נהרגים, 
 

הכל היה צריך לקרות כדי להביא אותנו לאיפה שאנחנו עכשיו. כולם ייסלחו על מה שהם עשו לפני שהם  העבר:
  ידעו את האמת, אבל עכשיו הם יודעים.

 
 אנשים רוחניים לא מטנפים את ההווה עם מה שקרה בעבר.

 
 ישו אמר, ״סלח להם, כי הם לא יודעים מה הם עושים.״

 
כולם ייסלחו על מה שהם עשו לפני שהאמת גולתה אם הם ישתנו כשהם ילמדו את האמת )יקראו את הספר 

 הזה(. אין אנשים רעים, רק אנשים שלא יודעים את האמת, אנשים שהוטעו.
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מלחמה אישית. זה קרב בין המוח לנשמה, השטן המלחמה היחידה שצריכה להילחם היא  המלחמה עכשיו:

  ואלוהים, שקרים והאמת.
 

אף אחד לא צריך לבצע אלימות בשביל הדת שלו יותר. עכשיו אתם יודעים. זה מובן מאליו לאנשים 
  שהתעוררו ויודעים את האמת.

 
 תהיו פנאטיים בשביל האמת, אהבה, שלום, שגשוג, ואתם תעשו את רצונו של אלוהים.

 
כל הקונפליקטים קורים כי מישהו שיש לו כוח לא רואה את האמת. אם קבוצה אחת רואה את  לם ביחד עכשיו:כו

האמת, אבל קבוצה אחרת לא רואה, הקבוצה שלא רואה את האמת יכולה להכריח את הקבוצה שיודעת את 
באותו הזמן כדי להימנע האמת להילחם בהגנה עצמית. זו הסיבה שאנחנו צריכים כולנו ללמוד את האמת בערך 

  מקונפליקט גדול.
 
רוב האנשים שיוצרים פחד ואלימות הם מהחיה, ורוב האנשים שיוצרים שלום ואהבה הם מהנשמה; זה כזה פשוט. 

  לילה, אבל זה חייב לקרות בקרוב, או שאנחנו נשמיד את עצמנו.-קונפליקטים לא יעצרו בין
 

  מאוד מסוכן. אנשים מוטעים ונשקים גרעיניים הם שילוב
 

כשאני רואה את החדשות, אני בעיקר רואה סלבריטאים עשירים נכנסים לצרות ואנשים הופכים חזרה לעצמי 
החייתי הפרימיטיבי שלהם ועושים משהו נוראי למישהו אחר. הדברים האלה פשוט עוזרים להסתיר את המפלצת 

  שבאמת הורסת אותנו.
 

 השתנות; הם הכרחיים.כתבי קודש דתיים ומסורת לא צריכים ל



 
התנ״ך וכתבי דת אחרים אומרים שזה חילול הקודש לשנות משהו שכתוב בתוכם, וזה נכון. לא אמורים לשנות 

אותם; הם לא צריכים להשתנות. אנחנו צריכים אותם איך שהם בתור אבני מדרך לאמת האולטימטיבית, מדרגות 
 לגן עדן.

 
מסורתי. אני אומר את ההפך ואומר שהאמת האולטימטיבית היא  אני לא אומר לשנות שום דבר בכל כתב דת

בתוכם עכשיו, אבל רק מספר קטן של אנשים יכולים לראות אותה עכשיו. זה הספר הראשון שמפרש נכון את מה 
 שבאמת כתוב בתנ״ך. הוא לא אומר את הכל, אבל הוא אומר מספיק כדי להראות את הדרך.

 
שתנה, כי היא המציאות עצמה, אבל האמת האמיתית היא לא בשביל האמת האולטימטיבית לעולם לא מ

  כולם בהתחלה. רוב האנשים צריכים את המיתוסים בהתחלה.
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רוב הנביאים השמיים האחרים וישו אמרו שיש ידע סודי, האמת המוארת, התעלומות של  תעלומות הממלכה:
ותה. הבשורה של ג׳ון אומרת, ״ישו אמר שהאמת הממלכה שהן רק בשביל הנבחרים או אלו שמוכנים לראות א

  האולטימטיבית מוחבאת במשלים שלא ניתן להבין עד שאנשים יהיו מוכנים.״ הרבה אנשים מוכנים להבין עכשיו.
 

 ישו אמר, ״השעה מגיעה שאני לא אדבר אליכם באמרות מסתוריות, אלא אספר לכם בפשטות על אלוהים.״
 

המנהיגים של דתות צריכים לדעת את האמת ולהביא אותה לקהילה  את האמת:להשתמש במסורות כדי לגלות 

שלהם, אבל הם צריכים לעשות את זה בדרכים הישנות המסורתיות. צריך לספר לאנשים רק מיתוסים שמכילים 
  את האמת, ואז אנשים שמוכנים לראות את האמת ישמעו אותה במיתוסים המסורתיים.

 
המיתוסים על השיטפון ודברים אחרים שברור שהם לא נכונים בלי להסביר שהם  הם צריכים להפסיק לספר את

סיפור מורל ולא האמת האמיתית. לעולם לא להגיד שמשהו הוא נכון פשוט כמשמעו, שהוא לא. כשאנשים 
מתחילים לראות את האמת במיתוסים, תאמרו להם לקרוא את הספר הזה או ספר אחר שמגלה את האמת 

  ה פשוט.המוארת. זה כז
 

הרבה אנשים לא התפתחו מספיק כדי להבין את הספר הזה, אז הם יצטרכו להישען על המיתוסים שמכילים את 
האמת ועדיין להיות על המסלול. אנשים שמאמינים בדת יצטרכו לראות את האמת דרך הדת שלהם כדי להיות 

  לעבוד הכי טוב. האמת צריכה את המסורות הישנות כדי מסוגלים לקבל אותה בתור האמת.
 

האמת בלי דתות הייתה יוצרת סכסוך, לא שלום. האמת איך שהיא מוסברת עכשיו היא הדרך היחידה 
  שהאמת יכולה לעשות את מה שהיא צריכה לעשות.

 
השאלה היא, כמה אנשים שאומרים שהם מאמינים בתנ״ך וספרי דתי אחרים באמת מאמינים  עצמית:-הטעיה
 בהם?

 
ים האדוקים מפחדים מהמוות? אם הם באמת היו מאמינים שהם ילכו לגן עדן כשהם ימותו, למה אפילו הדתי

 הם לא היו מפחדים מהמוות.
 

האמת היא, אף אחד לא יכול באמת להאמין במשהו שהוא לא מבין. הם יכולים להגיד שהם מאמינים במשהו 
בזה. הם פשוט מנסים להטעות את עצמם. אם שהוא לא הגיוני, אבל הם לא יכולים באמת להאמין לזה או לבטוח 

מישהו שאומר שהוא יודע את האמת אומר לכם שנחשים יכולים לדבר, אתם יכולים לרצות להאמין לו ולהגיד 
  שאתם מאמינים לזה, אבל אתם לא יכולים באמת להאמין לזה.
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 אף אדם רציונלי ומושכל לא יכול להאמין שכל העולם הוצף.
 

ות הפיזיות אומרות שזה לא נכון, המיתוס לא יכול לעזור להם; הוא מטעה אותם וזו לא הדרך. אם אם כל העדוי
אתם לא מבינים משהו, אתם לא יכולים להגיד שאתם יודעים אותו, כי אתם לא ״יודעים״ שום דבר. האמת היא רק 

״ך או ספרי דת אחרים לפי האמת בשבילכם כשאתם מבינים אותה והיא הגיונית. אף אחד לא מבין באמת את התנ
  איך שמפרשים אותם כרגע, כי הם לא הגיוניים, ולכן בלתי אפשריים להבנה.

 
  הצעד הראשון הוא להפוך לכנים עם עצמכם.

 
 אני בכנות יכול להגיד שאני מאמין בתנ״ך, כי אני מבין אותו.

 
מאמינים בו. עכשיו, רוב  אתם צריכים לדעת על מה התנ״ך באמת מדבר לפני שאתם יכולים להגיד שאתם

של הספר הזה, ולא במה שהתנ״ך באמת אומר או  3האנשים אומרים שהם מאמינים במיתוס שאני מתאר בעמוד 
 במשמעות האמיתית שלו. במה אתם מאמינים?

 
ישו אמר, ״אנשים מכבדים אותי עם השפתיים שלהם, אבל הלב שלהם רחוק ממני. הם סוגדים לי לשווא, 

 את ההוראות ועקרונות של בני האדם.״כשהם מלמדים 
 
במילים אחרות, אנשים מדברים על אלוהים, מתפללים לאלוהים ואומרים שהם מאמינים באלוהים, כשהאמת היא 
שהם לא יודעים את אלוהים או מה שהתנ״ך באמת אומר. הם לא יכולים להגיד שהם מאמינים במשהו אלא אם כן 

 הם עקשנים ולא רוצים להודות שהם טעו.הם יודעים מהו. הבעיה היא, אנשים 
 

זה במיוחד נכון לגבי מנהיגים דתיים. הם חושבים, ״איך אני יכול להגיד שמה שלימדתי לא היה  מנהיגים דתיים:
 נכון?״ הם חושבים שהם יאבדו את הכל, אבל ההפך נכון, הם יקבלו הכל.

 
שו את מה שהם היו חייבים לעשות לפני הם לא צריכים אי פעם להודות שהם טעו, כי הם לא טעו. הם ע

  האפוקליפסה )החשיפה(.
 
הם סיפרו את כל האמת שהיה אפשר לראות, אז הם לא עשו שום דבר רע. עכשיו שאפשר לראות את האמת, הם 

צריכים פשוט להמשיך ללמד את אותו הדבר באופן בסיסי. הם פשוט צריכים להתחיל להשמיט כמה דברים כמו 
ם, הסיפור שהיקום נוצר בשישה ימים וכל שאר הדברים שברור שהם שקרים. פשוט להתחיל לספר השיטפון, ניסי

  את המיתוסים שמכילים את האמת.
 

  מנהיגים דתיים יכולים להשאיר בפוזיציה שלהם אם הם יכולים לראות את האמת עכשיו.
 

135 
 

לראות את האמת, צריך להחליף אותם עם אם המנהיגים הנוכחיים של הכנסייה לא יכולים  פול עשה את זה:

אנשים שכן רואים. המנהיגים של הכנסייה חייבים לעשות את מה שפול עשה. הם חייבים לעבור מלהיות הכי 
גרועים להכי טובים. הדוגמא של פול היא לא צירוף מקרים; היא מראה שאנשים יכולים לשנות את החיים שלהם 

את זה, הם פשוט ישתמשו בסיפור של פול להראות שזה לא משהו בלתי לגמרי, אז כשמנהיגי הכנסייה יעשו 
  שגרתי ולמעשה הכרחי לעשות את השינוי כשהאמת מתגלה.

 
  לדעת.-דתות פשוט עוברות מלהאמין ל

 
התנ״ך אומר שאלוהים דחה מישהו שניסה להיכנס לגן עדן כי הם לא הכירו אותו. זו מטאפורה שאומרת לאנשים 

עת את אלוהים, לא רק להאמין בדת, כדי להיכנס לגן עדן. כמעט אף אחד לא יכל לדעת עד שאתם חייבים לד
 עכשיו.

 



אף אחד לא יכול להאמין במשהו שלא הגיוני או שלא נתמך על ידי העדויות. אם אתם מאמינים, אתם חייבים 
מה שהוא באמת אומר,  להאמין במה שהתנ״ך אומר כדי להגיע לגן עדן. אתם לא תגיעו לגן עדן עד שתלמדו את

  ועכשיו אתם יכולים לדעת.
 

  השטן השתמש בתנ״ך נגד עצמו ונגד הדת כדי להחביא את האמת.
 

( שאלו שמאמינים שהם הכי קרובים הם למעשה הכי 15:8-9התנ״ך אומר )מתיו  ההטעיה האולטימטיבית:
צע את ההטעיה האולטימטיבית רחוקים. הוא מתכוון לאלו שכרגע הכי מסורים לדתות. השטן/מוח מצליח לב

כשהוא מצליח לגרום לאנשים לחשוב שהם מאמינים בתנ״ך, כשלמעשה הם לא יודעים מה התנ״ך אומר. זה הופך 
את האנשים שהכי מעורבים בדתות להכי מרומים ועבדים של השטן. הם אומרים שהם הצבא של אלוהים, אבל 

 למעשה הם הצבא של השטן.
 

ישן. אנשים שמאמינים בקונספירציות חושבים שהממשלה נותנת לאנשים מידע מוטעה זה טריק  מידע מוטעה:
לגבי עב״מים. עושים את זה ככה; משחררים סיפור שהוא שגוי, אבל יש בו חלק מהאמת כדי להטעות אנשים. זה 

רות גורם להם לחשוב שהם יודעים את האמת, אז הם לא מחפשים יותר או מחפשים בכיוון אחר. זו אחת מצו
   ההטעיה הכי טובות והכי אפקטיביות.

 
 ״אלו שחושבים שהם הכי קרובים לאלוהים הם הכי רחוקים.״ ישו

 
האנשים שחושבים שהם מקדישים את החיים שלהם לאלוהים הם למעשה עושים את ההפך הגמור. מה יכול 

אנשים יודעים שהתנ״ך מכיל  להיות יותר אירוני או טרגי? השטן הוא חמקני וערמומי בדיוק כמו שהתנ״ך אומר.
את האמת, אבל לא הרבה יותר מזה. השטן/מוח עבד בערך על כולם עד עכשיו. אלה הדתות השמיות, יהודים, 

  נוצרים ומוסלמים, שהכי רחוקים מהאמת, אבל אלו שהכי רחוקים הם הכי קרובים כשהם רואים את האמת.
 

136 
 

 ישו אמר, ״אם נחפש, אנחנו נמצא.״
 

לא מחפש. ישו לא היה אומר, ״אם נחפש אנחנו נמצא״, אלא אם כן אנחנו צריכים לחפש כדי למצוא. אף אחד 
 לחפש. אתם צריכים לעשות את מה שישו אומר כדי לעקוב אחרי ישו:

 
רוב הדתיים האדוקים לא מחפשים את האמת, כי הם חושבים שהם כבר יודעים אותה. אתם חייבים לדעת 

 פש.שאתם לא יודעים כדי לח
 
הוא לא היה אומר שצריך לחפש אם לא היינו צריכים לעשות את זה. ישו אומר, מה שאנשים יודעים עכשיו זה לא 
כל מה שיש לדעת, שיש משהו חדש לדעת )אלוהים(. נוצרים חושבים שהם יודעים את כל מה שיש לדעת, אז הם 

ת הם עדיין קוראים לעצמם נוצרים לא מחפשים. הם פשוט מתעלמים ממה שישו אומר להם לעשות, ובכל זא
 ואומרים שהם מאמינים בתנ״ך.

 
אף אחד בעמדה של כח בדתות מסורתיות לא באמת מחפש את האמת; הם לא מחפשים כמו שישו אמר להם 

לעשות. איך אתם יכולים לקרוא לעצמכם נוצרים אם אתם לא עושים את מה שישו אומר לכם לעשות? הם חייבים 
יודעים את האמת ולהגיד לאנשים אחרים שהם יודעים אותה, ובאמת להתחיל לחפש, או  להפסיק לחשוב שהם

 שזה יעלה להם בנשמות האלמותיות שלהם.
 

 הדבר הבא הכי טוב אחרי המציאה של אלוהים/החיים הוא לחפש את אלוהים/החיים.
 

הארות חדשות של כשאתם מתחילים לחפש את האמת, אתם מתחילים למצוא אותה, בדיוק כמו שישו אמר. 
מודע הקולקטיבי(. זה המקום שממנו הגיעו -האמת פשוט יתחילו להגיע אליכם מהאוויר )הרוח הקדושה/הלא

ההארות החדשות בספר הזה. ההארות החדשות מאפשרות לך לחבר את הנקודות ולחבר את הפאזל לתמונה 
 מלאה.



 
, אבל לעולם לא את החיים לגמרי. הם אתם יכולים לדעת את האמת לגמרי החיפושים לעולם לא נגמרים:

אינסופיים, וכדי לדעת אותם הכי טוב שאפשר, צריך כל הזמן להסתכל עמוק יותר, כל הזמן לחפש אותם, להיות 
 יותר פותחים אליהם.

 
  התנ״ך אומר, אתם תדעו את מה שלא ניתן לדעת.

 
אפשר לכבות את המוח על ידי חשיבה. זו אתם לא יכולים לחשוב את דרככם לחיים האמיתיים, כי אי  כוונה:

סתירה במונחים, אבל אתם צריכים לרצות את זה. אתם צריכים להיות עם הכוונה להשיג את האמת והחיים כדי 
לקבל אותם. אתם צריכים לחפש אותם עם כל הלב שלכם כדי שהם יגיעו אליכם. זה מגיע בצורה של חיים 

מודע הקולקטיבי או הרוח הקדושה כפי שהיא נקראת על ידי דתות -לאאמיתיים והשראות. כוונה מחברת אותך ל
  מסויימות. זו הדרך שאתם מקבלים את מה שאתם רוצים בלי לנסות.
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ביקום יש כח שלא ניתן למדוד או לתאר ששאמאנים קוראים לו כוונה, ולגמרי כל מה שקיים בכל הקוסמוס 

 סטנדהמחובר לכוונה על ידי קישור מחבר. קרלוס ק
 

הרבה אנשים יאמינו למיתוסים הישנים המסורתיים עד שהם ימותו, אפילו אחרי שהם ילמדו פרשנות  לא יבינו:

  יותר מדויקת של אמת רוחנית. זה מפני שהם לא מוכנים לקחת את הצעד האחרון באבולוציה.
 

  אנשים יראו רק את מה שהם מוכנים לראות.
 ראלף וולדו אמרסון

 
להבין את האמת האולטימטיבית עדיין. הם אולי יצטרכו לחזור כבן אדם ברמה של המין האנושי עוד הם לא יכולים 
  כמה פעמים.

 
אתם יכולים לחזור כגבר או אישה בחיים הבאים אם לא שמעתם את האמת האולטימטיבית,  פסגת מעגל החיות:

בעבר לא יכלו לדעת את האמת. או אם שמעתם את האמת האולטימטיבית אבל לא הבנתם אותה. רוב האנשים 
אתם לא מגיעים לפסגת מעגל החיות האבולוציוני עד שאתם שומעים ומבינים את האמת האולטימטיבית. אנשים 
נמצאים איפה שהם נמצאים. לחיות נמוכות יותר אין שום סיכוי לדעת את האמת האולטימטיבית, וזה אותו הדבר 

 עם בני אדם פחות מפותחים.
 

 חו להם, כי הם לא יודעים מה עושים.״ישו אמר, ״סל
 

במילים אחרות, אם אתם לא יודעים מה אתם עושים, אתם תקבלו עוד הזדמנות בסופו של דבר. אם אתם כן 
יודעים את האמת, אתם חייבים לנצל את זה כל עוד יש לכם את ההזדמנות, או שתשלמו את המחיר 

  האולטימטיבי.
 

האמת האולטימטיבית ואתם מבינים אותה, אבל מכחישים אותה, אתם תלכו אם מספרים לכם את  צומת הדרכים:
 לתחתית המעגל האבולוציוני כשתמותו. הייתה לכם את ההזדמנות, ולא לקחתם אותה.

 
 בערך כל המין האנושי ידעו את האמת האולטימטיבית, לפחות את החלק של המוח, בדור הזה.

 
מהי האמת האולטימטיבית, כי אני סיפרתי לכם אותה. רק אתם אם אתם קוראים את הספר הזה, אתם יודעים 

 יודעים אם אתם מבינים אותה ומה המשמעות שלה.
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אם אתם מבינים את האמת ולא מנסים לפחות לקחת את הצעד הבא להפיץ את האמת וללמוד את  בלתי נסלח:
יש את אלוהים. זה באמת חטא מוות. האמת החיה, אתם מכחישים את האמת והחיים, ואין חטא גדול יותר מלהכח

  זה החטא היחידי הבלתי נסלח, החטא האמיתי היחידי.
 

כשתמותו, אתם תיוולדו מחדש בתחתית הים, תחתית שרשרת המזון. אתם יכולים להיות שם בחמש הדקות 
עסק הקרובות. קשה להאמין לזה, אבל זה מה שכל העדויות אומרות, ואת זה אי אפשר להכחיש. האמת היא 

רציני; היא יכולה לברך או לקלל אותך להרבה מאוד זמן. אתם חייבים לעלות למעלה כשיש לכם את ההזדמנות, 
או שאוטומטית תרדו למטה. המין האנושי נמצא בפסגת מעגל החיות האבולוציוני, אז כשעולים למעלה, עולים כל 

  הדרך למעלה. כשיורדים למטה, יורדים כל הדרך למטה.
 

 עכשיו נמצאים בצומת הדרכים, הצלב. לאיזה כיוון אתם תלכו?אתם 
 

אנשים רוצים להאמין שמה שלימדו אותם זו האמת, כי ההורים שלהם, הסבים וכל האבים הקדמונים  חיים בעבר:
שלהם האמינו בזה. זה מפני שזה מסורת; זו הדרך שזה תמיד היה. זה מבוסס ומושרש בתרבות. זה לא קל 

את הראייה שלהם על עצמם והעולם. בעבר, שינוי היה כמעט בלתי אפשרי בשביל אנשים; לאנשים לשנות 
במקומות מסויימים זה עדיין בלתי אפשרי. זה אפילו יכול לגרום למוות שלך, אבל שינוי הולך לקרות בכל מקרה; אי 

יראו שמה שלימדו אפשר לעצור את האמת. ככל שיותר אנשים ישכילו, יותר אנשים יראו את האמת או לפחות 
אותם שגוי או לא שלם, וזו ההתחלה. העבר יכול להיות החבר הכי טוב שלנו אם נראה את האמת, או האויב הכי 

 נורא שלנו אם לא נראה את האמת.
 

אנחנו לא נוותר על המסורות, המנהגים והטקסים הישנים שלנו. אין בהם שם דבר רע כל עוד אנשים יודעים את 
יודעים את האמת, הם יראו את האמת ואת התועלת האמיתית בתוכם ולא יהיו מוטעים כמו האמת. אם אנשים 

שום  עכשיו. מסורות, מנהגים וטקסים ישנים משרתים מטרה חיובית; הם מאחדים אנשים ונותנים מבנה לחיים.
  דבר לא צריך להשתנות חוץ מפרספקטיבה.
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 5.5פרק  -עבר ועתיד  -תמונה גדולה  - 5חלק 

 

 אמת חדשה נגד אמת ישנה

 
הרבה אנשים חושבים ״כמה שיותר ישן יותר טוב״ כשזה נוגע לאמת. ההפך הוא  אמת חדשה נגד אמת ישנה:

האמת. ידע תמיד מתפתח ונהיה יותר שלם ומדויק. הכי חדש זה כמעט תמיד הכי מדויק כשזה נוגע להסברים של 
שידעתי אתמול, ואני אדע יותר מחר מאשר שאני יודע היום. זה האמת ורוב הדברים האחרים. אני יודע יותר ממה 

אותו הדבר לגבי כולם; ידע גדל ככל שהזמן עובר. טכנולוגיה וידע תמיד גדלים ומתקדמים. זה מפני שהאמת נבנית 
  על עצמה. אמת דתית אמורה לעשות את אותו הדבר, אבל היא לא. אמת דתית לא עודכנה, וצריך לעדכן אותה.

 
ים את זה כשמחברים את האמת הישנה עם האמת החדשה. תהפכו את השניים לאחד. הארות חדשות של עוש

  האמת פשוט מוסיפות למה שכבר ידוע.
 

הסיבה שמיתוסים מאוד ישנים הם כל כך פופולריים היא מפני שהיה להם יותר זמן להפוך למושרשים  ידע עתיק:

  ולכוונן את המיתוסים. בתרבות. היה יותר זמן להמציא דברים לגביהם
 
ככל שהולכים יותר אחורה, יש פחות תיעוד של מה שבאמת קרה. אנשים יכולים לטעון שכל דבר קרה, ואי אפשר 

 לשלול את זה על ידי עובדות לא נוחות של מה שבאמת קרה באותו הזמן.
 

  כשאנשים יראו את האמת, נביאים יתחילו להצליח יותר במהלך החיים שלהם.
 



זו הסיבה שנביאים חיים לא מסתדרים טוב בחיים; אנשים יכולים לראות שהם פשוט בני אדם  ים חיים:נביא
אנושיים באיזושהי דרך. אנשים -רגילים. אחרי שנביא מת, הם נהיים פופולריים, כי אנשים אומרים שהם היו סופר

אנשים חושבים שאם נביאים הם פשוט  טבעי כדי להגיע לאלוהים או גן עדן.-רוצים להאמין שמישהו צריך להיות על
  אנשים רגילים, הם לא יכולים לעזור, מה שהופך אנשים לאחראים לעזור לעצמם.

 
  כל מה שאנשים צריכים לעשות זה לראות את האמת; הם לא חייבים לעשות שום דבר אחר.

 
לגרום לזה לקרות בעצמם, אנשים לא רוצים לקחת אחריות על החיים שלהם, כי הם לא חושבים שהם יכולים 

 כשהם למעשה כן יכולים וחייבים.
 
אם אנשים נורמליים לא היו יכולים לעשות את זה, אף אחד לא היה יכול לעשות את זה, כי כולם פשוט אנשים 

 נורמליים. אנשים לא רואים את העובדה הפשוטה והברורה הזו.
 

140 
 

כתר של הבריאה הפיזית, ולא רק שאנחנו יכולים לגרום לזה אנשים ממעיטים ביכולות שלהם. האמת היא, אנחנו ה
לקרות, אנחנו נגרום לזה לקרות, כי אם אתם לא תעשו את זה, אף אחד לא יעשה את זה, ואתם יודעים את זה 

 עמוק בפנים.
 

  העבר הוא הדבר הכי מוערך יותר מדי שיש.
 

לא יודעים איך זה באמת היה. הימים הישנים הרבה ספרים וסרטים עושים רומנטיזציה לעבר, אז רוב האנשים 
  הטובים הם בעיקר פשוט בולשיט. דברים עכשיו הרבה יותר טובים בשביל רוב האנשים משהם אי פעם היו.

 
אנשים מתרשמים יותר מדי מההישגים של העבר. אין שום דבר מדהים או יוצא מן הכלל שקרה. העבר  פירמידות:

וחוסר צדק. כמה שתלכו יותר אחורה, הייתה יותר בורות, ברוטליות וחוסר צדק. היה זמן של בורות, ברוטליות 
 אנשים מאדירים את העבר כדי להאדיר את עצמם.

 
הפירמידות והישגים ישנים אחרים של בנייה הם לא מדהימים אם רואים אותם כפי שהם באמת. האם משהו יכול 

בפרך במשך שנים רבות בשביל לבנות קבר, משהו  להיות יותר בזבזני מלקחת אלפי אנשים ולהעביד אותם
 למה אנשים חושבים שהם נהדרים? שמיועד להועיל רק לאדם אחד מת?

 
הפירמידות הן פשוט ערימה גדולה של אבנים שמעורמות יפה, בדיוק מה שהיינו מצפים שיבנו אנשים פרימיטיביים 

. תפוקה של אוכל הייתה קלה בשבילם באותו הזמן מוטעים. לא היה להם משהו טוב יותר לעשות בין לבין מלחמות
 ומקום, לכן היה להם את הזמן וכוח אנושי לבנות אנדרטות גדולות וחסרות תועלת.

 
שליטים הבינו שפרויקטים גדולים של בנייה שמרו על מספרים גדולים של גברים ביחד, מאורגנים, ובמצב פיזי טוב 

ים צעירים יכולים להיות מסוכנים לשליטים אם לא מעסיקים אותם. זה בין לבין מלחמות. מספרים גדולים של גבר
גם גרם לשליטים להרגיש חשובים וחזקים. האנדרטות גם נועדו לנשק את התחת של איזה אל או אלים בלתי 

 נראים שהן הוקדשו להם.
 

ף אותם. זה נותן את פרויקטים גדולים של בנייה גם אמרו לשליטים אחרים שכדאי להם לחשוב פעמיים לגבי לתקו
המסר שאם שליט יכול לארגן מספרים גדולים של גברים חזקים ובעלי תושייה בשביל פרויקטים של בנייה 

מאסיביים, הוא יכול גם להשתמש באותם גברים בשביל מלחמה. כמה שהאנדרטה הייתה יותר גדולה וקשה 
שים עשו בעבר היה קשור למלחמה, דת, ו/או לבנייה, כך הצבא הפוטנציאלי היה יותר גדול. בערך כל דבר שאנ

  האגו של שליט.
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האבנים האלה כל כך גדולות וקשות להזזה כי זה הרשים אנשים, ואם הן לא היו כאלה גדולות, הן לא היו פה עדיין 
קטנות היום. היו הרבה דברים ענקיים ופנטסטיים אחרים שנבנו בעבר שלא נמצאים כאן יותר, רק כי האבנים היו 

יותר והיה קל יותר לסחוב אותן למקום אחר. בזמן מאוחר יותר כשאנשים היו צריכים לבנות מבנים אחרים, הם 
  פשוט השתמשו באבנים ממבנים קודמים כדי לבנות את המבנים החדשים.

 
  שום דבר שקרה בעבר לא היה מפתיע בשום צורה.

 
שאנשים היו בורים, בעלי דעות קדומות, פראיים, בלתי הדבר היחיד שאנחנו יודעים לגבי העבר בוודאות זה 
 הוגנים, אגואיסטיים, מפוחדים ואהבו לספר סיפורים.

 
אם ארכיאולוג היה חופר גשר שער זהב עתיק או טלפון, הייתי חושב שאולי משהו מדהים או לא צפוי קרה בעבר. 

 י.עד אז, אף אחד לא צריך לחשוב שקרה משהו יותר מדי חשוב או פנטסט
 

 האנדרטות האלה פשוט מעידות על סבל, חוסר צדק ובורות.
 

  צדק שהבנייה של האנדרטות גרמה, הם לא יחשבו שהן כאלה חשובות יותר.-כשאנשים יראו את הסבל ואי
 

 העבידו אנשים עניים למוות בשביל כלום.
 

שום דבר. הם הכריחו  ההיסטוריה אומרת ״המלך הגדול הזה וזה״ בנה משהו נהדר. האמת היא, הם לא בנו
 אנשים עניים תחת השליטה שלהם לבנות אותם. ההיסטוריה חייבת להפסיק להאדיר את המפלצות האלה.

 
תזכרו, אתם הייתם שם. אין ספק שבזבזתם גלגולי חיים רבים בעבודה למען איזה מלך אגואיסטי. תדמיינו את 

בשבוע, חותכים ומזיזים אבנים עם הידיים עצמכם עמלים בשמש החמה, מהזריחה עד השקיעה, שבעה ימים 
  החשופות שלכם. זה נותן לכם פרספקטיבה חדשה לגבי אנדרטות גדולות עתיקות.

 
  המלכים לא בנו אותן כפי שספרי ההיסטוריה אומרים; הם פשוט הסתכלו.

 
, כי כמו אנשים תמיד מסתכלים בחיבה על העבר הרחוק ולא רואים את האימה שהעבר היה באמת. זה מסוכן

 שהפתגם אומר;
 

  אלו שלא זוכרים את העבר נידונים לחזור עליו.
 

עכשיו ילדים משחקים משחקי מחשב של צבאות נלחמים עם חרבות וחושבים שזה היה יותר מכובד מאשר 
להילחם עם אקדחים. הם אף פעם לא מראים את הערימות של הפצועים ששוכבים על שדה הקרב גוססים 

  להם פרמדיקים בתקופות האלה. באיטיות. לא היו
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  אתם הייתם שם. הייתם באינספור צבאות לאורך ההיסטוריה.
 

כל הדיבור על כבוד, תהילה והרפתקה זה בולשיט. זה היה הכי מכוער ונורא שיכול להיות. זה היה פשוט אנשים 
  ואין שום משטרה שתעצור את זה.לוחמים קרב סכינים גדול ופראי. תדמיינו שזה קורה עכשיו בשכונה שלכם, 

 
זה לא כמו שמראים את זה בסרטים. זה קל יותר להבין אם אתם מדמיינים חבורת אופנוענים גדולה ומשוגעת עם 

סכינים ממש גדולים באים מעבר לגבעה כדי לאנוס ולחטוף את אשתך והילדים שלך ולהפוך אותך לעבד אם הם 
ך החבורה או נלחמים נגד החבורה, או אחת מהנשים שנאנסו, לרוב לא הרגו אותך. אתם הייתם שם, או בתו

  ההיסטוריה של המין האנושי.
 



 תתעוררו אנשים, ותריחו את הדם והמעיים. העבר קרה.
 

תדמיינו שמה שקרה בעבר קורה עכשיו בשכונה שלכם. זה קורה עכשיו באפריקה ומקומות אחרים בעולם 
 השלישי העני.

 
המין האנושי( היינו מעורבים בפעילות שהזכרתי למעלה אלפי פעמים בעשרת אלפים השנים אנחנו ) עולם החיות:

האחרונות. זה יהיה בלתי יאומן אם לא היינו יודעים שזה קרה. הברבריות הזו היא מה שאנחנו נשאיר מאחור 
 כשנלמד את האמת והחיים. האם משהו יכול להיות יותר חשוב מזה?

 
  גדול, ואנחנו יכולים לעזוב אותו לנצח.העבר שלנו היה סיוט אחד 

 
הימים של אבירים ואצילות היו פשוט מיתוסים בשביל לשים פרצוף יפה על משהו כל כך מכוער ונורא שאף אחד 

 לא יכול לדמיין או לתפוס את זה.
 

 תסתכלו על העבר ללא הבולשיט, ותוכלו לראות את האמת בפעם הראשונה.
 

היא כמו פנינים מעורבבות עם הרבה אבנים חסרות ערך. אתם צריכים לסנן הרבה האמת בתוך התנ״ך  התנ״ך:
דברים שהיו מיועדים רק בשביל אנשים שחיו לפני הרבה זמן. דוגמא: יהודים, נוצרים, ומוסלמים כולם מאמינים 

נוראיים  בברית הישנה של התנ״ך. היא אומרת שאלוהים מתעצבן כשאנחנו לא מתנהגים כמו שצריך ועושה דברים
מאוד. כתוב שם שפעם אחת הוא זרק אש למטה ושרף כל גבר, אישה וילד בתוך עיר )סדום(. התנ״ך אומר שהוא 

עשה את זה כי אנשים נהיו יותר מדי סוטים מינית, אבל המשפחה היחידה שהוא נתן לה לברוח כי הם היו 
וטה, אז שום דבר לא סוטה. אחרי שאשתו האנשים הצדיקים היחידים הם היו מבצעים גילוי עריות. אם זה לא ס

של לוט נהפכה לעמוד של מלח כי היא הסתכלה אחורה על העיר שנחרבה, כתוב שלוט שכב והביא ילדים עם 
 הבנות שלו.
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  אם אתם מאמינים בתנ״ך, אתם מאמינים בגילוי עריות והקרבת ילדים.

 
יו חייבים לשכב אחד עם השני, כי לא היה אף אחד איך שכרגע מפרשים את התנ״ך, הילדים של אדם וחווה ה

אחר. זה אותו דבר גם עם משפחתו של נוח. אנשים שאומרים שהם מאמינים במיתוסים הם מאשרים גילוי עריות, 
 זה דבר טוב? רצח ילדים, וכל מיני דברים אחרים סוטים.

 
בעים לילות, והטביע כמעט את כולם לפני כמה אלפי שנים, כתוב שאלוהים עשה שיהיה גשם לארבעים ימים ואר

  ואת הכל. כתוב שהוא עשה את זה, כי הוא פישל, והבריאה שלו הייתה פגומה.
 

זה לא הגיוני וזה לא קרה, לא יכל לקרות; אין מספיק מים בכדור הארץ כדי לכסות אותו לגמרי. כדי לכסות את 
בחמישה מיילים. הפסגה של הר האוורסט היא יותר ההרים הכי גבוהים, האוקיינוסים יצטרכו להיות עמוקים יותר 

  מתשעת אלפים מטרים מעל פני הים.
 

יותר מים משיש כרגע בים. אי אפשר לשלש את הגודל של הים בארבעים ימים  3בסיטואציה הזו יצטרכו להיות פי 
  ולילות של גשם. זו כמות שיורדת במיליוני שנים.

 
אלוהים פשוט פתח את הפקק? המים היו הורגים את כל הצמחים. לא היה מאיפה הגיעו כל המים ולאן הם הלכו? 

נשאר שום דבר להאכיל את החיות בתיבה. אף אחד לא חושב על זה. אחרי שהיא הייתה מכוסה במי מלח למשך 
  יותר מחודש, האדמה הייתה נהפכת לשוממת כמו הירח.

 



יכול לעשות כל דבר״; הוא גם לא הגיוני. אם הוא אל תשתמשו בטיעון ש״אלוהים  אלוהים יכול לעשות כל דבר:
היה יכול להקיש באצבעות שלו ולגרום למים להופיע ולהיעלם ולגרום לצמחים לצמוח חזרה, הוא היה יכול גם 

  פשוט להקיש באצבעות ולגרום למין האנושי להיעלם בלי כל הדרמה.
 

נה ורציונלי לא יכול להאמין לו. אם אלוהים היה אין ולא היה צורך לשיטפון והתיבה ושאר הסיפור ששום אדם כ
  רוצה שאנשים יאמינו בתנ״ך, הוא לא היה מכניס לתוכו סיפור שהופך אותו לבלתי אפשרי להאמין.

 
 איפה כתוב בתנ״ך שאלוהים יכול לעשות כל דבר?

 
הטבע ואף פעם לא עצמה ושולט בהכל )שזה נכון(, אבל אלוהים/החיים עושה את זה בתוך חוקי -כתוב שהוא רב

סוטה מהם. אם הוא כן היה עושה ניסים, לא הייתה שום אמת שהייתם יכולים לדעת, שום חיים שהייתם יכולים 
  לדעת. הישו של האמת והחיים לא היה יכול להתקיים בלי האמת והחיים שלעולם לא משתנים.
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ישר חושבים שאני אומר שאנשים יוכלו לעשות כשאני אומר שהמטרה היא להפוך לאלוהים, אנשים  מין האלוהים:

  ניסים ויהיו מסוגלים לשלוט על מזג האוויר ולעשות את שאר הדברים שהמיתוסים אומרים שאלוהים עושה.
 

האמת היא, אתם לא תהיו מסוגלים לעשות שום דבר מיוחד, כי אלוהים לא עושה שום דבר יוצא דופן. הנורמלי 
ה שאדם שחי כאלוהים עושה הוא הנורמלי. ההבדל היחיד הוא שהם יודעים מה זה הוא הנס האולטימטיבי, וכל מ

  ושזה הנס האולטימטיבי ומסופקים מזה.
 

ככה התנ״ך אומר שאלוהים מגדיר את עצמו, וזה התיאור הכי טוב שיכול להיות. אלוהים הוא  אני כפי שאני:
הודות למדע, סוף סוף למדנו מה אלוהים/החיים  החיים ורק עושה את מה שאנחנו יכולים לראות שהחיים עושים.

  באמת עושים.
 
כל המיתוסים על הניסים מגיעים מהחוסר הבנה שאלוהים הוא אדם אמוציונלי שיכול לעשות כל דבר. אלוהים רק 

 יוצר חיים ויוצר איזון; לא יותר ולא פחות, וזו האמת שמשחררת אותך.
 

אנחנו יצרנו את אלוהים בדמות שלנו, עם רגשות לא רציונליים  אלוהים לא יצר אותנו בדמותו; ההפך קרה.
 והכל.

 
ישו אמר הרבה פעמים שהאמת היא הדבר הכי חשוב, אז למה אנשים שאומרים שהם עוקבים שלו מספרים 

 שקרים ברורים? זה מובן למה הם עשו את זה בעבר, אבל אנשים עדיין עושים את זה היום.
 

ר הארץ על התיבה, זה היה אומר שנוח היה צריך לאסוף, לשכן, ולהאכיל יותר אם היה זוג של כל חרק בכדו
  מעשרים מיליון חרקים.

 
אנחנו יודעים עכשיו שהשיטפון ודברים אחרים שהזכרתי לא קרו בגלל הרבה סיבות שהמספר שלהם גדול מדי כדי 

טיביים שלא יכלו לדעת שהם לא להזכיר פה. הם מיתוסים/סיפורי מורל שהיו מיועדים רק בשביל אנשים פרימי
  אמיתיים.

 
היו צריכים את המיתוסים בעבר כדי להביא את האמת אלינו עכשיו, אבל עכשיו אנחנו יודעים טוב יותר, 

  ואנחנו צריכים לקחת את הצעד הבא ולהכיר באמת.
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נו חייבים לגדול אם אנחנו הגיע הזמן להתבגר ולהפסיק להאמין במיתוסים ברורים וסיפורי אגדות. אנח להתבגר:
  רוצים לתת לילדים שלנו הזדמנות לגדול.



 
המיתוס של השיטפון הוא לא מזיק, אבל דברים שגויים אחרים גרמו לאנשים רבים לאבד את חייהם. דוגמא: 

התנ״ך אומר, ״לא צריך לתת לשום מכשפה לחיות״. זה הוביל ישירות לתיוג של אלפי נשים כמכשפות והן נשרפו 
  למוות.

 
 המיתוסים מסתירים את האמת ומשאירים אותנו בעבדות. האמת משחררת אותנו.

 
האנשים בדתות מאורגנות שאומרים לאנשים שכל מה שכתוב בתנ״ך זו האמת המילולית הם  אמת מילולית:

את זה טועים. הם לא מספרים את האמת. הרוב בעלי כוונות טובות, אבל עדיין טועים, ועכשיו אנחנו יודעים 
  בודאות.

 
הם לא אנשים רעים; הם פשוט מוטעים, והם מפחדים משינוי. הם מרומים על ידי המוח שלהם. הם עשו את אותו 

 הדבר בזמנים של ישו, והוא התייחס לזה כך:
 

ישו אמר, ״אבל אוי לכם, לבלרים ופרושים, צבועים! כי אתם סוגרים את הממלכה של גן עדן בפני בני אדם; 
  לא נכנסים בעצמכם, או מאפשרים לאלה שנכנסים להיכנס.״כי אתם 

 
באמרה הזאת, ישו אומר לנו לא להאמין למלומדים שכתבו את התנ״ך והמנהיגים של הדתות שאומרים לנו שהוא 

  נכון. זה לא יכול להיות ברור יותר, אבל אנשים עדיין עוקבים אחריהם. אוי להם.
 

גים לא מספרים את האמת, האמרה הזאת גם אומרת או מסיקה שאדם לא בנוסף ללומר לכולם שמלומדים ומנהי
  חייב למות כדי להגיע לגן עדן. רוב האנשים לא מבחינים בזה. הוא מדבר כאילו אפשר להיכנס לגן עדן בכל זמן.

 
אף אחד לא מספר את האמת. אף אחד לא יודע אותה, אבל אנשים אומרים לאנשים שהם כן יודעים. אם זה 

  שתנה, אין שום תקווה למין האנושי.לא י
 

  תפחדו, תפחדו מאוד.
 

 התנ״ך אומר שפחד מאלוהים זו ההתחלה של חוכמה.
 

  במילים אחרות, אם אתם מפחדים מהחיים והמוות, זה ידרבן אותכם ללמוד את האמת.
 

 התנ״ך אומר שחלק מהאנשים יינצלו על ידי אהבה, וחלק על ידי פחד.
 

, אם האנשים האלה שלא אומרים את האמת ישתנו, הם ייסלחו, כי הם לא ידעו מה הם עושים צריך לזכור ייסלחו:

 עד עכשיו.
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המלומדים והמנהיגים המוטעים, מעל שלושה מיליארד אנשים, יותר ממחצית המין האנושי, מנסים להאמין  בגלל
עוצמתי, השליט של היקום האינסופי יש -וכליודע -שאלוהים הוא אדם זקן בלתי נראה שחי בשמיים, שלבורא הכל

רגשות אנושיים קטנוניים ואוהב שמהללים אותו ומנשקים לו את התחת. הם אומרים שאלוהים הוא אדם מהסוג 
הכי גרוע שיש. רוב האנשים מדמיינים את אלוהים בתור מלך עם כתר וזקן לבן יושב על כס מלכות. אנחנו נלחמנו 

 ם, אבל אנשים רוצים אחד לנצח?ומתנו כדי להשתחרר ממלכי
 

   דתות נלחמו במדע והתקדמות והן מפסידות בינתיים.
 



מאז הרנסנס, כשהמדע באמת התחיל להתקדם, דתות התחילו לראות את המדע בתור איום. הן  ירידה למטה:
הכנסייה הייתה האמינו שהדוגמה שלהן הייתה האמת היחידה, לכן כל דבר שסתר אותה היה חייב להיות שגוי. 

  עוצמתית באותו זמן, אבל היא בירידה מאז.-כל
 

הבעיה היא שהכנסייה היא בעסקי האמת, ובאותו הזמן, הם לא יכלו לראות שהאמת הייתה בתוך  עסקי האמת:

הדוגמה שלהם. כל הסיבה שהם קיימים הוא לגלות את האמת, וברגע שהעולם יכל לראות שהם לא ידעו אותה, 
בד את האמינות ואת הכוח שלהם. ככל שהמדע גדל והתחזק, הכנסייה נחלשה. עכשיו ההפך הולך התחילו לא הם

 לקרות.
 

עכשיו שאנחנו יכולים לראות שהאמת היא למעשה בתוך התנ״ך וספרי דת אחרים, הכנסייה ודתות אחרות  עלייה:
ייה מעכשיו אם הן יחבקו את יתחילו להשיב את הפופולריות והכוח בעולם שאבד להן. דתות יתחילו להיות בעל

  הגילויים החדשים של האמת. יהיה להן כבוד במקום להראות כמו טיפשים.
 

  המדע עשה שירות מעולה בשביל הדתות. הוא גילה את האמת האמיתית.
 
האמת היא המטרה המוכרזת של רוב הדתות, לכן המדע הוא החבר הכי טוב של הדת. אנשי דת רואים את המדע 

ב שלהם, כשההפך נכון. במשך חמש מאות השנים האחרונות, דתות נלחמו במדע כדי להגן על בתור האוי
 המיתוסים שלהן. הן עינו והרגו בשם מיתוסים.

 
אפשר לסלוח לדברים שנעשו בעבר, כי אנשים לא יכלו לדעת שמה שהם עושים זה לא נכון, אבל לא  מדע/דת:

ואת האמת שהוא מגלה בשילוב עם האמת שספרי דת מגלים. היום. עכשיו, אנשי דת חייבים לחבק את המדע 
  השילוב הזה הולך להיות הישועה של כולם.

 
  המדע בלי דת הוא מעפן, דת בלי מדע היא עיוורת.

 אלברט איינשטיין
 

המדע הוא החבר הכי טוב של הדת, כי הוא מגלה את האמת, והאמת היא מה שמשחררת אנשים מהמיתוסים 
 שטן/מוח.שנוצרו על ידי ה
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התנ״ך אומר שאנחנו צריכים להפריד את החיטה מהמוץ, וזה מה שהמדע עושה. הוא מפריד את  חיטה מהמוץ:

  הוא האויב של אלוהים. האויב של האמת האמת מהמיתוסים. לפי הדתות, אלוהים הוא האמת, לכן
 

אלוהים הוא האמת. לעשות את כשאתם מכחישים את האמת, אתם מכחישים את אלוהים, כי  החטא הכי גדול:
זה בכוונה כשאתם יודעים טוב יותר מזה, זה החטא הכי גדול שיכול להיות, ובכל זאת כל הדתות כרגע עושות את 

 זה. השאלה היא, למה הן עושות את זה?
 

 ישו אמר, ״האמת מוחבאת עד שיש לך עיניים שיראו ואוזניים שישמעו.״
 

היא  ״חטא״ משמעות של המילים בתנ״ך. דוגמא: המשמעות של המילהרוב האנשים לא יודעים אפילו את ה

״לפספס את המטרה״. המילה מגיעה מיוונית עתיקה, והיא מתייחסת לחץ שמפספס את המטרה. אין לזה שום 
  קשר לשבירת חוקים דתיים או מוסריים.

 
ו היה אולי נראה לפני אלפיים להיות כמו ישו, לא רק להלל ולסגוד לשם ותמונה של איך שיש ״נוצרי״ זה אומר

  שנה. זו עבודת אלילים של דמות חקוקה.
 



״ )שווי/ערך(. הדרך הכי טובה להראות כמה worth-ship״ )סגידה( היא למעשה ״worshipהמשמעות של המילה ״
ערך בשבילך היא פשוט לקבל את המתנה/ההווה שאלוהים/החיים מייצר ומנסה לתת לך. פשוט -אלוהים הוא שווה

 תקבלו את המתנה, קבלו את האמת והחיים שבכל רגע.
 

 תסגוד לכל מה שאתה רואה, ועוד יופיע. אקווס
 

  התנ״ך אומר, ״השכר של חטא הוא מוות״.
 

  זה נכון; כשאתם מפספסים את המטרה, מפספסים את ההווה, אתם מתים לחיים האמיתיים.
 

זה, הלבבות של אנשים מתקשים והאוזניים  ישו אמר, ״עם שמיעה אתה תשמע, אבל אתה לא תבין. בגלל
 שלהם עמומות והעיניים שלהם נסגרו.״

 
הדבר היחיד שאתם יכולים לעשות נגד אלוהים/החיים הוא לחסום את האמת והחיים החוצה, ובערך כולם כרגע 

עושים את זה. לחסום את האמת והחיים זו הדרך היחידה שאתם יכולים לפספס את המטרה, הדרך היחידה 
  שאתם יכולים לחטוא.

 
אם אתם יודעים את האמת והחיים, אתם לא צריכים חוקי מוסר, כי אנשים רוחניים עושים את הדבר המוסרי 

באופן טבעי. הם מתייחסים לאחרים באותו יחס שהם היו רוצים לקבל. הם רואים את כולם כאילו הם עצמם; הם 
 רואים אותם באמת.
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  ״אפוקליפסה״ היא ״החשיפה״ לא סוף העולם.המשמעות של המילה 

 
 מה הולך להיחשף? יכול להיות שהאמת האולטימטיבית? מה עוד יכול להיות?

 
זה אומר שהאמת מוחבאת או מוסתרת. אם התנ״ך הוא נכון, אז אף אחד לא יודע את  האפוקליפסה )החשיפה(:

ם הדתיים מפספסים את העובדה הזו. הספר האמת עדיין, כי הוא אומר שכמעט אף אחד לא יודע. רוב האנשי
 שהם מאמינים שהוא האמת אומר שהם לא יודעים את האמת עדיין. זו הבנת מפתח.

 
ישו אמר, ״אלוהים הוא רוח האמת, שהעולם לא יכול לקבל, כי הוא לא יכול לראות את אלוהים או לדעת את 

 אלוהים.״
 

יים ואפילו לא רואים את האמת שכן הגיונית באותו הספר. זה מסביר למה אנשים מאמינים במיתוסים לא הגיונ
 אנשים הם או מאוד טיפשים, או שאיזה כוח בלתי נראה מונע מאנשים לראות אותה.

 
התנ״ך אומר שיש כוח בלתי נראה או כיסוי. התנ״ך אומר שלא ניתן לדעת את האמת האולטימטיבית לפני 

אנשים לא יכלו לדעת את האמת האולטימטיבית לפני עכשיו. זה האפוקליפסה. היא רק מתחילה עכשיו, אז רוב ה
 מה שהתנ״ך אומר.

 
מודע הקולקטיבי כדי למנוע מרוב האנשים לראות את האמת לפני שיגיע -מיוצר על ידי המוחות שלנו והלא הכיסוי

  הזמן הנכון.
 

  זו היפנוזה המונית. הרוח הקדושה היפנטה אותנו כדי לשמור עלינו.
 

זה למעשה פוגע באמת לראות אותה לפני הזמן הנכון. זה מכריח את האמת  שהאמת הייתה מוחבאת:זה טוב 
להפוך לסיפורי מיתוסים וזה הורג את הנביאים שלה או הופך אותם למנודים. זו הסיבה שכמעט אף אחד לא ראה 

  את האמת עד עכשיו.



 
שילמו על זה מחיר גבוה. זרעי האמת שהם ישו והנביאים האחרים שתלו זרעים שהיה צריך לשתול, אבל הם 

שתלו מתחילים עכשיו לגדול ולפרוח, וזה עוזר להפוך את הישועה שלנו לאפשרית. כשהוא החביא את האמת 
מודע הקולקטיבי הגן על האמת ועלינו. הזמן צריך להיות נכון בשביל האמת, או שזה סתם -והחיים עד עכשיו, הלא

 יוצר צרות.
 

הקולקטיבי יכול לתת לנו מידע שלא ידענו, והוא יכול גם למנוע מאיתנו לראות דברים אם זה לא מודע -הלא
  לטובתנו לראות אותם.

 
״אפילו רוח האמת; שהעולם אינו יכול לקבל, כי הוא לא רואה אותה, או יודע אותה: אבל אתה יודע אותה; כי 

 John 14:17” היא שוכנת בתוכך, והיא תהיה בתוכך.
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 ישו אמר, ״השעה מגיעה שאני לא אדבר אליכם באמרות אפלוליות, אלא אספר לכם על אלוהים בפשטות.״
 

מודע הקולקטיבי עשה את זה בלתי אפשרי לאנשים לכבות את המוחות שלהם ולראות את האמת. הכיסוי -הלא
שהופך את הזמן שאנחנו רק מתחיל להתרומם עכשיו, אז אנחנו יכולים לראות את האמת ולהבין עכשיו. זה מה 

  חיים בו לכל כך נהדר.
 

המלומדים והמנהיגים למעשה עשו את הדבר הנכון כשהם החביאו את האמת בתוך מיתוסים.  מיתוסים בתנ״ך:

הם לא עשו את זה באופן מודע, אבל הם עשו את זה, וזה היה דבר טוב. הם עשו את זה שכמעט אף אחד לא יכל 
 התנ״ך בעבר. הכל קרה כמו שהיה צריך לקרות.ללמוד את האמת מקריאה של 

 
 אף אחד לא יכול לראות את האמת המוחבאת בתנ״ך עד שהם מתעוררים.

 
רוב מה שנכתב בתנ״ך נועד להסתיר את האמת, לא לגלות אותה. זה ההפך ממה שרוב האנשים חושבים, אבל זו 

 האמת.
 

יכולים להבין אותם עכשיו, אבל כשהרוח הקדושה ישו אמר, ״יש לי עוד דברים לספר לכם, אבל אתם לא 
תגיע, רוח האמת, היא תדריך אותכם לתוך כל האמת. כשהרוח תגיע, היא תגרום לכל הדברים להיות ברורים 

 בשבילכם.״
 

זה לא כל כך שהספר הזה צריך להשתנות כמו שאנשים צריכים להשתנות. כשטכנולוגיית  לשפר את הספר הזה:
פתחו מספיק, כשהזמן הוא נכון בשביל אנשים לראות את האמת של החיים, הם יראו את תקשורת והחברה ית

 האמת בתוך הספר הזה, אפילו עם כמה פגמים.
 

לדעת את האמת לפני שהזמן נכון זה יכול לגרום לך להיהרג על ידי טיפשים ופנאטיים. זה לפחות  להרוג נביאים:

  יכול לגרום לך להיות לא פופולרי ומנודה.
 

גנדי, לינקולן, לנון, ישו, קינג, קנדי והרבה אחרים מתו למען האמת. למות למען האמת זו  למות למען האמת:

הדרך הכי טובה למות, אבל לחיות למען האמת זה יותר טוב. הודות לאינטרנט, אפשר לספר את האמת היום 
 בצורה בטוחה יותר.

 
 בורות הורגת.

 
הם הטיפשים הכי מסוכנים, כי הם חושבים שהם עושים את הדבר הנכון, עושים את זה בשביל  טיפשים דתיים

אלוהים. האמת היא שיש להם בעיות מנטליות, והם עושים את העבודה של השטן, לא אלוהים. אין משהו יותר 



יה לסלוח לזה גרוע שבן אדם יכול לעשות. זה למעשה פוגע ברוצח הרבה יותר מהבן אדם שהם הורגים. אפשר ה
 בעבר בגלל בורות, אבל לא עכשיו.
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 6.1פרק  -גן עדן בכדור הארץ  - 6חלק 

 

  חלון הזדמנויות  

 
לעולם לא יוכל לחיות ביחד בשלום והרמוניה. הוא אף פעם לא עשה את זה ולעולם לא יעשה את  המין האנושי

הטבע האמיתי של המין האנושי הוא הטבע של  זה. זה בלתי אפשרי, כי זה לא בטבע האמיתי של המין האנושי.
החיה. אנשים מתנגדים לזה, אבל אי אפשר לשנות אותו על ידי התנגדות והדחקה. רק האמת יכולה להתגבר 
עליו. המין האנושי תמיד יתנהג כמו המין האנושי כשהמצב מתדרדר, והמצב תמיד מתדרדר מתישהו. כשזה 

  גו כמו החיות שהם באמת, ויגררו את כולם למטה לרמה של החיה.יקרה, מרבית המין האנושי תמיד יתנה
 

 החיה חייבת למות, והדרך היחידה להרוג אותה היא עם האמת.
 

הדרך היחידה להיפטר מהחיה היא במקור. חייבים להתגבר על החיה כדי שהיצור הרוחני יוולד. אם החיה לא 
 נטאלית לא מוכרזת בשביל העולם הזה.תמות, כל המין האנושי ימות. כולנו נמצאים במלחמה מ

 
  אנשים רואים את זה הפוך; אתה לא נולד מחדש, המוח החייתי פשוט מת.

 
יצור רוחני לא באמת נולד, כי הוא תמיד בתוכך; הוא מוסתר על ידי המוח. הנשמה לא יכולה להיוולד, היא 

  אלמותית, אבל המוח יכול וחייב למות.
 

 המוח שלך, ורק האמת משחררת אותה.הנשמה שלך כלואה על ידי 
 

 זה עכשיו או לעולם לא. זה איך שאנחנו יודעים שעכשיו הזמן לראות את האמת האולטימטיבית; עכשיו זה הזמן:

  בפעם הראשונה המין האנושי יכול והולך להרוס את עצמו.
 

 ישו אמר, ״רק חרב האמת יכולה להרוג את החיה״.
 

המוחות הם מהחיה; זו הסיבה שהמין האנושי לעולם לא יהיה מסוגל לחיות ביחד  המוח מפלג אנשים, כי כמעט כל
 ולשרוד למשך הרבה זמן.

 
 המין האנושי חייב למות בשביל שיצורים רוחניים יחיו. אנחנו מקריבים את החיה לאלוהים.

 
ך הכי טובה לרצות את זה מעניין איך בברית הישנה, אנשים תמיד הורגים ומקריבים חיות לאלוהים. זו הייתה הדר

 אלוהים. עכשיו זה הגיוני.
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הרוחני שלהם. העצמיים הרוחניים -האמת מאחדת אנשים, כי היא הורגת את המוח של החיה והופכת אותם לעצמי
שלנו הם כולם אותו הדבר; הם אהבה טהורה, אז באופן טבעי הם מתאגדים ביחד ומסתדרים טוב. זה לא אומר 

ה אותו הדבר כמו חבורה של רובוטים זהים שלא מרגישים כלום; ההפך נכון. האישיויות של שאנחנו כולנו נהי
  אנשים יהיו יותר שונות והרבה יותר מלאות בחיים מעכשיו. אנחנו נהיה כמו חבורה של ילדים טובים וגדולים.

 
עכשיו. אנחנו לא נהפוך זה חשוב לזכור שהעולם של גן עדן יראה כמעט אותו הדבר כמו העולם שאנחנו חיים בו 

למין אחד )יוניסקס(, נהיה כולם אותו דבר, או נשתנה יותר מדי; אנחנו פשוט ניפטר מכאב וסבל. אני מבין שזה 



קשה לראות, אבל זה מה שעבודה של נביא מגלה בהדרגתיות. רואים איך זה היה עובד וכמה זה פשוט. אנחנו כן 
ם הרציניים עכשיו, אז בדרך כלשהי, החברה סוג של חיה בלי תודעה מסתירים ומכחישים את כל הדברים השליליי

  לצד הנוראי של החיים עכשיו. ההבדל היחיד הוא שבגן עדן הוא באמת לא יהיה קיים.
 

  כדי להיוולד מחדש, אתם חייבים למות לעצמי הישן שלכם, אבל זה יותר כמו מעבר.
 

היא בגלל שאתם מבינים שאתם הרבה יותר מרק האדם  הסיבה שזה קורה, נשאר, וזה לא ממש מפחיד מעבר:
שהעולם תיכנת אתכם לחשוב שאתם, ושהעולם הוא הרבה יותר מאיך שאתם חושבים על העולם. הוא בטוח 

יותר, יותר מוגן, יותר מספק, וכו׳. אתם מה שהייתם, אבל הרבה יותר, אז אתם לא באמת מאבדים את מה שהיה 
שוט נהיה חלק מאוד קטן ממה שאתם הופכים להיות. זו הסיבה שאף אחד לא שם לכם או מתים לזה כמו שזה פ

לב לשינוי הענק הזה, כי אתם תמיד יכולים להראות לאנשים את העצמי הישן שלכם שהם רגילים אליו, אבל אתם 
  רואים את עצמכם ואת העולם בצורה חדשה ושונה לגמרי.

 
לי את הדרך!״ ישו לא נפטר או נלחם בשטן )מוח(; הוא פשוט  תזכרו שישו אמר, ״לך מאחורי שטן! אתה חוסם

 משתלט עליו ושם אותו במקומו ברקע, מאחורי החיים.
 
זה נאמר שהמין האנושי הוא נמצא בין החיות לאלוהים, אבל זה מטעה. כשזה נוגע לשינוי מאדם ליצור רוחני, זה 

 ים לצורת חיים חדשה לנצח.שחור ולבן. אתם כן, או שאתם לא. כשאתם משתנים, אתם הופכ
 

יש תקופה של מעבר, אבל אתם חיה עד שאתם עושים את השינוי. ברגע שאתם עושים אותו,  מתהילה לתהילה:

  אתם אף פעם לא חוזרים להיות חיה.
 

כי החיים הופכים לחדשים יותר כל יום. אתם פשוט גדלים בנשמה וחסד לנצח. אתם עוברים מתהילה  זה לא יעד,

  כפי שהתנ״ך אומר. לתהילה,
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 פרידריך ניטשה… חבל תלוי מעל תהום - -האדם הוא חבל, קשור בין החיה לאדם העליון 
 
אילפנו את החיה אצל רוב האנשים, אבל המין האנושי הוא עדיין פשוט חיה מתחת לפני הקרקע, והיא תעלה שוב 

תם יכולים להתחיל את השינוי ברגע שאתם יותר פראית מאי פעם. לוקח זמן להשתלט לגמרי על המוח, אבל א
הרוחני שלכם. ״החיים״, או תפיסה גדולה -יודעים את ״האמת״ ומשנים את הפרספקטיבה שלכם לזו של העצמי

  יותר, יבואו אחרי זה, לפעמים מהר, לפעמים לאט; כולם שונים. הסביבה שלכם יכולה לעזור או להזיק.
 

ריקים למנוע ממכם ליצור מגע עם האמת והחיים. אחד הטריקים הכי למוח יש הרבה כלים וט טריק הנדנוד:
חזקים שלו הוא ללכת מקיצון אחד לאחר. האמצע או המרכז זה איפה שהכל נמצא, אבל אתם חייבים להיות שם, 

מודעים לגמרי. אנשים מחפשים את האמת ואהבה בכל המקומות הלא נכונים. הם מחפשים בכל מקום חוץ 
 היחיד שזה קיים.מההווה, המקום 

 
 אתה חייב לחיות בהווה, להזניק את עצמך על כל גל, למצוא את הנצח שלך בכל רגע. הנרי דיוויד ת׳ורו

 
אבל זה עדיין אפשרי שהמין האנושי יפספס את חלון ההזדמנויות הקטן. המין האנושי  הבעיה והפתרון פשוטים,

ים לא יכולים להמשיך להשתפר; זה בלתי אפשרי שזה חושב שהכל ימשיך להשתפר יותר ויותר. ההפך נכון. דבר
יקרה בעולם הפיזי. זה הולך הלוך וחזור מטוב לרע ולהפך. דברים יתדרדרו. כשזה יקרה, זה יוציא החוצה את 

  החיה שבתוך המין האנושי. אתם יכולים פשוט להסתכל על העבר העקוב מדם שלנו כדי לראות מה יקרה.
 

ים היציבים שאנחנו חיים בהם יעברו, כי זה הטבע של הטבע להשתנות. זה אולי יהיה הזמנ גן עדן של טיפשים:

התוצאה של התחממות גלובלית ושינויי מזג אוויר קיצוניים או מלחמה. מחסור גלובלי חמור של מזון יוכל לגרום 
העולם ימשיך לזה לקרות, וזה יגיע בקרוב. כשהחיה נהיית רעבה, היא תמכור את נשמתה כדי לאכול. כמו ש



להסתובב בוודאות, משהו יקרה, והטבע האמיתי שלנו יגלה את עצמו. אנחנו חייבים לעשות את השינוי לפני שזה 
  קורה. אנחנו חיים בגן עדן של טיפשים, בארמון עשוי מחול, בבית קלפים, והרוח היא מתחילה לנשוב.

 
יוכל לקרות בתקופה שלהם, כי הם יותר מדי אנשים תמיד חושבים שזה לעולם לא  לא יכול לקרות עכשיו:

מתורבתים וחכמים מכדי לתת לזה לקרות. לפני המלחמה של מאה השנים והמגפה שהרגה כמעט חצי 
מהאוכלוסייה של אירופה, היה עידן זהב של שלוש מאות שנים של שלום יחסי ושגשוג. זה היה עידן של אור לפני 

האוויר לפתע נהיה קצת קר יותר, רק כמה מעלות, והחברה קרסה. זה שנהיה חשוך. חושך בא אחרי האור. מזג 
  קרה באופן טבעי, וזה יקרה שוב. הבדל קטן בטמפרטורה למעשה שלט על רוב ההיסטוריה של בני האדם.
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בטבע, הרע ביותר תמיד קורה כשהחיים הכי טובים. כשחיה נהנית  הרע ביותר תמיד בא אחרי הטוב ביותר:

ל מים, אוכלת או מזדווגת, הן הכי מוסחות ויש הכי הרבה סיכוי שיתקפו אותן או שהן יאכלו על ידי משתייה ש
טורפים. הרע ביותר קורה כשהטוב ביותר קורה. זה לא שונה בשבילנו. אנחנו אוכלים, שותים, ומזדווגים יותר מאי 

  עות אלינו.פעם. אנחנו עסוקים בעיקר בזה, וזה הופך אותנו לעיוורים לסכנות שמגי
 

  אנשים חושבים שזה לעולם לא יוכל לקרות להם, כשזה למעשה הולך לקרות להם בוודאות.
 

אנשים חושבים ששום דבר רע ממש לא יכול לקרות להם, שזה רק קורה לאנשים אחרים. זו אחת האשליות הכי 
 חזקות שהמוח מייצר.

 
אותו דבר לגבי כל האסונות, שמיוצרות על ידי האמת היא שכולם מתים, אז הרע מכל יקרה בוודאות. זה 

 האדם או הטבע; הם יקרו בוודאות.
 

אסונות טבע יקרו גם לאנשים שיודעים את האמת, אבל אנשים רוחניים לא יהפכו את הסיטואציה לגרועה יותר 
  ויהפכו לחיות אלימות.

 
ים רוחניים ימנעו ממנה. זו הטלטלה החברתית שמגיעה עם אסונות טבע גדולים שאנש טלטלה חברתית:

  הטלטלה הזו בדרך כלל מתבטאת בתור מלחמות וכאוס חברתי שיוצר הרבה יותר נזק מהאסון עצמו.
 

בנוסף למזג האוויר, יש דברים אחרים שעושים טריגר לאסונות. אמריקה הייתה הכי משגשגת  טריגרים לאסונות:

ולם לשפל. לפני ההתרסקות, האנשים בעמדות שהיא אי פעם הייתה לפני שהבורסה קרסה ושלחה את כל הע
  הכוח לבשו מגבעות וזנבות למסיבות.

 
  אור תמיד זוהר הכי הרבה לפני שהוא נשרף ונכבה. לילה בא אחרי יום.

 
מלחמת העולם השנייה התחילה בשנה שהסרט הקוסם מארץ עוץ יצא, ומחזות זמר של  מלחמת העולם השנייה:

ופולריים. לא היה כל כך הרבה סקס ואלימות בסרטים כמו שיש היום. אנשים היו אהבה וכיף היו הסרטים הכי פ
  יותר מעודנים וחברותיים; הם לא נעלו את הדלתות שלהם ולא היו להם מערכות אזעקה.

 
 אנשים היו יותר מתורבתים מאיתנו עכשיו בדיוק לפני שתי מלחמות העולם.

 
ולשני המינים היה הרבה יותר קלאס מהיום. לאנשים היו נימוסים יותר גברים לבשו חליפות, נשים לבשו שמלות, 

טובים וכיבדו את עצמם ואחרים הרבה יותר מהיום. אפילו עם כל זה, הם יצאו והרגו חמישים מיליון אנשים. אם זה 
 קרה אז, זה יכול לקרות עכשיו, יותר בקלות, יותר מהר, וזה יכול להיות הרבה יותר רע.
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ייבים להודות שהמין האנושי נהיה הרבה יותר מוזר, יותר אבוד, והרבה יותר מסוכן. אנחנו צריכים אתם ח
להתמודד עם העובדה שזה יכול לקרות ויקרה לנו אם לא נעשה משהו כדי למנוע מזה לקרות. זה פשוט מחזור 

חיים לפני רוב האסונות היו טבעי. הזמנים הכי אופטימיים תמיד הקדימו את הימים הכי אפלים של העולם הזה. ה
 בדיוק כמו שהם עכשיו; אנשים היו רדומים.

 
זה כאילו אנחנו נוסעים מהר על כביש הררי עם עיניים סגורות. אין שום תקווה בכלל למין האנושי אם לא נפקח את 

  העיניים.
 

  המין האנושי נמצא במצב של היפנוזה והוא צריך לראות את זה ולהתעורר עכשיו.
 

האנושי לא השתנה. ההבדל היחיד עכשיו הוא שיש הרבה יותר אנשים, אנחנו יותר מנוכרים, מבולבלים,  המין
 פגיעים, והרבה יותר מסוכנים.

 
 אנחנו שמנו יותר ויותר מהביצים שלנו בתוך סל אחד.

 
ויים בהם אנחנו מרכזנו את הדברים החיוניים של החיים. ניתן לשבש את האוכל, מים, וחשמל שכולם עכשיו תל

 ונגל תוך רק כמה ימים.’מאוד בקלות ולשלוח אותנו חזרה ישר לחוקי הג
 

המים הנקיים של אנשים יוכלו להיגמר תוך כמה ימים, וזה יוכל לשחרר את החיה. בכל מקום שאנשים מאבדים 
ם פעם היו כלב מאוד מהר. לאנשי-אוכל-את הדברים החיוניים הבסיסיים של החיים, זה הופך לסיטואציה של כלב

 בארות משלהם וגישה למקורות מים טבעיים אחרים; היום יש מעט מאוד אנשים שיש להם גישה לדברים האלה.
 

ההישרדות שלנו תלויה עכשיו ברחמיה של מערכת שנוצרה על ידי החברה, והיא עובדת כי החברה גורמת לה 
שומרת עלינו בחיים תקרוס איתה. זה לעבוד מיום ליום. אם החברה תקרוס אפילו רק לכמה ימים, המערכת ש

; החברה לא יכולה להתקיים בלי מערכת תומכת החיים הזו, אבל אם היא תקרוס, זה יהיה קשה, אם לא 22מלכוד 
אפשרי, לגרום לה לעבוד שוב לפני שמיליונים ימותו בתחרות חופשית של הריגות. זה אף פעם לא קרה, -בלתי

ת תומכת חיים עד עכשיו. זה קרה בקנה מידה קטן יותר הרבה פעמים אבל אף פעם לא היינו צריכים מערכ
  בעבר.

 
זה יקרה אם לא נתעורר אל האמת בקרוב. זה יהיה הרבה יותר גרוע מכל דבר  אל תחשבו שזה לא יכול לקרות.

 שקרה בעבר.
 

חמו עם אני לא יודע עם איזה נשקים ילחמו במלחמת העולם השלישית, אבל במלחמת העולם הרביעית יל
 מקלות ואבנים. אלברט איינשטיין

 
גרעינית מודרנית יש יותר כוח -ההבדל הכי חשוב ומסוכן הוא שעכשיו יש לנו פצצות גרעיניות. לפצצה אחת תרמו

 הרסני מכל הפצצות הקונבנציונליות שהשתמשו בהם בכל המלחמות הקודמות. זה לא בשורות טובות בשבילנו.
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האטום שינה הכל, אם נשמור את דרכי החשיבה שלנו, ניסחף לקטסטרופה שאין לה הכוח המשוחרר של 
 מקבילה. אלברט איינשטיין

 
אתם פשוט צריכים להסתכל על התוכן של הסרטים והמוסיקה שלנו כדי לראות איפה המין האנושי באמת נמצא. 

ה לנו את בינג קרוסבי ששר ״חג זמני בסרטים ומוזיקה. לפני מלחמת העולם הקודמת, הי-אלימות היא בשיא על
מולד לבן״. עכשיו יש לנו ילדים שהורגים ילדים בבתי ספר, רוצחים סדרתיים. הייתה הרבה פחות סבירות ששתי 

  מלחמות העולם האחרונות יקרו מאשר שתקרה מלחמת עולם היום.
 



בין דתות, וזה יהפוך  מלחמת העולם הבאה מתעצבת להיות מלחמה ניצוצים קטנים מתחילים שריפות גדולות:
  אותה להרבה יותר גרועה מכל מלחמה שהייתה קודם. במקום להילחם, אנחנו צריכים לראות את האמת בדתות.

 
  יש שני דברים אינסופיים; היקום, והטיפשות של האדם.

 אלברט איינשטיין
 

יון יריות. זו הייתה מלחמת העולם הראשונה התחילה כי אדם אחד ירה באדם אחר. ירייה אחת הובילה למיל
ההתנקשות בחבר של משפחת אצולה. הכל קרה למען כבודה של משפחת אצולה, משהו שלא היה לו שום 

משמעות לאף אחד אחר, אבל זה היה ניצוץ בעולם נפיץ. זה לא היה עניין גדול, אבל זה התחיל את מרחצת 
שרת שבלעה את כל העולם. מלחמת העולם הדמים הכי גדולה בהיסטוריה. הירייה האחת הזו התחילה תגובת שר

השנייה הייתה פשוט הרחבה של המלחמה הראשונה. היטלר לא היה מגיע לעמדת כוח או היה עושה את מה 
    שהוא עשה ללא מלחמת העולם הראשונה והשפל הפיננסי.

 
תחיל להתפוצץ, לא צריך הרבה בשביל להצית את העולם באש. רק צריך זיקוק קטן שוב, והעולם שלנו באמת י

פיצוצים גרעיניים הפעם. הניצוצות עפות במזרח התיכון והעולם הוא כמו אבקת שריפה עכשיו. המצב לא יכול 
 להיות יותר מסוכן, ורוב האנשים לא יודעים את זה, מה שהופך את זה לעוד יותר מסוכן.

 
את זה. התנ״ך גם אומר שהעולם  התנ״ך אומר שהעולם ייחרב על ידי אש הפעם, נשקים גרעיניים יוכלו לעשות

כבר נחרב פעם על ידי מים. זה לא באמת קרה, אז החיזוי שהעולם ייחרב שוב גם כנראה לא יקרה, אם נתעורר 
בזמן. אני לא חושב שכל המין האנושי ייחרב לא משנה מה יקרה, אבל נוכל להרוג את רוב המין האנושי ולהחזיר 

 המזל יהיו אלו שייהרגו.-ם לב עכשיו. בריאת עצמנו חזרה אלף שנים אם לא נשי
 

הסיכויים הם טובים שאנחנו נראה גן עדן על כדור הארץ, אבל לפני שזה יקרה, יכולות להיות לנו תקופות  מבחנים:

  מאוד מלאות בקושי. יכול להיות שיהיה חשוך לפני השחר, אבל זה לא ישנה כל עוד השחר יגיע.
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לכת לכיוון האחר ולהיות הזמנים הכי נוראיים אי פעם, כמו כל המלחמות של העבר זה יכול גם ל עידן אפל:

בערימה אחת על השנייה. המין האנושי אולי יהרוג את עצמו באופן קולקטיבי, וכל מי שישרוד יחיה בעידן הכי אפל 
שה עכשיו. העתיד בהיסטוריה. יכולות להיות לנו אלף שנים של חשכה או אלף שנים של אור, הכל תלוי במה שנע

יהיה הסיוט הכי נורא שלנו, או החלום הכי גדול שלנו שהתגשם. התנ״ך קורא לזה הצרה, ואומר שזה יימשך שבע 
  שנים, אבל אף אחד לא יודע מתי זמנים באמת קשים יגיעו, כמה הם יהיו קשים, או לכמה זמן הם יימשכו.

 
ופרודוקטיבית מאז סוף מלחמת העולם השנייה. זו התקופה הכי היינו בתקופה מאוד שלווה, יציבה,  למתוח קפיץ:

ארוכה של שלום יחסי ושגשוג שכמות כזו של אנשים אי פעם חוותה. זה כמו למתוח קפיץ, לכן תקופה מאזנת 
מגיעה, וזה יכול לקפוץ הכל חזרה בבת אחת. אם תסתכלו על ההיסטוריה שלנו, תראו שכל כמה שנים, יש לנו 

 קי. זה מחזור, ואלא אם כן נשתנה, המחזור ימשיך.מרחץ דמים ענ
 

  האמת האולטימטיבית היא הדבר היחיד שיכול לעצור את זה מלקרות.
 

אם הצרה הולכת לקרות, היא תקרה בקרוב. המהפך של האדם והצרה יוכלו לקרות באותו הזמן, אבל הסיכויים 
 נגד זה.

 
 תנה, הוא השתקפות שלנו.אנחנו חייבים להשתנות אם אנחנו רוצים שהעולם יש

 
יכול להיות שיהיה צריך משהו שממש יפחיד את המין האנושי כדי  ליצור חציר כל עוד השמש/הבן זורחת:

שנתעורר, אבל אם כן, זה יהיה מאוחר מדי בשביל רוב האנשים. זה לא הכרחי, ואלו שיעשו את השינוי לפני שזה 
נותנים כוח לחיה ויהפכו את המעבר לקשה יותר לרוב האנשים יקרה יהיו שמחים שהם עשו את זה. זמנים קשים 

  ובלתי אפשרי לרבים. הישרדות תהיה הדבר העיקרי שיטריד אותנו.
 



  יצור רוחני לא יכול להיפגע משום דבר שקורה.
 

  שום דבר לא יכול לפגוע במישהו שיודע את האמת, אז אתם צריכים להיות בטוחים שאתם יודעים אותה.
 

שלום והרמוניה זה הטבע האמיתי של יצורים רוחניים, לכן כשזמנים נהיים קשים, הם לא מתחילים לחיות ב
להילחם ולהרוג אחד את השני; הם מתחילים לעבוד ביחד להפיק את המיטב מזה עד שזה עובר. אנשים רוחניים 

חיים למעניינים יותר. אם יכולים להתמודד, אפילו להנות, מכל דבר שהטבע או האדם זורק עליהם; זה הופך את ה
נישאר ברמת החיה, יהיה לנו מרחץ דמים בעתיד הקרוב בוודאות. אם נשתנה ליצורים רוחניים ויש מספיק מאיתנו, 

ואם נעשה את זה מספיק מהר, יש סיכוי הרבה יותר טוב שלא יקרה מרחץ דמים. אם הוא כן יקרה, זה לא ישפיע 
 ול להפסיד.על יצורים רוחניים; יצור רוחני לא יכ

 
אנחנו פשוט צריכים להתגבר על המוח כשאנחנו עוד בחיים. אנחנו חייבים לזהות את מה שקורה וללכת עם זה. 

  אנחנו מתחילים לראות את שני השבילים ויכולים לקחת את השביל הנכון.
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  אנשים יכולים לקחת את שביל הפחד או שביל האהבה כל עוד זו האמת.
 

שתמש בגזר ובמקל, גן עדן וגיהנום, כדי לשים אנשים על הדרך הנכונה. זה יעבוד כשאנשים יראו אלוהים/החיים מ
  את האמת. זה לא יעבוד אם הם לא יראו אותה בקרוב.

 
לספר הזה יש רק מטרה אחרת, והיא להראות לאנשים את האמת. כשאנשים יראו את האמת, הם יעלו על 

 הדרך לגן עדן. זה פשוט מאוד.
 

אתם אולי חושבים שאני יורד על המוח, המוח שיצר את כל מה שיש לנו עכשיו. אני לא אומר שהמוח  המוח:עידן 
ואם הוא לא , צדדית. המוח עשה הרבה חיתוכים חיוביים-הוא דבר רע; אני פשוט אומר שהמוח הוא חרב דו

 זה בקרוב.ישתנה, הוא יתנדנד לכיוון השני ויעשה הרבה חיתוכים שליליים, והוא יעשה את 
 

אנחנו פשוט הגענו לתקופה חדשה, סופה של תקופה אחת והתחלתה של אחת אחרת. זה סופו של  עידן הרוח:
 עידן המוח והתחלתו של עידן הרוח. זה יכול להיות מעבר חלק אם נראה את האמת בקרוב.

 
הוא עומד לעשות הרבה  אני לא יורד על המוח; הוא עשה את עבודתו ועשה אותה טוב. הוא עשה הרבה טוב, אבל

 רע. אין לנו שום ברירה חוץ מלהתגבר עליו, או שתהיה לנו הקטסטרופה הכי גדולה בהיסטוריה שלנו.
 

אם החיה תנצח, אנחנו יודעים מה יקרה, כי אנחנו מכירים את העבר הפראי ועקוב הדמים שלנו, אבל רוב  העתיד:

  כולנו נתחיל ללמוד את האמת האולטימטיבית.האנשים לא יכולים לדמיין איך העתיד יראה אם 
 

בעבר, היינו צריכים להילחם ולהרוג כדי לשרוד. עכשיו, לתקופה קצרה, המין  שארית הגלגול הנוכחי שלנו:

האנושי לא צריך כבר לפגוע או להרוס אחרים מסוגו כדי לשרוד; אנחנו כבר לא צריכים לחיות כמו החיות 
  לנו זמן להשתנות. כשנשתנה, העולם ישתנה איתנו.שהתפתחנו מהם. זה אומר שיש 

 
 בפעם הראשונה בהיסטוריה, אנחנו יכולים להפוך את העולם לגן עדן.
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 6.2פרק -גן עדן על כדור הארץ  - 6חלק 

 

 גן עדן

 



רוב האנשים לא יכולים לראות את עולם החיות בצורה ברורה. כל מי שרואה אותו ברור יראה שהוא הכי מכוער 
שיכול להיות, אלא אם כן אתם חושבים שלהיות מורעבים ולרצוח את חבריכם ולאכול אותם כדי לשרוד זה דבר 

יפה. האמת החייתית היא הכי מכוערת שיכולה להיות, אבל האמת האלוהית היא הכי יפה שיכולה להיות. לראות 
  רוחניים.את האמת של שני העולמות זה מה שמתדלק את האבולוציה של חיות ליצורים 

 
היו הרבה תיאורים אגדתיים של גן עדן. הם הראו גן עדן שנמצא למעלה בשמיים וכולם לבושים בלבן. זה נראה 
מאוד משעמם, וזה באמת היה משעמם אם זה היה אמיתי. הגן עדן האמיתי, הזה שתהיו בו אחרי שתמותו אם 

קות הקרובות ותחיו בו בעוד פחות ממאה אתם יודעים את האמת והחיים, המקום שתוכלו לחיות בו בחמש הד
  שנים, הגן עדן האמיתי, הוא לא משעמם. הוא יותר מעניין ומספק משתוכלו לדמיין או שאני יכול לתאר לגמרי.

 
החלק הזה בספר יראה לכם את הדברים הבסיסיים שיהיו בגן עדן. החיים הבאים שלכם בגן עדן יהיו מאוד דומים 

כלב כמו עולם החיות; זה -אוכל-שכל בני האדם יהיו יצורים רוחניים. זה לא יהיה כלבלאיך שהעולם עכשיו, רק 
כלב, מבחינה מטאפורית. הוא יראה כמו החלקים הכי טובים של העולם הזה. יהיו את אותם ההבדלים -אוהב-כלב

נה מבחוץ. הטבע החיוביים בין אנשים ותרבויות שאנחנו רואים היום, אפילו יותר מהיום. שום דבר לא ממש משת
הוא הטבע )אלוהים(, והוא לעולם לא ישתנה יותר מדי באופן בסיסי. הדבר היחיד שמשתנה לגמרי הוא 

הפרספקטיבה והמודעות שלך. אתם יצורים רוחניים, והאנשים שאתם גרים לידם הם גם יצורים רוחניים. גן עדן 
 לים לחיות טוב יותר בלעדיהם.יהיה בדיוק כמו שהחיים עכשיו, פשוט בלי החלקים שאנחנו יכו

 
  אם זה אפשרי, זה קיים איפשהו ביקום אינסופי.

 
 התנ״ך אומר, ״לא יהיה צער או כאב; הם יעברו.״

 
כשנמות וניוולד מחדש, החלקים הפיזיים של המוחות שלנו ומערכת עצבים שיוצרים  להתפתח מעבר לכאב:

האחרים של החיים הנוכחיים שלנו לא יהיה חלק מהגופים ושולחים לנו כאב, פחד, עצב וההיבטים השליליים 
החדשים שלנו. אנחנו נתפתח מעבר להם. יהיו לנו רק כמות קטנה של כאב כדי ליידע אותנו מתי אנחנו פצועים או 

  חולים, ולא יותר.
 

  כאב פיזי חמור לא יהיה קיים בגן עדן.
 

רצויות פשוט לא יהיה בגופים החדשים שלנו. -הלאהחלק במוח שלנו שאחראי על הרגשת כאב ושאר הסנסציות 
 אנחנו נהיה מחויטים רק לעונג וסיפוק.
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עונג פיזי יבוא וילך כמו בחיים האלה, אבל לא יהיה שום כאב קיצוני או תחושות ורגשות לא רצויות, ואנחנו תמיד 

  נהיה מסופקים עם הרוח של אלוהים.
 

ים שיכולים להרגיש עונג יותר טוב משאנחנו מרגישים עכשיו, אבל הגופים אנחנו ניוולד מחדש עם גופ רק עונג:
שלנו לא יהיו מסוגלים לחוש את הצד השלילי של החיים. עדיין תהיה לנו מוטיבציה לעשות דברים, כי אנחנו עדיין 

ל נרצה להרגיש את העונג שנוצר מעשייה של דברים מסויימים. חיים רוחניים לא צריכים את הגזר והמק
)עונג/כאב(, רק הגזר. הצורך להאכיל ולהתרבות, בשילוב עם הסביבה הטבעית, ישלטו על מה שאנחנו עושים 

  בדיוק כמו שהם עושים עכשיו. כפי שציינתי, היקום הפיזי לא יכול להשתנות ולהמשיך להתקיים.
 

הדברים השליליים האחרים אנחנו כבר לא צריכים כאב קיצוני, עצב, פחד ואת  פחד/כאב, הכוח של האבולוציה:
כדי להתפתח. היינו צריכים אותם בעבר; פחד וכאב הניעו את האבולוציה. זה הפחד של חיה מכאב ומוות שמדרבן 

  אותה להתפתח כדי להימנע מהם יותר טוב. זה הכוח המרכזי מאחורי כל אבולוציית החיות.
 

שיו. כפי שהתנ״ך אומר, פחד מאלוהים )החיים( זו זה מניע את האבולוציה של המין האנושי ליצורים רוחניים עכ
ההתחלה של חוכמה. אחרי שאתם יודעים את האמת האולטימטיבית, יש לכם חוכמה, לכן האבולוציה נגמרה, 

וכבר לא צריך פחד וכאב. אנחנו כבר לא צריכים פחד, כאב קיצוני או כל אחד מההיבטים השליליים האחרים של 



להתפתח. לכן, היכולת לחוות היבטים שליליים של החיים תושלך בשינוי מהגוף הנוכחי  החיים שהיינו צריכים כדי
  שלכם לגוף הרוחני החדש שלכם.

 
הטבע/אלוהים לעולם לא מבזבז שום דבר, ואם אתם לא צריכים משהו, לא יהיה לכם אותו. אם אתם יודעים את 

החיים, אז לא יהיה לכם אותו. בגן עדן, יהיה לנו האמת האולטימטיבית, אתם כבר לא צריכים את הצד השלילי של 
את כל הדברים החיוביים עם כמות קטנה של דברים שליליים שיתנו הגדרה לחיים. היינו צריכים את הדברים 

ואנחנו נמצאים שם  השליליים בעבר כדי לקדם את האבולוציה שלנו לנקודה שבה נוכל לראות את האמת והחיים,
   עכשיו.

 
הודות להינדוס גנטי והתקדמויות אחרות במדע הרפואי, אף אחד לא יזדקן מעבר לבגרות צעירה או  ח:צעירים לנצ

  ימות ממחלות.
 

תהיה לנו תוחלת חיים מאוד ארוכה ולעולם לא נזדקן, כי זקנה היא מחלה שנרפא בעתיד.  לחיות אלף שנים:
תהיה בערך אלף שנים. אנחנו נשתמש בהנדוס העדויות הרפואיות וחוקי הסבירות אומרים שתוחלת החיים שלנו 

גנטי כדי להאט את ההזדקנות שלנו לבגרות, אז הילדות שלנו תימשך כמה זמן שנרצה. אנחנו נהנה מהילדות 
 למשך הרבה יותר זמן.
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חיים קצרים היו הכרחיים בשביל אבולוציה ביולוגית. אחרי שאתם מגיעים לפסגה של מה  הבן של עצמך:

וגיה יכולה לעשות, החיים כבר לא חייבים להיות קצרים יותר. אנחנו התפתחנו ביולוגית כמעט עד לאן שהביול
שאנחנו הולכים להתפתח באופן טבעי. עכשיו אתם מתפתחים מנטאלית, עד שאתם יודעים את האמת והחיים 

  ונולדים מחדש בתור הבנים של האדם.
 

ימותו מתאונות. הגופים הפיזיים שלנו עדיין יהיו בני תמותה כמו שהם תאונות עדיין יקרו בגן עדן ואנשים עדיין 
עכשיו. אף אחד לא רוצה באמת גוף שלא מת. יהיו סיטואציות שתרצו להיות מסוגלים לצאת מהגוף שאתם 

נמצאים בו ולהתחיל מחדש בגוף חדש. אם אתם בטעות נקברים חיים בתוך רעידת אדמה או מפולת שלגים, אתם 
להישאר בפוזיציה הזו לנצח, נכון? אם תהיו לכודים בתוך שריפה, אתם לא תרצו שזה יימשך לנצח, נכון? לא תרצו 

הדברים האלה יכולים לקרות והם יקרו, לכן המוות הכרחי. אנשים לא יזדקנו פיזית מעבר לגיל עשרים ואחת או אי 
תם תהיו שמחים שתוכלו להחליף אותו פעם יחלו, אבל מתישהו, לגוף שלך ייגרם נזק בתאונה מעבר לתיקון. א

בשביל אחד חדש. בגן עדן, לא יהיה פחד ממוות. מוות ולידה ייראו בתור האירוע האחד שהם באמת. אנחנו נחיה 
 עם הידיעה איך החיים והמוות פועלים בפעם הראשונה. זה עושה את כל ההבדל.

 
  מדו את האמת.זו הדרך שזה יכול להיות, צריך להיות, ויהיה בשביל אלו שיל

 
כל היצורים החיים, אפילו החרקים, דגים, ובקטריה יגיעו לגן עדן קבוע, מקום בלי טורפים, רק אוכלי צמחים 

האחרים.  10%-מהזמן, נהיה מסופקים לגמרי, וכמעט מסופקים לגמרי ב 90%-וצמחים. יהיה כאב וצער מוגבל, ו
  זו הדרך שזה יכול להיות, צריך להיות ויהיה.

 
  לה היחידה היא, כמה זמן זה יקח? אני מכוון ללא מאוחר יותר מהחיים הבאים, או כמה שיותר מהר.השא

 
יהיה גן עדן על כדור הארץ; השאלה היחידה היא כמה זמן זה יקח. זה יכול להיות עשרים שנה, או עשרים מיליון 

רספקטיבה שלנו. כל מי שעבד בתור שנים. זה לא משנה, כי כשנמות, ניוולד שם מחדש, ושום זמן לא יעבור מהפ
נביא מספיק זמן כדי לשנות את עצמם יהיו שם. אחרים יחזרו לעולם החיות בדורות עתידיים כשיהיו הרבה יותר 

  אנשים, אלפים, אפילו מיליונים, שיעבדו על הפצת האמת ויצירה של גן עדן על כדור הארץ.
 

ד שהם היו משתמשים בכל משאבי המזון ואז יגוועו מרעב, בלי טורפים, החיים ברמה של החיות היו מתרבים ע
שזה כמעט גרוע כמו להיאכל. חיים שיודעים את האמת של החיים ישלטו על ההתרבות שלהם כך שהם לעולם לא 

  יאכלסו סביבה יתר על המידה. זו הסיבה שהאמת תיצור גן עדן; יש לה ערך פרקטי.
 



161 
 

ם תיוולדו מחדש בגן עדן בתור תינוק ותתחילו חיים חדשים. זה יימשך לנצח. כשתמותו בגן עדן, את לטעום מוות:

כשספרים דתיים אומרים שנחיה לנצח, לא נטעם מוות, הם מתכוונים למוות רוחני. אנחנו לעולם לא נחזור להיות 
  המתים החיים שהמין האנושי הם עכשיו. מוות פיזי הוא חלק מהשלמות.

 
 יהיו לכם חיים, כי הדרך של בני התמותה היא מוות מהלכת.״ישו אמר, ״אני באתי כדי ש

 
זה לא יהיה נוראי כמו שזה עכשיו, אבל זה עדיין יהיה הדבר שאתם  אתם עדיין תימנעו מהמוות אפילו בגן עדן.

תרצו להימנע ממנו הכי הרבה. ההבדל הוא שאתם לא מפחדים ממנו וזה לא יכאב, אז בגן עדן, זה פשוט הופך 
החיים ליותר מעניינים. המוות לא יכאב ולא יפחדו ממנו, אבל זו תהיה הפרעה ענקית לחיים שלכם, ואתם את 

תמיד תנסו להימנע ממנו כשאפשר. המוות הוא ההפך מהחיים, אז החיים לעולם לא יאהבו אותו ותמיד ימנעו 
  .ממנו כשאפשר. מוות פיזי הוא הכרחי כל כמה זמן בשביל שהחיים יהיו מושלמים

 
  כשאתם יודעים את האמת והחיים, אתם לא הייתם משנים את איך שהחיים עובדים, אפילו אם הייתם יכולים.

 
הטרנד להיות לא תלויים באחרים ימשיך, אבל גם התלות אחד בשני. לשניהם יש יתרונות  תלויים:-בלתי

עד עצמו ולהפריד את עצמנו מהחברה. וחסרונות, ויימצא איזון שעובד הכי טוב. אנחנו לא רוצים לחיות כל אדם ב
אנחנו רוצים לעשות את ההפך ולהתאחד בשיתוף פעולה בשביל התועלת ההדדית שלנו. הסיבה היחידה שתרצו 

  להיות לא תלויים באחרים היא שתצטרכו פחות מאחרים ושיהיה לכם יותר לתת לאחרים שצריכים עזרה.
 

זמן. הוא יתחיל לנוע בכיוון ההפוך, ואנחנו נצטרך פחות ופחות. הצורך שלנו לאנרגיה הוא בעלייה כבר הרבה 
אנחנו נפתור את בעיות הכוח שלנו בעתיד הקרוב. טכנולוגיות חדשות יהפכו את החשמל לזמין לכולם, כמעט 

 בחינם.
 

היקום הוא מונע מעצמו; הוא מכונה של תנועה מתמדת. אין שום חוסר באנרגיה, ואנחנו נלמד  תנועה מתמדת:

 איך להתחבר למקור האינסופי הזה של אנרגיה בצורה בטוחה וזולה בעתיד הקרוב.
 

בגן עדן, הטכנולוגיה תתפתח לנצח. כל מה שאפשרי לעשות, אנחנו נעשה. אנחנו ניצור מגע  טכנולוגיית גן עדן:
ת קלאסיות, עם חיים אחרים ביקום. אנחנו נשמור את כל הדברים הישנים שאנחנו אוהבים כמו מוזיקה, מכוניו

  אופנועים, בגדים ובתים, וכו׳. הדברים הכי טובים מהעולם הישן יעורבבו עם הדברים החדשים.
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מגניבות, אופנועים, סירות, סוסים וכל שאר הדברים שאתם אוהבים יהיו בגן עדן ויהיו זמינים לכם.  מכוניות
 אתם תעשו בדיוק מה שאתם רוצים לנצח.

 
טי הכי טוב שאי פעם ראיתם, תפחיתו את כל הרגעים הרעים שנוצרים על ידי המוח, ויהיה דמיינו את הסרט הרומנ

לכם רעיון איך החיים יהיו בגן עדן. זה מפני שרומנטיקה היא הדבר הכי מענג שבני אדם יכולים לעשות. נשים עדיין 
מעורב בקשר רומנטי אדיר אם  יהיו נשים וגברים עדיין יהיו גברים )בלי הצד הרע(. בערך כל בן אדם צעיר יהיה

הם יוכלו. בגן עדן, כולם יהיו צעירים ובריאים, אז הם יהיו מעורבים בקשרים מאותן הסיבות שאנחנו עושים את זה 
 עכשיו.

 
האינטראקציה בין גבר לאישה, משפחה וילדים, יהיו הליבה של כל חיים. אנחנו נחיה בצורה הטבעית שבני אדם 

טובה שאפשר. יצורים רוחניים הם בני אדם. הטבע תמיד נשאר אותו הדבר, כי הוא לא חיים, פשוט בצורה הכי 
  יכול להשתנות ולהמשיך להתקיים. רק המוחות שלנו יכולים להשתנות.

 
  אנחנו עדיין נצטרך להתרבות, להאכיל, ולרצות להצליח; זה לעולם לא ישתנה.

 



של כדורים, כי אכילה היא יותר מדי מענגת. אנחנו לא נתחיל אנחנו לעולם לא נתחיל לקחת את המזון שלנו בצורה 
להתרבות בצורה מלאכותית מאותה הסיבה. תוסיפו את כל העונג שאתם מקבלים מלעשות את מה שאתם באמת 
רוצים לעשות, לסיפוק מלא, תפחיתו את כל הדברים בחיים שנתפסים כשליליים, ויהיה לכם רעיון איך גן עדן יהיה 

אסונות טבע עדיין יקרו. הטבע )אלוהים( יהיה בשליטה מלאה על החיים שלנו כמו עכשיו, אז החיים רוב הזמן. 
שלנו ישתנו יחד עם השינויים של החיים. הטבע יהיה אותו הדבר, כולל אסון טבע כל כמה זמן, אבל זה לא מפריע 

ם. הטבע הוא מה שגורם להרפתקה של לך בגן עדן. זה פשוט גורם לחיים להיות יותר מפתיעים, מעניינים ורומנטיי
  החיים להמשיך לנוע.

 
  אלוהים/החיים הוא הטבע, וכשרואים אותו בברור, זו ממלכת הקסמים.

 
אולי חושבים, ״אין לי כח לזה; זה יותר מדי.״ אולי עכשיו אין לכם כח בשביל זה או אפילו מעוניינים בזה. בגן  אתם

זה. אתם תחיו חיים שאתם יכולים רק לחלום עליהם עכשיו. אתם תהיו עדן, יהיה לכם כח ותהיו מעוניינים ב
פחד, צעירים, בריאים, -יפהפיות אם תהיו אישה; גברים יהיו נאים. לכולם יהיה גוף קרוב למושלם. כולם יהיו חסרי

  שונים, וחיים לגמרי לנצח.
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שונים, אבל יצורים רוחניים יראו את כולם  אנשים לא יראו אותו הדבר; הם כולם יהיו יופי הוא בעין המתבונן:

בתור יפים. בגן עדן, אתם יכולים לחיות חיים מושלמים. החיים יכולים להיות מושלמים, כי החיים הם מושלמים. 
 שלמות היא המצב הטבעי של דברים; המוחות שלנו פשוט הורסים את זה.

 
 ילמדו את האמת.זו הדרך שזה יכול להיות, צריך להיות, ויהיה בשביל אלו ש

 
פחד, חכמים, שנונים, מצחיקים, ולגמרי מסופקים -בגן עדן, אתם תהיו צעירים לנצח, בריאים, חזקים, יפים, חסרי

 לנצח. זה הכי טוב שיכול להיות ויותר טוב ממה שאתם יכולים לדמיין או ממה שאני יכול לתאר.
 

  בגן עדן, אהבה תשתקף באהבה לנצח.
 

לא שם עדיין, ואלא אם כן נראה את האמת, אנחנו לא הולכים להגיע לשם אחרי שנמות.  אנחנו זה לא גן עדן:
 ספרים דתיים מכילים את האמת, אבל הם מפורשים לא נכון. אנשים מתחילים להתעורר, אז יש קצת תקווה.

 
 המשמעות של המילה, ״גוספל״, היא ״חדשות טובות״.

 
אמת אומר, אלה החדשות הכי טובות שיכולות להיות. אתם כשאתם מבינים את מה שהתנ״ך ב אמת הגוספל:

יכולים לעזור ליצור מקום שבו אין שום טורפים בעולם של בני האדם, מקום שבו החזקים לא נטפלים לחלשים ואין 
שום שנאה, אין כאב, או קונפליקט מכל סוג. זה נמשך לנצח, וכל מה שאתם צריכים לעשות זה לראות את החיים 

איך שהם באמת. אלה החדשות הכי טובות שיכולות להיות, וזו למעשה אמת הגוספל, מה שהגוספלים )אלוהים( 
באמת אומרים, נחשף כאן בפעם הראשונה. עד עכשיו, כמעט אף אחד לא יכל לדעת את החדשות הטובות 

שנות את המוחות בגוספלים, אבל עכשיו כולנו יכולים. כל מה שאנחנו צריכים לעשות זה לדעת שאנחנו יודעים, ל
  שלנו, ולהפוך את החיים שלנו כל עוד אנחנו יכולים.

 
 עכשיו יש לנו את המפתחות לשערים של גן עדן. כל מה שאנחנו צריכים לעשות זה לסובב אותם.
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 6.3פרק  -גן עדן על כדור הארץ  - 6חלק 

 

  להתפתח מעבר לטבע החייתי שלנו

 



מודעות. הם כמו היד או הרגל שלך. הם חיים, אבל לא מודעים. חיים ללא צמחים הם צורות חיים לא  צמחים:
מודעות תומכים בחיים עם מודעות. אתם מחוברים לעצים וצמחים אחרים בוודאות כמו שאתם מחוברים לידיים 

נו חיים, וכו׳, כי הם גורמים לחיים של-ורגליים שלכם. אתם גם מחוברים לכדור הארץ, האוויר, וכל הדברים הלא
  להיות אפשריים.

 
כל דבר ביקום הוא חלק ממך באותה מידה כמו העור שלך. אנשים מסויימים חושבים שבני האדם הם איכשהו 
נפרדים משאר הטבע. האמת היא, אנחנו פשוט חלק מהטבע. זה אמור להיות ברור מאליו; הכל חלק מהשלם. 

  הדדית וכולנו חלק מאותה המציאות.שום דבר לא נפרד בתוך האמת והחיים. כולנו נמצאים בתלות 
 

  ההיסטוריה של הטבע היא ההיסטוריה שלנו, כי אנחנו פשוט חלק מהטבע.
 

אנחנו לא היינו יכולים להיות פה בלי הצמחים. הם נותנים לנו חיים פיזיים בכך שהם מאכילים את הגופים שלנו 
הנוכחות שלהם. אתם יכולים להיפתח בכל מקום, בכל ישירות ולא ישירות, והם תומכים בחיים הרוחניים שלנו עם 

זמן, אבל הכי קל לחיות בהווה )במיוחד למתחילים(, כשאתם בחוץ בטבע. קמפינג, טיולים רגליים, שייט על סירות, 
ופעילויות אחרות בטבע יהפכו ליותר פופולריות. גינון, וחקלאות ביתית וקהילתית הולכים להפוך להרבה יותר 

אנשים רוחניים יביאו כמה שיותר טבע שהם יכולים לתוך החיים שלנו. כולם הולכים להפוך לירוקים  פופולריים.
ולחיות חיים שעוזרים לסביבה הטבעית. התנ״ך אומר לנו לעשות את זה. הסביבה תהפוך לקדושה לכל מי שרואה 

  את האמת.
 

מבי וסרטים של דיסני, ואנחנו לא תופסים לאנשים יש תפיסה שגויה לגבי חיות שחיות בטבע. אנחנו גדלנו על ב
  איך החיים הם באמת בטבע. זה ממש כלב אוכל כלב, טורפים והטרף שלהם, לאכול ולהיאכל.

 
  הטבע יפה רק אם לא מסתכלים על הטבע של הטבע.

 
קים כל החיים של החיות זה כמו לחיות עם רוצחים סדרתיים בכל רחוב שאוכלים אותך, ואין שום משטרה או נש

להגן על עצמנו. זו המציאות של החיים בעולם החיות. היינו שם )בתוך העור שלהם( ליותר מתשעים ותשעה 
 אחוזים מהזמן שהיינו על כדור הארץ, ואנחנו עדיין שם. אנחנו עוד לא יצאנו מהיער.

 
לגיל זקן. הן רק בני אדם וחיות המחמד שלהם מתים מזקנה. רוב החיות הפראיות נאכלות לפני שהן מגיעות 

 חיות בעולם מאוד ברוטאלי ופראי.
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כשאנחנו רוצים לאכול משהו, אנחנו פשוט הולכים לחנות או מסעדה. זה לא היה כל כך מזמן שהיינו צריכים לצאת 

החוצה, לתפוס חיה אחרת, להרוג אותה, לנקות אותה ולבשל אותה. היינו צריכים לעבוד מהזריחה עד השקיעה 
ג מספיק אוכל כדי לשרוד. זה היה לוקח את כל הזמן שלנו ואנחנו נכשלנו וגווענו למוות רוב הזמן. רק כדי להשי

בזמן שעשינו את הציד הזה, צדו אותנו; היו הורגים ואוכלים אותנו עד לאחרונה. החיים הטבעיים הם מאבק תמידי 
פים שנים. שום חיות לא מתות מזקנה; להישרדות. אנחנו היינו אוכל בשביל חיות אחרות אפילו רק לפני עשרת אל

רובן נהרגות על ידי חיות אחרות. זה כמו שרוצח סדרתי יהרוג את כולנו קצת אחרי גיל העמידה. זו לא דרך טובה 
 למות, וזה משאיר אותך בתוך מעגל החיות.

 
מש לאחרונה. זה הילדים שלנו היו המנה המועדפת, ומוות מרעב ולהיאכל היו הגורל של רוב הילדים שלנו עד מ

עדיין ככה לכל החיות ברמות היותר נמוכות שחיות בטבע. זו הסיבה שרוב החיות יולדות כל כך הרבה צאצאים. הן 
  חייבות, כי רובם ייאכלו. לראות את הילדים שלך נאכלים זה לא אושר.

 
מדו מה זה להיות בן כלבים וחתולים הם הבאים בתור לחזור כבני אדם אחרי שהם מתים, כי הם ל חיות מחמד:

אדם מאיתנו. אנחנו עוזרים להם להתפתח כי אנחנו הופכים אותם לפחות תלויים על ההתנהגות האינסטינקטיבית 
  שלהם.

 



כל החיות חוץ מהאדם חיות בהווה, וזה הופך את זה לקל יותר לאנשים שנמצאים איתם לחיות בהווה. כלבים 
אלוהים(. צירוף מקרים? אלוהים הוא אהבה ללא ) God  זה כלב( הפוך) Dog  מלמדים אהבה ללא תנאים.

תנאים. כלבים הם הכי קרובים לאלוהים/החיים שחיה שהיא לא בנאדם יכולה להיות. הם הרבה יותר קרובים 
לאמת החיה מהבעלים שלהם. כלבים עוזרים לנו להתפתח לאלוהים/החיים, ואנחנו עוזרים לכלבים להתפתח לבני 

 ווג מגן עדן.אדם. זה באמת זי
 

)חתול( לא מאייתת שום דבר כשהיא הפוכה, אבל הם עוזרים לנו גם, ואנחנו עוזרים להם, למרות  Catהמילה 
שהם לעולם לא יכירו בזה. חתולים מראים לנו איך להיות עצמיים, בלתי תלויים ומגניבים. יש להם אהבה קרירה. 

קיד גדול בשינוי שלנו ואנחנו שתי החיות הן יוצאות מן הכלל ויכולות ללמד אותנו הרבה. הן יכולות לשחק תפ
 משחקים תפקיד גדול בשינוי שלהם. לכולם צריכות להיות חיות מחמד.

 
ליצור גן עדן על כדור הארץ בשביל בני אדם הפעם,    אנחנו אולי נצליח או אולי לא נצליח גן עדן על כדור הארץ:

י לנו לעשות את זה רק כי אנחנו יכולים, אבל אנחנו יכולים לעשות את זה בשביל חיות המחמד שלנו בוודאות. כדא
וזה גורם לנו להרגיש טוב להיות מסוגלים ליצור גן עדן עכשיו בשביל כמה יצורים חיים. הם חיים בהווה ומשקפים 

את האהבה שאתם נותנים להם בחזרה אליכם, אז זה משפר את החיים שלכם בנוסף לחיים שלהם. יש גם את 
ונהיה חיית המחמד של מישהו בחיים הבאים שלנו, בדיוק כמו שטורפים והטרף  האפשרות שנחליף מקומות איתם

    שלהם הולכים הלוך וחזור מגלגול חיים לגלגול חיים בזמן שהם מתפתחים ועולים בסולם האבולוציוני.
 

אבל בני אדם יכולים לעשות את אותו הדבר עם חיות המחמד שלהם. אנחנו עובדים על ליצור גן עדן לבני אדם, 
 עושים את זה בשביל כלבים, חתולים, חיות אחרות וחיות משק. זה מה שיצור רוחני עושה.
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לחיות יש פחות מוח שחוסם להן את מה שהן מקבלות מהחושים  חיות הן קרובות יותר ורחוקות יותר מגן עדן:

מסופקות וקרובות לאמת החיה  שלהן, לכן הן חוות הרבה יותר מהחיים מהמין האנושי. הן חיות בהווה, והן יותר
פעם להתגבר על החלק הקטן האחרון, המוח -מאיתנו. יש להן פחות דרך לעשות, אבן הן לא יכולות אי

 האינסטינקטיבי.
 

התנ״ך קורא לזה חטא מקורי. אתם נולדים עם החלק הזה של המוח. החיה בפנים נכנסת לעולם עם  חטא מקורי:

  בי. זו הסיבה שהתנ״ך אומר שכולנו חוטאים, כולנו מפספסים את המטרה.הגוף שלך בתור המוח האינסטינקטי
 

 התנ״ך אומר, ״כולם מפספסים את התהילה של אלוהים.״
 

  במילים אחרות, אנחנו מפספסים את התהילה של האמת והחיים.
 

בריאים, סקס, וכו׳. אל תאכילו את החיה עם חמדנות ודברים יקרים, עם סמים, מאכלים לא  אל תאכילו את החיה:

כדי להתפתח מעבר לטבע החייתי שלכם, אתם לא יכולים פשוט להיכנע למה שהחיה רוצה לעשות. אתם צריכים 
  לעשות את מה שהחיה לא רוצה לעשות ולחפש אמת במקום לרדוף אחרי עונג.

 
אתם מקבלים תשעים חיות שהן לא בני אדם הן הרבה יותר קרובות לאלוהים/החיים, אבל אפילו אם  כל הדרך:

ותשעה אחוזים מהחיים שמגיעים אליכם, זה לא קרוב בכלל לאיך שמאה אחוזים מרגישים. תשעים ותשעה 
אחוזים עם אלוהים זה עדיין לא להיות עם אלוהים. לפלנטה יכולים להיות תשעים ותשעה אחוזים של מסה של 

תה והופך אותה לכוכב שזוהר עם אור. זה אותו כוכב ועדיין לא להיות כוכב. זה האחוז האחרון הזה שמצית או
הדבר עם בני אדם. אתם צריכים ללכת עד הסוף כדי להפוך ליצור רוחני. קרוב זה רק נחשב במשחק פרסות 

  סוסים, כמו שאומרים.
 

אתם צריכים את המוח של האדם כדי להתגבר על המוח החייתי. זו הסיבה שהתפתחנו מחיות  מוח נגד מוח:
תר לבני אדם. לא יכולנו להגיע לגן עדן מאיפה שהן נמצאות. אתם חייבים לדעת את האמת נמוכות יו

האינטלקטואלית של המוח, אמת המחשבה או של המילים, לפני שתוכלו להיפרד מהמוח לגמרי. לכן, אתם צריכים 
ת שאתם באמת להיות איפה שאנחנו עכשיו. אתם צריכים לדעת שיש לכם מוח ואת הטבע שלו; אתם צריכים לדע



יצור רוחני ואת הטבע של דברים רוחניים. אתם צריכים לדעת שאתם הולכים למות ולהיוולד מחדש. אתם צריכים 
  לדעת על ההפכים והכוח המאזן.

 
אתם צריכים לדעת את ״האמת״ של העולם הזה כדי להגיע לעולם הבא. מפני שחיות חוץ מהאדם לא יכולות 

וי להשתחרר מהמוח ולהגיע לגן עדן. הן חייבות להתפתח ביולוגית לאדם לפני שהן לדעת אותה, אין להן שום סיכ
יקבלו את ההזדמנות שלנו יש. המין האנושי, מצד שני, יכול להתפתח בלי להחליף גופים. אנחנו יכולים להוליד את 

  עצמנו, כפי שהתנ״ך אומר.
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שלו תעמוד? ואם השטן קם נגד עצמו, הוא לא יוכל ישו אמר, ״אם השטן מפולג נגד עצמו, אז איך הממלכה 
 לעמוד והוא יגיע לסופו.״

 
במילים אחרות, כשהשטן )מוח שלך( קם נגד עצמו, הוא משתלט על עצמו. הוא הופך מהשטן למלאך השומר 

  שלך, ואתם ניצלים מעולם החיות. אתם מתעלים על עולם החיות ומתפתחים ליצור רוחני.
 

 הרוג את האנטיכרייסט עם אמת.התנ״ך אומר שישו י
 

כשאנשים ילמדו את האמת והחיים, יהיה להם את המוח של ישו וישתמשו באמת נגד כוחות ההטעיה כדי לגרש 
 את האשליות מכדור הארץ.

 
אנשים שמנסים להתרחק מהמוח בדרך כלל לומדים איך לכבות את הרמה המודעת של המוח  מוח חייתי:

פות זמן קצרות, והם לא ממשיכים הלאה. זה מפני שהם חושבים שהם הגיעו והם בתקופה קצרה של זמן, לתקו
 חופשיים. החיים הרבה יותר מספקים בלי החסימה של המוח המודע.

 
כשהמוח המודע נסגר, אתם נמצאים ברמת מודעות של כל החיות היותר נמוכות. אתם נהיים מודעים כמו כלבים, 

זה כל כך מספק שאנשים עוצרים שם. זו האשליה האחרונה והכי חזקה. זה לא חתולים, וכל שאר החיות הנמוכות. 
אומר שתראו טוב כמו נשר או תשמעו טוב כמו כלב. לכל החיות יש חושים מיוחדים להם שהם חזקים יותר משל 
ן חיות אחרות כדי לעזור להם לשרוד ולהתפתח. החוש המיוחד שלנו שהיה נעלה לכל שאר החיות היה והוא עדיי

המוחות שלנו. הם נתנו לנו יתרון ענק על פני חיות אחרות ושם אותנו איפה שאנחנו עכשיו בפסגת שרשרת המזון, 
  אבל זה לא מספיק. אלה שהכי קרובים הם הכי רחוקים.

 
זה הכל בשביל להיות יותר מודעים לסביבה שלנו. המוחות שלנו הפכו אותנו למודעים ברמה חדשה לגמרי של 

לא רק נתנו לנו את הכוח לכבוש את עולם החיות, הם נותנים לנו את הכוח לפתח את עצמנו ולתמרן תפיסה. הם 
  את הסביבה שלנו בצורה שאף חיה לא יכולה, אבל אנחנו עדיין רק חיות חכמות.

 
מה שהמין האנושי עשה ויכול לעשות בעתיד חסר תקדים בעולם החיות, ואנשים לוקחים את זה כמובן מאליו. 

הדבר הכי נפלא ופלאי שיכול להיות. אתם פשוט צריכים לדעת את האמת ולהשתמש במוח לפוטנציאל זה 
  המלא שלו; בשביל להתגבר על עולם החיות.
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מודע של המוחות שלנו מתחילים לסגור את -כשאנחנו לומדים את האמת האולטימטיבית, החלק המודע והתת

וב וכל כך מספק שאנשים לא מודעים שבכלל יש עוד משהו בינם עצמם ולנוע אל הרקע. זה מרגיש כל כך ט
לחיים/אלוהים. יש משהו; זה החלק האינסטינקטיבי של המוחות שלנו, החלק הכי עמוק של המוחות שלנו. הוא לא 

  סוגר את עצמו עם שאר החלקים.
 

רואים את המוח המודע  הוא מאוד חזק וקשה יותר לראות אותו מאשר המוח המודע. אתם המוח האינסטינקטיבי

שלכם כשאתם פשוט מנסים ליצור קשר עם חושי החיים שלכם. כשהם כולם צלולים ומקבלים את כל החיים 
שמגיעים אליכם, אתם יכולים לדעת שהמוח המודע לא נמצא בתוך החיים שלכם. אתם לא יכולים לעשות את זה 



בי של המוח שלכם לא חוסם כל כך את שאר עם החלק האינסטינקטיבי של המוח שלכם. החלק האינסטינקטי
החושים שלכם, לא מספיק כדי לדעת אותו ככה. להשתמש בשיטה הזו כדי לראות אותו זה לא עובד. זה מה 

שהופך את אותו לחלק הכי מסוכן של המוח שלכם. זה קשה ומפחיד לעבור אותו. החלק האינסטינקטיבי של המוח 
הסקס דרייב, חמדנות, שנאה, וגזענות וכל שאר ההתנהגויות החייתיות שלכם מתבטא בתור פחד, אהבת הבשר, 

  האגרסיביות ואלימות.
 

הם דוגמאות של אנשים שקיבלו את הכריזמה ונוכחות שלהם מלחיות בלי המוח המודע הרבה  היטלר ומנסון
יתפרע, יש לך מהזמן. זה נתן להם את הכוח שלהם, אבל בלי המוח המודע שישמור שהמוח האינסטינקטיבי לא 

טורף מאוד כריזמטי. היטלר היה יותר מאורגן, מנסון היה יותר ספונטני, אבל הם היו באותה הרמה. הם -סופר
פחד ואגרסיביים, וכולנו יודעים את התוצאה של -התגברו על פחד, אבל לא על אגרסיה. הם היו כריזמטיים, חסרי

  הלך הרוח הזה.
 

י המוח המודע; הם לא כיבו אותו בכוונה. הם לא היו מודעים לכך שלא היה מנסון והיטלר לא ידעו שהם חיו בל
להם מצפון. הם באמת איבדו את המוחות שלהם; הם לא השתלטו עליהם כמו שיצור רוחני עושה. רק אלו 

  שיודעים את האמת האולטימטיבית יכולים לכבות את המוחות שלהם.
 

ברים את המוח האינסטינקטיבי זה יכול להיות אסון. אתם לעשות את רוב הדרך ואז לעצור לפני שאתם עו
  פשוט תשחררו את החיה בעוצמה מלאה.

 
 רק אלו שיסתכנו ללכת רחוק מדי יכולים למצוא כמה רחוק אדם יכול ללכת. טי. אס. אליוט

 
ו אתם צריכים להתגבר על הסיפוק והפחד להמשיך הלאה. אם תעצרו, אתם פשוט תהיו חיה מאוד מסוכנת. ז

  הסיבה שחשוב להמשיך להיפתח עד שתתחברו עם אלוהים/החיים. אתם תדעו כשזה יקרה.
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אתם לא רוצים לבלות יותר מדי זמן עם החיה בצורתה הכי טהורה, כי זה יותר מדי מסוכן. אם אתם מתנהגים 
  אגרסיביים, וזה לא בהגנה עצמית ישירה, אתם לא התגברתם עליה.

 
לא צריך להפסיק עד שהוא מוצא. כשהוא ימצא, הוא יהיה מוטרד. אחרי שהוא יהיה ישו אמר, ״המחפש 

 מוטרד, הוא יהיה מודהם. אז הוא ימלוך על הכל.״
 

כשאתם מתחילים לעבור את המוח האינסטינקטיבי, זה יכול להרגיש כאילו אתם  המעמד האחרון של המוח:

הלאה עד שאתם מבינים שזה לא מוות; זו לידה. אתם  הולכים למות. הפחד הזה בדרך כלל עוצר אותך מלהמשיך
הרוחני שלכם. אפילו כשאתם חושבים שאתם חופשיים, תמשיכו -המוח שלכם ונולדים לעצמי-מתים לעצמי

להיפתח; זה תמיד נהיה יותר ויותר טוב. להפסיק לחפש או להיפתח זה למות רוחנית. כפי שהתנ״ך אומר, אתם 
לעולם לא נגמר. המפתח הוא לעולם לא להפסיק לחפש עוד, לרצות עוד אמת וחיים. עוברים מתהילה לתהילה, זה 

  זה לעולם לא נגמר, כי החיים אינסופיים.
 

המוח האינסטינקטיבי הוא הדבר האחרון שמשאיר אותכם בעולם החיות. חיי החיות התחילו עם  ההתחלה והסוף:

  יבי. כשאתם עוברים אותו, הנשמה שלכם חופשייה.המוח האינסטינקטיבי, והם ייגמרו עם המוח האינסטינקט
 

הסיבה שכל כך קשה לראות ולעבור אותו היא שהנשמה שלנו בילתה יותר משבע מאות מיליון שנים עם המוח 
מודע רק עשרת אלפים שנים בערך. זה קשה להתגבר עליו, אבל -האינסטינקטיבי. היינו עם המוח המודע והתת

ר עליו ויתגברו עליו. אחרים יעצרו במוח האינסטינקטיבי ויצרו הרבה צרות עם הרבה מאיתנו יכולים להתגב
  הנוכחות הכריזמטית שלהם.

 
הוא לעולם לא נעלם בחיים האלה; זה יותר שרואים אותו כשהוא מראה את עצמו. הוא תמיד אורב; זה 

  האריה שישו אומר שצריך להיות ערניים נגדו.
 



צדדית. המחיר של הרבה אנשים שנהיים מוארים הוא הרבה אנשים -דו הכל, כולל המסע להארה, זה חרב
שעושים רק חלק מהדרך והופכים לחיות יותר מסוכנות. הרבה אנשים שעושים רק חלק מהדרך הולכים להיות 
פוליטיקאים כריזמטיים, אבל אנחנו נראה אותם בתור מה שהם. אנשים אחרים שחיים בתוך המוח תמיד יהיו 

  לחיות איתה בעולם הזה. התנ״ך מזהיר אותנו מהזאב בבגדי כבש. בעיה שנצטרך
 

אנחנו נדע מי הם לפי ההתנהגות שלהם. כפי שישו אמר, אנחנו נדע אנשים לפי המעשים שלהם. אם מישהו חי 
״דבר אחד שאתה לא יכול להסתיר, זה כשאתה נכה  במוח שלו, יהיה אפשר לראות את זה. כפי שג׳ון לנון אמר,

 ״בפנים.
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עד שכל האנשים שחיים בתוך המוח שלהם ייעלמו, אנחנו נצטרך להתמודד איתם. רק להיות סביב מוחות אחרים, 

  במיוחד מוחות חזקים, הופך את זה לבלתי אפשרי להישאר נקיים מהמוח ופתוחים להווה להרבה זמן.
 

 נשמות אדירות תמיד מנוגדות על ידי מוחות בינוניים.
 איינשטייןאלברט 

 
החדשות הטובות הן, ברגע שאתם יודעים את החיים האמיתיים, עושים את החיבור עם אלוהים/החיים, אתם 

מודע הקולקטיבי לעולם לא יתן לכם לשכוח את הדרך. אתם תוכלו לחיות -יודעים את אלוהים/החיים לנצח, כי הלא
תם תיוולדו למקום שתוכלו לחיות באמת והחיים באמת והחיים חלק מהזמן לשאר גלגול החיים הזה, וכשתמותו, א

  כל הזמן, כי כל שאר האנשים נמצאים בהווה.
 

  כי בכל מקרה, אתם תחיו שוב! -זה התפקיד שלכם  -הדוקטרינה שלי היא: חיו כך שתחשקו לחיות שוב 
 פרידריך ניטשה

 
ם, אבל לא ילדותיים או לא אחראיים. בעתיד, אנשים ישחקו הרבה. אנחנו נהיה כמו ילדי כמו ילדים לא ילדותיים:

  אתם תהיו מלאים בחיים אפילו יותר מילדים.
 

אם האמת תיראה על ידי רוב המין האנושי בעתיד הקרוב, המין האנושי יתפתח מעבר למנהיגים  מנהיגים:
בערך כל  ועוקבים או כל סוג של חלוקה אמיתית בין אנשים. יהיו אנשים שהם יותר פופולריים מאחרים, אבל זה

  מה שיהיה. זה ילך הלוך וחזור מגלגול לגלגול כמו כל דבר אחר.
 

 האדם שלא יכול לציית לעצמו הוא יצווה על ידי אחרים. זה הטבע של יצורים חיים. פרידריך ניטשה
 
תהיה ממשלה, אבל לא ממש. רובה תהיה מתנדבים שעובדים משרה חלקית. במקום מנהיגים, יהיו לנו מורים של 

 ת האולטימטיבית.האמ
 
אחד כבר לא הופך לעני או עשיר: שניהם דורשים יותר מדי מאמץ. מי עדיין רוצה לשלוט? מי לציית? שניהם 

 דורשים יותר מדי מאמץ. כל מי שלא מסכים הולך מרצונו לתוך בית המשוגעים. פרידריך ניטשה
 

 הולכים לאן שהאהבה מובילה.אנשים שיודעים את האמת האולטימטיבית מובילים את עצמם; הם 
 

 המילים האחרונות של הבודהה היו, ״תהיה אור אל עצמך״.
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אנשים תמיד אומרים ״תילחם כמו גבר״. האמת היא, רק חיות נלחמות. גברים ונשים אמיתיים  גברים אמיתיים:

 לא נלחמים, חוץ מתוך הגנה עצמית.
 



הפוטנציאליים, אבל יכול להיות שאתם תיתקפו בכל מקרה. התעוזה של אדם רוחני מרתיעה את רוב התוקפים 
לרוע המזל, הגנה עצמית אולי תהיה הכרחית, עד שנגיע לגן עדן או ניצור גן עדן על כדור הארץ. פשוט תזכרו, 
במהלך האבולוציה שלנו, היינו צריכים לעבור מיליוני קרבות אל המוות. אם נצטרך לעבור עוד כמה, זה לא ביג 

יש לכם את האופציה, תמיד מתקשרים למשטרה ונותנים להם להילחם בשבילכם. הם מוכנים לזה, וזו דיל. כש
  העבודה שלהם לעשות את זה. אתם נוקטים באלימות רק כשאין עוד דרך אחרת.

 
אנחנו עברנו דרך מאוד ארוכה, ורוב האנשים בעולם המתורבת לא יצטרכו להגן על עצמם פיזית יותר, אבל אם אין 

 כם מזל ותוקפים אתכם, אתם יודעים עכשיו מה יצור רוחני היה עושה ולמה.ל
 

שביעות הרצון, המוח -היו בני הברית הכי גדולים של השטן/מוח. בנוסף ליצירת כל השנאה, הטעיה ואי כאב ופחד
אב באותה מנסה לסגור את חוש ההרגשה שלך כמה שהוא יכול כדי להימנע מכאב פיזי. זה לא עובד; כאב עדיין יכ

רמה. הבעיה היא, שחוש ההרגשה שלך נשאר סגור אפילו אחרי שהכאב נעלם. אנשים מנסים להתחבא מכאב, 
 ובסוף הם מתחבאים מהחיים האמיתיים.

 
כשהמוח מנסה לחסום כאב, הוא לא מצליח, אבל הוא כן מצליח לסגור את התפיסה שלך של החיים האמיתיים. זו 

ם לעשות. עד שתגיעו לגן עדן, אתם חייבים לחבק את כל החיים לגמרי, כולל כאב העסקה הכי גרועה שאתם יכולי
פיזי. זה אלוהים, כמו כל דבר אחר אמיתי. מה שקורה בהווה זה אלוהים. לנסות להתעלם מאלוהים/החיים זה 

ווה כל הדבר הכי גרוע שאתם יכולים לעשות. זה החטא היחידי שיש. לאהוב את אלוהים זה להיות פתוח לכל הה
  הזמן.

 
  אתם חייבים לקחת את המר עם המתוק כדי לחיות את החיים האמיתיים.

 
אתם פשוט צריכים לזכור שהכאב יעבור ויפוצה על ידי כמות שווה של עונג. אלוהים הוא בתוך כאב, כמו שאלוהים 

ם באלוהים. אף אחד לא בתוך כל החיים. אתם יכולים להיות בכאבים ועדיין להיות מסופקים, מלאים בחיים, מלאי
אוהב כאב; כולם עדיין ינסו להימנע מכאב כשהם יכולים, אבל כשאי אפשר, אתם פשוט צריכים להתמודד עם זה 
ולסבול את זה עד שזה יעבור. למה לנסות להימנע ממשהו מנטאלית כשזה לא עובד בכל מקרה? אתם חייבים 

זה. אתם לא יכולים לנסות לחסום כאב בלי לחסום  לקחת את מה שמגיע אליכם ולקחת את הכל, לא משנה מה
  את החיים.

 
 כאב ופחד הם הכלים של השטן.
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אתם יכולים לקחת תרופות לכאבים כדי להפסיק או להפיג את הכאב מתי שאתם יכולים, אבל לעולם אל תסגרו 

מאלוהים. זה הכל או כלום כשזה את המוח שלכם להווה. אם אתם מנסים להימנע מההווה, אתם מנסים להימנע 
 נוגע לאלוהים.

 
זה קל להיות פתוחים לגמרי כשהחיים טובים, כמעט כל אחד יכול  להפריד את היצורים הרוחניים מהחיות;

לעשות את זה. בזמנים הקשים זה מתי שזה הכי קשה. זה מה שמפריד את היצורים הרוחניים מהחיות. זו טבילת 
ים להיות פתוחים להווה בכל הזמנים. אתם חייבים לרצות את זה עם כל הלב שלכם, האש. קשה או לא, אתם חייב

לא משנה מה זה, ולתת לו להיכנס, לחבק אותו בתור האהבה האמיתית שלכם. אם אתם לא אוהבים כל חלק 
 מהחיים, אתם לא אוהבים את אלוהים.

 
וגלים להפריד את עצמכם מפחד לגמרי, ברגע שאתם יודעים את האמת האולטימטיבית, אתם תהיו מס מחווטים:

יחד עם כל שאר הדברים השליליים שמיוצרים על ידי המוח, אבל לא מכאב פיזי, כי הוא מחווט עמוק לתוך הגופים 
שלנו. אנשים מסוימים יכולים להפחית מנטאלית את הכאב לפרקי זמן קצרים, אבל רוב האנשים לא יכולים. 

מיד, ולא תמיד תהיה לך גישה לתרופות לכאבים. אם אין שום דרך להימנע מזה, תרופות לכאבים יעזרו, אבל לא ת
 למה לנסות?

 



כאב פיזי יכאב כל עוד אתם נמצאים בגוף הנוכחי שלכם. הידיעה על האיזון תעזור לכם לעבור אותו, אבל זה לא 
עדן, אבל אנחנו עוד לא שם.  יעצור את הכאב. כאב הוא מחווט עמוק לתוך הגופים הנוכחיים שלנו. זה לא יהיה בגן

רוב הכאב, עצב, וחוסר נוחות בחיים שלנו הם מנטאליים, יצירה של המוחות שלנו. המוחות שלנו יוצרים אותם, לכן 
הם יכולים להפסיק ליצור אותם ברגע שנבין את האמת, אבל אנחנו לא יכולים לעשות משהו לגבי הכאב הפיזי 

יעות או מחלות הוא אמיתי. הוא אמיתי ואי אפשר להימנע ממנו, אבל הוא בחיים שלנו. הכאב שנוצר על ידי פצ
  מהווה אחוז קטן מהחיים של רוב האנשים, והוא מאוזן על ידי עונג.

 
קצת כאב קונה לך הרבה עונג. אתם לעולם לא יכולים להרגיש טוב באותה רמה שאתם  כאב הוא עונג מרוכז:

מרגיש הרבה יותר רע משהעונג הגדול ביותר מרגיש טוב. כאב, במיוחד יכולים להרגיש רע. הכאב הכי נורא 
מפציעות, הוא הרבה יותר מרוכז ואינטנסיבי. האיזון של כאב/עונג הוא אף פעם לא שווה באינטנסיביות או אורך 

  זמן. כמה דקות של כאב קיצוני יכול להיות שווה ערך לחודשים של להרגיש טוב או שעות של עונג.
 

אחרי שאתם יודעים את האמת ומתחילים להיפתח אל החיים, אתם תפחדו יותר מסיטואציות  הפחד: פקטור
 מסוכנות. זה טבעי וצפוי; זה אומר לכם שאתם על הדרך הנכונה והופכים ליותר מודעים.

 
אם  הפחד יכול לשרת מטרה חיובית או שלילית, לפי איך שאתם מסתכלים עליו. יכול להיות לו אפקט שלילי חזק

תתנו לו לסגור אותכם ולהפוך אותכם לפחות מודעים להווה. לעולם אל תנסו להסתתר מנטאלית משום דבר. 
  תשתמשו בפחד כסימן להכניס אתכם לתוך ההווה.
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פחד הוא דבר חיובי מאוד אם תתנו לפחד להפוך אותכם ליותר מודעים אל החיים, תתנו לו להכניס אותכם יותר 

  לתוך
  פחד יכול להפוך אתכם ליותר מודעים, יותר בתוך ההווה, ויותר מונעים לחפש ולהפיץ את האמת.להווה. 

 
הפחד הוא הכלי הכי גדול של המוח לשלוט בכם, אבל אם תשתלטו עליו, זה הופך את המצב. אפשר להשתמש בו 

שלכם יכול להפוך לחבר בתור הכלי הגדול ביותר לשחרר את עצמכם מהמוח. הדבר שהוא עכשיו האויב הכי נורא 
 הכי טוב שלכם.

 
  הפכו את הפחד לחברכם.

 
סתכלו על זאב ערבות; הוא חי בפחד תמידי, והוא מודע לכל מה שקורה סביבו. תיכנסו לתוך הפחד כשהוא קורה, 

  ותשתמשו בו כדי לפתוח את עצמכם לאלוהים/החיים. לעולם אל תתנו לו לסגור אתכם עוד יותר.
 

ברנדו אומר בסוף הסרט אפוקליפסה עכשיו, ״אתם חייבים להפוך את האימה לחברה שלכם, כמו שמרלון 
 אחרת היא תהיה אויבת שבאמת צריך לפחד ממנה.״

 
 לא שילמו למרלון בגלל כישורי המשחק המעולים שלו; שילמו לו בגלל הנוכחות האדירה שלו.

 
מחווט לתוך הגופים שלנו. -ת מסוכנות, והוא חציהפחד לעולם לא נעלם באמת, כי הוא תגובת רפלקס לסיטואציו

הכי טוב שאתם יכולים זה להפריד את עצמכם ממנו, לראות אותו כפי שהוא בתור דבר שמיוצר על ידי המוח, ולא 
 לתת לו לשלוט עליכם.

 
ם מלחמות פשוט יתפיידו וייעלמו. לאנשים יהיה קשה להאמין שהן אי פעם קרו. כל עשרת אלפים השני מלחמה:

 האחרונות יראו בתור עידן אפל אחד ארוך, תקופה פתטית ומכוערת שלא נרצה אפילו לזכור.
 
למה יש לאנשים שרוצים את אותם הדברים קונפליקטים? זה טיפשי כשמסתכלים על זה מנקודת המבט של 

הסיבה האמת והחיים. כשאנשים יתעוררו, כל הקונפליקטים יעצרו בגלל הרבה סיבות, אבל הישרדות תהיה 
 העיקרית.

 



בעבר, היינו צריכים להילחם על משאבים מוגבלים כדי לשרוד, אז זה היה הכרחי. עכשיו, ההפך נכון, ואנחנו פשוט 
צריכים לראות את העובדה הזו בזמן. כבר אין לנו שום סיבה להילחם אחד עם השני, ויש לנו כל סיבה לא להילחם, 

  רת יהיו המפתח.הישרדות היא הסיבה המרכזית. האמת ותקשו
 

  אנחנו נראה אותו במוזיאונים. עידן המין האנושי יהיה ממש ליד התערוכה של אנשי המערות. עידן המין האנושי:
 

 אנחנו אוהבים לראות את הסלבריטאים שלנו נופלים והתנהגות אנושית חייתית אלימה.
 

איך החיים של העשירים והמפורסמים לא להיות מעוניינים בדברים כאלה זה למעשה דבר טוב, כי אנחנו רואים 
 כאלה טובים, ואנחנו גם רואים כמה אנחנו קרובים לג׳ונגל.

 
 לפני שתוכלו לעשות את הדבר הנכון, אתם חייבים לדעת מהו הדבר הנכון.
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 6.4פרק  -גן עדן על כדור הארץ  - 6חלק 

 

  הביאה השנייה

 
בתנ״ך. ישו חוזר כשאתם נותנים לאמת והחיים להיכנס פנימה. הוא תהיה ביאה שנייה כפי שכתוב  ביאה שנייה:

 ישו אמר, ״אני בתוך הנשמה ואמת״. חוזר דרך הגופים שלנו בתור נשמה ואמת.
 

ישו אמר, ״העולם לא יראה אותי יותר, אבל אתה תראה אותי, כי אני חי, אתה תחיה גם, אתה בתוכי ואני 
 בתוכך.״

 
מו שישו התנהג לפני אלפיים שנה. אנחנו נהיה בני אדם משל עצמנו ונעשה מה אנשים רוחניים לא יתנהגו כ

שאנחנו עושים. ישו לא הסתובב וחזר על מילים של נביאים שהגיעו לפניו כמו תוכי, ואנשים רוחניים לא יחזרו על 
משמעות של המילים שלו. אנשים כביכול ״נוצרים״ היום פשוט חוזרים על מה שישו אמר בלי לדעת אפילו את ה

 המילים שלו. זה הופך אותם לאויבים של האמת והחיים.
 

ישו גילה הסברים חדשים של האמת האולטימטיבית; הוא עדכן את האמת. אנשים רוחניים עכשיו גם יעדכנו את 
  הנוצרים הראשונים האמיתיים. האמת, יעשו את מה שישו עשה, ולכן הם יהיו עוקבים אמיתיים של ישו ויהיו

 
היחיד שיהיה לנו במשותף עם הישו מלפני אלפיים שנים הוא שאנחנו גם נדע את האמת ונחיה את החיים  הדבר

  של יצור רוחני.
 

אנחנו לא צריכים לספר לאחרים את האמת כשאנחנו רואים אותם בחיים האמיתיים כמו שישו עשה. אנחנו 
האמיתיים, כמו אנשים בדתות מאורגנות, אבל רוב מספרים אותה באינטרנט. אנשים מסויימים יעשו את זה בחיים 

  האנשים פשוט יחיו את החיים ויפיצו את האמת ואת החיים בלי שאנשים בכלל ידעו שהם עושים את זה.
 

 אני לא אומר שישו לא היה אלוהי; הוא כן היה. אני אומר שכולנו יכולים להיות אלוהיים.
 

יו לפני מאות שנים, אבל האמת היא שהיו הרבה נביאים בשנים רוב האנשים חושבים שכל הנביאים ח נביאים:
האחרונות. רוב הנביאים האחרונים היו בעסקי הבידור והאומנויות. תנו לי לספר לכם על ארבעה מהנביאים הכי 

 חזקים.
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 6.5פרק  -גן עדן על כדור הארץ  - 6חלק 



 

 הביטלס כנביאים

 
 ״Strawberry Fields Forever״ להבין את כל מה שאתה רואה״.״קל לחיות עם עיניים עצומות, לא 

 
עצמם היו כמו גברים אחרים, אבל המוסיקה והמילים שתועלו דרכם הכילו קסם ומסרים ממעבר למוח.  הביטלס

  הם אומרים שהם לא ידעו מה המשמעות של השירים שלהם יותר מאף אחד אחר.
 

, רק כמה חודשים אחרי 1964הביטלס. זה היה בפברואר  אני זוכר את הפעם הראשונה ששמעתי שיר של
שהנשיא קנדי נורה ונרצח. כולם היו בדיכאון מוזר. אני חזרתי הביתה מבית ספר )כיתה ו׳( עם חבר, ואנחנו עברנו 

בבית של שכן. הוא היה מבוגר יותר ומאוד מגניב. הוא בנה מכוניות מירוץ דראג במוסך שלו, והרדיו שלו תמיד 
  ועש. היה שיר שיצא ממנו שעצר אותי במקום.היה ר

 
 ביום חורף קר ועגמומי, הרוח נושבת לי בשיער, אני שמעתי:

״אם יש משהו שאת רוצה, אם יש משהו שאני יכול לעשות, פשוט תקראי לי, ואני אשלח לך אותו, באהבה, 
  אנחנו עמדנו שם בפינה והקשבנו לכל השיר בדממה. ממני אלייך.״

 
׳. קוראים להם הביטלס ויש להם תספורות כמו From Me To Youם. החבר שלי אמר ״לשיר קוראים ׳הייתי המו

 מו משלושת הסטוג׳ים.״
 

זה עבר ישר דרכי; זה הרגיש מוכר ולא ידוע באותו הזמן. זה היה אחד מהרגעים הנדירים האלה שלעולם לא 
 שוכחים שמשנים לך את החיים.

 
עברתי משום  מהם. איבדתי את התמימות שלי, והביטלס החזירו לי אותה.ההתנקשות על קנדי הייתה אחת 

  תקווה, להכל אפשרי, ולא הייתי לבד. היה נדמה שזה קרה לכל ילד בעולם.
 

לא היה מחסור של מוסיקה נהדרת באותה התקופה. לא ממש אהבתי או לא אהבתי את השיר; הוא היה פשוט 
שמעתי משהו כזה, אף אחד לא שמע משהו כזה. זה היה קצת מוזר, כי  שונה, כמו משהו מכוכב אחר. אף פעם לא

 הם אמרו דברים מטופשים כמו ילדים קטנים, והיו להם תספורות כמו של ילדים קטנים.
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השירים שלהם אמרו דברים כמו, ״היא אוהבת אותך כן כן כן, אני רוצה להחזיק לך את היד״ ודברים כאלה, שהיו 

היה לזה חיוניות ושמחה חזקה. זה תפס את תשומת לבי. המילים היו פשוטות וישירות, והיה נדמה מוזרים, אבל 
 כאילו הם מדברים ישירות אליך, לא רק לאיזה מישהי לא ידועה כמו בשירים אחרים.

 
לפני הביטלס, כולנו ניסינו להיראות כמו ג׳יימס דין ולהיות מגניבים. אחרי שהביטלס הופיעו, בערך באלבום שלהם 

Rubber Soul  אוRevolver הפסקנו לשים נעליים והתחלנו לגדל את השיער שלנו. הגיע הזמן ללכת בדרך שלנו ,
  י והרבה ילדים אחרים.ולהיכנס לתוך החיים. זו הייתה תחילתה של מסיבה ארוכה בשביל

 
, בדיוק לפני 1963-מראים איך מכוניות, מוסיקה ואנשים היו ב American Graffiti-ו Animal Houseהסרטים 

שהביטלס הגיעו. היינו שמחים עם המוסיקה ולא חיפשנו משהו חדש. אני עדיין אוהב את המוסיקה והמכוניות 
  הכי טוב שאי פעם נוצר. האלה. המוסיקה לפני הביטלס הייתה הרוק׳נ׳רול

 
זה לא היה משנה; הביטלס שינו את הכל בכל מקרה. הכוח שלהם היה מציף. שום דבר כזה לא קרה לפני זה או 

 מאז.
 

 זה מה שהפך את מה שהם עשו לכל כך בלתי רגיל וקסום.
 



יעו יותר, אבל אני לא אומר שהמוסיקה שלהם הייתה יותר טובה. אהבתי את המוסיקה לפני שהם הג כוח טבע:
 הם היו טובים יותר. זו הייתה החבילה השלמה. הביטלס היו כח טבע, וכל הילדים פשוט נסחפו על ידם.

 
יצא )הסרט השחור לבן(. אנשים פשוט לא התנהגו ככה. זו הייתה  ״A Hard Days Night״ אז הסרט הזה הסרט:

קופצים ומתנהגים בשטותיות למשך סרט שלם היה תקופה מאוד שמרנית אז. לראות חבורה של גברים בוגרים 
שוק, בלשון המעטה. זה היה הסרט הכי מגוחך שאי פעם נוצר. הוא היה כמו קומדיה, אבל לא קומדיה; הוא היה 

והוא עדיין מעבר לתיאור. זו הייתה הפעם הראשונה שראינו אותם עושים משהו חוץ מלנגן שיר. אף אחד אחר לא 
  ולהתחמק, אבל המוסיקה שלהם הייתה כל כך טובה שזה לא היה משנה מה הם עשו. היה יכול להתנהג ככה

 
, הייתה בן אחת עשרה, ראיתי אותו בקולנוע הקרסט הם הרבה בנות. חלק מהן צרחו 1964ראיתי אותו בקיץ של 

 בקולנוע כאילו זו הייתה הופעה חיה.
 

ים מתנהגים בשטותיות באותו הזמן, אבל ברגע אני זוכר שהרגשתי לא בנוח, כי באמת לא אהבתי לראות גבר
 שהרגשתי שרציתי ללכת הם ניגנו שיר.
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 ואז, ״A Hard Day’s Nightהוא נפתח עם השיר ״

״. אחרי זה הם מושיבים אותך בכיסא לצמיתות עם השיר Don’t Bother Me״-״, וI Wanna Be Your Man״ 
  ״.All My Loving״

 
נו. הם אומרים בשיר ש״בזמן שהם רחוקים, הם יכתבו הביתה כל יום, וישלחו את כל בשיר הזה הם מדברים אלי

האהבה שלהם אלינו.״ והם באמת עושים את זה. זה נבואי, כי הם לא כאן או רחוקים, אבל הם עדיין שולחים את 
ד יהיו האהבה שלהם בדיוק כמו שהם אמרו שישלחו במוסיקה והסרטים שלהם. בשיר הם גם אומרים שהם תמי

   כנים, והם תמיד היו, ואנחנו רק מגלים כמה כנים עכשיו.
 

אני לא הבנתי על מה היה הסרט אז. הוא הראה את הניגוד בין הדור הצעיר יותר למוסד הישן. הם עשו הכל כדי 
ואומללים. זו להיראות כמו מטומטמים, אבל הדור המבוגר יותר עדיין היו נראים כמו המטומטמים ולגמרי מזויפים 

  הייתה ההתחלה האמיתית של לתת לעצמנו להשתחרר.
 
אם תסתכלו על האנשים בקהל של ההופעות המוקדמות שלהם, אתם תשימו לב שבין הבנות הצורחות, היו כמה 
גברים, והרבה מהם לבשו חליפה ותספורת קצוצה. זה שמרני. הגברים היו פשוט יושבים או עומדים שם עם מבט 

הפרצוף. הם לא ידעו מה קורה. הם לא יכלו להבין למה החברות שלהם התחרפנו לגמרי. הן היו  מטומטם על
 צורחות ובוכות, מרטיבות את המכנסיים ומתעלפות.

 
בנות יכולות לשלוף אהבה ישר מהאוויר, והן מראות את זה לכולם כשהן עושות את זה. הביטלס פשוט שמו הרבה 

ו אותה ושיקפו אותה חזרה אליהם בצורה מאוד רועשת. זה לא רק הביטלס; אהבה באוויר, והבנות פשוט קיבל
בנות צרחו על כל אליל נוער פופולרי, אבל כמו כל דבר אחר, הביטלס לקחו את זה לרמה גבוהה יותר. בהופעות 

  המוקדמות שלהם, הצרחות של הבנות נשמעו כמו נחיתה של מטוס סילון.
 

יה שונה; זה מה שהם עשו לכל החברה. הם שמו משהו באוויר שהיה הרבה זה לא ממש מה שהם עשו לבנות שה
יותר ממוזיקה. הזמנים השתנו כמו שבוב דילן אמר. הזמנים האלה היו מאוד שמרניים, וכל דבר שהביטלס עשו 

  היה שוק גדול למערכת.
 

ים קצרים שלהם הסרט היה אחד מהרבה דברים ראשונים. אחרי שהם עשו אותו, להקות אחרות עשו סרטונ
מתנהגים בשטותיות, אבל זה פשוט לא היה אותו הדבר. הביטלס היו הדבר האמיתי. אפילו עשו תוכנית טלוויזיה 

  הביטלס גרמו להתנהגות שטותית להיות מקובלת, וזה שחרר אותנו.”. The Monkeesעליהם בשם ״
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שיר חדש כל כמה שבועות שהיה שונה לגמרי זו הייתה תקופה נהדרת להיות מתבגר. היה נדמה שהם הוציאו 
-ויותר טוב מהקודם. זה היה בתקופה שהם מכרו תקליטי סינגלים עם שיר אחד על כל צד; היו קוראים להם פורטי

  פייבס. אז בהתחלה, קניתי את השירים שלהם שניים בכל פעם.
 

ל הביטלס בפעם הראשונה. זה אנשים שלא היו שם לא יכולים להבין איך זה היה לילד לשמוע שיר חדש ש
  שם קסם אמיתי באוויר.

 
זה היה בגיל שהתחלתי להתעניין בבנות )התחלתי מוקדם(, וקישרתי בנות שונות לשירים שונים. עד היום הזה, 

כשאני שומע שיר ישן, במיוחד שיר של הביטלס, אני חושב על הבחורה שהייתי מעוניין בה, איפה היינו, ומה עשינו 
אותו בפעם הראשונה. הבחורה והשיר ביחד יצרו רשמים שנתקעו במוח שלי. אלו היו זמנים מאוד כששמענו 

 קסומים.
 
זה נמשך לשבע שנים ולקח אותי מגיל אחת עשרה לתשע עשרה. הביטלס היו הפסקול לכל חיי ההתבגרות שלי. 

 אני בורכתי.
 

למרות זאת, תמיד ידעתי שהביטלס היו שם,  הייתי מגניב מדי בשביל הביטלס אחרי השנה הראשונה או השנייה.
 מושלמים ויותר טובים ממה שאמור להיות אפשרי לבני תמותה.

 
הם היו כמו אלים של הסיקסטיז. כל שאר הלהקות בסיקסטיז היו פשוט מוזיקאים נהדרים. הביטלס היו משהו 

 יותר, והם היו שלנו.
 

היו זמנים של מוזיקאים מלכים. כולם היו נהדרים, אבל  רוב האנשים שאוהבים מוסיקה טובה יודעים שהסיקסטיז
הביטלס היו המלכים של המלכים, וזו הסיבה שהם היו כל כך יוצאי דופן. כל אחד יכול להיות גדול עכשיו. אז היה 

לזה משמעות להיות הכי גדול. להיות נהדר היה הנורמה; כדי להיות הכי טובים באופן בלתי מעורער היה צריך 
 קסם.

 
זו הסיבה שאני מדבר עליהם בספר הזה. זה לא בגלל המוסיקה שלהם; זה בגלל הדרך שהם השתלטו על 

 הלבבות ומוחות של רוב האנשים הצעירים כשזה היה אמור להיות בלתי אפשרי. מה שהם עשו היה קסם.
 

ל יותר קרוב הטבע הפריד אותם בכוונה. זה כדי שלא נחשוב שהם פשוט עוד להקה נהדרת, ונסתכ זה סימן.

  קצת יותר טוב. ונקשיב
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היה אקס פקטור לביטלס, וכולם ידעו את את זה ברמה מסוימת, אפילו המבוגרים ואנשים שלא אהבו את המוזיקה 

שלהם. כמוזיקאים, הם היו נהדרים ברמה לא יאומנת. כאנשים, הם היו מצחיקים וחכמים. הם היו הקול הכי חזק 
חזקים ומוכשרים. הם גרמו לדור המבוגר יותר להיראות כמו טיפשים וגרמו לנו להיראות של דור של הרבה קולות 

 טוב; הם נתנו לנו כח אמיתי.
 

אני אהבתי לשמוע אותם מדברים בראיונות. ג׳ון לנון היה יותר כנה והייתה לו שנינות מהירה יותר מכל אחד 
  משחקי מוחות. הוא היה הדובר שלנו. בעולם. הוא פשוט היה קורע לגזרים כל אחד שרצה לשחק איתו

 
הוא גרם לדור המבוגר יותר להיראות מטופשים ומזויפים, והם באמת היו. היה לו יותר אומץ מכל אחד, והוא היה 

  עושה ואומר את הדברים שכולם חשבו, אבל לא היה להם את הביצים לומר או כוח להגיד או לעשות.
 

אחד לא היה קשוח יותר. זה היה משהו לראות. כשהוא אמר שהם היו יותר  לאף אחד לא היה לב גדול יותר, ואף
  פופולריים מישו אז, הוא פשוט אמר את האמת, והוא לעולם לא נסוג באמת מהאמירה הזאת.

 



הביטלס נתנו לנו ביטחון עצמי. בגללם, היה נדמה שהמין האנושי היה מיוחד, כאילו הוא יכול לעשות כל דבר. 
 אמיתי. אנחנו היינו בדרך למקום נפלא. הם הראו שיש לאמת ואהבה כוח אמיתי. באמת היה קסם

 
אני לקחתי אותם כמובן מאליו כמו רוב האנשים, ולא ידעתי כמה מיוחדים הם היו עד כמה שנים אחרי שהם נעלמו. 

 יודע למה. תמיד חשבתי שאיזו להקה אחרת תגיע מתישהו ויהיו טובים כמוהם. אף אחד לא הגיע, ועכשיו אני
 

  הביטלס לא היו רק מוזיקאים, הם היו נביאים.
 

יצורים רוחניים יודעים שאנחנו לא צריכים שתבוא להקה חדשה; עדיין יש לנו אותם. זה כמו שאנחנו לא צריכים 
 שישו חדש יחזור; עדיין יש לנו את המילים מהישו הראשון. אנחנו פשוט צריכים לשמוע אותם בפעם הראשונה.

 
המוסיקה של הביטלס הייתה מאחורי והניעה את האירוע הרוחני הגדול האחרון. קראו לו תנועת  אירוע רוחני:

השלום והאהבה. הם נתנו לה לגיטימציה ואת הוייב הביטלסי הנהדר ש״אנחנו יכולים לעשות כל דבר ולהנות 
  ממנו״.

 
 הם התחילו אותה עם אלבומים כמו

 Magical Mystery Tour, Sgt. Pepper ,ו-Yellow Submarine והם סיימו אותה עם האלבום הלבן דרך צ'רלס ,
 מנסון.
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( הייתה Helter Skelter/ Piggiesמה שקרה לא הייתה הכוונה שלהם, אבל המוסיקה שלהם באלבום הלבן )

עה מתה לא ראו את ההיפים בתור אנשים לא מזיקים יותר. התנו  .1969מעורבת בסיום התנועה בקיץ של 
  ונקברה על ידי ההופעה של הרולינג סטונס באלטמונט וכשהביטלס נפרדו.

 
כשמרטין לות׳ר קינג נורה, הכל התחיל לרדת. זה נגמר פוליטית כשבובי קנדי נורה. תנועת ההיפים  זה קרה ככה:

רדו. כמו שג׳ון נגמרה עם הרציחות של מנסון והופעת הרולינג סטונז באלטמונט. זה נגמר רוחנית כשהביטלס נפ
 לנון אמר, החלום נגמר.

 
 רוב האנשים הרגישו שאם הביטלס לא יכלו לגרום לזה לקרות, שום דבר לא יוכל.

 
כשהם ויתרו, אנחנו ויתרנו. בסיקסטיז, חלק מהדברים הכי טובים וחלק מהדברים הכי רעים קרו בגלל המוסיקה 

רוחנית. הם לא עשו את הכל, אבל הם היו השחקן  של הביטלס. הם היו מעורבים בהתחלתה ובסופה של תנועה
 הגדול והחזק ביותר בתוכה, והם התחילו וגמרו אותה. זו עובדה.

 
בסוף שנות השישים, חלק מההשראה עברה ממוסיקה נהדרת לסרטים נהדרים, כמו הסנדק,  נדידה של השראה:

ווייב, וראפ. כל המוסיקות -גראנג׳, ניומגרש השדים, והרבה אחרים. מוסיקה פופולרית הפכה לדיסקו, פאנק, 
 מלאות ב השראה, אבל ברמות משתנות. בשנות השישים, הייתה במוסיקה הרבה מאוד השראה.

 
המוסיקה של הביטלס הייתה מאחורי הרבה דברים גדולים שרוב האנשים לא יודעים עליהם,  להציל את העולם:

וברחה פנימה, והיא עזרה להניע את התנועה שנגמרה עם כמו הנפילה של הקומוניזם ברוסיה. המוסיקה שלהם ה
הנפילה של הקיר בברלין ונפילת הקומוניזם. הרבה רוסים ישבעו שזו הייתה המוסיקה של הביטלס שהייתה 

 מאחורי הנפילה של הקומוניזם.
 

להיות כשהילדים הרוסים שמעו את המוסיקה שלהם, הם חשבו, ״אם הדמוקרטיה יצרה את הביטלס, זו חייבת 
 המערכת הכי טובה.״ הביטלס גרמו לחופש להישמע ממש טוב, וכתוצאה, אולי הצילו את העולם מהרס גרעיני.

 



רוב האנשים חושבים שזו הייתה המלחמה של רוסיה באפגניסטן ומערכת ההגנה של רייגן של טילי מלחמות 
סיקה של הביטלס שיחקה תפקיד הכוכבים, אבל המערכת הקומוניסטית המושחתת הייתה שבורה רוחנית, והמו

  גדול בלעשות את זה.
 

  הביטלס עזרו להציל את העולם, והם יעזרו לעשות את זה שוב.
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הם גם גרמו למדיטציה מהמזרח להיות פופולרית במערב כשהם נסעו להודו, ולנון עשה יותר בשביל לסיים את 
  המלחמה בוייטנאם מכל אחד אחר.

 
 הם עושי השלום״. התנ״ך אומר, ״מבורכים

 
פעם אנגליה הייתה האויבת הכי גדולה של ארצות הברית;  הביטלס הפכו את אנגליה ואמריקה למשפחה אחת:

עכשיו הם לא יכולים להיות קרובים יותר לליבם של ארצות הברית. הם כמו משפחה עכשיו. ארצות הברית הם 
תר וחזק יותר אי פעם התעסק עם אנגליה, ארצות האח הצעיר, אבל גדול יותר וחזק יותר. אם מישהו גדול יו

 הברית הייתה נכנסת ומכסחת להם את הצורה.
 

הם נלחמו בשביל אנגליה במלחמת העולם השנייה, אבל הפעם זה יהיה אחרת. הפעם זה יהיה אישי. יש הרבה 
ו אותם למשפחה סיבות שהם היו מגינים על אנגליה, אבל הסיבה שזה יהיה אישי היא בעיקר הביטלס. הם הפכ

  אחת.
 

כדי לשמוע את המסרים הנסתרים במוסיקה של הביטלס, אתם לא צריכים לנגן את השירים  מסרים נסתרים:
הפוך כמו שאנשים מסוימים בשנות השישים חשבו; אתם פשוט צריכים לשנות את הפרספקטיבה שלכם, להקשיב 

הו, אתם שומעים אותם כאילו הם שרים אליכם הפוך. במקום שהשירים שלהם יהיו מושרים לאיזה בחורה איפש
אישית. אתם מקשיבים כאילו השיר חדש, ואף פעם לא שמעתם אותו, כי באמת לא שמעתם אותו. אף אחד לא, 

 אפילו לא הביטלס עצמם.
 

בשיר ״ג׳וליה״, ג׳ון לנון אומר, ״חצי ממה שאני אומר חסר משמעות, אבל אני אומר את זה רק כדי להגיע 
 זה אומר בבירור שחצי ממה שהם אומרים משמעותי, והשאר שם רק כדי להגיע אלינו.אליך.״ 

 
בחלק מהשירים שלהם זה ברור שהם שרים ישירות למאזין; שירים אחרים הם פשוט שירי אהבה לבחורה, אבל 

  רובם הם גם וגם. הם שרים לבחורה וגם אליך, אפילו אם אתה לא בחורה.
 

הדרכים, תלוי בפרספקטיבה שלך. מהפרספקטיבה של נערה מתבגרת, שומעים שיר אפשר לפרש אותם בשני 
אהבה מטופש. מהפרספקטיבה של מחפש אמת, אתם תשמעו גם שיר אהבה, רק שזו אהבה רוחנית, אהבה 

עילאית. להקות אחרות פשוט שרות שירי אהבה לבחורה איפשהו, אבל במבט לאחור, אנחנו יודעים עכשיו 
 תוך משהו גדול יותר, שהם היו נביאים.שהביטלס היו ב

 
רוב השירים המוקדמים שלהם נראים כמו שירי אהבה מטופשים. זה מה שאפשר את השליחה של  נעילת זמן:

תקשורת רוחנית לרוב האנשים. הם ציפו את האמת בסוכר, החביאו אותה כשיר אהבה, ושלחו אותה למחפשי 
 בל את זה עכשיו. זה למעשה נוצר בשביל עכשיו.האמת של העולם מתחת לרדאר. זה עבד אם נק
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האמת מוחבאת במוזיקה שלהם, בדיוק כמו שהיא מוחבאת בתוך התנ״ך, ויש נעילת זמן עליה. אף אחד לא היה 

 יכול לדעת עד עכשיו, אפילו לא הביטלס עצמם.
 



 לבחורה. הסימן הוא המילהיש סימן בשירים שלהם שמראה לנו שהשירים הם לא רק שירי אהבה  הסימן:
  שזו לא דרך שהייתם פונים לבחורה שאתם שרים לה שיר אהבה., ״חבר״

 
בסוף אתה תדע. יום אחד אתה תראה , חבר ״למרות שאני מאבד”: I’ll Follow The Sunדוגמאות: השיר ״

״. השיר חברי וריבים״: ״החיים מאוד קצרים ואין שום זמן לדאגות We Can Work It Outשהייתי האחד״. השיר ״
 I’ll Getאם זה יגרום לך להרגיש טוב״. השיר ״ חברי, אני אקנה לך טבעת יהלום: “״Can’t Buy Me Love״

Youעכשיו. אותנו אני אשיג אותך בסוף.״ הם ישיגו, חברי ״: ״אז אני אומר לך 
 

לך את המוח.״ הם ממש הם אומרים, ״הולך להיות זמן, שאני אשנה , ”I’ll Get Youבשיר האחרון הזה, ״

מתכוונים לשנות את המוח שלך, מהמוח של המין האנושי, למוח של יצור רוחני. ג׳ון אומר את השורה הזו, ופול 
 אומר, ״אני הולך להפוך אותך לשלי״, באותו הזמן. זה הופך את זה לסימן חשוב.

 
ודם. כשתלחצו על השיר, יוטיוב אל תתחילו להקשיב לשירים עכשיו. תקראו את החלק הזה של הספר ק הערה:

 עכשיו. יתחיל לנגן את השיר אוטומטית. כשאתם מקשיבים לשירים, תהיו בטוחים לזכור שהם מדברים אליך ממש

 זה דבר אחד לקרוא עליהם ודבר אחר להקשיב להם. אני פשוט מספר לכם מה המשמעות האמיתית שלהם.
 

בשונת, יקירה, וכו׳ = המקבל/ת. המקבלת היא נקבה, כמו ילדה, היא, בייבי, דו מילים עם שתי משמעויות:

שנקבות מקבלות ביולוגית את זרע החיים מזכרים. כל מי שמקשיב למוסיקה שלהם הוא המקבל, כי אתם מקבלים 
מודע הקולקטיבי דרך הביטלס הם המשדרים; -את המוסיקה. המילה גבר, הוא, שלו, וכו׳ = המשדר, השולח. הלא

 מוסיקה והמסר. בית = ההווה, אלוהים, סוף = התחלה, וכו׳.הם שולחים את ה
 

  זו הסיבה שמטאפורית אלוהים הוא גבר. אלוהים נותן לנו חיים; אנחנו מקבלים אותם.
 

הם משתמשים במטאפורות כמו שעושים בספרים דתיים. שתי  אליך. כשהם אומרים ״אתה״, הם מתכוונים
עילאית, שמשמעותה אלוהים, ההווה, מודעות טוטאלית, וכו׳. המשמעות המשמעויות למילה ״אהבה״ הן אהבה 

השנייה לאהבה היא אהבה בין בני זוג. משמעות אחת היא בשביל הנשמה שלך, והשנייה היא בשביל הבחורה 
  המסתורית ההיא.
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לך, שרה זה לא גבר שר שיר אהבה לגבר אחר; אין שום דבר מיני בזה. זו הנשמה מתקשרת אל הנשמה ש

 לנשמה שלך.
 

רוחנית, כולנו נשים במובן מסויים, כי אנחנו מקבלים אמת וחיים. אלוהים הוא זכר, כי הוא הנותן של החיים, 
 אז רוחנית, אנחנו נקבות.

 
זו הסיבה שנשים קרובות יותר לחיים האמיתיים מגברים; נשים הן פשוט יותר טובות בלהיות נשים )לקבל( 

ם ללמוד איך לעשות את זה; נשים נולדות עם היכולת לעשות את זה. נשים הן לא לגמרי מגברים. גברים צריכי
צלולות וחייבות ללמוד את האמת האולטימטיבית כדי להפוך לצלולות לגמרי, אבל הן הרבה יותר קרובות באופן 

 טבעי.
 

להרגיש לא בנוח, זה  המילים בשירים של הביטלס צריכות לעקוף את המוח שלכם. אם אתה גבר והן גורמות לך
אומר שהן לא עוברות את המוח שלך. אם המוח שלכם בדרך אפילו קצת, לא תשמעו את השיר כפי שהוא באמת 

  ובאופן צלול.
 

תזכרו שהם שרים לבחורה ולנשמה של כולם באותו הזמן. זה יותר קל לבנות להקשיב לזה, אבל גם קל יותר 
 לחשוב שזה שיר אהבה אליהן.בשבילן לפספס את המסר הרוחני ופשוט 

 
  זו הנשמה שרה לנשמה. הנשמה שלהם מדברת אל הנשמה שלך.



 
ברמה הרוחנית, מאיפה שהמילים שלהם מגיעות, אין מינים. לנשמה אין מגדר, אז תקשיבו  ארץ שום מוח:

היא  נוחות המנטאלית-מהנשמה שלכם, מהעצמי האמיתי שלכם, ואתה לא תרגיש לא בנוח אם אתה גבר. האי
 מוח.-סימן שאומר לכם שאתם לא בהווה. תיכנסו להווה, ארץ השום

 
אתם חייבים לדעת מה המילים באמת אומרות לפני שתוכלו לפרש אותם נכון. מילה אחת שלא מפורשת  מילים:

 I Wantנכון יכולה לשנות את המשמעות של השיר, לכן אתם צריכים לראות את המילים. דוגמא טובה היא בשיר ״
to Hold Your Hand .”רוב האנשים חושבים שהם אומרים, ״When I touch you I get high .” הם למעשה

בפעם הראשונה שתקשיבו לשירים האלה שוב, פשוט תקשיבו בלי ”. When I touch you I can’t hideאומרים, ״
  המילים או בלי לחשוב על מה שהמילים אומרות.

 
-ו” Wait״-ו Revolver-מ ”And Your Bird Can Sing״-ו Let It Be-מ” Two of Usאם תקשיבו לשירים כמו ״

, אתם תראו בבירור את המשמעויות, ואתם תדעו Rubber Soul-מ” Think For Yourselfאו ״” The Word״
  מאיפה הם מגיעים ולמי הם מדברים. אתם תבינו שהם מדברים אליכם בכאן ועכשיו.
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 With The-מ” All My Lovingלראות בהם את המשמעויות הכפולות הם השירים: ״עוד כמה שירים שקל 

Beatles,  
 What You’reאו ״ ”No Reply״-!, וHelpמהאלבום ” Tell Me What You See“-מהאלבום הלבן, ו” I Will״-ו

Doing”  באלבוםBeatles For Saleאו ״ ,Things We Said Today ” באלבוםA Hard Day’s Night. 
 

אומר לנו שהם יחזרו, ביאה שנייה, ברגע שנוכל לראות את המשמעויות ” I’ll Be Backבאותו האלבום, השיר ״

  האמיתיות של השירים.
 

הביטלס חוזרים, אבל לא בתור הנערים החמודים שראינו בפעם הראשונה. הפעם אנחנו נראה  ביאה שנייה:
זה ישנה את  של האמת ורוחניות של המוזיקה שלהם. אותם בתור הנביאים שהם היו באמת, ונשמע את הצד

הכוח והוייב עדיין שם; תוסיפו את האמת והחיים )ההווה(, הפרספקטיבה החדשה שלכם, ויש לכם  העולם שוב.

  (.a ticket to ride(, כרטיס לנסוע )Magical Mystery Tourדלת לסיור המסתורי הקסום )
 

( שמובילה לדלת שלך; הם מתכוונים לדלת שלך, The Long and Winding Roadהדרך הארוכה והמתפתלת )
(, זה אומר שהם רוצים I want to be your manלנשמה שלך. כשהם אומרים ״אני רוצה להיות הגבר שלך״ )

 I want(, לשלוח לך מסר, ליידע אותך. כשהם אומרים ״אני רוצה להחזיק לך את היד״ )mindלהיות המוח שלך )
to hold your hand.זה אומר שהם רוצים להתחבר אליך, להראות לך את הדרך, להיות איתך, וכו׳ ,) 

 
  ״, הם מתכוונים להידלק כמו אור, להתעורר.come onכשהם אומרים ״

 
באלבום הלבן, ואתם  ״Everybody’s Got Something to Hide Except Me and My Monkey״-תקשיבו ל

  ״.come onהמילים ״תראו למה אני מתכוון לגבי 
 
המשמעות של חלק מהמילים שלהם היא בדיוק מה שהם אומרים, ולחלק מהמילים יש משמעויות נסתרות, בדיוק 

כמו כל הכתבים הדתיים. לפעמים, צריך להקשיב להם שוב ושוב עד שמבינים אותם. אני שומע משהו שונה כל 
 פעם שאני מקשיב להם.

 
 ,Revolver, Rubber Soulמעויות כפולות וקונוטציות רוחניות. לשמות של האלבומים שלהם יש מש

 Hard Day’s Night, Magical Mystery Tour, Let It Be, 
Abbey Road ,.וכו׳ 

 
תזכרו שהביטלס אומרים שהם פשוט כתבו שיר אהבה לבחורה. לפחות, זה היה  הם לא כתבו את השירים:

 סיפור הכיסוי שלהם.



 
ידעו את התוכן הרוחני של השירים שלהם עד אחרי שהם נכתבו, שהם יצאו מהאוויר, כמו אני מאמין שהם לא 

מודע הקולקטיבי, או הרוח הקדושה אם אתם מעדיפים, לא המוחות שלהם. ג׳ון פעם -שהם אמרו. הם הגיעו מהלא
אה בבירור שהם היו אמר, ״כמה שאני מנסה יותר לכתוב משהו לא הגיוני, בסוף זה יוצא עוד יותר הגיוני.״ זה מר

 בידיים גדולות יותר.
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אין לזה שום קשר  –המוסיקה של הספירות, מוסיקה שהיא מעבר להבנה  –כשמוסיקה אמיתית באה אלי 
אלי, כי אני רק הצינור. ההנאה היחידה בשבילי היא שהיא ניתנת לי, ולהעביר אותה כמו מתקשר... הרגעים 

 ג'ון לנון האלה הם הרגעים שבשבילם אני חי.
 

מודע הקולקטיבי לעבור ולהגיע אליכם. המסר -כשאתם מצליחים להזיז את המוח שלכם מהדרך, זה נותן ללא
פשוט עבר דרכם בלי שהם ידעו את זה, וזה נכון באופן אחד ופשוט סיפור כיסוי באופן אחר. הם ידעו את זה 

וגל לשמוע אותה, ואני בטוח שהם יכלו לשמוע ברמה מסוימת, כמו שכולנו ידענו. הרוח דיברה לכל מי שהיה מס
את הצד הזה של המוזיקה שלהם גם. הם ידעו שמשהו קורה, והם פשוט הלכו עם זה כמה זמן שהם יכלו. אף 

  אחד לא עשה את זה יותר טוב או למשך יותר זמן מהם. הם היו האומנות הכי טובה בתולדות האומנות.
 

קטיבי מתקשר. בדרך כלל אתם לא יודעים את זה בהתחלה, ובדרך כלל מודע הקול-ככה הרוח הקדושה או הלא
 אתם מקבלים את זה לפני כל שאר האנשים, אבל לא תמיד.

 
 Lucy in theנכתב על כלבת הרועים שלו מרתה. ג׳ון אמר ש״” Martha My Dear״ דוגמא: פול אומר שהשיר

Sky with Diamonds ”נכתב בהשראת ציור שהילד שלו צייר. ״Dear Prudence ” היה ניסיון לגרום לאחותה של

  מיה פארו
להפסיק לעשות מדיטציה ולצאת החוצה כשהם היו בהודו. אני בטוח שהם כן כתבו את השירים האלה מהסיבות 

האלו. למרות שאולי זה לא היה בכוונה, זה ברור שיש גם משמעויות אחרות שאנחנו מקבלים מהשירים האלה 
  שלהם. ורוב השירים האחרים

 
זה נכון שהם לא יודעים מה המשמעות של השירים שלהם. אף אחד לא היה יכול לדעת  הם לא ידעו את האמת:

 עד עכשיו, אפילו לא הם.
 
יש דברים בשירים של הביטלס שהולכים יותר על הרגשה מאשר מחשבה או מסר. תזכרו, דברים שמגיעים מהלא 

המוחות שלנו, אז צריך לפרש אותם. זה גורם לדברים כמו פואמות מודע הקולקטיבי יכולים להתעוות על ידי 
 ושירים לקבל כמה משמעויות שונות לאנשים שונים.

 
השירים המוקדמים הם יותר ישירים ומהלב ואל הלב )בלי מוח(; הם נהיים יותר מוחיים בשירים המאוחרים שלהם. 

ראו למה אני מתכוון. דרך טובה לעשות את זה תנסו להקשיב להם מהפרספקטיבה הרוחנית החדשה הזו, ואתם ת
היא להתחיל עם השירים המאוחרים שלהם )שתדעו שהם היו רוחניים(, ואז ללכת אחורה בקטלוג שלהם עד 

שאתם מגיעים לשירים הראשונים. להקשיב למוסיקה שלהם הפוך כן מראה לכם מה הם אומרים, אבל לא 
  כשמקשיבים לשירים יחידים הפוך.
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רוב האנשים חושבים שהשירים המאוחרים שלהם יותר רוחניים מהשירים המוקדמים. ההפך נכון. לשירים 

המוקדמים יש הכי הרבה תוכן רוחני, אבל אתם חייבים לדעת את זה כדי לשמוע את זה, והשירים המאוחרים 
 מבהירים את הכוונה שלהם.

 
 להם.האלבומים הכי רוחניים שלהם היו האלבומים הראשונים ש

 
  ״With The Beatlesאחד מהאלבומים הראשונים שלהם, ״



הוא הכי רוחני בשבילי. אם אתם חושבים שהאלבומים המאוחרים יותר היו הכי רוחניים, תקשיבו לאלבום , 1963
 מאוד הגיוני עכשיו. השיר, ״Not a Second Time״ הזה. השיר

 ( שלך״. זו הרוח מדברת.manהמוח )ממש אומר ״שהם רוצים להיות  ״I Wanna Be Your Man״
 

 I Am The״-ל” Do You Want To Know a Secret״-ו” Please Please Me״-המוזיקה שלהם עברה מ
Walrus” 

 כל מי שאי פעם היה בלהקה יאמר לך שמה שהם עשו היה בלתי אפשרי.”. A Day in the Life״-ו
 

לא הייתה יכולה להיות אותה הלהקה שנתנה לנו את ” I Want to Hold Your Handהלהקה שנתנה לנו את ״

 השיר
 והם לא היו אותה הלהקה; הם השתנו לגמרי., ”In My Life״

 
צורה. זו תכונה של הרבה נביאים. כל פעם שמסתכלים עליהם, רואים בנאדם אחר, כי -הם היו משני צורה:-משני

  זמן שהוא משתנה.אדם רוחני משתנה בזמן שההווה משתנה. הם משקפים את ההווה ב
 

אתם משתנים )משקפים את החיים( בזמן שהחיים מסביבכם משתנים, והם משתנים כל הזמן. תקשיבו לשירים 
  למעלה או כל שיר מוקדם ומאוחר ואתם תראו למה אני מתכוון. הם להקה שונה לגמרי. הם נראו ונשמעו שונים.

 
מההתחלה עד הסוף. זו חוויה חזקה ” With the Beatlesאני אוהב להקשיב לאלבום סרג'נט פפרס והאלבום ״

  ומאירה.
 
הרבה להקות ופרפורמרים גרמו לבנות לצעוק ולהשתגע. הביטלס עשו את זה, ובנוסף הם עשו הרבה דברים שהיו 

  שונים מכל מוזיקאים או כוכבי פופ אחרים. המוזיקה שלהם מתעלת את האמת והחיים.
 

שירים במהלך הכמה שבועות שהם היו בהודו. מי עוד היה יכול לעשות את זה? הם כתבו ארבעים ושמונה  קסם:

רוב השירים האלה נמצאים באלבום הלבן. המוזיקה שלהם מאיצה ומאיטה; אי אפשר לרקוד לרובה. הם 
 משתמשים בכלי נגינה מעורפלים וסאונדים משונים. הם עשו דברים די מוזרים ושונים.
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, ”Instant Karma“ ים נהדרים יותר מהר מכל אחד אחר. דוגמא: ג׳ון לנון קיבל את הרעיון לשירהם היו יוצרים שיר

שכר פסנתר, והקליט את הכל ביום אחד. רוב האנשים צריכים לעבוד על שיר הרבה זמן לפני שהם מצליחים 
 להקליט אותו כמו שצריך, וזה לעיתים רחוקות להיט. הביטלס עשו את זה כל הזמן.

 
 אומר את רוב מה שהספר הזה אומר בשיר אחד. Instant Karma השיר

 
ג׳ורג׳ מרטין, המפיק שלהם, אמר שהביטלס יצרו שירים הרבה יותר מהר מכל הלהקות האחרות שהוא עבד איתם 

  לפניהם או מאז. הוא אמר שהיה נדמה שהשירים והאלבומים צמחו מעצמם.
 

שאר האנשים; הם כן, אני מנסה להראות איך הייתה להם יותר אני לא מנסה להגיד שהם לא עבדו קשה כמו 
השראה מכל קבוצה אחרת של אנשים. נביא הוא בסך הכל אדם או קבוצה של אנשים שיכולים להתחבר למשהו 
מעבר למוחות שלהם לתקופה מסוימת של זמן, ולתעל או להביא לתוך העולם משהו שהוא מעבר לעולם שמגלה 

 היים.את האמת והחיים האלו
 
השירים שלהם השתנו והם השתנו בתוך תקופת זמן מאוד קצרה. ככל שהיחסים ביניהם החמירו, המוזיקה שלהם 

השתפרה. אי אפשר להגיד את זה על אף אחד אחר. אחרי שהביטלס נפרדו, שניים מהם הכניסו את הנשים 
 את זה או היה עושה את זה? שלהם )לא מוזיקאיות( לתוך הלהקות החדשות שלהם. מי עוד היה יכול לעשות

 
היה משהו מאחוריהם שלא היה ניתן לעצור, משהו שנתן להם כוח לעשות דברים שלשום להקה אחרת לא היה 

  לפניהם או אחריהם.



 
עוד דבר שהפך אותם לשונים מכל להקה אחרת היה שכולם היו שווים. הכרתם את כולם באופן שווה. כשהם 

כמו אדם אחד. אחד היה מדבר, אבל זה לא היה משנה מי זה היה; זה הגיע מכולם.  דיברו בראיונות ביחד, הם היו
 זה ממש שונה, ומראה את הפקטור הרוחני שמבדיל אותם.

 
״: ״אמא שלי הייתה מהשמיים, Yer Blues״ חומרי הסולו שלהם היו גם מאוד רוחניים. דוגמא: מהשיר של ג׳ון לנון

 Gimme“ אתה יודע מה זה שווה.״ זה הכי ברור שזה יכול להיות. השיריםאבא שלי היה מהאדמה, אני מהיקום ו
Some Truth,”  

  ״ גם מראים לך איפה הוא היה.Imagine״-ו ״Real Love״, ״Mind Games״
 

פול היה עמוק והוא עדיין עמוק, כל כך עמוק שהוא רדוד באותו  ככל שאני מתבגר יותר, אני מבין את פול יותר:
 תאהב את החיים. המרכזי שלו הואהזמן. המסר 
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בסיקסטיז ועד לפני כמה שנים, הייתי מעוניין רק בלנון, אבל אני מוצא עכשיו שפול היה עמוק באותה המידה ואולי 

עמוק יותר. המוזיקה שלו היא בעיקר שמחה וקלילה, לעומת המוזיקה של לנון שבדרך כלל הייתה יותר חותכת. 
״, ואתם תראו משהו חזק. אני ראיתי אותו הרבה Paul is Live - New World Tour 1993תראו את הסרט ״

פעמים, וזה נהיה יותר טוב בכל פעם. זו חוויה רוחנית מלאה. שימו לב גם לראות את הקרדיטים בסוף. פול נהיה 
 רציני וחותך כשצריך.

 
אני לא אוהב לנתח את השירים של פול יש כל מיני דברים נסתרים בסרט הזה, אבל אני לא הולך לספר לכם מהם. 

כמו השירים של ג׳ון, כי לג׳ון לא היה אכפת. פול אולי כן, אבל יש בתוכם אותה כמות של דברים עמוקים. הוא אחד 
 ״ היא חלק מהדת שלי.Paul is Live 1993“ הבחורים הרשעים, רשע במשמעות הטובה. ההופעה

 
 כולם משהו לא צפוי וחדש. תצפו בה פה:״ מראה לPaul is Liveאני חושב שההופעה ״

http://www.youtube.com/watch?v=jNx7DQiwcqQ 
 

אני בעיקר מדבר על לנון כאן כי הוא היה נתפס בתור המנהיג של להקה, ואני מתמקד עליו, אבל האחרים היו 
״, Mother Nature’s Son״, ״Blackbird״, ״The Fool on the Hill״ עמוקים בדיוק כמוהו. שירים מפול כמו

  ״,Two of Us״
 וכו׳ הם שירים מאוד רוחניים. ״,Hey Jude״, ״Yesterday״, ״Let it Be״, ״Eleanor Rigby״

 
הוא, ״התנועה שאתה צריך היא על הכתף שלך״. הסיבה שזה סימן היא שזה כל כך לא  Hey Jude-הסימן ב

במקום ולא הגיוני אם אתם לא מתחשבים בדבר הבא. התנ״ך אומר, ״המפתח של דוד הוא על הכתף שלך.״ ג׳וד 
אהב  היא המילה הגרמנית ליהודי. המפתח של דוד הוא מטאפורה למפתח לחיים האמיתיים. פול אמר שהוא לא

את השורה הזו ושהוא הולך להחליף אותה, אבל ג׳ון אמר שהוא יודע את המשמעות שלה ושפול צריך להשאיר 
 אותה בפנים, אז הוא השאיר אותה.

 
  יש הרבה קשרים בין התנ״ך לביטלס.

 
להיות שלו הכישרון המוזיקלי של פול והשירים הנפלאים שלו העפילו על מה שהיה לו לומר במילים שלו, אבל יכול 

הייתה יותר השראה מכל השאר. ג׳ורג׳ הוא רוחני באופן גלוי, אז אין ספק שהשירים שלו היו רוחניים בטבעם. אם 
״, תוכלו לראות שהוא גם היה רוחני. הוא היה Vertical Manתסתכלו על חומרי הסולו של רינגו עם אלבומים כמו ״

 הלב החיוני של הלהקה והמתופף הכי טוב בעולם.
 

אתם ממשיכים לעבור מגלגול אחד לשני עד שאתם  , ג׳ורג׳ הריסון אמר:1968-בדיבורים על גלגולי נשמות ב
   מגיעים לאמת האמיתית.״
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הם היו הכי טובים במה שהם עשו. פול היה נגן הבס הטוב ביותר, ג׳ון היה נגן הגיטרת קצת הכי טוב, ג׳ורג׳ על 

אתם צריכים להשתמש במיקסר של סאונד כדי להפריד את הכלים בשיר כדי גיטרה ראשית, ורינגו על תופים. 
לראות למה אני מתכוון. תקשיבו רק לגיטרה המלווה, והשיר כמעט נשמע יותר טוב. אני אוהב לשמוע רק את 
הגיטרה של ג׳ון ואת הבס של פול לפעמים לשמוע איך רק שני אלה נשמעים ביחד ואת האינטראקציה ביניהן, 

 לשמוע קסם עף לכל מקום. ואפשר
 

הסאונד שלהם היה שונה. הגיטרה של ג׳ון נשמעה שונה מכל גיטרה אחרת, וזה אותו דבר לגבי כל שאר חברי 
הלהקה. גיטרת הקצב של ג׳ון הניעה את רוב השירים שלהם ונתנה להם תחושה ייחודית רק לביטלס. הבס של 

לא ניגן עליה טוב יותר. לרינגו יש סאונד ממש מת, של  פול הייתה עמוד השדרה של השירים; אף אחד מעולם
עמוד שדרה, שנותן לשירים נוכחות ייחודית ועמוקה. הרבה אנשים יכלו לנגן ריפים יותר מורכבים מג׳ורג׳ על 

הגיטרה החשמלית ולנגן סולואים יותר מורכבים מרינגו על התופים, אבל אף אחד לא יכל לפגוע בדיוק בתו הנכון 
 זמן הנכון כמו שהם יכלו.בדיוק ב

 
לרינגו וג׳ורג׳ הייתה גישה מינימליסטית, והם אף פעם לא עשו יותר ממה שבדיוק השיר היה צריך. הם אף פעם 

 אחרות. הם לא היו צריכים. לא השוויצו עם סולואים של גיטרה או תופים כמו אנשים בלהקות
 

ם האחרון שלהם אבי רוד. ג׳ורג׳ ורינגו חיכו עד לשיר ״, השיר האחרון באלבוThe Endהדבר הכי קרוב לזה היה ״

האחרון באלבום האחרון שלהם כדי להראות כמה הם באמת היו טובים עם מיני סולו. אני אף פעם לא שמעתי 
  סולו של תופים או גיטרה שהיה יותר טוב. תבינו כמה זה שונה ממוזיקה אחרת.-חצי

 
אחרות יותר טוב מכל אחד אחר. בנוסף להיותם כותבי השירים הטובים ביותר ג׳ון ופול גם ניגנו בפסנתר ומקלדות 

והמצליחים ביותר בהיסטוריה, הם גם היו המוזיקאים הטובים ביותר בהיסטוריה, והם אפילו לא יכלו לקרוא תווים 
  ולא הייתה להם שום הכשרה פורמלית. הם עשו את הכל לפי האוזן, השראה והלב.

 
ת הלהקה והיה הכי מקדימה, אבל כל השירים שלו היו גם השירים של פול, כי פול היה ההשראה ג׳ון אולי הקים א

, לא משנה מי באמת כתב Lennon-McCartneyהכי גדולה שלו, ולהפך. זו הסיבה שרוב השירים שלהם הם שירי 
  את השיר. הם באמת היו שידוך מגן עדן.

 
או רינגו בלהקה הזו? הם היו צריכים לעמוד בקצב של שני אלה, והם  אתם יכולים לדמיין איך זה היה להיות ג׳ורג׳

  עשו את זה בצורה כל כך מבריקה. זו הייתה השראה משתקפת בהשראה.
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אני מקדיש לפחות חצי שעה ביום להקשיב למוזיקה שלהם, רק כדי להתחבר לוייב הזה. ספוטיפיי הפכו את זה 
ם ושירים מאוחרים מהתחלה עד הסוף, וכל כמה זמן אני מקשיב לאלבום לדבר קל. אני מקשיב לשירים מוקדמי

שלם עם אוזניות טובות כשאני שוכב במיטה עם עיניים עצומות. אתם תשמעו דברים שלעולם לא שמעתם מקודם, 
  לא משנה כמה פעמים כבר שמעתם את השירים.

 
ב על זה, ואתם תקבלו עוד קצת כל פעם אתם לא תבינו את הכל בהתחלה, אז אל תנסו להבין או אפילו לחשו

 שתקשיבו. פשוט תזכרו שהם מדברים אליך כשאתם מקשיבים להם. הם היו המאסטרים של ההווה.
 
זה הגיוני; אתם אלה שמקשיבים, לא אף אחד אחר. אם השיר היה בשביל מישהו אחר, זה לא היה הגיוני. כל מה 

 ם הספר הזה. הוא רק בשבילכם כשאתם קוראים אותו.שמגיע אליך מיועד רק בשבילך. זה אותו הדבר ע
 

. אם אין לכם אותם עדיין, לכו תראו אותם באינטרנט. האלבומים האלה Anthology-תתחילו עם הסרטון של ה
מכילים שירים שרוב האנשים אף פעם לא שמעו עדיין. אתם יכולים לשמוע אותם בהופעות ובהקלטות באולפן. זה 

ים, מצחיקים וספונטניים הם היו. הם יצרו קסם יחד עם המוזיקה. אתם צריכים לשמוע ולראות יזכיר לכם כמה שנונ
  כל דבר שהם הוציאו.

 



אנשים צריכים להקשיב לשירים שלהם בזמן שהם קוראים את הספר הזה, כי אני הקשבתי להם רוב הזמן 
והקשבתי למוזיקה על הנגן מדיה  שכתבתי אותו, במיוחד החלק הזה. אני כתבתי את הספר הזה על המחשב שלי

של המחשב בזמן שכתבתי אותו )אם לא ראיתי טלוויזיה(. אם תעשו את זה גם, אתם תקבלו את ההארות 
החדשות של האמת באותה הדרך שאני קיבלתי אותן בזמן שאני הקשבתי להם. המוזיקה שלהם היא כמו דלת 

עוניינים באמת והחיים, הם פותחים ערוץ אליהם כל לעולם מעבר למוח. הם מאוד מעוררים השראה, וכשאתם מ
  פעם שאתם מקשיבים להם.

 
אם אתם מקשיבים להם בזמן שאתם קוראים את הספר הזה, כשאתם שומעים משהו חדש באחד השירים שלהם, 
תפסיקו לקרוא ותתחילו להקשיב. הם בדרך כלל חוזרים על מה שהם אומרים בשיר בבית השני. כשאתם כבר לא 

עים שום דבר חדש, תחזרו לקרוא. ככה, אתם יכולים להתחבר לשני מקורות של אמת באותו הזמן. אני ממליץ שומ
 על זה. כולנו צריכים קצת עזרה מהחברים שלנו, כמו שהם אומרים.

 
אתם יכולים לשמוע את כל מה שהביטלס עשו ביחד בעשרים שעות בערך, ואת כל מה שישו אמר בערך 

  כל כך הרבה.בעשרים דקות. אין 
 

   לביטלס ולישו יש את האמת הלא נראית בתוך הדברים שהם אומרים ועושים.
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תקראו ותקשיבו לשירים בפרק הזה לפחות פעם בשבוע, לא משנה מה. זה הדבר הכי חשוב שאתם  חשוב:

להכל כל צריכים לעשות כדי להתעורר. אתם חייבים לפתח לעצמכם משמעת עצמית לקרוא את הכל ולהקשיב 
שבוע. אל תדלגו על שום דבר. תחלקו את זה לשבעה חלקים ותקשיבו לחלק כל יום. תהפכו את זה לחלק 

  מהרוטינה שלכם.
 

 . :zipהפכנו את זה קל בשבילכם. כנסו ללינק הזה, לחצו על סמל גלגל השיניים, ותורידו בתור קובץ 
www.dropbox.com/sh/5q99syauk0wwu2|/mjeyva-R2c 
 

 התנ״ך אומר שאנחנו צריכים לחדש את המוחות שלנו כל יום, והביטלס עושים את זה.
 

ההצלחה המדהימה שלהם היא הסימן הכי ברור של כמה הם היו שונים. בארבעים השנים האחרונות, אנשים 
ות שלהם, אבל אם היה להם את התחרות שהייתה לביטלס ואת הביטלס עצמם אחרים שברו את שיאי המכיר

בתור תחרות, הם לא היו מצליחים באותה המידה. האמת היא, אף אחד לא התקרב אפילו להצלחה של הביטלס. 
  הם היו אולי האנשים הכי מצליחים שאי פעם חיו, כי הם היו נביאים מצליחים בחיים שלהם.

 
 הייתה כל כך מוצלחת.אהבה לעולם לא 

 
אנשים תמיד משווים את הביטלס לאלביס. זה כמו להשוות תפוחים ותפוזים; הם שני דברים שונים.  אלביס:

אלביס לא כתב או ניגן את השירים שלו. אלביס היה אדם מאוד רוחני. הרוחניות שהוא העביר לאחרים הייתה 
דופן שלו, הקול שלו והאישיות. הוא יצר חיבור בהרבה במה שהוא היה, הנוכחות שלו על הבמה, המראה היוצא 

רמות עם הקהל שלו. היה לו את הכוח להכניס אנשים להווה איתו כשהוא היה על הבמה, אבל אין הרבה מסרים 
  נסתרים בשירים שלו.

 
זה אלביס אמר פעם, ״כשאני שר על הבמה, אני שולח את כל האהבה שלי לקהל והם שולחים אותה חזרה אליי; 

 מעגל שלם של אהבה שהוא מעל כל עונג מורטלי.״ רוב האנשים לא קולטים כמה הוא היה עמוק רוחנית.
 
לאלביס הייתה את אותה הבעיה שיש לרוב הבדרנים. הם יכולים לחיות בהווה רק כשהם על הבמה או מול מצלמה 

לים להרגיש איך שהם מרגישים על או המעריצים שלהם. אם הם היו יודעים את האמת האולטימטיבית, הם היו יכו
  הבמה בכל מקום.

 

http://www.dropbox.com/sh/5q99syauk0wwu2%7C/mjeyva-R2c


למרות שהם היו שונים, הם היו חלק מאותו הדבר. בלי אלביס, לא היו שום ביטלס. הוא נתן השראה ללנון להקים 
את הביטלס. הם התחילו משהו שאנחנו לא סיימנו; בואו לא נאכזב אותם. הביטלס הם הנביאים הכי חזקים מהזמן 

לט הכי מוצלחים. המוזיקה של הביטלס תשחק תפקיד גדול בשינוי של המין האנושי. הם גרמו האחרון, ובהח
 ״.they made it swingלאמת להיות קלה יותר לעיכול. כמו שג׳ורג׳ הריסון אמר, ״
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כולנו היינו על הספינה הזו בסיקסטיז, הדור שלנו, ספינה ששטה לגלות את העולם החדש והביטלס היו בקן 

 עורב של הספינה הזו. ג׳ון לנוןה
 

השינוי לא היה יכול לקרות בסיקסטיז; הזמן לא היה נכון. היינו צריכים מחשבים ואת האינטרנט. אתם לא  התפוח:

הייתם קוראים את הספר הזה בלי האינטרנט. האמת האולטימטיבית הייתה צריכה לעלות אל האינטרנט בחינם, 
לכולם. אנשים שמוציאים ספרים לאור הם אינטלקטואליים, לכן היה מאוד קשה כי ספרים עולים כסף ולא זמינים 

לספר כזה לצאת לאור. זו אחת הסיבות שהאמת לא הופצה. היא לעולם לא הייתה יכולה לעבור את המוציאים 
  לאור בעלי הראשים הסגורים. אינטלקטואלים יהיו האחרונים שיראו את האמת.

 
החוצה עד עכשיו. דברים קורים בדרך היחידה שהם יכולים לקרות. האמת האמת הישירה לא יכלה לצאת 

 האולטימטיבית הייתה צריכה להיות בחינם וזמינה לכולם באותו הזמן, וספר או כל דבר שעולה כסף לא היה עובד.
  אנשים פשוט צריכים להעביר אותה הלאה.

 
  באינטרנט בחינם.אתם לא הייתם לומדים את האמת עכשיו אם היא לא הייתה 

 
מקושר לכל צעד גדול באבולוציה של המין האנושי. התפוח בגן העדן היה הבריאה של המין האנושי )מין  התפוח

המוח(, התפוח נפל מהעץ כשניוטון הבין את חוקי התנועה ויצר את החשבון. ואז יש את תקליטי אפל, חברת 
 מוני במחשבים. עוד צירוף מקרים?התקליטים של הביטלס, ומחשבי אפל, התחלת השימוש הה

 
אנשים אומרים שהתפוח בגן העדן והסיפור של ניוטון לא קרו באמת, והם לא. זה לא משנה אם הם קרו באמת או 

לא, כי רוב האנשים חושבים שהם כן קרו. למה הם חושבים את זה? משהו שם את התפוח באירועים המרכזיים 
ת קרו, זה אפילו עוד יותר קסום והופך את זה לסימן אפילו גדול יותר של האבולוציה האנושית. אם הם לא באמ

של אלוהיות, הלא מודע הקולקטיבי, בחיים שלנו. המשמעות של המילה ״תפוח״ בלטינית היא ״רשע״, ובאנגלית 
evil  זהlive .לחיות( רשום הפוך( 

 
בדיוק כמו שהיא הייתה אז. למעשה, עשו הזמן נכון עכשיו, והמוזיקה של הביטלס היא עדיין כאן  קפואים בזמן:

לה רימאסטר ועכשיו היא אפילו באיכות יותר טובה. הביטלס הוקפאו בזמן עדיין צעירים, ומחכים לנו להתפתח 
  מספיק כדי לשמוע את מה שהמוסיקה מכילה, בדיוק כמו שישו חיכה לנו להבין אותו.

  
הם שרו אותו פעם ראשונה בפסגת ההצלחה שלהם. למה ״ לא היה הגיוני בכלל עד עכשיו. Yesterdayהשיר ״

שהם ישתוקקו לעבר או לאתמול בשיא ההצלחה שלהם? זה הגיוני לגמרי אם תקשיבו לו עכשיו. הרבה מהשירים 
  שלהם נהיו הגיוניים רק עכשיו. התנ״ך והביטלס נועדו לעכשיו.
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 את המצב. תקשיבו לביטלס כשאתם לא מרגישים טוב, הם תמיד מסובבים

 
הקסם האלוהי נמצא בכל המוזיקה הטובה במידה מסוימת פחות או יותר, כי היא מגיעה ממעבר למוח וקיימת רק 
בהווה. הביטלס הם פשוט המקור הכי גדול ומרוכז של זה בפער. כשאני רוצה סתם להקשיב למשהו, אני אישית 

 אוהב מוזיקה אחרת יותר.
 



וופ, סול מהסיקסטיז -אוהב קצת מוזיקה קלאסית, אם זה לא מוחי מדי, דויש לי טעם אקלקטי במוזיקה. אני 
)מוטאון(, רוק אנד רול ורית׳ם אנד בלוז. אני גם אוהב קט סטיבנס )יוסוף איסלאם(, דילן, בוב מארלי, מוזיקת 

  גלישה כמו הביץ׳ בויז )בריאן ווילסון(, דיוויד בואי ומוזיקה אחרת מהפלישה הבריטית.
 

האהובים עליי הם שירי ״פלא להיט אחד״. אני אוהב מוזיקה פשוטה וכיפית. אני רקדן, רומנטיקן. לרוב השירים 
המוזיקה שאני אוהב אין מסר נסתר. אני בדרך כלל לא מקשיב אפילו למילים בשיר, רק המלודיה וההרגשה. למה 

הסאונד. אני לא ממש הקשבתי למילים שיהיה אכפת לי מה יש להם להגיד? מה מוזיקאי יודע? אני הולך על הוייב, 
  של הביטלס לפני שהבנתי מי הם היו.

 
הלהקה עם הכי הרבה השראה אחרי הביטלס היו נירוונה. הם טלטלו את העולם בצורה מאוד אינטליגנטית ושונה. 

  .הם לקחו אותנו למסע קטן. זה שינה את העולם קצת, לא כמו הביטלס, אבל היה להם כוח רוחני לכמה זמן
 
מוזיקה חדשה היא חדשה, אז אני מקשיב לה, אבל היא לא נהדרת בעקומת הקלאס. למוזיקה לא הייתה השראה 

הסיקסטיז. אנחנו באיחור לקבל מוזיקה חדשה עם השראה אדירה. אפילו מוזיקה עם השראה אדירה  אדירה מאז
שתהיה ביאה שנייה של להקה כמוהם, היא לא ברמה של הביטלס. כמו ישו, הם היו יוצאים מן הכלל. אני מקווה 

אבל זה לא קרה עדיין, וזה לא צריך לקרות, כי אנחנו יכולים לקבל אותם שוב, בדיוק כמו שאנחנו יכולים לקבל את 
 ישו שוב. אנחנו פשוט צריכים להתעורר ולשמוע אותם מחדש.

 
ילו אהבתי פאנק, מטאל, ודיסקו; אני אני עם זה, לא משנה מה קורה. אני חי בהווה כמו שהספר הזה אומר. אני אפ

יכולתי לרקוד כמו טרבולטה. התאמנתי עם כמה פרטנריות לוהטות הרבה שעות כדי להתכונן לערב שבת. 
האימונים היו החלק הכי טוב. דיסקו אולי היה מעפן, אבל זה נתן תירוץ לגברים ונשים להיות ביחד ולשים את 

את זה לדבר טוב. לכל מוזיקה יש את המקום שלה. המוזיקה של הביטלס הידיים שלנו אחד על השנייה, וזה הפך 
  היא לנשמה.
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אני אהבתי הכל כשזה קרה, אבל יש הבדל בין מוזיקה עם השראה ומוזיקה עם השראה אדירה. אני אוהב את 

 המוזיקה לפני שהביטלס הגיעו, כי זה היה עולם פשוט יותר, והמוזיקה שיקפה את זה.
 

 From Me״ ה שאני אוהב את השירים המוקדמים של הביטלס כמו השיר הראשון של הביטלס ששמעתי,זו הסיב
To You״ (The Beatles 62-65 )או ״I Should Have Known Better( ״Hard Day’s Night Album .)

 Please״ )There’s a Place(, או ״Past Masters Album״ )She’s a Woman״ או ״Thank You Girl״

Please Me Album.)  
  (.The Beatles 62-65״ )I Feel Fine״ או ״Tell Me Why( או ״With the Beatles״ )Hold Me Tight״

 
השירים הבאים הם עוד כמה שירים של הביטלס עם מילים עם שתי משמעויות; תראו אם אתם יכולים לשמוע את 

 המשמעויות הנסתרות:
 

Hey Bulldog, Yellow Submarine 
Cry Baby Cry, The White Album 
Glass Onion, The White Album 

Lady Madonna, Beatles 1 
Across the Universe, Let It Be 

Fool on the Hill, Take 4, Anthology 2 I’m Looking Through You, Rubber Soul Ask Me Why, 
Please, Please Me 

I’m Only Sleeping, Revolver 
Real Love, Anthology 2 

Sexy Sadie, The White Album You Won’t See Me, Rubber Soul Baby’s In Black, Beatles For 
Sale The Night Before, Help! 



Sgt. Pepper’s Lonely Hearts Club Band, Sgt. Pepper's With a Little Help from My Friends, Sgt. 
Pepper's 

 
י לכם להוריד את כולם. זה לא יקר, וזו השקעה טובה שאתם יכולים לעשות באבולוציה יש להם מאות שירים. כדא

של עצמכם. תשיגו את כל חומרי הסולו שלהם וכל דבר שפול ורינגו מוציאים עכשיו. גם, תלכו לכל הופעה שלהם 
  כה.כשאתם יכולים. הוייב עדיין שם, והחיים קצרים מדי מכדי לפספס כל הופעה חיה עם ביטל בתו
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אני לא מקשיב למוסיקה של הביטלס רק כדי להקשיב למוסיקה. המוזיקה שלהם נמצאת בקטגוריה משל עצמה. 
אני מקשיב לביטלס מאותן הסיבות שאני קורא את התנ״ך וספרי דת אחרים. הביטלס הם חלק מהדת שלי, יחד 

בר אחר. המוזיקה שלהם עוזרת לי להישאר עם גולף, גלישה, רומנטיקה, מכוניות קלאסיות, סירות, אוכל וכל ד
  בהווה ועל הדרך הרוחנית. הביטלס הם פשוט עוד דבר שהופך את הדת שלי למהנה יותר מרוב הדתות האחרות.

 
  הדת שלי היא ההווה וכל מה שבתוכו.

 
את  במחרוזת השירים האחרונה שלהם, באלבום האחרון שהביטלס הוציאו, אבי רוד, אומרת השורה האחרונה,

  ”,Carry That Weight״, ״Golden Slumbersהכל. ״
  ״ובסוף האהבה שאתה לוקח, היא שווה לאהבה שאתה מייצר.״ היא אומרת,. ״The End״

 
במילים אחרות, כמה שתיקחו יותר אהבה מהחיים או תקבלו מהחיים, תוכלו לייצר או לשקף חזרה לאנשים יותר 

ם חושבים שזה אומר, כמה שתיצרו יותר אהבה, אתם תקחו יותר אהבה. זה הדבר הכי חשוב לעשות. אנשי
אהבה, אבל הם רואים את זה הפוך. אתם לא יכולים לייצר אהבה; רק אלוהים/החיים יכולים לייצר אהבה. אתם רק 

יכולים להכניס אותם פנימה ולשקף אותם חזרה החוצה. ככל שתיקחו יותר אהבה, תוכלו לייצר יותר אהבה או 
אני שמעתי שהמילים הבאמת אחרונות בשיר שהם הקליטו היו,  תזכרו, הכל הפוך. תה לאנשים אחרים.לשקף או

 (, כל הילדים הטובים הולכים לגן עדן״, שזה גם נכון.seven״אחד, שתיים, שלוש, ארבע, חמש, שש, שבע )
 

להם חלקים שונים שלושת השירים האלה הם למעשה שלושה חלקים של שיר אחד. אני מפריד אותם כי יש 
לפאזל. הראשון מתייחס לזה שאנחנו ישנים, השני הוא על המשקל של המוחות שלנו. כשנפסיק לסחוב את 

אנחנו נתרומם. אנחנו חייבים להפיל את הנטל , נניח את העול שלנו, כמו שישו אמר המשקל, נעזוב את הכבודה,
מוחות שלנו, ואנחנו נתרומם כמו צוללת צהובה. שלנו, המשקל של המוחות שלנו, לפוצץ את הזבורית שלנו, ה

 הוא על ההתחלה. The Endהשיר 
 
עכשיו הזמן להתחיל להקשיב למוזיקה של הביטלס עם אוזניים חדשות. לא רק בשביל בידור הפעם; להקשיב 

 רק בשביל הערך הרוחני שלה.
 

ר לקרוא ספרי דת. זו דרך חסרת אפילו אם אתם לא אוהבים את המוזיקה שלהם, זה קל יותר להקשיב להם מאש
  כאב לקבל שוט של אמת כל יום. תקשיבו להם כדי ללמוד את האמת, ואתם תשמעו אותם בפעם הראשונה.
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אם גדלתם בסיקסטיז כמוני, אתם בטח חושבים שאתם כבר ידעתם שהם היו סוג של נביאים וכבר  כבר יודעים:

ושבים שאתם כבר יודעים את המסרים הנסתרים. תאמינו לי הקשבתם להם מהפרספקטיבה הזו. אתם אולי ח
הביטלס עצמם לא ידעו, אפילו  יש עוד. כשאני אומר לכם, אתם לא, במיוחד אם אתם חושבים שאתם כן יודעים.

אם הם חשבו שכן. הם הולכים לגלות כשכל שאר האנשים יגלו, בטח אחרי כולם, כי הם קרובים מדי לזה כדי 
  להאמין לזה.לשמוע את זה או 

 
כל הרוקנרול נוצר על ידי אנשים צעירים בשביל אנשים צעירים. מה שהילדים של היום צריכים להבין זה  רוקנרול:

שהם לא יקשיבו למוזיקה של זקנים, המוזיקה של ההורים שלהם. הם יקשיבו למוזיקה שיצרו ילדים בגיל שלהם. 
הם התחילו כלהקה של מתבגרים. הם נפרדו בשנות  ג׳ורג׳ היה רק בן חמש עשרה כשהוא הצטרף ללהקה;



העשרים של החיים שלהם. המוזיקה של הביטלס היא נוצרה על ידי אנשים צעירים בשביל אנשים צעירים, עכשיו 
ולנצח. זה יותר מוזיקה של הדור הזה מאשר שלנו, כי הדור הזה יבין אותה. אנחנו לא הבנו; רק חשבנו שהבנו. 

  יו. תתעוררו ילדים; זה הכל בשבילכם עכשיו.הזמן נכון לזה עכש
 

הילדים של היום צריכים להבין שכל מוזיקת הרוקנרול היא המוזיקה שלהם. יש להם את כל המוזיקה החדשה 
שלהם ואת כל הרוקנרול שהגיע לפני, כי הוא נוצר על ידי אנשים צעירים בגיל שלהם. זו אחת הסיבות שהיום יותר 

 הם צריכים לקחת את כל המוזיקה שלהם. דור של ילדים לפניהם. לטוב לילדים מאשר כל
 
הלינק הבא הוא סרטון קצר רטרוספקטיבי להזכיר לכם על מי אני מדבר. אין שום מסרים נסתרים בשיר הזה. הם 

  לא כתבו אותו, אבל הסרטון והמוזיקה מראים את הרוח, חיוניות, ואיך הם השתנו פיזית:
https://youtu.be/xcdwr9RCg2A 
 

זה לא צירוף מקרים שהרבה תחנות רדיו מנגנות תוכנית שנקראת ארוחת בוקר עם הביטלס בימי ראשון בבוקר. 
הם עדיין איתנו  בתת מודע, רוב האנשים יודעים יודעים שיש משהו דתי לגביהם. ג׳ון וג׳ורג׳ אולי מתו פיזית, אבל

  ברוח ואמת ובשירים. בואו לא נחכה שהשניים האחרונים ימותו לפני שנתעורר.
 

כמו שאמרתי מקודם, כל מה שקרה בעבר היה רק כדי לעזור לנו למצוא את האמת והחיים  הכל בשביל עכשיו:

  עכשיו. זה לא רק המוזיקה של הביטלס; זה כולל את רוב המוזיקה הנהדרת.
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דוגמא טובה היא מוזיקה קלאסית. בתור מישהו שגדל בתקופת הרוקנרול, אף פעם לא הערכתי מוזיקה קלאסית. 

כשהתעוררתי, הייתי מודהם שלפתע גם אהבתי יצירות קלאסיות באותה מידה שאהבתי רוקנרול. הדוגמא הכי 
  טובה היא הסימפוניה התשיעית של בטהובן.

 
יא נגנבה ושומשה על ידי כל דיקטטור ועריץ מסטלין עד היטלר מאז שהיא היא מכילה את רוח הכיבוש, אז ה

נכתבה. היא הייתה מושלמת בשביל לעורר השראה אצל צבאות שצעדו לעבר המלחמה, אבל בטהובן כתב את זה 
בשביל הסיבה ההפוכה לגמרי. רוב האנשים חושבים שזה רק קטע אינסטרומנטלי ואין לו מילים, אבל למעשה הוא 

היא מדברת על הפיכתו ”. Ode to Joyתב בשביל פואמה על ידי המשורר הגרמני פרידריך וון שילר שנקראה ״נכ
 של המין האנושי לאחווה אחת.

 
היא הייתה לפני זמנה, כי זה היה בלתי אפשרי בשביל המין האנושי להפוך לאחווה אחת של אחים ואחיות עד 

הכיבוש של הנשמה. אחרי שתתעוררו ותקשיבו לה, אתם תודהמו עכשיו. המוזיקה כן מעוררת השראה לכיבוש, 
כמה מושלם היא מגלמת את הכיבוש הזה. כמו השירים של הביטלס, אתם תשמעו אותה בפעם הראשונה. אתם 

 יכולים למצוא הרבה גרסאות ביוטיוב.
 

אנחנו צריכים כשאתם קולטים שכל מה שאי פעם קרה זה בשביל עכשיו, אתם גם מבינים את כמות העזרה ש
 לקבל בשביל להגיע לגן עדן. זה הופך את זה לכל כך הרבה יותר קל.

 
הערה: כדאי לכם לחזור ולקרוא ולהקשיב לשירים בחלק הזה בתדירות תכופה. להקשיב למוזיקה של הביטלס זו 

 ברמה שלהם.דרך טובה לחלוק את ההווה ואת האמת האולטימטיבית עם אנשים, כי כולם יכולים להתחבר אליה 
 

אל תשקרו לילדים על סנטה קלאוס; תספרו להם את האמת על הביטלס. הסיפור האמיתי שלהם הוא יותר אדיר 
  מכל מיתוס. הם מראים מה אפשר לעשות עם השראה.

 
 במצרים העתיקה, החיפושית הייתה הסמל לחיים נצחיים; עוד צירוף מקרים?

 
 ן רטרוספקטיבי:״ סרטוI’ll Be Back״ …הם אמרו שהם יחזרו

https://youtu.be/WHH5tbembZs 

https://youtu.be/xcdwr9RCg2A
https://youtu.be/WHH5tbembZs


 
 ״Strawberry Fields Forever״ ״לחיות זה קל עם עיניים עצומות, לא להבין את כל מה שאתה רואה.״

 
את האמת קודם. כל מה שאתם צריכים זו אהבה. למעשה, כל מה שאתם צריכים זו את האמת. אתם צריכים 

  אהבה אמיתית מגיעה רק אחרי שאתם יודעים את האמת של החיים.
 

 כל מה שאתם צריכים זו אהבה, של האמת!
 

הם מניחים הכל על השולחן בשירים למעלה. אלוהים הוא אהבה. אהבה היא הכל, אבל הדרך היחידה לקבל 
 ולדעת הכל היא להבין שאתם כלום.
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 7.1פרק  -אותך האמת תשחרר  - 7חלק  

 

 שדה מאוחד -הטבע של כלום 

 
אם תסירו את כל מה שפיזי )חומר/אנרגיה(, אתם תישארו עם כלום )שום דבר(. כלום הוא חלל  הטבע של כלום:

ריק לגמרי, קור אבסולוטי, שקט וחשכה. ״כלום״ הוא אינסופי, נצחי ולא ניתן להריסה. הוא לא זז. הוא לא צריך 
  חלל ריק, כולל הגופים שלנו. 99.999%-מקום. היקום הוא יותר מ לזוז; הוא כבר בכל

 
כל הדברים הפיזיים עשויים מאטומים שהם בעיקר חלל ריק. אם הגרעין היה בגודל של ג׳ולה, האלקטרונים 

  מטרים. לכל דבר פיזי יש כמות כזו של חלל ריק בתוכו. 800-היו חלקיקי אבק רחוקים ממנו בערך ב
 

אטומיים -כל החלל הריק מהגופים של בני אדם ותשאירו רק את האלקטרונים והחלקיקים הסאבאם תסירו את 
  האחרים, כל שבעה מיליארד הגופים היו נכנסים לתוך חלל של קוביית סוכר.

 
איך שמראים את מערכת החלל שלנו בספרים לא מראה לכם באמת את הפרספקטיבה  פרספקטיבה אמיתית:

ים את השמש ואת הכוכבים האחרים מסתובבים סביב השמש בטבעות שלא בקנה האמיתית של זה. הם מרא
המידה הנכון. הם לא היו יכולים להכניס את זה לספר אם זה היה לפי הקנה המידה האמיתי. הקנה האמיתי הוא 

 26.5יותר ככה; אם השמש הייתה בגודל של כדורסל, כדור הארץ היה בערך בגודל של גרגר חול, והוא היה 
מטר מהשמש. הכוכב הבא  800טרים מהשמש. פלוטו, הכוכב הכי חיצוני במערכת שלנו, היה גרגר חול בערך מ

  מחוץ למערכת השמש שלנו היה רחוק באלפי מיילים.
 

אלף מיילים לשנייה בערך שמונה וחצי דקות להגיע מהשמש לכוכב  186לוקח לאור שנע במהירות של בערך 
ץ שבע פעמים בשנייה אחת, אבל לוקח לו ארבע שנים להגיע לכוכב הבא מחוץ שלנו. הוא יקיף את כדור האר

  מיליון שנים להגיע לגלקסיה הבאה. 2.5-למערכת השמש שלנו, ו
 

מה מהר יותר, מהירות האור או מהירות החושך? תכבו את האור ותנסו להיכנס למיטה לפני שנהיה חשוך. אני 
אי אפשר לכבות ״כלום״ או לעשות לו שום דבר. הוא תמיד נשאר אותו  סתם צוחק, אבל אני מנסה להבהיר נקודה.

הדבר, והוא תמיד בכל מקום כל הזמן. אם אלוהים הוא בכל מקום, אינסופי, ונצחי כמו שהתנ״ך אומר והעדויות 
  מכתיבות, אלוהים חייב להיות כמו כלום.

 
  כלום זה למעשה משהו.
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איינשטיין מראה שחלל מתעקם, והיא מוכיחה שכלום זה למעשה משהו עם תוכן. משוואת היחסות הכללית של 

את כח הכבידה ששולט ויוצר את כל היקום. הוא משאיר את הפלנטות על   לחלל יש צורה, וזו הצורה של החלל



ריק,  המסלול שלהם, גורם לשמש וכוכבים אחרים לשרוף, מכופף אור, ומונע מאיתנו ליפול מכדור הארץ, וזה חלל
  כלום.

 
הוא יוצר את כח הכבידה, כח הכבידה יוצר פלנטות וכוכבים, כוכבים מתרכזים  כלום גורם להכל לקרות.

 .2=  0 ומשחררים את כל האנרגיה וחומר. לכן כל דבר פיזי מגיע ונוצר על ידי כלום.
 

אני יודע. היא מוכיחה  תמיד תהיתי מהי התועלת הפרקטית של היחסות הכללית, ועכשיו ערך היחסות הכללית:
 שכלום שולט ויוצר את כל היקום, ישירות ולא ישירות.

 
הנשמה שלנו היא גם כמו כלום. היא החלל הכביכול ריק בין הכל. הרוב של הכל זה כלום, והוא מחבר את הכל, 

, החשכה בכל מקום. העצמי האלמותי, החיוני שלנו או הנשמה היא כמו דף ריק שעליו החיים הפיזיים נכתבים
שנותנת לאור מקום לזרוח, השקט שנותן לסאונד מקום להישמע, אצטדיון אינסופי שמשחקים עליו את משחק 
החיים. כלום זה ההפך הגמור ממה שאנשים חושבים. זה בלתי אפשרי לגרום למוח שלך להבין לגמרי. כל מה 

 שאתם יכולים לעשות זה לדעת שזה נכון ולהיות כלום.
 

עבר למוח, פשוטו כמשמעו. אתם יכולים רק לדעת אותם או במקרה הזה להיות אותם, יש דברים שהם מ
 כשהמוח הוא כבוי לגמרי.

 
הפירוש הנוכחי של התנ״ך מקטלג את החשכה בתור רוע ואת האור בתור טוב, כי אנשים רעים עושים דברים 

 ת מואר, וכו׳.רעים בחשיכה. אור נראה כדבר טוב יותר מחשכה, כי אפשר לראות באור, להיו
 

 ״האור זרח בחשיכה, והחשכה לא הבינה אותו.״
 

האמרה למעלה מהספר הראשון של התנ״ך, בראשית, היא אומרת שהחשכה היא מודעות, כי איך היא יכולה 
  להבין או לא להבין את האור אם היא לא הייתה? אנשים לא הבחינו בהארה העמוקה הזו אי פעם.

 
אתם לא מסתכלים לתוך עצמכם כדי למצוא את עצמכם כמו שדתות מהמזרח  :אתם לא יכולים לחוות כלום

אומרות; אין שם שום דבר. אתם לא יכולים לראות או לחוות כלום; זה בלתי אפשרי. אתם יכולים להיות כמו כלום, 
 אבל לא לחוות אותו. אין שום דבר לחוות.

 
  לא ניתן לחוות את מה שחווה.
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אתם לא מסתכלים פנימה. אתם עושים את ההיפך, ומסתכלים החוצה דרך החושים שלכם.  פרספקטיבה רוחנית:

כשאתם חווים את הכל, אתם חווים כלום באותו הזמן. אתם חייבים להיות כלום כדי לחוות הכל. אם אתם משהו, 
סר תזוזה אין מקום להכל. זו הפרספקטיבה הרוחנית. אתם מסתכלים מכלום להכל, משום מקום לכל מקום, מחו

 מחשיכה לאור. לתנועה,
 

  ״ )עכשיו כאן(.now here״ )שום מקום( היא גם ״nowhereזה מעניין שהמילה ״
 

הפרספקטיבה של יצור רוחני היא כאילו אתם יושבים בקולנוע חשוך וצופים בחיים. אם הקולנוע לא  הצופה/העד:

רוח, נמצאת בחלל חשוך ושקט שפתוח אל היה חשוך, לא הייתם יכולים לראות את הסרט. הנשמה שלך, או 
  החיים.

 
 4:16האנשים שישבו בחשיכה ראו אור גדול. מתיו 

 
אתם צריכים לקחת צעד אחורה מהמוח שלכם לתוך זה. גן עדן סוג של ישאב אותכם פנימה. הדרך שזה קורה היא 

 ממש מוזרה ולא צפויה; זו הסיבה שכל כך מעט אנשים מוצאים את זה.



 
״כשהחוץ יהפוך לפנים והמטה כמו המעלה, אז העולם הזה יראה את הממלכה של אלוהים ויהיה ישו אמר, 
 מסופק.״

 
 Everybody's Got Something to Hide Except Me and Myהביטלס אומרים את אותו הדבר בשיר ״

Monkey״. ״הבפנים שלך בחוץ, כשהחוץ שלך בפנים, אז קדימה, זה כל כך כיף.״ 

 
של הכנסייה, גם אמר את אותו הדבר בדיוק לפני שצלבו אותו הפוך, שהיה סימבולי לכך שאנשים  פיטר, המקים

רואים את העולם הפוך. הלהקה הכי פופולרית והספר הכי פופולרי )התנ״ך( בהיסטוריה אומרים את אותו הדבר 
 שנאמר בספר הזה. רק צירוף מקרים?

 
 Acts of Peter, XXXVIIIיו. תראו, אנחנו הופכים להפך הגמור מאיך שאנשים הם עכש

 
הוא אומר את זה בבירור. התנ״ך אומר שפיטר נתן לכנסייה את המפתח לגן עדן. הסוד הוא, אנחנו רואים 

  דברים הפוך, מלמטה למעלה.
 

 
 ישו אמר, ״כשהחוץ יהפוך להיות כמו הפנים, והמטה כמו המעלה, אז העולם הזה ימצא שלום.״
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אנושי, חיים בתור העצמי המורטלי והשקרי שלהם, עצמי המוח שלהם, והם אמורים לחיות בתור אנשים, המין ה

העצמי האלמותי הרוחני שלהם, ההיפך הגמור מאיך שהם עכשיו. אם אתם פתוחים לגמרי, החיים ממלאים את 
ים. אתם לא יוצרים החלל לגמרי. כל החיים מגיעים אליכם; הם ניתנים לכם על ידי אלוהים/החיים. אתם רק המקבל

חיים; כל מה שאתם יכולים לעשות זה לחיות אותם ולשקף את מה שאתם מקבלים. החיים זזים סביבכם ודרככם. 
  כשאתם פתוחים לגמרי, כלום מוחלף לגמרי על ידי הכל.

 
 ישו אמר, ״אלוהים הוא בתוכך ובכל מקום מסביבך.״

 
ככם, ואתם תגלו שלמעשה שום דבר לא עובר אותכם. הכל תהיו צופים, עדים לכל מה שעובר על ידכם ודר עד:

מגיע אליכם, ישר אליכם. אם לא, זה לא החיים שלכם, אז אין סיבה לחשוב על זה. תתבוננו, כמו ששרלוק הולמס 
 אמר פעם. אם תעשו את זה נכון, אתם לא תפספסו שום דבר שמגיע אליכם )לא תחטאו(. אתם תהפכו להווה.

 
הגביע הקדוש של פיזיקה, המדע שמנסה להסביר את כל מה שקיים באופן מתמטי,  וחדת:משוואת השדה המא

הוא משהו שנקרא משוואת השדה המאוחדת. היא אמורה להסביר למה כל דבר פיזי עושה את מה שהוא עושה 
. במשוואה מתמטית. הם לא הצליחו לעשות את זה, אבל הם לא התחשבו בשדה או ניסו להוסיף אותו למשוואה

  השדה הוא מה שאנחנו קוראים לו כלום )חיים(.
 

אני הייתי נותן לו סימן מתמטי חדש. סימן טוב ומודל לחיים ביקום יהיה עיגול ריק. העיגול מייצג אנרגיה/חיובי, 
  החלל בתוך העיגול ייצג כלום/שלילי.

 
 כשהפתרון הוא פשוט, אלוהים עונה. אלברט איינשטיין

 
שלילי; הם מבטלים אחד את השני, שווים לכלום  1חיובי  1הם ההפכים המתאזנים,  2 אומר את הכל: 0=  2

 והכל, שמיוצגים על ידי הסימן החדש. זו משוואת השדה המאוחדת. היא מסבירה את הכל.
 

 זה הסימן בשביל משוואת השדה המאוחדת:
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 מזה. אלברט איינשטייןצריך לעשות הכל פשוט ככל האפשר, אבל לא טיפה יותר פשוט 
  

אתם רק יכולים להבין את היקום אם אתם מסתכלים על זה מהפרספקטיבה של החיים. לעולם לא יבינו את היקום 
באמת מהפרספקטיבה של המוח, כי המוח לא יכול לתפוס מה זה ״כלום״ באמת או להבין דברים אינסופיים, שזה 

 ל היקום.הטבע האמיתי של הכל וכלום, התמונה הגדולה ש
 

ישו אמר, ״לכן אני אומר שאם אדם מאוחד, הוא יהיה מלא באור, אבל אם אדם מפולג, הוא יהיה מלא 
 בחשכה.״

 
במילים אחרות, אנחנו פשוט צריכים להזיז את המוחות שלנו מהדרך ולאחד את הנשמה שלנו עם הנשמה של 

 אלוהים/החיים, והחשכה תתמלא, ואנחנו נהיה מסופקים.
 

  היא יותר כמו חושך מאור.הנשמה 
 
אנשים חושבים שהנשמה היא כמו אור; תמיד משייכים את אלוהים עם אור. זה מפני שהאור מגלה את מה שהיה 

נסתר בחשכה; הוא מייצג את החיים והחשכה מייצגת מוות. הבחורים הטובים לובשים לבן, והרשע אוהב את 
הבנה, הטעיה. ההפך נכון; אור הוא יותר כמו רשע, והחושך -איהחושך. החשכה מייצגת רוע, ואור מייצג טוב. זו 

הוא יותר כמו אלוהים או טוב. זה מפני שהנשמה היא כמו חושך. חושך הוא כלום, והנשמה היא גם כלום. אור הוא 
 משהו, צורה של אנרגיה; לנשמה אין אנרגיה.

 
  ואז דיבר סלומון, ה׳ אמר שהוא ישכון בחשכה עבה.

1 Kings 8:12 
 

אני לא אומר שאור הוא רשע; אני אומר שבתור מטאפורה לאלוהים, הוא מפספס את המטרה. לאלוהים יש 
יותר במשותף עם חשכה או כלום. המוח, כמו אור, הוא סוג של אנרגיה, והמוח הוא הרשע בחיים שלנו, לכן 

 לא צריך לשייך אור עם אלוהים, חוץ מבהקשר של הארה.
 

המוח הוא סוג של אנרגיה, ובגלל זה, הוא תמיד יתפוס את מקומה של הנשמה,  מה:לתפוס את מקומה של הנש

  כמו שאור תמיד יתפוס את מקומו של החושך.
 

זו הסיבה שאי אפשר לחיות לגמרי בלי המוח כשיש עוד מוחות פעילים שמנסים לתקשר איתך. המוח  כוח המוח:

להפריע למוח. הנשמה היא חלל, והמוח תמיד ימלא  יכול תמיד להפריע לנשמה, אבל הנשמה לעולם לא יכולה
  אותה, אלא אם כן היא כבר מלאה לגמרי עם חיים.
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אתם יכולים להגיד שהמוח יותר חזק מהנשמה, ואתם תהיו צודקים, חוץ מזה שהנשמה לא צריכה כוח כדי לעשות 
את הנשמה בתור הכוח  משהו. היא כבר נמצאת בכל מקום והיא החלק הכי גדול מהכל. אפשר לראות

האולטימטיבי; היא פשוט מה שקיים. היא אוטומטית בכל מקום שאין בו אנרגיה. הנשמה היא הדבר היחיד ביקום 
שלא דורש שום אנרגיה כדי להתקיים. המוח הוא אגרסיבי, הנשמה היא פאסיבית. זו הסיבה שאתם צריכים להיות 

 באמת להיות מסופקים. לבד או ליד אנשים אחרים שיודעים את האמת כדי
 

אתם תהיו הרבה יותר מודעים מאנשים שלא יודעים את האמת, אבל אתם לא תוכלו להיות פתוחים לגמרי, 
מסופקים לגמרי ליד מוחות פעילים. זה באסה, אבל ככה זה עכשיו וגם ימשיך להיות עד שכולם ידעו את האמת. זו 

יים לבד בהתחלה. אתם פשוט צריכים להתחיל להתרחק הסיבה שאתם צריכים ללמוד לחוות את החיים האמית
מהמוח כמה שאתם יכולים, בכל זמן שאתם יכולים. בסופו של דבר, אתם תקבלו את הקלט של מוחות אחרים, כמו 

שאתם מכניסים פנימה את כל שאר האנרגיות, וזה לא כזה רע, אבל זה לא טוב כמו האנרגיה שאתם מקבלים 
 ישירות מהחיים.

 
קרישנמורטי אומר על מדיטציה; מדיטציה היא לא חיפוש, היא לא סקירה, גישוש או חקירה. היא פיצוץ ותגלית. 
היא לא האילוף של המוח להתאים, או אנליזה של התבוננות עצמית פנימה; היא בהחלט לא האימון בהתרכזות 

החיוביים ושליליים הובנו וצונחים שכולל, בוחר ומכחיש. זה משהו שמגיע בטבעיות, כשכל הקביעות והישגים 
בקלות. זה הריקנות הטוטאלית של המוח. זו הריקנות שהיא חיונית, לא מה שבתוך הריקנות, רק אפשר לראות 

מהריקנות, כל הסגולות, לא מוסריות חברתית ומכובדות, נובעות ממנה. מתוך הריקנות הזו מגיעה אהבה, אחרת 
  ך הריקנות הזו. היא הסוף וההתחלה של כל הדברים.זו לא אהבה. היסוד של צדק הוא בתו

 
לא ניתן לפתור את הבעיות המשמעותיות שיש לנו באותה רמה של חשיבה שאיתה יצרנו אותם. אלברט 

 איינשטיין
 

מוח חדש ומשופר יהיה איתכם תמיד. הוא יתחיל מחדש בכל מוות ולידה, אבל הוא יגדל בלא מודע  מוח חדש:

הבדל הגדול הוא שהוא יהיה המשרת שלכם, לא המאסטר שלכם. המוח שלכם יהפוך לחבר הקולקטיבי לנצח. ה
  הנאמן שלכם. זה חלק מוערך והכרחי של צורת חיים אלוהית.

 
 הכל זה מוח

 
אדם מסתכל על שדה פתוח וחושב, ״אני יכול לבנות שם בית״, ואחרי כמה זמן יש שם בית. מה שהתחיל בתור 

  בתור משהו. המוח של אלוהים פשוט עושה את זה עם כל מה שקיים. כלום, רק מחשבה, מתגשם
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כשצופים בקרן הלייזר, היא משתנה מגל לחלקיק,  ניסוי שני הסדקים מוכיח שהמוח משפיע על אנרגיה וחומר.

  אז המוח של הצופה הוא משפיע על אנרגיה והוא מחובר באופן בלתי נראה לחלקיקים.
 

ח החייתי )המוח של המין האנושי( והמוח הרוחני מתגשמים הוא שהמוח הרוחני עושה ההבדל בין הדרך שהמו
אטומית, הרמה שבה חומר ואנרגיה נוצרים. המוח של המין האנושי מתגשם ברמה שמעל -את זה ברמה התת

יים הרמה האטומית, העולם שאנחנו מודעים אליו, חוץ מהפעמים הנדירות כמו ניסוי שני הסדקים שבו אנחנו נה
  מודעים להתנהגות קוואנטית או תופעות מתחת לרמה האטומית.

 
  המוח הרוחני יכול להיקרא המוח של מה שדתות קוראות לו אלוהים.

 
הכל מגיע מכלום. זה מגיע ממחשבה. דברים שמיוצרים על ידי האדם מגיעים מהמוח של האדם. חיות אחרות 

הדברים ביקום מגיעים מהמוח של אלוהים )זה קיים(. המוח מגיעות מהמוח של החיות הנמוכות יותר. כל שאר 
קיים, אבל לא בצורה הקונבנציונלית שמסה ואנרגיה קיימות. הוא קיים כמו שחלל בעל צורה קיים. הוא קיים, אבל 

 לא קיים. זה כמו ״כלום זה משהו״. זה בקצה של ההבנה, כמו אינסוף.
 

 רות החיים שהתפתחו עד הסוף ביקום.מוח של אלוהים = הרצון הקולקטיבי של כל צו



 
  לא כל המחשבות, אבל סוגים מסוימים של מחשבות יוצרים תנועה והופכים כלום לתוך משהו.

 
 אני רוצה לדעת את המחשבות של אלוהים, כל השאר זה פרטים. אלברט איינשטיין

 
היא דוגמא למחשבה של אלוהים. אטומים, אבני הבניין של כל החומר, הם למעשה פשוט  E=MC^2המשוואה 

תנועה, אנרגיה שזזה כל כך מהר בעיגול, שהיא נראית ומתפקדת בתור משהו מוצק. ככה תנועה הופכת לפיזית. 
האנרגיה  אם התנועה בתוך אטום הייתה עוצרת, היא הייתה הופכת לכולם. אם האטום מתפצל, הוא משחרר את

אומר לך כמה כוח או אנרגיה משוחררת מכמות  E=MC^2החוצה בשורה ישרה ובא לידי ביטוי כפיצוץ אטומי. 
 ניתנת של מסה או חומר מוצק כשהאטומים מפוצלים.

 
זה לא אומר שכל פנטזיה שיש לכם תתגשם, רק מה  הכל זה תנועה; מחשבה יוצרת הכל ביקום הפיזי.

ם או המוח האלוהי. מה שמתגשם מהמוח של האדם הוא זמני; הדברים של המוח שבתיאום עם המוח של האד
  הגיע הזמן שהמוח האלוהי יתחיל להתגשם בכדור הארץ. האלוהי נמשכים לנצח.
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המחשבות של האדם יכולות להתגשם במציאות הפיזית. הן כרגע מתגשמות בתור כל מה שהמין האנושי בנה, 

כמו תאגידים, דתות, מדע, וכו׳. העולם שנוצר על ידי האדם משקף את איך שהאדם ומה שהמין האנושי עושה, 
חושב. רובו הוא לא כמו מה שאלוהים חושב. המין האנושי או המוח של בני אדם הוא בתהליך של להתפתח הרחק 

 כל אדם יודע מהו ומה הוא עושה. מהמוח החייתי ולתוך המוח של אלוהים.
 

 מחשבות שלו. מה שהוא חושב, הוא נהיה. מוהנדס גנדי.אדם אינו אלא תוצר של ה
 

עכשיו שאפשר לראות את האמת של החיים, האבולוציה הזו תתחיל להאיץ. אנחנו מתחילים להיות מסוגלים 
לראות את ההבדל בין יצירה של המוח החייתי ויצירה של המוח של אלוהים. אנחנו גם מתחילים לראות שאנחנו 

 לוהים כדי ליצור גן עדן על כדור הארץ.צריכים את המוח של א
 

הספר הזה הוא פשוט מחשבות רוחניות, תוכנית עילאית שעכשיו מורדת לתוך המוח שלך. היא  תוכנית עילאית:
 תשנה אותך ואת שאר המין האנושי ליצורים רוחניים, ותיצור גן עדן על כדור הארץ.

 
ם, כי זו הדרך היחידה שאפשר לדעת אותם. הם יכולים זה חשוב לפשט את הדרך שאתם רואים ויודעים את החיי

להיות מסובכים באופן כמעט אינסופי, ולנסות להבין את הכל זה מה שהמין האנושי מנסה לעשות. אנחנו חייבים 
ללכת בכיוון השני ולראות ולדעת אותם בדרך הכי פשוטה, כי זו הדרך היחידה שנוכל לדעת את כל מה שניתן 

נוכל לדעת את כל הפרטים, הם אינסופיים וזה בלתי אפשרי, אבל אנחנו יכולים לדעת את לדעת. לעולם לא 
 התמונה הפשוטה הגדולה של החיים. זה מה שהספר הזה מנסה לעשות.

 
 צריך לפשט את הכל כמה שאפשר, אבל לא טיפה אחת יותר. אלברט איינשטיין

 
שנשאר זה המוח של אלוהים, המוח של הבריאה עצמה. בספר הזה אני אומר לא לחשוב, לרוקן את המוח, כי מה 

אם תתנו למוח של אלוהים להפוך למוח שלכם, גן עדן יתגשם בחיים שלכם אחרי שתמותו או כשמפסיק אנשים 
 בעולם החיות שאנחנו נמצאים בו עכשיו יראו את האמת.

 
ים, ומלאכים שנפלו שהם התנ״ך מתאר את זה באמצעות מלאכים טובים ורעים. מלאכים שמשרתים את אלוה

היריבים של אלוהים. מייקל הוא מלאך טוב, והשטן מייצג את המלאך הרע. הם מייצגים את המוח שלכם ואת 
  המוח של העולם, שכרגע נשלט על ידי השטן, אבל הולך להשתנות על ידי מייקל.

 
 אלוהים = זה שקיים = חיים = ההווה
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 7.2פרק  -האמת תשחרר אותך  - 7חלק 
 

 אתם מוכנים למות?

 
 אתם הולכים למות. אתם מוכנים?

 
 הזה נמשכות רק לרגע; התהילות של העולם של גן העדן נשארות לנצח.״ ישו אמר, ״התהילות של העולם

 
אם אתם לא מוכנים, אתם צריכים להתכונן ולהישאר מוכנים. כמעט אף אחד לא מוכן באמת. כמעט אף אחד לא 

וחשוב שהולך לקרות להם, והם יודעים שהוא יקרה, ובטוח יקרה להם בקרוב. זה טיפשי,  מוכן לדבר הכי רציני
 ויכול לעלות להם במחיר גבוה, כי זה יכול לקבוע את העתיד הנצחי שלהם.

 
אנשים צריכים ללמוד את האמת והחיים מראש; אז זה לא משנה איך אתם תקבלו את זה, אבל הרבה אנשים 

היחידי שלהם ללמוד אותם בדיוק כשזה קורה. זה מפני שזה טבע של בני אדם לדחות  הולכים לקבל את הצ׳אנס
דברים, במיוחד כל מחשבות על מוות. רוב האנשים מתעמתים עם זה רק כשאין להם שום ברירה אחרת, וזה 

  כשזה ממש קורה. זה יותר מדי מאוחר אז.
 

החיה היחידה שיכולה להיות מוכנה לזה. אם אנחנו  אנחנו החיה היחידה שיודעת שהיא הולכת למות. לכן, אנחנו
  לא ננצל את ההזדמנות, אנחנו פשוט נמות כמו כל חיה אחרת, ואנחנו נהפוך לחיה שוב בחיים הבאים שלנו.

 
לדעת את האמת האולטימטיבית זה הולך להיות הדבר היחיד שמשנה כשתמותו. אם אתם לא יודעים את 

 האמת והחיים, אתם לא מוכנים.
 

אם אתם מאמינים במיתוס, אתם תגלו ישר, כי הכל חוץ מהאמת עף ישר מהחלון יחד עם שאר ההטעיות של 
 המוח לכם. כל מה שיש, זה האמת והחיים, ואו שאתם יודעים אותם, או שאתם לא.

 
אתם לא יכולים להיזכר במה האמנתם כשזה קורה. כל האמת של המוח נעלמת, ומפקירה אותך בדקה האחרונה. 
הפחד וההפתעה של המוות המתקרב שלך יכניסו אותך לתוך ההווה. המוח שלך נעלם חוץ מפחד, ואתם תתחילו 

 לחוות את ההווה בפעם הראשונה בחיים שלכם. אתם לא תזהו אותו, ואתם תפחדו ממנו.
 

עם העצמי זו דרך רעה למות, אבל זו הדרך שכמעט כולם מתים. זו הדרך שאתם הולכים למות אם לא תיצרו קשר 
 הרוחני שלכם, העצמי האלמותי שלכם, לפני שתמותו. אם תחכו עד שאתם עומדים למות, חיכיתם יותר מדי.
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מהפרספקטיבה שלכם, המוות שלכם יהיה החוויה הכי לא אמיתית של החיים שלכם, כי היא הולכת להיות החוויה 

 האמיתיים בפעם הראשונה, וזה יפחיד אותכם.האמיתית הראשונה של החיים שלכם. אתם תחוו את החיים 
 

בשילוב עם כל הפחד, כאב, וההפתעה תהיה גם ההבנה שאתם מתים בלי שאי פעם חייתם. בנוסף לכל שאר 
הדברים, אתם מתים בהרגשה שאתם טיפשים. אתם תרצו לחזור חזרה בזמן וללמוד את הנושא, לעשות את מה 

 ה יותר ברצינות.שאתם עושים עכשיו, רק לקחת את זה הרב
 

כשאתם מתים לעצמי המנטאלי המורטלי שלכם לפני שאתם מתים פיזית, אתם נולדים מחדש  להיוולד מחדש:

בתור העצמי האלמותי הרוחני שלכם בגוף שאתם נמצאים בו עכשיו. אתם כבר מעבר למוות לפני שאתם עוברים 
 את המערבולת של מוות פיזי.

 



ח. החיים מסתיימים במוות, בדרך כלל באיזושהי דרך נוראית, מגעילה וכואבת. אף אחד לא חי באושר ועושר לנצ
זה לא שמחה. הדרך היחידה שאתם יכולים באמת לחיות באושר לנצח היא ללמוד ולדעת את האמת והחיים לפני 

 שאתם מתים.
 

 מסוגלים.״ ישו אמר, ״שימו לב לאחד החי כל עוד אתם חיים, שמא תמותו ותחפשו לראות אותו ולא תהיו
 

ישו אמר, ״אנשים מכבדים אותי עם השפתיים שלהם, אבל הלב שלהם רחוק ממני. הם סוגדים לי לשווא, 
 מלמדים את החוקים ועקרונות של האדם.״

 
 אתם חייבים לדעת את הישו האמיתי לפני שתמותו כדי לראות אותו אחרי שתמותו.

 
מיידי. אף אחד לא מת באופן מיידי, לפחות לא מהפרספקטיבה אתם שומעים אנשים אומרים שזה וזה מתו באופן 

שלהם. המוות הפיזי של הגוף שלכם יכול להיות איטי או מהיר, אבל הרגע של המוות שלכם לעולם לא קורה באופן 
 מיידי מאיפה שאתם.

 
ה. אתם אולי החיים שלכם לא עוברים לפני העיניים שלכם. אתם מפחדים מדי מכדי שיהיה משהו חוץ מפחד ואימ

תראו את האור שאנשים שהיו להם חוויות קרובות למוות אומרים שהם ראו, אבל זה פשוט אפקט שנוצר על ידי 
 המוח כשהוא מת, בעיקר בגלל מחסור חמצן.

 
זה לא האור מגן עדן שאנשים חושבים שידריך אותם לאלוהים המיתולוגי שלהם מאחורי שערי השמיים. מוות 

 כל האשליות של המוח מתות.אמיתי קורה אחרי ש
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זה לא מוות. אף אחד לא חוזר ממוות אמיתי, כי לפי הגדרה, הגוף שלך ניזוק יותר מדי כדי לתמוך  קרוב למוות

 בהכרה שלכם או כדי לחיות עוד.
 

התגובות הכימיות שקורות במוח שהולך למות או מוח פצוע יכולות לגרום לכל מיני סוגים של חוויות שדומות 
  . זו פשוט תופעה מאוד שונה ומעניינת או הזיה שנוצרת על ידי המוח הגוסס.DMT-ו LSDלסמים כמו 

 
חווים את זה כאור לבן מאוד בהיר  יצור רוחני מזהה את זה, יודע שזה לא אמיתי, שזה המוח וזה יעבור. בדרך כלל

 או ציפה מסביב לחדר. זו חוויה קרובה למוות, לא חוויה של מוות.
 

חווית המוות קורית בדיוק אחרי החוויה הקרובה למוות. המוח שלכם מת; כל מה שנשאר זה אתם והמוח הלא 
יצור רוחני. אם אתם יצור  מודע הקולקטיבי. אתם חיים את החיים בלי המוח שלכם בפעם הראשונה אם אתם לא

 רוחני, אתם כבר חייתם בלי המוח, ואתם מרגישים בבית עם זה.
 

 יצור רוחני הוא מוכן לכל דבר שקורה, כי יצור רוחני יודע שהכל זה אלוהים, לא משנה מה קורה, טוב או רע.
 

כי חשוב בחיים שלכם. לכולם יש את ההבנה שהם הולכים למות בדיוק לפני שהם מתים. הרגע הזה יהיה הרגע ה
 זהו רגע האמת.

 
המוות מפשיט את כל מה שלא אמיתי, לא נצחי או אינסופי, בדרך כלל בדרך מאוד מוזרה ואלימה.  רגע האמת:

אם האמת שלכם נמצאת במילים ומיתוסים, רק אמת של המוח, אתם בצרה, כי המוח שלכם מת ואתם לא. אם 
  ם תזהו אותם ותחבקו אותם, תהיו הם, לא משנה מה זה.אתם יודעים את ההווה, האמת והחיים, את

 
אפילו אם אתם יודעים את האמת והחיים, אתם תרגישו פחד לפני שהמוח שלכם מת, כי זה חלק מהמוח שלכם, 

ריפלקס, אבל אתם לא תהיו הפחד. אתם תצפו בפחד וכאב מתים בפעם האחרונה. אתם תיכנסו לתוך הגוף 
ל האמא החדשה שלכם. אתם הפכתם לאהבה טהורה, ותישארו ככה לנצח. לא העילאי החדש שלכם ברחם ש



יהיה לכם שום זיכרון מאיפה שהייתם לפני שמתתם, אבל זה לא משנה, כי עשיתם את העבודה שלכם בחיים. זה 
  יאוחסן ויוקלט בלא מודע הקולקטיבי, ואתם תיוולדו מחדש בגן עדן.

 
והחיים שהם פוגשים כשהם מתים. יצור רוחני פוגש את התמצית של ישו  יצור רוחני הוא לא מופתע על ידי האמת

 מראש ומכיר את האמת והחיים באופן אינטימי.
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 אם אתם עם ישו החי והאמיתי עכשיו )האמת והחיים(, אתם תמיד תהיו איתו. למוות אין שום השפעה על זה.
 

שלהם, הלא מודע הקולקטיבי )הרוח הקדושה(, ליצור רוחני תמיד יש את המלאך השומר  לדעת את אלוהים:

שידריך אותם דרך המעבר. אתם נהיים אינטימיים עם אלוהים/החיים מראש, אז אתם יודעים את אלוהים/החיים 
ואלוהים/החיים יודע אותכם. הדבר החשוב הוא להיות מוכן לכל דבר, כי ככה, שום דבר שקורה לא יכול לזרוק 

שיכול לקרות זה אלוהים/החיים. אם אתם לא באמת יודעים את האמת והחיים או  אותכם. אתם יודעים שכל מה
  מוצאים אותם בדקה האחרונה, אתם תחזרו לעולם החיות. אתם צריכים רק לדעת את האמת האולטימטיבית.

 
   אתם תמצאו את זה בדקה האחרונה אם אתם פשוט ממש יודעים את האמת האולטימטיבית.

 
הטריפ הכי מטורף ביקום, אפילו לאדם רוחני. אף אחד לא אוהב להיפצע, ולהיהרג או למות זה מוות/לידה זה 

  הפצע הכי גדול שאפשר לקבל. חווית המוות היא הגוף הפיזי שלכם והמוח מושמדים לגמרי.
 

חוות אם היו משמידים לכם רק אחת מהידיים זו הייתה טראומה גדולה. דמיינו איך זה מרגיש ל אוכל לתולעים:

את כל הגוף שלך נהרס. הגוף שלכם עובר ממה שאתם חשבתם שאתם, לערימה של זבל, אוכל לתולעים שצריך 
 לשרוף או לקבור לפני שהוא מתחיל להסריח.

 
האמת היא מוזרה יותר מפיקציה. אתם לא רק מאבדים את הגוף שלכם, אתם מאבדים את כל העולם שלכם. זה 

שהייתם יכולים לקבל אם הייתם ממשיכים לחיות. באמת, אין משהו יותר הורס  לוקח את כל מה שיש לכם וכל מה
  או נורא. זה שוק ואימה לכל מי שעובר את זה.

 
ברגע שאתם עוברים את זה, זה נפלא, כי אתם נולדים מחדש ומבלים את זמנכם ברחם של אמכם החדשה. אם 

אתם עדיין חיה, הכל מתחיל לרדת ישר אחרי שאתם  אתם יצור רוחני, זה נשאר נפלא ונהיה טוב יותר לנצח. אם
 נולדים, כי לא השתחררתם מהמוח.

 
מוכנים או לא, המוות הוא הדבר הכי אינטנסיבי שקורה בחיים. אפילו הידע שעברתם את זה  פעם אחת אחרונה:

שאתם  מיליוני פעמים הוא לא נחמה כשהזמן מגיע. זו הסיבה שזה חשוב לקחת את זה ברצינות. זה משהו
בהחלט לא רוצים להתעלם ממנו או להמעיט בערכו. אנחנו נצטרך לעבור מוות רע )עם כאב ופחד( לפחות עוד 
פעם אחת. אם אתם לא יודעים את האמת ויש לכם מזל, אתם תמותו מטפטוף של מורפיום בבית החולים. זו 

  אבל בלי האמת אתם תחזרו.הדרך הכי טובה למות, ויותר ויותר אנשים מתים ככה, שזו ברכה אמיתית, 
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אנשים שלא יודעים את האמת יעשו כל דבר כדי לחיות עוד קצת, אפילו אם הם זקנים ויש להם מחלה  צ׳ק אאוט:

סופנית. אנשים רוחניים לא יעשו את זה. כשהם בטוחים שיש להם מחלה שלא ניתן לרפא או שהגוף שלהם זקן 
  להמשיך לחיות חיים איכותיים, הם יגמרו את זה בלי כל ההוצאות ובולשיט אחר.מדי, חולה, או ניזוק מדי כדי 

 
אף אחד לא יתאבד בכוונה, אבל הם יתחילו להשתמש במנות יותר ויותר גדולות של הרואין  דרך הכי טובה למות:

 וסמים אחרים עד שהם בטעות יעשו אוברדוס וימותו. הם יתנו לעצמם את הסמים אם הם יוכלו.
 



הזמן יגיע להתחיל לעזוב, אנשים יודיעו לכל האהובים שלהם שהם עוזבים, והם יתחילו לסכם את החיים כש
הנוכחיים שלהם. הם יתחילו מסיבה שתימשך עד שהם ימותו. זה יוכל לקחת חודשים. אנשים שהם אוהבים יבואו 

 וילכו, מילים אחרונות ייאמרו, וכו׳.
 

נוחות, כך שהחיים -ה להשתמש במספיק מהסמים כדי לנטרל כל כאב ואיהכוונה שלהם לא תהיה למות; היא תהי
יהיו נהדרים עד שהכמות של הסמים שצריך בשביל זה יהרגו אותם. זו הדרך הכי טובה למות, וזו תהיה הדרך 

  שרוב האנשים ימותו בעתיד, אם יש לכם מספיק מזל לקבל בחירה איך למות.
 

ים ינסו למשוך חיים בגוף שנמצא בסוף מעגל החיים שלו. אדם רוחני יודע רק אנשים שלא יודעים את האמת והחי
   לאן הוא הולך כשהוא מת, והם יצפו לקבל גוף חדש, צעיר, בריא ולחיות בגן עדן.

 
 הבעיה היא, אתם לא יכולים תמיד לשלוט מתי, איפה, ואיך תמותו.

 
חייבים להיות מוכנים למות בדרך הכי נוראית  הרבה אנשים גם מתים בדרכים מאוד רעות, אז אתם דם ומעיים:

  שיש.
 
בסרטים תמיד מראים אנשים שנהרגים בדרכים רעות. פשוט תשימו את עצמכם בעמדה של הקורבן, ותנסו באמת 

 להבין איך זה ירגיש. זה יכול לקרות לכם. אנשים מתים ככה כל הזמן, כל כמה דקות.
 

ה. אם אתם לא, תמשיכו ללמוד את האמת עד שאתם כן. אתם תשאלו את עצמכם בכנות אם אתם מוכנים לז
יכולים וצריכים להיות מוכנים לכל מוות אפשרי. אתם יכולים לפחד, אבל אתם לא רוצים להיות מופתעים, או לא 

  מוכנים.
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ות, להיהרג על ידי כדור מאקדח, סכין, מחבט, איזשהו נשק אחר, או לטבוע, להישרף למוות, לדמם למו תצפו
להתחשמל, נפילה ממקום גבוה, להימחץ, תאונה במכונית, להיחנק, התקף לב, סרטן, רעל וזיהומים, וכו׳. אלה 
כמה מהדרכים הנפוצות שאנשים נהרגים. יש הרבה דרכים ייחודיות אחרות, אז אתם צריכים להיות מוכנים לכל 

 דבר. הן כולן שונות.
 

זקן, אבל זו לא הנורמה. זה למעשה מאוד נדיר, ואם אנשים לא יראו רוב האנשים מתים עכשיו בבית חולים בגיל 
את האמת בקרוב מאוד, זה ישתנה בקרוב מאוד. אנחנו נחזור לנורמה האמיתית, שהיא מוות אלים, כמו בתוך 

 הפה של טורף, אז אתם צריכים להיות מוכנים לדרך הכי נוראית.
 

ל מישהו שיודע את האמת; זה מכין אותך למה שיכול לקרות זו הסיבה שלראות סרטי אימה זה למעשה טוב בשבי
לך בעתיד הקרוב. הסיבה שהסרטים מפחידים היא כי דברים כאלה באמת קורים. לסרטים האלה למעשה כן יש 

 תשאלו את עצמכם, מה אם אתם הייתם הקורבנות?. The Devil’s Rejectsערך חברתי גואל. תראו את הסרט, 
 

מוכנים למות בדרך הכי נוראית שיש כדי להיות מוכנים לחיות בדרך הכי טובה שיש. אתם אתם חייבים להיות 
 לא יכולים לזייף את זה. אתם באמת צריכים להיות מוכנים לזה.

 
הגיבור בסרט תמיד יוצא מהסיטואציה הרעה, אבל בחיים האמיתיים, אתם נכנסים לסיטואציה  לרמות את המוות:

  מנה.מאוד רעה, ואתם לא תצאו מ
 

אנשים תמיד מזדהים עם הגיבור, כי הם חושבים שהם תמיד ירמו את המוות בעצמם, אבל זה יותר טוב לדמיין 
שאתם הזה שנהרג, כי זה יותר מציאותי. יש כמה דרכים מאוד אלימות, כואבות ומפחידות למות, ואתם צריכים 

  .להיות מוכנים לדרך הכי נוראית שיש כדי לחיות את החיים במלואם
 

  זה הטבע של האדם לחיות במצב של הכחשה, אבל זה לא משרת את האמת.



 
אם אתם מופתעים, זה אומר שאתם לא יודעים את האמת האולטימטיבית, ואתם לא מוכנים למות. אם  מופתעים:

  .אתם לא מופתעים, אתם מוכנים, וזה יעבור מהר, ואתם תלכו לגן עדן ולעולם לא תצטרכו לעבור מוות רע שוב
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זה יהיה הסוף של מיליוני פעמים שמתתם מוות רע, שהייתם צריכים לעבור כדי להגיע לאיפה שאתם עכשיו. זה 
מאוד חשוב להיות מוכנים למות כדי ללכת למקום הכי טוב שאתם יכולים להגיע אליו. זה גם הופך אותכם 

  לחופשיים בחיים שאתם חיים עכשיו.
 

  תרתי פשוטו כמשמעו מוכנים לכל דבר שהוא אפשרי.אתם לא חופשיים עד שאתם 
 

בסרטים תמיד יש סצנה שמישהו נרדף על ידי מפלצת או רוצח, והם רצים בשביל החיים שלהם. זה  פחד קדום:

מפחיד אותך מאוד, כי זה מחבר אותך לפחדים הקדומים שלך. בזמן שהתפתחנו דרך עולם החיות, רדפו אחרינו 
אתם למעשה הייתם בסיטואציה הזו מיליוני פעמים בעבר. אלא אם כן בא לכם להיות טורפים ואכלו אותנו. 

בסיטואציה הזו שוב, אתם חייבים ללמוד את האמת האולטימטיבית, כי רק היא תשחרר אותכם מעולם החיות 
וויח. לנצח. תעשו את שיעורי הבית שלכם על הנושא האחד הזה. אין לכם שום דבר להפסיד ויש לכם את הכל להר

 שום דבר לא יותר רציני מזה, ושום דבר לא חשוב יותר מזה.
 
תחיו את החיים עד שהרע מכל יקרה. לדעת למה יש לנו לצפות אמור לעזור לך לחיות כל רגע במלואו עד שהמוות 

  מגיע. תחיו עד שתמותו.
 

בד. זה הדבר היחיד אתם נולדים לבד ואתם מתים לבד, אז אתם צריכים להתעמת עם זה ולהתמודד עם זה ל
שאף אחד אחר לא יכול לעשות בשבילכם. ישו לא יכול להציל אתכם. המילים שלו יכולות להראות את הדרך, אבל 

 אתם יכולים וחייבים להשתמש בהם כדי להציל את עצמכם.
 

  אתם מתים לבד, אז אתם צריכים להתעלות על המוות לבד.
 

החיים בעולם החיות יכולים להיות ברוטליים ופראיים. זה עוזר לדרבן סרטים וטלוויזיה יכולים להראות לכם כמה 
  אתכם לעזוב את עולם החיות. האמת היא הדרך החוצה.

 
 מלך בזל אמר, ״תהיו נועזים, וכוחות אדירים יבואו לעזרתכם.״

 
 זה לא אומר שהכוחות האלה יצילו אותכם פיזית, אבל הם יצילו אותכם רוחנית.

 
לאנשים להיהרג יותר מכל דבר אחר. לכן, אתם צריכים לבחור בזהירות עם מה להיות נועזים להיות נועז גרם 

  ומתי.
 

  טיפה פחד זה דבר טוב. זה יכול להשאיר אותכם בחיים יותר מכל דבר אחר.
 

כמה שתצליחו להימנע מהמוות יותר זמן, ככה תוכלו להיות יותר מוכנים אליו, אז אל תקחו שום סיכונים לא 
  הכרחיים. תחיו סגנון חיים בריא, והכי חשוב, תחיו בהווה כדי לקבל יותר חיים מכל רגע.
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האפשרות הודאית של המוות אמורה להמתיק כל חיים עם טיפה יקרה וריחנית של קלות ראש. פרידריך 

 ניטשה
 

   קרובה למוות למה כל מי שחווה חוויה חוויות קרובות למוות:



הדבר? הם תמיד אומרים שזה גרם להם להעריך את החיים יותר, שעכשיו הם חיים יותר ברגע, אומר את אותו 
 יותר בהווה. זה מה שאנחנו יכולים ללמוד מאנשים שיש להם חוויות קרובות למוות, לא מה קורה אחרי המוות.

 
ויה קצרה לעומת החיים המוות הוא הדבר הכי נורא שיכול להיות, ואתם צריכים לעבור אותו כל כמה זמן. זו חו

שאתם מקבלים, אז זה שווה את זה. אם אתם יודעים את האמת והחיים, אתם מבינים אותו ומקבלים אותו, אבל 
 אתם אף פעם לא אוהבים אותו.

 
  יצור רוחני יחיה יותר ביום אחד מאשר מישהו שחי שנים במוח. לחיות יותר ביום אחד:

 
 א כמו אלפי שנים בעולם.״התנ״ך אומר, ״יום אחד עם אלוהים הו

 
במילים אחרות, הזמן מאט, ואתם מקבלים הרבה יותר מיום אחד. הזמן למעשה עוצר לגמרי מהפרספקטיבה 

 הרוחנית שלכם, כשאתם מתעוררים.
 

אנשים מקדישים את כל המאמצים שלהם ללמוד איך לשרוד, והם אמורים להקדיש אותם ללמוד איך לחיות 
  יוביל אותכם לכישלון.ולמות, כי כל דבר אחר 

 
פשוט תזכרו, אי אפשר להימנע מהמוות הרבה זמן, אפילו אם אתם זהירים. אתם חייבים להיות הכי מוכנים 

שאתם יכולים להיות למות, כי זה יכול לקרות בכל זמן. תקלטו כמה אתם לא מוכנים. תקלטו את המציאות של 
 תו של מסע מופלא אל האמת והחיים.למות ועם מה אתם תצטרכו להתמודד, וזו תהיה התחל

 
המוות הוא לא נושא נעים. זה הדבר הכי נוראי שיש, ואף אחד לא רוצה לדבר עליו או לחשוב עליו, אבל הוא 

 אמיתי, ולהתמודד עם האמת של זה זו הדרך היחידה להתגבר עליו. כמו שישו אמר, זו האמת שמשחררת אותך.
 

 האמיתי של החיים.הידע האמיתי של המוות מוביל לידע 
 

בכל פעם שישו מדבר על ״להתגבר״, הוא מדבר על להתגבר על המוח שלכם והמוח של שאר המין  להתגבר:

  האנושי.
 

כשאתם מתגברים על המוח, אתם מתגברים על המוות, כי המוות לא קיים רוחנית. האמת והחיים הם  ביטחון:

 הביטחון האמיתי היחיד.
 

 המוח = מוות. זה כזה פשוט. האמת = חיים, האשליות של
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אני מקווה שהפחדתי אתכם, כי כמו שכתוב בתנ״ך, הפחד מאלוהים )החיים( הוא תחילתה של החוכמה. תפחדו; 

תפחדו מאוד. זה הדבר האחד שבאמת צריך לפחד ממנו. הפחד הזה יכול להוביל ישירות לגאולה שלכם. אני 
לפחד. אתם צריכים לפחד מספיק כדי לעשות משהו לגבי זה. הפחד מקווה שאתם מפחדים ברמה שאתם צריכים 

  הוא מניע מאוד טוב, המניע שמפעיל את כל האבולוציה, כולל את שלכם.
 

 התנ״ך אומר, חלק ינצלו על ידי אהבה, וחלק ינצלו על ידי פחד.
 

להיות הצעד הכי גדול אתם לא יכולים לנצח את המוות, אבל אתם יכולים לעצור אותו מלנצח אתכם. זה יכול 
  למעלה או הצעד הכי גדול למטה, תלוי במה שאתם יודעים.

 
  אל תקחו את העולם הזה כמובן מאליו; הוא יכול להיעלם לכם בכל רגע.

 



אתם בטח כבר שכחתם את המציאות של הסיטואציה, אז דמיינו שהלב שלכם פשוט הפסיק עכשיו. זה קורה כל 
   הזמן;

ואיך שרוב האנשים מתים. זה אומר שזו הדרך שהכי סביר להניח שתמותו. הם קוראים לזה זה הרוצח מספר אחד 
ספיקת לב. הלב שלך לא צריך סיבה להפסיק. הוא יכול פשוט להפסיק. הם ימצאו סיבה אחר כך, אבל זה לא -אי

גם לאנשים צעירים, עוזר לך. באופן טבעי, ככל שתזדקנו יותר, יהיה סיכוי גבוה יותר שזה יקרה, אבל זה קורה 
  אפילו לילדים במצב גופני מעולה.

 
 בערך שני אנשים מתים בכל שנייה, בדרך אחת או אחרת. אנשים כמוך.

 
ספיקת לב, שבץ, קרישי דם, ותאונות קורות לאנשים צעירים, אז אל תחשבו שזה לא יכול לקרות לכם. בכל -אי

נכנסים לאוטו, נהג אחר יכול להרוג אתכם, אז אל תהיו  פעם שאתם אוכלים, אתם יכולים להיחנק. כל פעם שאתם
  מופתעים כשהמוות מגיע אליכם. אתם יכולים למות היום, והרבה אנשים בדיוק כמוכם ימותו היום.

 
זה לא קורה רק לאחרים; ההפך נכון. זה קורה לכולם, והצעד הראשון אל האמת האולטימטיבית הוא לקבל את זה 

  המוות הוא הדבר הכי גדול שקורה בחיים. הוא הדבר הכי חשוב שקורה.ואת מה שזה אומר. 
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  המוות הוא הדבר הכי ודאי בחיים, ורוב האנשים לא מוכנים לו.
 
אם יש לכם אפילו טיפה דמיון, זה אמור להפחיד אותכם. אתם יכולים להשתמש בפחד הזה להכניס אותכם להווה; 

  תהיו בבית.הפחד יהפוך לחיים אמיתיים ואתם 
 

אנשים שלוקחים כמובן מאליו שהם יעברו את הלילה הם טיפשים. תחשבו על זה; אתם חייבים לנשום בזמן 
מודעות במשך שעות כל לילה, ואנשים לוקחים את זה כמובן מאליו. זה נס, ואנשים -שאתם נמצאים במצב של חצי

החיים במלואם. לדעת שאלוהים חייב להיות צריכים לראות את המתנה האדירה הזו כפי שהיא כדי לחיות את 
איתכם ולעשות הכל כדי להשאיר אותך בחיים בלי שום עזרה ממך היא תחושה מאוד בטוחה ואוהבת, ועוזרת לך 

לישון כמו תינוק. אף אחד לא ישן לבד, הם היו מתים. משהו חייב לגרום ללב שלכם להמשיך לפעום ולנשום וזה 
 גורמת לשינה להיות הרבה יותר טובה.לא אתם. לדעת את האמת הזו 

 
 האמת והחיים )ישו( מלמדים אתכם איך לחיות ואיך למות.

 
כמו שג׳ון לנון אמר, מוות זה כמו לצאת ממכונית אחת ולהיכנס לאחת אחרת, וזה נכון, אבל זו המכונית 

  היחידה שאתם מכירים עד שאתם מכירים את הנשמה שלכם.
 

ת את האמת והחיים זה הדבר הכי חשוב, אבל כשיש לכם בחירה, לתת את החיים לדע דרכים הכי טובות למות:

שלכם ולהציל חיים של מישהו אחר זו הדרך הכי טובה למות. דוגמא: למות בשריפה, להישרף למוות זו אחת 
הדרכים הכי נוראיות למות, אבל אם זה קורה בזמן שאתם מנסים להציל מישהו אחר, מלהישרף למוות, זו אחת 

 הדרכים הכי טובות למות.
 

אם תמותו כמו שישו מת, בשביל האמת והחיים, זו הדרך הכי טובה שיש למות. זו הסיבה שהכי טוב לבלות את 
  החיים שלכם בלעשות כל מה שאפשר להפיץ את האמת.
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 7.3פרק  -האמת תשחרר אותך  - 7חלק 

 

 אינסוף -גבולות הידע 

 



 שאתם יכולים לדעת, ולדעת שזה כל מה שאתם יכולים לדעת, כדי לדעת הכל.אתם צריכים לדעת את כל מה 
זה חשוב לדעת מה אתם לא יכולים לדעת באותה מידה שזה חשוב לדעת את מה שאתם יודעים על התמונה 
הגדולה של החיים. זה מפני שאתם תבזבזו זמן בניסיון לדעת משהו בלתי אפשרי לדעת, שלא משנה בכלל, 

 בתוך מה שאתם כן יכולים לדעת. במקום לחיות
 

 יש דברים שאנחנו יכולים להבין עם המוחות שלנו ודברים שאנחנו לא יכולים.
  

יש דברים שהם מעבר למוח, לכן מעבר להבנה. המוח חייב להבין את ההגבלות שלו. כל הדברים  אינסוף:

ולא נגמרת. דוגמא: אנחנו לא יכולים  נגמרים הם מעבר למוח, והמהות של הכל היא אינסופית-האינסופיים ובלתי
לקלוט שהיקום יוצא החוצה לנצח, אבל אנחנו יכולים להבין שהוא חייב. זה בלתי אפשרי שהיקום יפסיק לצאת 
החוצה. משהו חייב להמשיך לצאת החוצה, אפילו אם זה רק חלל ריק. זה אומר לנו שאינסופיות קיימת. אנחנו 

בלי להבין אינסופיות. החלל החיצון הוא המקום שהכי קל לראות אינסופיות, אבל  יכולים להבין שאינסופיות קיימת
  למעשה זה הטבע של הכל בדרך כזו או אחרת.

 
הדבר המדהים הוא, שזה חייב להיות נכון. זו אמת מוחלטת, וזה בלתי אפשרי לתפוס. זה מטמטם את הראש, 

החיים. זו דוגמא מושלמת לדעת את מה שלא ניתן אבל זה אחד מהדברים האלה שמביאים קסם לידיעת האמת ו
  לדעת.

 
אין סוף גם לחלל פנימי. האמת היא, חייבים להיות אינסוף יקומים בכל אטום בגוף שלנו. אם תקחו  חלל פנימי:

חתיכת גבינה ותחתכו אותה לחצי, ותחתכו את החצי לשני חצאים ותמשיכו ככה, תוכלו לחתוך לנצח, ולעולם לא 
  משהו שאפשר לחתוך.יגמר לכם 

 
אי אפשר לחצור כלום ממשהו; זה בלתי אפשרי. לא ניתן ליצור או להרוס אנרגיה, וכל החומר הוא סוג של אנרגיה. 

אם הייתם יכולים ליצור כלום ממשהו, הייתם הורסים אנרגיה, שזה בלתי אפשרי. ככה אתם יכולים להשתמש 
  ום דרך אחרת.בהגיון דדוקטיבי לדעת משהו שלא ניתן לדעת בש

 
כשאתם שורפים משהו באש, אתם פשוט הופכים אותו לחום, אור, אפר ועשן; שום דבר לא נאבד. החשמל 

שמפעיל את הטלויזיה או מחשב שלכם לא נאבד. אתם יכולים להסתכל על זה כמו מים שנעים דרך הכבל לתוך 
נאבד; זה פשוט משתנה לצורה אחרת,  המסך ומתיזים החוצה אל החדר וחזרה לתוך הסביבה שוב. שום דבר לא

 נע בעיגול או מחזור.
 

217 
 
כמה פעמים אמרתי לך שאחרי שתנפה את הבלתי אפשרי, מה שנשאר, לא משנה כמה לא סביר, חייב להיות 

 האמת? סר ארתור קונן דויל
 

הטבע של משהו לפעמים יותר קל לדעת מה לא נכון מאשר לדעת מה נכון. כדי למצוא את  תהליך אלימינציה:

שלא ניתן להבין, אתם יכולים להשתמש בתהליך האלימינציה. מארי קורי השתמשה בתהליך הזה כדי לגלות את 
הרדיום. היא פשוט לקחה פיסת אדמה שהיא ידעה שיש בתוכה רדיום, והסירה את כל הדברים האחרים שהיא 

  ידעה שנמצאו שם. הדבר היחיד שנשאר היה רדיום.
 

עשות את אותו הדבר עם החיים. פשוט תסירו את כל מה שאתם יודעים שלא אמיתי, ומה שנשאר אתם יכולים ל
 חייב להכיל את האמת.

 
אם אתם מאמינים במיתוסים תתחילו איתם. האמת נמצאת בתוך הרבה מהם, ובדרך כלל אפשר למצוא אותה 

  בעזרת תהליך האלימינציה.
 

לגבי משהו שלא ניתן לדעת בשום דרך אחרת היא באמצעות עוד שיטה ללמוד את האמת  אקסטרפולציה:

אקסטרפולציה. דוגמא: אנחנו לא יודעים בוודאות שהשמש תזרח בבוקר. כל מה שאנחנו יודעים זה שזה קרה 
 בעבר, והטבע ימשיך לעשות את מה שהוא עשה בעבר אלא אם כן משהו יקרה לשנות אותו.



 
טרפולציה לראות מה יקרה בעתיד, או לפחות לדעת למה יש את הסיכוי ואז אנחנו יכולים להקרין או לעשות אקס

הכי טוב לקרות בעתיד. באמצעות השיטה הזו, אנחנו יכולים להיות כמעט בטוחים שהשמש תזרח בבוקר. כדור 
  הארץ ימשיך להסתובב, והשמש תמשיך להישרף לעוד זמן.

 
רד שנות אור החוצה, ונכנס פנימה עד לרמה של עשרה מיליא-היקום הידוע יוצא בערך שלוש היקום הידוע:

אטומיים. זה מה שאנחנו יכולים לראות ולהבין באמצעות המכשירים הנוכחיים שלנו ו/או מתמטיקה. -חלקיקים תת
זה היקום של ניוטון; הוא מסביר אותו באופן מושלם. העבודה של איינשטיין הייתה על הקצוות, הקצה של היקום, 

 חות שלנו יכולים להבין ולדעת בוודאות.והקצה של מה שהמו
 

היא לומר את כל מה שאנחנו יכולים לדעת ולבדוק על התמונה הגדולה של החיים.  אחת המטרות של הספר הזה

כשמשהו קשור לאינסופיות או אלמוות, אני אומר כמה שפחות. זה בזבוז של זמן, של חיים, לחשוב על משהו שלא 
לתי נודע היא לדעת את כל מה שאפשר לדעת על מה שניתן לדעת. הקצה הוא ניתן לדעת. הדרך לדעת את הב

לא מקום להישאר בו יותר מדי זמן, או ללכת אליו הרבה. אני פשוט נוגע בו כל כמה זמן, רק כדי לדעת איפה הוא, 
 לדעת את הגבולות של המוח.
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מהיקום הידוע. ולעולם לא נדע, כי אנחנו רק  אנחנו לא צריכים לדעת שום דבר חוץ כל מה שאנחנו צריכים לדעת:

יכולים להתקיים ביקום הידוע. החיים חיים רק ביקום הידוע, והם לא יהיו אפשריים בשום מקום אחר. מפני שאנחנו 
יכולים להיות מודעים רק לחיים ביקום הידוע, אין שום סיבה לנסות ללכת הלאה ולנסות לדעת יותר. זה יהיה בלתי 

יהיה בזבוז של זמן ומשאבים. כל מה שאנחנו צריכים זו הבנה מלאה של היקום הידוע כדי להגיע לגן  אפשרי, וזה
  עדן. כשאתם יודעים את האמת והחיים, אתם יודעים את כל מה שצריך לדעת ואפשר לדעת.

 
היקום אקסטרפולציה יכולה להראות לנו את העבר האמיתי. התאוריה של המפץ הגדול של איך ש המפץ הגדול:

הידוע התחיל גולתה באמצעות אקסטרפולציה הפוכה. יכולנו לראות שהיקום הנוכחי מתרחב, אז אפשר היה 
  לעקוב אחריו חזרה לזמן שכולו היה באזור אחד קטן. פשוט הרצנו את האירוע אחורה.

 
בנקודה  מדענים משתמשים בידע של המפץ הגדול כדי להגיד שיש ליקום התחלה, שהכל התחיל יקום נצחי:

מסויימת, ושהיקום הוא לא נצחי )תמיד היה פה(. זו דוגמא טובה לאיך שהמוח יכול להבין רק דברים עם התחלה 
  וסוף. האמת היא, הוא נצחי, ותמיד היה כאן באיזושהי צורה.

 
א יכול להיות שהוא מתרחב ומתכווץ שוב ושוב, כמו לב שפועם לנצח. יכול להיות שהוא מתרחב החוצה עד שהו

ייתקל בעוד יקום מתרחב, אבל הוא נצחי ואינסופי, כי כל דבר אחר היה בלתי אפשרי. אולי יש התחלה וסוף ליקום 
  הידוע, אבל ליקום האינסופי אין, הוא לא יכול. לעולם לא ניתן ליצור כלום ממשהו; זה פשוט זז.

 
 הגיון מציית לעצמו, ובורות נכנעת לכל מה שאומרים לה. תומס פיין

 
אני השתמשתי באקסטרפולציה והשיטות האחרות כדי לבחון מה נכון ומה לא נכון, כדי לבחון מה  וגיקה/הגיון:ל

ייכתב בספר הזה. אם אתם חושבים שאני טועה לגבי משהו, כדאי לכם להשתמש בהם כדי לבדוק את זה 
  בעצמכם.

 
  אחת הדרכים הכי קלות לדעת שמשהו נכון, היא שהוא לא משתנה לעולם.

 
ההוכחה שהדברים שאני אומר ב״הווה״ הם נכונים היא הדרך שהם מתאימים ביחד ותומכים אחד בשני, ואיך אף 

פעם לא ממש תיקנתי שום דבר בספרים האלה כבר עשרים שנה. הוספתי או הוצאתי דברים, ואמרתי אותם 
משהו או הוסיף משהו בחמש בדרכים שונות, אבל אף פעם לא מצאתי משהו לא נכון, ואף אחד לעולם לא תיקן 

 השנים שהספר היה במקום הראשון של התחרות. זה אומר לך שהם נכונים.
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יש הרבה דברים שנאמרו בעבר על ידי אנשים אחרים, אבל יש מאות דברים שלעולם לא נאמרו בעבר, גילויים 

מקום הראשון של חדשים של האמת של החיים. הייתם חושבים שבחמש השנים שהספר היה באינטרנט ב
התחרות, מישהו יתקן או יוסיף לפחות דבר אחד, אבל הם לא, ואתם יכולים לבדוק את זה עם הבעלים של האתר 

 שהיה מעורב עם התחרות כל יום למשך חמש השנים האחרונות.
 

למוד פיתחנו מוח חושב ורציונלי בשביל מטרה עליונה אחת, והמטרה הזו היא להשתמש בו כדי ל מטרה עליונה:
את האמת של החיים הבסיסית. זו חייבת להיות המטרה, כי שום דבר אחר לא באמת משנה. זה מסביר את 

 החיים שלנו.
 

 אם לדעת את האמת של החיים זה לא הדבר הכי חשוב, מה כן?
 

זה מה שמפריד אותנו מחיות אחרות. זה הדבר היחיד שיכול לעשות הבדל. זה לא משנה מה עוד נעשה, כל עוד 
נלמד את האמת האולטימטיבית על החיים. אנחנו חייבים לעשות את הדבר האחד שאנחנו יכולים לעשות יותר 

 טוב מחיות אחרות כדי להגשים את המעמד האבולוציוני שלנו בחיים ולעבור הלאה למעמד הבא.
 

לנו וכנראה יפגע בנו. אנחנו יכולים להיות בטוחים שלהאמין באמיתות שגויות, כמו מיתוסים, זה לא הולך לעזור 
 האמת היא הדבר היחיד שיש לו אפשרות לעזור לנו.

 
  האמת האולטימטיבית = אושר, כי אתם יודעים מה קורה תמיד.

 
אנחנו יכולים להשתמש בכלים למציאת האמת כדי לדעת שאנחנו אלמותיים ויצורים רוחניים.  מדרגות לגן עדן:

להיות מודעים ישירות לטבע הרוחני שלנו, אבל אנחנו יכולים להשתמש אנחנו לא יכולים להבין את האלמוות או 
 בהגיון דדוקטיבי כדי להבין איך זה בלתי אפשרי בשבילנו לא להיות אלמותיים, אז אנחנו חייבים להיות.

 
 החיים מראים לך את האמת, והאמת מראה לך את החיים.

 
י להיות מודעים לזה שאתם לא מודעים. זה אומר זה הכל מתחיל עם העובדה שזה בלתי אפשר האמת הראשונה:

לנו שאנחנו חייבים להיות אלמותיים, וזה מוביל לכל שאר הדברים. זו האמת הראשונה, כי זה אנחנו; הדבר היחיד 
שאנחנו יכולים לדעת בוודאות אבסולוטית הוא ההכרה שלנו. אנחנו לא יכולים אפילו להיות בטוחים שמישהו אחר 

הכרה שלנו היא הדבר היחיד שאנחנו יכולים להגיד שאנחנו באמת יודעים, אבל זה מוביל ישירות נמצא בהכרה. ה
 לכל שאר האמת, והאמת מובילה לחיים.

 
האמת מובילה לחיים, והחיים מובילים לאמת. זו אחת הסיבות שברגע שאתם מוצאים את האמת והחיים, אתם 

 לעולם לא מאבדים אותם.
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 מכל הנצח, ותראו, אני כאן, ואני אתקיים עד סוף הזמן, כי להוויה שלי אין סוף. קהליל גיברןאני הייתי קיים 
 

של ההכרה שלנו מובילה ישירות לידע שאנחנו יצורים רוחניים אלמותיים. אם תוסיפו את העדויות של  העובדה
נשמות זה אמיתי האבולוציה ואיך החיים בטבעיות מתקדמים, אתם יכולים גם להיות בטוחים שגלגולי 

 ושהתפתחנו.
 

דבר אחד מוביל לאחר. זה כמו לטפס על מדרגות צעד אחד כל פעם. אתם יכולים לראות רק את הצעד שאתם 
נמצאים עליו ואת הצעד הבא. כשאתם לוקחים את הצעד הזה )תלמדו את האמת הזו(, הצעד הבא מתגלה 

  לטימטיבית(, כשאתם מתחילים איפה שאתם עכשיו.אליכם, וככה אתם עולים למעלה במדרגות לגן עדן )אמת או
 



אינסופיות לא אומרת שיש עוד עולם בדיוק כמו שלנו או שהרבה דברים הם בדיוק אותו הדבר. ההפך  פתיתי שלג:
 נכון. יש כמות אינסופית של דברים, ואף אחד מהם לא אותו דבר בדיוק. הכל כמו פתיתי שלג.

 
 סט המנדלברוט )תחפשו באינטרנט(. זה עם דבר שקוראים לו פרקטלים אואתם יכולים לראות את  פרקטלים:

  נוסחאה פשוטה או דפוס יכולים לחזור על עצמם אינסוף פעמים וכל פעם תתקבל תוצאה שונה.
 

רוב הדברים יהיו מאוד קרובים לאותו הדבר, אבל אף פעם לא אותו הדבר בדיוק. ככה אלוהים/החיים עובדים. 
מודע הקולקטיבי, נוצרים -הפשוט נעשה שוב ושוב )הפכים מתאזנים(, ובתהליך, עם עזרתו של הלאאותו הדבר 

 הדברים הכי מורכבים ומגוונים בטבע, כולל אותנו.
 

פרקטלים הם הדרך שאנחנו יכולים להבין איך היקום הפיזי נע באיזון מושלם, אבל הוא אף פעם לא אותו 
 הדבר. הוא באמת תמיד חדש.

 
הכוח המאזן מתגשם בתור כל האנרגיה )תנועה/כוח( וכל החומר )דברים פיזיים(. האיזון עושה  של אלוהים:רצונו 

הכל והוא הכל. סתכלו על התמונה הגדולה, השלם, ואתם תמיד תוכלו לראות את האמת האולטימטיבית. היא 
 מאחורי ההבדלים האינסופיים של החיים. אתם תראו ותדעו את רצונו של אלוהים.

 
 כל מה שאני רוצה ללמוד זה איך לחשוב כמו שאלוהים חושב. אלברט איינשטיין

 
 6:10ממלכתך מגיעה, רצונך ייעשה על פני כדור הארץ. מתיו 
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ברגע שאתם יודעים את רצונו של אלוהים, אתם יודעים את הטבע הבסיסי של הכל, ואתם רואים שהחיים 

אתם יכולים לנוח, להפסיק לחשוב, לתת לאלוהים לנהוג, ופשוט לחיות את ונמצאים על טייס אוטומטי.  מושלמים
  החיים בהווה.

 רצונו של אלוהים נהיה הרצון שלכם.
 

 התנ״ך אומר, כל מי שעושה את רצונו של אלוהים ישכון בגן עדן לנצח.
 

לא יודע את  לדעת את רצונו של אלוהים זה לא אומר שתוכלו לחזות את העתיד. אף אחד לדעת את העתיד:
העתיד. לא ניתן לדעת אותו. אתם רק יכולים לדעת כמו מה הוא יהיה ומה הסיכויים הכי טובים שמשהו יקרה, אבל 

 לעולם לא תוכלו לדעת מה יקרה בדיוק.
 

יש כמות אינסופית של משתנים ווריאציות אפשריות. כל הנבואות הן לא נכונות. אנשים פשוט מנחשים,  נבואה:

  ל איתם.ולפעמים המז
 

הנבואה שנראית לגמרי מדויקת היא נכתבה אחרי האירוע ופשוט מתוארכת מראש כדי לרמות  דיקציה:-פוסט

  אנשים.
דיקציה. ״נבואות״ אחרות נכתבות בצורה מעורפלת כך שאפשר לדמיין -דיקציה בניגוד לפרה-קוראים לזה פוסט

 הרבה דברים מתוכן.
 

התנ״ך לגבי מדינת ישראל. אנשים אומרים שזו הוכחה שהתנ״ך מנבא את ואז יש את הדברים כמו הנבואה של 
העתיד. היהודים רצו ועבדו לקראת מדינה משלהם לאורך כל ההיסטוריה שלהם. זה היה סביר מאוד שזה יקרה 
בסופו של דבר. יהודים כתבו את התנ״ך ואמרו בתוכו שהם יקבלו ארץ משלהם לפני שזה קרה, כי זה עזר להם 

אותה. הם יכלו להגיד וגם אמרו שזה מנובא, וכשזה קרה, הם אמרו שזה מוכיח שנבואות הן אמיתיות. הם לקבל 
  אומרים שאם זה התגשם, כל שאר הנבואות יתגשמו גם.

 



אף אחד לא יכול לנבא בוודאות או לדעת אירועים עתידיים. הדבר היחיד שאנחנו יכולים להיות בטוחים לגביו 
  ריכים לדעת הוא שזה יהיה מאוזן.והדבר היחיד שאתם צ

 
התרחשויות בעולם הזה הם מעבר להישג יד של חיזוי מדויק בגלל הגיוון של משתנים בפעולה, לא בגלל 

 איזשהו חוסר סדר בטבע. אלברט איינשטיין
 

אתם לא חייבים להיות חכמים כדי לדעת את האמת האולטימטיבית; ילד יכול לדעת אותה. זה היופי של זה. 
שמש זורחת ושוקעת מראה את זה. למעשה, האנשים ״החכמים״ והמשכילים הם אלה שהכי קשה להם לראות ה

 את האמת.
 

 כפי שישו אמר, ״זה שנסתר מהחכמים והמשכילים התגלה בפני תינוקות )בעלי ראש פתוח(.״
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גדול או קטן, מהר או לאט,  הם קיימים רק ביחס ליצור חי וביחס למה שקורה בסביבה של היצור. אין זמן וחלל:
חוץ מביחס לעצמו ולדברים אחרים סביבו ואיך שזה נראה מהפרספקטיבה של היצור החי, מההכרה של 

 האינדיבידואל.
 

אנשים חושבים שאין שום דרך לטייל לעולמות אחרים שיש בהם חיים כמו שלנו; המרחקים גדולים מדי. זה אולי 
יים רוחניים. אנחנו יכולים להיוולד מחדש בעולמות בתוכנו בלי ללכת לשום נכון בשביל חיים פיזיים, אבל לא ח

 מקום.
 
איינשטיין הוכיח שחלל, זמן, גודל ומרחקים הם יחסיים, והאמת היא שרוחנית, אנחנו כבר נמצאים בכל מקום, כפי 

כרגע ממוקדת שחלל ריק נמצא בכל מקום. אנחנו רק מודעים לסביבה בתוך ומסביב לגוף החי שהנשמה שלנו 
בתוכו, ואנחנו תמיד ממוקדים בתוך גוף חי. אנחנו צריכים חושים פיזיים כדי לתפוס את החיים, ואנחנו צריכים 

להיות בתוך גוף פיזי כדי שיהיו לנו חושים פיזיים כדי לחוות את החיים. אתם צריכים עיניים כדי לראות, אוזניים כדי 
 לשמוע, וכו׳.

 
חלל, זמן, גודל ומהירות הם יחסיים. אם לא היו לכם נקודות התייחסות, לא הייתם  ש:חלל, זמן, היוולדות מחד

מסוגלים לדעת שום דבר על חלל, זמן, גודל או מהירות. זה מפני שהדברים האלה רק קיימים ביחס לחפצים 
יבה, או בסביבה. בלי נקודות ההתייחסות האלה, לא הייתה שום דרך לדעת כמה זמן עובר, את הגודל של הסב

כמה מהר אתם זזים. אתם נכנסים למצב הזה אחרי שאתם מתים. המצב הזה מאפשר למוח הלא מודע 
הקולקטיבי לשים אותך בכל מקום במציאות הפיזית. לך זה נראה כאילו לא עבר שום זמן ושום תנועה לא קרתה, 

  יפה שהייתם כשמתתם.אפילו אם אתם נולדים מחדש מיליארד שנים אחרי ומיליארד שנות אור הרחק מא
 

העובדה שרוחנית אנחנו בכל מקום אומרת שאנחנו תמיד יכולים להיוולד מחדש תוך רגע בכל מקום ביקום 
האינסופי, בזמן ומקום שיתאימו לרמת המודעות שלנו, ואיפה שאנחנו צריכים ללכת כדי לשמור על איזון בחיים 

 שלנו.
 

ארץ, אין צורך ללכת לעולמות אחרים בשביל איזון. רוב הנשמות בעולם עם כמות כזו של בני אדם כמו כדור ה
 מתגלגלות מחדש וחיות את כל גלגולי החיים שלהן פה.

 
אנחנו לא יכולים להבין איך אנחנו יכולים להיות בכל מקום יותר משאנחנו יכולים להבין אינסופיות.  הלא נודע:

  להבין מה זה משהו.המוח לא יכול להבין מה זה כלום יותר משהוא יכול 
 

יש הרבה דברים שאנחנו לעולם לא נבין לגמרי או נהיה מסוגלים להבין. אנחנו לא צריכים להבין מה זה משהו או 
 כל דבר אחר כדי להגיע לגן עדן. אנחנו צריכים פשוט לדעת מה הכל עושה בקשר אלינו, ועכשיו אנחנו יודעים.
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וונטית, חורי תולעת, מימדים אחרים, תיאוריית המיתרים, חומר ואנרגיה דברים כמו חורים שחורים, מכניקה ק

אפלה, עיוותי זמן, עב״מים, ותופעות מסתוריות אחרות אולי יהיו מובנות בעתיד ואולי לא, אבל זה לא משנה, כי זה 
  תמיד יהיה פשוט ביטוי של האיזון בדרך כזו או אחרת.

 
אחר יגיעו, זה לא יעשה הבדל אמיתי, כי הם חיים באותו יקום כמונו אפילו אם חייזרים מאוד מתקדמים מכוכב 

  ונשלטים על ידי אותו הכוח. האמת האולטימטיבית היא אותו הדבר לכל דבר ביקום.
 

אם מבקרים אותנו חיים מעולמות או מימדים אחרים, הם חייבים להיות הרבה יותר מפותחים מאיתנו.  עב״ם:
האלה מהחלל החיצון, חלל פנימי, מימדים אחרים, ללא ספק יודעות את האמת  צורות החיים המאוד מתקדמות

  והחיים, ופשוט מחכות לנו ללמוד אותם ולחיות אותם לפני שהן יצרו מגע ישיר.
 
הם בטח פשוט מחכים לנו להפוך ליצורים רוחניים לפני שהם יגרמו לנו להיות מודעים לנוכחות שלהם. הטכנולוגיה 

תהיה פרס בשבילנו כשנתעלה מעל עולם החיות. הטכנולוגיה המתקדמת שלהם בטח ניתנת המתקדמת שלהם 
לכל צורות החיים שמתעלות מעל רמת החיות, כמו מתנת סיום לימודים. הם יראו לנו איך להפסיק להזדקן, איך 

 לרפא את כל המחלות, וכו׳.
 

, כי נשתמש בה להרוג את עצמנו ולנסות הם לא יכולים לתת לנו את הטכנולוגיה המתקדמת הזו לפני שנשתנה
 להרוג אותם. הם לא יכולים לעזור לנו לעשות את השינוי, כי אנחנו חייבים להשתנות בעצמנו.

 
הם יכולים להראות לנו את הדרך ובטח היו המלאכים שהופיעו בפני הנביאים בעבר. יכול להיות שהם אחראיים על 

כשיו ושהסתירה את הנוכחות שלהם מאיתנו. יכול להיות שהם היפנוזת ההמונים שהסתירה את האמת עד ע
 משתמשים בי כדי לכתוב את הספר הזה. משהו השתמש בי, ויכול להיות שזה הם.

 
אנחנו חייבים להציל את  אנשים תמיד מחכים שמישהו יגיע ויציל אותם, בין אם זה משיח או חייזר, והאמת היא,

  וד.זו הדרך היחידה שזה יכול לעב עצמנו.
 

על זה התנ״ך מדבר. חלק מהדברים אנחנו חייבים לעשות  אומר שאלוהים עוזר לאלה שעוזרים לעצמם. התנ״ך

 בשביל עצמנו, ולהפוך ליצורים רוחניים זה אחד מהם, הדבר הכי חשוב, הדבר היחיד שמשנה.
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ביקום הפיזי, כל פתרון יוצר עוד המוח היה רודף אחרי דברים שהוא לא מבין לנצח.  לרדוף אחרי הזנבות שלנו:

בעיה, כל תשובה מעלה עוד שאלה. זה יגרום למוח לרוץ במעגלים לנצח, אם נתן לו. זה בדיוק מה שהשטן/מוח 
 רוצה שנעשה.

 
הדבר האחד שאנחנו חייבים להבין זה שאנחנו לא חייבים להבין את הכל, לא יכולים להבין את הכל. אנחנו פשוט 

ה שאנחנו יכולים להבין, לא יותר, ולא פחות. אנחנו פשוט צריכים להבין את הטבע הבסיסי של חייבים להבין את מ
הכל, ואנחנו מבינים אותו אם אנחנו מבינים את הכוח המאזן, המוחות שלנו, והלא מודע הקולקטיבי. כשאתם 

אמר שתינוקות או  מבינים את הטבע הפשוט של החיים, אתם יודעים את האמת האולטימטיבית. זו הסיבה שישו
 ילדים יכולים להבין אותה.

 
הלב של מחשבים מורכבים משתמש בהפכים פשוטים )פועל/כבוי( כמו ששאר החיים עושים. זו התגשמות של 

 ההפכים שנקראת קוד בינארי. הכל ביקום מתבסס על הריקוד של חיובי ושלילי של החיים, כי אלה החיים.
 

מדענים הם עסוקים בעבודה על איזשהו חלק מהחיים, אבל אנחנו  ה:להדליק את המדע על התמונה הגדול
צריכים אותם שיעזרו להגדיר את התמונה הגדולה. אם רוב המדענים המוכשרים היו פשוט מתמקדים על התמונה 
הגדולה לכמה חודשים, היינו מסיימים את זה. הם יוכלו לחזור לחלקים, והם ידעו את השלם שהם עובדים על חלק 

ו. דתות צריכות יותר משוב מדעי. המדע והדת צריכים להתאחד ביחד לעבוד על פרויקט התמונה הגדולה. ממנ
 אנחנו צריכים שכל המוחות הכי טובים שלנו יעבדו על זה.



 
הספר הזה מסביר את הכל, אבל תמיד אפשר להסביר את זה יותר טוב. ככל שיהיו יותר אנשים שיסבירו את זה 

  שזה יוסבר, יהיה יותר טוב. ויותר דרכים שונות
 

  הוא לא ארגון; זו שיטה של בחינות ובחינות מחדש של תאוריה מספיק פעמים כדי לבסס שזו האמת. המדע
 
אנשים חושבים שאם אתם מבינים איך החיים עובדים, זה יוציא מהם את הקסם. ההפך נכון. אתם תתחילו לראות 

 את הקסם האמיתי של החיים.
 

  יראה את המסתורין של החיים עם הפלא של ילד.מבוגר עדיין 
 

 ככל שאנחנו רוכשים ידע, דברים לא נהיים יותר מובנים, אלא יותר מסתוריים. אלברט שוויצר
 

  הדבר הכי יפה שאנחנו יכולים לחוות הוא המיסתורי.
 אלברט איינשטיין
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המוח. הדת מתעסקת עם הסובייקטיבי, המדע מתעסק עם האובייקטיבי, האמת של  אובייקטיבי/סובייקטיבי:

דברים שהמוח לא יכול להבין. אנשים חושבים שהם לא מתאימים ביחד. לא רק שהם מתאימים ביחד, שניהם 
  חיוניים ללמוד ולחיות בתוך האמת האולטימטיבית.

 
 המדע שואל ״איך״. הדת שואלת ״מדוע״.

 
סובייקטיבי, עם המדע והדת, כדי לראות את התמונה אתם צריכים להפוך את השניים לאחד עם האובייקטיבי וה

המלאה. האובייקטיבי הוא המילים בשיר, הסובייקטיבי הוא המוסיקה. המילים הם מהמוח; המוסיקה היא 
  מהנשמה. אתם צריכים להיות גם מדען וגם מיסטיקאי כדי לדעת את האמת האולטימטיבית.

 
 ינשטיין היו מיסטיקאים.המדענים הגדולים היו מיסטיקאים. ניוטון ואי

 
איינשטיין אמר שככל שאנחנו לומדים יותר, היקום נהיה יותר מיסתורי. ניוטון היה אדם דתי אדוק שבילה יותר זמן 

 בניסיון להבין את התנ״ך מאשר את העולם הפיזי. שניהם ידעו שהמדע בעצמו לעולם לא יוכל להסביר את הכל.
 

 יותר מכל אחד אחר, חוץ מישו.בספר הזה, אני מצטט את איינשטיין 
 

 ישו אמר, ״כשתהפכו את השניים לאחד, אתם תקראו בנים של האדם״.
 

אובייקטיבי/סובייקטיבי, מדע/דת, פיזי/רוחני, אדם/אלוהים, אלה השניים שאתם צריכים להפוך לאחד כדי 
 לדעת ולחיות בתוך האמת/חיים.

 
 עיוורת. אלברט איינשטייןהמדע בלי הדת הוא מעפן; הדת בלי המדע היא 

 
רק בגלל שאי אפשר להבין את הכל עם המוח, זה לא אומר שהכל לא יכול להיות הגיוני. זה כן הגיוני,  הכל הגיוני:

אבל זה פשוט לא יכול להיות הגיוני עם משתמשים רק במדע. אתם צריכים לחבר את האובייקטיבי ואת 
  שהכל יהיה הגיוני. הסובייקטיבי ביחד, את הסופי והאינסופי כדי

 
 לא כל מה שאפשר לספור משנה, ולא כל מה שמשנה יכול להיספר. אלברט איינשטיין

 



למדע יש את הגבולות שלו, והם נמצאים בקצוות של היקום. אם אתם יוצאים ״החוצה״, אתם נתקלים באינסוף, 
ית, שהיא גם לא הגיונית דבר לא הגיוני למוח. אם אתם נכנסים ״פנימה״, אתם נתקלים במכניקה קוונט

מהפרספקטיבה של המוח. זה אומר לנו ששום הגיון יכול להיות הגיוני. אתם לא חייבים להבין משהו עם המוח 
 שלכם כדי שזה יהיה הגיוני או יהיה נכון. למעשה, זה לא היה הגיוני אם היינו יכולים להבין הכל עם המוח.
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 להיות מסוגלים להבין אותו.אתם יכולים לדעת שמשהו נכון בלי 

 
אינסופיות היא דוגמה טובה לכך. אנחנו יודעים שהיא חייבת להיות נכונה, אבל אנחנו לעולם לא נוכל להיות 

מסוגלים להבין אותה. המוח יכול להבין רק דברים עם גבולות; הוא חי רק בעולם הזה. הנשמה שלנו חיה בעולם 
 א נהיה מסוגלים להבין, כי הוא אינסופי ונצחי.של גבולות ועולם אחר שאנחנו לעולם ל

 
 שום הגיון הוא הגיוני.

 
העובדה ששום הגיון יכול להיות הגיוני הוא המפתח לחופש לאינטלקטואלים, מדענים, ואחרים שמאמינים חזק 

ר במוח. יש דברים מסוימים שבלתי אפשרי להבין, והם לעולם לא יהיו מובנים, ואת זה אפשר להבין, אז אפש
להבין את הכל. אתם פשוט צריכים להבין שיש דברים מסוימים שבלתי אפשרי להבין, שהם לא אמורים להיות 

 מובנים, וזה הגיוני.
 

רוב מה שאנשים מאמינים שזו האמת  יש הבדל בין דברים בקצוות המציאות שלנו שהם לא הגיוניים, ושטויות.
 בדתות מסורתיות זה שטויות.

 
וט. הוא נתן את הבנות הבתולות שלו להמון של אנשים שיאנסו אותן, כדי להראות נימוסים דוגמא: הסיפור של ל

טובים, ולגרום להם להפסיק לחבוט על הדלת שלו. הוא גם שכב עם הבנות שלו, והתנ״ך אומר שהוא היה אחד 
שכן הגיוניים  מהאנשים הכי צדיקים שאי פעם חיו. רוב הדברים בתנ״ך לא הגיוניים, אבל אלה הדברים בתנ״ך

 שיהיו המפתח להרבה אנשים להשתחרר מהמוח.
 

תמיד יהיו תעלומה. אנחנו יודעים מה אלוהים/החיים עושים, אבל אנחנו לעולם לא נדע מה הוא  אלוהים/החיים
באמת או מה כל דבר הוא באמת. אנחנו לא יודעים מה הוא כוח הכבידה או מה כל דבר אחר הוא באמת, ואנחנו 

נדע. כל מה שאנחנו יכולים להגיד זה שכל דבר פיזי הוא צורה של אנרגיה שנעה באיזון, וזה הכל. זה לעולם לא 
לא משנה, כי אנחנו פשוט צריכים לדעת את האמת )איזון( ולחוות את החיים לגמרי. התעלומה של מה החיים הם 

 באמת פשוט הופכים את החיים לאפילו יותר נפלאים ומעניינים.
 

אלה דברים שאתם יכולים לדעת שהם מעבר למוח. לדעת את שני  סוף שניהם מתחילים עם ״א״.אלמוות ואינ
״א״ של דברים שהם לא ידועים -״א״ האחרת )אני(, השלישית בשילוש ה-הדברים האלה מוביל אתכם לדעת את ה

 למוח.
 

לעולם לא תדעו מה זה אומר שאתם תדעו איך החיים עובדים אבל  התנ״ך אומר, אתם תדעו את הבלתי ידוע.

הם החיים. הם בלתי ידועים, כי הם עמוקים ורדודים באופן אינסופי באותו הזמן. זה אומר שאפילו אם תחיו לנצח 
בידיעה של איך שהם עובדים, שאתם תעשו, אתם לעולם לא תדעו מה הם. אתם תדעו אותם יותר ויותר טוב. 

, אבל לעולם לא תפסיקו לחפש ולדעת עוד על הבלתי אתם תדעו אותם כמה שתוכלו ותהיו איתם כמה שתוכלו
 החיים הם תמיד חדשים. ידוע. זה מפתיע אותכם לנצח;
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כל מה שלדעת איך הם עובדים עושה זה לשחרר אותכם להתחיל לדעת מהם. כשאתם כבר לא  צעד אחרון:

באמת להתחיל פשוט לחיות אותם צריכים לחשוב למה דברים קורים, ויודעים שהכל מושלם כל הזמן, אתם יכולים 
לגמרי. לדעת איך הם עובדים זה הצעד הראשון, וכמעט אף אדם לא לקח את הצעד הזה. בשביל זה הספר הזה 

נועד וזו הסיבה שאנחנו צריכים להגיד לאנשים לקרוא אותו. אנחנו צריכים שאנשים יקחו את הצעד הראשון. הצעד 



חרון, כי זה לעולם לא נגמר. אתם תדעו את הבלתי ידוע כמו שהתנ״ך הבא הוא לחיות את החיים, וזה הצעד הא
אומר, אבל זה עדיין בלתי ידוע. אין שם שום סתירה, למרות שאנשים שלא לקחו את הצעד הראשון יחשבו שיש. 

 למעשה זה לא יכול להיות יותר ברור.
 

 ניטשה חוכמה מציבה גבולות אפילו לידע. פרידריך
 

להגיד שאלוהים הוא מוח או רצון שמתגשם בתור החיים והיקום הפיזי, כל מה שאמיתי. אפשר  הכל זה מוח:
המטרה שלנו היא לדעת את המוח הזה לגמרי, לדעת מה הוא עושה ולמה הוא עושה את זה; לדעת אותו כל כך 

אנחנו הופכים טוב שנהפוך לחלק ממנו, נהפוך אליו. רצונו של אלוהים הופך לרצון שלנו; המוח שלו למוח שלנו. 
 לידו של אלוהים ועושים את רצונו של אלוהים.

 
אנחנו גם חייבים לדעת שיש סטייה של המוח של אלוהים, המוח החייתי, או המוח של החיה, מה שדתות קוראות 

 לו השטן. הוא בתוכנו וחייבים להתגבר עליו לפני שנוכל לראות ולדעת את אלוהים.
 

ולקטיבי העילאי הוא מורכב מכל החיים המודעים, חוץ מהמוח החייתי. היקום המוח של אלוהים או הלא מודע הק
הפיזי הוא התגשמות של הרצון של כל צורות החיים שהתפתחו לגמרי, פלוס הרצון של המין האנושי, וחיות יותר 

  נמוכות בכדור הארץ.
 

 זה הכי קרוב שאפשר להגיע ללהבין מה זה הכל.
 

האמת והחיים. כל המציאות הפיזית היא המוח של אלוהים בפעולה, מגשים את המוח של אלוהים יוצר את כל 
עצמו. היה פשוט כלום, חלל ריק אם לא היה את המוח. להפוך לאחד עם המוח הזה זה להפוך לאחד עם אלוהים, 

ולהתפתח מעבר למוח החייתי. עולם החיות שאנחנו נמצאים בו כרגע הוא גם מוח, שמתחרה עם המוח של 
ים על הנשמות שלנו. השורות הראשונות של התנ״ך מתארות איך המוח של אלוהים משנה את החלל חסר אלוה

הצורה ליקום שאנחנו חיים בו, ואיך זה היה מושלם. אז בראשית מתאר איך העולם הזה הושחת על ידי המוח של 
דשה אומרת לנו איך החיה שאנחנו מנסים להתגבר עליו מאז. אם אתם יודעים איך לפרש אותה, הברית הח

  להתגבר על המוח החייתי.
 

  כפי שהתנ״ך אומר; כל מי שעושה את רצונו של אלוהים ישכון בגן עדן לנצח.
 

הוא קודם לדעת מהו, ללמוד את האמת של החיים, ואז ללמד אחרים את האמת. אתם הופכים  רצונו של אלוהים

 לנביא. זה הצעד הבא והאחרון באבולוציה האנושית.
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 7.4פרק  -האמת תשחרר אותך  - 7חלק  
 

 האמת על אלוהים

 
הדבר היחיד שאפשר לקרוא לו אלוהים הוא הטבע, אמת, חיים, אהבה, ההווה, העכשיו, הכוח, אנרגיה, הכל 

וכלום. אלוהים הוא הכוח המאזן שיוצר ושולט ביקום האינסופי, הכוח שנותן לנו חיים ואת כל מה שבתוכם. זה 
זה במילים, אבל זה אפילו לא קרוב לחוויה של מה שזה באמת. חלק מהדברים, רוב הדברים  מסביר את

  האמיתיים, אפשר לדעת רק על ידי חוויה.
 

אנחנו יכולים לדעת ויודעים שאלוהים לא כועס, מסתכל עלינו או שופט אותנו, מתגמל  מה שאלוהים לא עושה:

. אלוהים לא מדבר עם אנשים, עונה על תפילות, חושב או מתכנן ומעניש אותנו, או נראו או מתנהג כמו בן אדם
 דברים. אלוהים הוא לא כמו מלך שיושב על כס מלכות. אלוהים הוא לא מה שהמיתוס אומר שהוא.

 



אלוהים הוא לא צורת חיים נפרדת. אלוהים הוא כל צורות החיים. אלוהים הוא החיים עצמם והכוח  אלפא/אומגה:
התנ״ך אומר את אותו הדבר. הוא אומר, ״אלוהים הוא האלפא והאומגה, ההתחלה והסוף,  המאזן ששולט בהם.

 זה שהיה, זה שקיים וזה שיהיה, הכל יכול״. אי אפשר לומר את זה יותר טוב מזה.
 

אני כפי שאני. עכשיו אנחנו יודעים איפה אלוהים נמצא )בכל מקום(, איך אלוהים נראה  מה שאלוהים כן עושה:

מה אלוהים עושה )הכל(, ואיך להיות עם אלוהים )להתגבר על המוחות החייתיים שלנו(. הכל חוץ מהעצמי )הכל(, 
 אוהבים את האויב שלכם, השקרי המנטאלי שלנו זה אלוהים, ואלוהים הוא גם זה בצורה לא ישירה. כשאתם

ומת לב. אתם צריכים שהתנ״ך אומר לעשות, אתם אוהבים את המוח החייתי. זכרו, לאהוב זה אומר לתת תש
למוח החייתי כדי להתגבר עליו. אתם צריכים לראות אותו בתור מה שהוא כדי לא להיות  תשומת לב לתת

  מסוגלים לסבול אותו, ולעשות מה שאתם צריכים )ללמוד ולהפיץ את האמת והחיים( כדי להתגבר עליו.
 

ותנים לאלוהים להתגשם דרכינו. אנחנו מייצגים אלוהים הוא רק בצורה אנושית כשאנחנו נ מערכת יחסים עילאית:

את אלוהים ואת המוח. אלוהים יכול לחיות דרכינו, ואנחנו יכולים לחיות דרך אלוהים. אלוהים נותן לנו חיים, ואנחנו 
  נותנים לאלוהים גוף פיזי. זה באמת זיווג משמיים. האמת גורמת לאלוהים להפוך לבשר דרכינו.

 
 בתוכך ויחיה בתוכך.״ ישו אמר, ״הוא ישכון
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-למה שאנשים יניחו שאל יהיה כמו ויאהב את אותם הדברים שמלך ארצי גאוותן, מרוכז בעצמו, חסר מלכים:

חזקים, אז באופן טבעי, הם הסיקו שאלוהים צריך להיות -בטחון ואגואיסטי אוהב? כשהתנ״ך נכתב, מלכים היו כל
לך אוהב שמהללים אותו ושאומרים לו שהוא נהדר, אז גם אל יאהב מלך אפילו עוד יותר חזק. הם חשבו שאם מ

 את זה.
 

 אני לא יכול להאמין באלוהים שרוצה שיעריצו אותו כל הזמן. פרידריך ניטשה
 

אנשים גוררים את הבורות של העבר לתוך ההווה, מה שהופך אותם לאפילו יותר בורים מהאנשים שחיו בעבר. 
פרימיטיביים בעבר היו מאמינים ועושים את הדברים שהם עשו, אבל למה שאנשים אני יכול להבין למה אנשים 

מודרניים יעשו עדיין את אותו הדבר? מלכים היו האנשים הכי נוראיים שאי פעם חיו; הם היו הרוצחים הסדרתיים 
 ו?האולטימטיביים. זה מטורף לחשוב שאלוהים הוא כמוהם. מי באמת היה רוצה לבלות נצח עם ישות כז

 
הרבה דתות מאמינות שהגיהנום הוא מקום שאלוהים שולח אליו אנשים להישרף לנצח. אני לא  לשרוף אנשים:

הייתי רוצה להיות עם מישהו ששורף חתול, ובמיוחד לא מישהו ששורף מיליוני אנשים לנצח. שום אדם הגון לא 
חושבים שהגיהנום הוא באמת פשוט היה עושה את זה. אפילו האנשים שמבינים שהגיהנום הוא רק מטאפורה ו

-מקום שתסבלו בו לנצח הם לא יותר טובים. אף אחד לא צריך לסבול בכלל, במיוחד לא לנצח. אלוהים אוהב וכל
 יכול לא היה נותן לאף אחד לסבול.

 
לפי התנ״ך והדת, תשעים ותשעה אחוזים מהיצורים שאלוהים יצר הולכים לגיהנום. רק כמה כמרים ומטיפים 

כים להיות בגן עדן. למה שאלוהים כל יכול של אהבה יעשה את זה? הוא לא היה, אז התנ״ך, או הדרך הול
 שפירשו אותו, הם לא נכונים.

 
כל דת היא נכונה בדרך כזו או אחרת. היא נכונה כשמבינים אותה מטאפורית. אבל כשהיא נתקעת 

 ת. ג׳וזף קמפבלבמטאפורות של עצמה, ומפרשת אותן בתור עובדות, אז אתם בצרו
 

התנ״ך מתאר את אלוהים בתור אדם זקן עם זקן שמתנהג כמו אבא נוקשה או מלך על כס מלכות, כי  זמן לעצור:

ישו ואחרים השתמשו במטאפורה של אבא או אלוהים והמטאפורה של הממלכה בשביל גן עדן. מטאפורה היא לא 
אומרים שהן האמת המילולית. הגיע הזמן שאנשים אמורה להיות האמת המילולית, אבל אנשים, בעבר ובהווה, 

 יפסיקו לעשות את זה. זה מעוות את האמת, וזה מטעה.
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ישו אמר, ״אבל אוי לכם, לבלרים ופרושים, צבועים! כי אתם סותמים את הממלכה של גן עדן נגד בני אדם; 

 כי אתם לא נכנסים בעצמכם, וגם לא נותנים לאלו שנכנסים להיכנס.״
 

״ך מתאר את אלוהים בתור הכל )אלפא ואומגה(, ובתור איש זקן בשמיים. זו אחת ממלא, מלא, מלא סתירות התנ
בתנ״ך. אפילו עם כל הסתירות, הרבה אנשים עדיין מתעקשים שזו האמת המילולית. אם למישהו מגיע להישרף 

וד לאמת, והם הופכים את זה לנצח, זה האנשים שאומרים שהם מאמינים שהמיתוסים אמיתיים. אין להם שום כב
   כל כך קשה שהאמת האמיתית תהיה ידועה.

 
 בנצרות, גם לא מוסריות וגם לא דת באות במגע עם המציאות בשום שלב. פרידריך ניטשה

 
כל הרעיון שאדם/אלוהים בשמיים הוא מאוד אגואיסטי. רק צורת חיים שהיא ממש מלאה מעצמה  צופה מעלינו:

שצורת חיים אחרת תקדיש את חייה למען החיים שלה. האמת היא, שאף אחד לא צופה  )המין האנושי( תחשוב
 בך, ולא הייתם רוצים שזה יהיה אחרת.

 
 האמת היא, שאף אחד לא באמת היה רוצה שהמיתוסים יהיו אמיתיים.

 
לי הרגשה כולם באמת רוצים קצת פרטיות. אנשים שאומרים ״אני מרגיש את אלוהים צופה מעליי״ ממש נותנים 

לא נוחה. זה אומר שהאל שהם מדמיינים, צופה בהם בשירותים ובזמן שהם עושים סקס. אותם האנשים חושבים 
את אותו הדבר לגבי אנשים אהובים שנפטרו. אני ממש מקווה שאמא וסבתא שלי לא צופות בי. אני יודע שהן חיות 

  את החיים החדשים שלהן.
 

 החיים שלהן בצפייה בכם? באמת הייתם מאחלים להן לבזבז את
 
אנשים באמת לא חושבים על הדברים שהם אומרים. אף אחד לא באמת היה רוצה שמישהו יצפה בהם כל הזמן, 
במיוחד לא אדם זקן שיפוטי, או הורה. הזמן היחיד שהם היו אוהבים את זה הוא כשהם בצרות. רוב האנשים לא 

אים אותה מראה כמה אנשים רדומים. זה פשוט מיתוס, ותודה רואים את האמת הברורה הזו. העובדה שהם לא רו
 לאל על כך.
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 7.5פרק  -האמת תשחרר אותך  - 7חלק 

 

 אמונה/פנטזיה נגד אמת/מציאות

 
דתות, כמו כל דבר אחר, התפתחו ממיתוסים מוקדמים יותר. דוגמא: הסיפור של אדם וחווה בגן  דתות התפתחו:

שהקדים את התנ״ך העברי ביותר מאלף שנים. הוא הגיע מהסיפור של גילגמש. לסיפור עדן הגיע ממיתוס שומרי 
הבריאה הזה יש את הנחש, והרבה נקודות מפתח של הסיפור. זה אותו הדבר עם הסיפור של השיטפון והרבה 

 אחרים. אחת הסיבות שהאמת נמצאת בכל הדתות המודרניות היא שהרבה מהן התפתחו מאותם המקורות.
 

בעבר, לא היה ניתן לדעת את האמת. אנשים לא יכלו להבין אירועים כמו מוות וחיים אחרי המוות, אז  וסים:מית
 הם המציאו סיפור כדי להסביר את זה. אנשים פשוט המציאו סיפורים ואמרו לאחרים שזו האמת.

 
שוט לספר סיפור יותר הם עשו את זה בגלל הרבה סיבות, כמו לתת לעצמם איזושהי חשיבות בתוך הקבוצה, או פ

  מבדר. אנשים אחרים העבירו אותו באמונה טובה שזו האמת או בגלל שהם רצו להאמין שזו האמת.
 

האנשים האלה עם הכוונות הטובות היו הכי אחראיים לכל הדתות של העולם. האנשים שהעבירו את זה הלאה 
ק, כשהם סיפרו אותו שוב, הם היו ממלאים את שינו את הסיפורים, וייפו אותם. אם הם לא זכרו את הסיפור בדיו



החלקים שהם לא יכלו לזכור עם כל דבר שהם חשבו שהם שמעו. סיפורים משתנים כשמעבירים אותם מפה לאוזן 
 מאדם אחד לאחר. לאורך הזמן, הם יכולים להשתנות לגמרי. לא לוקח לזה הרבה זמן שזה יקרה.

 
קאית נהפכו למיתוסים. כולנו שמענו מיתוסים על אקדוחנים כמו בילי אפילו אירועים עדכניים בהיסטוריה האמרי

הסיפור האמיתי  הילד או חיילים כמו קאסטר. הסיפורים האמיתיים שלהם רק מתחילים עכשיו להיות מסופרים.
  כמעט לעולם לא מסופר.

 
חיים לאושר ובעושר טבעיים ואתם -במיוחד אם יש בתוכו הרבה דברים על אנשים אוהבים סיפור מעשייה טוב,

יכול שדיבר רק לחבורה קטנה נבחרת של -בסוף. זו הסיבה שיש כל כך הרבה מהם עם נושאים על טבעיים. אל כל
אנשים ועשה ניסים היה סיפור טוב, וזה גרם למספר להיראות כמו מישהו מיוחד. אם הם אמרו שאלוהים דיבר 

 איתם, הם היו מקבלים כוח על אנשים אחרים.
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לרוב ההיסטוריה של המין האנושי, סיפורים היו הדבר היחיד שאנשים יכלו לעשות כדי לבדר את עצמם. זו הייתה 

הדרך היחידה שאנשים תקשרו עד לאחרונה. ככל שהסיפור היה יותר על טבעי, הוא היה יותר פופולארי, והיו 
, האמת בתוכם הייתה כבר מעוותת מעבר חוזרים עליו ומעבירים אותו יותר. עד שהדברים שהנביאים אמרו נכתבו

  להכרה.
 

בתעשיית הסרטים, הם קוראים לזה ״רשיון דרמטי״. אנשים בעבר היו עושים שינויים בסיפור כדי  רישיון דרמטי:

  לגרום לו להיות יותר דרמטי ומעניין. זה איך שסיפורים של ישו עושה ניסים בלתי אפשריים התחילו.
 

הרבה פחות דרמטי כשהוא סופר בפעם הראשונה. האנשים שסיפרו את הסיפור קלטו שהם הסיפור של ישו היה 
צריכים לפלפל אותו כדי שימשיכו לספר אותו. הוא היה חייב להיות מסוגל להתחרות עם סיפורים אחרים שסופרו 

 מסביב למדורה.
 

יאמינו שהסרט מלחמת להאמין שמיתוס הוא האמת האמיתית זה כמו שאנשים מודרניים  מלחמת הכוכבים:
הכוכבים היה באמת אמיתי. הסרט, כמו כל המיתוסים הטובים, מכיל את האמת האמיתית בתוך סיפור שהוא לא 

 אמיתי.
 
ג׳ורג׳ לוקאס יצר מיתוס מעודכן ויותר שלם ומדויק בצורה של סרט מודרני. יש בו את הכוח, האיזון, חיים נגד מוח 

גאולות, וכו׳. יש בו הרבה מהאמת האמיתית עטופה בסיפור בדיוני, רומנטי, של )טוב/רע(, הפיתוי, נפילה מחסד, ו
פעולה והרפתקה. המיתוס של מלחמת הכוכבים נקרא מסעו של הגיבור. יש הרבה גרסאות, ואף אחד מהן לא 

  אמיתיות באמת.
 

את האמת של הדבר החשוב להבין הוא שהמסע של הגיבור הוא פשוט על ללמוד  המסע של הגיבור האמיתי:

החיים, לעבור מבורות לחוכמה. האמת היא, אתם יכולים לעשות את זה בלי כל הדם והמעיים והריצה מפה לשם. 
 רוב האנשים מפספסים את הנקודה הזו.

 
הגיבור האמיתי עושה את ההפך ממה שבמיתוסים ופשוט לומד את האמת בלי כל הדרמה ואלימות. המסע הוא 

 טימטיבית.מסע פנימי בשביל אמת אול
 

אנשים שצופים במלחמת הכוכבים לא חושבים שהסרט הוא באמת אמיתי. הוא לא ישן מספיק, והוא עתידני. רק 
מיתוסים שאומרים שקרו בעבר הרחוק יכולים להפוך לדת. רוב האנשים מפספסים את האמת שהסיפור של 

 מו שהם עושים עם הדת.מלחמת הכוכבים מכיל ונכנסים רק לתוך החלק של הפנטזיה שלו, בדיוק כ
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זו הגרסאה הנשית של המסע של הגיבור. יש הרבה סרטים שיש בתוכם את האמת הלא  הקוסם מארץ עוץ:
נראית חבויה בתוכם. ״הקוסם מארץ עוץ״ הוא על חיים בעולם פנטזיה פנטסטי שנוצר על ידי המוח, ובסופו של 

 (.דבר ללמוד שאין שום מקום כמו הבית )המציאות
 

יש כל כך הרבה דברים חבויים בסרט הזה שאני יכול לכתוב ספר שלם על זה. אני אתן לכם כמה דברים שרוב 
האנשים לא שמים לב אליהם. כשהם יצאו מהיער המסוכן ויכלו לראות את עוץ בפעם הראשונה, הם חשבו שהם 

ה שהם עמדו. המכשפה הארורה הגיעו ושהם מחוץ לסכנה, אבל הם לא היו; המכשפה מהמערב עצרה אותם איפ
הרדימה אותם, נכון? למה היא לא הרגה אותם או שמה אותם בכלא? למה שהיא תרדים אותם? רוב האנשים לא 

רואים כמה זה לא שגרתי. זה בדיוק מה שהשטן/מוח עשה למין האנושי כדי לשמור אותנו מגאולה. כדי לעשות את 
ו מישהו? המכשפה הטובה השתמשה בשלג כדי להעיר אותם. זה, היא השתמשה בפרגים. למה שפרגים ירדימ

  למה ששלג יעיר אותך? מורפיום והרואין עשויים מפרגים וירדימו אותכם. המשמעות של המילה נרקוטי
היא לישון. קוקאין מעיר אותך, והוא ידוע בתור שלג. יכול להיות שהם מדברים על סמים קשים בסרט של ילדים? 

 מה עוד?
 

מתעוררים, הם מתחילים לרוץ לעבר עיר הברקת )גן עדן(, והמוסיקה שרה: ״אתם מחוץ ליערות )עולם כשהם 
  החיות( ובתוך האור״.

 
המסר הוא, לחיות במצב של שינה ערה תמנע ממכם להגיע לאלוהים )עוץ הכל יכול(, ואם תתעוררו תוכלו להגיע 

שתגיעו לשם. יש הרבה דברים שמרדימים אתכם חוץ לשם. זו מטאפורה; סמים יעצרו אותכם במקום ממש לפני 
מסמים, כמו אהבה גופנית )בין איש לאישה(, עיסוקים אינטלקטואליים, לרדוף אחרי כסף, וכו׳. כשהסרט נוצר, הם 

חשבו שקוקאין היה דבר טוב; עכשיו אנחנו יודעים שהוא רע בדיוק כמו הרואין. זה סימן, כי סמים לא אמורים 
 ילדים, וכל הדברים שהם לא במקום מראים לכם משהו. להיות בסרט של

 
 המסע של הגיבור הוא על להיות רדומים ולהתעורר לחיים האמיתיים.

 
השיר ״מעבר לקשת״ הוא אומר תתגברו על החלומות שלכם, כי לא משנה כמה הם נהדרים ומרגשים, הם לא 

ום כמו הבית, הבית זה להיות לגמרי ער אמיתיים. זה ההפך ממה שכולם חושבים שהשיר אומר. אין שום מק
בהווה. הסיפור הוא למעשה על מישהי שהיא לא בהכרה וחולמת חלום פרוע ויפהפה, ואז מתעוררת. הדחליל, 
האריה, ואיש הפח הם מטאפורות לידע, גבורה, ואהבה שאתם צריכים כדי לעשות את המעבר להפוך ליישות 

  ך של התעוררות, והשביל לגן עדן הוא דרך הלבנים הצהובות.רוחנית. דורותי מייצגת את החיים בתהלי
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התברר שהקוסם היה מתחזה, אל שקרי, בדיוק כמו האל של הדתות, אבל אחרי שהיא עושה את מה שהיא צריכה 

לעשות והורגת את המכשפה, הורסת את הרשע בחיים שלה, היא מבינה את האמת. בסוף הקוסם כן יודע את 
מר להם שמה שהם מחפשים, כבר יש להם, אבל הם פשוט לא יודעים את זה. אחרי שהם יודעים האמת. הוא או

את האמת, הם מקבלים את כל מה שהם באו בשבילו והיו צריכים וחיים באושר ובעושר, כי כבר היה להם הכל 
  מלכתחילה.

 
לא יודעים את זה עכשיו. אנחנו  הסיפור אומר לנו שכבר יש לנו את מה שאנחנו רוצים וצריכים, אבל אנחנו פשוט

כבר בבית, אבל לא קלטנו את זה עדיין. הוא מספר לנו שהסיבה שאנחנו לא יודעים את זה היא שאנחנו לא 
  בהכרה וצריכים להתעורר.

 
בסוף הסרט כששואלים את דורותי מה היא למדה, היא אמרה, ״כשאתם הולכים לחפש את מה שהלב שלכם 

 חצר האחורית שלכם.״חפץ, אל תסתכלו מעבר ל
 

 ״אין שום מקום כמו הבית.״
 



במילים אחרות, אין שום מקום כמו ההווה, שום מקום כמו החיים האמיתיים. זה אמור להגיד, ״אין שום מקום חוץ 
מהבית )החיים האמיתיים(״, ואתם תמיד שם. הבית הוא איפה שהלב נמצא, איפה שאלוהים ואהבה נמצאים. זה 

  נמצא. איפה שיצור רוחני
 

למה שמים יהרגו את המכשפה המרושעת? זה ייצג את מי החיים. משתמשים במים באופן סימבולי ובאמת כדי 
  להעיר אנשים. טבילה במים היא אמורה להרוס רשע ולהעיר אותך לחיים רוחניים. זה אותו הטקס המטאפורי.

 
עניים, אבל היא ראתה את זה בדרך חדשה. היא עזבה את העולם הקסום של עוז כדי לחזור לחיות עם חוואים 

  דינג דונג, המכשפה הארורה מתה.
 

איפה האבא ואמא שלה? היא חיה עם הדודה והדוד שלה. למה אין שום אזכור של המכשפה של הדרום? יש 
 הרבה דברים שאף אחד לא שם לב אליהם.

 
יבים לדעת את הדברים שהם שם הדברים שחסרים הם יותר חשובים מהדברים שהם שם, אבל אתם חי חסרים:

 כדי לדעת את הדברים שחסרים. זה אותו הדבר עם סרטים, התנ״ך, הספר הזה והחיים עצמם.
 

  מלחמת הכוכבים והקוסם מארץ עוץ מספרים את אותו הסיפור כמו התנ״ך.
 

 זה הסיפור של המסע האנושי מבורות אל האמת והחיים.
 

235 
 

  שלו או שלה למשהו גדול יותר מעצמם. ג׳וזף קמפבלגיבור הוא מישהו שנתן את החיים 
 

הוא על אותו הסיפור. אפילו יש בו את המחט שמרדימה אותה. הכותרת  היפהפיה הנרדמת הסרט של וולט דיסני
 אומרת את הכל. גם יש את שלגייה הלבנה עם התפוח.

 
ו. היא פשוט מוסתרת על ידי הלא מודע הקולקטיבי שם את האמת בהרבה סרטים וסיפורים, כולל התנ״ך עצמ

מוחות השטן שלנו. ברגע שאתם יודעים את האמת, אתם רואים אותה בכל מקום, במיוחד בתוך התנ״ך וספרי דת 
 אחרים.

 
״. הוא על איך שהחיה הבלתי Forbidden Planetעוד סרט קלאסי שעולה לראש שיש לו מסרים חבויים נקרא ״

 בלי שאנחנו יודעים את זה )מפלצות מהאיד(. נראית היא נוצרת על ידי המוחות שלנו
 

״ היא על איך שהמטרה של כל הידע והגיון היא חיים, פשוט לחיות. כל הספרים והסרטים Demon Seedהסרט ״
הנהדרים מספרים את הסיפור הזה, כי זה הסיפור של המצב האנושי, הסיפור של האבולוציה שלנו ליצורים 

 רוחניים.
 

 מאבק לחיות פיזית ורוחנית.רוב הסרטים הם על ה
 

הם על איך שהחיים הם על אוטומט ופשוט קורים. התיק והנוצה  Forrest Gump-ו American Beautyהסרטים 
שעפים ברוח הם מטאפורות לאיך שהחיים הם תחת השליטה של איזה כוח בלתי נראה. המטריקס הוא על אמת 
נסתרת. אני בספק שהדברים האלה הוכנסו לתוך הסרטים האלה ואחרים רק כדי להעביר את המסר שאני מציין 

ו פנימה על ידי הלא מודע קולקטיבי בלי שהכותב אפילו ידע את המסר, או ידע כמה הוא נכון. פה. הם בטח הוכנס
מודעים המעניינים האלה. טוטו מושך -ככל שאתם נהיים יותר מודעים, אתם מתחילים לראות את הסימנים התת

הוא עוד סרט עם מסר ואחד שאני  The Fountainheadאחורה את הוילון בקוסם מארץ עוץ, והאמת מתגלה. 
מזדהה איתו באופן אישי. הוא על לחיות בתוך האמת לא משנה מה המחיר האישי. הוא על לעמוד לבד בתוך 

  האמת.
 



רוב הסרטים ותוכניות טלוויזיה הם על בחורים טובים נלחמים בבחורים רעים, שוטרים  השתקפויות של עצמנו:
מודעת של עצמנו, המלחמה הפנימית -ב נגד רשע. הם באמת פשוט השתקפות תתוגנבים, ד״ר ג׳קיל ומר הייד, טו

בין אלוהים/הרוח והשטן/המוח. בסרטים, הבחור הטוב תמיד מנצח. איך זה שאף פעם לא רואים את הבחור הרע 
מנצח? סיבה אחת היא שסופים טובים גורמים לאנשים להרגיש טוב, אבל הסיבה האמיתית היא, אנחנו מתכנתים 

 את עצמנו לנצח את הקרב האמיתי.
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יש הרבה אמת בתוך הגרסה של מלחמת הכוכבים של מיתוס מסע הגיבור, אבל כמו כל שאר  השקר הגדול:

-טבעיים, יש את מלך כל השקרים, שקר ה-המיתוסים, יש גם הרבה דברים לא נכונים. בנוסף לכל הדברים העל
  הו לגמרי בלי שום ספק״ וזה יתגשם.״כל מה שאתם צריכים לעשות זה להאמין במש

 
 אם זה לילה, אתם יכולים להאמין שזה יום כמה שתרצו, אבל זה עדיין יהיה לילה.

 
השקר שאם תאמינו מספיק, זה יתגשם, הוא השקר הגדול שנמצא בהרבה מיתוסים. זה שקר גמור; אתם יכולים 

וזה יעזור לכם לקבל את מה שאתם רוצים, אבל זה להאמין לזה לגמרי. להיות עם גישה חיובית זו הדרך להיות, 
 לא גורם לשום דבר לקרות או משפיע על האיזון בשום צורה.

 
 מה שאתם חושבים שזו האמת לא משנה; רק האמת תהיה האמת.

 
השקר אומר שאם אתם יכולים לדמיין את זה ולהאמין בזה, זה יתגשם. זה אומר שיש למוח את הכוח ליצור 

, דבר שהוא לא יכול לעשות. זה המיתוס האהוב על המוח, כי זה מה שהמוחות שלנו הכי רוצים מציאות אמיתית
להאמין; זה נותן למוח שלנו את העבודה של אלוהים. זה מה שהופך אותו למיתוס הכי חזק והכי מסוכן מכל 

 המיתוסים.
 

הם לגמרי, כמו שלוק יכל הסרט מלחמת הכוכבים תמיד אמר שאתם יכולים לעשות ניסים אם פשוט תאמינו ב
 להילחם עם חרב יותר טוב עם כיסוי על העיניים. תנסו את זה.

 
הרבה אנשים ניסו את שיטת האמונה האמיתית כדי לעוף ונהרגו או נפצעו כתוצאה מכך. אתם לא צריכים לקפוץ 

אית, לא יותר ולא מצוק כדי לגלות שאתם לא יכולים לעוף. אתם פשוט צריכים להאמין שהאמת היא איך שהיא נר
 פחות.

 
 למדו את דרכיו של הכוח; היכנעו לכוח.

 
יש כוח בלתי נראה, ואתם חייבים להיכנע אליו כדי להפוך ליצור רוחני, אבל אתם לא יכולים לתמרן אותו. הוא 

 שולט בכם; אתם לא יכולים לשלוט בו.
 

אמת בתוך המיתוס נותנת לו קצת מהימנות  יוצרי מיתוסים לוקחים משהו שהוא נכון ומסובבים אותו. העובדה שיש
   וגורמת לו להיות יותר אמין לאנשים מסוימים.

 
הכוח המאזן הוא הכוח, והוא איתנו תמיד, משפיע על כל תנועה שלנו. יצור רוחני תמיד מודע אליו. המוח  הכוח:

ובי של הכוח יהיה איתך״, חוסם את המודעות הזו; זה אלוהים/החיים בפעולה. האמרה צריכה להיות, ״שהצד החי
 אבל זה לא הגיוני, כי הוא זז באיזון.
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מזל בסרטים. כל הגיבורים שלנו למעשה היו פשוט אנשים עם הרבה מאוד -אנשים אוהבים לראות אנשים ברי

 מזל.-מזל, בחיים האמיתיים ובסרטים. ג׳ורג׳ וושינגטון היה אולי מאוד אמיץ וחכם, אבל הוא היה גם מאוד בר
כדורים היו כל כך קרובים להרוג אותו, שאחד מהם נמצא אחר כך בתוך המעיל שלו. אם הכדור הזה היה פוגע 



כמה סנטימטרים ימינה, ההיסטוריה הייתה שונה, ומישהו אחר היה על שטר הדולר. האמת היא, שמזל טוב ורע, 
 או האיזון, שולטים בהכל.

 
אמיצים וחכמים באותה מידה, אבל לא ברי מזל כמוהו, אז הם מתו לכל וושינגטון , היו הרבה פטריוטים שהיו 

 באלמוניות. העולם האמיתי הוא העולם האמיתי.
 

אנחנו אוהבים לראות את בונד בפעולה, כי הוא האדם הכי בר מזל שאי פעם חי. הוא יוצא  ג׳יימס בונד:
ורה בחיים האמיתיים. זו פנטזיה מסיטואציה בלתי אפשרית אחת אחרי השנייה ומשיג את הבחורה, מה שלא ק

 נהדרת.
 

 כוח האמונה הוא המיתוס הכי אוברייטד ומעורר שקרים שיש.
 

לאמת אין אויב יותר גדול מאמונה. להאמין בלהאמין זה הנשק הגדול ביותר של כוח ההטעיה,  להאמין בלהאמין:
  והוא האחד שמפיל את רוב האנשים.

 
 ום קרקע בכלל בשביל להניח שהיא נכונה. ברטרנד ראסלזה בלתי רצוי להאמין לטענה כשאין ש

 
אם להאמין גורם לזה להיות נכון, זה אומר שכל הדתות יתגשמו בשביל האנשים שמאמינים בהן.  אמונה באמונה:

, מה שהמורמונים מאמינים יהפוך למציאות, וזה יהיה שונה מכל שאר הדתות. מוסלמים, הינדים, בודהיסטים

כולם מאמינים שמשהו אחר יקרה. אם מה שהם קוראים לו אמונה זה כל מה שצריך, כל הדברים יהודים ונוצרים 
השונים האלה יהיו חייבים להתגשם. איפה אתם שמים את הגבול? אגדות גם יכולות להתגשם? הם יהיו חייבות 

טה קלאוס להתגשם אם כל מה שצריך זה אמונה שסיפור הוא נכון. אם ילד שמאמין בסנטה קלאוס מת, סנ
  והשדונים שלו יהיו אמיתיים בשבילו בחיים הבאים?

 
הבעיה היא שהרבה דתות מאמינות שהן הדרך האמיתית היחידה, לכן אם האמונה שלהן תתגשם, כל השאר 

  יהיו חייבות להיות שגויות ולא להתגשם.
 

חייבים להיות עכשיו עם  המצריים האמינו יותר מכל עם אחר. כל התרבות שלהם הייתה מוקדשת לאלים, אז הם
אייסיס, אוסיריס, והאלים האחרים שלהם. זה אותו הדבר עם היוונים; הם חייבים להיות עכשיו עם זאוס ואפולו. זה 

 (. רק צירוף מקרים?Jesusמעניין שזאוס ואייסיס נשמעים מאוד כמו ישו )
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בשביל האלה שלא. לרוב האנשים אין בחירה אם רק אחת מהאמונות תתגשם, זה לא יהיה ממש הוגן  דרך אחת:

במה שמספרים להם שהיא האמת. אנשים שנולדים וגדלים באזור אחד מאמינים מה שאנשים אחרים שגרים 
 באזור מאמינים. האם זמן ומקום קובעים את העתיד הנצחי שלך?

 
ינו. אם הם לא היו נולדים עד לאחרונה, רוב האנשים לא ידעו אפילו מה אנשים במקומות אחרים האמ לא מתחבר:

באזור הנכון, לא היה להם שום סיכוי, וזה לא היה הוגן וצודק, וכולם אומרים שהאלוהים שלהם הוא הוגן וצודק. זה 
 פשוט לא מתחבר, נכון?

 
לכל הדתות הגדולות יש ספרי קודש ישנים, מסורות עתיקות והיסטוריות מפוארות מלאות במלחמות, אין שום דרך 

 אחת יותר לגיטימית מאחת אחרת.להגיד ש
 

אם מישהו מכוכב אחר היה מגיע ומשווה את התנ״ך לספר של אגדות, הם היו נראים בתור אותו  לראות ברור:

הדבר. דוגמא: אחד מספר סיפור על נחש מדבר; השני מספר סיפור על כמה דובים מדברים. שניהם פשוט יהיו 
   יהיה ניתן לעשות שום הבחנה ביניהם על פי העדויות.ספרים מלאים בסיפורי מורל בדיוניים. לא 

 



לחיה מבפנים יש הרבה נשקים לגרום לאנשים לא לראות את האמת והחיים. סקס, כסף,  נשקים של השטן:
  רגשות שליליות ותשוקות הם נשקים חזקים שהשטן משתמש בהם, אבל הנשק הכי חזק מכולם הוא אמונה.

 
ה, אמונה בדתות שונות ואידיאולוגיות פוליטיות שונות, השטן/מוח לא היה יכול בלי נשק האמונ לפלג ולכבוש:

 שביעות הרצון שמובילה למלחמות ולכל הסבל שמגיעה איתן.-ליצור הפרדות, את השנאה, ואי
 

אמונה היא הנשק האולטימטיבי של השטן/מוח, כי היא מפרידה אנשים אחד מהשני ומאלוהים. היא מונעת 
  האמת.מהם לראות את 

 
אמונות לא מבוססות על המציאות, אז הן יכולים להיות שונות והן  מחלקת וגורמת לאנשים להיות ריקים: אמונה

באמת שונות, ואפשר להשתמש בזה ובאמת משתמשים בזה כדי ליצור סכסוכים. הן מונעות מאנשים לראות את 
ואז הן נותנות לאנשים אויב להאשים עליו את  האמת ולהיות מסופקים, לכן הן הופכות אנשים לריקים ולא שמחים,

 כל האומללות שלהם. זו הייתה הסיבה לרוב המלחמות של העבר.
 

  באמת והחיים היא רק הכרחית עד שאתם יודעים אותם. אמונה
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  ישו אמר שהוא יהרוס את השטן עם חרב האמת.
 

האמת תהרוג את השטן/מוח, כי היא האמת עושה את ההפך ממה שאמונה עושה.  האמת מאחדת ומספקת:

אותו הדבר בשביל כולם, אז היא מאחדת אנשים. היא גם מספקת אותם, אז הם שמחים עם מה שיש להם. זו 
 הסיבה שהאמת תהפוך את העולם לגן עדן.

 
הוא שהאמת נמצאת בספרים דתיים פשוט מתחת לקרקע. לכולם יש חלק מהאמת האולטימטיבית  הדבר הנפלא

  כם, אז אף אחד לא טעה; כל הדתות הן לגיטימיות. האמת האולטימטיבית מקשרת אותם ביחד.חבוי בתו
 

כולם מוכרים תקווה וחלומות, לא מציאות. כולם מפוליטיקאים עד לכמרים נמצאים בעסקי התקווה.  עסקי התקווה:

ת דתית שמגובה על כמעט אף אחד לא נמצא בעסקי האמת. כמה שזה נשמע לא יאומן, זה הספר הראשון של אמ
 ידי עדויות אמיתיות. הוא יהיה מאוד לא פופולרי, כי זו האמת.

 
 הסיבה העיקרית למיתוסים היא: האמת לא נראתה טוב כל כך עד עכשיו.

 
זה היה נראה שפשוט הייתם חיים חיים קשים ואז מזדקנים ומתים באיזושהי צורה נוראית. זו הסיבה  נראתה רע:

מונות השונות האלה. כל דבר, לא משנה כמה לא סביר, היה טוב יותר מאיך שהאמת שיש לאנשים את כל הא
האמיתית הייתה נראית. אנשים העדיפו לנסות ולהאמין במשהו בלתי אפשרי מאשר אמת שהם לא רצו להאמין. 

נחש  אנשים טובעים יאחזו בנחש, טעם ונוראיים.-אני לא מאשים אותם; אף אחד לא רוצה להאמין שהחיים חסרי
 מדבר.

 
  הדבר הכי נפלא הוא: האמת התבררה להיות גן עדן.

 
עכשיו אנחנו יכולים לדעת את האמת, והיא לא נוראית כמו שאנשים חשבו. למעשה, היא יותר  זמן בשביל האמת:

טובה ממה שכל אחד היה יכול לקוות. היא לא יכולה להיות יותר מושלמת או יותר טובה, אז הגיע הזמן לשכוח את 
 המיתוסים ולחבק את האמת.

 
אם תסירו את כל מה שאתם יודעים שלא נכון, מה שישאר לכם חייב להיות האמת. כל אחד יכול לעשות את 

 זה; כולם יכולים לדעת את האמת עכשיו.
 



היום אנחנו יכולים לדעת מה לא האמת. כשאתם יודעים מה לא האמת, יש לכם סיכוי לדעת מה  האמת היא לא:
 כן האמת.

 
ההבדל הוא גדול כמו ההבדל בין חיים אמיתיים לבין חיים דמיוניים. אתם באמת הולכים למות,  האמת האמיתית:

 אז אם אתם באמת הולכים לחיות, אתם צריכים לדעת את האמת האמיתית. הכל תרתי משמע תלוי באמת.
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 אמת היא מה שעומד במבחן הניסיון. אלברט איינשטיין
 

או  5=  2+  2-זה לא שווה לשום דבר אחר. האמת היא, שיש רק אמת אמיתית אחת. להאמין ש :4=  2+  2זכרו, 

או כל דבר אחר לא הופך את זה לנכון. יש כמות אינסופית של תשובות לא נכונות, אבל רק תשובה אמיתית  6
רוחנית. כל דבר אחר אחת. לאמת האמיתית יש את הכוח להפוך את העולם להגיוני, ובתהליך, להפוך אדם לישות 

 לא עושה שום דבר חוץ מלהטעות.
 

. כל שאר 4=  2+  2-ב 4-יש את הסיפור המגובה על ידי העדויות ואת כל השאר. הסיפור האמיתי הוא כמו ה
 הסיפורים הם כמו כל שאר המספרים.

 
פעם סופר; ואז יש את  יש סיפורים טובים, סיפורים נהדרים, ואפילו הסיפור הכי טוב שאי סיפור הגיבור האמיתי:

  הסיפור האמיתי. גיבורים אמיתיים חיים את הסיפור האמיתי.
 

אני מפציר בכם, אחיי, להישאר נאמנים לכדור הארץ ואל תאמינו לאלה שמדברים אליכם על תקוות מהחלל 
 החיצון! הם מרעילים, בין אם הם יודעים את זה או לא. פרידריך ניטשה

 
  ק הטבעי, והוא עילאי.טבעי, ר-אין דבר כזה העל

 
טבעי, -טבעי היא אחד מכלי ההטעיה האהובים על המוח. המוח רוצה להאמין בעל-אמונה בעל כלים של הטעיה:

כי הוא לא יכול לראות את הקסם בתוך הטבעי. כשאנשים יראו את החיים כפי שהם באמת, לא יהיה שום צורך 
 היה באמת קיים.בשום דבר אחר, וזה פשוט ייעלם, כי זה לעולם לא 

 
  אנשים רוצים שיעבדו עליהם כדי להשעות חוסר אמונה, כדי להנות מפנטזיה.

 
קוסמים תמיד ידעו את העובדה הזו, וזה מה משאיר אותם בעסקים. קוראים לזה ״השעיה של חוסר אמונה״. זה 

יודעים שזה טריק. הם  הכרחי בשביל שאנשים יהנו ממופע קסמים. אנשים מעמידים פנים שזה אמיתי, אפילו שהם
 עושים את אותו הדבר עם הדת שלהם, כי הם חייבים לעשות את זה, כדי להאמין בה.

 
להשעות חוסר אמונה זה בסדר בשביל בידור, אבל אף פעם לא עם החיים האמיתיים. זה מוביל לאסון ודאי. זה 

 ההפך הגמור ממה שישו אומר לנו לעשות.
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מין באלוהים שעושה דברים שהם בלתי אפשריים. הרבה אנשים חושבים שלעשות את אנשים רוצים להא ניסים:
 הבלתי אפשרי זה מה שהופך את אלוהים לאל.

 
ליצור את היקום האינסופי ואת החיים שלנו זה לא מספיק טוב בשביל אנשים מסוימים. הם רוצים לראות משהו 

 ת את הבלתי אפשרי, שזה בלתי אפשרי.מחוץ למציאות, משהו שמשנה את המציאות. הם רוצים לראו
 

 אם אלוהים/החיים לא מספיק טובים בשבילכם, אתם לא יכולים לראות את החיים כפי שהם באמת.
 



  יש כמה דברים שגויים ברורים בתנ״ך, כמו סיפור השיטפון והסיפור של ג'ושוע שעצר את השמש בשמיים.
 

הסיפורים לא ידעו את זה. אתם חייבים להודות שהדברים האלה השמש לא נעה מסביב לכדור הארץ, אבל יוצרי 
לא יכלו לקרות, ואתם צריכים להודות שאם יש דבר אחד שהוא לא נכון, יכולים להיות עוד הרבה דברים פחות 

  בולטים.
 

אם ישו באמת עשה את כל הניסים שהנוצרים אומרים, איך זה שבמשפט שלו, אף אחד לא הגן עליו? אם הרבה 
 שים באמת ראו אותו עושה ניסים, הם היו כולם הולכים אחריו ולא היו מפחדים מהרומאים.אנ

 
אם הוא עשה ניסים כדי להוכיח מי הוא היה בחיים שלו, למה הוא לא עשה עוד כמה ניסים כדי להוכיח מי הוא היה 

 ליהודים ולרומאים בזמן המשפט שלו?
 

ומיתוסים, אתם לא יכולים לדעת את האמת. זה אחד או השני; זו אם אתם רוצים להאמין בקסמים  בחירה שלך:

 הבחירה שלך. ישו אמר שהאמת משחררת אותך.
 
איך זה ששום ניסים לא קורים עכשיו? איך זה שהם קרו רק בעבר? יכול להיות כי אי אפשר לבדוק אם הם באמת 

 קרו או לא?
 

דם את המסר שלו, הוא היה עושה אותם עכשיו מאותה אם אלוהים עשה ניסים בעבר כדי להוכיח שהוא אמיתי ולק
הסיבה. אם אלוהים לא ציפה שאנשים בעבר יאמינו בו ויעשו את מה שהוא מצווה עליהם בלי לעשות ניסים או 

 להראות את הכוח שלו, למה שהוא יצפה את זה מאדם מודרני?
 

יכים להאמין בסיפור שאין בו הגיון, שאף המייסדים העיקריים של כל הדתות השמיות כמו אברהם ומשה לא היו צר
 אחת מהעדויות לא אומרת שהוא נכון. הם לא היו צריכים שתהיה להם אמונה. אז למה שיצפו את זה מאיתנו?
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אם אתם מאמינים בסיפור, אלוהים עשה יותר מרק לדבר עם אברהם. התנ״ך אומר שאלוהים ירד למטה לאכול 

יכול. למשה היה שיח בוער מדבר, ועשרה מצוות שנכתבו על -צהריים עם האל הכלאיתו ארוחה. הוא אכל ארוחת 
 ידי אלוהים עצמו.

 
למה אלוהים לא מראה את עצמו אלינו כמו שהוא הראה את עצמו אליהם? זה עבד להם, וזה היה עובד גם 

שיו שאנשים ממציאים בשבילנו. אנשים מודרניים צריכים הוכחות, אפילו יותר מאנשים בעבר. אנחנו יודעים עכ
 דברים. אם הייתה סיבה לאלוהים להופיע בעבר, יש גם עכשיו מספיק סיבה, אם לא יותר.

 
יודע היה חייב לדעת שהוא צריך לתת לאנשים אינטליגנטיים וכנים הוכחות טובות לקיום -האמת היא, שאלוהים כל

 שלו כדי שיאמינו שהוא קיים.
 

הגיון, אתם חייבים להיות פתיים, לא חכמים כמו שהתנ״ך אומר. אנשים כדי להאמין באמת במיתוס שאין בו 
 חכמים לא מאמינים בלא יאומן. האם אנשים פתיים ובורים מגיעים לגן עדן, ואנשים חכמים ואינטליגנטיים לא?

 
אם האלוהים שמתואר במיתוסים באמת היה קיים, הוא היה הולך לתוכנית של אופרה  התוכנית של אופרה:

  ה כמה ניסים. זה כל מה שהוא יצטרך לעשות, וכולם בעולם היו מאמינים בו.ועוש
 

אם הוא עשה את זה בעבר, הוא יוכל לעשות את זה שוב מאותה הסיבה. אפילו רק הופעה של מלאך הייתה 
 ו?מספקת. בעבר, מלאכים היו מופיעים בכל מקום. הם היו מופיעים ועושים ניסים כמעט לכל אחד. איפה הם עכשי

 
 מלאכים הוחלפו על ידי עב״מים ואנשים ירוקים קטנים; מלאכים יצאו מהאופנה. אשליות מתאימות לזמנים.

 



הסיבה שאדם/אלוהים לא מופיע או מדבר מהשמיים או עושה ניסים בלתי אפשריים עכשיו היא כי זה לא קרה 
  בעבר.

 
 רק האמת היא קדושה. פנטזיות, מעשיות, אגדות ומיתוסים הם לא.

 
דתות מבקשות מאיתנו להאמין שהעולם שאנחנו חיים בו ויכולים לראות עם העיניים שלנו הוא  קפיצת אמונה:

 שגוי, ועולם האגדות שמתואר בספרים ישנים עם ניסים בלתי אפשריים ופירושים סותרים הוא האמת האמיתית.
 

ואינטליגנטיים להאמין במה שדתות  יודע, כמו במיתוס, הוא לא היה מצפה מאנשים כנים-אם באמת היה אל כל
 אומרות שהיא האמת.
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אם אמונה לא עובדת בחיים, למה שאלוהים יצפה מיצורים אינטליגנטיים להאמין שהיא עובדת במוות? 

 להאמין ששכר הדירה ישולם לא משלם אותו.
 

ולא קרוב אפילו לאמת והחיים האמת היא שכל מי שמאמין בלהאמין בלא יאומן חי בתוך המוח  להאמין בלהאמין:
 )ישו(.

 
 התנ״ך אומר, ״אלו שחושבים שהם הכי קרובים הם הרחוקים ביותר.״

 
כפי שאנחנו יודעים את הטבע עכשיו, כולל טבע אנושי, מה יותר סביר; אדם/אלוהים בלתי נראה שחי  טבע אנושי:

 בשמיים עשה ניסים בלתי אפשריים, או אנשים שפשוט המציאו את זה.
 

האמת היא שזה יותר סביר שאנשים המציאו את זה. זו האמת בוודאות. אדם באמת כנה יצטרך להודות את  כנות:
 זה ולא להאמין במיתוסים או להגיד שהם כן בלי עדויות אמיתיות. האם רק אנשים לא כנים מגיעים לגן עדן?

 
  דע זו מחלה. לאו טצולדעת שאתה לא יודע זה הכי טוב. להעמיד פנים שאתה יודע כשאתה לא יו

 
טבעו של המוח האנושי הוא אשלייתי. הוא יראה את מה שהוא רוצה לראות, מה שהוא מאמין או רוצה  אשליות:

להאמין שקיים. אנשים מנסים לראות את ביגפוט, עב״מים, פיות, אנשי זאב, לפרקונים, מלאכים, אלים, רוחות 
קרן, ערפדים, -ת ים, אלפים, אנשים ירוקים קטנים, ענקים, חדירפאים, גובלינים, דרקונים, מפלצות ים, בתולו

 .טרולים, שדים, סוקובוס, זומבים, כרובים, ציקלופים ואיש הבוגי, וכו׳
 
אז יש גם את הג׳יני והמנורות הקסומות, שרביטים קסומים, בובות וודו, שטיחים מעופפים, מזרקת הנעורים, אבן 

 .הפילוסופים, שיקויים ולחשים, וכו׳
 

אין לנו שום עדויות אמיתיות שהם אמיתיים או אי פעם היו קיימים, אבל יש לנו הרבה עדויות של רמאים, 
 שקרנים, וחולי נפש.

 
 כל אלה פשוט משחקי מוח שהשטן/מוח השתמש בהם כדי להחביא את האמת האלוהית.
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כשמישהו אמר להם שהם אמיתיים, אנשים עד לאחרונה, אנשים לא יכלו לדעת שהדברים האלה לא אמיתיים, אז 

פשוט האמינו להם והעבירו את הסיפור הלאה בתור אמת. הרבה אנשים אמרו שהם ראו את כל הדברים האלה 
 למעלה. מה יותר סביר; שהדברים למעלה היו קיימים והם אמיתיים, או שמישהו המציא אותם?

 
 ם זה יחסית חריג. פרידריך ניטשההשקר הכי נפוץ הוא זה שאדם משקר לעצמו; לשקר לאחרי



 
אנשים ממציאים דברים ומנסים לשכנע אנשים שהם אמיתיים. אדם כנה חייב להודות בזה ולנהל את עצמו 

  בהתאם. אם אתם לא יכולים להיות כנים עם עצמכם, אין שום תקווה בשבילכם.
 

 החיים.כל מה שאתם צריכים להיות זה כנים כדי ללמוד את האמת ולחיות את 
 

אני אוהב סיפור טוב בדיוק כמו כל אחד, אבל אני לא אוהב את זה כשאנשים מנסים לומר שהוא אמיתי בלי שום 
 עדויות לתמוך בטענות שלהם. אם זה מגובה על ידי העדויות, זו האמת. אם לא, זה רק סיפור. זה כזה פשוט.

 
שאנשים אומרים, ״אתם לא יכולים להוכיח שמה יש דברים שהם כל כך רחוקים מההגיון  להוכיח שזה לא נכון:

שאני מאמין לא נכון.״ זה נכון, אבל האמת לא מצויה איפה שאי אפשר להוכיח שהיא שגויה או נכונה. היא מצויה 
 איפה שאפשר להוכיח ולדעת שהיא נכונה.

 
פשר להוכיח מעבר אנחנו לא מחפשים אמת שלא ניתן להוכיח שהיא נכונה או לא. אנחנו מחפשים את מה שכן א

 לספק הגיוני.
 

 כשכל העדויות אומרות שזה נכון ואף אחת לא אומרת שזה שגוי, זה נכון.
 

יש ארבעה מבחנים זריזים שאתם יכולים להשתמש כדי לקבוע מהי האמת ומה לא האמת. הראשון  בדיקת אמת:

אליו הוא בדרך כלל ההסבר שאומר שההסבר הכי פשוט והכי ברור מ(, Occam’s Razorהוא הסכין של אוקם )
 האמיתי. השני הוא שאפשר לבדוק את האמת האמיתית בעולם האמיתי.

 
 האמת היא בדיוק כמו שהיא נראית; למה זה כל כך מפתיע בשביל אנשים?

 
אם אי אפשר לבדוק אותה עם עדויות, חייבים לבדוק אותה עם הגיון ולוגיקה. אם היא לא הגיונית, היא כנראה לא 

השלישי הוא, שאם זה נשמע כמו אגדת פיות, זה כנראה אגדת פיות. האחרון והכי קשה לרוב האנשים נכונה. 
 אתם צריכים להיות כנים עם עצמכם. הוא,

 
 אתם חייבים להודות שאתם לא יודעים את האמת כדי לפנות מקום בשביל האמת.

 
245 

 
אם אתם הולכים ללמוד את האמת  ישו אמר, ״המוחות שלכם צריכים להתנקות מהשקרים של העולם הזה

  מה לא ברור לגבי האמירה הזאת? הנצחית.״
   

האם זה מצלצל נכון? כשאתם שומעים בפעם הראשונה או קוראים משהו חדש לגבי האמת, האם זה מכה בכם 
מודע, אז זה ישמע לכם כמו האמת כשתשמעו אותה או -בתור האמת? כל האנשים יודעים את האמת באופן תת

  אותה. תראו
 

 אם זה נראה כמו ברווז, הולך כמו ברווז, ועושה קוואק כמו ברווז, זה ברווז.
 
יש סיכוי קטן שזה באמת חייזר ממאדים בתחפושת של ברווז, אבל האדם החכם עומד לצד מה שהוא רואה ויודע, 

  ומתנגד לכל כוחות של אשליה.
 

שהם אף פעם לא מרפאים רגל שבורה, מישהו שנורה, ״מרפאי אמונה״ הם פשוט רמאים. איך זה  מרפאי אמונה:
 או אפילו חתך רציני?

 
 איך זה שהם אף פעם לא מרפאים שום דבר שאפשר לראות או לבדוק?

 



האנשים האלה תמיד מבקשים כסף. אם הם באמת יכלו לרפא אנשים, הם היו יכולים פשוט ללכת לבית חולים 
ולים לרפא אנשים הם כמה מהאויבים הכי נוראיים של האמת ולעשות מיליונים. המטיפים שטוענים שהם יכ

 והחיים. אם זה לא עובד, הם אומרים שלא האמנתם מספיק, שזו אשמתך.
 

 טענות יוצאות דופן דורשות הוכחות יוצאות דופן שהן נכונות.
 

הוא פשוט לרפא את החולים והפצועים זה אותו הדבר כמו להחיות את המתים. אדם מת  להחיות את המתים:
 אדם שהוא כל כך חולה או פצוע שהגוף שלו כבר לא יכול לחיות ולתמוך בנשמה.

 
המרפאים אומרים שהם יכולים פיזית לארגן מחדש את האטומים בגוף של אדם ולגרום להם לעבוד כמו שצריך. 

לרגל חדשה זה אותו הדבר כמו להגיד שהם יכולים לחבר מחדש ראש של בנאדם אחרי שהוא נחתך, או לגרום 
לגדול על אדם עם רגל קטועה. ההבדל היחידי הוא, שהייתם יכולים לראות אותם עושים את זה אם הם היו יכולים. 

מרפאים תמיד עושים את עבודות התיקון שלהם בתוך הגוף איפה שאף אחד לא יכול לראות את זה קורה או לא 
  קורה.

 
ם להפוך עץ לחזיר; זה רק עניין של מידה. אם הם יכולים להפוך אם אתם יכולים באמת להזיז אטומים, הייתם יכולי

  דבר אחד לדבר אחר, הם היו פשוט הופכים אבנים לזהב, והם לא היו צריכים לגנוב כסף מאנשים עניים וחולים.
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ים יש מיתוס בתנ״ך שישו גרם לנכה ללכת שוב. כדי לעשות את זה, הוא היה צריך לגרום לרקמות עצבים ושריר
לגדול באופן מיידי. אם היה אפשר לעשות את זה, הוא היה יכול לגדל רגל שלמה חדשה בשביל אדם קטוע רגל. 
מרפאים אף פעם לא עושים דברים כאלה, שאפשר לראות בתור נס, כי הם אף פעם לא עושים שום דבר באמת. 

 ומרפאים הם רמאים. אנשים המציאו את המיתוס הזה של ישו,
 

ישו עשה ניסים, ואומרים שאחרים כמוהו גם עושים ניסים. כדי לגרום לאנשים לחשוב שהם כמו ישו, הם חושבים ש
האנשים האלה חייבים להתנהג כאילו הם גם יכולים לעשות ניסים. אם אנשים לא יכולים לראות שהם לא ריפאו 

 מישהו, הם יכולים להגיד שהם כן, וכמה אנשים פתיים או נואשים יאמינו להם.
 

  ישו לא עשה ניסים, אז כדי להיות כמוהו אתם גם לא צריכים.
 

אם קדושים ומרפאי אמונה יכול באמת לארגן מחדש בשר של אדם, הם היו יכולים לארגן מחדש את הבשר על 
הפרצוף של בנאדם ולגרום להם להראות שונה. הם היו יכולים לגרום לאנשים בריאים להפוך לחולים. ריפוי זה 

 הפוך.פשוט וודו 
 
הסיבה שאתם לעולם לא ראיתם מרפא באמת מרפא משהו היא בגלל שהם לעולם לא עשו את זה באמת. מישהו 

 צריך לשבור את היד של מרפא ולראות אם הוא יכול לרפא אותה. למה לא? זה לא אמור להפריע לו.
 

  הכוח של חשיבה חיובית עוזר קצת, לפעמים, אבל זה לא נס.
 

ה באמת שהכוח הזה יהיה קיים, כי אם היה אפשר להשתמש בו כדי לרפא, היה אפשר גם אף אחד לא היה רוצ
להשתמש בו כדי לפגוע. היו משתמשים בו יותר כדי לפגוע מאשר לרפא בעולם הזה. קללות לפגוע באנשים לא 

 עובדות, ותפילות לעזור להם גם לא עובדות.
 

את המתים רוחנית עם הכוח של האמת. מה שנמצא  ישו באמת יכול להחיות את המתים; הוא יכול להחיות
בתנ״ך אלה מטאפורות על להחיות את המתים רוחנית, לא אנשים מתים פיזית. אנשים מתים מדי מכדי 

 לדעת את זה.
 

  יש רק שני דרכים לחיות את החיים שלכם. אחת היא כאילו שום דבר לא נס. השנייה היא כאילו הכל זה נס.



   אלברט איינשטיין
 

אין שום ניסים אמיתיים או קסם חוץ מהחיים עצמם. הקסם הוא שלא ניתן לשנות את החיים, שהם צפויים. יש 
קוסמים ורמאים שעושים טריקים שנראים כמו קסם לאלו שלא יודעים את הטריק או את האמת, אבל אין אף אחד 

 שיכול לשנות את המציאות עצמה, וזה הקסם האמיתי.
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 7.6פרק  -מת תשחרר אותך הא - 7חלק  
 

 להפריד את החיטה מהמוץ

 
מיליוני אנשים רואים את ערוץ ההיסטוריה, וזה הולך להכריח את הדתות לקחת עמדה. כדי  ערוץ ההיסטוריה:

להיאחז במיתוסים, הם חייבים להיות עם אמונה עיוורת שההיסטוריה, העדויות שהמדע אומר שקרו, לא קרו 
שכל העדויות הם פשוט הטעיה כדי לרמות את אלה שאין להם אמונה, או שהם יצטרכו  באמת. הם יצטרכו לומר

  לשנות את הפירושים הרשמיים שלהם.
 

העבר לא קרה כמו שהעדויות והמדע אומרים שהוא קרה. התנ״ך הוא האמת המילולית, ואל  אופציה אחת:
אלפים שנים. כל הניסים קרו בדיוק כמו שנראה כמו איש זקן יצר את היקום בשישה ימים בערך לפני עשרת 

 שהתנ״ך אומר. אלו שלא יאמינו או לא יכולים להאמין בזה ילכו לגיהנום.
 

אם דתות ילכו עם אופציה אחת, אופציית האמונה העיוורת, הן יהפכו לפחות פופולריות ופחות  אמונה עיוורת:

ההיסטוריה היא רק הולכת להתחזק. כמה חזקות, כי הפרספקטיבה המדעית, המבוססת על עדויות, של ערוץ 
  שהיא תתחזק, דתות של אמונה עיוורת ייחלשו יותר, והאנשים המעורבים יראו מטופשים יותר.

 
אם דתות יקבלו את העדויות וישכתבו את הפרספקטיבה שלהם בדרך שכוללת עדויות, הן יהפכו  אופציה שתיים:

 להרבה יותר משפיעות ופופולריות.
 

למעשה, אם דתות ילכו עם אופציה שתיים, הן יהפכו לארגונים הכי פופולריים וחזקים על כדור  :מרכז החיים

הארץ, בדיוק מה שהן אמורות להיות. הן יהיו יותר חזקות מממשלות ויהיו המרכז של החיים של כולם. האנשים 
  שיובילו אותן יהיו האנשים הכי נערצים ומכובדים על כדור הארץ.

 
 את אופציה אחת, אין שום תקווה למין האנושי, השטן מנצח. אם דתות יקחו

 
אם דתות יקחו את אופציה שתיים, תוך חמש שנים, הן יהיו הכוח הכי חזק על כדור הארץ, והעולם  חמש שנים:

 יתחיל להשתנות לגן עדן.
 

הזה. ספר חדש  אם דתות יקחו את אופציה שתיים, הן יצטרכו לכלול הרבה מהדברים שכתובים בספר עזרה שלי:
 יצטרך להיכתב שהוא ספציפי למסורות שלהן ויהיה הרבה יותר ירא שמיים ויישמע יותר דתי מהספר הזה.
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אני יודע מה לעשות ואיך לעשות את זה, ואם יבקשו ממני, אני אעזור לעשות את זה. הגרסה הזאת  קצה הקרחון:

שביל כולם, בעיקר רק כדי לתפוס את תשומת הלב של של האמת היא רק קצה הקרחון, סקירה כללית עם קצת ב
אנשים ולהעיר אותם. ספר כזה חייב ללכת על הגדר ולנסות להגיע לכולם, אבל לעשות את זה ככה גם מרגיז 

כמעט את כולם. ספרים ספציפיים צריכים להיכתב לכל דת, אבל האנשים בדתות חייבים להתעורר ולראות את 
 האמת קודם.

 



תיים שיתעוררו ראשונים יהפכו למנהיגים הכי חזקים על כדור הארץ. בהתחלה, הם יקבלו המנהיגים הד
יאבדו את הכוח  הרבה התנגדות, אבל האמת תגבור. המנהיגים הדתיים שלא יתעוררו ויתנגדו לאלה שכן

 שיש להם, ויוסרו מדתות מאורגנות.
 

 המיתוסים של ניסים פוגעים בדתות יותר מכל דבר אחר.
 

ישו לעולם לא היה עושה נס אפילו אם הוא היה יכול, כי זה לא היה מייצג את האמת והחיים.  עשה את זה: ישו לא
 ישו אמר ועשה דברים שמגלים את הנס של החיים עצמם, ההפך ממה שאנשים חושבים.

 
האם אי האם אי פעם ראיתם משהו שהוא מחוץ לרגיל? האם אי פעם ראיתם בן אדם לא מת פיזית?  תהיו כנים:

פעם ראיתם בן אדם עושה משהו שבני אדם לא יכולים לעשות? אף אחד לא באמת ראה משהו שלא יכול 
 להתקיים בחיים האמיתיים, כי זה בלתי אפשרי. החיים האמיתיים הם כפי שהם.

 
ם. אנשים שאומרים שהם ראו משהו שהוא מחוץ לנורמל הם אשלייתיים, שקרנים, בורים, או שרימו אות שקרנים:

 שום דבר אחר לא אפשרי.
 

העובדה ששום דבר מחוץ לנורמל לא קורה אומר שהנורמל או הטבע יכולים להיות  החיים הם הנס היחידי:
ככה  מובנים. הוא עושה דברים מסוימים ולא עושה דברים אחרים, ואנחנו יכולים לדעת מהם הדברים האלה.

א הייתם יכולים לדעת את החיים, לא הייתם יכולים לדעת אם אין אמת אחת, ל אנחנו יכולים לדעת את אלוהים.

 את אלוהים, והתנ״ך אומר בבירור שאתם חייבים לדעת את ישו ואלוהים כדי להגיע לגן עדן.
 

אחד הדברים שהופכים את החיים לכל כך פלאיים הוא שאתם יכולים להבין אותם, לדעת את ״האמת״, ולדעת 
ק של אלוהים( הוא בלתי אפשרי. אם ניסים היו אפשריים, זה היה אומר שכל דבר שסותר את חוקי הטבע )החו

 שלא ניתן להבין את החיים, שאין אמת של החיים. לעולם לא הייתם יכולים לדעת את ״האמת״ שישו אומר שהוא.
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 הדבר הכי לא נתפס לגבי העולם הוא שאפשר בכלל לתפוס אותו. אלברט איינשטיין
 

שיש אמת נצחית אחת שאפשר לדעת ותמיד לסמוך עליה. זו האמת הזו שמאפשרת לך  הנס הוא אמת נצחית:

להירגע ולהתגבר על המוח החייתי, שאתם חייבים לעשות כדי לדעת את החיים האמיתיים. זו האמת שמשחררת 
חים אותך. אם לא הייתם יכולים לדעת את האמת האולטימטיבית, לעולם לא הייתם יכולים לדעת שהחיים הם בטו

והוגנים, ולעולם לא הייתם מסוגלים להשתחרר מהמוח. אלוהים, טבע, חיים, מה שתרצו לקרוא לזה, תמיד 
 נשארים אותו הדבר, נשארים הוגנים ומאוזנים לכולם, לא משנה מה אנשים עושים או אומרים.

 
 הנאה בהסתכלות והבנה היא המתנה הכי יפה של הטבע.

 אלברט איינשטיין
 

סם או ניסים חוץ מהמציאות האמיתית שלנו היו אפשריים, אז לא הייתה שום מציאות אמיתית, אם ק שום אמת:

שום דבר לדעת ולסמוך עליו. החיים לא היו הנס שהם באמת. אם לא הייתה שום אמת, לעולם לא הייתם יכולים 
הנס האמיתי של החיים  לדעת אותה ואת החיים. אז אתם יכולים לבחור בין הניסים שהיו אמורים לקרות בעבר, או

 שאתם יכולים לראות בעצמכם. שניהם לא יכולים להיות נכונים ביחד.
 

אם כאב קיצוני ומוות לא היו אמיתיים, האמת האמיתית לא הייתה משנה, אבל הם כן אמיתיים, ולא ניתן 
 להשתלט עליהם )להתגבר( בלי האמת האמיתית.

 
וההטעיות נוצרות על ידי המוח של המטעה והמוח של האדם ה״ניסים״ לא קרו, לא יכלו לקרות. האשליות 

טבעי. המטעה והמוטעה הם שניהם אנשים שלא רואים או לא רוצים לראות את -המוטעה שרוצה להאמין בעל
 האמת.



 
דמיון הוא דבר טוב והכרחי כשזה נוגע ליצירתיות, אבל לא טוב כשזה נוגע לאמת. הדמיון השתגע לגמרי,  דמיון:

אחראי לכל המיתוסים לגבי החיים והמוות. מיליארדי אנשים משחקים במשחק העמדת פנים. הם מאמינים או והוא 
מנסים להאמין בעולם דמיוני שקרי, עולם שלא קיים באמת, חוץ מבתוך הראשים שלהם, בתוך הדמיון שלהם. זה 

 מתכון ודאי למוות פיזי ורוחני.
 

 ותר לנו לתת כל חלק מהם לדברים דמיוניים. פרידריך ניטשהאין מספיק אהבה וטוב בעולם כדי שיהיה מ
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 הסיפורים המומצאים על ישו עושה ניסים דיכאו והסתירו את המסר שישו ניסה להעביר יותר מכל דבר אחר.
 

אם לא נתמודד עם האמת )ישו( עכשיו שאנחנו יודעים אותה )אותו(, מגיע לנו להיהרס  להתמודד עם האמת:

 קום הכי גרוע שיש. אנחנו מבקשים את זה.ולהגיע למ
 

התנ״ך מתאר את השטן בתור ״המטעה״, ולפי הגדרה, זה אומר שהשטן חייב להיות המוח שלך. כל מה 
שיש, זה המוח והחיים, והחיים לפי הגדרה הם ״האמת״, אז השטן, השד, חייב להיות המוח המתעתע. יש 

 ו לא?את החיים והדמיון. אין שום דבר אחר. נכון א
 

זה לא מפתיע שהרבה מהתנ״ך לא נכון או רלוונטי לעולם של היום. מה שמפתיע זה הכמות של  אמת נסתרת:
 האמת שהיא כן בתוך התנ״ך. יש פשוט יותר מדי מכדי שזה יהיה רק צירוף מקרים.

 
 העובדה שהאמת האמיתית היא בתוך התנ״ך מוכיחה שהרוח הקדושה קיימת.

 
יחה שיש משהו מחוץ לנו שמנסה להגיד לנו את סודות החיים, לגלות לנו את האמת האמת בתנ״ך מוכ המסר:

הנסתרת. אלה חייבים להיות אנשים רוחניים יותר מפותחים כמו ישו שמתקשרים אלינו ולכל שאר החיים דרך 
, מודע הקולקטיבי/הרוח הקדושה. אם נראה ונפעל על האמת הזו, נוכל ללמוד את האמת האולטימטיבית-הלא

 ונוכל ללכת אחריהם לגן עדן.
 

ישו אמר, ״יש לי עוד הרבה דברים לספר לכם, אבל אתם לא יכולים להבין אותם עכשיו, אבל כשהרוח 
הקדושה תגיע, רוח האמת, היא תדריך אותכם בכל האמת. כשהרוח תגיע, היא תהפוך את כל הדברים 

 לברורים לכם.״
 

ספרי דת, וישירות דרך הלא מודע הקולקטיבי. אנשים ידעו עמוק  הנביאים מהעבר מתקשרים איתנו עכשיו, דרך
מודע, וזו הסיבה שהאמת נשארה בליבה של המיתוסים. זה הופך את התנ״ך לספר -בפנים מהי האמת באופן תת

מאוד חשוב; הוא התגלות בפני עצמו. לא משנה כמה עיקמו ועיוותו אותו, אמת הליבה תמיד נשארה למשך אלפי 
לו שהיא עברה דרך אלפי אנשים שלא ידעו את האמת באופן מודע. זה אפשר לאמת להשתגר מלפני שנים, אפי

 אלפי שנים לזמן ומקום שהיא תוכל להתגלות. האמת השתמשה בשחיתות, תפסה טרמפ עליה אל ההווה.
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זה מוכיח  המסרים הנסתרים לא היו שם ללא איזה כוח בלתי נראה שמתפשט לכל מקום. זו הוכחה מוחשית:

 שכוח כזה קיים. זו הסיבה העיקרית שאני כולל כל כך הרבה אמרות מהתנ״ך בספר הזה; הן מגלות את האמת.
 

האם משהו יכול להיות יותר אגואיסטי מלהגיד שאלוהים הוא כמונו? אנחנו לא מצליחים לנהל את החיים של 
אדם מאוד אמוציונלי ונקמני שולט על היקום  עצמנו, ועדיין מיליוני אנשים חושבים שיצור שנראה ומתנהג כמו

 האינסופי.
 



אלוהים לא יצר את האדם בדמותו כמו שכתוב בתנ״ך; אנחנו יצרנו את אלוהים בדמותנו. זה  דמותו של אלוהים:
ההפך ממה שרוב האנשים מאמינים. מה שמעניין זה שאלוהים יראה כמו אדם כשניתן לאלוהים לחיות דרכנו. לכן, 

ר את האמת שוב. אנחנו נהיה הדמות של אלוהים ברגע שנוציא את המוחות שלנו, העצמיים השקריים התנ״ך אומ
שלנו, מהתמונה. התנ״ך אומר את האמת; הוא פשוט אומר אותה ברמה שרוב האנשים לא מודעים אליה עדיין. 

אותה, שיהיה האמת האולטימטיבית היא פשוט מחכה שם בתנ״ך, מחכה לאנשים להתפתח מספיק כדי לראות 
 להם עיניים שיראו ואוזניים ששומעות, כמו שישו אמר.

 
האמת היא, שאנחנו לא יודעים אפילו אם אדם שקוראים לו ישו היה קיים אי פעם. יכול להיות  מסר נגד שליח:

שהוא מיתוס, אבל זה לא משנה. מה שמשנה זה שאנחנו יודעים שהאימרות שמיוחסות אליו כן קיימות. זה המסר, 
 לא השליח שמשנה. הוא אומר שרק המסר חשוב בעצמו.

 
ישו אמר, ״כל מי שאומר מילה נגד הבן של האדם ייסלח. אדם שמחלל את השם של הרוח הקדושה לא 

 ייסלח.״
 

מודע הקולקטיבי )רוח הקדושה(. הן פשוט עוברות דרך הנביא, לכן זה -כל ההארות הרוחניות מגיעות מהלא
 המסר שחשוב.

 
״המילים שאני מדבר אליכם אני מדבר לא מעצמי אלא מהאבא ששוכן בתוכי, הוא עושה את ישו אמר, 

 John 14:10העבודות.״ 
 
יש עקביות למילים שמיוחסות לישו וזו עדות חזקה לכך שהוא היה קיים. המילים שמיוחסות אליו מגלות את כל מה 

ן בהווה. למעשה, אין שום עדויות שרוב הדברים שאנחנו צריכים לדעת, אם נפרש אותן נכון, ואם נוכל לראות אות
שקרו בתנ״ך באמת קרו. יש מעט עדויות שהמלך סלומון, משה, או אפילו ישו היו קיימים אי פעם, והרבה עדויות 
שהם לא. זה לא משנה, כי זה אפילו יותר קסום אם הם לא. האמת תמיד תמצא דרך, אפילו אם צריך להשתמש 

 . מה יכול להיות יותר קסום או מדהים?במיתוס כדי לגלות אותה
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אנשים לומדים את רוב האמת שהתנ״ך מכיל דרך מיתוסים ומטאפורות. זה לא משנה איך אתם לומדים את 
 האמת כל עוד אתם לומדים אותה.

 
יש הרבה מלכים וערים אגדיות שמשתמשים בהם לספר סיפורי מורל שהם מחוץ לדתות. לדתות אין מונופול על 

 מיתוסים. דוגמא טובה היא הסיפור של המלך ארתור וקמלוט. הם לא באמת היו קיימים.
 

אין שום עדויות שיצירת מצרים באמת קרתה, או שמשה היה קיים אי פעם, ויש הרבה עדויות מוחשיות  משה:
  שזה הכל היה מיתוס.

 
בתוכם באמת חיו. הדבר החשוב לאנשים אכפת הרבה יותר מדי אם ספרי דת הם ההיסטוריה או אם האנשים 

הוא, שהאמת האולטימטיבית היא בתוכם, והיא לא מצויה בשום מקום אחר. זה הופך את התנ״ך וספרי דת 
 אחרים לדברים הכי חשובים.

 
למרות שאין שום עדויות אמיתיות מחוץ לסיפורים בתנ״ך וכתבים עתיקים אחרים קשורים שישו  זה לא משנה:

 י חושב שישו היה אדם אמיתי, אבל הוא היה שונה מאוד מאיך שתיארו אותו בסיפורים עליו.היה קיים אי פעם, אנ
 

כי הוא לא כאן בבשר ודם עכשיו בכל מקרה. כל מה שיש לנו זה , זה לא משנההדבר שאנשים צריכים להבין זה ש

מת והחיים(. המסר המסר, אז זה מה שיש לנו לעבוד איתו כדי להגיע לאן שהוא אומר שהוא נמצא עכשיו )הא
מגיע מהרוח הקדושה או הלא מודע הקולקטיבי, בין אם ישו אמר את זה או לא. אנשים צריכים להפסיק לסגוד 

 לתמונה של השליח, ולהתחיל לשים לב למסר.
 

 ישו אמר, ״כל מי שמוצא את הפירוש הנכון של מה שאני אומר ימצא חיים נצחיים.״



 
ש הנכון של האמרות שלי יגיע לגן עדן.״ הוא לא אמר ״כל מי שסוגד לתמונה ישו אמר, ״כל מי שמוצא את הפירו

 יגיע לגן עדן.״
 
אני משתמש בכל הדברים שאני יודע שישו היה אומר בספר הזה )מעל חמש מאות אזכורים וציטוטים(, ומה שהוא 

  מת.אומר נהיה הגיוני בפעם הראשונה. זה לא היה יכול להיות אם מה שאני אומר זה לא הא
 

 נכון או לא? רוב האמרות שמיוחסות אליו אף פעם לא היו הגיוניות עד עכשיו.
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אנשים מחפשים את האמת בצורה הפוכה. הם לוקחים כמובן מאליו שמה שנאמר בתנ״ך נכון, ואז הם  הפוך:

מונה עיוורת מנסים למצוא את זה בעולם האמיתי והם לא מוצאים. אז הם צריכים להגיד שאתם צריכים פשוט א
שזה נכון, אפילו לאור עדויות מוחשיות שמעידות נגד. אם פשוט תעשו את ההפך, ותקחו כמובן מאליו שמה שיש 

 בחיים האמיתיים זה אמיתי, ואז תחפשו את זה בתנ״ך, אתם תמצאו אמת.
 

 ישו אמר שהוא בא כדי שיהיה לנו חיים ושיהיה לנו אותם בשפע.
 

 שיהיה לנו שפע של כסף.הוא לא אמר שהוא בא כדי 
 

האמירה למעלה אומרת בדיוק מה שהיא אומרת; חיים בשפע, לא כסף בשפע או רכוש. מה  הרמאות הקדושה:

שישו אמר לא יכול להיות יותר ברור, אבל יש הרבה מטיפים מוטעים שמנסים לסלף את האמרה הזו. האלה שאני 
הכסף של אלפי אנשים עניים, זקנים, ומשפחות  מדבר עליהם הם מטיפים שטסים במטוסים פרטיים בעזרת

  שנאבקות להסתדר מחודש לחודש.
 

 מי יותר טיפש: הטיפש, או הטיפש שעוקב אחריו?
 

הם לא יודעים את האמת, אבל אומרים שהם כן. זה בעיקר טריפ של אגו וכוח, אותו הסיפור הנושן, הזאב בבגד 
הם פשוט אנשים שהיו פעם מנודים שצריכים להיות במרכז  הכבשה, נביאי השקר כמו שישו אמר. הרבה מטיפים

  תשומת הלב, והם לא יכולים לקבל תשומת לב בשום דרך אחרת.
 

הרבה מהאנשים האלה השתמשו במילים של התנ״ך כדי לקבל סקס מילדים קטינים, לגנוב  פריקים של שליטה:

שקר גדול יותר או דבר גרוע יותר שבן אדם יכול  מאנשים טובים כסף, ולהפוך אנשים לעבדים וירטואליים. אין שום
  לעשות.

 
אתה יכול לעבוד על חלק מהאנשים כל הזמן ועל כל האנשים חלק מהזמן, אבל אתה לא יכול לעבוד על כל 

  האנשים כל הזמן. אברהם לינקולן
 

  אפילו הטובים הם לא כל כך טובים, כי הם מטעים אנשים במסע הכי חשוב בחיים.
 

ת יכול לעצור את הסוטים ואנשים אחרים מלעשות את העבודה של החיה. כשאנשים יתעוררו, הם רק האמ
 יראו את האנשים הכי רשעים האלה בצורה ברורה.
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האלה הטובים לא מטיפים בשביל כסף או לשלוט על אנשים. הם אוהבים להטיף כי זה משיג להם תשומת לב, 

י מידה לתוך ההווה. זה נותן להם טעימה של חיים אמיתיים. הבעיה היא ויכול להביא אותם ואת הקהל באיזושה
ששאר הזמן, הם חיים בתוך השטן/מוח. אם אתם לא יודעים את האמת, הטעימה הזו של חיים אמיתיים עושה 

  יותר נזק מטוב, כי זה מביא אותכם לשם רק באופן חלקי, וזה נותן לכם הווה שקרי.



 
 יוביל אדם עיוור, שניהם יפלו לתוך בור.״ישו אמר, ״אם אדם עיוור 

 
  מטיפים הם יותר בתוך עסקי הבידור מאשר עסקי הגאולה.

 
  אמונות הן אויבות יותר מסוכנות של האמת משקרים.

 פרידריך ניטשה
 

חלק מהמטיפים ממש מאמינים במה שהם עושים, אבל באופן מסוים זה אפילו יותר גרוע. אולי יש להם כוונות 
אבל כמו שהאמרה אומרת, הדרך לגיהנום מרוצפת בכוונות טובות. הרבה מהם פשוט צבועים צדקניים. טובות, 

  הצדקנים האמיתיים מביניהם ישנו את דרכיהם ברגע שהאמת האולטימטיבית תתגלה.
 

 ישו אמר, ״מה שנכנס לך לפה לא יטמא אותך, אבל מה שיוצא מהפה שלך יכול לטמא אותך.״
 

הכי קרובים לאמת ולאלוהים הם למעשה הכי רחוקים. זה אחד הטריקים הכי אירוניים וגדולים אלו שחושבים שהם 
של השטן/מוח. אם אתם יודעים את האמת, זה טוב ללכת לכינוסי דת, כי אתם תבינו את מה שהמטיף אומר, 

ז תלמדו את אפילו אם המטיף לא. אם אתם לא יודעים את האמת, ללכת לכינוסי דת זה פשוט יטעה אותכם. א
 האמת ואז תלכו לכינוסי דת שהם פופולריים באזור שלכם.

 
אנשים שמטיפים את התנ״ך הם דבר טוב, כי האמת היא בתוך התנ״ך, ומתישהו אנשים ידעו  פירושים שגויים:

מהי האמת. זה לא כל כך הציטוטים שלהם מהתנ״ך שמטעים אנשים, אלא הפירושים שלהם. אם מטיפים היו 
  יםפשוט נצמד

  למה שנאמר בספרי דת ולא היו כוללים את הפירושים שלהם, זה היה הרבה יותר טוב.
 

כינוסי דת, כמו ללכת לכנסייה, מקדשים ותחיות יהפכו לפופולריים יותר כשידעו את  דתות יהיו יותר פופולריות:

 האמת, כי אנשים רוחניים ישמעו את האמת בתוך מה שמטיף אומר בפעם הראשונה.
 

לא תהרוס את הדתות כמו שהרבה אנשים חושבים; היא תעשה את ההפך. היא תגלה את האמת בתוך  האמת
  הדתות ותהפוך אותן לפופולריות יותר.
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ישו פירש מחדש את התנ״ך של התקופה שלו וגילה הארות חדשות של האמת האולטימטיבית.  נוצרי אמיתי:

(, אז כדי להיות נוצרי, אתם צריכים לעשות את מה Christ-like) משמעות המילה ״נוצרי״ היא ״להיות כמו ישו״
שישו עשה. אם אתם לא, אתם לא נוצריים. זה לא אומר שתתנהגו כמוהו, אבל אתם חייבים לחיות את האמת 

    והחיים.
  

ישו אמר, ״אנשים מכבדים אותי עם השפתיים שלהם, אבל הלב שלהם רחוק ממני. הם סוגדים לי לשווא, 
 מלמדים את המצוות ועקרונות של בני אדם.״

 
לקרוא את התנ״ך, ללכת לכנסייה, לשיר שירי גוספל, ולהאמין במיתוסים פופולריים לא הופך  לעבור בין התנועות:

 מישהו לנוצרי. זה הופך אותך להפך ממישהו כמו ישו. הוא לא עשה את הדברים האלה, נכון?
 

להפיץ את האמת האמיתית, אפילו אם היא לא פופולרית. מה שישו אתם חייבים לדעת את האמת האמיתית ו
לימד לא היה פופולרי. מה שישו אמר היה כל כך לא פופולרי בתקופה שלו שזה גרם לו להיהרג. אני לא אומר 

שאתם צריכים להיהרג בשביל האמת. ישו כבר עשה את זה, והנקודה הובהרה. אתם צריכים לעמוד בשביל 
אבל אתם יכולים לעשות את זה על ידי פשוט לא לומר שום דבר שגוי ולומר לאנשים לקרוא את  האמת בכל מחיר,

  הספר הזה.
 



רוב האנשים פשוט הולכים סחור וסחור סביב השיח הבוער, כביכול, והם לא על הדרך הנכונה להגיע לגן עדן. 
 פשוט תעלו על הדרך ותלכו לאן שהיא מובילה אותכם.

 
  שאלוהים לא אוהב אנשים שהם פושרים; זה אומר שזה גורם לו לרצות להקיא.התנ״ך אומר 

 
אני לא צוחק, זה אומר משהו כזה. זה אומר שאנשים צריכים להיות מחויבים במאה אחוז לאמת והחיים. זה הכל 

 או כלום.
 

מת מאשר לחשוב לטעות ולחשוב שאתם צודקים זה הדבר הכי גרוע. זה יותר טוב לדעת שאתם לא יודעים את הא
 שאתם כן כשאתם לא.

 
ישו מעולם לא ריפא אף אחד פיזית, החיה את המתים פיזית, או קם מהקבר. אלה מיתוסים,  להחיות את המתים:

אבל הוא עשה משהו הרבה יותר חשוב ופלאי. הוא ראה את האמת, סיפר את האמת וחי את החיים, והוא עשה 
  זה. את זה בתקופה שהיה מאוד קשה לעשות את
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 ישו אמר, ״בואו תעקבו אחריי״.

 
כדי להיות נוצריים אמיתיים, אתם חייבים לעשות את אותו הדבר שהוא עשה. ישו אמר, תעקבו אחריי. במילים 

  אחרות, תעשו כמו שהוא עשה; לפרש מחדש כתבי קודש ולחיות בתוך האמת והחיים.
 

קיים, ובזמן שהם עושים את זה, הם מפספסים את מה שכן טבעי מאמינים במשהו שלא -אנשים שמאמינים בעל
 קיים. הם מפספסים את הכל בשביל כלום.

 
אתם קמים מהמתים כשאתם לומדים את האמת והחיים. זו הדרך האמיתית היחידה להקים את המתים. אם אתם 

תנו  האמת והחיים.מתים אל , אתם מתים מאמינים שאנשים באמת יכולים לחזור לחיים אחרי שהם מתו ונקברו,
 למתים לקבור את המתים, כפי שהתנ״ך אומר.

 
דתות מאורגנות מלמדות שהמשמעות של המטאפורה של הטלה של אלוהים היא ״טלה קורבן״,  המיתוס של ישו:

 ושישו היה אמור להיות הקורבן האולטימטיבי לאלוהים, שישו הוקרב בשביל החטאים שלנו.
 

ור נוצר על ידי אנשים שהתעסקו בנוהג הפרימיטיבי של הקרבת חיות )בעודן האמת היא שהסיפ קורבן אנושי:

בחיים( לאלים מיתיים מגוונים. קורבן אנושי לא נעשה במקום ותקופה שישו חי, אבל המיתוס הוא שישו הפך את 
 עצמו לקורבן אנושי.

 
אותה התקופה כדרך לרצות הקרבת חיות הוא נוהג עתיק שהיה חדור עמוק במוחות של אנשים פרימיטיביים של 

את אלוהים. הרעיון הוא שאתם נותנים לאלוהים את מה שיש לו הכי הרבה ערך בשבילכם, ובעלי החיים של 
אנשים היו הרכוש הכי יקר שלהם. לכן, לפי ההגיון הזה, לתת חיים של בנאדם, שלך או של הילדים שלך )עוד 

לתת לאלוהים. זה לא ממש הגיוני עכשיו, אבל זה היה הגיוני סיפור מהתנ״ך(, זו המתנה הכי יקרה שאתם יכולים 
 אז. זה מה שאנשים רצו לשמוע. הם היו מוכנים ללכת עם כל דבר, חוץ מהאמת.

 
העוקבים של ישו לא רצו להאמין שהאדם שהם אמרו לכולם שהוא הבן של אלוהים פשוט מת כמו כל פושע רגיל. 

לא יכלו לחיות עם זה, אז הם המציאו סיפור שהם יכלו לחיות איתו, זה גרם להם להיראות כמו שקרנים, והם 
 סיפור שגרם למה שהם טענו לגבי ישו להיות יותר אמין.

 
הם היו מעדיפים שישו יעשה איזה נס בדקה האחרונה ויצוף מהצלב ללא פגע ויעלה לשמים ויכה את כל המענים 

  שלו עם ברק.
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ו לעשות בדיוק את זה, והם היו מופתעים ומאוכזבים כשלא קרה כלום. זה הרבה מהאנשים שהיו שם ציפו ממנ
 גרם לו ולתומכים שלו להיראות כמו רמאים. זה היה נראה כאילו הרומאים צדקו.

 
הרומאים ציפו ממנו להודות שהוא לא היה מה שהוא אמר שהוא, והתומכים שלו ציפו ממנו להפסיק את ההוצאה 

  והוא לא עשה את זה או את זה. זה היה מאוד מאכזב לכולם.להורג שלו עם איזשהו נס, 
 

 אפילו ישו חשב שמשהו יקרה. זו הסיבה שהוא אמר: ״אבא, למה נטשת אותי?״
 

אם ישו תכנן את זה, אז יהודה לא בגד בו כמו שדתות אומרות; הוא עזר לו להשיג את המטרה של להרוג את 
 מהרבה סתירות וחוסר עקביות שמראות שדתות לא יודעות את האמת.עצמו כדי להציל את העולם. זו רק אחת 

 
הבעיה הייתה שמה שבאמת קרה לא היה מספיק טוב כדי לבסס על זה דת, אז יוצרי המיתוסים,  ספינולוגים:

בחוכמתם, החליטו לשנות את הסיפור כדי לגרום לזה להיראות כאילו ישו תכנן להיות קורבן אנושי ו/או 
  כואבת בהיסטוריה. ההתאבדות הכי

 
התומכים הניחו שישו היה חייב לדעת מה הולך לקרות לו, כי הוא היה הבן היחידי שנולד לאלוהים. הם היו חייבים 

 להסביר את זה איכשהו.
 
מאמינים באותו הזמן האמינו שאלוהים לעולם לא יתן למוות המשפיל הזה לקרות לבן היחיד שלו, אם הבן שלו לא 

 ככה. התומכים שלו לא יכלו להאמין לעיניים שלהם כשזה מה שקרה, והם נכנסו להכחשה.רצה שזה יקרה 
 

טבעי, יותר מרהיב, או שהדת -הם היו צריכים להפוך את הסיפור ליותר ממה שהוא היה ולהכניס לתוכו אלמנט על
העדות של ישו החדשה שלהם הייתה מתה עם ישו. הספינולוגים התחילו לעבוד. רוב החלקים הלא נכונים של 

 הגיעו מהצורך הזה לגרום להיראות כאילו ישו תכנן שהכל יקרה, במיוחד ההוצאה להורג של עצמו.
 

זה טריק ישן, עוד דוגמא לשקר הגדול. הגרסה הזו שומשה לאורך ההיסטוריה. הדרך שהוא עובד היא, כמה 
רציונליזציה שאף אחד לא יכול להמציא שהשקר יותר מזעזע ולא יאומן, יותר אנשים יאמינו לו. אנשים ישתמשו ב

 משהו כזה בלתי יאומן, אז הוא חייב להיות נכון.
 

258 
 

יוצרי המיתוסים שיכתבו את הדברים שישו באמת אמר כדי שיתאימו לתרחיש החדש, ובכך, יצרו את אחד 
 המיתוסים הכי מצליחים בהיסטוריה, המפלצת של כל המיתוסים.

 
להיות מוצלב או להיות קורבן חי לאלוהים, או תכנן התאבדות איטית וכואבת. זה לא ישו לא תיכנן  האמת היא:

נקבע מראש. הוא היה נגד המנהג הפגאני של הקרבת קורבנות, אז בטוח הוא לא היה מקדם את זה עם המוות 
ו של עצמו. מה שקרה זה מה שהיה נראה שקרה; זה לא היה משהו מאוד מיוחד או לא שגרתי. זה היה משה

 שקרה לאלפי אנשים באותו הזמן בהיסטוריה.
 

אפשר להגיד שכל מי שאי פעם נהרג על ידי אדם אחר מת בשביל הטבע החוטא  מת בשביל החטאים שלנו:

שלנו. התומכים שלו פשוט עשו מזה עניין גדול כדי לשרת את האינטרסים האישיים שלהם. ישו לא היה מישהו 
 דים נואשים. בסוף החיים שלו, לא היה לו אף אחד לצידו.מיוחד בשביל אף אחד חוץ מכמה מנו

 
האמת היא, לישו לא היו תומכים שבאמת האמינו שהוא הבן של אלוהים. אם הם כן היו מאמינים, הם היו מגינים 

עליו במשפט שלו. אף אחד לא היה בוגד בו כמו שאומרים שיהודה עשה, והם לא היו כולם ישנים כשהוא הזיע דם 
 ים היו בדרך לקחת אותו.כשהרומא

 



אם הוא באמת עשה ניסים, כמו להחזיר את המתים לחיים, הם לא היו דואגים לגבי מה שהרומאים היו עושים 
להם, נכון? האמת היא, אף אחד לא חשב שהוא אלוהים, יכול לעשות ניסים, או אפילו חיבבו אותו כל כך. כולם 

נו חנינה לפושע רגיל במקומו. זהו חלק מהסיפור המקובל של בפסטיבל של פסח כל כך לא אהבו אותו שהם נת
  האירועים.

 
סיבה אחת שאתם יכולים לדעת שישו מקריב את עצמו להציל אותנו לא קרה היא שזה סותר את התיאולוגיה 

   עצמה שהוא אמור לתמוך בה. למה שמישהו שמת בשביל החטאים שלנו, יפטור אותנו מהחטאים שלנו?
 

שהחטא שלנו יסלח, לפי ישו, היא שאנחנו נתחרט, נראה את האמת ונחיה את החיים, נפסיק  הדרך היחידה
 לפספס את המטרה )לחטוא(.

 
לפי מה שישו לימד, אדם אחר לא יכול לשנות אותנו ליצורים רוחניים, לא משנה מה הם יעשו. הם יכולים להראות 

( בעצמנו. להבין את האמת והחיים זה מה שגורם repentאת הדרך, אבל אנחנו חייבים לעשות את השינוי עצמו )
 לנו להשתנות לצורת חיים חדשה; שום דבר אחר לא עושה את זה. אנחנו חייבים להשתנות.

 
 אנחנו לא רואים דברים איך שהם; אנחנו רואים דברים איך שאנחנו.
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שהייתם לפני שאמרתם שאתם  להגיד שאתם מאמינים במשהו לא משנה אותכם. אתם עדיין חיה, בדיוק כמו

 מאמינים, עדיין מפספסים את המטרה.
 

 שום בעיה לא יכולה להיפתר מאותה רמת מודעות שיצרה אותה. אלברט איינשטיין
 

רק האמת משנה אותך, כי רק האמת ממש משנה את המוח שלך למשהו חדש לגמרי, וכשהמוח  להשתנות:

  רוחני.שלכם משתנה באמת, אתם משתנים באמת ליצור 
 

  תן למוח הזה להיות בתוכך, שהיה גם בתוך כרייסט ישו.
Philippians 2:5 
 

למה ישו הפך את ״האמת״ לנושא המרכזי שלו, ואמר שזה מה שהוא, אם היא לא הייתה חשובה? האמת  אמת:
והיא לא היא האמת ואמונה היא אמונה. הן הפכים. למילה ״אמת״ יש משמעות אמיתית אם תחפשו אותה במילון, 

= אמונה או = להאמין או = מיתוס, וכו׳. המשמעות שלה היא מה שהעדויות אומרות: זה שקיים. דתות אפילו לא 
טורחות לבדוק את המשמעות של המילה אמת. איך הם יכולים להתווכח על מהי האמת כשהם אפילו לא יודעים 

  את המשמעות של המילה.
 

מגיעה מלטינית, והמשמעות שלה היא ״לשנות את המוח שלך״. ״ repentהמילה ״ לשנות את המוח שלך:
המשמעות שלה היא לא מה שרוב האנשים חושבים )לשנות את דעתך(. המשמעות היא ממש לשנות את המוח 

 שלך, מהמוח של חיה, למוח של יצור רוחני. זו הסיבה שזה מציל אותך; זה באמת משנה אותך.
 

 , כי זה כתוב שאתה תשרת את הנשמה.״ישו אמר, ״אל תנסה לפתות אותי שטן
 

לשנות את המוח שלך אומר להשתנות ממוח ששולט על הנשמה שלך למוח שמשרת את הנשמה שלך ואלוהים. 
 להינצל זה אומר ללמוד את האמת.

 
 כדי שהמין האנושי ישרוד. אלברט איינשטיין אנחנו נצטרך דרך חשיבה חדשה באופן מהותי

 
המטרה. כדי להפסיק לחטוא, אתם חייבים למצוא את המטרה; אף אחד לא יכול  לחטוא זה אומר לפספס את

 למצוא את זה בשבילכם. הם יכולים להראות את הדרך, אבל אתם חייבים להבין אותה בעצמכם.
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חוץ מהגיון כללי, הדרך שאנחנו יודעים שסיפור הקורבן האנושי הוא לא אמיתי הוא שהוא לא גרם לאנשים ללמוד 

 האמת והחיים ולהשתנות ליצורים רוחניים. הוא עושה את ההפך ומסתיר את האמת. זו הטעיה. את
 

למה שישו יאמר לאנשים להשתנות )ללמוד את האמת ולחיות את החיים( אם הוא ידע שהם לא  הדרך הקלה:

, ואז פשוט צריכים? הוא היה צריך להגיד לאנשים פשוט לחכות עד שהוא יביים את הקורבן האנושי של עצמו
  להאמין שהוא עשה את זה בשבילם, והם יקבלו כרטיס חינם לגן עדן.

 
ילדים סדרתי ורוצח עד לרגע המוות שלכם, ואז פשוט להגיד ״אני מאמין -במילים אחרות, אתם יכולים להיות אנס

 אותך ליצור רוחני.שישו מת בשבילי ובשביל החטאים שלי״, ואתם תלכו לגן עדן. זה לא יעבוד, כי זה לא הופך 
 

יש דיון מתמשך בין תיאולוגים נוצריים לגבי אם זה אמונה או עבודות שמכשירים אותך להגיע לגן עדן. במילים 
  אחרות, האם זו הדרך הטובה המוראלית שאתה חי, או האמונה שישו מת בשבילנו שחשובה?

 
יא, אף אחד מהם לא יציל אתכם אם רוב האנשים הסיקו שצריך את שניהם, מה שסותר שאת התנ״ך. האמת ה

אתם לא יודעים את האמת. זה רק משחק מוח, העבודה של השטן להסיט את דעתם של אנשים מהאמת 
האמיתית, להטעות אותם ולגרום להם לפספס את המטרה. זו עוד הנחת יסוד סותרת שנראה שאף אחד לא 

 רואה.
 

בכלל? כולם מתים; חלק בדרך יותר נוראית מישו. איך מה לעזאזל זה אומר  מת כדי לסלוח על החטאים שלנו:

 למות, משהו שקורה לכולם, זה קורבן? ישו הלך לגן עדן; האם ללכת לגן עדן זו הקרבה?
 
תמיד שומעים מטיפים אומרים שהחטאים שלנו נשטפו על ידי הדם של ישו. איזו מחשבה מחרידה. זה ממש אומר 

היה דבר טוב, כי זה מכניס אנשים לגן עדן. זה לא הגיוני, אבל איכשהו שלהרוג את הבן היחידי של אלוהים זה 
  הספינולוגים הצליחו להפוך את זה לנושא המרכזי של דת שלמה.

 
אם ישו רצה שהרומאים ירצחו אותו כמו שנוצרים מאמינים, אז יהודה עזר לו, לא בגד בו כמו שהם גם 

 מאמינים. איזה אחד מהם נכון?
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זה מובן למה אנשים פרימיטיביים ובורים האמינו לזה בעבר, אבל למה לפחות מיליארד אנשים  מו:קורבן לעצ
אומרים שהם מאמינים לזה עכשיו? להקריב חיה כדי לרצות את אלוהים זה רע, אבל להעלות את הרמה לקורבן 

 מטורף לגמרי. אנושי זה עוד יותר רע, ואלוהים מקריב את הבן שלו לעצמו זה
 

, מקדם גדול בשם פול גרם למיתוס הזה להיות החלק הכי נערץ של הנצרות, המנגנון עצמו לישועה של איכשהו
 בנאדם, המפתחות עצמם לגן עדן. זו הטעיה, ואחת ברורה, אבל אנשים האמינו לה.

 
 .AD 64פול המציא את הדת הנוצרית סביב שנת 

 
מישו. הוא בעצמו כמעט יצר את הדוקטרינה המודרנית. היה הרבה יותר אחראי לדת הנוצרית שיש לנו היום  פול

הרבה אנשים אחרים זיקקו את מערכת האמונה, הטקסים וכו׳, אבל פול הוא זה שחיבר את הדוקטרינה הבסיסית 
 שנמשכת עד היום. הסיפורים היו קיימים לפני פול, אבל הוא לקח אחד מהם, שיפצר אותו, ורץ איתו.

 
חרי ישו כשהוא חי היו הראשונים שהתחילו דת שמבוססת על ישו. היא הייתה יותר האנשים שהלכו א השליחים:

מדויקת, כי הם היו איתו. הם קיבלו את זה מהמקור, אבל הם גם פירשו אותו לא נכון. הבעיה הייתה שלכל אחד 
 היה פירוש משלו והם היו בתחרות אחד עם השני. כולם טעו; אף אחד מהם לא ידע על מה ישו מדבר.



 
לכל אחד מהם היו עוקבים משלהם, והם ממש נלחמו אחד עם השני ורצחו כדי להגן על הפירושים שלהם. 

האלימות הזו מראה לך שהם כבר פירשו לא נכון את ישו. הם לא ממש הצליחו לגרום לשום דבר לקרות. הם 
נצלבו, אבל זו הייתה דרך פשוט נלחמו אחד בשני וסבלו הרבה רדיפות מהרומאים והיהודים. חלק מהם אפילו 

 לשרוד ולהתפרנס, ובאותה תקופה, היה קשה להתפרנס.
 

מצד שני, פול רק התרכז על פירוש אחד, והוא שיווק אותו במיומנות רבה והצלחה. הוא אמר שהפירוש שלו היה 
ו מת, אז הוא הפירוש היחידי, לכן, האחרים פשוט נשכחו עם הזמן, במיוחד אחרי קונסטנטין. פול הגיע אחרי שיש

 אף פעם לא פגש אותו, אבל יכול להיות שהוא היה הספינולוג הכי גדול והפרומוטר הכי טוב שאי פעם חי.
 
 אתם חייבים לבחור בין מה שישו אומר לבין מה שפול אומר. רוב הנוצרים מאמינים במה שפול אומר ולא ישו.

 
  תרים אחד את השני.אתם לא יכולים להאמין ששניהם אומרים את האמת, כי הם סו
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הכי טוב, כי בלעדיו, הדת לא הייתה פה אפילו היום. הכי  פול הוא הדבר הכי טוב והכי גרוע שקרה לנצרות.

גרוע, כי הדוקטרינה שהוא יצר לגמרי סותרת את האמת שישו ניסה לתת לעולם. אל תבינו אותי לא נכון; פול 
שוט המסקנות הסופיות שלו הן שגויות. החטא שלנו לא נשטף על מגלה יותר אמת בתנ״ך מכל אחד חוץ מישו. פ

  ידי הדם של ישו כמו שפול אמר והכנסייה תמיד מטיפה מאז שהוא אמר את זה והפכה את זה לאמת קדושה.
 

 זה לא הדם שישו דימם; זו האמת שישו אמר שמצילה.
 

, הוא היה אחד מהאויבים הכי גדולים של פול למעשה נקרא סול לפני שהוא שינה את שמו ואת דרכיו. בתור סול
הכנסייה המוקדמת. הוא היה פרושי ואחראי להרבה מהרדיפות ואפילו הרציחות של נוצרים מוקדמים. המטרה 

שלו הייתה להרוג את כל הנוצרים. כשהוא היה בטיול, הוא אמר שישו נגלה אליו ושכנע אותו להפוך לנוצרי. פול 
 קדוש נוצרי. התרחיש הלא סביר הזה למעשה גורם לאנשים להאמין לזה יותר.הוא רוצח של נוצרים, שהפך ל

 
הוא אחראי לרוב הברית החדשה של התנ״ך. אתם אולי לא תאהבו את הסיפור הזה, אבל זו האמת, וכמו שישו 

 אמר, זו האמת שמשחררת אותך.
 

 ככל שסיפור הוא יותר לא קונבנציונלי, יהיו יותר אנשים שיאמינו לו.
 

הרבה כביכול ״נוצרים״ שמאמינים שישו מת בשביל החטאים שלנו, סיפור ההתאבדות/קורבן  פאקטור הנונסנס:
אנושי, מתנשאים על אנשים שמאמינים ברופאות מכשפות ואמונות טפלות. ובכל זאת, הם מאמינים במשהו שהוא 

  פחות הגיוני ויותר לא קונבנציונלי.
 

ת היהדות, הנצרות והאיסלאם, תיכנן לחתוך לבן שלו את הגרון כדי להקריב אברהם, המייסד של דתו רצח ילדים:

אותו לאלוהים. ישו, הבן של אלוהים, הוקרב לאבא שלו. נאמר שהמלך הרוד, המנהיג של היהדות באותה 
התקופה, רצח את את כל התינוקות וילדים הזכרים בעיר שלמה. הפירוש של התנ״ך בעבר והווה אומר שרוב 

ם והנביאים הנערצים שלו עשו את הדברים הכי מחרידים שאפשר לדמיין. רצח, קורבנות של בני אדם, המנהיגי
  צדק היו מצוות גדולות של הפירוש המקובל של התנ״ך.-ילדים וחיות, גילוי עריות, נקמות ואי

 
  וערפדים.לקום מהקבר, והשתייה הסימבולית של דם ואכילה של בשר נשמע מאוד כמו סיפור של זומבים 

 
263  

 



הבנה שהייתה לאנשים בעבר; שהחיים, או הנשמה, -כל הדיבור זה על הטבע הקסום של הדם של ישו מגיע מהאי
הייתה בתוך הדם. אנחנו יודעים עכשיו שהחיים הם לא בתוך הדם. אם הם כן היו, עירוי דם מלא היה אמור 

 להעביר את הנשמה של מישהו אחר לתוך הגוף שלך.
 

שהו הוא יותר לא יאומן, המאמינים שלו יהיו יותר פנאטיים. זה לא הגיוני, אבל זה חלק מהטבע האנושי. ככל שמ
 זה הטבע של השטן/מוח.

 
לאחרונה הוצע מיתוס חדש שנקרא ״צופן דה וינצ׳י״. זה עוד בולשיט על הכוח של הדם; הפעם זה  צופן דה וינצ׳י:

נותרים״, הם פשוט המוח יוצר מיתוסים חדשים להוסיף למיתוסים ”על קו הדם. זה וספרים אחרים, כמו ספרי ה
  הישנים. מיתוס הוא מיתוס; הטעיה היא הטעיה.

 
 הטעיה הורגת; רק האמת מצילה.

 
הטעיה הורגת, כי היא קוברת את הנשמה בהטעיה. רק האמת יכולה להציל אותנו, אבל אף אחד לא יודע מהי. 

 הרוב לא רוצים אפילו לדעת.
 

י וסדרת הספרים של הנותרים היו ספרים ’מיתוסים חדשים הם מאוד פופולריים. צופן דה וינצ מהמציאות: לברוח

רבי מכר, כי אנשים מחפשים בריחה מהמציאות, לא את המציאות. הבעיה היא שזה בלתי אפשרי לברוח 
  מהמציאות. החיים הם המציאות. להאמין שהמציאות היא שונה לא הופך אותה לשונה.

 
מודע והמודע מהמוות שהוא בלתי אפשרי להימנע ממנו הוא למעשה משאיר אנשים מתים -הפחד התת

  רוחנית.
 

ספרי הנותרים הם על משהו שנקרא הלקיחה, שבה הנבחרים המעטים אמורים להעלות אל השמיים  לקיחה:

ך שפורשו מחד. לפי בדיוק לפני שכל שאר האנשים נדפקים. הם מבססים את כל הרעיון על כמה משפטים בתנ״
הפירוש, אלו שיש להם אמונה יפגשו את ישו באוויר. זו רק משאלת לב, פנטזיה מהמעלה הראשונה. התנ״ך אומר 

שהשטן הוא הנסיך של האוויר. זה אומר לכם לאן הם באמת הולכים. זו ההטעיה הישנה של העוגה בשמיים 
 מקום. עכשיו, אם תשתנו, ישו יהיה באוויר ובכל בעטיפה חדשה.

 
הסיבה היחידה שאנשים רוצים לברוח מהמציאות היא שהם לא יודעים מהי המציאות באמת; הם לא יודעים 

 שהיא יותר טובה מכל מיתוס.
 

אנשים מנסים לברוח מהאמת והחיים, וזה בדיוק מה שישו אומר שהוא. אנשים רוצים הטעיה, וזה בדיוק מה 
 ים להתעורר ולעשות את ההפך.שהתנ״ך אומר שהוא השטן. אנשים פשוט צריכ
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 עידן הבריחה מהמציאות חייב להיגמר, או שהמין האנושי ייגמר.

 
לחיות באשליה זה יוביל להרס שלנו. אתם חייבים לדעת את הסיטואציה האמיתית כדי להתמודד איתה. אם אתם 

זה. אם פשוט תתחילו להזיז מנסים לנטרל פצצה אטומית, אתם חייבים לדעת איך היא עובדת כדי לעשות את 
כבלים כי יש לכם אמונה שזה הדבר הנכון לעשות, זה יפעיל את הפצצה. אם תאמינו שרעל הוא חלב ותשתו אותו, 
הוא יהרוג אותכם. זה אמור להיות ברור, אבל האמת היא שרוב האנשים לא רואים כמה זה מסוכן לחיות בעיוורון. 

  העיוורים מובילים את העיוורים.
 

 שו אמר, ״אם העיוורים ילכו אחרי העיוורים, שניהם יפלו לתוך בור.״י
 

אנשים שהם הרוב המתון בדת אומרים שאלה הפנטים שיוצרים את כל הבעיות, כשלמעשה הם מתירים  מתונים:

 ״; הוא מסביר את המחיר של בולשיט דתי.Religulousאת ההתנהגות שלהם. תראו את הסרט של ביל מאהר ״



 
הבנות גרמו לרוב הקונפליקטים שלנו, אבל לא היינו חזקים מספיק כדי להשמיד את עצמנו -אשליות ואיבעבר, 

 לגמרי. עכשיו אנחנו כן.
 

 זו הסיבה, שאפילו שאנחנו לא רוצים להתמודד עם האמת, אנחנו חייבים.
 

 אנחנו נסיים אותו, או שהוא יסיים אותנו. כמו שג׳ון לנון אמר, החלום נגמר.
 

מוח לא היה צריך לעבוד כל כך קשה כדי להטעות אנשים. הם יאמינו לכל דבר שמישהו מספר להם, לא השטן/
משנה כמה הוא לא הגיוני ושטותי. כמה שהוא יותר שטותי, הם יאמינו לו יותר. מאמינים הם הסוכנים האמיתיים 

 שים הנורמליים יאמינו בה.של השטן/מוח. הבעיה היא שהאמת היא פשוט יותר מדי נורמלית בשביל שרוב האנ
 

 אנחנו קוללנו על ידי מישהו אחד וניצלנו על ידי מישהו אחר?
 

הדת נוצרית אומרת שהמין האנושי קולל, בגלל משהו שאדם וחווה עשו, וניצלנו על ידי מה שישו עשה. לא עשינו 
צאת מזה )להיסלח על שום דבר כדי להיכנס לצרות )חטא מקורי(, ואנחנו לא צריכים לעשות שום דבר כדי ל

החטאים שלנו( חוץ מלהאמין שכל זה באמת קרה. אם אתם מאמינים בתנ״ך איך שהוא מפורש על ידי הדת 
  הנוצרית, המין האנושי אפילו לא נמצא בתוך הלופ. לא עשינו כלום כדי להיכנס לצרות או לצאת מהם.

 
 האם משהו יכול להיות יותר לא אמין או פחות הגיוני מזה?
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יודע והוגן יגרום לאנשים חפים מפשע לשאת אחריות על משהו שאדם וחווה עשו? זה לא הוגן או -למה שאל כל

צודק, לא משנה איך מסתכלים על זה. למה שאלוהים יקריב את הבן היחידי שלו לעצמו כדי לסלוח לנו על חטא 
  שאנחנו לא אחראים לו מלכתחילה?

 
 ד זה לא מבוסס על האמת. אדית׳ סיטוולהציבור יאמין לכל דבר, כל עו

 
אם אדם כריזמטי עם כישורי סיפור נהדרים יאמר לאנשים שהופיעו בפניו מלאכים, או ישו או  שקרים/אמת:

הבנה זה -אלוהים הופיעו או דיברו אליו, והטיימינג יהיה נכון, הוא יוכל להתחיל דת. איזשהו סוג של שקר או אי
  לות.למעשה איך שכל הדתות מתחי

 
דוגמא: פול וג׳וזף סמית׳ שניהם התחילו דתות מרכזיות כשהם אמרו שהם ראו ודיברו עם נשמה, הופעה של ישות 

דומה לרוח רפאים שהתגלתה אליהם. פול התחיל את הנצרות המודרנית, וג׳וזף סמית׳ התחיל את דת 
 המורמונים.

 
 לקרות כמו שזה קרה.אף אחד לא עשה שום דבר לא נכון בעבר; הכל היה צריך 

 
אם שקר או אשליה מובילה אנשים לראות עכשיו את האמת האולטימטיבית, הם טובים. אתם צריכים לזכור שהכל 
היה שקר או הטעיה עד עכשיו. בעבר, המוחות שלנו לא נתנו לנו לראות את האמת; שקרים הם כל מה שהיה לנו 

 לעבוד איתם.
 

ה חייבת להשתמש במוח כדי לגלות את האמת. זה אומר שהיא חייבת מודע הקולקטיבי או הרוח הקדוש-הלא
להשתמש בשקרים כדי לגלות את האמת. היא חייבת להשתמש בשטן, המוחות המתעתעים שלנו, כי האמת לא 

  יכולה להגיע אלינו ישירות. היא חייבת לעבור דרך המוחות שלנו.
 



שקרים או הטעיה. זה הכל על לראות את המציאות  הוא מסע של לראות את האמת הנסתרת בתוך המסע הרוחני
בתוך האשליות. זה על טרנספורמציה, חוטאים שהופכים לקדושים, שטנים הופכים למלאכים, שקרים הופכים 

  לאמת, והמין האנושי הופך ליצורים רוחניים.
 

טיבית, כי כולנו ההפך מהאמת הופך לאמת. אין שום דרך להתחמק מהדרך הזאת לאמת האולטימ לסובב את זה:

 מתחילים את החיים בתוך אשליות. זה החטא המקורי האמיתי.
 

 מודע הקולקטיבי חייב להשתמש בשקרים כדי לגלות את האמת.-הלא
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כל ההטעיה הייתה הכרחית, כי ההטעיה יצרה מיכל בלתי חדיר בשביל האמת. היא הגנה על  קפסולת זמן:

הזמן בלי שישנו אותה. עכשיו כל מה שאנחנו צריכים לעשות זה לפתוח את האמת, כדי שהיא תוכל לעבור דרך 
  מיכל ההטעיה ולתת לאמת לצאת החוצה. אנחנו פותחים אותו פשוט על ידי לראות את ההפך ממנו.

 
  מיתוסים דתיים פעלו בתור מיכלים של האמת כדי לשמר את האמת עד עכשיו.

 
הבנות מתחילות משהו שאנשים יצטרפו -ת, ואת האמת. השקרים והאיהבנו-כל הדתות מכילות שקרים, הטעיה, אי

מודע הקולקטיבי שתל את האמת בתוך המיתוסים והשתמש בסיפור -אליו ויבנו עליו, כי הם פונים אל המוח. הלא
  בדיוני כדי להעביר את האמת עד עכשיו.

 
הזמן הנכון. זה דוחק את האמת לתוך זה למעשה פוגע באמת לראות אותה לפני  זה טוב שהאמת הייתה חבויה:

 מיתוסים וזה הורג או הופך את הנביאים שלה למנודים. זו הסיבה שכמעט אף אחד לא ראה את האמת עד עכשיו.
 

ישו ונביאים אחרים שתלו זרעים שהיה צריך לשתול, אבל הם שילמו מחיר גבוה בשביל זה. זרעי האמת שהם 
וזה עוזר להפוך את הגאולה שלנו לאפשרית. בזה שהוא הסתיר את האמת שתלו עכשיו מתחילים לגדול ולפרוח, 

מודע הקולקטיבי הגן על האמת ועלינו. הזמן צריך להיות נכון בשביל האמת, אחרת זה -והחיים עד עכשיו, הלא
 פשוט יוצר צרות.

 
דברים אם זה לא הלא מודע הקולקטיבי יכול לתת לנו מידע שלא ידענו, והוא יכול גם למנוע מאיתנו לראות 

 באינטרס הכי טוב שלנו שלנו לראות אותם.
 
״אפילו רוח האמת; שאותה העולם לא יכול לקבל, כי הוא לא רואה אותו, ולא יודע אותו: אבל אתה יודע אותו, 

 14:17כי הוא שוכן איתך, ויהיה בתוכך.״ ג׳ון 
 

  יטה מהמוץ.עכשיו שאנחנו יכולים, כמו שישו אמר, אנחנו חייבים להפריד את הח
 
המוץ הוא הכיסוי החיצוני שמגן על החיטה ממזג האוויר, אבל חייבים להסיר אותו לפני שאפשר לאכול את החיטה, 

 להיזון ממנה ולקבל ממנה חיים.
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 7.7פרק  -האמת תשחרר אותך  - 7חלק 
 

  האמת לגבי ישו

 
מארי בטח המציאה את הסיפור שאלוהים הכניס אותה להריון כדי שהיא לא תהיה מנודה או  לידת הבתולה:

יסקלו אותה למוות על כך שהיא הייתה אם מתבגרת לא נשואה. יכול להיות שחייל רומאי אנס אותה או איזשהו 



יכול להיות  סוטה אחר כמו שקרה לאלפי נשים צעירות אחרות. באותה התקופה, הנשים נענשו יותר מהאנסים.
שהיא פשוט סיפרה שקר גדול והתחילה את הנצרות. היא הצטרכה להגיד לישו שהוא הבן של אלוהים כדי 

להמשיך את השקר, אז הוא גדל באמונה שאלוהים הוא באמת אבא שלו. ישו לא שיקר כשהוא אמר שהוא הבן של 
מודע הקולקטיבי, -אה וחיבר אותו ללאאלוהים, כי הוא פשוט האמין למה שאמא שלו אמרה לו. זה נתן לו השר

שהוא קרא לו הרוח הקדושה. זה נתן לו את היכולת לתעל את כל האמת שהוא תיעל. הוא חיפש את האמת 
בהווה, כי הוא האמין שאלוהים, אבא שלו, ינסה לתקשר איתו. רק המחשבה הזאת פתחה את הדלת למוח 

 וח והוא היה מאוד אמיץ.האוניברסלי והאמת והחיים. לישו היה ראש מאוד פת
 

 זו דוגמא טובה לאיך ששקר יכול להוביל אל האמת.
 

אנשים אומרים, מה לגבי הקבר הריק? יכול להיות שהרומאים פשוט לקחו את הגוף שלו וקברו אותו  הקבר הריק:

עים במקום לא ידוע, כדי שהקבר שלו לא יהפוך לנקודת התכנסות של החסידים שלו. בדרך כלל הם קברו פוש
בקבר משותף עם פושעים אחרים, וזה מה שישו היה בשבילם, אז זה בטח מה שקרה. אין שום סיבה שהם היו 

 מתייחסים אליו אחרת מכל פושע או יוצר צרות אחר.
 

הסיפור של אדם עשיר שנתן את הקבר של המשפחה שלו לישו לא מצלצל נכון, כי אף אחד לא רצה להראות 
; זה היה יכול להכניס אותם לצרות. לישו לא היו חסידים עשירים שיגנו עליו באיזושהי לרומאים שהם אהבו את ישו

  צורה.
 
אם האדם העשיר אהב את ישו כל כך, איפה הוא היה בזמן המשפט שלו? אם הוא לא היה מוכן להסתכן להראות 

  כבר מת.שהוא עם ישו כדי להציל את החיים שלו, זה לא הגיוני שהוא יעשה את זה אחרי שהוא 
 

אנשים אומרים, מה לגבי החסידים שלו שראו אותו הולך על הכביש, ראו את הפצעים שלו,  התחייה מהמוות:

  תמותה?-דיברו איתו ואכלו איתו אחרי שהוא כבר היה אמור להיות מת? למה שהוא יאכל כמו בן
 

שהרומאים שיחררו אותו, כדי לא  יכול להיות שמישהו שיחד את השומרים והוריד אותו מהצלב לפני שהוא מת, או
 ליצור קדוש מעונה, והוא בדיוק היה בדרכו לעזוב את העיר כשחלק מהחסידים שלו ראו אותו.
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יכול להיות שהוא לא נפצע ברמה שאומרים בסיפור, ויכול להיות שהוא הגיע אחרי יותר משלושה ימים. יש אנשים 

ד והוא קבור איפשהו ליד קטמנדו. הבהגוואן ראג'ניש )אושו( זה איפה שאומרים שישו הלך להודו וחי לגיל זקן מאו
ששמעתי את הסיפור הזה; תחפשו באינטרנט ותבדקו את זה בעצמכם. אני לא יודע אם זה נכון, אבל זה יותר 

 הגיוני מהסיפור המקובל.
 

להיות שהוא פשוט המציא סיפור התחייה מגיע רק ממקום אחד, פול, והוא אפילו לא היה שם, אז יכול  הסיפור:

 אותו כדי להפוך את הדת החדשה שהוא קידם ליותר מצליחה. פול מגלה הכי הרבה אמת וגם הכי הרבה בולשיט.
 

 אני לא יודע מה קרה. אף אחד לא יודע, וזו האמת האמיתית.
 

למעלה הם אין שום עדויות למה שקרה, רק סיפורים סותרים ממקורות מפוקפקים, אבל הדברים שציינתי 
 מינית )התעברות ללא רבב( וקימה ממוות פיזי הם לא אפשריים.-אפשריים, והתעברות חד

 
אם ישו באמת עשה ניסים, כמו להקים את המתים, האנשים שראו אותם היו הולכים אחריו ולא מפחדים מאף אחד 

היה אוסף הרבה יותר  מכל סיבה. התנ״ך אומר שמאות אנשים ראו אותו עושה ניסים. אם זה היה נכון, הוא
משתיים עשרה חסידים, והם לא היו מתנהגים כולם כאילו הם לא מכירים אותו או בוגדים בו כמו שהתנ״ך אומר 

 שהם עשו. זה פשוט לא מצלצל אמיתי, נכון?
 

  האמת היא האמת, וישו אומר שזו האמת שמשחררת אותך.



 
ן, ואם הוא כן מת על הצלב, הרומאים כנראה הסירו את אין שום עדויות שישו היה קיים אי פעם, אבל אם הוא כ

הגופה שלו ושרפו אותה בחשאיות. הם עשו דברים כאלה כשהם רצו לשים קץ להשפעה של עושה צרות. זה גרם 
 לתוצאה ההפוכה הפעם.

 
אם ישו כן מת על הצלב, כמו שהסיפור אומר, זו הייתה הקרבה בשביל האמת, אבל לא יותר מזה. אני חושב 

 שחלק מהסיפור של ישו היה נכון, אבל זה לא משנה.
 

אם שום דבר בתנ״ך לא היה נכון היסטורית, זה לא היה הופך אותו לפחות חשוב. זה היה הופך אותו ליותר 
  חשוב.

 
זה מפני שהוא מגלה את האמת האולטימטיבית, וזה מה שחשוב. זה הופך את התנ״ך ליותר חשוב ופלאי, כי 

 מודע קולקטיבי שיצר אותו כדי להראות לנו את האמת.-ח קדושה או לאזה מוכיח שיש רו
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אם רוב הסיפור הוא נכון, הוא עשה הקרבה גדולה בשביל האמת; הוא עונה למוות בשבילה. הוא לא היה חייב; 
עינו אותו הוא היה יכול לעצור את העינוי בכל זמן. הוא פשוט היה צריך להגיד שהוא משקר. זו הסיבה שהרשויות 

 כל כך הרבה; הם רצו לשמוע אותו אומר שהוא משקר.
 

הסיפור אומר שהוא לעולם לא נכנע, ורק אנשים מעטים אחרים היו יכולים לעשות את זה. אפילו אדם משוגע לא 
היה יכול לעשות את זה. הודות למה שהוא עשה, יש לנו את ההארות שלו עכשיו. מה שהוא עשה הייתה הקרבה 

  ביל להוציא את האמת החוצה, וזה יהיה טרגי אם אף אחד לא ידע אי פעם מהי האמת הזו.אדירה בש
 

אם הוא היה חוזר בו, הוא היה קורא לאמא שלו שקרנית, ויכול להיות שזו סיבה שהוא לא עשה את זה. הוא היה 
 הורס אותה.

 
א נכנע לכאב והפחד של המוות מראה ישו הראה לנו מה יצור רוחני יכול לעשות. העובדה שהוא ל המוות של ישו:

תמותה ומזויף לא היה יכול לעשות את זה. זה -לך שהוא ידע את האמת והחיים, שהוא היה האמת והחיים. בן
יהיה בלתי אפשרי. זו הסיבה שהדרך שהוא מת היא משמעותית, ומתנה אדירה, לא שהוא מת בשביל החטאים 

 שלנו כמו שדתות אומרות.
 

הוא האדם היחיד שאתם יכולים לדעת בוודאות שהוא היה יותר מבן אדם לפי איך שהוא  מבן אדם:ישו היה יותר 

התמודד עם המוות הכי נוראי שיש. ללכת אחריו זה להיות מוכנים למשהו רע באותה המידה, שיכול להיות שלא 
לסבול את המוות שלנו. אם אפשרי בכלל. יכול להיות שהוא סבל את הדבר הכי נוראי שיש כדי שיהיה לנו קל יותר 

יש לנו בחירה, ניקח דרך קלה, ללא כאב, אבל זה לא תמיד תלוי בנו. זה תלוי באלוהים, הכוח המאזן, כמו לידה 
 ושאר החיים.

 
אם הוא מת על הצלב או לא, זה לא משנה, כי הוא הצליח להפיץ את המסר. הוא אמר שהוא ידע מהי האמת, והיא 

 ימטיבית. זה אחד ההסברים הכי טובים של האמת האולטימטיבית שאי פעם נוצרו.הוכחה להיות האמת האולט
 
אני אישית חושב שמה שהוא אמר זה ההסבר הכי טוב של האמת האולטימטיבית, וזו הסיבה שאני מצטט אותו כל 

  כך הרבה פעמים בספר הזה.
 

ו כשהם פורשו לא נכון. זה לדברים שישו אמר היה כל כך הרבה כוח, שאנשים חשבו שהם נכונים, אפיל
 מדהים בפני עצמו.

 
מה שהוא לא עשה היה מספיק כדי להפיץ את ההארות שלו החוצה. הסיפור האמיתי הוא אף פעם לא טוב כמו 

  המיתוס. היה צריך את המיתוס בשביל לשאת את מה שהוא אמר אלינו.
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יתוסים. תזכרו, האמת היא המטרה. ישו אומר מה שהוא עשה יהיה בשביל כלום אם אנשים פשוט יאמינו למ

 שזו האמת שמשחררת אותך.
 

רק לפני כמה מאות שנים, אנשים האמינו שהעולם היה שטוח, ואפילו כשהיו עדויות טובות שהוא  עולם שטוח:
  היה עגול, רוב האנשים לא האמינו לזה או רצו להאמין בזה. הם לא רצו להודות שהם טעו.

 
  , אבל בהתחלה, היא תעצבן אותך.האמת תשחרר אותך

 גלוריה סטיינם
 

זה לא נוח ללמוד שמה שחשבת שהיה נכון כל החיים שלך לא נכון, אבל זה חלק מלהתבגר. זו הייתה מכה 
 כשגילינו שהסיפור של סנטה היה מיתוס, ועכשיו אנחנו לומדים את אותו הדבר לגבי הדת.

 
 מהשקרים של העולם הזה אם אתם הולכים ללמוד אמת נצחית.״ישו אמר, ״המוחות שלכם צריכים להתנקות 

 
האם מה שהוא אומר יכול להיות יותר ברור מזה? זה קשה לקבל, אבל אין לנו ברירה; זה מה שהולך  להתבגר:

להפריד את המטעים מהנוצרים האמיתיים. הגיע הזמן להתבגר ולהפסיק להאמין במיתוסים ואגדות. אם לא 
ודד עם האמת )ישו(, הילדים שלנו לא יקבלו את ההזדמנות להתבגר. זה כזה פשוט. התנ״ך נתבגר עכשיו ונתמ

אומר, ״כשהייתי ילד, האמנתי כמו שילד מאמין, דיברתי כמו ילד, אבל עכשיו שגדלתי, אני חייב להניח דברים 
 ילדותיים בצד.״

 
אבל נגמר לנו הזמן להתמזמזות. רק האמת המיתוסים הישנים האלה ואגדות היו כיפיים והיה מנחם להאמין בהם, 

 יכולה להציל אותנו עכשיו.
 

 אתם צריכים שתהיה לכם המודעות של ילד והידע של האמת.
 
אלו שיכולים לקבל את האמת כשהם שומעים אותה ורואים אותה הולכים להינצל. אלו שלא או רק רוצים להישאר 

 ת אבודים. זה הוגן.באזור הנוחות הפופולרי והחמים שלהם הולכים להיו
 

 ישו אמר, ״תראו לי את האבן שהבונים דחו. האבן הזו היא אבן הפינה.״
 

במילים אחרות, אתם לא יכולים להישאר באזור הנוחות שלכם, עם המוכר. האמת היא שונה ממה שפופולרי, אז 
  י.אתם לא יכולים ללכת עם הקהל הרחב. אתם צריכים לוותר על השקר כדי להבין את האמית

 
 גנדי אמר, ״אם אתם מיעוט של אחד, האמת היא עדיין האמת.״
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האמת היא שבזמן שישו חי, אם מישהו גרם צרות לאליטה היהודית והרומאים, הם הוציאו אותו להורג. ישו איים 

הם על הסטטוס קוו של היהודים והרומאים. הוא היה מחולל קודש לשליטים היהודים ויוצר צרות לרומאים, אז 
    הוציאו אותו להורג באמצעות השיטה הסטנדרטית של התקופה.

 
 כל האמיתות הגדולות מתחילות בתור חילולי השם.

 ג׳ורג׳ ברנרד שו
 
צליבה לא הייתה עניין גדול בזמנים הברוטליים האלה. הם צלבו אנשים אפילו רק כי הם הטיפו בלי רישיון. ישו מת 

 יו הרבה אנשים שהכריזו על עצמם כגואלים באותה התקופה.כמו כל פושע רגיל או עושה צרות. ה



 
אנשים רוצים להאמין שישו היה פיזית יותר מרק אדם נורמלי, שהוא לא היה. הוא לא היה שונה  ישו היה אדם:

מגברים אחרים פיזית; הייתה לו פשוט יותר השראה, הוא היה יותר מחובר למוח האוניברסלי )רוח הקדושה( 
אחרים. הוא הוליד את עצמו רוחנית. כמו נביאים אחרים, הוא תיעל דברים ממעבר למוח. זה לא הנביא מאנשים 

  שחשוב; מה שעבר דרך הנביא זה מה שחשוב.
 

״זו הנשמה שנותנת חיים; הבשר לא נותן רווח. המילים שדיברתי אליכם הן אלה  כמו שישו אמר בעצמו:
 John 6:63שחשובות, כי הן מגיעות מהרוח והחיים.״ 

 
במילים אחרות, זה בסדר להגיד שהוא לא ממש מיוחד, כי הוא ידע שמה שהיה חשוב היה מה שעבר דרכו. מה 

  שהגיע מהרוח הקדושה היה חשוב.
 

י שאומר מילה נגד הבן של האדם או אלוהים ייסלח. אבל אם אדם יחלל את השם של הרוח ישו אמר, ״כל מ
 הקדושה, הוא לא ייסלח.״

 
במילים אחרות, אתם לא צריכים לחשוב שהנביא שהמסר עובר דרכו הוא כזה מיוחד, אבל אתם חייבים לכבד את 

 המסר, אחרת לא תבינו אותו.
 

ים את ישו מסתכל למעלה אל השמיים באיזושהי פוזה רוחנית. כדי לראות רוב האנשים רק מדמיינ תמונה חרוצה:

את ישו כפי שהוא היה באמת, אתם צריכים פשוט לדמיין אותו עושה דברים שכל שאר האנשים עושים כל יום 
בחיים שלהם, ואתם תקלטו שהוא היה בן אדם בדיוק כמונו. הוא אכל אוכל ועשה את צרכיו כמו כל שאר האנשים, 

ז תנסו לדמיין אותו מתכופף מאחורי שיח כשאתם מתחילים לחשוב שהוא לא היה בנאדם. הוא היה חייב לעשות א
את זה כמו כל בן אדם אחר, ולא היה להם אסלות בתקופה שהוא חי. זה לא מכבד, אבל יראת כבוד לא משחררת 

 אותך.
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 אנשים סוגדים לשליח ומפספסים את המסר.
 

ילו השליח הוא זה שחשוב ולא המסר, אפילו כשהשליח עצמו אומר שזה המסר שחשוב. אנשים מתנהגים כא
בזמנים עתיקים, אם אנשים לא אהבו מסר ששליח הביא, הם היו הורגים את השליח. אם הם אהבו את המסר, 

 הם היו הופכים את השליח לגיבור גדול. זה שטויות.
 

 אומר שכולנו יכולים להיות. אני לא אומר שישו לא היה אלוהי; הוא היה. אני
 
אני לא אומר שום דבר; זה ישו והתנ״ך שאומרים את זה. אני פשוט מציין את העובדה הזו לאנשים שאומרים שהם 

ישו אמר שזו האמת משחררת אותך. זו האמת. האמת  אבל כנראה שלא קראו אותו באמת. מאמינים בתנ״ך,
  היא מה שמשחררת אותך.היא לא תמיד מה שאנשים רוצים לשמוע, אבל 

 
  מטאפורית, זה הכל נכון.

 
 אתם מולידים את עצמכם כשאתם נולדים מחדש, אז זו לידה בתולה. לידה בתולה:

 
היא נכונה במובן שישו כן קם מהמתים. הוא פשוט עשה את זה הרבה לפני שהוא נהרג פיזית.  הקימה מהמתים

הפסיק לחיות בתור אדם מת רוחנית. הוא למד את האמת והפך באיזושהי נקודה בחיים המוקדמים שלו, הוא 
ליצור רוחני אלמותי. בכך, הוא קם מהמתים. כשאתם לומדים את האמת, אתם עושים את אותו הדבר; אתם קמים 

  מהמתים.
 

 ישו אמר, ״הדרך של בני התמותה היא מוות חי״.



 
ל הקברים הם ריקים; יש גופה, אבל הנשמה הסיפור על הקבר הריק הוא גם נכון מטאפורית. כ הקבר הריק:

 המודעת כבר נעלמה.
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 7.8פרק  -האמת תשחרר אותך  - 7חלק 
 

 שליטה ורצון חופשי

 
 אנשים חושבים שהם בשליטה על החיים שלהם; ההפך נכון.

 
רוב האנשים חושבים שלמה שאתם עושים יהיה השפעה על החיים העתידיים שלכם, אפילו אחרי  קארמה:

המוות, מה שאתם עושים יחזור אליכם, וכו׳. זה לא נכון. לעשות משהו, רע או טוב, למישהו או בשביל מישהו, לא 
יצור את הטוב והרע בחיים העתידיים שלך. זה מאוזן; זה פשוט קורה לא משנה מה אתם עושים. האיזון הופך את 

מושפע על ידי שום פעולות שאתם עושים, טובות  החיים של כולם להוגנים, צודקים, שווים ומושלמים, אבל הוא לא
או רעות. מה שאתם עושים זה לא תלוי בכם; זו לא העבודה שלכם. זו העבודה של אלוהים/החיים. תודה לאל, 

  אלוהים בשליטה.
 
המנדט הנוצרי שאומר שצריך לסלוח לאלו שפגעו בכם, או הסגו גבול נגדכם כמו שהתפילה של אדוני אומרת, הוא 

הכרחי, כי כשרואים את החיים באמת, אתם יודעים שאף אחד לא עושה שום דבר באמת. אלוהים עושה, לא 
האיזון עושה, אז אתם לא לוקחים את זה אישית. כמו שלא תקחו את זה אישית כשכריש או דוב יתקפו אתכם ולא 

  .תצטרכו לסלוח לחיה שתקפה אותכם, אתם לא עושים את זה עם בני אדם מאותה הסיבה
 
אנשים לא יהיו הוגנים לגמרי, אלוהים כן. אתם יכולים לעשות רק דבר אחד שמשנה, וזה לראות את האמת ולחיות 
את החיים שניתנים לכם. אתם לעולם לא קורבן של אף אחד. כל מה שקורה זה תמיד אלוהים/החיים יוצרים איזון. 

  לראות את זה.הבחירה היחידה שלכם היא לראות את זה בתור מה שזה, או לא 
 

  יש אירועים וגורמים, למה ומדוע בכל הדברים.
 וויליאם שייקספיר

 
אתם פיזית קבוצה של יותר משישים טריליון תאים חיים שעושים את מה שהם עושים  גורל נגד רצון חופשי:

שליטה על זה. בעצמם. בכל שנייה, יש טריליון דברים שקורים בתוך הגוף שלנו שמונעים מאיתנו למות, ואין לנו 
דם נשאב החוצה, תאים נוצרים, הורמונים מופצים; טריליון דברים מחוץ לשליטה שלנו חייבים לקרות רק כדי 

  שנעכל אוכל, ואנחנו אפילו לא מודעים שזה קורה עכשיו.
 

אנשים מודעים לעובדה שהם לא בשליטה על העבודות הפנימיות של הגוף שלהם, אבל רוב האנשים לא מודעים 
לעובדה שהם לא שולטים על מה שמחוץ להם גם. רוב האנשים מאמינים שהם בשליטה, וההפך הגמור הוא 

 האמת.
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אלוהים/החיים מובילים ואנחנו עוקבים אחריו בריקוד החיים. במילים אחרות, הסביבה הפיזית  ריקוד החיים:

  עושה משהו, והסביבה הפנימית שלך )מוח( מגיבה אליה.
 

 השליטה האבסולוטית של הסביבות שלנו. אנחנו תחת
 

אתם נהיים רעבים אתם אוכלים, צריכים כסף אתם עובדים, הטלפון מצלצל אתם עונים לו, נהיה לכם קר אתם 
 שמים מעיל, נהיה לכם חם אתם מורידים אותו, ואם יש לכם גירוד, אתם מגרדים אותו.



 
אתם נולדים, אם אתם עשירים או עניים, מושכלים,  ואז יש את השליטה הסביבתית הגדולה יותר; איפה ומתי

   כשרוניים,
 בריאים, מראה, מין וגזע, וכו׳.

 
הדרך הכי קלה לבדוק אם אנחנו בשליטה או לא זה פשוט לחפש מישהו שלא מת כמו שאר  לבדוק את זה:

עובדה שכולם מתים האנשים. אף אחד לא מנצח את המוות, אפילו לא מרפאי האמונה, ואף אחד לא רוצה למות. ה
 ובפחות ממאה וחמישים שנים אומרת לך בלי שום ספק שאנחנו לא בשליטה.

 
 אין לנו רצון חופשי, יש לנו משהו יותר טוב. יש לנו את הרצון של אלוהים.

 
רצון חופשי או שליטה היא אשליה, הטעיה שנוצרת על ידי המוח. זו ההטעיה השניה הכי גדולה אחרי ההטעיה 

  שלכם. כשאתם מתעוררים לאמת, הדבר הראשון שאתם מבינים ההוא שאתם לא בשליטה. שאתם המוח
 

 אתם רואים שהבורא והבריאה הם ביחד בהווה.
 

יכול, אבל הם גם רוצים להאמין שהם בשליטה או שיש להם רצון חופשי. זה עוד -אנשים רוצים להאמין באל כל
 הזמן, לא משנה מה אתם חושבים.משחק מוח. אלוהים/החיים הם בשליטה על הכל כל 

 
  כל מה שאני רוצה ללמוד זה איך לחשוב כמו אלוהים.

 אלברט איינשטיין
 

  הממלכה שלך מגיעה, רצונך ייעשה על כדור הארץ.
Matthew 6:10 
 
זה קל להאמין שאתם בשליטה. אחרי הכל, אתם עושים מה שבא לכם. האמת היא שאתם רוצים לעשות משהו כי 

 בסביבה שלכם נותן לכם סיבה לעשות את זה, אפילו אם זה המוח שלכם.משהו 
 

 הסביבה היא כל מה שלא אני. אלברט איינשטיין
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הרוחני שלך, כולל המוח שלך, זו הסביבה שלך. המוח שלך נוצר ומיוצר על -במילים אחרות, כל מה שמחוץ לעצמי
וא חלק מהסביבה שלך, בדיוק כמו הגוף שלך, והוא נשלט ידי הגנטיקה שלך והסביבה שלך, בעבר והווה. המוח ה

 על ידי הסביבה הגדולה יותר, ישירות ולא ישירות.
 
אתם יכולים להגיד שחיות יותר נמוכות הן גם בשליטה על מה שהן עושות ולא עושות. דוב או זאב יכולים להחליט 

עושים את הדברים שאתם עושים  מה לעשות מרגע לרגע, אבל הם פשוט מגיבים למה שקורה סביבם. אתם
 מאותה הסיבה שדוב או כל חיה אחרת עושה מה שהיא עושה.

 
בני אדם עושים את אותו הדבר כמו כל שאר החיות, אבל בדרך טיפה פחות ישירה. המוחות שלנו נתנו לנו מודעות 

מה שלמדנו בעבר ולאן גדולה יותר של העבר וההווה מאשר חיות נמוכות יותר. לכן, אנחנו לוקחים בחשבון את 
אנחנו רוצים להגיע בעתיד כשאנחנו מגיבים לסביבה, אז אנחנו מגיבים בצורה טיפה פחות ישירה מאשר חיות 

  יותר נמוכות כשאנחנו יכולים.
 

הכל קבוע מראש, ההתחלה וגם הסוף, על ידי כוחות שאין לנו עליהם שום שליטה. זה קבוע בשביל חרקים 
ני אדם, ירקות או אבק קוסמי, כולנו רוקדים לשיר מיסתורי, שמכוון במרחק. אלברט וגם בשביל הכוכבים. ב

 איינשטיין
 



כמו שאמרתי קודם, ההבנה הגדולה הראשונה שתשנה את העולם תהיה כשהמדע יבין שהעובדה שהאבולוציה 
 זאורים, חרקים, וכו׳.נכונה אומרת שהתפתחנו מכל החיות היותר נמוכות, שאנחנו היינו החיות האלה, שהיינו דינו

 
המדע יבין שחוקי התנועה של אייזיק ניוטון אומרים שהחוקים ששולטים על כל החומר  ההבנה הגדולה השנייה:

תגובה״ -כוללים אותנו, כי הגופים שלנו הם חומר. אנחנו לא בשליטה; רצון חופשי הוא אשליה, תעתוע. זה ״פעולה
כולל אותנו. לא יכול להיות שום חומר ביקום שהוא פטור מהחוקים  שיוצרים את התנועה של כל הדברים ביקום,

מסביר את חוקי התנועה, והם הוכחו להיות  Principia Mathematica היסודיים האלה של הטבע. הספר שלו
נכונים. הספר הזה הוא היסוד של הפיזיקה המודרנית. הגופים שלנו נשלטים על ידי אותם החוקים האלה, כי 

 נו הם חומר ביקום. נכון או לא?הגופים של
 
תסתכלו קצת יותר קרוב על הדברים שאתם עושים, ואתם תראו את האמת. תמיד יש סיבה שמקדימה כל פעולה 

שלך. מהפרספקטיבה של המוח שלך, העולם הוא מבוך אחד ענק. יש לכם בחירות, אבל מספר מוגבל שלהן. אתם 
הכי טובה. אף אחת מהבחירות לא הייתה עושה שום הבדל  תמיד בוחרים במה שאתם חושבים שהיא הבחירה

 קוף רואה קוף עושה׳ והולכים בעיוורון במעגלים, גדולים וקטנים.‘ אמיתי עד עכשיו. כולם משחקים
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 החיים הם מה שקורים לך בזמן שאתה עסוק בליצור תוכניות אחרות. ג׳ון לנון
 

שטן. אנחנו נותנים למוח להוביל, ואנחנו עוקבים אחריו. כל מה המין האנושי כרגע רוקד עם ה לרקוד עם השטן:

שאנחנו צריכים לעשות זה להטיל את המוח ולהתחיל לרקוד עם אלוהים. תנו לאלוהים להוביל, ויהיה לכם פרטנר 
 לריקוד מושלם.

 
של לחשוב שאנחנו בשליטה )רצון חופשי( זה השורש של כל הבעיות על כדור הארץ. זה הכלי הכי חזק 

השטן/מוח. כשישו מדבר על להתגבר, הוא מדבר על להתגבר על ההטעיה הזו. היא מפרידה את הנשמה 
  שלך מאלוהים.

 
בסיקסטיז, כולם דיברו על להפיל את האגו שלך. היה להם את הרעיון הנכון, אבל שוב, הזמן לא היה נכון  אגו:

ורוב האנשים לא יכלו לדעת את האמת לעשות את זה. אתם חייבים לדעת את האמת האולטימטיבית, 
האולטימטיבית עד עכשיו. בצורה הכי גרועה שלו, רצון חופשי מתבטא בתור גאווה, יהירות וחמדנות, אבל רק 

 לחשוב שאתם נפרדים זה החטא האולטימטיבי, השורש של כל הרשע וקונפליקט בעולם הזה.
 

ימנע מכאב ולהרגיש עונג. אתם הולכים על שביל בין אנשים עושים את כל מה שהם עושים כדי לה הגזר והמקל:
הכוחות האלה. זה אולי נראה שאנשים מסוימים עושים משהו מתוך סיבה אחרת, אבל זו אשליה/תעתוע. דוגמא: 

עצמית היא נעשית רק אם היא גורמת לבן אדם שעושה אותה להרגיש טוב לעשות אותה. -התנהגות של הקרבה
יש טוב לעזור לאחרים, או שזה מרגיש טוב לעשות מה שאתם חושבים שהוא הדבר לאנשים מסויימים, זה מרג

עצמי, באופן ישיר או לא ישיר. כל -עצמי וסיפוק-הנכון לעשות. אתם עושים את כל מה שאתם עושים בשביל שימור
ה תנועה שאתם עושים היא בסופו של דבר בשביל עצמכם, לא משנה מה אתם אולי חושבים או איך שזה נרא

 לאחרים.
 

הדברים שאתם עושים אולי לא תמיד משמחים אתכם, אבל אתם תמיד חושבים שהם ישמחו אותכם בסופו של 
 דבר, בדרך כזו או אחרת, או שלא הייתם עושים אותם.

 
אמא תרזה עזרה לעניים, כי זה גרם לה להרגיש טוב לעשות את זה ו/או בשביל התגמול שהיא חשבה שהיא 

  )להרגיש טוב אחר כך(. תקבל בחיים הבאים
 

  כשאתם רואים את האמת, לעזור לאחרים זו הדרך הכי טובה לעזור לעצמכם.
 



אחרי שאנשים ידעו את האמת האולטימטיבית, הם יעזרו לאחרים הרבה יותר, כי זה ירגיש אפילו יותר טוב מאיך 
. אנשים רוחניים רואים אחרים שזה מרגיש עכשיו לעשות את זה. זה מברך את מי שמקבל את העזרה ואת העוזר

  בתור עצמם, אז הם מאוד אוהבים לעזור לאחרים.
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אחרי שהאמת תהיה ידועה, זו תהיה דרך חיים לאנשים רוחניים, אבל זה עדיין יהיה בשביל סיבות אנוכיות. אנחנו 
בנעליים של אנשים אחרים ועושים נאהב לעזור לאחרים, כי אנחנו נדע שכולם בדיוק כמונו. אנחנו שמים את עצמנו 

את הדבר שאנחנו היינו רוצים שיעשה אם אנחנו היינו הם באמת, וכך אנחנו עוזרים לעצמנו בשתי דרכים. אנחנו 
גם נעזור לאחרים כי אנחנו יודעים שזה עוזר לעצמנו בצורה לא ישירה. אנחנו יודעים שאנחנו חייבים לעזור 

וליצור את גן העדן שאנחנו רוצים על כדור הארץ. אנחנו גם יודעים שאנחנו לאחרים כדי שהמין האנושי ישרוד 
  יכולים להיות כמוהם בעתיד.

 
מי שחווה את האחדות של החיים רואה את העצמי שלו בכל היצורים, ואת כל היצורים בתוך העצמי שלו, 

 ומסתכל על הכל עם עין חסרת פניות. בודהה
 

ר לאחרים. אנשים רוחניים רואים את כולם כבני משפחה שלהם, כי האמת היא יצור רוחני באופן טבעי פשוט עוז
שאנחנו משפחה אחת של חיים על כדור הארץ. יצורים רוחניים הם הרבה יותר מודעים, לכן הם מרגישים את 

  הכאב, עונג, ורמת סיפוק של אנשים אחרים באופן הרבה יותר מדויק.
 

כרגע רוב האנשים לא אוהבים את עצמם,  אתם אוהבים את עצמכם.ישו אמר, תאהבו את השכן שלכם כמו ש

 אבל הם יאהבו את עצמם בקרוב.
 

אנחנו נמנעים מכאב ומחפשים עונג, ולא צריך הרבה מזה כדי לשלוט בנו לגמרי. רוב האנשים יכולים  כוח הכאב:

אחרת. הם הולכים לעבודה כדי ולמעשה מקבלים כמות מסוימת של כאב כדי לקבל יותר עונג בעתיד בדרך כזו או 
לקבל עונג אחר כך, וכו׳. לכן, אתם יכולים להגיד שאנחנו לא תחת השליטה הישירה של כאב ועונג, ואתם תהיו 
צודקים. אנשים יכולים ולמעשה בכוונה לוקחים קצת כאב ונמנעים מקצת עונג, אבל הם עדיין עושים את זה כדי 

יך מאוחר יותר. המין האנושי עושה את זה הרבה, בזמן שחיות נמוכות להימנע מכאב או לקבל עוד עונג בתאר
יותר הן נשלטות בצורה הרבה יותר ישירה על ידי הסביבה. הדרך שהמין האנושי מתמודד עם השליטה של כאב 

ועונג היא פשוט פחות ישירה ויותר קשה לראות אותה, אבל האמת היא שזה הכל מסתכם לאותו הדבר. הסביבה 
  על כל תנועה שלנו.שולטת 

 
רק המין האנושי יכול לדחות כאב ועונג, אבל זה רק אפשרי אם הכאב הוא מוגבל. אם הכאב הוא בלתי מוגבל, הוא 

תמיד ישלוט בך בצורה ישירה. הכוח של כאב הוא אבסולוטי. עינוי יגרום לאנשים להסגיר את המשפחה וחברים 
ר שהם עברו. לשום דבר בעולם הפיזי אין יותר כוח להשפיע על שלהם בידיעה שהם יצטרכו לעבור את אותו הדב

 אנשים מאשר כאב פיזי.
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כאב פיזי יכול לגרום לכל אחד לעשות כל דבר. בסרטים, הגיבור אף פעם לא מדבר, לא משנה כמה  עינוי עובד:

לעשות את זה. מענים אותו. האמת היא שכולם מדברים, ובדרך כלל לא צריך הרבה כאב כדי לגרום להם 
  הקשוחים ממש פשוט לוקח יותר זמן לפצח.

 
אם מענה יתחיל לנפץ בהונות ורגליים עם פטיש ויעלה לאט למעלה, רוב האנשים ידברו לפני שהמענה יגיע 

לפיקות הברכיים. אחרי פיקות הברכיים יש את איברי המין. מכות חשמל הן אפילו יותר כואבות, ולא משאירות 
נים מספיק זמן, כל אחד יתקפל. זה לא שונה עם אנשים רוחניים. כולנו יכולים להישלט על ידי סימנים. אם נות

הגוף הפיזי שלנו עד שנגיע לגן עדן והגופים שלנו כבר לא יהיו מחווטים לכאב קיצוני. ממש עכשיו, אלפי אנשים 
  מעונים על ידי מקצוענים.

 



נו. מחלקת המהגרים אומרת שארבע מאות אלף קורבנות מוערך שרק במאה הזו לפחות מאה מיליון אנשים עו
   עינוי

  חיים בארצות הברית עכשיו.
 

המענים הכי ברוטליים עשו את זה בשם הדת. האינקוויזיציה הכביכול ״קדושה״ המציאה את כל מכשירי העינוי 
וקרים לוהטים תמיד היו המפורסמים כמו האיירון מיידן, המתלה, וברגי אגודל. הם הפכו את העינוי למדע. אש ופ

  .1848המועדפים. הכנסייה לא אסרה את המכשירים האלה עד 
 
כדי שיהיה לנו מספיק מוטיבציה לעשות מה שצריך כדי לעזוב את עולם החיות, אנחנו צריכים לזכור כמה רע 

  יכול להיות בעולם החיות.
 

אחרת. הדברים הכי טובים והכי רעים קרו לנו המצב יכול להפוך למכוער יותר בשביל המין האנושי יותר מכל חיה 
  בעבר, והם יקרו לנו שוב אם לא נעזוב את עולם החיות כל עוד אנחנו יכולים.

 
 האדם הוא החיה הכי אכזרית. פרידריך ניטשה

 
ן כאב הוא בשליטה מלאה עלינו, וכל אחד שיכול לגרום לנו כאב קיצוני יכול לשלוט עלינו באופ יותר גרוע: זה נהיה

אבסולוטי. דמיינו שאיזה עלוב חיים שלא מגיע לו שליטה עליכם, עכשיו שולט עליכם. דמיינו שאשתכם והילדים 
שלכם גם תחת השליטה של עלוב החיים הזה. דמיינו שהבן אדם הזה הוא סדיסט ומקבל את ההנאה שלו ישירות 

מקבל יותר עונג ושמחה. הטיפש המסריח מהכאב שהוא גורם לכם. ככל שהוא גורם לכם יותר כאב וייסורים, הוא 
 הזה שוכב עם אשתך והבנות שלך מתי שהוא רוצה. העבר שלנו היה דפוק.

  
  כוח ושליטה מדליקים את החיה, אז אין שום תקווה בשביל העולם הזה.
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לתת אותה. אלימות כלפי אחרים היא הדרך הכי קלה להשיג את תשומת ליבם של אנשים, אפילו אם הם לא רוצים 

כאב ישיג את תשומת לבו של מישהו בוודאות. זו דרך רעה להשיג תשומת לב, אבל היא עובדת, אז משתמשים 
 בה אנשים בעמדות כוח.

 
דמיינו שלעלוב חיים יש כוח עליך ועל האהובים שלך, והוא מענה אותך בכל הזדמנות שהוא מקבל. דמיינו שזה 

גלגולי החיים שחייתם במאה אלף השנים האחרונות. אתם חייתם  קרה לכם יותר מפעם אחת. זה קרה ברוב
 בסיטואציה המזעזעת מכל הסיטואציות הזו אלפי פעמים.

 
לרוב הזמן שבני אדם חיו על כדור הארץ, אנחנו חיינו בשבטים קטנים של גברים, נשים וילדים.  מנהיג הלהקה:

וטלי מהאחרים. הגבר הזה תמיד היה הופך למנהיג תמיד היה בחור אחד שהיה גדול יותר, חזק יותר, ויותר בר
האבסולוטי של הלהקה, והוא היה נשאר המנהיג באמצעות שימוש בפחד ואלימות קיצוניים נגד האנשים החלשים 

 יותר בקבוצה שלו. ככל שהמנהיג היה יותר סדיסטי, היה לו יותר כוח; אכזריות עבדה.
 

מנצח ומציל את הנשים וילדים שלו. האמת היא שהבחור הטוב בסרטים, הבחור שעושה את הדבר הנכון תמיד 
  בדרך כלל מפסיד, מקבל מכות או נהרג מול האהובים שלו בידיעה שעלוב החיים הולך להרביץ להם אחריו.

 
 זה הכי מכוער שיכול להיות, אבל זה אמיתי, וזו האמת שמשחררת אותך.

 
ם הקורבן של המנהיג יותר מהזמן. זו האמת, והיא יותר אתם הייתם המנהיג הזה הרבה פעמים, אבל אתם היית

מחרידה ממה שאני יכול לתאר. הגדולים ביותר והחזקים ביותר היו הבעלים של העולם עד ההמצאה של כלי 
  הנשק. עכשיו, ההכי גדול הוא פשוט מטרה גדולה יותר ואיטית יותר. הם כבר לא השולטים.

 
ידי עינוי מבטיח שיהיה לך הרבה עונג בעתיד, אבל זה לא הופך את זה לדבר הכאב הקיצוני שנגרם על  זה מאוזן:

 טוב.



 
 אני לא רוצה לחיות עוד בעולם שזה קורה, אתם כן?

 
האמת היא שאף אחד לא היה רוצה, אבל הבעיה היא שאנשים לא רואים את העבר האמיתי שלהם, ובגלל שהם 

 יצטרכו. לא, הם יצטרכו לחיות אותו מחדש. אלה שרואים לא
 

  מי היה רוצה לחיות בעולם שמתגמל התעללות קיצונית?
 

 זה לא מהנה לדבר על זה, אבל אני חייב להראות לכם מה עומד על כף המאזניים.
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הסיבה היחידה שאני מספר לך את הדברים הנוראיים האלה היא בגלל שהמוח שלך לא יתן לך לראות אותם. הוא 
לאגדה מבדרת, אבל שגויה. הוא יאמר לך שלא היית שם, כשהעדויות אומרות שהיית יהפוך את העבר למיתוס, 

שם. אתם צריכים לראות את העבר האמיתי כדי שיהיה לכם את המוטיבציה שצריך כדי להימלט מעולם החיות. 
 אתם צריך לקבל מכה חזקה מהאמת כדי להתעורר.

 
 אלו שלא זוכרים את העבר נידונים לחזור עליו.

 
  חייבים לדעת את הרע ביותר כדי לקבל את הטוב ביותר.אתם 

 
אתם חייבים לדעת את הרע ביותר כדי להיכנס לגן עדן; אתם לא צריכים לחיות את זה יותר כמו שאנשים חושבים. 

האמרה שצריך לעבור את הגיהנום כדי להגיע לגן עדן היא נכונה, אבל אנחנו כבר עברנו אותו הרבה פעמים, 
ריכים לעבור אותו שוב. אנחנו פשוט צריכים לדעת שעשינו את זה כדי שלא נצטרך לעשות את זה שוב ואנחנו לא צ

  אי פעם.
 

  אתם חייבים לראות כמה חשוך העולם יכול להיות לפני שתראו כמה הוא יכול להיות מואר.
 

לפרוץ דרך ענני המוח אל אתם חייבים לראות ולדעת כמה החיים יכולים להיות רעים ואפלים לפני שתהיו מסוגלים 
    החיים העילאיים. זה לא צירוף מקרים שהצלב הוא הסמל

נוצרים לא יודעים את זה, אבל זה כדי להראות לאנשים כמה רעים החיים יכולים -של הכנסייה הנוצרית. הפסאודו
כול לקרות כמעט להיות בעולם הזה. אם זה יכול לקרות לאדם שעושה את הדבר הכי טוב שאדם יכול לעשות, זה י

 לכל אחד בעולם הזה. המוות של ישו על הצלב מראה כמה רע עולם החיות יכול להיות, והוא שואל את השאלה;
   האם אתם רוצים לחיות בעולם הזה?

 
אף אחד לא יכול להיות חופשי באמת מהשליטה של העולם הפיזי עד שנהיה בגן עדן. המציאות בעולם החיות היא 

אפשרית לשאת כשהיא במצבים הכי נוראיים שלה. אם נשכח את זה, אנחנו מפסיקים לחפש קשה לקבל ובלתי 
 דרך החוצה, וחייבים לחיות עם זה.

 
זה לאן שכל חיי החיות מובילים בסופו של דבר. אתם חייבים לרדת מהדרך הזו כל עוד אתם יכולים.  הרע ביותר

 עוררו. זה ודאי כמו שהשמש זורחת ושוקעת.הרע ביותר זה לאן שלחיות ללא מודעות יוביל אם לא תת
 

 אנחנו יודעים שזה קורה, ואם זה קורה, זה יכול לקרות לך.
 

מה שהולך סביב חוזר סביב, וזו הסיבה שאנחנו צריכים לצאת מעולם שבו כאב קיצוני קיים  הדבר הכי חשוב:
 שום דבר לא יותר חשוב מזה. ולאיש הרע יש את כל היתרונות. אנחנו יכולים לעשות את זה רק עכשיו, אז
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אני אתן לכם חתיכה אחרונה של כיעור. כשתתעוררו, אתם תקלטו הרבה דברים שהוסתרו לגמרי על  קניבליות:
ידי המוחות שלנו. אחד המוסתרים הכי טוב הוא קניבליות. רוב האנשים שמעו על זה קורה פעם בכל כמה זמן 

שמענו על החבורה של דונר שנלכדו בהרי הרוקי, התרסקות המטוס בדרום בסיטואציות מאוד נדירות ונואשות. 
ראש אפריקאים, אבל זה בערך הכל. האמת היא שזה חלק נורמלי של התנהגות חייתית. בני -אמריקה, וכמה ציידי

אדם הם לא יוצאים מן הכלל, ואנחנו עשינו את זה באותה מידה כמו כל חיה אחרת. זה קורה בכל פעם שאנשים 
 מתחילים לגווע, וזה יקרה שוב. אם לא נשתנה, אנחנו נתחיל להרוג ולאכול אחד את השני. זו עובדה.

 
לקבור או לשרוף בשר זה לא קורה כשזה הדבר היחיד שיש לאכול, ואתם תגוועו או הילדים שלכם יגוועו אם 

  לא תאכלו את זה.
 

וועים ויכולים לעשות את זה בלי להיתפס או העובדה היא שאנשים הורגים אנשים כדי לאכול אותם אם הם ג
להיענש. זה קרה כל הזמן בעבר, וזה קרה גם לאחרונה. כמעט אף אחד לא קולט מה קרה בסירים במחנות 
הריכוז וגטאות בזמן מלחמות העולם. לא קוברים בשר כשאנשים מסביבך מתים מכל כיוון. אתם לא נותנים 

ואלים. כשאתם תתעוררו, מה שמדהים אותכם הכי הרבה זה איך המוח לאנשים לדעת, אבל אנשים גוועים לא ש
 מסתיר דברים מאיתנו. העובדה שהוא יכול להחביא את זה מפחידה אותך יותר ממה שהוא מסתיר.

 
ממלכת החיות נמצאת במצב מלחמה שלעולם לא נגמר. הטבע שלה היא להרוג או להיהרג. אם אתם לא 

של האימה שוב, אתם חייבים ללמוד את האמת והחיים ולהפוך ליצור רוחני  רוצים לחיות את מיליוני השנים
 עכשיו.

 
  הממלכה של אלוהים היא ההפך מממלכת החיות.

 
המצב לא רע בשבילנו עכשיו, אבל הוא יהיה רע שוב אם נתעלם מהאמת. אנחנו חייבים ליצור חציר כל עוד השמש 

כל מה שאנחנו צריכים לעשות זה מה שהכי טוב לנו  נצל עכשיו.להי זורחת, להימלט בזמן הקצר שאנחנו יכולים.

 עכשיו כדי שיהיה לנו את ההכי טוב אחר כך.
 

 ידע על העבר ידרבן את כולם לעזוב את עולם החיות.
 

אני עכשיו סיפרתי לכם על כאב בצורות הכי קיצוניות שלו, אבל הוא שולט בנו גם ברמות הנמוכות יותר שלו. זה 
 שהוא נותן לנו בחירה.רק נראה 
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נוחות ופחד, ולקראת עונג ומה שאנחנו תופסים כביטחון. אתם -כולנו הולכים על דרך הרחק מכאב, אי דרך החיות:

תמשיכו ללכת על הדרך הזו גם אחרי שתדעו את האמת האולטימטיבית. אלוהים/החיים משתמשים בכוחות האלה 
כוחות האלה כדי להשאיר אותנו נעים בתוך מעגל. אם אתם יודעים כדי להדריך אותנו הביתה. המוח משתמש ב

את האמת האולטימטיבית, אתם הולכים לגן עדן. אם לא, אתם נעים במעגל. אתם בתבנית אחיזה ברוטלית עד 
 שאתם לומדים את האמת.

 
למה הכלב  אנשים עושים את מה שהם עושים מאותן הסיבות שכל שאר החיות עושות מה שהן עושות. אדם/חיה:

שלך או חתול עושים מה שהם עושים? המין האנושי הוא לא שונה. אנחנו הולכים אחרי מה שאנחנו רוצים 
ומתרחקים ממה שאנחנו לא רוצים. אנחנו מנסים להסתגל, לשרוד, ולשגשג בסביבה שלנו כמו כל החיות. ההבדל 

     אחרות. היחידי הוא שהמין האנושי חושב שהוא בשליטה ולא מסופק כמו חיות
 

 כל החיות הן אותו הדבר; ההבדל היחידי הוא שהמין האנושי יכול לדעת את האמת.
 
לא להיות בשליטה לא הופך אותך לפחות; זה הופך אותך ליותר. אפילו אם היינו יכולים לחיות חיים תחת השליטה 

  אלוהים/החיים.של המוח שלנו, זה לא יהיה אפילו קרוב להיות טוב כמו החיים תחת השליטה של 
 



אתם לא הייתם רוצים להיות בשליטה, אפילו אם הייתה לכם את האופציה. כשאתם לומדים את  האמת היא,
 האמת, אתם מבינים שהחיים מחוץ למוח החייתי הם מושלמים איך שהם, ולא הייתם משנים שום דבר.

 
  לא מושלמת.החיים הם לא בלתי מושלמים; זו רק המודעות של אנשים אל החיים שהיא 

 
 קורים יותר מדי דברים בשביל שהמוח ישלוט על החיים, אפילו אם הוא היה יכול.

 
החיים לא צריכים להשתנות. הם לא יכולים להשתנות; הם קיימים כי הם מושלמים. כדי שמשהו יימשך לנצח, הוא 

 חייב להיות מושלם.
 

 טה.אתם רק חופשיים באמת כשאתם יודעים בוודאות: אתם לא בשלי
 
הדבר היחיד שיכול להשתנות וצריך להשתנות זה התפיסה של אנשים ורמת המודעות. אנשים צריכים לראות את 

המושלמות של החיים. כשהם רואים אותה, הם הופכים להשתקפות של מושלמות, והם הופכים למושלמים 
 בעצמם.

 
 ישו אמר, ״אתם צריכים להיות מושלמים, כפי שאלוהים הוא מושלם.״

 
רק מעצם קיומו הופך את החיים שלך ללא מושלמים ולא מספקים. אז הוא נהיה חזק יותר כשהוא  המוח החייתי

  מנסה לתקן אותם. ככל שהוא נהיה חזק יותר, החיים נראים פחות מושלמים. זה המעגל האכזרי האולטימטיבי.
 

 התנ״ך מסביר את זה באופן מושלם. השטן יוצר את ההטעיה שהוא שולט.
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אלוהים/החיים הולך ליצור איזון, לא משנה מה אתם עושים או חושבים. אלוהים/החיים שולטים על היקום  יכול:-כל

האינסופי; הם גורמים לשמש להמשיך לבעור ומזיזים את כדור הארץ ואת כל שאר כוכבי הלכת סביבו. מהדברים 
קטנים, אלקטרונים זזים סביב הגרעינים של אטומים, הכי גדולים, כוכבים נעים סביב גלקסיות, עד הדברים הכי 

אלוהים/החיים גורמים להכל לנוע בעיגול מאוזן, מעגל או המקבילה לזה. המוח הוא פשוט מכונת חלומות. מה הוא 
 לעומת היקום האינסופי?

 
ים מן אם אלוהים/החיים שולטים על כל היקום האינסופי, זה מעבר למטופש לחשוב שאתם היוצא פשוט מדי:

הכלל היחידים לחוק הזה. האם משהו יכול להיות יותר בלתי אפשרי? הגופים שלנו הם פיזיים ולכן הם חלק ותחת 
 השליטה של היקום הפיזי, בדיוק כמו כל שאר הדברים.

 
  כשהפתרון פשוט, אלוהים עונה.

 אלברט איינשטיין
 

החיים, לקבל את החיים, להיכנע אל החיים,  אנחנו צריכים לראות את האמת והחיים ופשוט להירגע ולזרום עם
לחיות את החיים שניתנים לנו בזמן שהם ניתנים לנו. זה בלתי אפשרי לחיות לגמרי חיים כל הזמן בעולם הזה, 

אבל ככל שנחיה יותר חיים, נהיה יותר מסופקים. אנחנו פשוט צריכים לכבות ולפתוח את המוחות שלנו כשלא צריך 
ם לעשות את זה. האמת היא שאנחנו יכולים לחיות בלעדיו רוב הזמן. מה יכול להיות יותר אותם, ואנחנו יכולי

ברור, קל יותר או חכם יותר? האמת היא יותר מדי פשוטה וברורה בשביל שהמוחות שלנו יזהו אותה, והמוח לא 
 רוצה לראות אותה.

 
יכול -המיתי הוא מאופיין בתור אבא כלאנשים באמת רוצים אלוהים שנמצא בשליטה מלאה. זו הסיבה שהאלוהים 

או מלך. אנשים רוצים מישהו שהוא גדול ואחראי, מישהו שתמיד יהיה שם ותמיד הוגן וצודק, וככה זה באמת, אז 
 מה הבעיה? הבעיה היחידה היא שהמוח לא מאפשר לנו לראות את האמת; אין שום בעיות אחרות.

 



 טא אותו בפשטות. קהליל גיברןהברור זה זה שלעולם לא נראה עד שמישהו מב
 

לא להיות בשליטה זה לא אומר שהעתיד שלנו ידוע מראש. אף אחד לא יודע את העתיד; לא ניתן לדעת את  גורל:

העתיד. כל דבר יכול לקרות. הדבר היחיד שאנחנו יכולים לדעת בוודאות הוא שהוא יהיה מאוד כמו שהיה עד 
 עכשיו ויהיה מאוזן.

 
ים, אם הכל מאוזן, אז זה לא משנה מה אתם עושים. זה נכון חוץ מדבר אחד; אתם חייבים אנשים אולי חושב

להפיץ את האמת, להתגבר על המוח החייתי, ולחיות את החיים לגמרי כדי להגיע לגן עדן. אם אתם כן, אתם תלכו 
 לגן עדן. אם אתם לא, אתם בדרך לגיהנום.
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שתי דרכים להיות עכשיו ובכל רגע בחיים, והן לחיות או לא לחיות, לחיות זו השאלה. יש  להיות או לא להיות:

בהווה או לא לחיות בהווה, להיות לגמרי חיים או לא להיות לגמרי חיים, להיות עם אלוהים/החיים או להיות עם 
  המוח/המוות. על איזו דרך אתם נמצאים?

 
שי או לא. כשזה נוגע לעולם הפיזי, זה יהיה מאוזן, זה לא משנה אם יש לך רצון חופ ההזדמנות היחידה שמשנה:

לא משנה מה תעשו. הדבר היחיד שמשנה זה אם אתם יודעים את האמת ואת החיים וחיים בהווה. יש לך את 
 ההזדמנות הזו עכשיו, וזו ההזדמנות היחידה שמשנה.

 
 זה לא צירוף מקרים שאתם קוראים את הספר הזה עכשיו.

 
בספר הזה הפך עכשיו לחלק מהסביבה שלך ושינה אותך ואת האופציות שלך. אם אתם הידע  סביבה חדשה:

 מבינים אותו לגמרי, הוא ישנה אתכם ואת הדרך שאתם רואים את הסביבה שלכם לגמרי.
 

 אתם לא רוצים להיות אדם שמיוצר על ידי המוח; אתם רוצים להיות אדם שמיוצר על ידי אלוהים.
 

תם מבינים את זה, אתם באמת הופכים לאדם שמייצר את עצמו, כי אתם מתחילים אתם מה שאתם באמת, וכשא
 לחיות באמת והחיים.

 
אדם שמייצר את עצמו אומר מוח שמייצר את עצמו. כשאתם רואים את האמת, אתם יולדים את  להיוולד מחדש:

 עצמכם ובאמת נהפכים לאדם שיצר את עצמו, הבן של האדם.
 

 תם עוברים מרצון חופשי לרצון של אלוהים, שהוא טוב יותר.כשאתם רואים את האמת, א
 

אנשים חושבים שרצון חופשי זה הדבר הכי חשוב, שזה מה שעושה אותנו מיוחדים, אבל ההפך נכון. יש לכם או 
את הרצון של השטן/מוח או הרצון של אלוהים. אתם לא עצמאיים מהיקום הפיזי; אתם חלק ממנו. ההבדל היחידי 

איזה חלק ממנו אתם חיים. אתם יכולים להיות הפיזי או הרוחני. אתם יכולים לחיות עם השטן באמונה  הוא בתור
 והטעיה, או עם אלוהים במציאות.

 
  כל מה שאני רוצה ללמוד זה איך לחשוב כמו שאלוהים חושב. אלברט איינשטיין

 
רו את עצמם כשאנשים יראו את האמת, יהיו יותר ״מיליונרים שיצרו את עצמם״ ואנשים שיצ חופש אולטימטיבי:

כי יהיה לכם יותר השראה. אתם תהיו ההשראה עצמה. יהיה לכם את אלוהים בתוככם. יהיה לכם את הכוח 
  האולטימטיבי ביקום ותמיד תעשו מה שבא לכם. הרצון שלכם הופך לרצון של אלוהים.

 
  הממלכה שלך מגיעה, רצונך ייעשה על כדור הארץ.

 6:10מתיו 
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אם חוזרים על משהו, הוא יוצר רושם גדול יותר ומשנה את המוח שלך יותר, משנה אותך יותר. לכן, כמה  חזרה:

שיותר חזרות, יותר טוב. זו הסיבה שאני חוזר על דברים הרבה פעמים ואומר את אותו הדבר בהרבה דרכים 
ה, חזרתי על דברים מספיק כדי לשנות אותך שונות. מפרסמים בטלוויזיה חוזרים על פרסומות מהסיבה הזו. בתקוו

 מספיק. רק הזמן יגלה.
 

כפי שצעד יחיד לא יצור שביל על הארץ, אז גם מחשבה יחידה לא תיצור שביל במוח. כדי ליצור שביל עמוק 
פיזי, אנחנו הולכים שוב ושוב. כדי ליצור שביל מנטלי עמוק, אנחנו חייבים לחשוב שוב ושוב את סוג 

 נחנו רוצים שישלטו לנו על החיים. הנרי דיוויד ת׳ורוהמחשבות שא
 

-ידע חדש למעשה משנה אותך פיזית. זכרונות והיבטים אחרים של המוח שלך נוצרים ונשמרים ביו מיינד/מוח:

 כימית בתוך המוח שלך.
 

 ידע גורם למוח שלך להשתנות, מה שמשנה אותך פיזית.
 

הפיזית של המוח שלכם למעשה משתנית, לכן הסביבה שלכם בזמן שאתם קוראים את הספר הזה, הצורה 
משתנית. אתם הופכים לקצת שונים פיזית. כל דבר שאתם לומדים משנה את המוח שלכם טיפה. ככל שאתם 

מבלים יותר זמן עם משהו או ככל שמשהו יש לו יותר רושם עליכם, אתם משתנים יותר. המוח שלכם הוא למעשה 
 ן שאתם קוראים את זה.עכשיו משתנה פיזית בזמ

 
 הסביבה שולטת בך, אבל הסביבה שלך עכשיו השתנתה.
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 7.9פרק  -האמת תשחרר אותך  - 7חלק 

 

 האיזון -צדק עילאי 

 
כשאתם מתחילים לראות את החיים באמת, אתם מרגישים כאילו בא לכם לצחוק כל הזמן כמו  חוש הומור עילאי:

אנשים יחשבו שאתם משוגעים(. אנשים מאמינים שמיתוסים ברורים הם אל תעשו את זה, ) איזה איש מטורף
 האמת האמיתית, ואותם האנשים חושבים שהם יצורים אינטליגנטיים. זה מצחיק.

 
האנשים היפים, הסלבריטאים המצליחים בחיים האלה, יהיו ההפך המקביל בחיים הבאים. לאלו שיש את הדברים 

י גרועים. לאלו שיש הכי הרבה עונג בחיים הנוכחיים שלהם, יהיה הכי הרבה הכי טובים בחיים, יהיו הדברים הכ
כאב בחיים הבאים שלהם. אלו שהכי נוח להם ירגישו הכי הרבה אי נוחות. החזקים ביותר יהיו החלשים ביותר. 

הם אנשים יעברו מהסיטואציה הכי טובה להכי נוראית, אלא אם כן הם ילמדו את האמת האולטימטיבית לפני ש
  ימותו.

 
אלו חדשות רעות לאלו שנמצאים בפסגה בחיים האלה, וחדשות נהדרות לאלו שנמצאים בתחתית, אבל 

האמת היא שזה לא טוב בשביל כל מי שלא רואה את האמת הזו, וטוב לכולם, עניים או עשירים, שכן רואים 
 אותה.

 
 ללכת במעגל אינסופי זה לא טוב בשביל אף אחד.

 
ם ומצליחים מסתובבים במחשבה שיש להם את מה שיש להם בגלל שהם יותר טובים באיזשהו הרבה אנשים חזקי

אופן מאנשים לא מצליחים. הם לוקחים קרדיט על העמדה שלהם בחיים. גאווה מגיעה לפני נפילה, כפי שהתנ״ך 
 אומר.

 



  מה שהולך סביב חוזר סביב.
 

. אדוני נותן את זה, ואדוני לוקח את זה, כמו שהתנ״ך האמת היא שכל מה שיש לאנשים, אלוהים/החיים נתנו להם
אומר. המשמעות של המילה אדוני היא מאסטר, ואלוהים/החיים הם באמת המאסטר שלנו. הרבה אנשים עשירים 

ומפורסמים לוקחים קרדיט על ההצלחה שלהם ומתנשאים על אלו שיהיה להם פחות מזל, והם היו כמוהם ויהיו 
 אוד. זה מצחיק.בדיוק כמוהם בקרוב מ

 
אתם נהיים אדם עשיר ויפהפה, אם הייתם איש הפיל בחיים אחרים. איש הפיל היה האיש המכוער ביותר בעולם 
בגלגול אחד, לכן הוא היה האיש הכי נאה בגלגול אחר. מי הגבר הכי נאה שחי עכשיו? יכול להיות שהאיש הזה 

רוב. מישהו היה איש הפיל; הוא חי על הפלנטה הזו. היה איש הפיל או שהוא הולך להיראות כמוהו בעתיד הק
מראה, כישרון, כוח, ותכונות אישיות נעות קדימה  לעבור מאלביס או טום קרוז לאיש הפיל זו לא הדרך לחיות.

  ואחורה כמו כל דבר אחר.
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היום הוא  לחיות בתוך האמת של החיים זו דרך יותר טובה. תתעלו על ההפכים. אם לא תתעלו, המנצח של
 המפסיד של מחר. אם תתעלו מעל האיזון, זה לא משנה.

 
האמת היא שאף אחד לא מיוחד או שונה מאף אחד אחר. אף אחד לא מיוחד, וכלום מיוחדים. החיים חייבים 

 להיות מאוזנים כדי להיות הוגנים.
 

יותר טובים מאנשים  איך אתם בכלל יכולים לחשוב שמגיע לכם חיים תתעוררו, אנשים עשירים ויפהפיים.

אחרים? מה אתם עשיתם שמגיע לכם חיים יותר טובים מאיזה אדם עני וחולה? אתם לא עשיתם שום דבר נכון? 
  אם לא תתעוררו ותשנו את דרכיכם, אתם תהיו אדם חולה ועני בקרוב מאוד.

 
   אנשים שנולדים עם מוגבלות פיזית משתקת או מחלה הם נמצאים במעגל.

 
עובד; זה מה שהופך את החיים להוגנים בשביל כולם. זה מה שהופך את החיים למושלמים, ולדעת  ככה האיזון

 את זה נותן לך את היכולת לחיות עם ראש פתוח.
 

  הנאה בהסתכלות והבנה היא המתנה הכי יפה של הטבע.
 אלברט איינשטיין

 
ם מחלה משתקת ואחרים נולדים עם אתם כבר לא צריכים לתהות למה אנשים מסוימים נולדים עניים ע הקצה:

עושר ובריאות, או למה מישהו נהרג על ידי רוצח סדרתי ומישהו אחר זוכה בלוטו. אלה פשוט אנשים שחיים על 
הקצה של האיזון. אתם לא מרחמים על אחד ומקנאים בשני, כי הם בעצם יחליפו מקומות בחיים הבאים שלהם כדי 

את אותו הדבר, פשוט רוב האנשים חיים יותר קרוב לאמצע של הכוחות  ליצור איזון. כל שאר האנשים עושים
 המאזנים ויש להם חיים נורמליים של עליות וירידות. האמצע של הכל זה המקום הכי טוב להיות בו.

 
אם תסתכלו רק על כדור הארץ, יש יותר עניים מאשר עשירים, אז איך זה יכול להתאזן? כשאתם מתעוררים, 

 נסופיות, ושהזמן והחלל הם יחסיים, ושיש הרבה עולמות שמאפשרים לזה להתאזן.אתם רואים אי
 

לפעמים חיים של עליות וירידות גדולות קורות בגלגול חיים אחד. אין מקום יותר ברור לראות את זה  סופרמן:
וא עבר מאשר החיים של כריסטופר ריב. הוא הפך לכוכב קולנוע עשיר ומפורסם כשהוא שיחק את סופרמן, וה

משם להיות אדם משותק בכל ארבעת האיברים שלא יכול אפילו לנשום בעצמו. האיזון יכול לקרות בכמה דקות, 
שעות או ימים. דברים מאוד רעים ודברים מאוד טובים יכולים לקרות מהר. יכולים לירות בכם, אבל להישאר 

  וכו׳. בחיים, לקבל התקף לב, אבל לחיות, ליפול מצוק, אבל לנחות במים,
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  האיזון יקרה אפילו אם זה יקח הרבה גלגולי חיים.
 

  ברגע שאתם יודעים את האמת והחיים, אתם לעולם לא צריכים לשאול ״למה״ שוב.
 

מזל לחשוב שזו אשמתם שהם לא עשירים -אנשים עשירים וחזקים גורמים לאנשים פחות ברי אחד במיליון:

יכירו בעובדה שפשוט היה להם מזל, כי רובם לא יודעים את זה; הם באמת  וחזקים כמוהם. העשירים לעולם לא
חושבים שהם יותר טובים או חכמים יותר או עובדים קשה יותר, וכו׳. הם מאמינים באשליה, כי הם רוצים להאמין 

  בה. האמת תיראה על ידי אנשים עניים קודם, כי הם ירצו לראות אותה יותר.
 

י שמצליח, יש עוד הרבה שניסו והשקיעו בדיוק כמוהם שלא הצליחו. להפוך לעשירים האמת היא שבשביל כל מ
ומפורסמים זה שוט של לפחות אחד במיליון. זה אומר שאם מיליון ינסו, רק אחד יצליח. זה לא אומר שחלק שינסו 

חושבים שהם לא יהפכו למאוד מצליחים, הם פשוט לא יגיעו לפסגה, חיי החלומות, וזה מה שאנשים רוצים ו
  צריכים כדי להיות מסופקים.

 
 אנחנו מוכרים לאנשים חלומות, ואנחנו צריכים למכור לאנשים מציאות.

 
יש הרבה מאוד רמות של הצלחה וכישלון, אבל רק כמה אנשים מגיעים לטבעת הפליז, לפסגת סולם ההצלחה. 

הרבה חולמים והיו הרבה יותר אנשים שהם  אם אנשים באמת היו מבינים את הוודאות של הסיכויים, לא היו כל כך
 שמחים עם איפה שהם נמצאים בחיים. אתם חייבים לחיות לגמרי את החיים שלכם.

 
באופן טבעי, אתם אמורים לתת את כל מה שאתם יכולים בשביל כל דבר שאתם מנסים להשיג. זה אולי תורכם 

ב שלכם וזה לא מספיק טוב. זה באמת לא תלוי לנצח, אבל לעולם אל תאשימו את עצמכם אם עשיתם את ההכי טו
 בכם, אז איך זה יכול להיות אשמתכם?

 
 אתם נותנים את כל מה שיש לכם. אם זה תורכם להפוך לכוכב קולנוע, זה תורכם.

 
אנשים תמיד אומרים, כל מה שאתם צריכים לעשות זה לעבוד קשה, לעבוד חכם, וגם אתם תהיו  לעבוד קשה:

ה לא נכון. העשירים אומרים את זה ו/או חושבים את זה, כי למעשה הם אומרים שהם יותר עשירים וחזקים. ז
טובים ממך, שהם עובדים יותר קשה או חכמים יותר. אנשים שאומרים לכם שאתם יכולים לעשות כל דבר, להשיג 

האמת היא שאם כל דבר שאתם עובדים בשבילו, הם לא אומרים את האמת. האיזון יקבע מה יקרה בחיים שלכם. 
זה לא הזמן שלכם, דברים יקרו כדי למנוע את זה. אם זה אמור לקרות, ההפך יקרה, ויהיה לכם מה שדרוש או 

 תשיגו את זה. אתם תעלו על גל הצלחה או גל של הפסדים, וזה לא תלוי בכם.
 

 אם זה הזמן שלכם, הדברים שאתם תנסו יהפכו לזהב. אם לא, הם יהפכו לעופרת.
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נשים שבאמת עובדים הכי קשה מקבלים הכי פחות כסף. מהגרים שעובדים בחוות מכופפים בשמש החמה הא
    וקוטפים ירקות כל היום בשביל פחות משכר מינימום. רוב האנשים העשירים בקושי עובדים קשה רוב הזמן.

 
  מיליונרית. אם עושר היה התוצאה הבלתי נמנעת של עבודה קשה ויוזמה, כל אישה באפריקה הייתה

 ג׳ורג׳ מונביוט
 

כדי להגיע לעמדה של עושר, אנשים עשירים ומצליחים אולי השקיעו הרבה שעות של עבודה בהתחלה, אבל זה 
לא היה קשה יותר מכל אחד אחר. הרבה אנשים עובדים קשה ובחוכמה, אבל התוצאה היא שונה. זה קל לעבוד 

לחה. רוב האנשים עובדים כמו חמורים ויש להם רק מזל רע, קשה כשמה שאתם עושים מצליח, כשאתם על גל הצ
  ושום סיכוי להצלחה אמיתית, וזה קשה. הצלחה ולנצח זה תמיד קל.

 



בנוסף לעבודה קשה שיעשו את ההבדל בין הצלחה וכישלון. לתשעים  האמת היא שיש עוד דברים פקטור הצלחה:
מסוג האחד במיליון. האמת היא שרק לאחד במיליון ותשעה אחוז מהמין האנושי אין את ההזדמנות להצלחה 

  באמת יש את ההזדמנות.
 

אתם צריכים שיהיה לכם מיליון דברים שהם לא בשליטה שלכם. חלק מהם הם, ההזדמנויות הנכונות, השכלה, 
, וכו׳. אם גישה להון, הרעיון הנכון, החיבורים הנכונים ועזרה מאחרים, יכולת ועוד דברים לא מוחשיים כמו טיימינג

זה לא הזמן שלכם להצליח, לא יהיה לכם או לא תשיגו את הדברים שאתם צריכים. אם זה הזמן שלכם, יהיה לכם 
אותם או תשיגו אותם. האמת היא שתשעה מתוך עשרה עסקים חדשים נכשלים. מפני שאף אחד לא רוצה 

 להיכשל, זה חייב להיות מחוץ לשליטה שלנו.
 

הופך לחלק מהטבע באיזשהו אופן, בדיוק כמו שעץ יגדל אם הוא יקבל את מה שהוא צריך, כשמשהו מצליח, הוא 
עסק יעשה את אותו הדבר ויגדל. מיליון דברים חייבים לקרות כמו שצריך, אבל אם דבר אחד לא, אתם יכולים 

 להיות מתים במים. אף אחד לא יכול לשלוט בזה; אלו שחושבים שהם כן מפספסים את האמת.
 

אם זה התור שלך, אפילו הדברים הרעים שקורים לך למעשה בסוף יעזרו לך. אם זה לא התור שלך,  ור שלך:הת

 אפילו הדברים הטובים שקורים לא יעזרו לך.
 
אתם ראיתם איך כוכבי קולנוע מסוימים נכנסים לצרות גדולות, והפרסום הופך אותם לכוכבים אפילו גדולים יותר, 

ים זוכים באוסקר ואז יורדים לביוב. אפשר לראות את האמת אם פשוט תסתכלו על מה ואפשר לראות אנשים אחר
  שקורה בעולם האמיתי.

 
  תשאפו לא להיות מוצלחים, אלא להיות בעלי ערך.

 אלברט איינשטיין
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התפיסה שאתם יוצרים את העתיד של עצמכם היא מקודמת על ידי המוח של העולם הזה כדי  מפסידים/מנצחים:
להאדיר את המוח ולשעבד אנשים. זה לא רק העשירים עצמם; זו מערכת בתי הספר וכל שאר האנשים, במיוחד 

  אנשים שהם לא עשירים אבל חושבים שהם יהיו בקרוב.
 

לאורך המאות, המוחות של אנשים תוכנתו להאמין למה שהעשירים והחזקים אומרים להם. כאילו זה לא מספיק 
 גם צריכים להרגיש שאתם לוזרים. האמת היא שכל המנצחים הם לוזרים, ולהפך.רע להיות עניים, אתם 

 
״כל דבר אפשרי״ יהיה אחד השקרים הראשונים שילכו. בטווח הארוך, -ברגע שאנשים יראו את האמת, שקר ה

חמישים זה הכי טוב שאתם יכולים לעשות, הכי טוב שכל אחד יכול לעשות, חוץ מאלה שיודעים את -חמישים
מת והחיים; הם מקבלים מאה אחוז. אלוהים/החיים הופכים את כולם לשווים. זה ודאי כמו שהשמש עולה הא

  ושוקעת וקורה מאותה הסיבה שהשמש עולה ושוקעת.
 
השקר שאתם יכולים לעשות כל דבר יצר יותר בזבוז, כאב לב, וכוח למוח יותר מכל דבר אחר. אנשים רוחניים 

 יודעים את האמת.
 

אין משהו יותר עצוב מלראות אדם צעיר מכה בסוס מת. כשהספינה טובעת, אתם צריכים לרדת  שפתיים:מס 

ממנה או לרדת איתה. כשאנשים מתחילים להגיד כמה נהדר מה שאתם מנסים לעשות, אבל לא עוזרים לך, הגיע 
 הזמן להתחיל להיכנס לתוך סירת הצלה. אתם תמיד יכולים להתחיל מחדש ולנסות שוב.

 
מזל. ג׳ורג׳ וושינגטון אולי היה מאוד אמיץ וחכם, -כל הגיבורים שלנו היו פשוט אנשים מאוד ברי מזל:-אנשים ברי

מזל. בשביל כל וושינגטון, היו הרבה פטריוטים שהיו אמיצים וחכמים באותה מידה, -אבל הוא היה גם מאוד בר
 כי זה הכל מתאזן עם הזמן.מזל כמוהו. הם מתו באנונימיות, אבל זה בסדר, -אבל לא ברי

 



כולם רוצים להיות המנצח. אף אחד לא רוצה להיכשל, בדיוק כמו שאף אחד לא רוצה למות. אם זה היה תלוי בנו, 
לעולם לא היינו נכשלים או מתים. העובדה שהדברים האלה קורים לכולם מוכיחה שזה לא תלוי בנו. אתם אולי 

דברים שאנחנו לא רוצים שיקרו הולכים לקרות, לא משנה מה אנחנו  אומרים שזה לא אותו הדבר, אבל זה כן.
והוא יקרה לכם בוודאות, אבל כשאתם רואים את האמת, זה  שיט קורה, חושבים או עושים. כמו שהסטיקר אומר,

  לא משנה לכם.
 

מהמסע, תמיד תעשו מה שאתם אוהבים לעשות, אפילו אם זה לא מכניס לכם הרבה כסף, כי אם אתם נהנים 
 אתם לא יכולים באמת להפסיד.
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אחרי שתלמדו את האמת והחיים, אתם תוכלו ליהנות מכל עבודה, כי אתם תהיו מסופקים  לנסות דברים שונים:

מכל דבר שתעשו, אבל עבודה מסוימת היא יותר מתאימה לאנשים מסוימים. כדאי לכם לנסות דברים שונים עד 
לכם. אתם רוצים להיות סביב אנשים שאתם מתחברים אליהם ובסביבה שנותנת שתמצאו מה שמרגיש הכי נכון 

 לכם השראה. אתם חייבים לכלכל את עצמכם, ואם מה שאתם אוהבים לא עושה את זה, תמצאו עבודה אחרת.
 
אתם תמיד עושים את ההכי טוב שלכם, הולכים על הזהב, מנסים להתעשר, כי יהיה לכם יותר לתת לאנשים פחות 

מזל, אבל אתם עושים את זה עם הידע של האיזון ושהצלחה היא לא באמת תלויה בכם, אז אתם לא נותנים -ברי
 לכישלון לפגוע בכם.

 
 תכוונו לירח, אבל אם אתם לא מגיעים אליו, תהיו שמחים עם מה שאתם עושים.

 
ת בו. אתם פשוט צריכים כולם יכולים להצליח בלהיות במעמד הביניים, והאמת היא שזה המקום הכי מספק להיו

  לוותר על החלום ולחיות בהווה.
 

 הכל במתינות, האמצע של הכל זו הדרך הכי טובה להיות.
 

בספורט, עסקים, וסוגים אחרים של תחרות, זה יותר טוב להיות המנצח מאשר המפסיד, אבל רק אם  ווין:-ווין

ו לא ירגישו רע או כמו לוזרים אם הם עשו את כולם יודעים את האמת. כשאנשים ידעו את האמת, האנשים שיפסיד
המיטב שלהם, והמנצח ירגיש אפילו יותר טוב לגבי ניצחון משהם מרגישים עכשיו, כי הניצחון שלהם לא פגע באף 

 אחד. אם הניצחון פוגע במפסידים, אין שום מנצח. בתוך האמת, אין מפסידנים אמיתיים, רק האיזון של החיים.
 

להפיץ את האמת לכולם, כי אף אחד לא יכול באמת להנות מניצחון או הפסד עד שכולם ידעו את זו הסיבה שצריך 
 האמת.

 
 אתם הולכים על הקצה, ההישג הטוב ביותר, אבל אתם חיים באמצע.

 
בשביל כל מי שפורץ את הגבולות בספורט ומנצח, יש עוד הרבה שניסו והפסידו והרבה  לפרוץ את הגבולות:

בזמן שהם ניסו. את זה תמיד היו מטאטאים מתחת לשטיח, כמו שאומרים. אנשים שחיים במוח שפצעו את עצמם 
 מתמקדים רק על המנצח. יצור רוחני רואה את שני הצדדים.

 
האמת היא שמזל, או האיזון, תמיד גורמים לזה לקרות. אפילו אם זה היה הכישרון או האינטליגנציה שלהם 

היה להם את הכישרון ואינטליגנציה. זה או שיש לכם את מה שצריך בזמן שגרמה להם לנצח, היה להם מזל ש
 ומקום הזה, או שאין לכם.
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אפשר להנות מניצחון רק לרגע קצר. אתם צריכים לשאול את עצמכם אם זה באמת שווה את כל הכאב  זה עובר:

 והבולשיט שזה יכול ליצור.



 
 לנצח.ניצחון נמשך רק לרגע בזמן. האמת והחיים הם 

 
אנשים באמת מאמינים בזה, וזו הטעיה שמיוצרת על ידי המוח. מה שהולך סביב כן חוזר  רק קורה למישהו אחר:

 סביב לכולם.
 

  הדרך היחידה להיחלץ מהמעגל היא ללמוד ולחיות בתוך האמת והחיים.
 

כולים להציל אותך, וכמו רק ישו יכול להציל אותך, בדיוק כמו שהתנ״ך אומר, כי רק האמת והחיים י ישו מציל:

 שישו אומר, הוא האמת והחיים.
 

הרבה אנשים חושבים שזה חשוב שיהיה לך חלום. זה לא, לא כי הם לא יתגשמו או כי הם יוצרים את  חלומות:

 רוב הצרות בעולם, אלא כי הם כוח נגד האמת והחיים, נגד ההווה ואלוהים.
 

  חלומות הם מהמוח; מציאות היא מהנשמה.
 
המוח אוהב לחלום כי הוא יוצר את זה, אז הוא היה עושה את זה כל הזמן אם הייתם נותנים לו. אם תשוו חלימה 

בהקיץ לחיים האמיתיים, אתם יכולים לראות כמה זה חלש. זה פשוט בזבוז של החיים האמיתיים שלכם. רק 
 אנשים שלא יודעים את האמת חולמים.

 
ונבים את החיים האמיתיים שלכם, הם מפרידים אותנו מהאמת, ובעידן של הם לא רק ג חיים:-חלומות הם אנטי

נשקים גרעיניים, לא לדעת את האמת יוביל להרס שלנו. אנחנו חייבים לדעת מה באמת קורה כדי לעשות את 
 הדבר הנכון.

 
 מיתוסים הם חלומות של הציבור; חלומות הם מיתוסים פרטיים. ג׳וזף קמפבל

 
ם, אתם אומרים שההווה הוא לא מספיק טוב בשבילכם. אתם אומרים שהבריאה של אם אתם אוהבים לחלו

אלוהים/החיים היא לא מספיקה בשבילכם. אתם דוחים את אלוהים/החיים, ואין חטא גדול יותר, כי זה מוביל לכל 
ים הסבל בחיים. אתם אומרים שההווה לא מספק אותכם ואתם רוצים משהו אחר. רק לעשות את זה גורם לחי

  שלכם להיות לא מספקים ומוביל לכל שאר הבעיות.
 

מה שזה באמת אומר זה שאתם לא יודעים את האמת, כי אם הייתם יודעים, אתם הייתם תמיד שמחים עם 
  ההווה, כי הייתם יודעים שזה כל מה שיש.
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לחלום ולהתעורר אל העובדה היא שהדרך היחידה שהתקוות והחלומות שלכם באמת יתגשמו היא להפסיק 

 החיים האמיתיים.
 

לחלום על העבר או העתיד גורם לך להפסיד את ההווה, ואין חטא או טעות גדולה יותר. זה כלי של השטן/מוח 
 לשלוט על אנשים.

 
נוצרה על ידי חלומות. הם היו הכרחיים בעבר, אבל עכשיו הם יפגעו בנו יותר משהם יעזרו לנו. הגיע  אמריקה

את החלום לאמיתי. אולי היינו צריכים חלומות כדי להגיע לאיפה שאנחנו עכשיו, אבל כדי שאמריקה  הזמן להפוך
ושאר העולם ימשיכו לשרוד ולשגשג, אנחנו נצטרך להתחיל לחיות בהווה. חלומות הם לא האמת; הם מטעים 

  ומפרידים אנשים.
 

   בלי החלום, לא תהיה שום נסיבה לחילוק של העולם.
 יטשהפרידריך נ



 
עכשיו אתם יודעים את האמת, אז אתם יודעים שאף אחד לא טוב יותר או גרוע יותר ממכם בשום  שוויון אמיתי:

  דרך. החיים תמיד הוגנים, ואתם תקבלו את המנה שלכם.
 

ברגע שהעשירים והחזקים ידעו את האמת, הם יתחילו לחלוק את העושר ויהיו הרבה יותר צנועים. הם יעשו את 
הם ירצו להגיע לגן עדן, והם ירצו. עושר נמשך רק כמה שנים, וזה לא כזה מדהים. גן עדן נמשך לנצח, וזה זה אם 

  הכי טוב שיכול להיות כל הזמן.
 

 ישו אמר, ״התהילות של העולם הזה נמשכות רק לרגע; התהילות של העולם של גן עדן נשארות לנצח.״
 

 לם ידע שלום. ג׳ימי הנדריקסכשהכוח של האהבה יתגבר על האהבה לכוח, העו
 
Move over Rover, and let God take over. 
 

כשאנשים יראו את האמת, הם יראו כמה מה שהם עושים חסר תועלת והם ירצו לרדת מהמעגל החסר תועלת. 
 האמת האולטימטיבית תשנה את העולם.

 
בחיים אחרים. אתם יכולים  אם תקדישו את תשומת לבכם לשנאה של מישהו, אתם תהפכו למה שהם שנאה:

להפוך למה שאתם שונאים, למה שאתם מפחדים ממנו או מזלזלים בו. זו סיבה אחת למה אתם לא רוצים לשנוא 
ו/או לפחד מאף אחד. אם גזענים וקנאים היו יודעים שהם יהפכו למה שהם שונאים, הם היו משנים את דרכיהם. 

 פוך למה שאתם אוהבים, אז תאהבו את אלוהים.אנחנו צריכים להגיד להם. אתם יכולים גם לה
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אתם תגיעו לאן שאתם רוצים ללכת, אבל רק אם זה מאזן את החיים שלכם. יכול להיות  עוני:-מעגל העושר

שהייתם עשירים ומפורסמים בחיים הקודמים שלכם, וזה לא התור שלכם הפעם. אם זה לא התור שלכם, זה לא 
  חשבו או תעשו.התור שלכם, לא משנה מה ת

 
-אם תקדישו את תשומת לבכם ללנסות להפוך לעשירים, אפילו אם תצליחו, אתם פשוט תיכנסו למעגל העושר
עוני. כמה שתעופו גבוה יותר, אתם תיפלו עמוק יותר. תוכלו לשחק אותה ביג שוסים לכמה שנים, ואז תמותו, 

 שוב לנצח אם אתם לא רואים את האמת.תחזרו, ותשחקו אותה הומלסים לכמה שנים. זה חוזר הלוך ו
 
אם אתם גבוהים, אתם הולכים להיות קטנים. אם אתם עשירים, אתם הולכים להיות עניים. הייתם מסביב למעגל 

 הזה הרבה פעמים, ואנחנו יכולים להיות יותר טובים עכשיו.
 

בים ״זה לא אני וזו לא הבעיה בלי האמת, אנשים מסתכלים על מישהו שיש לו חיים רעים ופשוט חוש זה לא אני:

שלי.״ עם האמת, הם יודעים שזו הבעיה שלהם. התובנה הזו לא תתן לאנשים להתחמק מזה יותר; זה ישנה את 
 העולם.

 
 5:8מבורכים הם אלו שהם טהורים בלב, כי הם יראו את אלוהים. מתיו 

 
תהפכו להיות. זו ״הדרך״ שישו אמר אם תקדישו את תשומת לבכם אל האמת והחיים, זה מה שאתם  קרוסלה:

 שיורדים מהקרוסלה של החיים. זו הדרך היחידה שאתם תהפכו למה שאתם רוצים להיות ותישארו ככה לנצח.
 

אתם פשוט צריכים לתת לאלוהים/החיים לתת לכם את תשומת הלב שלו קודם, על ידי ההיפתחות שלכם אל 
  החיים.

רק בהווה; היא ההווה. אתם צריכים לתת לאהבה )החיים( להיכנס כדי  תשומת לבו של אלוהים או אהבתו נמצאת
שהיא תהיה בתוך הלב שלכם. אתם לא יוצרים אהבה או חיים; אתם פשוט מקבלים ומשקפים כמו שאפשר לראות 

  בציור בתחילת הספר הזה.



 
אבל אתם חייבים הסיבה שאתם מרגישים שבא לכם לצחוק כל הזמן היא כי אתם מרגישים כל כך משוחררים, 

 להודות, צדק עילאי יכול להיות מצחיק.
 

האיזון הוא בעיקר בגוונים של אפור. דוגמא: אנשים יפים עם כסף ויתרונות אחרים יכולים לחיות  גוונים של אפור:

חיים נוראיים, והרבה אנשים עניים חיים חיים נהדרים ושמחים. אנשים מסוימים הם מוצלחים פיננסית, אבל 
 ות באהבה או שיש להם בריאות רעה, ולהפך.כישלונ

 
אני משתמש באנולוגיות של שחור ולבן רק כדי להמחיש נקודה. הדרך שהאיזון באמת קורה היא מסובכת באופן 

אינסופי, אבל השורה התחתונה היא, האיזון תמיד יאזן את הכל בצורה שווה והוגנת בדרך אחת או אחרת, מוקדם 
 כמו יום ולילה והסיבה שיש לנו יום ולילה. או מאוחר יותר, וזה ודאי
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  אני אומר את זה שוב שזה ישקע פנימה. מה שהולך סביב חוזר סביב.

 
אין שום דרך לברוח מהחוק של ההפכים המתאזנים, החוקים של הטבע )החוקים של אלוהים(, ורק מישהו שלא 

לגלות את האמת של מה ואיפה אתם באמת יודע את האמת היה מנסה בכלל. לכן, הדבר היחיד שמשנה הוא 
  נמצאים. תדעו את עולמכם ותדעו את עצמכם, כמו שישו אמר.

 
 אתם לא צריכים שאף אחד יאמר לכם מי אתם או מה אתם. אתם מה שאתם! ג׳ון לנון

 
של הגופים הפיזיים שלנו הם פיזיים, אז אנחנו תמיד נהיה תחת השפעתו של הכוח המאזן  להיכנס, כדי לצאת:

העולם הפיזי. הדרך היחידה להיכנס היא לתת לכל החיים להיכנס אליכם. הדרך היחידה לצאת מהאיזון היא 
 לראות אותו ולאהוב אותו.

 
 כדי לצוות על הטבע, חייבים לציית לו. סר פרנסיס בייקון

 
שהוא באמצע של זה מפני שכשאתם נכנסים פנימה כל הדרך )נהיים מודעים לגמרי(, אתם נהפכים ליצור רוחני 

הכל, ובדיוק כמו שהציר של גלגל לא מסתובב, אתם אף פעם לא זזים. אתם תמיד נמצאים במרכז האיזון, 
 ומהפרספקטיבה הזו, העולם הוא תמיד מושלם. האמת היא שאתם כבר שם; אתם פשוט לא יודעים את זה עדיין.

 
לכם. אתם נכנסים פנימה והחוצה באותו הזמן הדרך להיכנס פנימה היא להיות לגמרי פתוחים למה שמגיע מחוץ 

 כשאתם רואים את האמת והחיים.
 

״ Everybody’s Got Something to Hide, Except Me and My Monkeyתקשיבו לשיר של הביטלס, ״

)האלבום הלבן(. הוא מסביר איך לצאת החוצה ולהיכנס פנימה באותו הזמן. הם אומרים את זה הרבה יותר טוב 
 מו שהם אומרים בשיר, ״זו כזו הנאה״.ממני. כ

 
  בעבר, העניים חשבו שלעשירים והחזקים הכוח של האמת:

היו חיים נפלאים, סוג החיים שהעניים דמיינו בחלומות שלהם. היום, אנחנו פשוט צריכים להסתכל על העיתונים 
ך העשירים והמפורסמים באמת של הצהובונים במכולת והמגזינים או לראות טלוויזיה, ואנחנו יכולים לראות אי

 חיים.
 

לפני כמה שנים, כל הילדות הקטנות רצו לגדול להיות נסיכות. עכשיו, הודות לנסיכה דיאנה והצהובונים, בנות 
 יכולות לראות שהיו לה חיים מאוד בעייתיים וטרגיים.

 



יותר גרועים מהחיים  החיים של אנשים מפורסמים ועשירים הם לא הרבה יותר טובים, והרבה פעמים הם הרבה
של רוב האנשים במעמד הביניים. זה יותר טוב להיות מצליחים מאשר לא מצליחים, אבל זה פשוט חלק ממעגל 

 מתאזן, אז זה לא באמת משנה מה אתה, איפה אתה, או מה אתה עושה.
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נהדרים. הם בהחלט לא עכשיו אנחנו יודעים מה שאנשים לא ידעו בעבר, וזה שכסף, פרסום וכוח הם לא כאלה 
מה שאנשים חולמים שזה יהיה, ובהחלט לא שווה להקריב את החיים האמיתיים וגן עדן בשביל זה. נכון או לא 

 נכון?
 
לדעת את זה זו מתנה נהדרת ואחד מהרבה יתרונות גדולים שיש לאנשים שחיים עכשיו על אנשים שחיו רק לפני 

 כמה שנים.
 

אמת הוא הכוח לעשות שינוי יסודי בעצמנו ובעולם שלנו. אנשים בעבר לא יכלו הכוח של ההארות החדשות של ה
  לדעת את האמת בוודאות, אבל אנחנו יכולים, כי אנחנו יכולים לראות את התמונה הגדולה בפעם הראשונה.

 
ע אנחנו יודעים עכשיו שכל מה שאנחנו צריכים לעשות זה לקחת את מה שניתן לנו, פשוט לקחת את מה שמגי

 אלינו, ואנחנו נלך לגן עדן.
 

האמת לא הולכת לשנות את העשירים ומפורסמים למשך זמן מה, אם בכלל. לנסיך האופל יש  פלוצים ברוח:

 אחיזת מוות על האנשים האלו, אז אין להם את הסיכוי להגיע לגן עדן שיש לאנשים במעמד הביניים ועניים.
 

 י הם יראו את גן עדן.זו הסיבה שישו אמר, מבורכים הם העניים, כ
 
אנשים עניים הם אולי מבורכים באופן הזה, אבל הם יצטרכו ללכת את ההליכה לגן עדן בזמן שהעשירים והחזקים 

 בעולם יציקו להם. פשוט תזכרו שהם יהיו בסביבה רק לכמה שנים, והם יתחילו למות, או שאתם תמותו.
 

זה עוד כמה שנים? אנשים עשירים הם פשוט פלוצים אתם כבר מחכים מיליארדי שנים להתרחק מהחיה; מה 
ברוח, והסירחון שלהם יתעופף מפה תוך שום זמן. אתם יודעים שזה נכון, אז אל תתנו להפסד בטווח הקצר 

 להפריע לכם. כשאתם באמת יודעים את האמת, שום דבר לא יפריע לכם, אפילו לא עשירים טיפשים.
 

  קיסר ולאלוהים את מה ששייך לאלוהים.ישו אמר, תנו לקיסר את מה ששייך ל
 

  אתם תצטרכו להתמודד עם השטן/מוח רק לעוד תקופה קצרה.
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 8חלק 

 

 ספר החיים

 
אם אתם רוצים לדעת מה קורה אחרי שמתים, פשוט תסתכלו על החיים שלכם. זה העולם הבא. זה  עולם הבא:

 לפני שנולדתם.מה שקורה אחרי שמתים. זה העולם הבא של החיים שחייתם 
 

  זה העולם הבא!
 

אתם חזרתם מהחיים הקודמים שחייתם, וגם כל שאר האנשים. האנשים שחיים בדור הזה היו בחיים בדורות 
 הקודמים.



 
 אנחנו המין האנושי, כולו. אנחנו בנינו את העולם הזה, כולו. אנחנו חיינו את ההיסטוריה שלנו.

 
מולד, היום שאנחנו חוגגים את יום הולדתו של ישו. הרבה מאמינים זה מעניין שאנחנו פותחים מתנות בחג ה

שלפתוח מתנות ביומולדת שלו זה לא דבר נכון לעשות. ההפך נכון; זה לא יכול להיות יותר מתאים. זה חג המולד 
 כל יום.

 
  כולם חזרו עכשיו כדי לחשוף את האמת והחיים, לפתוח את המתנות )ההווה( שלנו ביחד.

 
כל האנשים שחיו ומתו בעבר נולדו מחדש והצטרפו מחדש אל המין האנושי. כמעט כל בן אדם  רנו שוב:כולנו חז

 מיליארד. 13שאי פעם חי הוא בחיים עכשיו או יוולד מחדש לתוך הדור הזה, בערך 
 

 אומר שכל המתים יקומו מהקברים שלהם. Revelationsבספר  התנ״ך
 

קולומבוס או אדולף היטלר, מישהו חייב להיות האנשים האלה. הנשמה שלהם יכול להיות שאתם ג׳ורג׳ וושינגטון, 
חזרה יחד עם כל מי שחי בעבר ולא למד את האמת. הם פשוט נמצאים בגוף ומוח אחר שהם לא דומים בכלל 

לאיך שהם היו בגלגול החיים הקודם שלהם. כולם חזרו או יחזרו בקרוב. הבחור ההומלס שביקש ממך קצת עודף 
 ל להיות ג׳ורג׳ וושינגטון.יכו

 
אין לנו שום זכרונות מגלגולי חיים קודמים, כי זכרונות הם חלקים ביוכימיים של  שום זיכרון של חיים קודמים:

המוח, והזיכרונות הקודמים שלנו מתו כשהמוח הפיזי הקודם שלנו מת. כל מי שלא למד את האמת והחיים בחיים 
 או יחזרו בקרוב.הקודמים שלהם, כולל אנחנו, חזרו 

 
אנחנו חייבים לחזור עד שנלמד את האמת ונהפוך ליצורים רוחניים. כל מי שהתחיל את המעגל האבולוציוני 

 על כדור הארץ יהיה פה עכשיו כדי לקבל את ההזדמנות שלו לסיים את המסע ולעזוב את מעגל החיות.
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ת שלנו על כך שהם לחמו את כל המלחמות ועשו את אנחנו לא צריכים להאשים או להודות לאבו אבות קדמונים:

כל העבודה שהביאה את הציביליזציה לאיפה שהיא עכשיו, כי אנחנו היינו האבות שלנו; אנחנו עשינו את זה. עשינו 
  את זה בשבילנו, ועשינו את זה בשביל עכשיו.

 
הציביליזציה הזו למטרה אחת, והמטרה אנחנו היינו כל הגיבורים וכל הנבלות לאורך ההיסטוריה. אנחנו בנינו את 

 הזו היא להפוך ליצורים רוחניים.
 

האנושות היא צורת החיים הכי זקנה על כדור הארץ. אנחנו צאצאים של צורת החיים הראשונה  זקנים:

שהתפתחה על כדור הארץ. אנחנו נמצאים בפסגה הכי גבוהה של המעגל האבולוציוני, כי אנחנו התפתחנו הכי 
 .הרבה זמן

 
האנשים שרואים את האמת והחיים ראשונים היו צורות החיים הכי ראשונות שהתפתחו על הפלנטה הזו. אנחנו על 

המסע ביחד כבר הרבה זמן, ראינו את הכל וסבלנו את הכל. אנחנו נהיה הראשונים שיראו את את האמת ויפיצו 
 את האמת.

 
 Rom. 8:22עד עכשיו. כי אנחנו יודעים שכל הבריאה סובלת ונוסעת בכאב ביחד 

 
האבולוציה של המין האנושי היא מאיצה בהתקדמות גאומטרית אקספוננציאלית.  ההתקדמות האקספוננציאלית:

יותר יקרה לחיים שלנו על כדור הארץ בכמה השנים הקרובות מאשר שקרה לנו בשבע מאות מיליון השנים 
  האחרונות.

 



מתקדמת באופן אקספוננציאלי. זה לקח עשרת אלפים דורות אנחנו נמצאים בפרוגרסיה שעכשיו  כדור שלג:
בשביל שהאוכלוסייה האנושית תגיע לשני מיליארד אנשים. רק בדור האחרון, הוספנו יותר מפי שניים כמות של 

אנשים מהמספר הזה. תוחלת החיים הממוצעת שלנו עברה מבערך שלושים וחמש לשבעים ושמונה )יותר 
המאות שנים האחרונות. טכנולוגיה עברה ממוסקטים לפצצות אטום בערך במאה מהכפילה את עצמה( בכמה 

 השנים האחרונות. מהירות הנסיעה עברה מהסוס למטוס סילון. תקשורת עולמית עברה מחודשים לשניות.
 

זה כמו כדור שלג שמתגלגל למטה על גבעה; הוא כל הזמן ממשיך להתגלגל מהר יותר והופך לגדול יותר ויותר. 
  שיו שהוא גדול וזז מהר, הוא אוסף יותר שלג בגלגול חלקי משהוא אסף בהרבה גלגולים בעבר.עכ

 
זו הסיבה שאנחנו יכולים להתפתח יותר בכמה השנים הקרובות מאשר בשבע מאות מיליון השנים הקודמות, אבל 

אנחנו יכולים לבטל את כל זה יכול לקרות רק אם נתמודד עם האמת ונפסיק לשחק בהעמדת פנים. אם לא נפסיק, 
הרווחים של שבע מאות מיליון השנים האחרונות אפילו יותר מהר. זה יכול ללכת לכל כיוון. זה ילך לכיוון אחד 

 לאלה שילמדו את האמת והחיים, ולכיוון השני לאלו שילמדו אותה, אבל לא יקבלו אותה.
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  המין האנושי ילך לאן שרוב האוכלוסייה תלך.
 

וב האנשים לא קולטים זה שכל מה שמרכיב את העולם שלנו רק קרה לאחרונה. טלויזיה, מכוניות, מה שר
מקררים, מזגן, צנרת פנימית, אסלות, מכונות שטיפה, מיקרוגלים ומחשבים, וכו׳, כולם הופיעו רק בכמה הדורות 

 האחרונים, רובם בדור האחרון הזה.
 

ן חוקי רק לפני מאה וחמישים שנה. נשים לא יכלו להחזיק רכוש, אמריקאים יכלו להחזיק אנשים כעבדים באופ
  .1964, ולא היו להן זכויות שוות תחת החוק עד 1920לחתום על חוזה חוקי, או להצביע עד 

 
כולם מתנהגים כאילו החיים תמיד היו איך שהם עכשיו או תמיד היו ככה למשך הרבה זמן; הם לא. זה הכל קרה 

 יכול להיגמר.רק עכשיו, וזה הכל 
 

לא היה שום דבר כמו העולם שאנחנו חיים בו עכשיו בעבר; אנחנו לוקחים הכל כמובן מאליו. זו הטעיה, הטעיה 
 מאוד מסוכנת.

 
הכל בעבר רק הוביל לעכשיו. זה מה שכולנו עבדנו, נלחמנו, וחיכינו לו. העולם הזה חדש וזמני. אנחנו חייבים 

 להמשיך הלאה. להתעורר אל האמת הזו לפני שנוכל
 

ספיינס( הייתה ספר של -אם ההיסטוריה שאורכת פחות ממאתיים אלף שנים של בני אדם )הומו ספר החיים:
 מאתיים עמודים, כל דף היה מייצג אלף שנים.

 
למשך יותר ממאה ושישים דפים )מאה ושישים אלף שנים(, רוב ההיסטוריה שלנו, הייתם פשוט קוראים על חיות 

ת מה שחיות פראיות עושות. לא עשינו שום דבר שונה מכל חיה פראית אחרת למשך יותר משלושת פראיות, עושו
 רבעי מהזמן שהיינו בגופים של בני אדם.

 
המוחות שלנו היו באותו הגודל שהם עכשיו, ואנחנו נראינו בדיוק איך שאנחנו נראים עכשיו. ההבדל היחיד היה 

 חוץ ממערות, שום נשקים חוץ ממקלות ואבנים, אפילו לא אש. איך שחיינו. לא היה לנו שום מחסה קבוע
 

תנסו לדמיין שאתם והחברים שלכם רצים ערומים בג׳ונגל חם או שטח דשא רק עם מקלות  אנחנו היינו אוכל:

ואבנים בשביל הגנה. לרוב ההיסטוריה שלנו על הפלנטה הזו, נאכלנו בעודנו חיים על ידי חתולים גדולים, דובים, 
ת גדולות ואפילו ציפורים גדולות. לציפורים כמו נשר ההאסט היו טפרים גדולים כמו של נמר, והם אכלו אותנו לטאו

  למשך יותר מתשעים אחוז מהספר. אנחנו היינו כמו ארנבים גדולים ואיטיים בשבילם.
 



 להיאכל כשאתם עדיין בחיים נשמע מחריד, מפני שזה באמת מחריד, הכי רע שזה יכול להיות.
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זה היה מחריד לחיות בכדור הארץ עד ממש לאחרונה. זה היה נורא יותר בשבילנו מאשר כל חיה אחרת, וזה היה 

 הכי נורא בשביל הילדים שלנו; רובם לא גדלו.
 

האנשים הכי חזקים חיו במערות קרות, חשוכות, מלוכלכות ומלאות בחרקים. אם הייתם הכי גדולים  מערות:

מזל, כי הייתם יכולים לקחת ולשמור את המקומות הכי טובים לחיות. מערות נתנו לך קצת הגנה וחזקים, היה לכם 
מהחיות שניסו לאכול אותך, אבל כל הזמן הייתם צריכים להילחם בבני אדם אחרים על המערה. רק בני האדם 

 קטנות. הגדולים וחזקים ביותר, בריאים ביותר יכלו לחיות בהם. רוב האנשים חיו בחוץ בקבוצות
 

רוב האנשים היו בחוץ בשטח הפתוח, וכשהיה חשוך, אתם לא ישנתם טוב. רוב המפלצות של החיים האמיתיים 
  שאכלו אותנו התגנבו בחשכה כשניסינו לישון. לא היה לנו שום סיכוי נגדן, והן קרעו אותנו לחתיכות ואכלו אותנו.

 
בים על הרצפה בחושך מוחלט, בלי שום קירות או הלילה כשאתם שוכבים במיטה בחשיכה, דמיינו שאתם שוכ

דלתות. אלפי חרקים ויצורים מוזרים אחרים נמצאים בחוץ בחושך ועושים רעשים חזקים. דמיינו שיש טורפים 
אתם  הרבה יותר גדולים ממכם, עם ניבים גדולים וטפרים, שיכולים לראות בחושך ולהריח איפה אתם ישנים.

 הייתם שם.
 

ניבים חיו באותם המקומות שאנחנו חיינו עד לפני בערך עשרת אלפים שנה, והם היו רק -יס ארוךחיות כמו טיגר
מההיסטוריה של  90%אחד מיני יצורים רבים שהיו הורגים אותנו ואוכלים אותנו חיים. ככה זה היה למשך 

  שלנו. האנושות, ההיסטוריה
 

זה אומר שלמשך בערך מאה ושישים אלף שנים, היינו לא יכלנו ליצור אש עד לפני בערך ארבעים אלף שנה.  אש:

 צריכים להירדם בלי אש בוערת. לרוב הזמן שחיינו על כדור הארץ, פחדנו מהלילה.
 

  אני לא מדבר על אנשי מערות. אני מדבר על אנשים בדיוק כמונו.
 

ותו ולאכול אותו נא. לא לפני לא יותר מדי זמן, לראות ארנב רץ היה עושה אתכם רעבים. הייתם מנסים להרוג א
קיבלנו ארנב לעיתים קרובות; היה קשה לתפוס אותם. היינו אוכלים כל דבר שהיינו יכולים לתפוס, בעיקר חרקים 

 ולטאות.
 

שנים(, לא היה לנו אש, נאכלנו,  160,000במשך לפחות מאה ושישים דפים מהספר של המאתיים עמודים )
  ואכלנו חיות אחרות נאות.
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חייתם ככה להרבה יותר זמן משהייתם בבית חם, בטוח עם אוכל במקרר. האמת היא מפחידה, אבל זו  אתם

 האמת שמשחררת אותך.
 

רק בחצי האחרון של הדף האחרון של ספר ההיסטוריה שלנו הייתם קוראים על עולם שיש בו  הפסקה האחרונה:

י זה. האמת היא שכמעט הכל קרה באחוז ספרים )מכבש הדפוס(. אנחנו לא ממש תקשרנו אחד עם השני לפנ
  האחרון של הזמן שהיינו בני אדם.

 
רוב האנשים עברו שנים בין לבין אמבטיות עד ממש לאחרונה. כשג׳ורג׳ וושינגטון חי, כולם הריחו רע.  הריחו רע:

שו את כמעט אף אחד לא התרחץ בחורף. לפני צנרת פנימית, היה מאוד קשה לעשות אמבטיה, אז אנשים לא ע
  . החיים ממש הסריחו עד הדור האחרון הזה.1895זה בתכיפות תדירה. לא היה לנו איסוף אשפה עד לפני 

 



כמעט כל מה שמרכיב את העולם שאנחנו חיים בו עכשיו קרה במשפט האחרון של הדף האחרון  משפט אחרון:
 של ספר מאתיים העמודים של ההיסטוריה שלנו כבני אדם.

 
 וט את התמונה האמיתית?אתם מתחילים לקל

 
בני אדם חיו בעולם ברוטלי באופן בלתי יאומן, ופראי לפחות למשך תשעים ותשעה אחוזים מהזמן שהיינו על כדור 

  מתורבת. אף אחד לא יודע את זה.-בטוח, נקי וחצי-הארץ. רק ממש לאחרונה נהנינו לחיות בעולם חצי
 

טוב, היית יותר מוצלח. זה משחק מכור מראש שבו הבחור הרע בעבר, כמה שהיית רוצח יותר  בחור הרע מנצח:
 מנצח.

 
 הבחור הרע הוא בדרך כלל התוקפן, ולתוקפן יש את היתרון.

 
זו הסיבה שאנחנו צריכים לצאת מעולם החיות כל עוד אנחנו יכולים. כדי לעשות את זה, אנחנו חייבים לעשות את 

חים. אנחנו חייבים לגמרי לשנות מוח שהתפתח במשך מיליוני ההפך הגמור ממה שעשינו בעבר כדי להיות מוצל
 שנים בתקופת זמן מאוד קצרה כדי להיות מוצלחים עכשיו.

 
  להיאכל כשאתם עוד בחיים זו הדרך הכי נוראית למות וזה הגורל של רוב החיות.

 
 את עולם החיות.זה מה שקרה לנו מיליוני פעמים. זה התמריץ האולטימטיבי להפוך ליצור רוחני ולעזוב 
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כשהיינו צריכים לאכול או להזדווג, זה הפך אותנו להכי פגיעים לתקיפה על ידי טורפים אחרים. זה אחד המאפיינים 

הכי נוראיים של עולם החיות הטבעי, שבדיוק שאתם חושבים שמשהו נהדר הולך לקרות, הדבר הכי נוראי קורה 
 במקומו.

 
כמו שאף פעם לא עשינו, ואנחנו חושבים שמשהו טוב הולך לקרות. זה הופך  אנחנו אוכלים ומזדווגים עכשיו

 את התקופה הזו להכי מסוכנת בכל ההיסטוריה.
 
עולם החיות מכריח אותנו לסבול את הדברים הכי נוראיים שיש כדי לדרבן אותנו להפוך לדברים הכי טובים שיש. 

  הכי טובים. היה צריך להיות הכי נוראי בשבילנו כדי שנוכל להיות
 

הטבע ניסה להכריח אותנו להתפתח ליצורים רוחניים. זה לקח הרבה זמן, אבל עבד בעבר. זה  לא עובד עכשיו:

 לא עובד עכשיו, כי כוחות ההטעיה הסירו את המוטיבציה לקחת את הצעד האחרון.
 

או לחימה למוות, או הכאב של העבר היה מאוזן, אבל זה לא הופך אותו לטוב. כשניצחתם קרב  רכבת הרים:

שהצלחתם להרוג חיה בזמן ציד, זה היה מענג בטירוף. זו הסיבה שגברים עדיין מרגישים טוב כשאנחנו הורגים 
משהו. זה הציל אותך ואת המשפחה שלך. הייתם הרבה יותר מודעים להווה, אז החיים היו הרבה יותר מספקים 

חיות על רכבת הרים של עליות וירידות קיצוניות מונע ממכם מאיך שהם עכשיו, אבל זה לא הופך את זה לבסדר. ל
 אי פעם ללמוד את האמת והחיים.

 
רק בזמנים הנדירים שאתם יורדים מרכבת ההרים של חיי החיות, יש לכם את ההזדמנות לראות את האמת 

ת שבע מאות והחיים ויש לכם את היכולת להתפתח מעבר לעולם החיות. אנחנו יודעים שזה לא קרה למשך לפחו
  מיליון שנים.

 
בני אדם עכשיו הם כמו העין של ההוריקן. בציקלון של חיי החיות, רק כשאתם ברוגע במרכז  מרכז הסערה:

  החיים, זה אפשרי לראות את האמת האולטימטיבית ולהתעלות מעל עולם החיות לנצח.
 



כמובנת מאליו ומתנהגים כאילו העבר שלנו לא אנחנו לוקחים את הדרך שאנחנו חיים עכשיו  לקחת כמובן מאליו:
קרה ומניחים שהוא לעולם לא יוכל לקרות שוב. יצרנו מיתוסים של העבר, אז אנחנו יכולים להקרין מיתוס שקרי 
באותה מידה של העתיד. לכן, אם נשכח או נתעלם מהעבר האמיתי, זה תרתי משמע יגרום לנו להפסיד בצורה 

 כל הדרך הזו ואז למעוד בצעד האחרון זה הדבר הכי נוראי שאפשרי לקרות, נקודה. הכי גדולה שיש. לעשות את
 זה האסון האולטימטיבי.
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  אלו שלא זוכרים את העבר נידונים לחזור עליו.

 
יומי רק לשרוד את היום ואז את הלילה. אנחנו היינו רעבים ומפוחדים  למשך מיליוני שנים, החיים שלנו היה מאבק

יליוני שנים. דברים כמו רצח, אונס וקניבליות היו התנהגות סטנדרטית. זה היה יותר זוועתי ממה שכל למשך מ
אחד יכול לדמיין או לתאר במילים. ועדיין, כשאנחנו סוף סוף נכנסים לסיטואציה טובה לתקופה קצרה, אנחנו 

ם ולעשות כמה שיותר סקס. מה מבלים את זמנינו בלנסות להפוך לעשירים יותר, להיות מנצחים, לשחק משחקי
 יכול להיות יותר מסוכן או מטומטם?

 
 האם אנחנו באמת יצורים אינטליגנטיים? אנחנו לא ממש מתנהגים באינטלגנטיות.

 
מקקים עושים סקס יותר ממאתיים פעמים ביום ויכולים לרוץ מעל קנה של מאה מיילים בשעה. מקקים יכולים 

לעשות עכשיו יותר טוב. לנסות לעשות מה שמקק עושה יותר טוב לא מבשר לעשות מה שרוב האנשים מנסים 
 טובות.

 
מקקים הם פה על כדור הארץ כבר יותר משלוש מאות מיליון שנים והם לא השתנו  אנחנו היוצאים מן הכלל:

 ק.בכלל, ותמיד היו הרבה יותר מהם מאשר בני אדם. אנחנו היוצאים מן הכלל לחוק של חיי החיות; הם החו
 

עכשיו יש לנו את ההזדמנות לשנות את הטבע שלנו ולברוח מעולם החיות לנצח. אבל  הטרגדיה האולטימטיבית:

 במקום לנצל את זה, אנחנו לוקחים את הסיטואציה שלנו כמובנת מאליו ומנסים לחיות עם העיניים שלנו סגורות.
 

הם גדולים מדי או קטנים מדי, או אם  כשאנשים יבינו את האמת, הם יפסיקו לדאוג אם חלקים בגוף שלהם
 הם פופולריים, מנצחים או מפסידנים, וכו׳.

 
אנחנו מפספסים את ההזדמנות שלנו לברוח מעולם החיות. אנחנו קוברים את הראשים  גן עדן של מטומטמים:

קום לחפש שלנו בחול ומקווים שכמה מיתוסים יצילו אותנו. אנחנו עסוקים בלשחק משחקי מוח, בלחפש עונג במ
אמת, ומפספסים הזדמנות שאנחנו יודעים שמגיעה רק פעם בכל שבע מאות מיליון שנים. בשביל מה? אנחנו לא 

  שמחים לחיות את השקר.
 

כל מה שאנחנו צריכים לעשות זה להכיר באמת, אבל אנחנו עושים את ההפך ומנסים לחיות בתוך שקר. האם 
 משהו יכול להיות יותר מטומטם או טראגי?

 
 איינשטיין אמר, יש שני דברים אינסופיים; היקום והטמטום של האדם.

 
זה היה נסלח בעבר כשלא יכולנו לדעת את האמת בוודאות, אבל עכשיו שאנחנו יכולים לדעת אותה בוודאות, זה 

 בלתי נסלח.
 

304 
 

את המחיר להגיע לגן אנחנו בילינו לפחות את השבע מאות מיליון השנים האחרונות בלשלם  המחיר של גן עדן:

 עדן. כמעט שילמנו אותו. לצערנו, זה גם הזמן שאנחנו הכי רדומים.
 



 בשביל מה הכל היה? למה היינו צריכים להיאבק ולסבול כל כך הרבה זמן?
 

זה הכל היה כדי לגרום לנו להתפתח. הפחד מלהיאכל גורמת לצורת חיים לפתח חושים  מודעות אולטימטיבית:

להימנע מטורפים ולמצוא טרף. זה גרם לנו להפוך למודעים יותר אל הסביבה שלנו, יותר מודעים יותר טובים כדי 
 אל החיים.

 
 כל מה שקרה היה רק כדי לגרום לנו להיות מודעים יותר אל החיים.

 
דרך אנחנו פיתחנו מוח גדול כדי להיות יותר מודעים אל הסביבה שלנו, אבל זו הייתה מודעת לא ישירה. זו הייתה 

חדשה לגמרי לראות את החיים, דרך להבין אותם, דרך לדעת את האמת של החיים. כל החושים שלנו לפני זה 
התפתחו לדעת יותר טוב את הסביבה באופן ישיר. המוחות שלנו למעשה עשו את ההפך וחסמו את המודעות 

  הישירה שלנו אל הסביבה; ויתרנו עליה בתמורה לאמת של החיים.
 

 ים של אמת: אמת שאתם יודעים ואמת שאתם חווים.יש שני סוג
 

אנחנו צריכים גם מודעות ישירה וגם מודעות לא ישירה כדי שתהיה לנו את המודעות  תהפכו את השניים לאחד:

האולטימטיבית. רק כשיהיה לנו את שתיהן נגיע לפסגת הסולם האבולוציוני ונשיג מודעות טוטאלית של הסביבה 
 שלנו והחיים.

 
ות שלנו נתנו לנו את היכולת לדעת ״את האמת״. האמת היא מודעות לא ישירה של הסביבה שלנו. המודעות המוח

 הלא ישירה שלנו באה על חשבון המודעות הישירה שלנו אל הסביבה שלנו, מודעות אל ״החיים״.
 

ת האמת והחיים אנחנו פשוט צריכים לחבר את המודעות הישירה והמודעות הלא ישירה שלנו ביחד כדי לדעת א
שום דבר לא היה חשוב כמו  ולקחת את הצעד הסופי באבולוציה. אני קודח על הנקודה הזו, כי הנצח רוכב על זה.

   זה אי פעם.
 

התנ״ך וספרי דת אחרים אומרים לך איך לעשות את זה. אתם ממש יכולים להבין את  אנחנו יודעים את האמת:

מעולם החיות לנצח. כל מה שאתם צריכים לעשות זה לפרש ספרי דת כל מה שאפשר להבין ולהיות משוחררים 
  בצורה נכונה.

 
 האמת והחיים = מודעות אולטימטיבית = גן עדן.
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הדף האחרון של ספר ההיסטוריה שלנו על כדור הארץ הוא מתהפך עכשיו. מה הולך להיכתב על  הדף האחרון:

יהנום? זה יהיה אחד או השני, ומה שייכתב תלוי בנו עכשיו. אם הדף הבא? האם זה יהיה סיפור על גן עדן או ג
נתעורר אל האמת בזמן, זה יהיה על גן עדן בכדור הארץ. אם נמשיך להיות רדומים לעוד זמן, זה יהיה על גיהנום, 

 אחד יותר גרוע ממה שהיה אי פעם. זה המחיר של להגיע כל כך רחוק ואז לזרוק את הכל לפח.
 

י טובים שהם יכולים להיות או הכי נוראיים שהם יכולים להיות. ככה האיזון עובד; זה ודאי כמו החיים יהיו הכ
שהשמש עולה ושוקעת. אנחנו יכולים להיות הכי חכמים שאנחנו יכולים להיות, או הכי מטומטמים שאנחנו יכולים 

 להיות.
 

של האיזון. שום דבר לא יכול להיות יותר השמש עולה ושוקעת, יום ולילה, מראים לנו את הטבע של היקום, הטבע 
  ברור, אבל עדיין אף אחד לא יכול לראות את האמת. השמש עומדת לשקוע או לזרוח על המין האנושי.

 
למה נדמה שלאנשים יותר אכפת מהעתיד של המין האנושי מאשר העתיד האישי שלהם?  חיים אחרי המוות:

למה אנשים יקריבו את החיים שלהם בשביל העתיד של המין האנושי? חיילים מקריבים את חייהם בשביל עתיד 
יותר טוב; למה הם עושים את זה? למה דגי סלמון שוחים נגד זרם הנהר ונותנים את החיים שלהם למען 



הצאצאים שלהם? למה רוב החיות מסכנות את החיים שלהן כדי להציל את הצאצאים שלהן? זו לא רק אהבה. 
עצמי, אז למה אנחנו הרבה פעמים שמים את ההישרדות -האינסטינקט הכי חזק הוא ״הישרדות״, או שימור

 ורווחה של הצאצאים שלנו מעל שלנו?
 

ה הצאצאים של עצמנו. אם יש לכם ילדים, אתם רוב הסיכויים מודע אנחנו יודעים שאנחנו נהי-זה מפני שבתת
תחזרו בתור הנכדים או נינים של עצמכם. אתם אולי אפילו תירשו חלק מהכסף של עצמכם. זו הסיבה שמלכים 

תמיד מסרו את הכתר לקו הדם שלהם. אם אין לכם ילדים, אתם תחזרו בתור הצאצאים או קרובי המשפחה עם 
דנ״א שיש לכם עכשיו. הנשמה שלכם הולכת עם מה שהיא יודעת, אבל יש הרבה פקטורים הדנ״א הכי קרוב ל

 שיכולים לשנות את המסלול שלכם, והספר הזה מגלה אותם.
 

הכוח המאזן ומה שאתם יודעים, עושים, ומה שאתם בחיים האלה קובעים  איך אנחנו יודעים לאן אנחנו הולכים:

 לאן ומתי תחזרו; אתם מתפתחים.
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אם אתם יודעים את האמת והחיים, אתם תחזרו לגן עדן, רוב הסיכויים בכדור הארץ אם ניצור אחד פה. אם לא 
ניצור גן עדן פה, אתם תלכו לפלנטה אחרת או מקום וזמן אחר איפשהו ביקום האינסופי. זה יהיה ממש כמו כדור 

ו למטה. הסיבה שזה חייב להיות נכון היא הארץ, ואנחנו נהיה ממש כמו בני אדם עכשיו אם לא נזוז למעלה א
זהים -שהעולם הזה יכול להיהרס, ואנחנו יודעים שההכרה שלנו לא יכולה להיהרס, לכן חייבים להיות עולמות חצי

מודע הקולקטיבי והאבולוציה יתפתחו. את זה אפשר לדעת רק על ידי הגיון דדוקטיבי -לכדור הארץ בשביל שהלא
 ודעים על הטבע ואבולוציה. זכרו שאנחנו חיים ביקום אינסופי.בשילוב עם מה שאנחנו י

 
בנוסף לכל הסיבות שאני מזכיר בספר הזה, התנ״ך וישו אומרים שיהיה גן  ישו אמר שיהיה גן עדן בכדור הארץ:

עדן בכדור הארץ. ישו אמר שהוא יחזור לכדור הארץ. הוא ידע את האמת והחיים, אז כשהוא מת, הוא היה חייב 
ת לגן עדן, אז הוא לא יכול לחזור לכאן עד שיהיה פה גן עדן. זה אומר באופן לא ישיר שיהיה גן עדן בכדור ללכ

הארץ. רוב הנוצרים חושבים שהוא הולך לבוא לפני ולהוביל את המעבר, אבל זה לא יכול לקרות. הוא עוזר לנו עם 
כשיו. ישו הוא נמצא בנשמה ואמת עכשיו, מודע הקולקטיבי ע-הדברים שהוא אמר לפני אלפיים שנה ודרך הלא

 והוא מחכה לנו שנלמד את האמת והחיים. הוא כבר עשה את זה; אנחנו צריכים ללכת אחריו.
 
מה שנאמר בספר הזה זו לא רק תאוריה; זה מה שהעדויות אומרות. זו אמת שאתם יכולים לבדוק, וזה הופך 

 אותה לאמת האמיתית, האמת היחידה.
 

דברים מסוימים אפשר לבדוק רק עם הגיון, כמו העתיד שלנו. זה מפני שהעתיד שלנו לא קיים עדיין. כל  רק הגיון:
מה שאנחנו יכולים לעשות זה אקסטרפולציה באמצעות היגיון, אבל אנחנו עושים את זה בחיי היומיום שלנו, וזה 

ים להיות מאוד בטוחים באמצעות עובד. כמו שציינתי, אתם לא יודעים שהשמש תזרח בוודאות, אבל אתם יכול
 אקסטרפולציה של מיליארדי הפעמים שאנחנו יודעים שזה קרה בעבר.

 
אנחנו נהיה ביחד אחרי המוות עם האהובים שלנו אם המוחות שלנו ביחד עכשיו, מפני שהמוחות  ביחד לנצח:

ולציה החוצה, אומרות מודע הקולקטיבי. העדויות הידועות, כשעושים להן אקסטרפ-שלנו הם ביחד בתוך הלא
מודע הקולקטיבי הוא מה שקובע בתור מה אנחנו נולדים מחדש ואיפה אנחנו נולדים מחדש אחרי המוות. -שהלא

 אתם תמיד תהיו עם אלו שיודעים את האמת והחיים לנצח ברגע שתלמדו אותה.
 

פולציה גם אומרות אתם נשארים מחוברים לאלו שאתם באמת מחוברים אליהם עכשיו. העדויות אחרי אקסטר
שאם תלמדו את האמת, אבל תמשיכו לחיות כחיות, אתם תתחילו מההתחלה בתחתית שרשרת המזון של החיות 

אנס שלכם ולא לקחתם ’בכדור הארץ. אתם יכולים להיות שם מאוחר יותר היום, תוך חמש דקות. קיבלתם את הצ
הנשמות האחרות על הסולם האבולוציוני את  אותו. גלגל החיים ממשיך להסתובב, כדי לתת לאחד מטריליוני

 הצ׳אנס שלהן.
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 כשאתם מתעוררים, הכל ברור, ואתם רואים מה קורה.
 

מודע הקולקטיבי, או הרוח הקדושה אם אתם מעדיפים, הוא הכוח מאחורי האבולוציה. -הלא האג'נדה הרוחנית:

עשה מה שהוא היה צריך לעשות כדי להביא את כולנו הוא מאחורי כל ההתקדמות ופיצוץ האוכלוסין הנוכחי. הוא 
  לפה עכשיו.

 
מודע הקולקטיבי עובד עם הסביבה הטבעית כדי להניע את האג'נדה הרוחנית קדימה -הלא עידן הקרח האחרון:

כל פעם שהוא מקבל את ההזדמנות. כשעידן הקרח האחרון הסתיים, הוא עשה את המהלך שלו, ובינתיים, 
  לם שאנחנו חיים בו עכשיו. הוא הביא אותנו לדלת עצמה של גן עדן.התוצאה היא העו

 
התקופה הארוכה באופן לא רגיל של מזג אוויר טוב בערך בעשרת אלפים השנים האחרונות אפשרה לנו  הסביבה:

 להתקדם מספיק כדי לתת לכל המין האנושי צ׳אנס להגיע לגן עדן.
 

וא לא שונה מירוקה שגדלה על אבן. היה לנו הרבה שמש, אז גדלנו בשביל הטבע, המין האנושי ה ירוקה על אבן:

  וכיסינו את כל האבן. זו האמת של מה שקרה ולמה. הרוח הקדושה חייבת לעבוד עם הטבע.
 

מודע הקולקטיבי, יש -אנחנו לא ממש מיוחדים בשביל הטבע, אבל אנחנו כן לעצמנו, והודות למזג אוויר הטוב והלא
זו הבחירה  להפוך למשהו באמת מיוחד לנצח. אנחנו יכולים לקחת אותה או לעזוב אותה. לנו הזדמנות קצרה

 שלך עכשיו.
 

מודע הקולקטיבי את הזמן וההזדמנות ללמוד את האמת ולפתח טכנולוגיית תקשורת -מזג האוויר הטוב נתן ללא
י על כדור הארץ באותו הזמן. זו עולמית כדי להפיץ אותה. זה גם נתן לנו את הטכנולוגיה לתמוך בכל המין האנוש

הסיבה שכולנו כאן עכשיו או נהיה בקרוב, אבל זה לא יכול להחזיק מעמד להרבה זמן. אנחנו חייבים לעשות את 
  השינוי כל עוד אנחנו יכולים. החלון ייסגר ממש בעוד כמה שנים.

 
די לעשות את זה בכלל, כי המין אנחנו חייבים לעשות את זה עכשיו או בעתיד המאוד קרוב כ לעשות או למות:

האנושי ישמיד את הסביבה הטבעית ואת עצמו בקרוב אם לא נעשה את זה. אנחנו לא יכולים לקיים את מה 
שאנחנו עושים עכשיו להרבה זמן; זה בלתי אפשרי. כדור השלג יכול להגיע רק עד לגודל מסוים עד שהוא יתפוצץ. 

עכשיו או לעולם לא. זה חייב לקרות עכשיו או שהסביבה תסיר את  המין האנושי נמצא במירוץ להישרדות; זה
 האופציות שלנו.

 
עוד מדינות משיגות נשקים גרעיניים וביולוגיים. יתחילו להשתמש בהם אם לא יראו את האמת בקרוב. יש לנו 

 בחירה, חיים או מוות.
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שתנה במחזורים טבעיים; עוד אסון גדול הולך אפילו אם לא נהרוס את הסביבה, הטבע יהרוס אותה. מזג האוויר מ
להגיע בקרוב, לא משנה מה נעשה. אם נהפוך ליצורים רוחניים מוארים, אנחנו נשרוד את רוב מה שהטבע יזרוק 
  עלינו. אם לא, אנחנו לא נשרוד אפילו שינוי עולמי קטן במזג האוויר, כי זה ישחרר את החיה שבתוך המין האנושי.

 
אנחנו נהיה ביחד ויהיה לנו את כל מה שאנחנו צריכים כדי לעשות את המעבר כקבוצה ליצורים  בפעם הראשונה,

רוחניים וליצור גן עדן על כדור הארץ. בפעם הראשונה, יש לנו גם את האמצעים להרוס את עצמנו. זה לא צירוף 
 מקרים.

 
אנחנו המין האנושי, כולו. אנחנו מין בעל חיים מתפתח או מסתגל לסביבה שלו כשהוא חייב, או שהוא נכחד. 

  חייבים לקחת את הצעד הבא, כי אין אף אחד אחר!
 

-אנחנו עושים את מה שאנחנו חייבים לעשות כדי להגיע לגן עדן או ליצור גן עדן. פשוט עשינו את זה באופן תת
הגיע הזמן סוף סוף מודע כבר עשרת אלפים שנים. -מודע עד עכשיו. אנחנו ידענו את האמת האולטימטיבית בתת

 לדעת אותה באופן מודע, ולהפיץ אותה באופן מודע.



 
אנחנו לא נפסיק לחקור, והסוף של כל החקירות שלנו יהיה להגיע לאן שהתחלנו ולדעת את המקום בפעם 

 הראשונה. טי אס אליוט
 

ום הבלתי החיים הם עלייה ברגל. האדם החכם לא נח בפונדקים בצד הכביש. הוא צועד ישירות אל התח
 מוגבל של האושר הנצחי, היעד האולטימטיבי שלו. אוסקר ווילד

 
  פשוט תראו את התמונה הגדולה. כשאתם רואים אותה, אתם באופן אוטומטי במרכז שלה.

 
החיים קורים אפילו כשכלום לא קורה. הם קורים כל הזמן והם ימשיכו לקרות לנצח לא משנה מה תעשו. 

 הטבע ממשיך לנוע.
 

פשוט צריכים לפתוח את המוח שלכם ואת שאר החושים שלכם. כשאתם יודעים את האמת, אתם אף פעם אתם 
 לא רוצים להיות בשום מקום חוץ מאיפה שאתם עכשיו. זה מושלם.

 
  תהפכו את השניים לאחד עם הכל, ואתם תדעו את הכל.
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ארץ. אנחנו הלכנו במעגלים כבר הרבה אתם תסיימו מאבק שלקח בערך שבע מאות מיליון שנים רק על כדור ה

  יותר זמן, לנצח.
 

  אף פעם לא היינו בגן עדן, או שהיינו שם עדיין, אז אנחנו תרתי משמע ניסינו להגיע לגן עדן לנצח. נצח:
 

  הגענו קרוב כמו שאנחנו עכשיו הרבה פעמים, אבל לעולם לא הגענו עד הסוף.
 

פס״, או לפספס את המטרה. המילה מגיעה מיוונית עתיקה של המילה ״חטא״ היא ״לפס המשמעות חטא:
והשתמשו בה בהקשר של קשתות וחץ שמפספס מטרה. המין האנושי מפספס את ההווה, האמת והחיים, אהבה 

עילאית, אלוהים. לפספס את האמת והחיים זה הדבר הכי גרוע שאתם יכולים לעשות. זה יעלה לכם בחיים 
מספקים כאן ועכשיו. חטא היא המילה המושלמת; זה פשוט עוד אחד מצירופי  הנצחיים שלכם בגן עדן וחיים

 התנ״ך צדק שוב. המקרים המעניינים האלה.
 
אם תפספסו את המטרה הפעם )תחטאו(, זה יכול לקחת נצח לפני שתקבלו עוד צ׳אנס. תנו לזה את תשומת הלב 

חייהם למצוא את אלוהים, רק כי הם יכולים, שלכם. שום דבר לא חשוב יותר מזה. כולם צריכים להקדיש את 
  והדבר הכי טוב אחרי למצוא את אלוהים הוא לחפש את אלוהים. זה הכי טוב שיכול להיות.

 
 חטא הוא לבזבז כל אחת מהמתנות של אמת, זמן, וחיים שיש לכם עכשיו.

 
אף אחד לא יודע כמה זמן יש אין שום דבר יותר מהנה, ואפילו אם היה, זה יהיה מאוזן, אז מה תהיה המטרה? 

 להם, ולבזבז כל חלק ממנו על משהו אחר זה יהיה חטא, נכון או לא?
 

פשוט תתחילו לעשות את זה עכשיו ואל תפסיקו משום  ישו אמר, ״אם תחפשו את גן עדן, אתם תמצאו אותו.״

 סיבה או פיתוי. אם תפסיקו מגיע לכם הגורל הנורא ביותר.
 

שנמצא בטווח הראייה שלכם, וזה שחבוי ממכם יהפוך לברור לכם, כי אין שום דבר נסתר ישו אמר, ״תזהו את מה 
 שלא יהפוך לגשמי.״

 
ישו אמר, ״למדו את הטבע של הבריאה שמקיפה אותכם, ואתם תקלטו את התעלומות שחבויים מהראייה שלכם, 

 כי אמת נצחית היא מתועדת על כל מה שקיים.״
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 בתוכך ומסביבך בכל מקום. תחצו פיסת עץ ואני שם; תרימו אבן, ואתם תמצאו אותי.״ ישו אמר, ״גן עדן נמצא

 
 ישו אמר, ״ממלכת גן העדן לא תבוא מציפייה. היא פרוסה על פני כדור הארץ, אבל גברים לא רואים אותה.״

 
של השמיים הם אמרו לישו: תאמר לנו מי אתה, כדי שנוכל להאמין לך. ישו ענה: ״אתם מנתחים את הנראות 

 והארץ, אבל אתם לא מזהים מה נמצא ממש מולכם, ואתם לא יודעים את הטבע של רגע ההווה.״
 

כל מה שישו מבקש מאיתנו לעשות זה להכיר באמת שאנחנו יכולים לראות עם העיניים שלנו וחושים אחרים. 
בו ובמילים שלו כדי  אנשים עושים את ההפך הגמור ממה שהוא מבקש, והדבר הכי נורא הוא שהם משתמשים

  לעשות את זה.
 

 ישו מבהיר את זה. האמת, החיים, הדרך, היא ההווה.
 

 כל מה שאתם צריכים לעשות זה לפתוח אותם.
 
ההווה הוא המתנה האולטימטיבית; זו המתנה של האמת והחיים. ההווה תמיד נשאר אותו הדבר )מספק(, תמיד 

 חדש ושונה, והוא יימשך לנצח.
 

 לחיות בהווה, להזניק את עצמכם על כל גל, למצוא את הנצח שלכם בכל רגע. הנרי דיוויד ת׳ורו אתם חייבים
 
ישו אמר לתלמידים שלו בפרטיות: ״מבורכות הן העיניים שרואות את הדבר שאתם רואים. אני אומר לכם את זה, 

 ראו או שמעו אותם.״הרבה נביאים ומלכים חשקו לראות ולשמוע את הדברים שאתם רואים עכשיו, והם לא 
 

אני בכוונה לא אמרתי לכם כמה דברים חשובים שאני יודע. יש דברים שאתם חייבים לגלות בעצמכם. נביאים 
 יכולים לכופף את הענף למטה, אבל אתם חייבים לקטוף את הפרי בעצמכם.

 
 ד ת׳ורועשו מה שאף אחד אחר לא יכול לעשות עבורכם. הימנעו מלעשות כל דבר אחר. הנרי דיווי
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 9חלק 

 

 שום דרך אחרת

 
  ישו אמר, הקימו את המתים, גרשו את השטנים: אתם מקבלים בחופשיות, תנו בחופשיות.

 
הוא אומר הקימו את המתים רוחנית, גרשו את השדים ששולטים בך ואנשים אחרים )התמכרויות, חשקים חייתיים 

 ותנו את כל מה שאתם יכולים חזרה אל האמת והחיים. אינסטינקטיביים, רגשות רעות וכל השקרים והטעיות(,
 

 אתם עכשיו יודעים את כל מה שאתם צריכים לדעת כדי להתעורר ולחיות בתוך האמת. עכשיו זה הכל תלוי בך:
 

 Eph. 5:14על כן הוא אומר, הקימו את אלו שישנים והתעוררו מהמתים וישו יתן לכם אור. 
 

שינוי, ברגע, בהרף עין, המתים יוקמו נקי כפים ואנחנו נשתנה. כי המושחתים  כולנו לא נישן, אלא כולנו נעבור
 1שחיתות ובני התמותה חייבים לעטות אלמותיות. -חייבים לעטות חוסר

Cor. 15:51-53 



 
  ישו אמר, ״אני באתי כדי שיהיה לכם חיים, כי הדרך של בני התמותה היא מוות חי.״

 
שום דבר אחר לא באמת קיים. כל מה שאנחנו לומדים ועושים זה כדי  ההווה, פשוט כי, עכשיו זה הכל על

  .עכשיו-ולהישאר בתוך ה עכשיו-להיכנס לתוך ה
 

No Other Way 

 
 הספר הזה מגלה:

 
 שאנחנו אלמותיים.

 את העבר והעתיד האמיתיים.
 את התמונות הראשונות של הגיהנום.

 שבכל הדתות יש את האמת.
 פופולרית.האמת תהפוך את הדת ליותר 

 שאלוהים הוא כאן עכשיו, אבל אף אחד לא יודע את זה.
 שהבריאה ואבולוציה שניהן קרו.

 שהאמת היא ההפך ממה שאנשים חושבים.
 שיש לנו בחירה בין חיים ומוות.

 שהמין האנושי חי במצב של שינה ערה.
 שאנחנו צריכים להתעורר מהשינה הזו כדי לראות את האמת.
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 והוגן בשביל כל יצור חי.שהכל מאוזן 

 שהגיהנום הוא מקום אמיתי, מהו, ואיפה הוא נמצא על כדור הארץ.
 שגן עדן קיים, מהו, איפה הוא, ואיך להיכנס.

 שאנחנו בתהליך לקחת את הצעד האחרון באבולוציה.
 שהמוחות שלנו הם המטעה או השטן שמדברים עליו בדתות.

 
 נכון או לא? אחד לא שמע מקודם. הספר הזה מגלה הרבה דברים חשובים שאף

 
 43פעמים, פרידריך ניטשה  72פעמים, אלברט איינשטיין  593ישו  אני מצטט ומאזכר את אל תאמינו לי:

והרבה מהנביאים, פילוסופים, מדענים, מנהיגים, רואים,  פעמים, את הביטלס 33פעמים, הנרי דיוויד ת׳ורו 

לנטה הזו. אם אתם לא יכולים או לא מוכנים להאמין להם, פשוט תאמינו משוררים, ואמנים הכי גדולים שחיו על הפ
  לעיניים שלכם; האמת האולטימטיבית היא נראית לעין )מדברת בעד עצמה(.

 
ותאמרו להם להגיד לחברים  GlobalTruthProject.com -תעשו את חלקכם ותאמרו לחברים שלכם ללכת ל

 שלהם. תתרמו כמה שאתם יכולים לפרויקט הזה. אין לנו הרבה זמן להפיץ את האמת, אז תעשו את זה היום.
 

אם אתם יכולים לעשות את זה יותר טוב, זו האחריות שלכם למין האנושי להיכנס  זה הכי טוב שאני יכול לעשות:

לה היחידה שיש לי היא אם אני כותב מספיק טוב שאנשים יבינו על לתחרות ולהאיר את כולם או לעזור לי. השא
  מה אני מדבר. מפני שאני דיסלקטי זה הופך את הכתיבה לכמעט בלתי אפשרית בשבילי.

 
אם מישהו יודע את האמת או מאמין שהוא יודע, הם היו נכנסים לתחרות, אז אנחנו נדע מי  תעשו או תשתקו:

ת של כניסה מהם. תשאלו את המטיף שלכם, הרב, או גורו למה הם לא נכנסו מטעה אנשים רק לפי ההיעדרו
לתחרות. אם הם אומרים שאני טועה, הם צריכים להיכנס לתחרות, או להפסיק להגיד שהם יודעים את האמת. אם 



הם לא יודעים את האמת, אתם חייבים להפסיק לתמוך בהם ולהתרחק מהם, או שתהיו כוח נגד האמת בדיוק 
 הם.כמו

 
אז אפשר להתעלות על הכניסה הזו רק אם מישהו יאמר את אותו הדבר יותר טוב. למעשה,  יש רק אמת אחת,

אני צריך לכתוב גרסאות שונות שלה עם העזרה של אנשים מסויימים. הם ידעו מי הם ויצרו איתי קשר. אני יודע 
 רה.בדיוק מה צריך להיעשות ואיך לעשות את זה, אבל אני אצטרך קצת עז

 
יש רק אמת אחת, והספר הזה מסביר מהי. חלק מהאנשים לא יהיו מוכנים לראות אותה, אז הם  לבדוק את זה:

 יחשבו שזו לא האמת. אחרים יכנסו להכחשה וינסו לשכוח אותה, כי הם כבר השקיעו יותר מדי באמונות שלהם.
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האנשים לא יבדקו, כי הם לא באמת רוצים אבל רוב  כל אחד יכול לבדוק את הדברים שכתובים בספר הזה,

עקוב אחרי המנהיג״, קוף רואה, קוף עושה, “ לדעת את האמת. אם אתם רוצים, תבדקו אותו. אתם יכולים לשחק
או שאתם יכולים לבדוק את מה שנאמר בספר הזה. פשוט תזכרו שישו אמר, ״אם העיוורים ילכו אחרי העיוורים, 

 שניהם יפלו לתוך בור.״
 

ות כלום זה אותו הדבר כמו לעבוד בשביל השטן/מוח. ישו אמר, אם אתם לא איתו, אתם נגדו. אתם לעש
 חייבים לעבוד בשביל האמת.

 
  העולם הוא מקום מסוכן לחיות, לא בגלל האנשים שהם רשעים, אלא בגלל אלו שלא עושים שום דבר בנוגע.

 אלברט איינשטיין
 

כמו דתות; הוא מתוקן ודברים חדשים מתווספים כל יום. אם פספסתי  הספר הזה הוא לא דוגמה סטטית דוגמה:

משהו, תיידעו אותי. אם אתם חושבים שאני צריך להוסיף או להוריד משהו, תיידעו אותי. אני יכול להשתמש בכל 
העזרה שאני יכול לקבל, והספר הזה תמיד יכול להשתפר. אני קורא כל מכתב שנשלח אליי. ברגע שאתם 

לעזור, אתם הופכים לאחד/אחת מאיתנו. אתם הופכים לחלק מהמאמץ להפיץ את האמת והחיים וליצור  מתחילים
  גן עדן על כדור הארץ. אתם תעשו את מה שישו אומר לאנשים לעשות. אתם הופכים לנוצרי אמיתי.

 
 אנחנו מפיצים את הזרעים של האמת, והם יגדלו עם הזמן. שותלי זרעים:

 
עים יפלו על אבנים ולא יגדלו; אחרים יפלו במקומות שהם יירמסו, אבל חלק יפלו על ישו אמר שחלק מהזר

  אדמה טובה ויגדלו ויתרבו פי אלף.
 

 אנחנו נצטרך לשתול הרבה זרעים ולעשות את זה מהר, או שהמין האנושי גמור.
 

את האמת התנ״ך אומר שאתם חייבים לעשות עבודות טובות כדי להציל את עצמכם. להפיץ  עבודות:
האולטימטיבית זו העבודה שהתנ״ך מדבר עליה. זו העבודה שישו עשה. כולם פשוט צריכים ללכת אחריו, בדיוק 

 כמו שהוא ביקש מאיתנו, אז תתחילו לעזור לנו לשתול את זרעי האמת.
 

 ניסינו את כל שאר הדברים; למה לא לנסות את האמת שהעדויות תומכות בה?
 

חור החד שסוגר את תוכנית החדשות הכי משפיעה בעולם, אמר שאנחנו לא אמורים אנדי רוני, הב דקות: 60
לחגוג את יום הזיכרון. הוא אמר שאנחנו צריכים דת חדשה או משהו שישים קץ למלחמה ולהרג של גברים צעירים 

ות את במלחמות. הוא לא יכול להיות יותר צודק, אבל אנחנו לא צריכים דת חדשה. אנחנו פשוט צריכים לרא
  האמת שחבויה בתוך הדתות שיש לנו.

 
314 

 



בעבר, זה היה הכרחי להאדיר את האינסטינקט החייתי בשביל אלימות וכוח כדי  להאדיר את החיה שבפנים:
 להכניס גברים צעירים למצב התודעתי הנכון להילחם במלחמות. היינו שם ועשינו את זה למשך הרבה מאוד זמן.

 
מזני החיות שחיו על כדור הארץ נכחדו. אנחנו  99%צריכים לעשות את ההפך, או להיכחד. עכשיו אנחנו  להיכחד:

כמעט עברנו את זה, כמעט מחוץ לג׳ונגל, העולם של החיה, אבל אתם יכולים לעבור מפסגת שרשרת המזון 
תלוי לתחתית תוך חמש דקות. מה גורם ללב שלכם להמשיך לפעום? זה לא אתם, נכון? מתי שתמותו זה לא 

  בכם, אבל לאן שתלכו זה לגמרי תלוי בכם עכשיו.
 

אחרי שאתם יודעים את האמת, יודעים נכון מלא נכון, הצעד הבא הוא לדבר את הדיבור  אל תאכילו את החיה:

וללכת את ההליכה. במילים אחרות, להפיץ את האמת ולעשות מה שהאמת מכתיבה כל הזמן בחיים שלך, לעשות 
י לא כל כך אוהב להתעמל, או לעבוד, אבל אני עושה את זה כי אני יודע שזה הדבר הנכון. אני את הדבר הנכון. אנ

אוהב איך שסמים, אלכוהול וסיגריות גורמות לי להרגיש, אבל אני לא משתמש בהם כי אני יודע שזה לא הדבר 
י עושה דברים כי אני יודע הנכון לעשות. אני לא רודף אחרי עונג; אני לא עושה דברים כי הם מרגישים טוב. אנ

שזה הדבר הנכון לעשות. עונג מאוזן על ידי כמות שווה של כאב; זה מעגל, ולחיות בתוכו זה משאיר אותך בעולם 
החיות. אני לא אוהב לתרום כסף ואת הזמן שלי לפרויקט הזה, אבל אני עושה את זה, כי אני יודע שזה הדבר 

 הנכון לעשות.
 

 ת, והתנהגויות הם השדים שישו אמר שאנחנו חייבים לגרש.הרגלים רעים, התמכרויו
 

בכל פעם שאתם עושים את מה שאתם יודעים שלא נכון, או מתנהגים רע, אתם מאכילים את החיה, נותנים לה 
חיים וחוזק, הופכים אליה. כדי להפוך ליצור רוחני, אתם חייבים להרעיב את החיה עד שהיא מתה או נהיית כל כך 

 לה שום כוח בחיים שלך. חלשה שאין
 

ברגע שאתם יודעים את האמת, אתם תשמעו את קריאת הפרא, תתפתו על ידי החיה מבפנים,  קריאת הפרא:

אבל אתם כבר לא תענו אליה. אתם כן, כי אתם תדעו מה קורה )האמת(, ולא יעבדו עליכם שוב. אינסטינקטים 
ורים רוחניים. אנשים ידעו שהאמת והחיים הם הדברים חייתיים יאבדו את כוחם על אנשים, ואנשים יהפכו ליצ

היחידים שבאמת משנים, ואפילו שהם יחיו בעולם הזה יותר מאי פעם, הם יעשו את כל מה שהם יכולים כדי ליצור 
עולם חדש, אחד טוב יותר, אדיב יותר, עדין יותר של שלום, הרמוניה, שוויון, שגשוג, ושמחה. דתות קוראות לו גן 

 וא רק מעבר לפינה. הוא מתחיל במוחות שלנו ואז מתפרס החוצה לעולם מחוץ לנו.עדן וה
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 האמת חייבת להשתמש בדת, והדת חייבת להשתמש באמת. זו הדרך.
 

  מדע בלי דת הוא עלוב; דת בלי מדע היא עיוורת.
 אלברט איינשטיין

 
אולטימטיבית בלי שום אזכור לדת, כפי שאני אומר בדף הראשון של הספר הזה, ניתן להסביר את האמת ה

ואנשים מסויימים אולי מעדיפים את זה, אבל רוב המין האנושי הוא מעורב בדתות. לא לכלול דתות בהסבר של 
האמת האולטימטיבית, או לא לגלות את האמת בדתות, היה עושה את ההפך ממה שהאמת צריכה לעשות. אחד 

עולמי ואחדות, אז להציג אותה בצורה שיוצרת סכסוך והתנגדות  מהיתרונות של האמת האולטימטיבית הוא שלום
ממיליארדי האנשים שמסורים לדתות זו לא הדרך. צריך להגיד את האמת האולטימטיבית מהפרספקטיבה של 

הדת וגם המדע כדי שזה יהיה ההסבר האולטימטיבי של האמת האולטימטיבית. יתנגדו לזה פחות; לכן, זו הדרך 
 הכי טובה.

 
אין לנו מספיק זמן לבנות ארגון עולמי שמוקדש להגדרה והפצה של האמת האולטימטיבית  דע נלחם באמת:המ

מאפס, אז אנחנו צריכים לחנך ולאחד את דתות העולם כדי לעשות את העבודה. אנחנו צריכים ארגון מסור, גדול 
והבים את זה או לא, הדת חייבת שילחם בכוחות ההטעיה, וזה חייב להיות הדתות של העולם. אז בין אם אתם א

 להיות במשוואה של ההישרדות שלנו.
 



דתות עשו כל כך הרבה נזק ונלחמו כל כך חזק במדע למשך כל כך הרבה זמן, אז יש לאנשים במדע הרבה נגד 
הדת, ובצדק, אבל אין לנו את האופציה לנוע קדימה בלי העזרה של דתות העולם. אנחנו חייבים להשתמש בדתות 

ן מה שהן נועדו לעשות, והאנשים בעולם המדע יצטרכו לראות את ההכרחיות של זה ולא להילחם בזה. אם למע
הם כן, הם יהפכו לבעיה ויהיו כוח נגד האמת. האמת תאחד את המדע והדת אם הם שניהם יראו אותה ויעבדו 

 תהפכו את השניים לאחד. ביחד.
 

אבל הן צריכות להציל את עצמן קודם. הן רואות את  רוחנית, דתות קיימות כדי להפיץ את האמת ולהציל אנשים
זה הפוך. הן חושבות שאם הן יגרמו לאחרים להאמין, הן יאמינו בזה גם. אתם חייבים לדעת את האמת כדי ללמד 

  אותה, או שאתם פשוט תגררו אנשים למטה איתכם.
 

שוט יותר. אם אכפת לכם מספיק מהאמת שום דבר לא יכול להיות פ ההבדל בין לדעת ולא לדעת הוא לבדוק.

כדי לבדוק מהי, אתם תדעו את אמת החיים. האמת העצובה היא שלרוב האנשים לא אכפת, והעולם הולך לעזאזל 
 כתוצאה. אם אכפת לכם, עכשיו זה הזמן להוכיח את זה.
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אותו הדבר. הדבר  אם כולם היו מסתכלים ממש טוב על התמונה הגדולה של החיים, כולם היו רואים את

  הפשוט הזה היה מאחד את המין האנושי, והיינו חיים בגן עדן.
 

אם אנשים פשוט  אמונה היא כבר לא מפסיקה; אנשים צריכים לדעת את האמת והחיים )לדעת את אלוהים(.

יודעים  היו מצילים את עצמם קודם, העולם יתחיל להפוך לגן עדן. הגיע הזמן להפסיק להגן על מיתוסים שאנחנו
 שהם לא אמיתיים.

 
ישו אמר, ״אנשים מצביעים על הקיסם בעיניים של אנשים אחרים, אבל לא רואים את בול העץ בתוך העיניים 

 לדתות יש את בול העץ הכי גדול בעיניים שלהם. של עצמם.״
 

  ישו בילה את חייו בהתנגדות לדתות מסורתיות; הם היו האויב שלו.
 

בינו שהם הולכים לסבול ולמות יחד עם המשפחות שלהם בעתיד המאוד קרוב, הם כבר כשאנשים י לשקר ולמות:
  לא ידורבנו על ידי עושר, כוח ופרסום או כל השפעה אחרת שמגיעה מהמוחות החייתיים שלנו.

 
רק האמת והחיים יהיו חשובים לך, כי הם הדברים היחידים שבאמת קיימים והדברים היחידים  עולם חדש:

להציל אותנו. כל שאר הדברים הם סתם בולשיט שמיוצר על ידי המוח. אתם תתחילו להפוך לצורת חיים שיכולים 
 חדשה, יצור חדש בתוך האמת והחיים )ישו(. הכל יהפוך לחדש, והעולם הישן ייעלם, בדיוק כמו שהתנ״ך אומר.

 
האמת, העולם יהפוך לגן הטעיה מנטלית תפעלה את רוב ההתקדמות החומרית עד עכשיו. כשאנשים יראו את 

 עדן, וכולם ייסלחו על ידי אנשים אחרים על מה שהם עשו בעבר, אבל הם צריכים להתחיל להשתנות עכשיו.
 

אתם הייתם בחדר ההמתנה של החיים עד עכשיו. אלוהים כל הזמן ניסה לתת לכם את המתנה )חיים  מחכים:

עסוק מדי, אולי אחר כך, אני צריך את זה או את זה קודם.  אמיתיים(, ואתם כל הזמן אמרתם לו לא, לא עכשיו, אני
 אתם אומרים שאתם רוצים להיות מתים.

 
 אם אתם חיים בהווה, אתם אומרים כן לאלוהים, אם לא אתם אומרים לא.

 
אם אתם לא מסופקים, לא מלאים בחיים, אתם לא בהווה עם אלוהים. ככה אתם יודעים אם אתם בהווה או לא. 

מסופקים לגמרי, אתם בהווה ועם אלוהים; זה כזה פשוט. אם אתם לא עם אלוהים, תמשיכו ללמוד את אם אתם 
 האמת ולחפש את החיים עם כל הלב שלכם.
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ישו לא התכוון לאנשים, אלא לשטן/מוח, המוח החייתי, החיה בתוך כל המין האנושי  תאהבו את האויב שלכם:

 שחייבים להתגבר עליה עם האמת.
 

אש שלך, זה לא קרב בין טוב ורוע. אם נלחמים במשהו, אתם נותנים לו חיים. הדרך היא פשוט לרצות את בר
האמת והחיים. כשאתם רוצים אותם עם כל הלב שלכם, המוח הרשע, היריב שלכם, פשוט מפסיק להתקיים 

 בחיים שלכם.
 

  אפילו בלבול נראה בתור צורה של אהבה אחרי שאתם יודעים את האמת.
 

 ישו אמר, ״תמצאו את האמת והחיים קודם, וכל השאר יבוא בעקבותם.״
 

זה הזמן להתעורר. זו הייתה דרך ארוכה וקשה, אבל אנחנו סוף סוף הגענו לסוף שלה; אנחנו בשערי גן 
 העדן. אנחנו פשוט צריכים לקבל את ההווה.

 
 כאן/עכשיו/אמת/חיים/ישו/אלוהים/אהבה הם אותו הדבר; הם ההווה.

 
 לכם חיים; החיים הם אלוהים, ואלוהים הוא אהבה. איך זה יכול להיות טוב יותר?יש 

 
ולחיות אותה. הכל מאוזן, אז אין שום סיבה לא להיות  לעזור לאמת המטלה היא לזכור את האמת, תזכרו:

 אתם פשוט צריכים לקבל אותו. ההווה הוא בשבילך. מסופקים בכל רגע, לא משנה מה קורה או לא קורה.
 
בלי האמת האמיתית, לא יכולה להיות מוסריות אמיתית, צדק, שום שוויון אמיתי, שום הצלחה אמיתית, שום 

כוח אמיתי, שום אינטליגנציה אמיתית, שום ביטחון אמיתי, שום שמחה אמיתית, שום אהבה אמיתית, שום 
  חיים אמיתיים. עם האמת האמיתית אתם מקבלים את כולם.

 
כי אני רציתי לחיות בכוונה, להתעמת רק עם העובדות החיוניות של החיים ולראות אם אני לא ״אני הלכתי ליערות 

אוכל ללמוד את מה שהיה להם ללמד ולא, כשאגיע למותי, לגלות שלא חייתי. אני לא רציתי לחיות את מה שלא 
ש הכרחי. אני רציתי היה חיים, החיים הם כל כך יקרים; ולא רציתי לעסוק בהתפטרות, אלא אם כן זה היה ממ

לחיות עמוק ולמצוץ את כל התמצית של החיים, לחיות כל כך בחוזקה כמו ספרטני ולהביס את כל מה שלא היה 
  חיים.״

 הנרי דיוויד ת׳ורו
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אתם אולי תוהים למה רוב האנשים לא יכולים לראות את האמת עכשיו, למה לאף אחד אפילו לא נדמה  הנבחר:

הדבר הכי חשוב שיש. זה לא הגיוני. כפי שכתוב בדף הראשון של הספר הזה, האמת הוסתרה, שאכפת להם לגבי 
מודע הקולקטיבי. הזמן חייב להיות נכון; טכנולוגיה, פוליטיקה, וכל -היא חבויה מההכרה האנושית על ידי הלא

אפשר לראות את  ההיבטים האחרים של החיים חייבים להתפתח לנקודה מסויימת ולהיות מוכנים לפני שיהיה
״אין שום דבר  ״ אומר,All You Need is Loveהאמת, או שזה יגרום יותר נזק מטוב. כמו שהשיר של הביטלס ״

את רמת האמת שאנחנו יכולים לראות עכשיו לא היה ניתן לראות לפני  שאתם יכולים לראות שהוא לא מוראה״.

ה. האם אתם אחד/ת מהם? אם כן, אתם נבחרתם לעזור עכשיו, ואפילו עכשיו, רק כמה אנשים יכולים לראות אות
  לגלות את האמת לשאר המין האנושי. זו קריאה שאתם לא יכולים לסרב לה.

 
אנחנו עובדים עם הביטלס, ישו, בודהה, ניוטון, טסלה, איינשטיין, ניטשה, ת׳ורו, וכל שאר  משפחה הכי טובה:

הם החברים שלנו, הפרטנרים שלנו והמשפחה שלנו, ואנחנו  הנביאים, רואים, ומדענים הגדולים שאי פעם חיו.
  שלהם. זו ההזדמנות שלך, ההזמנה שלך להצטרף אלינו לעשות את רצונו של אלוהים.

 



אנחנו לא סוגדים לתמונה חקוקה של מישהו שמת לפני אלפיים שנה. אנחנו סוגדים למה שישו אומר  סגידה:
 ו עושים את מה שהוא עשה; אנחנו מפיצים את האמת והחיים.שהוא; אמת וחיים. אנחנו סוגדים כשאנחנ

 
החטא הכי גדול חייב להיות לא ללמוד את האמת של החיים כל עוד אתם יכולים. האמת והחיים חייבים להיות 

אלוהים, אז אנשים שמתעלמים מהאמת או נותנים עדיפות לדברים אחרים הם אומרים לפי המעשים שלהם 
 א רוצים לדעת את אלוהים. זה חייב להיות החטא הכי גדול. נכון או לא?והרצונות שלהם שהם ל

 
לדעת את האמת של החיים )אלוהים( צריך להיות העדיפות הראשונה שלך, ולהפיץ אותה זה איך שאתם לומדים 

 אותה ומכירים אותה, אז זו הסיבה שאתם עושים את זה.
 

באבולוציה האנושית. כל מי שמפיץ אמת נסתרת של החיים לעבוד איתנו הופך אותך לנביא, שזה הצעד הבא 
 והמוות הוא נביא.

 
לחיות בתוך האמת זה להקדיש את עצמך לחיפוש של האמת של החיים, לבדוק אותה, ואז להפיץ את האמת 

 הנסתרת שאתם מוצאים. אלה החיים של הנביא המודרני.
 

אתם  , הזרעים שאתם שותלים יגדלו בתוככם;אפילו אם זרעי האמת שאתם שותלים לא גדלים בתוך אחרים
אתם לא יכולים להיות בטוחים שתעזרו לאחרים, אתם רק יכולים לנסות, אבל  קוצרים את מה שאתם זורעים.

לנסות לעזור לאחרים עוזר לכם בוודאות. אם תזרעו אמת, אתם תקצרו אמת. במילים אחרות, אתם מקבלים את 
 טובה שאתם יכולים לעשות בשביל העולם הזה, ולעצמכם.מה שאתם נותנים. זו העבודה הכי 
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אתם חייבים ללמד את האמת שאתם יודעים לאחרים כדי ללמוד אמת חדשה. אם אתם לא,  ללמד כדי ללמוד:

אתם לא מתקדמים. אנשים רואים את זה הפוך וחושבים שהם צריכים ללמוד את זה לגמרי בעצמם לפני שהם 
  ילמדו אחרים.

ק של המוח כדי לעצור את האמת מלהתגלות, כי אנשים שלא מלמדים את מה שהם יודעים לעולם לא ידעו זה טרי
 את האמת האולטימטיבית בעצמם, והאמת לא תתפשט.

 
אתם חייבים לשנות את עצמכם קודם. אם לא תשנו את עצמכם, ותישארו  אם אתם רוצים שהחיים שלכם ישתנו,

 אותו הדבר.אותו הדבר, החיים שלכם ישארו 
 

לשתול זרעים של אמת )להפיץ את האמת של החיים( זה לעשות את רצונו של אלוהים. זה כל מה שאלוהים 
עושה, כל מה שהוא אלוהים. זה באמת כזה פשוט כשאתם יכולים לראות את האמת והחיים )אלוהים( בצורה 

ת בזמן שאתם עושים את זה. כל מה ברורה. כשאתם עושים את רצונו של אלוהים, אתם הופכים לאלוהים, לפחו
שהוא אלוהים, זה רצון עילאי, מחשבה או רעיון כביכול, אבל כל כך הרבה טריליוני צורות חיים מפותחות לגמרי 

עושות את רצונו של אלוהים, שזה מתגשם בתור היקום הפיזי השלם. יש טריליוני צורות חיים בתוך החלקיקים של 
אלוהים כולן באותו הזמן. זה מתגשם בתור האטום, יקום של אטומים וכל שאר  כל אטום שעושות את רצונו של

 הדברים. תקראו את הפרק ״הטבע של כלום״ בשביל פרטים על איך שזה עובד.
 

 Galatians 6:7כל מה שאדם זורע, את זה הוא גם יקצור. 
 

הכי טוב פשוט לקרוא את  אנשים שקוראים ספר אחר ספר לעולם לא הופכים לישויות רוחניות מוארות. זה
 ״ההווה״ שוב ושוב ולקחת את הצעד הבא.

 
 לקרוא את הספר הזה זה רק הצעד הראשון. הצעד הבא הוא לעזור לאמת.

 
  לאלו שיש את הזכות לדעת, יש את החובה לפעול.

 אלברט איינשטיין



 
. אתם חייבים להפיץ את יש רק דרך אחת לעקוב אחריו, לעשות כמו שהוא עשה ישו אמר, בואו תעקבו אחריי.

 נראית של החיים והמוות כמו שהוא עשה. הוא גם אמר שאתם איתו או שאתם נגדו.-האמת הלא
 

 אם אתם לא חלק מהפתרון, אתם חלק מהבעיה.
 

הרבה אנשים קוראים את הספר הזה וחושבים שהם יודעים את האמת, ואז דועכים מיד בחזרה לתוך עולם 
וח וההשפעה של המוח החייתי. אתם חייתם בעולם החיות למשך יותר מחצי מיליארד החיות. אי אפשר להפריז בכ

 100%שנים. מה גורם לאנשים לחשוב שלקרוא ספר למשך שעה יכול לשנות את כל זה? אתם חייבים להיות 
  מחויבים במאמץ שלכם להישאר בתוך האמת.
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 לקרוא על האמת לא אומר שאתם יודעים את האמת.

 
מבוגרים מספיק )זמן על כדור הארץ( ושילמתם את החובות שלכם בלעזור להפיץ את האמת, נהיה ברור  אם אתם

לכם איך החיים עובדים. הגיל שלכם לא תלוי בכם, אבל לעזור לאמת זה כן, אז תנו לזה את כל מה שאתם יכולים. 
ל מה שיכלתם, אז אתם זה איך שאתם מרגישים לגבי עצמכם שהכי חשוב. אם אתם מרגישים שנתתם את כ

בפוזיציה הכי טובה שאתם יכולים להיות, ואתם יודעים את זה. אם אתם לא עושים את מה שאתם יכולים, אתם 
אתם אף פעם לא יודעים מתי תמותו, אז אתם תמיד רוצים להיות  אתם שופטים את עצמכם. גם יודעים את זה.

  בפוזיציה הכי טובה שאתם יכולים להיות.
 

להבין את האיזון, אלמותיות, ואת ההיסטוריה שלך לגמרי מאפשר לך להירגע לגמרי  של הסביבה:השתקפות 
ולחיות בהווה לגמרי, מה שמספק אותך לגמרי. הבעיה היא שאתם השתקפות של הסביבה שלכם, והסביבה 

וד כדי החייתית לא תאפשר למה שכתוב למעלה לקרות הרבה מהזמן, אז כל מה שאתם יכולים לעשות זה לעב
 לשנות את זה עם הידע שאתם תשנו את זה או תמותו בניסיון לשנות את זה.

 
בכל מקרה, כי אם אתם מתים בניסיון לשנות את זה, אתם נולדים מחדש בסביבה בעתיד על כדור  אתם מנצחים

הארץ אחרי שהיא השתנתה מהמאמצים שלך והמאמצים של אחרים על הדרך הרוחנית. אתם תיוולדו מחדש 
סביבה של אמת וחיים, מה שדתות קוראות לו גן עדן. זה יכול להיות עוד עשר שנים, אלף שנים, או מיליוני שנים ב

בעתיד. זה לא ישנה לכם, כי בשבילכם זה ירגיש כמו שנייה אחת מהזמן שתמותו עד שתיוולדו מחדש בגן עדן. 
ליארד שנים. אתם לא יכולים להפסיד אם אתם יהיה גן עדן בכדור הארץ בסופו של דבר, אפילו אם זה יקח עוד מי

 זה יכול לקרות עוד כמה שנים. עוזרים להפיץ את האמת, עוזרים ליצור גן עדן.
 

האמת ולחיות בתוך האמת של החיים עד שתיצרו את   זה יהיה קשה להיות מחפש/מפיץ של מטרה של הספר:
קוראות לו הרוח הקדושה. המטרה של הספרים מודע הקולקטיבי, מה שדתות -החיבור למה שאני קורא לו הלא

שלי וכל מה שאנחנו עושים היא לעזור לאנשים ליצור את החיבור הזה. אתם תדעו כשזה יקרה, כי אתם תקלטו 
יכול, -יודע, מה שדתות קוראות לו אלוהים, שהוא נוכח בכל מקום והוא כל-שאתם לא לבד; אתם מחוברים לכוח כל

. הוא הכל חוץ מהמוח החייתי, והוא המוח החייתי בדרך לא ישירה. כשאתם תראו נמצא בכל מקום ועושה הכל
אותו, תתחברו אליו, אתם תראו את החיים בצלילות מוחלטת. אתם תראו את הקסם של החיים, את השלמות. 

להכי מנוצחים, וננעלים לתוך הדרך לגן עדן, ואתם יודעים את זה. זה הופך את החיים האלה -אתם הופכים לבלתי
  טובים שהם יכולים להיות, ואת החיים הבאים למושלמים.

 
 .האתר בשביל הצעד הבא, תיצרו קשר עם

 
 חיים יודעים את החיים, תלמדו אותם ותרוויחו אותם.
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ו אומר, ומהי האמת בצורה הכי ברורה, מודרנית, ומדויקת עד היום. הספר שעכשיו קראתם מפרש את מה שיש
הוא הכי ישיר ונכון, אבל זה גם טוב לקרוא פירושים אחרים, לראות את זה מפרספקטיבות שונות, במיוחד 

הפרספקטיבות המיסטיות בדתות מסורתיות. ברגע שאתם רואים את האמת, אתם יכולים לראות אותה בכל 
רו, בכל הפירושים הישנים יותר, אפילו הטובים, יש פירושים לא נכונים מעורבבים עם אמת: מקום. פשוט תזכ

  הגוספל של תומאס. תראו את החלק הבא
 

תובנות״. הם  -הנה עוד נושאים שהיו פעם חלק מהספר הזה אבל עכשיו הם חלק מספר שלישי שנקרא ״ההווה 
פרויקט אמת ) תובנות. , אהבה, סקס ועוד: תראו את החלקכוללים פוליטיקה, ממשלה, כסף, חינוך, פשע, סמים

 הירשמו כדי לקבל את הספר הזה( - גלובלי
 

 כל הזכויות שמורות 2007-2014
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 10חלק 
 

 הגוספל של תומאס

 
הספרים והכתבים הדתיים יהיו הגיוניים. אתם תראו עכשיו שסיימתם לקרוא את ההווה )עם דת(, התנ״ך וכל שאר 

 למה אני מתכוון כשתקראו את הכתב הבא. אלוהיים אומר אלוהים/חיים.
 

 הגוספל של תומאס -האמרות של ישו 
 

אלו האמרות של ישו החי, המתועדות על ידי תומאס, שהוא נקרא דידימוס. כל מי שלומד את המשמעות 
  יחיה לעד בים הנצחי.הפנימית של האמיתות האלה 

 
ישו אמר, ״כל מי שמחפש צריך להמשיך לחפש עד שהוא ימצא. כשהוא ימצא, הוא יהיה מוטרד בהתבוננות על 
האמת, אבל כשהוא יעבור את זמן הטרדנות, הוא יתפלא מזוהר האור, כי דרך האמת היא השביל אל האלוהות 

. האיש שחפץ להתעלות על כל הדברים חייב לרדת הנצחית, והמחיר של החזון היפה הוא הסחיטה של הנשמה
מתחת לכל הדברים, כי הדרך לגבהים עוברת דרך עמקי הייסורים, שמייצרים את השריפות של החיים. האיש 

 שסבל ומצא חיים הוא מבורך.״
 

ישו אמר, ״אם אתם אומרים שהמקום של האלים הוא בשמיים, הציפורים יגיעו לשם לפניכם. אם אתם אומרים 
שהוא בים, הדגים יגיעו לשם לפניכם. דעו שגן העדן הוא גם בתוככם וגם מחוץ לכם, ואתם תדעו את מה שבחוץ 
לפי מה שבפנים. כשתמצאו את האור בתוככם, אתם תדעו כפי שאתם ידועים. אז אתם תדעו שאתם הילדים של 

הוא עני ברוח, כי הוא העניות של  ההורים החיים ושהגורל שלכם הוא להיות כמו שהם. האדם שלא יודע את עצמו,
 עצמו.״

 
ישו אמר, ״אלא אם כן תהפכו להיות כמו ילדים קטנים, אתם לא תוכלו לדעת את המשמעות של החיים, כי המוחות 

 שלכם חייבים להתנקות מהכזבים של העולם הזה אם הולכים ללמד אותכם אמת נצחית.״
 

שר נצחי. אני המיטה; האדם ששוכב עליי יכנס למנוחה תמידית. ישו אמר, ״אני הדלת; האדם שנכנס דרכי ימצא או
 אני האור; האדם שיראה דרכי יצפה בכל הדברים.״
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ישו אמר, ״הדרך של הנביאים היא שביל של דמעות. אני הזמנתי אותכם להיות נביאים לדור הזה. כתוצאה מכך, 

ם. מה? אתם לא יודעים שהם תמיד דחו את הנביאים הם ילעגו ויקללו אותכם, ויאמרו כל מיני דברים רעים עליכ
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שאני שלחתי להיות ביניהם? כן, אני אומר לכם את האמת כשאני אומר שאפילו אלו שעוקבים אחרי הנביאים לא 
 מבינים אותם, כי הם מדברים על הדברים של הרוח, שלא יכולים להיתפס על ידי המוח הפיזי.

 
ין כל בני התמותה, זה הוא שרואה את המציאות שהוא לא יכול להעביר הנביא הוא לבד עם האלוהיים, כי מב

לאנשים שלו. בודדה היא דרכו של הנביא, אבל אם הוא מביא נשמה אחת צעד אחד קרוב יותר אל האור, כל 
הבדידות והצער שלו מוצדקים, כי גדולה תהיה שמחתו בגן עדן, והוא יהפוך לחברה נהדרת במושב של הגבוה 

 מכל.״
 

 שו אמר, ״האדם שעומד לבד יהיה עם האלוהיים; האדם שהוא עם האלוהיים יעמוד לבד.״י
 
ישו אמר, ״הרבה מכם חושבים שהגעתי להשתית שלום בעולם הפיזי. אני לא אביא שלום, אלא פילוג, אש, חרב, 

כן, אלו שילכו ומלחמה. משפחות יחולקו בגללי; חברים יפסיקו להתרועע אחד עם השני, אומות יתאחדו בקרב. 
 אחריי חייבים להיות מוכנים לנטוש את הכל, ולעמוד לבד, אם הם הולכים לרשת את העולם של הוריי.״

 
ישו אמר, ״אני הדרך, האמת, והחיים; הדרך, כי אתם חייבים ללכת בעקבותיי כדי להגיע למושב הנצחי; האמת, כי 

החיים, שמושרש באם האדמה ועולה אל האב השמימי, אני האל הנצחי, המכלול של כל מה שקיים; החיים, כי עץ 
 הוא ניזון בדמי.״

 
ישו אמר, ״למדו את המשמעות של הבריאה שמקיפה אותכם, ואתם תקלטו את התעלומות שחבויות מראייתכם, 
כי אמת נצחית היא מתועדת על כל מה שקיים. אני אומר לכם את האמת כשאני אומר שאין שום דבר נסתר שלא 

 האדם שיכול לקרוא את הבריאה של האלוהיים.״ יתגלה אל
 

התלמידים שאלו את ישו בנוגע לדרך החיים: ״איך כדאי לנו לצום? באיזה אופן אנחנו צריכים להתפלל? כיצד יש 
לתת את נדבותינו? על איזה חוק תזונתי עלינו להקפיד?״ ישו אמר, ״אני אדריך אתכם בכל העניינים הללו, אבל 

לדחות את אהבתכם לשקר, הדרך הכוזבת של החיים שילדי מישור הקיום הזה עוקבים אחריה,  קודם אתם צריכים
ולהיות מומרים, להשתנות כך שתשנאו את מה שקודם אהבתם, ותאהבו את מה שקודם שנאתם. אז אני אוכל 

  להראות לכם את כל הדברים, כי אין שום דבר נסתר שלא יתגשם כשתחבשו עליכם את שכל האמת.״
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מארי מבת׳אני שאלה אותו, ״האם הצמא לידע אי פעם ירווה?״ ישו אמר, ״ברגע ששתית ממעיין הידע, את תחזרי 

שוב ושוב, כי בכל פעם שהצמא שלך יסופק, צמא חדש יגדל, יותר גדול מהקודם. ככל שתשתי יותר, התשוקה 
 תתמלאי.שלך לשתות תהיה גדולה יותר, אבל באינטנסיביות של התשוקה שלך, את 

 
אני אומר לך את האמת כשאני אומר שכל מי שמחפש ימצא, והמציאה תגרום לו לחפש, אבל בחיפוש נסתרת 

 המשמעות של החיים.״
 

 ישו אמר, ״אני הצתתי ניצוץ בעולם הזה, ואני אזין אותו עד שהוא יבער לתוך אור נצחי.״
 

והם חושבים שהם יודעים אמת, אבל המציאות ישו אמר, ״הצללים של העולם הזה נתפסים על ידי בני תמותה, 
שמטילה את הצללים היא נסתרת מהם, והם לא תופסים את האור. אני אומר לכם את האמת כשאני אומר שרק 

 כשתתפסו צללים בתור צללים, ותחפשו את האור, אתם תתפסו את המציאות שהיא אלוהים.״
 

ברו להם, והכל יהפוך לחדש. תשקלו את זה: בהתחלה, ישו אמר, ״כדור הארץ הזה והפלנטות שמקיפות אותו יע
אתם הייתם מאורגנים כגוף אחד, אבל כשהפכתם לשניים, האשליה של הנפרדות נכנסה למישור הפיזי. עכשיו 

אתם רבים, והאשליה הזאת שופעת. תקשיבו למה שאני אומר! אתם צריכים להפוך לאדם בודד לפניי, אם אתם 
 החדשות וכדור הארץ החדש שאני אצור. אלו שהם מוארים יבינו את מה שאני אומר.״רוצים לשכון על הפלנטות 

 
סיימון פיטר שאל אותו, ״כשתעזוב אותנו, מי יתן לנו אור?״ ישו ענה, ״כשאני לא אהיה פה, כדאי לכם להסתכל אל 

ה פיטר ]כלומר סלע[, ג׳ון, שיראה לכם את כל הדברים שחבויים בתוכי. על כל פנים, אני אומר לך, סיימון, שאת



ואתה תהיה סלע ]או יסוד[ לגוף שלי. אני נתתי לך את ג׳יימס וג׳ון להיות השרים שלך, להדריך אותך בדרך החיים, 
כי הם יגלו לך את הסדר והתשוקות של אלו ששוכנים במישור של גן עדן. אני אבנה את הגוף שלי על אבן האור 

 הקיף אותו. אמן.״הזו, כך ששערי האפלה לעולם לא יוכלו ל
 
כשהם הסתכלו על הקהלים משוטטים בשוק, ישו אמר למארי מגדליין, ״תסתכלי עליהם; הם כבשים ללא רועה, כי 

הם מסרבים להקשיב לקולי. הרועה הטוב קורא אליהם, אבל הם דוחים את האסם שלו, משוטטים באפלה עד 
 שהם נטרפים על ידי הזאבים והדובים.״
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התלמידים שלו, ״מי אתם אומרים שאני?״ סיימון פיטר אמר לו, ״אתה השליט של ישראל.״ מתיו ישו שאל את 

אמר, ״אתה הנביא הכי גדול.״ ג׳ון אמר, ״אתה זה שלא ניתן לקרוא לו בשם.״ ישו אמר לג׳ון, ״אני אומר לך את 
ז ישו לקח אותו הצידה האמת כשאני אומר ששום בן תמותה לא לימד אותך את זה, אלא הודרכת דרך האור.״ א

 והראה לו את מסתורי החיים, כוח האחדות שדרכו בני תמותה מצטרפים אל האלוהיים.
 

כשג׳ון חזר אל התלמידים, הם חשקו ממנו את הידע שישו העניק. ג׳ון דיבר בקול ואמר להם, ״אם הייתי מגלה 
מים אבנים והורגים אותי, והייתם לכם בזמן הזה את התעלומות שלתוכם נחנכתי על ידי המאסטר, הייתם מרי

 אשמים בדם חף מפשע. המשיכו לחפש, כדי שגם אתם תוכלו להשיג את הידע הזה ולהיכנס לתוך החיים.״
 
ישו אמר, ״שום נביא לא נערץ כנביא בין אלה שמכירים אותו הכי טוב, כי הצל של החיים שלו מאפיל על הזוהר של 

 לא יידעו את הטבע האמיתי שלו עד אחרי שהוא יעבור מעבר להישג ידם.״ האור הקורן שלו. אפילו התלמידים שלו
 

ישו אמר, ״האנשים של הדור הזה מעריצים את הנביאים המתים בזמן שהם דוחים את הנביאים החיים. זה היה 
 כך בכל דור. הילדים של אלו שרודפים אותך יבנו אנדרטאות לזכרך.״

 
 פנים, והמטה כמו המעלה, אז העולם הזה ימצא שלום.״ישו אמר, ״כשהחוץ יהפוך להיות כמו ה

 
נתנאל שאל אותו, ״כשתעזוב את המישור הפיזי, איך נדע את ההורים?״ ישו אמר, ״ההורים הם בתוככם. למדו 
את עצמכם, ואתם תדעו אותי ואת הוריי, כך שאיפה שאנחנו, אתם גם תוכלו להיות. אתם הבנים של האלוהיים. 

להיות כמו אביו? אתן הבנות של האלוהיים. האם הבת לא צריכה להיות כמו אימה? היזהרו האם הבן לא צריך 
 שלא תזהמו את זכות הבכורה שלכם.״

 
ישו אמר, ״בני תמותה נוצרו כדי לשכון בגן התענוגות. כל השאר זה מוות. מצאו את הגן שבו ההורים הציבו את 

 מעיין האהבה, ואתם תחיו לנצח באושר עילאי.״
 

ו אמר, ״בתוך הגן של יהוה עומד עץ החיים הקדוש. גבוה בענפיו שרה ציפור. הקשיבו לשמוע את קולה של יש
 הציפור, כי כשתהיו מיושרים כראוי עם גן עדן וכדור הארץ, היא תספר לכם את כל הדברים״.

 
326 

 
ו שעת הניצחון שלו. אני הכומר ישו אמר, ״אני הולך להוריי כדי שאוכל להביא אותם אליכם. אל תבכו על מותי, כי ז

 הגבוה הגדול. כשאני אעלה על הצלב, אני אשבור את כוחו של השטן לנצח.״
 
מארי מגדליין אמרה לו, ״אדון, זה קשה לחשוב עליך על הצלב.״ ישו אמר, ״כן, מארי, חרב תנקב את הנשמה שלך 

של בני תמותה לא קדושים, אבל  גם, אבל היא המבשרת של שמחה גדולה. את גם תמותי בארץ רחוקה בידם
 מוות הוא לא האויב. תחיי את החיים בשמחה וקבלי את המוות בשלום. אז את תהיי אחת איתי.״

 
ישו אמר, ״מי שמרים את החרב יחרב על ידי החרב. האם אתם חושבים שאפשר להתגבר על רוע באמצעות רוע, 

 וסבלנות, אבל היא תגבור.״או אלימות באמצעות אלימות? דרך השלום דורשת אומץ 



 
סיימון הפטריוט שאל אותו, ״מאסטר, אם הגויים יפעילו עלינו את סמכותם עם החרב, ואנחנו לא נרים את החרב 

 כדי להדוף את העול שלהם, איך הממלכה העילאית תבנה?״
 

כשתבסס את  ישו אמר, ״אני אומר לך את האמת, סיימון, כשאני אומר שהממלכה של גן עדן היא בתוכך. רק
הממלכה העילאית מבפנים, ותתגבר על שדי הספק ופחד, אתה תבחין במפתח לביסוס של הממלכה של 

 האלוהיים על המישור הפיזי.״
 
ישו אמר, ״כשהמנחם יגיע, שאני אשלח אליכם, הוא יוביל אותכם לתוך כל האמת. חפשו את האור בתוך הנשמות 

 ל הדברים.״שלכם, כי שם אתם תמצאו את המציאות של כ
 

ישו אמר לנתנאל, ״אתה תראה מלאכים יורדים לשרת את הבן של האדם, והממלכה של גן עדן עצמה תיפתח 
אליך, כדי שתוכל להבין את המשמעות של כל הדברים.״ נתנאל אמר, ״אדון, אם אני אלמד את המשמעות של כל 

 הדברים, אני בטוח אמות.״
 

המוח שלי, נתנאל, כדי שתוכל להבין את כל הדברים? אל תפחד  ישו אמר לנתנאל, ״האם לא נתתי לך את
 מהרכישה של ידע, כי מה שאתה תלמד עכשיו יברך אותך בחיים שמגיעים.״

 
 אליזבת׳ שאלה אותו, ״מאסטר, למה יצרו את האישה להיות לא שווה לגבר?״
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היים יצר את בני התמותה זכרים ישו אמר, ״אני אומר לך את האמת, אליזבת׳, כשאני אומר שבהתחלה האלו

ונקבות; הם היו גוף אחד, מאוחדים בצורה מושלמת ושווים לגמרי. אחרי הנפילה הגיע השוני, ותחת הנפילה תמיד 
שוויון. רק כשאת תיגאלי מהנפילה, זכר ונקבה יפסיקו להתקיים, כי את -הרמוניה ואי-חייבת להיות חלוקה ואי

ה יחידה. רק אז המטרות של ההורים יושגו בחידוש של הממלכה הפיזית. תהפכי לשלם מושלם, ותשיגי עבוד
מהסיבה הזו אני הופך את הנקבה לזכר, ואת הזכר לנקבה, כדי שתוכלו להיות במישור הפיזי כמו שההורים 

 בממלכה של גן עדן.״
 

וכה הזו, פיליפ, ואתה פיליפ אמר לו, ״אדון, הראה לנו את ההורים.״ ישו אמר לו, ״האם הייתי איתך לתקופה האר
עדיין לא יודע אותי? מי שראה אותי ראה את ההורים. תראה, אני אב הגאולה שלך, והאב של האבות שוכן בתוכי, 

 כמו שהוא ישכון בתוכך באמצעות הכוח של הברית. אמן.״
 

משיך כל ישו אמר, ״מי שמסתכל על אישה, וחפץ להחזיק בה, טימא את היחסים שלהם כבר בליבו, כי מהלב מ
חטא שמייסר את הנשמות של בני תמותה. אם לא הייתם מעלים על דעתכם דברים לא נכונים, דברים לא נכונים 

לא יתגשמו בלבכם. טהרו את ליבכם מהרצון לעשות רע, והמעשים שלכם גם יהיו טהורים בפני ההורים שלכם, 
 שיודעים את כל הדברים.״

 
יכול לטהר את הלב שלו מהרצון לעשות רע?״ ישו אמר, ״על ידי חשיבה אליזבת׳ שאלה אותו, ״מאסטר, איך אדם 

של מחשבות נכונות, שמובילות למעשים צודקים. המוח של ילד האור יתמלא באור, בדברים השלווים של הממלכה 
 של גן עדן. מי ששוכן בחטאים ישכון בחטאים. האדם שהוא מואר יבין את מה שאני אומר.״

 
לו, ״אדון, אנחנו מוקפים בחטאים בכל רגע בחיים שלנו. למה אתה אומר שאנחנו לא צריכים  סיימון הפטריוט אמר

לשכון בחטאים?״ ישו אמר, ״אתה שומע את מילותיי, סיימון, אבל אתה לא תופס את משמעותן. כפי שאדם חושב 
ם הוא פוחד והדברים בליבו, כך הוא וכך העולם שבו הוא שוכן. כל אדם יוצר את העולם שלו, לפי הדברים שמה

 שהוא אוהב.״
 

סיימון פיטר אמר, ״יש כל כך הרבה רוע בעולם; איך אפשר להפוך את העולם לטהור?״ ישו אמר, ״טהרו את 
 ליבכם, והעולם יהפוך לטהור.״
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ישו אמר אל ההמון, ״אתם באים אליי מחפשים לחם, אבל כשתסיימו לאכול את הלחם שאתם מחפשים, אתם 

ים שוב. תראו, אני הלחם של החיים. מי שאוכל את הגוף שלי לא יהיה רעב או צמא שוב. בואו אליי, כל תהיו רעב
 אחד מכם שרעב, ואתם תאכלו את הפרי של חיי נצח.״

 
  אנדרו שאל אותו, ״אדון, מהו הפרי של חיי נצח?״

 
ל אמיתי והדם שלי הוא משקה ישו אמר לו, ״האם אתה לא מכיר אותי עדיין, אנדרו? תראה, הבשר שלי הוא אוכ

אמיתי, כי מי שאוכל ושותה ממני לעולם לא ימות. והפרי שאני נותן, הפרי של חיי נצח, הוא הרוח הזאת של שלום 
 ואהבה ושמחה וסבלנות שאני קיבלתי מהוריי.״

 
 נתנאל שאל, ״אדון, מי הם ההורים?״

 
ני. ממנו אני קיבלתי את כל הדברים, ואני עושה רק ישו אמר, ״אני אביך, נתנאל, אבל לי יש אבא שהוא גדול ממ

את רצונו. מה שראיתי את אבי עושה, זה מה שאני עושה. לכן, נתנאל, מי שיודע אותי, יודע את ההורים, כי אני 
בתוך ההורים, וההורים הם בתוכי, וההורים ואני הם אחד. המעשים שאני עושה, אני לא עושה בעצמי, אלא 

עושים את המעשים האלו. תראה, נתנאל, אתה צריך לעקוב אחרי, כי בתוך כל מעשיי, אני ההורים, שבתוכי, 
 מראה לך את ההורים.״

 
ישו לקח את התלמידים שלו לחוף של האגם. ״התבוננו באלו שדגים,״ הוא אמר; ״הם מחכים בסבלנות עד 

הם לוקחים הביתה בשמחה,  שהרשת מלאה לפני שהם מושכים אותה פנימה, והם אוספים דגים מכל סוג. חלק
בזמן שאחרים מוחזרים לאגם. גם לא כל דג שעובר דרך הרשת נתפס ברשת כשהוא נלקח לתוך הסירה. זה יהיה 
אותו הדבר בשבילכם, אם אתם תהיו דייגים של בני תמותה. אתם חייבים לחכות בסבלנות עד שהמחפש הוא מוכן 

עולם לא יכנסו, ומאלו שיכנסו, רבים יחזרו אל העולם. על כל להיות מוכנס לתוך הכנסייה. רבים ממי שתנחו ל
פנים, אחד מעיר ושניים ממחוז, אתם תאספו את המאמינים האמיתיים שסוגדים להורים ברוח ובאמת. אני אומר 

 לכם באמת, אלו יהיו האנשים שיגברו על העולם וירשו את כל הדברים.״
 

ם יוכלו לרשת אבק. זה מפני שהראייה שלהם מעוותת על ידי ישו אמר, ״בני תמותה יוצאים למלחמה כדי שה
העוקבים אחרי השקר שהם מעריכים שהוא כלום. בהרס אין שום ניצחון, אלא רק בשביל חושך. הכוח של ניצחון 

 הוא לא כוח אלא אהבה.״
 

 ישו אמר, ״כמו שאור מפזר חושך, גם אהבה בולעת שנאה, והיא מפסיקה להתקיים.״
 

 כוח של שנאה הוא חזק, אבל אהבה כובשת הכל. אלוהים הוא אהבה.״ישו אמר, ״ה
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 ישו אמר, ״התהילות של העולם הזה נמשכות רק לרגע; התהילות של הממלכה של גן העדן נשארות לנצח.״
 

האלוהיים ישו אמר, ״אני באתי כדי שיהיו לכם חיים, כי דרכיהם של בני התמותה הן מוות מהלכת, אבל הדרך של 
היא חיים ללא מוות. האדם שהולך בדרך אני שהולך, למרות שהוא ימות, יחיה לנצח, כי לא ניתן לגבור עליו. 

 המוות נבלע בניצחון החיים.״
 

ישו אמר, ״בתוכי, כל הדברים הופכים לאחד, כי כל מה שאינו ממני זה אשליה ויעבור. רק אור נשאר, כי אור הוא 
אני אומר לך את האמת כשאני אומר שאני הדרך, האמת, האור, והחיים. לכו בתוכי, ואתם אמת, ולאמת אין סוף. 

 תישכנו לנצח, כי אתם תהיו שווים כמו שאני.״
 



ישו אמר, ״אני בתוך כל הדברים; אך אני מעבר לכל הדברים. לא דרך חיפוש אתם תמצאו אותי, אלא דרך שלווה. 
 ואז אתם תדעו את האלוהיים.״ עם זאת, דרך חיפוש אתם תמצאו את עצמכם,

 
 מנהיג עשיר צעיר של היהודים, שהגיע לישו בלילה, שאל אותו, ״מאסטר טוב, מה אני חייב לעשות כדי להינצל?״

 
ישו אמר לו, ״למה אתה קורא לי טוב? רק האלים הם טובים, כי הם אור, אז אם אני טוב, משמע שאני אל, כי אני 

כי הוא הטוב שלך והכוח של הגאולה שלך, כשהוא טעון על ידי המתנה  אור. חפש את האור הזה בתוכך,
החופשית של הבן של האלוהיים. כשאתה חי לפי המצוות של החוק, זה האור שמבצע את המעשים הטובים 

 שלך.״
 
 האדם הצעיר אמר לישו, ״אני חייתי לפי החוק מאז נעוריי.״ ישו הסתכל עליו באהבה, כי הוא ראה את היושרה של

הנשמה שלו והקשרים שעל ידם הם היו מאוחדים לפני שהיסודות של העולם הפיזי הונחו. אז ישו אמר לו, ״רק 
דבר אחד נשאר בשבילך לעשות. נטוש את כל מה שיש לך בעולם הפיזי, ובוא איתי לתוך אושר נצחי.״ אבל האיש 

 הצעיר הלך בצער, כי הלב שלו היה משועבד לדברים הפיזיים.
 

, כי הוא אהב את הגבר הצעיר וידע את האור האדיר שהיה לו עם ההורים לפני זמן רב. מארי אמרה לו, ישו דמע
״מאסטר, אתה הצעת לו את כל מה שיש לך; ובכל זאת הוא עזב אותך. זה ממש עצוב.״ ישו אמר לה, ״כן, מארי, 

. הלב שלי כבד כשאני חושב אליו יש לי אהבה מיוחדת, אבל הלב שלי מתאבל על כל נשמה שלא באה אל האור
 על המשקל של כל האנושות נח עליי.״
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מארי אמרה לו, ״אדוני, אני אעזור לך לשאת את המשקל.״ ישו אמר, ״כן, מארי, אנחנו נרים אחד את השנייה כדי 

בד, כי שנוכל לשאת את כל הדברים. לגבי האיש הצעיר הזה, אנחנו נשיג אותו, כי מכל מה שניתן לי, דבר לא יא
האור הוא בתוכם, ובסופו של דבר הם יבואו אל האלוהיים. בואי נשמח בכוחו של הגבוה ביותר, שגואל את כל 

 המין האנושי כשהם מוכנים להינצל.״
 

ישו אמר, ״אהבה טהורה היא שיטפון שמכסה את כל הדברים. דבר לא יכול לעמוד נגדה, כי היא זורמת מהים 
 הנצחי.״

 
מבת׳אני, ״האהבה האמיתית, שמגיעה מהממלכה של גן עדן, לעולם לא יכולה למות. היא תעמוד ישו אמר למארי 

בכל הסערות, כל הפיתויים, וכל הכוחות. היא לא תשתנה, לצד היד הימנית או לשמאלית. חפשי את האהבה הזו, 
  מארי, כי היא המתנה של האלוהיים לאלו שליבם הוא טהור.״

 
אתם אוהבים אותי, חיו על פי העקרונות שאני לימדתי אותכם, כי אהבה לא יכולה ישו אמר לתלמידים, ״אם 

 להתמרד, אלא מחפשת אחדות מוחלטת ושלום מושלם.״
 
ישו אמר, ״אתם הולכים בערפילים של החשכה, שהיא המורשת של העולם הזה, אבל בפנים, יש לכם אור שבוער 

 עם אש נצחית. הוא יאיר את דרככם אל האלוהיים.״
 

ישו אמר, ״גדלו את הילדים שלכם באהבה ואמת. כסו אותם עם אהבה והראו להם את דרך החיים דרך הדוגמא 
 האלוהית שלכם, כדי שלא תהיה להם סיבה לעזוב אותה.״

 
 ״האמרות של ישו״ - הכנסייה של פירלהועתק עם רשות מ
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